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پنج شنبه ۲۹ آبان ۱۳۹۹
November 19, 2020

دوم ربیع الثانی ۱۴۴۲

مناسبت ها

۲۴ آبان روز کتاب و کتابخوانی
[ November 14 ] ۲۴ آبان روز جهانی دیابت
[ November 15 ] ۲۵ آبان روز جهانی فلسفه
[ November 20 ] ۳۰ آبان روز جهانی کودک
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1- بی توجهی مسئولان آذربایجان غربی نسبت به خام فروشی مواد معدنی - شعار سال

2- جهان به همبستگی مالی نیاز دارد - برنا نیوز

3- 5 درصد جمعیت کشور و 8 درصد فوتی هاي کرونا از آذربایجان شرقی هستند - ایسنا

4- ضرورت تغییر سبک زندگی براي مهار کرونا - ایسنا

5- صنایع وابسته به سنگ ایجاد شود/ رنگ معادن سنگ استان فارس کرمی است - شیرازه

6- 742 هزار آمریکایی در هفته گذشته بیکار شدند - العالم

7- لاهرود؛ قطب جدید گردشگري در استان اردبیل - خبرگزاري قرآن

8- 450 حوزه علمیه شیعی در پاکستان فعال است/ پیگیري مجوز دانشگاه المصطفی(ص) در پاکستان - خبرگزاري قرآن

9- 2887 پروژه بیابان زدایی در کشور افتتاح می شود - خبرگزاري مهر

10- اکتشافات معدنی در کشور ضعیف است/ توانایی بی اثر کردن تحریمها را داریم - موج رسا

11- برنامه هاي هفته بسیج در قالب فضاي مجازي برگزار می شود - شبستان

12- بیکار شدن 742 هزار آمریکایی در هفته گذشته - آخرین خبر

13- شمار بیمه شدگان تامین اجتماعی خراسان شمالی کاهش یافت - ایرنا

14- استاندار گیلان: درآمدهاي مالیاتی، پشتوانه توسعه گیلان است - 8 دي خبر

15- ارائه تسهیلات 2.5 میلیاردي سپاه براي ایجاد اشتغال در انزلی - 8 دي خبر

16- احیاي کارخانه موتور سازي خلخال - خبرگزاري صدا و سیما

17- تولید ماهانه10 هزار تن شیت ورق فولادي در شرکت فولاد اصفهان - خبرگزاري صدا و سیما

18- ساخت 80 هزار واحد مسکونی براي ایثارگران کشور تا پایان دولت دوازدهم - اقتصاد تهران

19- فعالیت هاي فن آفرینانه در خدمت حل چالش هاي اساسی کشور باشد - خبرگزاري فارس

20- سواحل مکران قطب انرژي کشور خواهد شد - دانشجو

21- واحدهاي تولیدي در استان نباید به علت بدهی تعطیل شوند - روزنامه صبح ساحل

22- توصیه وزیر به هوشمند سازي بانک کشاورزي - بنکر

23- هفته گذشته چند نفر بیکار شدند؟ - اقتصاد نیوز

24- تلاشی مجدانه براي ارتقاء شاخص هاي سرمایه اجتماعی انجام شود / فرمانداران وضعیت طرح هاي عمرانی نیمه تمام را

به طور مداوم، رصد کنند - تدبیر شرق

25- میرداماد یا جرجیا؟ - اقتصادگردان

26- بهره مندي تاسیسات گردشگري خوزستان از تسهیلات - باشگاه خبرنگاران جوان

27- 742هزار آمریکایی بیکار شدند - اقتصاد آنلاین

28- 742 هزار آمریکایی در هفته گذشته بیکار شدند - شبکه ایران

29- باید ماشین تولید فقر در کشور را متوقف کنیم - شهید نیوز

30- جریانات سیاسی نباید ما را از خدمت به مردم بازدارد/ حمایت جدي از تولیدکنندگان - برنا نیوز
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31- سواحل مکران در شرق هرمزگان به قطب انرژي کشور تبدیل می شود - خبرگزاري مهر

32- اتفاقی عجیب درصنعت پتروشیمی - پیام نفت

33- امکان برخورداري کتاب فروشی ها از تسهیلات چهار درصدي کسب و کارهاي آسیب دیده از کرونا - شبستان

34- ارائه تسهیلات 2.5 میلیاردي سپاه براي ایجاد اشتغال در انزلی - ایسنا

35- ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است - درآمد نیوز

36- زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن فراهم شود - سلامت

37- 1520 میلیارد تومان نقدینگی به آزادراه شیراز-اصفهان تخصیص می یابد - سپاهان نیوز

38- هفته گذشته 742 هزار آمریکایی بیکار شدند - ایرنا

39- گام ها براي اجراي طرح «اقدام ملی مسکن» با سرعت بیشتري برداشته شود - خبرگزاري مهر

40- تشکل هاي تعاونی ظرفیتی براي اشتغال جامعه ایثارگران است - باشگاه خبرنگاران جوان

41- کار آفرینی زمینه ساز کاهش جرائم و افزایش حس امنیت در جامعه است - برنا نیوز

42- ضرورت اهتمام جدي و تسریع در رفع موانع پرونده ثبت جهانی کندوان - ایسنا

43- قاچاق گوسفندان در سایه عدم عملکرد صحیح مسئولین - شعار سال

44- معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه تعاون : ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است - خبر ایران

45- پرورش ماهی قزل آلا در مشهد - خبرگزاري صدا و سیما

46- یک مهمان پذیر در همدان به بهره برداري می رسد - همدان پرس

47- بکار گیري عشایر منطقه در معادن سیستان و بلوچستان - شبستان

48- ترابی: تجرد قطعی در کشور در مرز بحران نیست/ ادامه تحصیل و اقتصاد، مانع ازدواج جوانان شد/ شرایط کرونا و

کاهش تشریفات، به ازدواج تشویق می کند - دانشجو

49- جلوي قاچاق پارچه رومبلی گرفته خواهد شد - دانشجو

50- زمینه مشارکت خیران در ساخت مسکن محرومان استان لرستان فراهم شود - تسنیم

51- هیچ واحد تولیدي فعالی نباید به علت بدهی بانکی تعطیل شود - ایرنا

52- قفل طرح توسعه کویرتایر باز شد - باشگاه خبرنگاران جوان

53- سرمایه گذاران خطرپذیر موتور محرك توسعه کشور - اکو نیوز

54- اعتبار 2 میلیاردي براي تکثیر ذخایر ماهیان خزر - شبکه ایران

55- سرمایه گذاري 588میلیاردي براي ایجاد طرح هاي گردشگري در سیستان و بلوچستان - شبستان

56- ثبت نام «وام کرونا» ویژه گردشگري آغاز شد - روزنامه روزان

57- طرح معیشتی سپاه در قم/ تاسیس صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار - فصل اقتصاد

58- 117 هزار بسته معیشتی بین مددجویان کمیته امداد فارس توزیع شد - ایرنا

59- 32خط جدید تولید مواد ضدعفونی کننده در استان قزوین ایجاد شد - تسنیم

60- سختگیري بانکی ها به بهاي جان شهروندان تهرانی - خوز 24

61- کتابگردي شیرازي ها رنگ پاییزي گرفت - کتاب ایران

62- کسب مجوز استخدام پیمانی 142 نیروي جدید در دانشگاه علوم پزشکی فسا - اخبار علمی
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63- پایداري صنعت شهرستان در گرو توجه به جوانان بومی؛ از حق قانونی مردم شهرستان دفاع می کنم - سیماي استان

64- توزیع بیش از 20 هزار بسته بهداشتی بین محرومان - شبستان

65- مقام نخست آذربایجانغربی در تولیدعسل در کشور - خبرگزاري صدا و سیما

66- اعتبار 2 میلیاردي براي تکثیر ذخایر ماهیان خزر - 8 دي خبر

67- ضرورت ساخت موزه «باتیک» در شهر اسکو - ارك خبر

68- طرح معیشتی سپاه در قم/ تاسیس صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار - ایسنا

69- قفل طرح توسعه کویرتایر باز شد - خبرگزاري صدا و سیما

70- نماینده مردم انزلی بر استفاده کامل از ظرفیت آب بندانها تاکید کرد - ایرنا

71- مسوول سازمان بسیج سازندگی: رفع معضل گردو غبار به عزم ملی نیاز دارد - ایرنا

72- تشکیل تیم هاي 5 گانه ي نظارتی بر کمپ هاي ترك اعتیاد در خراسان رضوي - خبرگزاري فارس

73- پرداخت تسهیلات 50میلیون تومانی به کارفرمایان - خبر آنلاین

74- توزیع 10 هزار بسته معیشتی میان نیازمندان خمینی شهري در هفته بسیج - خبرگزاري فارس

75- استخدام افراد خاص بدون آزمون یک پارتی بازي آشکار است - خبرگزاري مهر

76- در حوزه تولید و اتاق فکر حمایت از آثاري مربوط به کرونا پیشقدم بودیم - سلامت

77- رزمایش مهرورزي در شیراز برگزار شد - ایسنا

78- اعتبار 2 میلیاردي براي تکثیر ذخایر ماهیان خزر - ایسنا

79- کنترل ویروس کرونا نیازمند رعایت اصول بهداشتی است - باشگاه خبرنگاران جوان

80- حاشیه اي بر سفر "قالیباف" به کهگیلویه و بویراحمد/گل و بلبل در گچساران! - صبج زاگرس

81- مرمت قلعه چرام با اعتبار 700میلیون ریال/سرمایه گذاران گردشگري در روستاهاي شهرستان چرام حمایت می شود - برنا
نیوز

82- 40 صندوق قرض الحسنه مردم یار در قم افتتاح می شود - قم نیوز

83- وزیر اقتصاد در مجمع عمومی عادي سالانه بانک کشاورزي: بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را در

اولویت اول خود قرار دهد - کیوسک خبر

84- ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است - ایستانیوز

85- ظرفیت تولید لاستیک در خراسان جنوبی به بیش از 2 برابر افزایش یافت - ایسنا

86- پرداخت تسهیلات بانکی با هدف حمایت از تولید - اعتبار نیوز

87- جشنواره شیخ بهایی، زنجیره تعامل دانش بنیان ها و سرمایه گذاران است - ایمنا

88- برداشت دانه هاي روغنی کنجد - خبرگزاري صدا و سیما

89- پیارم؛ غذاي بحران گرفتار در بحران - خبرگزاري صدا و سیما

90- اشتغال زندانیان، گامی براي پیشگیري از جرم - خبرگزاري صدا و سیما

91- طرح هاي کانون هاي مساجد در بسط و گسترش فرهنگ کتابخوانی اثرگذار است - شبستان

92- افتتاح پروژه 8 هزار هکتاري بیابان زدایی در ماهشهر - خبرگزاري فارس

93- جعفرزاده ایمن آبادي: در اقتصاد پویا نیازي به پرداخت اعانه نیست - ایرنا

94- 1520 میلیارد تومان نقدینگی به آزادراه شیراز-اصفهان تخصیص می یابد - ایرنا
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95- حسن حبیبی جانشین فرماندهی سپاه گیلان در ستاد تخصصی بسیج اقشار و متخصصین سپاه شد - دیار میرزا

96- بازدید مدیرکل ارشاد فارس از 3 کتاب فروشی شیراز - شیرازه

97- مهمترین درس بسیج به مردم منطقه، مقاومت است - خبرگزاري دفاع مقدس

98- اعطاي تسهیلات به بخش مسکن کهگیلویه و بویراحمد در اولویت ویژه قرار گرفت - تسنیم

99- با رانندگان خودروهاي ناقض پروتکل هاي بهداشتی برخورد جدي می شود - تسنیم

100- 71 معدن در استان زنجان غیرفعال شده است - تسنیم

101- معین هاي اقتصادي خراسان رضوي چه میزان اشتغال ایجاد کرده اند؟ - تسنیم

102- حفظ دستاوردهاي انقلاب، مأموریت ذاتی سپاه و بسیج است - حوزه نیوز

103- 4 گام اساسی براي کسب موفقیت - ایرنا

104- مصوبات ستاد کرونا براي کارکنان در محدودیت هاي کرونایی - شهر فردا

105- گفت وگو با سینا استوي، کارآفرین حوزه بلاك چین - تجارت نیوز

106- مرمت قلعه چرام با اعتبار 700میلیون ریال انجام شده است/سرمایه گذاران گردشگري در روستاهاي شهرستان چرام

حمایت می شود - برنا نیوز

107- دستگاه هاي اجرایی براي اجراي محدودیت هاي اصناف همکاري کنند - باشگاه خبرنگاران جوان

108- ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري آغاز شد - مردم سالاري آنلاین

109- بزرگترین کارخانه نساجی خاورمیانه، از توقف تا امید - خبرگزاري صدا و سیما

110- تفکري بسیجی که مشاغل خانگی در طالخونچه را متحول کرد - دانا

111- ویژه برنامه هر پایگاه مقاومت یک خدمت در راستاي پویش شهید سلیمانی اجرا می شود - دانا

112- اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق

آن فراهم شود - دانا

113- رئیس سازمان بسیج: پروژه هاي محرومیت زدایی نخستین گام براي از بین بردن خلا هاي اقتصادي است - صراط نیوز

114- کوتاه درباره زندگی و زمانه داعیه دار مکتب معارف خراسان - شهرآرا آنلاین

115- ثبت نام «وام کرونا» ویژه گردشگري آغاز شد - اعتبار نیوز

116- آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري - رویداد 24

117- حسن حبیبی جانشین فرماندهی سپاه گیلان در بسیج اقشار شد - گیلانستان

118- تبعیض مثبت یا تبعیض وارونه؟ - میزان

119- اجراي 40 برنامه شاخص به همت سپاه در ریگان - باشگاه خبرنگاران جوان

120- سرمایه گذاران خطرپذیر موتور محرك و پشتیبان توسعه رویدادهاي فناورانه هستند - ایسنا

121- مصوبات ستاد کرونا براي کارکنان در محدودیت هاي کرونایی - شبکه ایران

122- بسیج در صحنه هاي کمک به مردم حضوري فعال دارد - ایرنا

123- ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است - فصل اقتصاد

124- افتتاح بزرگترین کارخانه تولید کاغذ در فارس/ بی تاثیري کرونا بر فعالیت کارخانه کیمیا الیاف - شیرازه

125- مگر می شود فرهاد زنده باشد - خبرگزاري صدا و سیما
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126- سایه سنگین کرونا برسرگردشگري - خبرگزاري صدا و سیما

127- پیش بینی بیادي براي ماه آینده؛ معادلات تغییر می کند - آخرین خبر

128- آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري - آخرین خبر

129- مسئول بسیج فرهنگیان استان بعنوان جانشین فرماندهی سپاه قدس گیلان در امور اقشار و متخصصین بسیج و سپاه منصوب

گردید - پانا

130- رئیس سازمان بسیج: ماشین تولید فقر را باید متوقف کنیم - الف

131- نشست بررسی پروژه هاي عمرانی شهرستان گچساران/ شهر بدون نماینده/ از غیبت استاندار و مدیران کل تا دستان

خالی رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي براي پروژه نیمه تمام گچساران/ چه کسی باید به داد مردم ... - کبنا نیوز

132- ظرفیت تولید لاستیک در خراسان جنوبی 2 برابر می شود - خبرگزاري فارس

133- آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري / جزئیات مبلغ تسهیلات و مدت بازپرداخت - کبنا نیوز

134- جهاد بانوان بسیجی دیري به وسعت دریا+عکس - جنوب پرس

135- باید ماشین تولید فقر در کشور را متوقف کنیم/ زدودن آثار اقتصاد لیبرالی منجر به رفع فقر در جامعه می شود - جنوب
پرس

136- تشکیل دولت اسلامی می تواند اقتصاد کشور را اصلاح کند - جنوب پرس

137- بنیاد شهید و امور ایثارگران اشتغال خانواده ایثارگران را پیگیري کند - باشگاه خبرنگاران جوان

138- اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي

تحقق آن فراهم شود - 8 دي خبر

139- مرمت قلعه تاریخی چرام با اعتبار 700میلیون ریال - ایسنا

140- فعالیت هاي فن آفرینانه در جهت حل چالش هاي اساسی کشور هدف گذاري شود - ایرنا

141- برگزاري مسابقه تولید محتوا در کهگیلویه وبویراحمد - خبرگزاري قرآن

142- برندسازي طلاي سرخ لرستان - خبرگزاري صدا و سیما

143- صابون واسطه ها، بر تن بازار سیمان آذربایجان شرقی - خبرگزاري صدا و سیما

144- ضایعات به جاي صادرات - خبرگزاري صدا و سیما

145- بسیج در صحنه هاي کمک به مردم حضوري فعال داشته است - ایرنا

146- سختگیري بانکی ها به بهاي جان شهروندان تهرانی - افکارنیوز

147- 30 هزار بسته لوازم خانگی در هفته بسیج توزیع می شود - باشگاه خبرنگاران جوان

148- بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را در اولویت اول خود قرار دهد - شما نیوز

149- برداشت سالانه 9 میلیون تن مواد معدنی در استان ایلام - برنا نیوز

150- مانور جهادي بازسازي شبکه هاي توزیع برق در منطقه صنعتی لیاي قزوین اجرا شد - برنا نیوز

151- ویژگی هاي مدیران امروز و فرداي سازمانهاي فعلی و آینده - شما نیوز

152- آیت االله مدرسی یزدي درگذشت - شهر فردا

153- 40 صندوق قرض الحسنه مردم یار در قم افتتاح می شود - تسنیم

154- حبیبی جانشین فرماندهی سپاه گیلان در ستاد تخصصی بسیج اقشار و متخصصین سپاه شد - خبرگزاري فارس

155- ویژگی هاي مدیران امروز و فرداي سازمانهاي فعلی و آینده - آریا نیوز
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156- جذب 1600 نفر نیروي جدیدالاستخدام در شرکت ایران خودرو خراسان با حمایت هاي دستگاه قضایی - ریشه

157- آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري | جزئیات مبلغ تسهیلات و مدت بازپرداخت - همشهري

158- دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر تشکیل جلسه داد/

مصوبات ستاد براي کارکنان در زمان محدودیت هاي کرونایی - اخبار علمی

159- تفکیک بدهکاران دانه درشت بانکی از تولیدکنندگان واقعی - موج

160- آشنایی بیشتر با اهداف کارآفرینی در مرکز فناوري سامسونگ امیرکبیر - زومیت

161- اول مشکل قیمت خودرو را حل کنید/ ضرورت ایجاد تعادل میان قیمت و کیفیت/ کاهش 30 درصدي قیمت خودرو با

کاهش قیمت 4 ماده اولیه تولید داخل - سروش نیوز

162- آیت االله سید عباس مدرسی یزدي درگذشت - خبرگزاري مهر

163- وقف می تواند یاري گر دولت در شرایط کرونا باشد - ایسنا

164- کرونا 600 نفر از شاغلین حوزه گردشگري آذربایجان غربی را بیکار کرد - ایسنا

165- آیت االله مدرسی یزدي درگذشت - تیک

166- آیت االله مدرسی یزدي درگذشت - الف

167- رزمایش طرح جهش تولید در عرصه هاي کشاورزي و دامپروري در آبادان - باشگاه خبرنگاران جوان

168- برگزاري نشست ساز و کار مشاغل خانگی در کازرون - باشگاه خبرنگاران جوان

169- افتتاح اولین کافه کارآفرینی شهرستان شوشتر با حضور مسئولین استانی و کشوري بصورت ویدیو کنفرانس - خورنا

170- اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ با امیدافزایی نسل جوان به آینده، بر دشواري ها غلبه می

کنیم/ زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن فراهم شود/ آموزش مهارت ... - برنا نیوز

171- ویژگی هاي مدیران امروز و فرداي سازمانهاي فعلی و آینده - فکر اقتصادي

172- افتتاح اولین کافه کارآفرینی شهرستان شوشتر - خبرگزاري صدا و سیما

173- بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را در اولویت اول خود قرار دهد - آریا نیوز

174- زمین گیر شدن تحریم ها در «اکباتان»/ بومی سازي دو کنتور وارداتی - خبرگزاري فارس

175- تمهیدات تامین اجتماعی براي عبور از شرایط کرونایی/ تعلیق یک ماهه بازرسی هاي کارگاهی - خبرگزاري فارس

176- دانشگاه هاي کارآفرین، حل معضلات جامعه و صنعت را در دستور کار دارند - ایرنا

177- اعطاي تسهیلات قرض الحسنه 21 هزار میلیارد تومانی، به خانوارها - اقتصاد تهران

178- اژدهاي هفت سر فساد - شهید نیوز

179- تفاهم نامه بنیاد و استانداري، گامی مهم در جهت اشتغال زایی ایثارگران است - بنیاد شهید و امور ایثارگران

180- لزوم تفکیک بدهکاران دانه درشت بانکی از تولیدکنندگان واقعی - خبرگزاري مهر

181- حسینیه ها نقاهتگاه بیماران کرونایی شدند - رسا

182- پرداخت تسهیلات بانکی با هدف حمایت از تولید - شبستان

183- ارائه خدمات اینترنتی به مددجویان کمیته امداد مازندران - ایسنا

184- باشگاه کارآفرینان نوجوان در قزوین راه اندازي می شود - ایسنا

185- گام بزرگ هسته اي تایید شد/ بودجه با دلار 11 هزار بسته شد - حوزه نیوز

186- آیت االله مدرسی یزدي درگذشت - خبر آنلاین
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187- امضاي تفاهم نامه همکاري بین دانشگاه هاي روسیه و ترکمنستان - خبرگزاري فارس

188- تاکید استاندار گیلان بر اهتمام بر تکمیل 61 طرح نیمه تمام عمرانی - ایرنا

189- حقیقت و منطق بسیج تبدیل تهدیدها به فرصت است - ایرنا

190- ادعاي معاون کلانتري درباره اقدامات سازمان محیط زیست براي احیاي دریاچه ارومیه - تسنیم

191- مرمت قلعه چرام بااعتبار700میلیون ریال انجام شد/حمایت از سرمایه گذاران گردشگري درروستاهاي شهرستان چرام -
کبنا نیوز

192- طرح جامع احیاي 18 تالاب رو به اتمام است - باشگاه خبرنگاران جوان

193- متقاضیان وام کروناي گردشگري بخوانند - شما نیوز

194- پیگیري نحوه ارائه تسهیلات براي حل مشکل تامین گاز مایع سیستان و بلوچستان - صندوق کارآفرینی امید

195- جلسه اي براي حل مشکل حمل آرد گندم به روستاهاي سیستان و بلوچستان - صندوق کارآفرینی امید

196- قرارگاه شهید سلیمانی به منظور مقابله با کرونا در لرستان راه اندازي می شود - تسنیم

197- احیاي دریاچه ارومیه افتخار دولت است - آریا نیوز

198- فعالیت 2500 دامداري در جویبار/ اشتغال 3100 نفر - آریا نیوز

199- تأسیس مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش در پایتخت کفش ایران - خبرگزاري هنر

200- طرح جامع 18 تالاب رو به اتمام است - میزان
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بی توجهی مسئولان آذربایجان غربی نسبت به خام فروشی مواد معدنی

منبع: شعار سالشماره خبر:  1  |  تاریخ: 1399/08/29

شعار سال: آذربایجان غربی از جمله مناطق کشور است که سرشار از معادن غنی بوده که می تواند اقتصاد کشور را متحول و
سبب اشتغال زایی جوانان شود، اما متاسفانه تاکنون از این مزیت به درستی استفاده نشده است و بیشتر مواد معدنی به

صورت خام صادر می شود. خام فروشی و بی توجهی به فرآوري سنگ در معدن ها استان ...

شعار سال: آذربایجان غربی از جمله مناطق کشور است که سرشار از معادن غنی بوده که می تواند اقتصاد کشور را متحول و
سبب اشتغال زایی جوانان شود، اما متاسفانه تاکنون از این مزیت به درستی استفاده نشده است و بیشتر مواد معدنی به صورت خام

صادر می شود. 
خام فروشی و بی توجهی به فرآوري سنگ در معدن ها استان توسعه این صنعت را با مشکل مواجه کرده است و آمار بالاي بیکاري،
درآمد پایین به همراه قرار گرفتن در رتبه هاي آخر شاخص هاي توسعه اي در کشور سهم مردمی است که در کنار ظرفیت و تمدن

کهن در بخش گردشگري داراي ثروت عظیم معادن طلا هستند و این خود در سطح خاورمیانه مثال زدنی است. 
خروج مواد معدنی به شکل خام از استان و کشور ضربه اساسی بر بنیان ها و درآمد هاي اقتصادي استان و حتی کشور وارد می کند بر

همین اساس ایجاد واحد هاي فرآوري مواد معدنی در مناطق معدن خیز باید در سرلوحه اقدامات مسوولان ذیربط قرار گیرد. 

اشتغال جوانان در شهرستان تکاب مورد بی توجهی قرار گرفته شده است 
محمد علی یک شهروند تکابی در خصوص خام فروشی گفت: آذربایجان غربی یکی از استان هاي معدن خیز کشور به شمار می رود به
گونه اي که این استان در تولید باریت، طلا، میکا و سنگ هاي تزئینی جایگاه کم نظیري در سطح کشور دارد و این بخش را می توان

یکی از بخش هاي اشتغال زا در استان دانست که متاسفانه چندان توجهی به این امر نشده است. 
وي بیان کرد: اکثر جوانان این شهر به دلیل نبود کار مهاجرت می کنند چراکه هیچ توجیهی براي ماندن این قشر در این شهرستان

وجود ندارد. 
شهروند دیگري در این خصوص عنوان کرد: نبود صنایع پایین دست و غفلت و بی توجهی مسوولان کشوري و استانی را به این مسائل

به خصوص خام فروشی باعث شده است که شهر هایی که داراي معدن هستند سال ها طعم محرومیت را بچشند. 
وي افزود: عقب ماندگی تنها سهم مردم این استان از بی تدبیري مسوولانی است که تاکنون نتوانسته اند از ظرفیت کم نظیر شهر هاي
استان در بخش هاي معدن، گردشگري، کشاورزي و صنعت استفاده بهینه اي ببرند و همچنین بیشتري ضربه به اقتصاد این کشور

وارد می شود، اما مسوولان بی خیال تمامی اتفاقات کشور هستند. 

پیشگیري از خام فروشی در استان بسیاري از مشکلات شغلی استان را مرتفع می کند 
نماینده، ولی فقیه در آذربایجان غربی در ادامه به ظرفیت هاي عظیم معدنی استان اشاره کرد و گفت: استان داراي ظرفیت هاي
معدنی ویژه اي است که پیشگیري از خام فروشی و استفاده از مواد استخراجی معادن در صنایع تبدیلی می تواند بسیاري از مشکلات

شغلی استان را مرتفع کند. 
وي با بیان اینکه هم مرز بودن با سه کشور خارجی از ظرفیت هاي استان است اظهار داشت: وجود مرز مشترك با سه کشور خارجی
براي استان ظرفیتی بی بدیل در توسعه و رشد استان بوده و اگر تبادلات مرزي بین استان و این سه کشور تقویت شود بسیاري از

مشکلات اقتصادي مردم استان حل خواهد شد. 
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خام فروشی ضربه اساسی به اقتصاد کشور وارد می کند 
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان غربی، ایجاد واحد هاي فرآوري مواد معدنی را از اولویت هاي مهم سازمان عنوان کرد
و اظهار داشت: به منظور ایجاد ارزش افزوده در حوزه معدن و جلوگیري از خام فروشی مواد معدنی و از سوي دیگر ایجاد اشتغال
پایدار در استان، راه اندازي واحد هاي فرآوري مواد معدنی به خصوص در سر معادن بزرگ و یا نزدیک به معادن یک نیاز اساسی بوده

و در سال هاي اخیر نیز به آن توجه ویژه اي شده است. 
وي با بیان اینکه خام فروشی ضربه اساسی به اقتصاد کشور وارد می کند، بیان کرد: ایجاد واحد هاي فرآوري در مناطقی که داراي

معادن است هم هزینه نهایی را کمتر می کند و هم اشتغال زایی را به دنبال خواهد آورد. 
بابایی بیان کرد: بیش از 800 واحد صنایع فرآوري و تبدیلی مواد معدنی در آذربایجان غربی فعال است که باعث اشتغال زایی بیشتر

جوانان شهرستان هاي داراي معادن شده است. 

واحد سنگ بري بزرگ مقیاس در شهرستان بوکان احداث می شود 
وي تصریح کرد: بنابراین براي جلوگیري از خام فروشی انواع سنگ هاي تزئینی استخراج شده از معادن، یک واحد سنگ بري بزرگ
مقیاس در شهرستان بوکان احداث می شود و پس از بهره برداري از این واحد سنگ بري، مواد استخراج شده از این شهرستان خارج و

ارزش افزوده آن مجددا با این شهرستان باز می گردد. 
بابایی بیان کرد: همچنین دو معدن بزرگ طلا در تکاب فعال است که سالانه یک میلیون تن مواد معدنی طلا را استخراج و در سر

معدن نیز فرآوري می شود. 

شعار سال، با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از پایگاه خبري تحلیلی می متالز، تاریخ انتشار: 25 آبان 1399، کد خبر: 143126،
me-metals.ir



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 12/478

جهان به همبستگی مالی نیاز دارد

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  2  |  تاریخ: 1399/08/29

سینا استوي یکی از کارآفرینان جوانی است که در حوزه بلاکچین در داخل کشور دست به تاسیس یک شرکت استارتاپی زده
است. او فارغ التحصیل مدیریت بازرگانیست و تلاش هاي زیادي براي گسترش و توسعه علوم بلاکچین و رمزارزها در ایران

انجام داده است.

سینا استوي، کارآفرین حوزه بلاکچین: جهان به همبستگی
مالی نیاز دارد سینا استوي یکی از کارآفرینان جوانی است
که در حوزه بلاکچین در داخل کشور دست به تاسیس یک
شرکت استارتاپی زده است. او فارغ التحصیل مدیریت
بازرگانیست و تلاش هاي زیادي براي گسترش و توسعه

علوم بلاکچین و رمزارزها در ایران انجام داده است. 

به گزارش گروه خبر خبرگزاري برنا، استارتاپ به پروژه
هایی گفته می شود که در جریان آن یک ایده خام، به

کمک تلاش و کوشش یک گروه به تولید یک محصول و یا یک خدمات می انجامد و زمینه براي فروش آن محصول و خدمات فراهم
می شود .این روزها در سراسر دنیا به استارتاپ ها و افرادي که در این حوزه فعالیت می کنند توجه ویژه اي می شود و دولت ها
حمایت هاي زیادي از این نوع کارآفرینان می کنند. سینا استوي یکی از کارآفرینان جوانی است که در حوزه بلاکچین در داخل کشور
دست به تاسیس یک شرکت استارتاپی زده است. او فارغ التحصیل مدیریت بازرگانیست و تلاش هاي زیادي براي گسترش و توسعه

علوم بلاکچین و رمزارزها در ایران انجام داده است. در ادامه گفتگوي ما با این کارآفرین جوان را می خوانید. 

داستان این استارتاپ و ورود به دنیاي کریپتوکارنسی از کجا شروع شد؟ 

من در سال 2013 میلادي به عنوان بیتکوینر وارد عرصه رمزارزها شدم و به عنوان یک تریدر (معامله گر) درآمد خود را به بیت کوین
تبدیل می کردم. در نهایت در سال 2016 این فرآیند رو به صورت کاملا جدي پیش گرفتم و با فراز و فرودهاي بازار همراه شدم که
در نهایت طی این فرودهاي ناشی از بازار نیز متضرر هم شدم، اما دست نکشیدم و تصمیم گرفتم تا به عنوان یک کار افرین وارد این
عرصه شوم و بعد ایده ي صرافی رمزارزي در داخل ایران به ذهنم رسید. صرافی کریپتولند در سال 96 (دقیقا 16 مهر ماه) شروع به
کار کرد و ابتدا تنها با استفاده از ربات تلگرامی به مدت تقریبا یک سال و نیم فعالیت داشت و در نهایت تصمیم بر این گرفتیم تا یک

سایت براي صرافی داشته باشیم و کاربران بتوانند راحت تر و با اعتماد بیشتري با صرافی کریپتولند خرید و فروش داشته باشند. 

اکنون سه سال از راه اندازي و تاسیس کریپتولند می گذرد و ما نسبت به ابتداي ورود به این عرصه تغییرات گسترده اي را در پلتفرم
خود داشتیم. همراه با سه سالگی کریپتولند یک پلتفرم جدي از صرافی خود را ارائه دادیم که افراد می توانند در این پلتفرم قابلیت
هاي بسیاري را که در صرافی هاي رمزارزي بین المللی نظیر اوردرگذاري و ترید سریع و آسان را همراه با نمودارهاي قیمتی براي
کاربران فراهم نمودیم و هم اکنون نیز باز هم در حال توسعه هستیم تا در آینده براي هموطنان عزیزمان نیز خدمات بسیار گسترده
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اي فراهم کنیم. 

تعریف شما از کار آفرینی ؟ 

تعریف من از کارآفرینی این است که یک فرصتی در اختیار جوانان و افراد با استعداد جامعه قرار دهیم تا شکوفایی شکل بگیرد و
موازي با رشد افراد، جامعه نیز رشد کرده و از نظر ذهنی و فکري نمود یابد. در واقع کارآفرینان همواره از مفهوم فرصت جویی و
فرصت پروري در ابعاد کاري خود استفاده می کنند تا سایرین نیز از این فرصت ها بهره مند گردند. از سوي دیگر، ارزش آفرینی براي
این عرصه به عنوان یکی از موارد مهم و اساسی است که قطعا به دنبال فرصت پروري باید شکل بگیرد. در صورتی که ارزشی خلق
نگردد، قطعا توانایی و فرصتی نیز وجود نخواهد داشت و در واقع مفهوم کارافرینی شکل نخواهد گرفت. در نتیجه ما نیز به دنبال

فرصت هاي نو در جوامع هستیم تا این امکان را نیز براي افراد این مرز و بوم فراهم کنیم. 

استراتژي شما براي رشد کسب و کار؟ 

استراتژي ها براي رشد یک سیستم قطعا نقشی اساسی و ضروري ایفا می کنند؛ در این میان باید متناسب با شرایط بتوان استراتژي را
نیز تعیین کرد. در واقع باید در خصوص استراتژي عنوان کنم که یک رفتار منطقی و مورد تایید و بر اساس صلاح دیدهاي جوامع
است؛ در نتیجه یک استراتژي صحیح می تواند تعریفی مناسب از شرایط و دیدگاه ها داشته باشد. در حال حاضر استراتژي اصلی ما

توسعه و ارتقا کیفیت خدمات در داخل کشور و ایفاي نقشی با ساز و کار اساسی هستیم. 

کمی از الگوهاي بازاریابی خودتان بگویید 

الگوي شخصی ما یک الگویی خاص بر اساس ایده هاي ذهنی است که انشاالله در آینده اي نزدیک الگوي بازاریابی خود را منتشر
خواهم کرد. 

فناوري بلاکچین چیست و آینده آن را در جهان و ایران چگونه ارزیابی می کنید؟ 

اگر بخواهیم به زبانی ساده بلاکچین را توصیف کنیم، بهتر است با یک مثال در حوزه مالی این موضوع را بیان کنم. افراد اساسا براي
انجام تراکنش هاي مالی از یک واسطه به نام بانک استفاده می کنند، ولی بلاکچین براي افراد این امکان را فراهم کرده است تا
اشخاص به صورت مستقیم با یکدیگر ارتباط برقرار نمایند و به صورت همتا به همتا داده ها و تراکنش هاي خود را اجرا کنند و نیازي

به شخص ثالث نباشد. 

اگر بخواهم به صورت دیگر شرح دهم باید بگویم، بلاکچین مجموعه اي از بلوك هاست که به صورت پشت سر هم و زنجیروار با حجم
مشخصی می توانند داده ها را دریافت نموده و در نهایت قابل انتقال به شخصی که احتیاج دارد، نماید. البته باید به این نکته نیز اشاره

داشته باشم که داده ها به صورت رمزنگاري شده انتقال می یابند و تنها فرستنده و گیرنده اطلاعات می توانند رمزگشایی کنند. 

این نکته را نیز باید در نظر داشته باشید، مرکز داده اي که بلاکچین ها در آن فعالیت دارند، به صورت کاملا غیر متمرکز و در قالب
یک نود (Node) در سراسر جهان فعال هستند و هر شخصی می تواند نقش نود را داشته باشد. 

در خصوص آینده بلاکچین در ایران باید بگویم که اگر بتوانیم داده ها و اطلاعاتی عمومی را از طریق بلاکچین ذخیره و تغییرات



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 14/478

اعمالی را به این شکل اجرا نماییم، بهترین گزینه است و می توانیم شکلی جدید از پردازش اطلاعات در فضایی کاملا ایمن و
رمزنگاري شده داشته باشیم؛ در نتیجه درز کردن اطلاعات کاملا بی معنا خواهد شد. در حال حاضر فناوري بلاکچین در جهان به

سرعت در حال توسعه است و شرکت هاي مختلفی داده هاي خود را در بلاکچین آپلود می کنند. 

بزرگترین چالش هایی که در توسعه استارتاپ خود با آن مواجه بودید؟ 

زندگی تمامی افراد در طول یک روز چالش است و هر شخصی که هر روز که از خواب برمی خیزد، گذران زندگی براي او به عنوان
یک چالش است. در طی این چالش روزانه، کسانی می توانند موفق باشند که با هر چالش در زمان مناسب و با تفکري پیش بروند و
در طی این فرآیند موانع را پشت سر بگذارند. به عنوان یک کارآفرین باید با ذهنی باز نسبت به مسائل تصمیم گرفت و ایده اي جدید

را خلق کرد، در نتیجه چالش معنایی ندارد و همه چالش ها قابل حل هستند. 

نظر شما در خصوص رمزارزها (کریپتوکارنسی) و آینده آن در جهان و ایران را بیان کنید؟ 

اساسا رمزارزها به عنوان یک ابزاري براي پرداخت هاي اینترنتی محسوب می شوند و شکل جدیدي از پول را می توان در آن ها یافت.
ایده اي که می تواند مرزها را جابجا نموده و دیدگاه ها را تغییر دهد. به نوعی وقتی شخصی بتواند دارایی خود را به راحتی از کشوري
به کشور دیگر بدون پرداخت هزینه گزاف انتقال دهد، یک نوع موفقیت و برد محسوب می شود. جهان به این نوع همبستگی در حوزه
مالی احتیاج دارد. اگر این فرآیند در ایران رشد و نمو یابد، می تواند گشایش هاي اقتصادي براي کشور به همراه داشته و به نوعی ارز

آوري را شاهد خواهیم بود. آینده را باید رقم زد نه اینکه منتظر باشیم تا موفقیت و آینده به سراغ ما بیاید. 

بعنوان یک فعال موفق در فناوري بلاکچین، خلاء موجود در کشور را در این حوزه در چه مواردي می دانید؟ 

به نظرم خلا اصلی در این حوزه ، مبحث آموزش و تبحر در این صنعت است. در واقع بسیاري از افراد به دلیل نداشتن دانش کافی در
حوزه بلاکچین و رمزارزها نمی توانند اهداف و سناریو شکل گیري آن ها را تشخیص دهند و در این میان برداشت هاي اشتباهی
درخصوص این صنعت ایجاد می شود. داشتن دانش کافی در این حوزه علاوه بر اینکه سبب توسعه این صنعت در داخل کشور می

گردد، گشایش هاي فراوان و ایجاد شغل براي بسیاري از جوانان این مرز و بوم خواهد داشت. 

توصیه شما به جوانانی که تمایل به راه اندازي کسب و کار در حوزه بلاکچین و رمز ارز را دارند، چیست؟ 

تنها توصیه اي که به قشر تازه نفس کشور می توانم داشته باشم، یادگیري و آموزش این حوزه به شکلی صحیح و مفهومی است. در
صورتی که تصمیم دارند کسب و کار خود را در این حوزه توسعه دهند، حتما باید دو فاکتور آموزش و یادگیري را به خوبی درك کرده

و در نهایت اقدام به راه اندازي کسب و کار و سرمایه گذاري کنند. 

اگر به گذشته باز گردید، باز هم تمایل به راه اندازي کسب و کار در حوزه بلاکچین و رمزارز را دارید ؟ 

قطعا ... اگر رسالت من آموزش و کارآفرینی است، بارها و بارها اگر به گذشته بازگردم قطعا وارد همین حوزه خواهم شد و رسالت خود
را اجرایی خواهم کرد. پس از گذشت این مدت که با فراز و نشیب هاي بسیاري روبرو بودم اما هنوز ابتداي راه هستیم و اهدافم بسیار

فراتر از اینهاست. 
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و سخن پایانی 

آموزش، آموزش، آموزش ... به عنوان سخن پایانی تاکید می کنم که همواره دانش خود را تکمیل نمایید و هیچگاه بدون آگاهی وارد
این حوزه نشوید. برخلاف تصوري که بسیاري از افراد دارند، در این حوزه فقط بحث سرمایه گذاري نیست، موضوع مهم و اصلی در

وهله اول آموزش است و در نهایت اقدام به سرمایه گذاري هوشمندانه. 

ریسک بازارهاي مالی تنها با آموزش صحیح و کسب دانش در این حوزه عملیاتی است و این موضوع باید رعایت شود، در غیر اینصورت
خطرات بسیاري سرمایه افراد را تهدید می کند.
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5 درصد جمعیت کشور و 8 درصد فوتی هاي کرونا از آذربایجان شرقی هستند

منبع: ایسناشماره خبر:  3  |  تاریخ: 1399/08/29

استاندار آذربایجان شرقی با تشریح تمامی جزئیات محدودیت هاي کرونایی که از اول آذرماه اعمال می شوند، گفت: پنج
درصد جمعیت کشور و هشت درصد فوتی هاي کرونا از آذربایجان شرقی هستند.

محمد رضا پورمحمدي، پنجشنبه شب در گفت وگوي
خبري با بیان اینکه لازم می دانیم به شهداي مدافع
سلامت اداي احترام کرده و براي خانوادگان جانباختگان
این بیماري، آرزوي صبر و بردباري و آروزي غفران براي
جانباختگان بیماري کووید19 کنیم، گفت: وضعیت بیماري
در کشور خوب نیست، وضعیت در آذربایجان شرقی هم نه

بد است و نه خوب. 

وي با اشاره به جایگاه این استان در کشور، اظهار کرد: در
بین 31 استان کشور، پانزدهم هستیم، بخشی از این

وضعیت به نحوه ي رعایت پروتکل هاي بهداشتی و بخشی دیگر به مدیریت بیماري ، سختار سنی و جنسیتی جمعیت و ساختار
جغرافیایی برمی گردد، اما روند در مجموع، نگران کننده است. 

وي از اخذ تست از 170 هزار نفر از ابتداي شیوع بیماري تا کنون خبر داد و گفت: تست 59000 نفر از این تعداد برابر با 35 درصد
مثبت بود؛ طی 24 گذشته نتیجه ي تست 470 نفر از 1100 نفر مثبت بوده و این نشان می دهد روند شیوع رو به افزایش است. 

به گزارش ایسنا، پورمحمدي خاطرنشان کرد: 2900 از 59000 نفري شامل 4.9 درصد از مبتلایان، فوت کرده اند که زیاد نگران
کننده نیست، اما هشت درصد از 42000 نفر فوتی در کشور از استان ما هستند، درحالیکه جمعیت آذربایجان شرقی، پنج درصد از

جمعیت کشور را تشکیل می دهند. 

وي ادامه داد: روند شیوع و تلفات رو به افزایش است، در پیک دوم تعداد فوتی ها روزانه 15 نفر بود، اما الان بعضی روزها به 30 نفر
هم می رسد. 

وي با اشاره به جزییات اعمال محدودیت ها، افزود: بر همین اساس از شنبه دو طرح مهم مدیریت هوشمند اعمال محدودیت و طرح
مراقبت محله محور اجرا می شود، بر اساس شاخص کلی وزارت بهداشت مبنی بر تعداد تست هاي پی سی آر مثبت و تعداد بستري
ها به ازاي هر 100 هزار نفر جمعیت، شهرها به زرد، نارنجی و قرمز تقسیم می شوند؛ چهار نفر بستري، تحت عنوان منطقه ي زرد،

شش بستري، منطقه ي نارنجی و 10 بستري یا بیشتر، منطقه ي قرمز محسوب می شود. 

وي با اشاره به وضعیت شهرستان هاي آذربایجان شرقی، گفت: سه شهرستان ورزقان، هوراند، خداآفرین، زرد و شهرهاي آذرشهر،
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بستان آباد، جلفا، سراب، کلیبر، مراغه، هشترود، نارنجی و بقیه ي شهرهاي استان، قرمز هستند. 

پورمحمدي خاطرنشان کرد: طرح مدیریت هوشمند از شنبه به طور جدي اجرا شده و محدودیت ها و قوانینی به طور جدي براي
کارکنان ادارات، فعالیت هاي اقتصادي، اجتماعی، فرهنگی و آموزشی و ترددها وضع شده است؛ مصوبات ستاد استانی کرونا به مثابه ي

قانون و لازم الاجرا بوده و اصناف و سازمان ها و مردم ملزم به رعایت هستند. 

وي با اشاره به محدودیت هاي مناطق زرد، بیان کرد: تمامی کارکنان دستگاه هاي دولتی مناطق زرد و دو سوم کارکنان دستگاه هاي
خدماتی حضور خواهند داشت، فعالیت گروه چهار در این مناطق، تعطیل بوده و تردد خودرو برون شهري و درون شهري در مناطق

زرد بدون محدودیت ادامه داشته، اما حق ورود به شهرهاي قرمز را ندارند. 

استاندار آذربایجان شرقی، اضافه کرد: کارکنان سازمان ها و ادارات و دستگاه هاي عادي درمناطق نارنجی با یک دوم نیرو و دستگاه
هاي خدمات ضروري با دو سوم نیرو حضور می یابند؛ گروه هاي سه و چهار در مناطق سه و چهار تعطیل بوده و تردد خودروي درون

شهري بدون محدودیت، اما ورود به سایر شهرها قطعا ممنوع است. 

وي با تشریح محدودیت هاي اعمال شده در شهرهاي قرمز، بیان کرد: یک سوم کارکنان در دستگاه هاي عادي و یک دوم کارکنان
خدمات ضروري حضور می یابند، در این خصوص اولویت براي عدم حضور با گروه هاي سنی بالاتر و افراد داراي بیمازي مزمن است و
دستگاه ها خودشان این مورد را تعیین کنند؛ در مناطق قرمز، فقط فعالیت گروه یک مجاز بوده و در خصوص تردد وسائط نقلیه نیز

تردد برون شهري خودروهاي بومی و ورود غیربومی،هاي پلاك شخصی ممنوع است. 

وي متذکر شد: ممنوعیت تردد براي خودروهاي شخصی بعد از ساعت 9 الی چهار صبح روز بعد، اعمال شده و متخلفان مشمول
جریمه ي 200000 تومانی می شوند؛ شهر جدید سهند در ستاد استانی معادل تبریز در نطر گرفته شده است. 

پورمحمدي ادامه داد: کارکنان دستگاه ها و ادارات و کارگران و افرادي که براي کار مجبور به خروج از شهر و حضور در بیروت بعد از
ساعت 9 هستند، باید از دستگاه مربوطه مجوز بگیرند، ارائه ي کارت اشتغال بر اساس مصوبه ي ستاد براي واحدهایی که خارج از
شهر هستند، مانند واحدهاي تولیدي و صنعتی، کفایت می کند؛ هر دستگاه باید لیست کارکنانش را به فرمانداري بدهد تا مجوز را
براي خودروي پلاك شخصی آن فرد اخذ کند، بعدا سامانه اي در این زمینه فعال می شود و متقاضیان می توانند در آن ثبت نام کرده

و کد دریافت کنند. 

وي تاکید کرد: اعمال محدودیت ها به این معنی است که کارهایتان را براي دو هفته ي دیگر نگه دارید، نه اینکه به کارهاي عقب
افتاده در ادارات برسیم. 

وي از همراهی 75 الی 80 درصد مردم در رعایت پروتکل هاي بهداشتی خبر داد و افزود: درصدي از مردم هنوز باور نکرده اند، در
گذشته در فیلم ها می دیدیم که مردم با شیوع یک بیماري مانند طاعون و سیل درها را می بستند و در خانه می ماندند، با دو هفته

آسمان به زمین نمی آید. 

استاندار آذربایجان شرقی بیان کرد: بیشترین فوتی هایمان در سازمان هاي خدمات رسان مانند تامین اجتماعی، بانک ها، دستگاه
قضایی و دارایی است و با این محدودیت ها می خواهیم زنجیره ي انتقال بیماري را بشکنیم و انتظار می رود مراجعات هم کم شود. 
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وي گفت: ضریب انتشار بیماري 9 برابر شده است، درحالیکه قبلا سه برابر بود و الان هر یک نفر 9 را مبتلا می کند؛ در پیک دوم
حداکثر بستري ها حدود هشتصد نفر بود که اکنون به 1260 نفر رسیده است. 

وي تاکید کرد: براي هر تصمیمی ضمانت اجرایی داریم، از رسانه ها، نخبه ها، اهالی قلم میخواهیم به سمت اقناع سازي جامعه و
دعوت از مردم براي همراهی پیش برویم. 

وي در بخش پایانی سخنانش، خاطرنشان کرد: مراقبت محله محور با مشارکت کمیته ي نظارت و پایش و تفاهم نامه وزارت بهداشت
با بسیج اجرایزي می شود. 

انتهاي پیام
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ضرورت تغییر سبک زندگی براي مهار کرونا

منبع: ایسناشماره خبر:  4  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل دفتر امور سیاسی و انتخابات استانداري همدان با بیان اینکه شیوع کرونا علاوه بر مباحث بهداشتی حوزه سیاسی،
اقتصادي، اجتماعی و فرهنگی را نیز تحت تأثیر قرار داده است، گفت: با شیوع کرونا در جهان یک شرایط غیرعادي حاکم

است که کشور ما نیز متأثر از این پدیده با مشکلاتی مواجه شده است.

ابوالقاسم الماسی پنجشنبه 29 آبان در آیین تکریم و
معارفه بخشدار شراء شهرستان همدان، با بیان اینکه براي
مهار این ویروس چاره اي جزء اعمال محدودیت ها و تغییر
سبک زندگی نداریم، افزود: مشکلات اقتصادي و تنگناهایی
که در تولید، معیشت و اشتغال وجود دارد باعث فشار
مضاعف بر مردم شده که این شرایط وظیفه خدمت به

مردم را در هر مسئولیتی سنگین تر کرده است. 

وي با اشاره به ضرورت اقناع سازي عمومی و همکاري در راستاي قطع زنجیره شیوع کرونا تصریح کرد: دولت به تنهایی قادر به رفع
این مشکلات نیست و غلبه بر وضعیت موجود نیازمند مشارکت و عزم جدي همه مردم است. 

الماسی ادامه داد: با تحریم هاي اقتصادي، کاهش صادرات و واردات آسیب هاي جدي متوجه منابع درآمدي کشور شده و بر زندگی
مردم تأثیر گذاشته است. 

وي با تأکید بر ضرورت آگاهی بخشی و اقناع سازي عمومی اظهار کرد: از همه ظرفیت هاي موجود و تریبون هاي در اختیار،
روحانیون، معتمدین و دیگر اقشار صاحب نفوذ در جامعه باید در این راستا استفاده و مردم را همراه کنیم. 

الماسی در ادامه با بیان اینکه مقوله مهمی که پیش رو داریم انتخابات ریاست جمهوري است، گفت: انتخاب مردم در نظام ما بسیار با
اهمیت است و بخش وسیعی از بدنه جامعه از طریق انتخابات وارد عرصه خدمت به مردم می شوند. 

وي با اشاره به اهمیت و تأثیرگذاري انتخابات ریاست جمهوري در عرصه داخلی و بین المللی یادآورشد: زمینه سازي براي پویایی،
افزایش مشارکت و برگزاري انتخاباتی سالم تلاش همه مدیران، مجریان و مردم را می طلبد. 

الماسی با اشاره به ظرفیت هاي موجود در بخش شراء خاطرنشان کرد: شأن و شوکت مردم این بخش خدمتگزاري بیشتر و تلاش
مضاعف است که امیدواریم نماینده دولت در این بخش بتواند بخوبی در این راستا با تعامل از ظرفیت هاي موجود بهره گیري کند. 

وي با قدردانی از خدمات صادقانه «ابراهیم مولایی نیا» در طول تصدي شش ساله بخشداري شراء گفت: «علی خلیلی» نیز از نیروهاي
خوشفکر و توانمند است که امیدواریم با تعهد و مسئولیت پذیري بالایی که از ایشان سراق داریم بتواند نسبت به برآورده کردن
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انتظارات مردم این بخش و اجراي مأموریت هاي دولت گام هاي مؤثري بردارد. 

معاون سیاسی، امنیتی فرماندار همدان نیز گفت: مردم شهیدپرور بخش شراء در صحنه هاي گوناگون انقلاب اسلامی همواره
مجاهدت، زحمات بی بدیل و حضور فعالانه داشته اند. 

محمدرضا پیرودین با بیان اینکه وسعت بخش قهاوند از چهار شهرستان ما در استان بیشتر است، افزود: این منطقه داراي استعدادهاي
قابل توجهی است که امیدواریم با توان بیشتر شاهد رشد و توسعه روزافزون و زدودن چهره محرومیت از روستاهاي این بخش باشیم. 

وي اضافه کرد: متأسفانه تحریم هاي ظالمانه و کاهش منابع اعتباري از یکسو و شیوع کرونا از سوي دیگر ما را با شرایط خاصی مواجه
کرده که باعث افزایش فشار مشکلات اقتصادي بر مردم شده است. 

پیرودین از اجراي دو پروژه مهم و تاثیر گذار در بخش شراء خبرداد و اظهار کرد: عملیات اجرایی گاوداري 6000 رأسی شستا و
مجتمع کشت و صنعت یاس در این منطقه با سرمایه گذاري بخش خصوصی آغاز شده است که می تواند در آینده این منطقه بسیار

مؤثر باشد. 

معاون سیاسی فرماندار همدان با قدردانی از خدمات بخشدار قبلی این بخش گفت: امیدواریم بخشدار جدید این منطقه نیز با تعامل و
حمایت همه جانبه بتواند در راستاي خدمت به مردم شریف بخش شراء موفق عمل کند. 

به گزارش ایسنا، «ابراهیم مولایی نیا» پس از پس سال خدمت در سمت بخشدار شراء به بازنشستگی نایل آمد و «علی خلیلی» داراي
سوابق مدیریتی و اجرایی در شهرداري هاي بهار، کبودراهنگ و همدان به عنوان بخشدار جدید بخش شراء معرفی شد. 

انتهاي پیام
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صنایع وابسته به سنگ ایجاد شود/ رنگ معادن سنگ استان فارس کرمی است

منبع: شیرازهشماره خبر:  5  |  تاریخ: 1399/08/29

یک فعال اقتصادي گفت: اکثر معادن استان فارس سنگ هایی با طرح کرم و مایل به تیره است که معادن سنگ مشهور از
جمله سنگ ده بید نیاز استان فارس را تامین می کند.

یک فعال اقتصادي گفت: اکثر معادن استان فارس سنگ هایی با طرح کرم و مایل به تیره است که معادن سنگ مشهور از جمله
سنگ ده بید نیاز استان فارس را تامین می کند. 

به گزارش سرویس اقتصادي شیرازه، محمدرضا دهقانیان امروز در نشست خبري با خبرنگاران به هدف ایجاد مجتمع سنگ در استان
فارس اظهار داشت: مجتمع سنگ نور کوه پارس با هدف ایجاد کارآفرینی و ارائه مشاوره تخصصی به مردم و نمایش انواع سنگ هاي

نما ساختمانی و تزئینی در استان فارس آغاز به فعالیت کرده است. 

وي با اشاره راه اندازي کارگاه مجازي سنگ شناسی گفت: کمتر از دو ماه دیگر سامانه فروش آنلاین راه اندازي می شود و همچنین
جهت علاقه مندان به رشته سنگ و سنگ شناسی کارگاه آموزش مجازي راه اندازي خواهد شد. 

مدیر مجتمع سنگ نور کوه پارس به ظرفیت ایجاد شده در ابتداي راه اندازي این مجتمع اشاره کرد و گفت: در ابتداي راه اندازي این
مجتمع هشت نفر به صورت مستقیم و بیش از 15 نفر به صورت غیرمستقیم مشغول به کار شده اند. 

رنگ معادن سنگ استان فارس با طرح کرم و مایل به تیره است 

دهقانیان در پاسخ به سوال خبرنگار شیرازه مبنی بر نیازسنجی صورت گرفته در استقبال از مردم استان فارس از طرح و رنگ سنگ
گفت: بخش فروش مجتمع به نیاز مردم شیراز و استان توجه دارد به طوري که سفارش مشتریان به کارخانه جهت تولید انتقال داده م

شود. 

وي بیان داشت: اکثر معادن استان فارس سنگ هاي با طرح کرم و مایل به تیره است که معادن سنگ مشهور از جمله سنگ دهبید
نیاز استان فارس را تامین می کند. 

سنگ با پیشرفت تکنولوژي در زندگی بشر جاي گرفته است 

سید احمد حسینی رییس هیئت مدیر مجتمع سنگ کوه نور پارس که به صورت ویدیو کنفرانس در این جلسه حضور داشت به
اهمیت سنگ در زندگی بشر اشاره کرد و گفت: سنگ از گذشته در اشکال مختلف وارد زندگی بشر شد و مکمل خوبی براي این

زندگی بوده است. 

وي ادامه داد: مدلینگ سنگ همانند پوشاك در سالیان مختلف دچار تغییر بوده و با پیشرفت تکنولوژي سنگ هم به عنوان کالاي
طبیعی و خدادادي آغشته به هنر انسان در زندگی بشر جاي گرفته است. 
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رییس هیئت مدیر مجتمع سنگ کوه نور پارس به اشتغالی زایی نیز اشاره کرد و افزود: در کشور ایران مجتمع سنگ کوه نور پارس
توانسته 300 نفر را به صورت مستقیم اشتغال زایی ایجاد کند که درحال حاضر کمتر از 6 ماه برنامه ریزي کلی و دقیق شاهد افتتاح
این مجتمع در استان فارس با ظرفیت 5هزار متر مربع به صورت نمایشگاهی که بهترین دپارتمان سنگی از همه سنگ ها با تنوع

مختلف است راه اتدازي شود. 

وي به تولید روزانه بیش از هزار متر در کارخانه سنگ کوه نور پارس واقع در در برمشور اشاره کرد که اکنون توانسته از 50 درصد
ظرفیت تولید خود استفاده نماید. 

مدلینگ سنگ روي طرح و رنگ است 

حسینی در پاسخ به سوال خبرنگار شیرازه مبنی بر مد طرح و رنگ مصرف امروز کشور بر چه اساسی است، بیان داشت: مدلینگ
سنگ بیشتر روي طرح و رنگ است که طبق قانون سنگ هایی که در ارتفاع نصب می شود باید از سازه محکمی استفاده شود لذا فرم
بندي سنگ در دنیا و ایران مصرف مشابه دارد که معمولا در هر بازده زمانی 5 تا 10 ساله اتفاقی در بروز کردن نماهاي ساختمان رخ
می دهد که می توان به نماي مرمر، نماي گرانیت و نماي شیاردار، همچنین سنگ لاشتر ویژه طراحی داخلی که طی سالیان مختلف

در کف و نما مورد استفاده قرار گرفته اشاره کرد. 

صنایع وابسته به سنگ ایجاد شود 

مجید توکلی مدیر عامل کارخانه نیز ایران را یکی از کشورهاي غنی در بخش سنگ هاي تزئینی دانست و بیان داشت: سنگ هاي
طبیعی آلاینده مضرر ندارند و تنوع رنگ، بافت و در دسترس بودن، برآن شده تا معماران باطیف وسیع انتخاب که در قسمت هاي

مختلف ساختمان کارایی دارد، روبرو شوند. 

توکلی توجه به منابع طبیعی را از اهمیت ویژه اي دانست و گفت: توجه به منابع طبیعی باید بیش از پیش باشد چرا که معادن سنگ
متاسفانه هیچ گونه ایده اي براي لاشه هاي سنگ و پودرسنگ ندارند، لذا این ایده در مجتمع از ممدن، کارخانه تا فروشگاه با حضور
تیمی از افراد متخصص در فضاي تخصصی بهره وري و بهینه ازمعدن شروع شده که ضمن اشتغال بیشتر بتوانیم صنایع وابسته به

سنگ ایجاد کنیم که ارزش افزوده این ماده معدنی را بالا ببریم. 

انتهاي پیام/ر / م
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742 هزار آمریکایی در هفته گذشته بیکار شدند

منبع: العالمشماره خبر:  6  |  تاریخ: 1399/08/29

براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته 742 هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند....

براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته 742
هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند. العالم ـ آمریکا 

به گزارش شبکه ان بی سی نیوز، با نزدیک شدن به فصل
سرما و ماه هاي پایانی سال شیوع ویروس کرونا نه تنها در
آمریکا کاهش نیافته بلکه روند مبتلایان به بیماري کووید
19 همچنان در حال افزایش است و محدودیت هاي

اشتغال نیز تاثیر منفی بر بازار کار در آمریکا داشته است. 

به دنبال تاثیر کلان کرونا بر اقتصاد آمریکا، وزارت کار این کشور روز پنجشنبه اعلام کرد که روند شمار هفتگی بیکاران براي اولین بار
از اوایل ماه اکتبر (آبان) افزایش یافته و به 742 هزار نفر رسیده است. 

پیش از این کارشناسان اقتصادي تخمین زده بودند که روند شمار هفتگی بیکاران آمریکا باید به 710 هزار نفر برسد اما آمار بیکاران
نسبت به تخمین کارشناسان اقتصادي بیشتر است. 

آمار ارائه شده توسط وزارت کار آمریکا نشان می دهد که بازار کار در این کشور براي بهبود با مسیر ناپایدار روبه رو است، این در حالی
است که شیوع ویروس کرونا به بالاترین رکورد روزانه رسیده و موج جدیدي از اعمال محدودیت و تعطیلی مدارس کشور را در بر می

گیرد. 

The) شمار بیکاران در آمریکا در حالی روند افزایشی پیدا کرده است که براساس مطالعه صورت گرفته توسط اتاق فکر بنیاد قرن
Century Foundation) با اتمام تاریخ بسته هاي حمایت مالی در انتهاي سال در حدود 12 میلیون شهروند آمریکایی روز بعد از

کریسمس دیگر بیمه بیکاري دریافت نمی کنند. 

براساس گزارش بنیاد قرن در حالی در تاریخ 26 دسامبر (ششم دي ماه) دو بسته حمایت کرونایی دولت آمریکا به پایان می رسد که
کنگره تا کنون هنوز هیچ بسته حمایتی جدیدي را به تصویب نرسانده است. 

یکی از بسته هاي کمک هاي حمایتی کرونا، قانون امداد و امنیت اقتصادي است که براساس این بسته شماري از بیکاران در مدت
زمان شیوع ویروس کرونا بیمه بیکاري دریافت می کردند، در صورت پایان یافتن این بسته و عدم تمدید آن در حدود 7.3 میلیون

شهروند بیکار آمریکایی از دریافت بیمه بیکاري محروم می شوند. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 24/478

بسته دیگر حمایتی کرونا با عنوان جبران خسارت بیکاري اضطراري (PEUC) است که با اتمام آن نیز 4.6 میلیون شهروند آمریکایی
که تا امروز بیمه بیکاري دریافت می کردند، دیگر قادر به دریافت آن نخواهند بود. 

""اندرو اشتتنر"" کارشناس بنیاد قرن بر این باور است که بسته هاي حمایت مالی دولت باعث شده که بسیاري از مشاغل و خانوارها
در دوران کرونا سرپا بمانند و بتوانند در برابر تعطیلی ها طولانی مدت کرونا کنار بیایند. 

به گفته اشتتنر، قطع این کمک ها در آینده ممکن است شوك دیگري بر خانوارها در آمریکا و اقتصاد وارد کند.
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لاهرود؛ قطب جدید گردشگري در استان اردبیل

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  7  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی استان اردبیل گفت: شهر لاهرود با وجود ظرفیت هاي بالاي گردشگري
در حوزه طبیعی و تاریخی، بهشت پنهان و قطب جدید گردشگري کشور است.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی استان اردبیل گفت: شهر لاهرود با وجود ظرفیت هاي بالاي گردشگري در
حوزه طبیعی و تاریخی، بهشت پنهان و قطب جدید گردشگري کشور است. 

به گزارش ایکنا از اردبیل، نادر فلاحی، مدیرکل میراث فرهنگی،
گردشگري و صنایع دستی استان اردبیل، 29 آبان ماه، در بازدید
از پروژه هاي گردشگري و میراث فرهنگی شهر لاهرود مشگین
شهر گفت: لاهرود با وجود قابلیت ها و جاذبه هاي بالاي
گردشگري که در این منطقه وجود دارد، بهشت پنهان گردشگري

کشور است. 

وي با اشاره به ظرفیت هاي گردشگري شهر لاهرود تصریح کرد:
باغ هاي انگور و انواع میوه ها، چشمه هاي آبگرم معدنی مانند
شابیل و قوتورسویی، شیروان دره و نزدیک ترین مسیر دسترسی

به قله سبلان و محوطه هاي تاریخی بی نظیر مانند شهر یري و روستاي تاریخی اونار از جمله ظرفیت هاي لاهرود است که با وجود
این جاذبه ها گردشگران بسیاري را از نقاط مختلف استان و کشور پذیراست. 

فلاحی افزود: خوشبختانه در حوزه گردشگري پروژه هاي بسیار ارزشمندي در این منطقه در حال اجراست که تلاش می کنیم تا در
اسرع وقت به بهره برداري برسند و به طور قطع با استمرار این برنامه لاهرود نقش پررنگی در گردشگري مشگین شهر و استان ایفا

خواهد کرد. 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی استان اردبیل «شهر یري» را الماس گرانقدر منطقه دانست و گفت: با تجهیز
کارگاه پوشش محوطه شهر یري و انجام اقدامات که با جدیت در این محوطه در حال پیگیري است، سایت موزه شهر یري تا پایان

سال به بهره برداري خواهد رسید. 

وي زیپ لاین لاهرود و پیست اسکی شابیل را در کنار مجموعه هاي مدرن آبدرمانی از مهم ترین پروژه هاي توسعه گردشگري
زمستانی کشور برشمرد و تاکید کرد: به یقین بعد از کرونا منطقه لاهرود به قطب جدید گردشگري کشور تبدیل شده و در تمام طول
سال پذیراي گردشگران داخلی و خارجی بی شمار خواهد بود که از این طریق جهش تولید و اشتغال جوانان منطقه فراهم خواهد شد.

انتهاي پیام
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450 حوزه علمیه شیعی در پاکستان فعال است/ پیگیري مجوز دانشگاه

المصطفی(ص) در پاکستان

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  8  |  تاریخ: 1399/08/29

رئیس جامعۀالمصطفی(ص) العالمیۀ از فعالیت 450 حوزه علمیه شیعی در پاکستان خبر داد و گفت: با توجه به جمعیت
درخور توجه پیروان مکتب اهل بیت(ع) در پاکستان، که عموماً علاقه مند به انقلاب اسلامی و ارادتمند به امام خمینی(ره)

هستند، ظرفیت بسیار خوبی براي فعالیت هاي فرهنگی وجود دارد که لازم است بیشتر مورد ...

رئیس جامعۀالمصطفی(ص) العالمیۀ از فعالیت 450 حوزه علمیه شیعی در پاکستان خبر داد و گفت: با توجه به جمعیت درخور
توجه پیروان مکتب اهل بیت(ع) در پاکستان، که عموماً علاقه مند به انقلاب اسلامی و ارادتمند به امام خمینی(ره) هستند، ظرفیت

بسیار خوبی براي فعالیت هاي فرهنگی وجود دارد که لازم است بیشتر مورد توجه قرار گیرد. 

به گزارش ایکنا، حجت الاسلام و المسلمین علی عباسی، رئیس
جامعۀالمصطفی(ص) العالمیۀ در دیدار رایزن جدید فرهنگی
کشور در پاکستان با اشاره به جایگاه راهبردي این کشور دوست
و برادر اظهار کرد: با توجه به جمعیت در خور توجه پیروان
مکتب اهل بیت(ع) در پاکستان، که عموماً علاقه مند به انقلاب
اسلامی و ارادتمند به امام خمینی(ره) هستند، ظرفیت بسیار
خوبی براي فعالیت هاي فرهنگی وجود دارد که لازم است بیشتر

مورد توجه قرار گیرد. 

وي با اشاره به علاقه طلاب و فضلاي پاکستانی براي تحصیل در حوزه علمیه قم، افزود: فعالیت هاي جامعۀالمصطفی(ص) در پاکستان
از ابتداي پیروزي انقلاب اسلامی تاکنون ادامه داشته است و تاکنون چندین هزار نفر از طلاب پاکستانی براي تحصیل علوم دینی، در

ایران حضور یافته اند. 

رئیس جامعۀالمصطفی(ص) با اشاره به فعالیت حدود 450 حوزه علمیه شیعی در پاکستان، توجه به حفظ، احیا و توسعه این حوزه
هاي علمیه را ضروري دانست و گفت: در حال حاضر، در کنار مدارس تحت اشراف، چهار مدرسه علمیه تابعه جامعۀالمصطفی در
پاکستان به فعالیت علمی اشتغال دارند و هم اکنون نمایندگی جامعۀالمصطفی در حال پیگیري اخذ مجوز دانشگاهی در این کشور

است. 

حجت الاسلام والمسلمین عباسی گسترش ارتباطات علمی با اهل سنت را از برنامه هاي راهبردي جامعۀالمصطفی در پاکستان و دیگر
نقاط جهان توصیف کرد و افزود: دوره هاي آموزش هاي کوتاه مدت و فرصت هاي مطالعاتی و نیز بخش آموزش مجازي
جامعۀالمصطفی، زمینه هاي بسیاري خوبی براي گسترش ارتباطات با مراکز مختلف علمی و فرهنگی فراهم آورده است که می تواند

در پیشبرد برنامه هاي رایزنی فرهنگی مورد بهره برداري قرار گیرد. 
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وي دانش آموختگان جامعۀالمصطفی را ظرفیت بسیار ارزشمندي براي تعاملات فرهنگی جمهوري اسلامی ایران و کشور هاي مختلف
دانست و خاطرنشان کرد: ظرفیت هاي جامعۀالمصطفی در نقاط مختلف جهان در خدمت گفتمان انقلاب اسلامی قرار دارد و می تواند

در زمینه گسترش تعاملات جامعۀالمصطفی و رایزنی فرهنگی کشور در پاکستان نیز راه گشا باشد. 

در ادامه نیز احسان خزاعی، رایزن فرهنگی ایران در پاکستان ضمن ابراز خرسندي از دیدار با رئیس جامعۀالمصطفی(ص)، اظهار کرد:
پاکستان از ظرفیت هاي بسیار گسترده اي در عرصه هاي فرهنگی برخوردار است که امیدواریم بتوانیم با همکاري نمایندگی

جامعۀالمصطفی(ص)، گام هاي بسیار خوبی در این زمینه برداریم. 

یادآور می شود،، احسان خزاعی، سابقه معاونت اداري و مالی سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی و رایزنی فرهنگی ایران در گرجستان
را نیز در کارنامه خود دارد. 

انتهاي پیام
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2887 پروژه بیابان زدایی در کشور افتتاح می شود

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  9  |  تاریخ: 1399/08/29

ماهشهر- مسئول بسیج سازندگی کشور با حضور در آئین پروژه بیابان زدایی در ماهشهر، از افتتاح دو هزار و 887 پروژه
محرومیت زدایی در سراسر کشور خبر داد.

ماهشهر- مسئول بسیج سازندگی کشور با حضور در آئین
پروژه بیابان زدایی در ماهشهر، از افتتاح دو هزار و 887

پروژه محرومیت زدایی در سراسر کشور خبر داد. 

به گزارش خبرنگار مهر، سردار زهرایی عصر امروز در
مراسم گرامیداشت هفته بسیج و افتتاح پروژه بیابان زدایی
در ماهشهر، اظهار کرد: امسال هفته بسیج متفاوت تر از
سال هاي گذشته خواهد بود چرا که دو هزار و 887 پروژه

محرومیت زدایی در کشور افتتاح می شود. 

وي افزود: بسیج سازندگی در این زمینه نیز دستگاه هاي اجرایی را کمک کرد تا پروژه هاي محرومیت زدایی انجام شوند و امروز
افتتاح پروژه ها به صورت موضوعی انجام می شود. 

مسئول بسیج سازندگی کشور در ادامه گفت: موضوع منابع طبیعی، بیابان زدایی و آبخیزداري امروز در خوزستان از اهمیت ویژه اي
برخوردار است که در این زمینه افتتاح هشت هزار هکتار در ماهشهر انجام می شود. 

زهرایی اضافه کرد: از زمانی که تفاهم نامه منعقد شده تا به اکنون در سراسر کشور بر اساس گزارش کاري استان ها، 89 هزار هکتار
بیابان زدایی، 48 هزار هکتار آبخیزداري و 112 هزار هکتار در اطفاي حریق جنگل ها و نگهداري انجام شد و در خوزستان 31 هزار
هکتار بیابان زدایی، 22 هزار هکتار آبخیزداري و 56 هزار هکتار اطفاي حریق انجام شد که رشد خوبی را نسبت به سالیان گذشته

داشته است. 

وي در ادامه به ریزگردها و معضلات آن در خوزستان اشاره کرد و گفت: همه دستگاه هاي اجرایی و مردم باید در این راستا یاري
کنند و پاي کار باشند تا در ایجاد ثبات و پایداري منابع طبیعی، کاري ماندگار انجام شود. 

فرسایش و راه نجات خاك 

مسعود منصور، معاون وزیر جهاد کشاورزي در این مراسم نیز بیان کرد: بیش از 21 تن در کشور فرسایش بادي داریم که باعث
مهاجرت مردم و از بین رفتن زیرساخت ها می شود؛ راه نجات در این است که پوشش گیاهی مرتع و جنگل را حفظ کنیم که با

فعالیت هاي مثل آبخیزداري می توان 9 تن در هکتار و بیابان زدایی و 15 تن در هکتار فرسایش خاك را کاهش داد. 
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وي افزود: کارکردي که این فعالیت ها در احیاي سکونتگاه ها و حفظ زیرساخت ها دارد، فراوان است؛ آبخیزداري یکی از عملیاتی
است که باعث ذخیره آب و کنترل رسوبات و مهار سیلاب می شود، آثار منفی زیست محیطی ندارد و آب تالاب ها را حفظ می کند. 

معاون وزیر جهاد کشاورزي بر فرمایشات مقام معظم رهبري مبنی بر اهمیت حفظ خاك تأکید کرد و گفت: مسئولان توجه کنند که
منابع براي فعالیت هاي آبخیزداري و بیابان زدایی تقویت شود تا با حفظ زیرساخت ها، اراضی مستعد و تولید و معیشت مردم تولید و

اشتغال بیشتر محقق شود. 

منصور بیان کرد: از افتخارات ما کار با حوزه بسیج سازندگی است که در حوزه اطفاي حریق، حفاظت، آبخیزداري بیابان زدایی چیزي
حدود دو میلیون و 700 هزار هکتار مجموع فعالیت هایی است که برنامه ریزي شده است. 

بیابان زدایی در ماهشهر 

سردار باقري، جانشین فرمانده سپاه ولی عصر (عج) خوزستان در این مراسم عنوان کرد: در خوزستان بیش از 350 هزار کیلومترمربع
از زمین هایی بایر هستند که تقریباً مرجع و مرکز ریزگردها هستند؛ معضل ریزگردها در بین سال هاي 90 تا 95 به شکل بسیار

شدید گریبان گیر زندگی مردم شد تا جایی که بخشی زیادي از مراکز اقتصادي، آموزشی و زندگی مردم را به تعطیلی کشاند. 

وي افزود: بر همین اساس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی از آنجا که یکی از مأموریت هایش رفع مشکلات و معضلات مردم هست از
طریق بسیج سازندگی ورود پیدا کرد و بیش از 15 هزار هکتار از این زمین ها را در دستور کار براي نهال کاري و آبخیزداري قرار داده

است که امروز شاهد افتتاح بیش از 8 هزار هکتار این زمین ها در ماهشهر هستیم. 

سرهنگ زبیدي، مسئول بسیج سازندگی خوزستان در این مراسم بیان کرد: پس از بحران سال 95، همه نهادهاي انقلابی، بسیج،
نیروهاي نظامی و متولیان امر پاي کار آمدند و به مردم خوزستان کمک کردند؛ در اواخر سال 95 تمام نیروهاي سپاه در استان ها
مأموریت پیدا کردند؛ همچنین توسط فرماندهی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، قرارگاه بیابان زدایی مدافعان حرم در خوزستان

تشکیل شد. 

وي افزود: با توان سپاه و با همکاري اداره کل منابع طبیعی و مردم بومی خوزستان که متضرر اصلی این کانون هاي ریزگرد بودند،
همکاري انجام شد و مردم زمین هاي خودشان را در اختیار منابع طبیعی و نهادهاي نظارتی قرار دادند و این پروژه با اعتبار ویژه از
صندوق ذخیره ارزي شروع شد؛ بسیج سازندگی سپاه ولی عصر (عج) خوزستان نقش محوري را بر عهده گرفت و قرارگاه را دایر کرد و

از سال 95 تاکنون حدود هفت هزار هکتار و چند میلیون اصله نهال را توانست غرس، آبیاري و نگهداري کند. 

2 پروژه در ماهشهر 

سرهنگ زبیدي ادامه داد: در شهرستان ماهشهر دو پروژه را داریم؛ 15 هزار هکتاري براي نگهداري و آبیاري که آب را از فاصله 35
کیلومتري منتقل کردیم و این پروژه در حال آبیاري هست؛ پروژه دوم مدیریت نزولات آسمانی و روان آب هاست که به همت مجموعه
مؤسسه تحقیقات به عنوان مشاور و راهنما و اداره کل منابع طبیعی خوزستان به عنوان کارفرما و بسیج سازندگی به عنوان مجري
کنار عزیزان بودیم که توانستیم در کمترین زمان این پروژه ها را به اتمام برسانیم و این هماهنگی، هم افزایی و تعامل بین مشاور و

کارفرما، نتایج و خروجی هاي خوبی به همراه داشته است. 
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وي افزود: به جز کار مدیریت و کمک به کاهش ریزگردها کارهایی خیلی خوبی براي کمک به اشتغال روستایی از طریق این پروژه ها
را پیگیري می کنیم و در کنار این فعالیت ها همچنین توانستیم مناطق روستایی را رصد کنیم.
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اکتشافات معدنی در کشور ضعیف است/ توانایی بی اثر کردن تحریمها را داریم

منبع: موج رساشماره خبر:  10  |  تاریخ: 1399/08/29

رئیس سازمان نظام مهندسی استان زنجان با تاکید براینکه باید به دنبال تکنولوژي استحصال عناصر نادر معدنی در کشور
باشیم گفت: افزایش استحصال این عناصر کشور را از مشکلات تحریم ها نجات می دهد.

 

رئیس سازمان نظام مهندسی استان زنجان با تاکید براینکه باید به دنبال تکنولوژي استحصال عناصر نادر معدنی در کشور باشیم
گفت: افزایش استحصال این عناصر کشور را از مشکلات تحریم ها نجات می دهد. 

به گزارش موج رسا; رضا کشاورزي امروز در جمع خبرنگاران با اشاره به اینکه نظام مهندسی کشور حدود 41 هزار نفر عضو حقیقی
دارد که از این تعداد یک هزارو 45 نفر عضو مربوط به استان زنجان است اظهار کرد: تعداد اعضاي حقوقی استان زنجان نیز حدود

130 نفر است. 

وي تعداد پروانه هاي اشتغال نظام مهندسی استان را 320 نفر اعلام کرد و افزود: این پروانه ها در رشته هاي مختلف از جمله
استخراج، اکتشافات، نقشه برداري و متالوژي فعالیت دارند. 

رئیس سازمان نظام مهندسی معدن استان زنجان با بیان اینکه با کمک اعضا سازمان در تلاش هستیم فعالیت هاي معدنی را به سمت
علمی شدن سوق دهیم ابراز کرد: در حال حاضر 342 معدن فعال در استان زنجان داریم که از این تعداد 82 مورد معدن فلزي و 260

معدن غیرفلزي است. 
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وي از غیرفعال بودن 71 معدن در استان زنجان خبرداد و اظهار کرد: از این تعداد 3 معدن فلزي بوده و 68 معدن غیر فلزي است. 

کشاورزي با بیان اینکه میزان تناژ اسمی سالانه معادن بیش از 12 میلیون 500 هزار تن است ابراز کرد: دو میلیون تن از این میزان

 
فلزي و مابقی غیرفلزي است. 

وي تعداد فعالین حوزه معادن استان زنجان را 3 هزار نفر عنوان کرد و گفت: 8 هزار نفر نیز در صنایع معدنی به صورت مستقیم در

 
استان فعالیت دارند. 

رئیس سازمان نظام مهندسی معدن استان زنجان در ادامه با اشاره به خرید زمین به منظور احداث ساختمان نظام مهندسی استان
زنجان در دوره چهارم و پنجم عنوان کرد: به دلیل نبود بودجه اقدامی در خصوص اجراي پروژه انجام نشده بود و در دوره ششم نسبت
به احداث این پروژه در زمینی به ابعاد 1200 متر زیربنا اقدام شد و در حال حاضر هم این پروژه آماده شده و به بهره برداري می رسد.

وي با اشاره به اینکه اکتشافات معدنی کشور بسیار ضعیف است افزود: هم نظام مهندسی و هم حاکمیت باید اکتشافات معدنی را

 
افزایش دهند. 

 
 

کشاورزي در ادامه با تاکید بر اینکه به اعتقاد بنده ما همه تحریم ها را می توانیم بی اثر کنیم افزود: براي این کار باید به سمت

 
استحصال عناصر نادر برویم و این عناصر نیز به وفور در استان زنجان وجود دارد. 

رئیس سازمان نظام مهندسی معدن استان زنجان با اشاره به اینکه باید به دنبال کسب علم استحصال عناصر نادر در کشور باشیم

 
عنوان کرد: از دولت هم انتظار داریم در این راستا حمایت هاي لازم را داشته باشد. 
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وي عنوان کرد: از شرکتهاي دانش بنیان نیز درخواست می کنیم به دنبال کسب دانش استحصال عناصر نادر در کشور باشند. 

کشاورزي با بیان اینکه توسعه تکنولوژي معادن در این حوزه می تواند ما را از تحریم هاي ظالمانه دشمن نجات دهد گفت: حدود 40
تا 50 نوع ماده نادر خاکی در کشور وجود دارد. 

وي خاطر نشان کرد: استان زنجان نیز از لحاظ عناصر نادر ظرفیت هاي خوبی دارد و حدود نیمی از عناصر نادر خاکی در استان
زنجان وجود دارد.//ع 

انتهاي پیام/
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برنامه هاي هفته بسیج در قالب فضاي مجازي برگزار می شود

منبع: شبستانشماره خبر:  11  |  تاریخ: 1399/08/29

حسینی،گفت: برنامه هاي هفته بسیج در قالب فضاي مجازي برگزار می شود.

حسینی،گفت: برنامه هاي هفته بسیج در قالب فضاي مجازي برگزار می شود. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از سنندج، سید صادق
حسینی فرمانده سپاه بیت المقدس کردستان امروز(29آبان) در
نشست خبري بااصحاب رسانه استان که به مناسبت هفته ي
بسیج در سنندج برگزار شد، اظهار داشت: به دلیل شیوع ویروس
کرونا برنامه هاي هفته بسیج امسال متفاوت تر از سالهاي گذشته

به صورت مجازي و غیر حضوري برگزار خواهد شد. 

وي افزود: همانطور که مقام معظم رهبري فرمودند؛ «بسیج یعنی حضور بهترین و بانشاط ترین نیرو هاي عظیم ملت در میدان هایی
که با هدف والاي کشورمان به آن نیاز دارند» لذا بسیج شجره طیبه و نعمت الهی براي خدمت گزاري به ملت است. 

این مقام مسئول اذعان کرد: بسیج براي توسعه، عدالت، آزادي انسانها، ترویج فرهنگ اسلام ناب فعالیت می کند. 

وي با اشاره به اینکه بسیج عامل وحدت،عزت و استقلال کشور و یک فرهنگ جهادي اعتقادي و مایه افتخار انقلاب است افزود: بسیج
در دفاع مقدس نقش آفرین و باعث شکست ارتش عراق بود. 

سردار حسینی افزود: امروز بسیج در یک جهاد بزرگ در مبارزه با ویروس کرونا ایثار گري می کند و هر چه بیشتر جلوتر میرویم
بیشتر با فرهنگ بسیج آشنا می شویم. 

فرمانده سپاه بیت المقدس کردستان با بیان اینکه از جمعیت یک میلیون و 600 هزار نفري استان کردستان بالغ بر 457 هزار نفر
بسیجی هستند، افزود: هر جا کار بسیجی و عمل انقلابی بوده، بسیج با کمترین هزینه و عملکرد بسیار ورود پیدا کرده و امروز این

نهاد انقلابی در کنار مردم در مقابله با کرونا ایثارگري می کند. 

به گفته ي فرمانده سپاه بیت المقدس کردستان، شعار محوري هفته بسیج «بسیج ، پیشرفت، خدمت و امید آفرینی» است. 

حسینی به نامگذاري روز شمار هفته ي بسیج اشاره کرد و افزود: «معنویت» ، «فرزند مسجد، خادم ملت»، «بسیج، مبتکر و حل
مسئله»، «الگوي سبک زندگی ایرانی اسلامی»، «ولایی و انقلابی و تمدن ساز»، «نیروي مقاومت ملت ایران»، «خدمت مومنانه و
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ایثارگرانه » از روز شمار هفته بسیج هستند که از 30 آبان ماه شروع و تا 6 آذر ماه ادامه دارد. 

وي با بیان اینکه از سال گذشته تاکنون در استان کردستان بالغ بر 1300 طرح محرومیت زدایی افتتاح شده است افزود: 500 واحد
خانه محرومین احداث و 500 سري جهیزیه به نوعروسان اهدا شد. 

سردار حسینی در ادامه از آزادي 10 زندانی جرائم غیر عمد، معاینه چشم پزشکی 600 نفر در شهرستان هاي مریوان، سروآباد و
کامیاران، تجویز و تهیه 327 عینک رایگان براي بیماران نیازمند و تهیه و توزیع رایگان یک هزار بسته معیشتی ماسک و دهان شویه

از دیگر اقدامات بسیج در طول این مدت بوده است. 

وي از احداث 240 پنل خورشیدي 5 کیلو واتی براي 240 خانواده خبر داد و افزود: این طرح ها باعث اشتغال و درآمدزایی براي آن
خانواده ها خواهد شد. 

فرمانده سپاه بیت المقدس کردستان، اجراي شهید همدانی، اجراي طرح کرامت با اعتبار یک میلیارد و 400 میلیون تومان در مناطق
حاشیه نشین، توزیع 6200 بسته معیشتی، اقلام بهداشتی، اهداي 100 سري جهیزیه به نوعروسان نیازمند و آزادي زندانیان جرائم

غیرعمد را از دیگر برنامه هاي هفته بسیج در کردستان برشمرد. 

وي در ادامه از برگزاري مرحله سوم کمک مومنانه در هفته بسیج و توزیع 6 هزار و 200 بسته معیشتی خبر داد و افزود: تا کنون 38
هزار و 670 بسته معیشتی به ارزش ریالی 10 میلیارد تومان در میان نیازمندان توزیع گردیده است. 

فرمانده سپاه بیت المقدس کردستان خاطر نشان کرد: طرح شهید سلیمانی در راستاي مبارزه همه جانبه با ویروس کرونا با همکاري
دانشگاه علوم پزشکی استان کردستان برگزار می شود که طرحی مراقبتی، حمایتی و نظارتی است که به صورت محله محور و خانه

محور انجام خواهد شد. 

وي همچنین از توسعه باغات 2 هزار و 100 هکتار از زمین هایی که اراضی ملی هستند خبر داد و افزود: با اجراي این طرح 6 روستا و
یک هزار و 43 نفر در این طرح بهره مند می شوند و سالانه 50 هزار تُن میوه برداشت خواهد شد. 

حسینی در پایان سخنانش خاطر نشان کرد: از مردم کردستان می خواهیم که در ابعاد مختلف رعایت اصول بهداشتی را رعایت کنند
چرا که اکثر شهرستانها در وضعیت قرمز هستند لذا بسیج هم برنامه هاي تجمیعی آنچنانی را برگزار نخواهد کرد.
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بیکار شدن 742 هزار آمریکایی در هفته گذشته

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  12  |  تاریخ: 1399/08/29

بیکار شدن 742 هزار آمریکایی در هفته گذشته 

ایرنا/ براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته
742 هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند. 

به گزارش ان بی سی نیوز، با نزدیک شدن به فصل سرما و
ماه هاي پایانی سال شیوع ویروس کرونا نه تنها در آمریکا

کاهش نیافته بلکه روند مبتلایان به بیماري کووید 19 همچنان در حال افزایش است و محدودیت هاي اشتغال نیز تاثیر منفی بر بازار
کار در آمریکا داشته است. 

به دنبال تاثیر کلان کرونا بر اقتصاد آمریکا، وزارت کار این کشور روز پنجشنبه اعلام کرد که روند شمار هفتگی بیکاران براي اولین بار
از اوایل ماه اکتبر (آبان) افزایش یافته و به 742 هزار نفر رسیده است. 

پیش از این کارشناسان اقتصادي تخمین زده بودند که روند شمار هفتگی بیکاران آمریکا باید به 710 هزار نفر برسد اما آمار بیکاران
نسبت به تخمین کارشناسان اقتصادي بیشتر است. 

آمار ارائه شده توسط وزارت کار آمریکا نشان می دهد که بازار کار در این کشور براي بهبود با مسیر ناپایدار روبه رو است، این در حالی
است که شیوع ویروس کرونا به بالاترین رکورد روزانه رسیده و موج جدیدي از اعمال محدودیت و تعطیلی مدارس کشور را در بر می

گیرد. 
The) شمار بیکاران در آمریکا در حالی روند افزایشی پیدا کرده است که براساس مطالعه صورت گرفته توسط اتاق فکر بنیاد قرن
Century Foundation) با اتمام تاریخ بسته هاي حمایت مالی در انتهاي سال در حدود 12 میلیون شهروند آمریکایی روز بعد از

کریسمس دیگر بیمه بیکاري دریافت نمی کنند. 
براساس گزارش بنیاد قرن در حالی در تاریخ 26 دسامبر (ششم دي ماه) دو بسته حمایت کرونایی دولت آمریکا به پایان می رسد که

کنگره تا کنون هنوز هیچ بسته حمایتی جدیدي را به تصویب نرسانده است. 
یکی از بسته هاي کمک هاي حمایتی کرونا، قانون امداد و امنیت اقتصادي است که براساس این بسته شماري از بیکاران در مدت
زمان شیوع ویروس کرونا بیمه بیکاري دریافت می کردند، در صورت پایان یافتن این بسته و عدم تمدید آن در حدود 7.3 میلیون

شهروند بیکار آمریکایی از دریافت بیمه بیکاري محروم می شوند. 
بسته دیگر حمایتی کرونا با عنوان جبران خسارت بیکاري اضطراري (PEUC) است که با اتمام آن نیز 4.6 میلیون شهروند آمریکایی

که تا امروز بیمه بیکاري دریافت می کردند، دیگر قادر به دریافت آن نخواهند بود. 
"اندرو اشتتنر" کارشناس بنیاد قرن بر این باور است که بسته هاي حمایت مالی دولت باعث شده که بسیاري از مشاغل و خانوارها در

دوران کرونا سرپا بمانند و بتوانند در برابر تعطیلی ها طولانی مدت کرونا کنار بیایند. 
به گفته اشتتنر، قطع این کمک ها در آینده ممکن است شوك دیگري بر خانوارها در آمریکا و اقتصاد وارد کند. 
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به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar
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شمار بیمه شدگان تامین اجتماعی خراسان شمالی کاهش
یافت 

شمار بیمه شدگان تامین اجتماعی خراسان شمالی کاهش یافت

منبع: ایرناشماره خبر:  13  |  تاریخ: 1399/08/29

بجنورد - ایرنا - مدیرکل تامین اجتماعی خراسان شمالی گفت: بیمه شده هاي این سازمان بیمه گر در استان نسبت به سال
هاي گذشته به علت شیوع ویروس کرونا کاهش یافته است.

بجنورد - ایرنا - مدیرکل تامین اجتماعی خراسان شمالی
گفت: بیمه شده هاي این سازمان بیمه گر در استان نسبت
به سال هاي گذشته به علت شیوع ویروس کرونا کاهش

یافته است. 

سیداحمد سیدي روز پنجشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: تعداد بیمه شده هاي این استان در سال جاري 102 هزار و
900 نفر است این در حالی است که پارسال 104 هزار و 200 نفر از هم استانی ها بیمه بودند. 

وي افزود: تعداد بیمه شده هاي اصلی در استان در سال 97 نیز 104 هزار نفر و در سال 96، 105 هزار و 900 نفر بود که در این سال
ها روند بیمه شده ها کاهشی است. 

مدیرکل تامین اجتماعی خراسان شمالی افزود: بیشترین ضریب اشتغال در استان ما را اصناف، کارگران ساختمانی، کشاورزي و آن هم
به صورت سنتی تشکیل می دهند و کرونا و رکود اقتصادي محدودیت هاي گسترده اي را در فعالیت مشاغل ایجاد کرده است. 

وي گفت: ضریب پوشش بیمه اي در کشور 42 درصد است که این استان هفت درصد از میانگین کشوري این شاخص عقب است. 

سیدي ضریب کنونی پوشش بیمه اي خراسان شمالی را 35 درصد عنوان و بیان کرد: 102 هزار و 900 نفر از شهروندان این استان
بیمه شده اصلی سازمان تامین اجتماعی هستند که شمار آنان با افراد تحت تکفل به 261 هزار و 378 نفر می رسد. 

وي اظهار داشت: همچنین 17 هزار و 80 نفر از هم استانی ها بازنشسته و مستمري بگیر هستند و با احتساب افراد تحت تکفل به 45
هزار نفر می رسند. 

سیدي افزود: در مجموع 306 هزار و 378 نفر از جمعیت این استان زیر پوشش سازمان تامین اجتماعی هستند که در این شاخص از
کشور عقب هستیم که باید تلاش کنیم تا به متوسط این شاخص در کشور برسیم. 

مدیرکل تامین اجتماعی خراسان شمالی گفت: ساختار اشتغال استان در بحث صنعتی نسبت به سایر استان ها ضعیف است، در
مجموع پنج صنعت بزرگ در استان وجود دارد و این در حالی است که در سایر استان ها جمعیت زیادي از مردم زیر پوشش بیمه

صنایع و همچنین شهرك هاي صنعتی هستند. 
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سیدي افزود: بیشترین آمار بیمه اي استان مربوط به صنعت دامپروري، صنایع دستی، صنعت ساختمان و کارگاه هاي کوچک است که
ضریب اشتغال در استان را تشکیل می دهد اما در سال هاي اخیر این نوع اشتغال از جمله ساخت و سازها نیز پایدار نبوده است. 

وي اظهار داشت: در خصوص شهرك هاي صنعتی نیز نسبت به سایر استان ها بسیار ضعیف هستیم. 

وي بر افزایش ضریب پوشش بیمه اي در استان تاکید کرد و گفت: از جمله برنامه هاي کوتاه مدت براي افزایش ضریب پوشش بیمه
اي، به استفاده از ظرفیت هاي درونی سازمان از جمله بازرسی از کارگاه ها و توسعه حسابرسی است. 

وي افزود: هم اکنون هیچ مانعی براي بیمه شدن افراد شاغل در بخش هاي مختلف یا داراي کسب و کار آزاد و زنان سرپرست خانوار
به خصوص زنانی که در روستاها کسب و کار خرد دارند، وجود ندارد. 

سیدي گفت: نسبت جمعیت روستایی به شهري یکی دیگر از دلایل ضریب پوشش بیمه اي پایین استان نسبت به کشور است ، 44
درصد جمعیت استان در روستاها سکونت دارند که برخی از این اهالی می توانند زیر پوشش صندوق بیمه روستایی و عشایري قرار

گیرند. 

وي پاین بودن سرانه درآمد خانوار ها را نیز یکی دیگر از دلایل شاخص پایین بیمه اي در استان دانست و افزود: افراد غیر شاغل
توانایی پرداخت سهمی بیمه اي در خصوص پوشش بیمه اي مشاغل آزاد و اختیاري ندارند. 

مدیرکل تامین اجتماعی خراسان شمالی گفت: 20 درصد از کارگاه هاي فعال در این استان به دلیل فعالیت هاي غیرمجاز و زیرزمینی
به نوعی مرتکب فرار بیمه اي می شوند. 

سیدي اظهار داشت: فرار بیمه اي در استان زیاد است، بخشی از فعالیت کارفرمایان در استان زیرزمینی است که این امر بیشتر در
حاشیه شهرها دیده می شود و هویت کارفرمایان براي این سازمان آشکار نیست. 

وي افزود: هنوز آمار دقیقی از کارگاه هاي فعال که فرار بیمه اي دارند، احصا نشده است اما با توجه به آمار جمعیت استان و نیروي
کار برآورد شده است که حدود 20 درصد فرار بیمه اي وجود داشته باشد. 

وي تصریح کرد: حتی برخی از مطب ها و مراکز درمانی استان نیز، براي فرار از بیمه، فهرست نیروهاي خود را کامل نمی دهند و این
بدان معنی است که بخشی از نیروهاي فعال در مطب ها و مراکز درمانی استان نیز از بیمه برخوردار نشده و یا به طور کامل بیمه

ندارند. 

سیدي با بیان اینکه سازمان تامین اجتماعی در راستاي افزایش پوشش بیمه اي استان برنامه هاي بلندمدت و کوتاه مدتی دارد، گفت:
از تمام ظرفیت این سازمان براي توسعه ضریب بیمه استفاده خواهیم کرد و با استفاده از نیروهاي مجرب، بازرسی از کارگاه ها را

افزایش می دهیم. 

استان خراسان شمالی 863 هزار نفر جمعیت دارد که حدود 44 درصد آنان در روستاها سکونت دارند و 37 تا 42 درصد اشتغال این
استان در حوزه کشاورزي است، 30 هزار نفر از جمعیت این استان نیز عشایر هستند. 
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خراسان شمالی جزو استان هاي با سطح درآمدي پایین است. 

برچسب ها 
- سازمان تامین اجتماعی 

- بجنورد 
- خراسان شمالی
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استاندار گیلان: درآمدهاي مالیاتی، پشتوانه توسعه گیلان است

منبع: 8 دي خبرشماره خبر:  14  |  تاریخ: 1399/08/29

استاندار گیلان ارتقاء فرهنگ مالیاتی در جامعه را موضوعی با اهمیت خواند و با تأکید بر لزوم همکاري همه اقشار در این
زمینه، گفت: درآمدهاي مالیاتی پشتوانه توسعه استان است. The post استاندار گیلان: درآمدهاي مالیاتی، پشتوانه توسعه

گیلان است appeared first on پایگاه خبري تحلیلی 8دي نیوز.

 https://www.8deynews.com پایگاه خبري تحلیلی 8دي نیوز

- رشت 1399/08/29 - 21:54 
- کد خبر:537942 

استاندار گیلان: استاندار گیلان: درآمدهاي مالیاتی، پشتوانه توسعه گیلان است استاندار گیلان ارتقاء فرهنگ مالیاتی در جامعه را
موضوعی با اهمیت خواند و با تأکید بر لزوم همکاري همه اقشار در این زمینه، گفت: درآمدهاي مالیاتی پشتوانه توسعه استان است.

به گزارش 8دي،ارسلان زارع امروز در جلسه شوراي برنامه ریزي و توسعه استان که سید علی آقازاده یکی از نمایندگان مردم
شهرستان رشت در مجلس شوراي اسلامی نیز حضور داشت؛ به تحقق یک هزار و 72 میلیون تومان درآمد مالیاتی در استان طی هفت

ماه امسال اشاره و خاطرنشان کرد: حدود 30 درصد از این میزان را دریافت معوقات مالیاتی تشکیل می دهد. 

وي گیلان را در زمره استان هاي پیشتاز کشور در تحقق درآمدهاي مالیاتی عنوان و اضافه کرد: تحقق این درآمد در توسعه استان نیز
نقش قابل توجهی دارد. 

 وي با یادآوري پرداخت کمک نقدي 186 میلیارد تومانی به شهرداري ها و دهیاري هاي استان طی سالجاري گفت: سهم شهرداري
رشت از این میزان 56 میلیارد تومان بوده که به طور عمده در جهت اجراي طرح هاي مرتبط با عمران و آبادانی شهري بوده است. 

استاندار گیلان ارتقاء فرهنگ مالیاتی در جامعه را با اهمیت خواند و بر لزوم همکاري همه اقشار به ویژه کارآفرینان، صاحبان مشاغل و
بخش خصوصی در پرداخت معوقات مالیاتی تاکید کرد و افزود: باید کوشید تا استان از منافع اجراي این سیاست به خوبی بهره مند

شود. 

زارع در بخش دیگري از سخنانش بر لزوم مستندسازي اموال غیرمنقول دستگاه ها و تبدیل اسناد دفترچه اي به اسناد تک برگی در
راستاي اجراي طرح جامع حدنگاري (کاداستر) و تکالیف قانونی آن تاکید کرد و گفت: همه مدیران دستگاه هاي اجرایی دولتی و حتی
مدیران نهادهاي خصوصی، باید در جهت اجراي این مهم هرچه زودتر نسبت به دریافت سند تک برگی اموال و یا رفع مشکلات

احتمالی در بخش اسناد مالکیتی اموال غیرمنقول اقدام کنند. 

وي حفظ و صیانت از اموال و املاك دولتی را وظیفه اصلی مدیران دستگاه هاي اجرایی خواند و از آنان خواست تا در حراست از بیت
المال کوشا باشند. 

استاندار گیلان همچنین به ضرورت ثبت نام سهامداران در سامانه سجام (سامانه جامع اطلاعات مشتریان) براي تشکیل هیات مدیره
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شرکت سرمایه گذاري استانی تاکید کرد و گفت: در حال حاضر 10درصد از سهامداران نسبت به ثبت نام اقدام کرده اند که براي
تشکیل مجمع عمومی باید این میزان به 50 درصد برسد و لازم است اجراي این مهم اطلاع رسانی شود. 

وي به اداره کل فناوري ارتباطات و اطلاعات استان نیز تأکید کردکه به سبب ضرورت رعایت پروتکل هاي بهداشتی و جلوگیري از
شکل گیري اجتماعات، علاوه بر دفاتر پیشخوان دولت، زمینه ثبت نام غیرحضوري سهامداران را فراهم سازد. 

استاندار گیلان در خاتمه سخنانش با اشاره به اهمیت اجراي بسیاري از طرح هاي توسعه اي با مشارکت بخش خصوصی ، این مهم را
موضوعی مورد تأکید در سند توسعه کشور و برنامه ششم ذکر و اضافه کرد: براي تعالی کشور باید بخش خصوصی در کنار بخش

دولتی قرار گرفته و از ظرفیت سرمایه گذاران به بهترین شکل، استفاده شود. 

در این جلسه گزارش عملکرد درآمدهاي مالیاتی استان و پیش بینی آن براي سال 1400 توسط مدیرکل امور مالیاتی استان ارائه شد.

- استاندار گیلان 
- درآمد هاي مالیاتی 

- فرهنگ مالیاتی 
لینک در حافظه کپی شد! 

 -
 -
 -
 -

- اخبار مرتبط اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي
تحقق آن فراهم شود انتظار تحرك و جدیت بیشتري در جذب سرمایه گذار دارم/ فرمانداران وضعیت طرح هاي عمرانی نیمه تمام را
مداوم رصد کنند آغاز عملیات ساخت و بهره برداري از پروژه هاي اداره کل بنادر و دریانوردي گیلان در بندرانزلی بازدید وزیر راه و
شهرسازي و استاندار گیلان از قطعه 7 پروژه راه آهن رشت &– انزلی ایستادگی مردم مقابل تحریم هاي غیرقانونی، یک افتخار ملی

است / اشتغال جوانان تحصیل کرده گیلان با جدیت دنبال می شود 

نظرات 
- دیدگاه هاي ارسال شده توسط شما، پس از تائید توسط پایگاه خبري تحلیلی 8دي در وبسایت منتشر خواهد شد. 

- پیام هایی که حاوي تهمت یا افترا باشد، منتشر نخواهد شد. 

ارسال نظر
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ارائه تسهیلات 2.5 میلیاردي سپاه براي ایجاد اشتغال در انزلی

منبع: 8 دي خبرشماره خبر:  15  |  تاریخ: 1399/08/29

 فرمانده ناحیه مقاومت بسیج بندر انزلی به امضاي تفاهم نامه سپاه استان و کمیته امداد اشاره کرد و گفت: 5 میلیارد تومان
اعتبار براي بندر انزلی دیده شده که نیمی از این اعتبار در اختیار سپاه قرار دارد. The post ارائه تسهیلات 2.5 میلیاردي

سپاه براي ایجاد اشتغال در انزلی appeared first on پایگاه خبري ...

 https://www.8deynews.com پایگاه خبري تحلیلی 8دي نیوز

- انزلی 1399/08/29 - 21:25 
- کد خبر:537922 

ارائه تسهیلات 2.5 میلیاردي سپاه براي ایجاد اشتغال در انزلی  فرمانده ناحیه مقاومت بسیج بندر انزلی به امضاي تفاهم نامه سپاه
استان و کمیته امداد اشاره کرد و گفت: 5 میلیارد تومان اعتبار براي بندر انزلی دیده شده که نیمی از این اعتبار در اختیار سپاه قرار

دارد. 

به گزارش 8دي،سرهنگ مهدي صفاتی امروز در نشست خبري به مناسبت هفته بسیج با بیان اینکه شعار محوري امسال هفته بسیج،
«بسیج؛ پیشرو در خدمت و امید آفرینی» است، اظهار کرد: برنامه هاي هفته بسیج از 30 آبان آغاز خواهد شد. 

وي افزود: امسال در شهرستان بندر انزلی اجراي 45 عنوان برنامه پیش بینی شده که از جمله این برنامه ها، پویش سلیمانی ها را می 
توان نام برد که هر پایگاه مقاومت در هر محله یک خدمت از جمله غربالگري، نهضت کمک مومنانه و سایر خدمات را تعریف و اجرا

می کند. 

صفاتی به برگزاري هشت یادواره شهید اشاره و تصریح کرد: به جهت اهمیت زنده نگه داشتن یاد و خاطره شهدا، این برنامه با عنوان
هر کوچه یک شهید در فضاي باز و جلوي درب منزل شهید با رعایت پروتکل هاي بهداشتی برگزار می شود. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان بندر انزلی به اجراي چهارمین دوره ویزیت و داروي رایگان اشاره کرد و افزود: این طرح که از
هفته دفاع مقدس آغاز شده؛ هر ماه با جدیت و با همکاري شبکه بهداشت و بیمارستان بندر انزلی و همکاري یکی از داروخانه هاي

انزلی در مناطق کم برخوردار شهرستان انجام می شود. 

صفاتی خاطرنشان کرد: این برنامه در روزهاي هفته بسیج در مناطق بشمن، طالب آباد، جفرود انجام می شود ضمن اینکه بالغ بر
1000 بسته معیشتی در سطح روستاها و محلات شهرستان با هماهنگی معتمدین محل و پایگاه بسیج توزیع خواهد شد. 

وي به بازسازي و ترمیم مسکن محرومین در سطح محلات اشاره کرد و گفت: علاوه بر این، افتتاح یک واحد مسکن محرومین در
روستاي کچلک با اعتباري بالغ بر 100 میلیون تومان انجام می شود. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان بندر انزلی از افتتاح پایگاه بسیج دریایی خبر داد. 
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وي به فعالیت براي پاکسازي و انهدام سنبل آبی در تالاب انزلی اشاره کرد و افزود: این کار با حضور گروه هاي مردمی و هماهنگی با
محیط زیست انجام خواهد شد تا به صورت یک مطالبه گري در آمده و مسئولان امر به صورت جدي در این زمینه ورود پیدا کند. 

صفاتی به امضاي تفاهم نامه سپاه و کمیته امداد اشاره کرد و گفت: 5 میلیارد تومان اعتبار براي شهرستان بندر انزلی دیده شده که
نیمی از این اعتبار در اختیار سپاه قرار دارد و از طریق وام قرض الحسنه از 30 تا 50 میلیون تومان براي متقاضیانی که تحت پوشش

بیمه نیستند با هدف اشتغال آفرینی، پرداخت خواهد شد. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان بندرانزلی با تاکید بر اینکه نهایت همکاري براي تسهیل در پرداخت این تسهیلات و ایجاد
زمینه اشتغال براي متقاضیان در نظر گرفته شده، یادآور شد: وام قرض الحسنه بهترین فرصت براي اشتغال زایی است که زنان

سرپرست خانوار و بانوان خانه دار نیز می تواند از این فرصت استفاده کنند. 

برگزاري کارگاه آسیب شناسی فضاي مجازي و سواد رسانه، اهداي یک سرویس جهیزیه، غبارروبی مزار شهدا، برگزاري نشست سبک
زندگی با رویکرد اقتصاد مقاومتی و همچنین اهداي خون از دیگر برنامه هایی است که طی هفته بسیج در شهرستان بندر انزلی انجام

خواهد شد. 

منبع: ایسنا 

- تفاهمنامه سپاه و کمیته امداد 
- فرمانده ناحیه مقاومت بسیج بندر انزلی 

- هفته بسیج 
لینک در حافظه کپی شد! 

 -
 -
 -
 -

- اخبار مرتبط ویژه برنامه هر پایگاه مقاومت یک خدمت در راستاي پویش شهید سلیمانی اجرا می شود/ برگزاري80 برنامه در هفته
بسیج رودبار بصورت مجازي و بدون اجتماع بسیج سازندگی "ما می توانیم" را تفسیر کرد/ انجام پروژه اي که 14سال معطل مانده
بود؛ طی مدت 6ماه + فیلم توزیع هزار بسته کمک معیشتی در میان نیازمندان فومنی اعلام برنامه هاي ابتکاري و متفاوت هفته بسیج

در تالش متن ها و جملات زیبا براي هفته بسیج 

نظرات 
- دیدگاه هاي ارسال شده توسط شما، پس از تائید توسط پایگاه خبري تحلیلی 8دي در وبسایت منتشر خواهد شد. 

- پیام هایی که حاوي تهمت یا افترا باشد، منتشر نخواهد شد. 

ارسال نظر
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احیاي کارخانه موتور سازي خلخال

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  16  |  تاریخ: 1399/08/29

استاندار اردبیل از احیاي کارخانه موتور سیکلت سازي خلخال در آینده نزدیک خبر داد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیماي مرکز اردبیل؛ بهنام جو
در بازدید از واحد هاي صنعتی شهرستان خلخال گفت:
کارخانه موتور سیکلت سازي خلخال با برند میهن بنا به
دلایلی از سال86 تعطیل شده و با پیگیري مجدد تا دهه

فجر راه اندازي می شود. 
وي با بیان اینکه در این واحد 50 نفر اشتغال می یابد
افزود: مالک این کارخانه با انگیزه بیشتر به این واحد
بازگشته و ما نیز در راستاي حل مشکلات ارزي و گمرکی

این واحد تولیدي اقدام می کنیم. 
استاندار اردبیل اظهار کرد: خط تولید این کارخانه آماده راه اندازي مجدد است و چند مورد دستگاه مدرن نیز به تعداد دستگاه هاي

موجود اضافه می شود و صاحب کارخانه حتی نیاز به تسهیلات بانکی ندارند. 
وي از حل مشکلات سایر واحد هاي موجود در شهرك صنعتی خلخال خبر داد و گفت: مشکل آب و برق و زیر ساخت برخی واحد ها

پیگیري شده و تسهیلات سرمایه در گردش برخی واحد ها نیز با همکاري بانک هاي عامل اعطا می شود. 
بهنام جو همچنین در رابطه با حل مشکل زیرساختی واحد هاي گلخانه اي این شهرستان اظهار کرد: شهرستان خلخال با تعدد واحد
هاي گلخانه اي مواجه شده و بازار هدف این واحد ها هم از سوي صاحبان این واحد ها مشخص شده است که با همکاري و حمایت
دستگاه هاي اجرایی مشکلاتی از قبیل تامین برق، آب، گاز، راه و نیز تخصیص تسهیلات بانکی با اشتغالزایی مناسب بررسی و تعیین

تکلیف می شود. 
 {sepehr_media_5617715_400_300$}

احیاي کارخانه موتور سازي خلخال
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تولید ماهانه10 هزار تن شیت ورق فولادي در شرکت فولاد اصفهان

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  17  |  تاریخ: 1399/08/29

شرکت فولاد اصفهان با تولید ماهانه 10 هزار تن شیت ورق فولادي یکی از شرکت هاي فعال شهرك صنعتی اشترجان است.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما ، مرکز اصفهان ؛ عضو
هیئت رئیسه مجلس در بازدید از یکی از فعالترین کارخانه
هاي شهرك صنعتی اشترجان گفت: این شرکت از سال
1374 بدون دریافت هیچگونه تسهیلات بانکی توانسه با
رشد 50 درصدي اشتغال در سال هاي گذشته زمینه

اشتغال 150 نفر را به صورت مستقیم فراهم کند. 

حجت الاسلام سید ناصر موسوي لارگانی افزود: در صورتی
اداره محیط زیست با راه اندازي خط تولید جدید در این شرکت موافقت کند از اواسط ماه آینده خط تولید ورق براي ماشین آلات
صنعتی در این شرکت راه اندازي و علاوه بر جلوگیري از خام فروشی فولاد زمینه اشتغال 100 نفر به صورت مستقیم فراهم خواهد

شد. 

ایرج حشمتی مدیر کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان هم با اشاره به اینکه شهرك صنعتی اشترجان در فاصله نزدیک و حریم
شهر ایمانشهر قرار دارد گفت:این شرکت مشکل محیط زیستی ندارد خط جدید آن در کار گروه ماده 11 استان هم تصویب خواهد

شد.
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ساخت 80 هزار واحد مسکونی براي ایثارگران کشور تا پایان دولت دوازدهم

منبع: اقتصاد تهرانشماره خبر:  18  |  تاریخ: 1399/08/29

اقتصادتهران: رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران گفت: نزدیک به 80 هزار مسکن براي جامعه ایثارگري در نقاط مختلف
کشور تا پایان فعالیت دولت دوازدهم ساخته می شود. به گزارش مهر، سعید اوحدي ظهر سه شنبه در حاشیه نشست انعقاد

تفاهم نامه بنیاد شهید و امور ایثارگران با استانداري مرکزي در جمع خبرنگاران اظهار ...

اقتصادتهران: رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران گفت: نزدیک به 80
هزار مسکن براي جامعه ایثارگري در نقاط مختلف کشور تا پایان

فعالیت دولت دوازدهم ساخته می شود. 

به گزارش مهر، سعید اوحدي ظهر سه شنبه در حاشیه نشست انعقاد
تفاهم نامه بنیاد شهید و امور ایثارگران با استانداري مرکزي در جمع
خبرنگاران اظهار کرد: پرونده 130 شهید مدافع سلامت که در راستاي

مبارزه با بیماري کرونا به درجه رفیع شهادت نائل آمدند، در اختیار این نهاد قرار گرفته و در دست بررسی است. 

وي ادامه داد: هفته آینده در خصوص پرونده 40 شهید مدافع سلامت یک نشست در سازمان امور اداري و استخدامی کشور تشکیل
می شود تا این پرونده ها تعیین و تکلیف نهایی شوند. 

اوحدي با اشاره به انعقاد تفاهم نامه هاي منعقد شده امروز با استانداري مرکزي گفت: این تفاهم نامه به منظور تأمین زمین مناسب
براي ساخت 2 هزار مسکن جامعه ایثارگري است. 

معاون رئیس جمهور بیان با اشاره به کمبودهاي موجود در راستاي تأمین مسکن جامعه ایثارگري گفت: بر اساس برنامه ریزي هاي
انجام شده و انعقاد تفاهم نامه هاي مختلف تا پایان فعالیت دولت، 80 هزار مسکن براي جامعه ایثارگري در نقاط مختلف کشور ساخته

می شود. 

اوحدي به تفاهم نامه دوم مبنی بر تأمین یک هزار اشتغال جدید براي فرزندان شهدا و جانبازان استان مرکزي اشاره کرد و افزود: با
توجه به برگزاري آزمون استخدامی کشور و اختصاص 30 درصد سهمیه براي فرزندان این قشر، بر اساس بند ج ماده 87 برنامه شمار

قابل توجهی از فرزندان جامعه ایثارگري صاحب شغل می شوند. 

20 هزار رزمنده، ایثارگر و جانباز در استان مرکزي وجود دارد 

استاندار مرکزي نیز در این نشست اظهار کرد: مطالبات خانواده هاي شهدا و ایثارگران کشور به مبلغ 100 هزار میلیارد ریال پرداخت
شده که این خدمت در دولت دوازدهم کار ارزشمندي محسوب می شود. 
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سید علی آقازاده افزود: 20 هزار رزمنده، ایثارگر و جانباز در استان مرکزي وجود دارد که با احتساب خانواده این عزیزان، شمار افراد
تحت پوشش بنیاد شهید و امور ایثارگران به 100 هزار نفر می رسد.
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فعالیت هاي فن آفرینانه در خدمت حل چالش هاي اساسی کشور باشد

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  19  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري فارس از اصفهان، منصور غلامی عصر
امروز در پیام خود به آیین اختتامیه پانزدهمین جشنواره
ملی فن آفرینی شیخ بهایی که در اصفهان و بصورت
مجازي برگزار شد، اظهار داشت: معرفی شرکت هاي فعال
و تاثیرگذار دانش بنیان در جشنواره ملی شیخ بهایی در
استقبال و اقبال سرمایه گذاران و تاثیرگذاري آنها موثر و
این رویداد مکمل زنجیره تکامل واحدهاي فناور و سرمایه

گذاري است. 

وزیر علوم با بیان اینکه یکی از ظرفیت هاي جشنواره ملی شیخ بهایی استفاده از مدیران و نمایندگان بخش دولتی و خصوصی و
خیران کارآفرینی است، اظهار داشت: سرمایه گذاران خطرپذیر، موتور محرکه و پشتیبان جدي توسعه رویدادهاي فناورانه خواهند بود

و این جشنواره، فرصت ویژه اي را براي تقویت زیست بوم ایجاد شده در این زمینه فراهم می کند. 

وي با اشاره به اینکه دستاوردهاي این جشنواره در اختیار نسل هاي بعد قرار خواهد گرفت، اضافه کرد: معرفی طراحان کسب و کار،
فن آفرینان و سرمایه گذاران برتر در این رویداد، الگوي مناسبی براي نسل فعال در این عرصه است. 

غلامی تاکید کرد: برگزاري جشنواره ملی شیخ بهایی در شرایط شیوع ویروس کرونا ناشی از اراده قوي، تلاش همکاران و علاقه مندان
و کارآفرینان براي حضور موثر در عرصه حل مسائل و مشکلات مختلف در جامعه است. 

وزیر علوم با بیان اینکه جشنواره ملی شیخ بهایی از سال 1383 با هدف ترویج فرهنگ کارآفرینی و حمایت از کارآفرینان برتر و موفق
برگزار می شود، اضافه کرد: این رویداد به غناي فعالیت هاي فناورانه می افزاید و فرصتی را براي تبادل تجربه ها و ارائه جدیدترین

دستاوردها فراهم می کند. 

وي شناسایی علاقه مندي هاي سرمایه گذاران و تسهیلگران سرمایه گذاري را یکی از دستاوردهاي مغتنم این جشنواره خواند و گفت:
این سرمایه مهم را باید حفظ و تقویت کرد. 

غلامی با بیان اینکه پانزدهمین جشنواره ملی شیخ بهایی همزمان با هفته جهانی کارآفرینی برگزار شد، تصریح کرد: لازم است از
امکان حضور در فضاي مجازي در شرایط حاضر براي جذب بیشتر مخاطبان بویژه در عرصه بین الملل استفاده کرد. 

بیست و هشتم آبان تا چهارم آذر هفته جهانی کارآفرینی است 
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وزیر علوم تحقیقات و فناوري تسهیل ارتباط شرکت هاي دانش بنیان با سرمایه گذاران، کمک به رونق و اثر بخشی کسب و کارهاي
فناورانه و گسترش بازار و خدمات شرکت هاي دانش بنیان را از دستاوردهاي ویژه جشنواره ملی شیخ بهایی عنوان و اضافه کرد که از

این دستاوردها باید بهره برداري حداکثري شود. 

انتهاي پیام/63086/ج/
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سواحل مکران قطب انرژي کشور خواهد شد

منبع: دانشجوشماره خبر:  20  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري دانشجو، فریدون همتی عصر پنجشنبه پس از بازدید از روند اجراي پروژه هاي نفتی و پالایشگاهی در
سواحل مکران در شهرستان جاسک، عنوان کرد: سه ابر پروژه خط انتقال نفت، پایانه صادرات نفت و بندر و اسکله هاي

صادرات نفت در سواحل مکران در شهرستان جاسک در حال اجراست. وي ادامه داد: هر کدام از ...

به گزارش خبرگزاري دانشجو، فریدون همتی عصر
پنجشنبه پس از بازدید از روند اجراي پروژه هاي نفتی و
پالایشگاهی در سواحل مکران در شهرستان جاسک، عنوان
کرد: سه ابر پروژه خط انتقال نفت، پایانه صادرات نفت و
بندر و اسکله هاي صادرات نفت در سواحل مکران در

شهرستان جاسک در حال اجراست. 

وي ادامه داد: هر کدام از این ابرپروژه ها، با تلاش و
توانمندي متخصصان و مهندسان کشورمان در شرکت هاي داخلی در حال اجرا هستند. 

استاندار هرمزگان افزود: با اجراي خط انتقال، نفت از گوره به جاسک منتقل می شود و پایانه صادرات نفت نیز با ظرفیت 10 میلیون
بشکه در سواحل مکران در حال آماده سازي است. 

همتی تصریح کرد: بندر و اسکله هاي صادرات نفتی نیز دیگر طرحی است که موجب می شود نفت را از طریق سواحل مکران صادر
کنیم. 

وي با اشاره به پروژه پتروپالایش مکران، اظهار داشت: این پروژه با ظرفیت 300 هزار بشکه احداث می شود که فعالیت هاي اجرایی
آن آغاز شده است و پالایشگاه دیگري نیز در این منطقه احداث خواهد شد. 

استاندار هرمزگان بیان داشت: در حال حاضر بیشتر نیروهاي شاغل در این طرح ها از جوانان بومی این منطقه و استان هرمزگان
هستند و در آینده نیز با تکمیل و بهره برداري از این پروژه ها، اشتغال گسترده اي براي نیروهاي بومی در استان ایجاد می شود. 

همتی یادآور شد: با تکمیل و بهره برداري از این ابرپروژه هاي نفتی و پالایشگاهی، سواحل مکران در شرق هرمزگان به قطب انرژي
کشور تبدیل خواهد شد.
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واحدهاي تولیدي در استان نباید به علت بدهی تعطیل شوند

منبع: روزنامه صبح ساحلشماره خبر:  21  |  تاریخ: 1399/08/29

رییس کل دادگستري هرمزگان با تاکید بر ضرورت سرعت بخشی در وصول معوقه هاي بانکی گفت: هیچ واحد تولیدي فعالی در
استان نباید به علت بدهی به بانک ها تعطیل شود. 

به گزارش صبح ساحل، علی صالحی عصر پنجشنبه در نشست ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه
قضایی استان افزود: چرخ واحدهاي تولیدي باید در حرکت باشد تا بتوانند ضمن درآمد زایی، از ورشکستگی رهایی یافته و اشتغال

کارگران نیز پایدار بماند. 
وي بیان داشت: مدیران بانک ها باید با شناسایی بدهکاران دانه درشت و تفکیک آنان از تولیدکنندگان واقعی، نسبت به تسویه بدهی

واحدهاي تولیدي اقدام کنند. 
رییس شوراي قضایی هرمزگان اظهارداشت: شناسایی افرادي که هیچ برنامه اي براي تولید و کمک به اقتصاد کشور ندارند، ضروري

است تا مطالبات به حق مردم وصول و به دولت برگردانده شود. 
وي بیان داشت: باید بتوانیم از این طریق با تفکیک و جداسازي افراد سودجو از تولیدکنندگان واقعی که مستحق حمایت جدي

هستند، بخش تولید را مورد حمایت قرار دهیم و با در نظر گرفتن شرایط، نسبت به کمک در بازپرداخت بدهی ها اقدام کنیم. 
صالحی، همچنین از بانک ها خواست با شناسایی افرادي که اعلام ورشکستگی کرده اند، ضمن پیگیري سریع در این رابطه، زمینه
هاي لازم را به شکلی ایجاد نمایند که اینگونه افراد نتوانند بلافاصله از بانک دیگري تسهیلات دریافت نمایند تا از سوء استفاده هایی از

این دست جلوگیري شود. 
وي یادآورشد: در راستاي حمایت از واحدهاي تولیدي در مقابله با جنگ اقتصادي و در شرایطی که وضعیت معیشتی مردم تحت تاثیر
تحریم هاي ظالمانه قرار گرفته است، نشست هاي کاربردي متعددي در کارگروه حقوقی و پژوهشی ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي
کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه قضایی استان با موضوع تعامل بانک ها برگزار شده و بسیاري از مشکلات سرمایه گذاران و فعالان

اقتصادي با رسیدگی خارج از نوبت رفع شده است. 
رییس ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی دادگستري هرمزگان با تاکید بر اینکه مطالبات بانک ها، سرمایه همه
مردم و بیت المال است، از مدیران بانک هاي استان خواست با سرعت بخشی در وصول معوقات و شناسایی بدهکاران دانه درشت که
با سوء استفاده، سرمایه مردم را دریافت نموده و از پرداخت بدهی به طرق مختلف سرباز می زنند را در دستور کار ویژه خود قرار

دهند. 
وي همچنین بر لزوم برنامه ریزي دقیق و اجراي به موقع مصوبات ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه
قضایی هرمزگان، با هدف اجراي منویات رهبر معظم انقلاب در خصوص حمایت از جهش تولید و ماده 31 سند امنیت قضایی ابلاغی

از سوي ریاست قوه قضائیه تاکید کرد. 

منبع:ایسنا 

نظر کاربران ثبت نظر شما 
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براي این مطلب تا کنون نظري ثبت نشده است. 

 200 / 0

ثبت نظر 

- نظر شما پس از بررسی و تایید منتشر خواهد شد. 
- لطفا از بکاربردن الفاظ رکیک، توهین و تهمت به اشخاص حقیقی و حقوقی خودداري کنید.
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توصیه وزیر به هوشمند سازي بانک کشاورزي

منبع: بنکرشماره خبر:  22  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش بنکر (Banker)، به نقل از روابط عمومی بانک رفاه کارگران ، دکتر دژپسند در ابتداي این نشست و پس از استماع
گزارش عملکرد سالانه بانک توسط هیات مدیره، با اشاره به اهمیت بخش آب و کشاورزي در توسعه و آبادانی ایران گفت : از سال
1327 که اولین برنامه توسعه و عمران کشور تدوین و اجرا شد و تا امروز که بیش از 70 سال از آن می گذرد مسئله آب و کشاورزي

همواره جزو بخش هاي محوري برنامه هاي توسعه بوده است و اهمیت آن پس از انقلاب به مراتب بیشتر نیز شده است. 
وي در ادامه اظهار داشت: با توجه به افزایش رشد جمعیت کشور چاره اي جز افزایش بهره وري در استفاده از اراضی کشاورزي نیست

که این امر هم به تأمین مالی نیاز دارد و در این زمینه بانک کشاورزي باید نقش آفرین باشد. 
وزیر اقتصاد در ادامه گفت: امکانات و ظرفیت هاي کشور در بخش کشاورزي هم در حوزه مکانیزاسیون و هم نوسازي باید ارتقاء یابد و

بانک کشاورزي با جهت گیري مناسب، در این زمینه نقش قابل توجهی می تواند ایفاء کند. 
وي با اشاره به محدودیت ها و ظرفیت هایی که بانک کشاورزي دارد، تاکید نمود: بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را

در اولویت اول خود قرار دهد. 
وزیر اقتصاد با تحسین اینکه بانک کشاورزي زودتر از بقیه بانک ها در زمینه برنامه حاکمیت شرکتی اقدام کرده است گفت: برنامه

حاکمیت شرکتی بطور کامل در اجزاي بانک کشاورزي عملیاتی شود تا شاهد افزایش کارایی هر چه بیشتر این بانک باشیم. 
دژپسند در ادامه با اشاره به سابقه این بانک در زمینه پژوهش، و ضرورت توسعه آن، اظهار داشت: بانک کشاورزي باید بانکی قدرتمند،

توانمند و کارا در تامین مالی بخش آب و کشاورزي کشور باشد. 
دژپسند ضمن تأکید بر استفاده از فناوري هاي نوین بانکی به منظور افزایش بهره وري در بانک کشاورزي گفت: دیجیتالی شدن امور

بانکی و هوشمند شدن فرآیندها و عملیات، یکی از حوزه هایی است که بانک کشاورزي باید در آن پیشتاز باشد. 
وزیر اقتصاد، در ادامه ضمن قدردانى از فعالیت هاى این بانک در حمایت مالى از بخش کشاورزى و اقدامات انجام شده در زمینه
توسعه مکانیزاسیون کشاورزى، توسعه گلخانه ها و اجراى طرح توسعه اشتغال روستایی، با اشاره به نقش تاثیرگذار این بانک در اقتصاد
کشور اظهار امیدوارى کرد، در سال جارى نیز در مسیر توجه به ارتقاى تولید ملى، قدمهاى مؤثرى از سوى بانک کشاورزى برداشته

شود. 
عباس معمار نژاد معاون امور بانکی، بیمه و شرکتهاي دولتی وزارت اقتصاد نیز در این مجمع با اشاره به اقدامات مناسب بانک
کشاورزي در پیاده سازي حاکمیت شرکتی گفت: بانک کشاورزي نخستین بانکی بود که برنامه حاکمیت شرکتی را در میان بانکهاي

دولتی اجرایی کرد و در این زمینه پیش قدم بود. 
معمار نژاد گفت: بانک کشاورزي می تواند با تغییر مدل کسب و کار خود از زیر ساخت هاي موجود در کشور براي ارائه خدمات بانکی
خود به اقصی نقاط کشور استفاده کند. به طور مثال پست بانک با در اختیار داشتن 6 هزار واحد شعبه بانکی در کشور می تواند، در

ارایه خدمات بانکی توسط بانک کشاورزي مورد توجه قرار گیرد. 
در ادامه این جلسه روح اله خدا رحمی مدیر عامل بانک کشاورزي نیز به ارائه گزارشى از عملکرد این بانک در زمینه تجهیز منابع و
پرداخت تسهیلات به بخش کشاورزى، توسعه خدمات نوین از جمله راه اندازى سامانه بازارگاه و صدور کشاورز کارت و جایگاه خوب
بانک در زمینه پذیرندگى و صادر کنندگان ابزارهاى پرداخت نوین و همچنین طرحهاى آتى از جمله واگذاري واحدهاي اقتصادي

تحت مدیریت بانک کشاورزي از طریق بازار سرمایه در آینده خبر داد. 
بر اساس این گزارش در پایان این جلسه، صورت هاي مالی سال 1398 این بانک به تصویب اعضاي مجمع رسید.
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هفته گذشته چند نفر بیکار شدند؟

منبع: اقتصاد نیوزشماره خبر:  23  |  تاریخ: 1399/08/29

براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته 742 هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند.

هفته گذشته چند نفر بیکار شدند؟ 

اقتصاد نیوز : براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته
گذشته 742 هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند. 

به گزارش اقتصاد نیوز به نقل از ایرنا: با نزدیک شدن به
فصل سرما و ماه هاي پایانی سال شیوع ویروس کرونا نه تنها

در آمریکا کاهش نیافته بلکه روند مبتلایان به بیماري کووید 19 همچنان در حال افزایش است و محدودیت هاي اشتغال نیز تاثیر
منفی بر بازار کار در آمریکا داشته است. 

به دنبال تاثیر کلان کرونا بر اقتصاد آمریکا، وزارت کار این کشور روز پنجشنبه اعلام کرد که روند شمار هفتگی بیکاران براي اولین بار
از اوایل ماه اکتبر (آبان) افزایش یافته و به 742 هزار نفر رسیده است. 

پیش از این کارشناسان اقتصادي تخمین زده بودند که روند شمار هفتگی بیکاران آمریکا باید به 710 هزار نفر برسد اما آمار بیکاران
نسبت به تخمین کارشناسان اقتصادي بیشتر است. 

آمار ارائه شده توسط وزارت کار آمریکا نشان می دهد که بازار کار در این کشور براي بهبود با مسیر ناپایدار روبه رو است، این در حالی
است که شیوع ویروس کرونا به بالاترین رکورد روزانه رسیده و موج جدیدي از اعمال محدودیت و تعطیلی مدارس کشور را در بر می

گیرد. 

The) شمار بیکاران در آمریکا در حالی روند افزایشی پیدا کرده است که براساس مطالعه صورت گرفته توسط اتاق فکر بنیاد قرن
Century Foundation) با اتمام تاریخ بسته هاي حمایت مالی در انتهاي سال در حدود 12 میلیون شهروند آمریکایی روز بعد از

کریسمس دیگر بیمه بیکاري دریافت نمی کنند. 

براساس گزارش بنیاد قرن در حالی در تاریخ 26 دسامبر (ششم دي ماه) دو بسته حمایت کرونایی دولت آمریکا به پایان می رسد که
کنگره تا کنون هنوز هیچ بسته حمایتی جدیدي را به تصویب نرسانده است. 

یکی از بسته هاي کمک هاي حمایتی کرونا، قانون امداد و امنیت اقتصادي است که براساس این بسته شماري از بیکاران در مدت
زمان شیوع ویروس کرونا بیمه بیکاري دریافت می کردند، در صورت پایان یافتن این بسته و عدم تمدید آن در حدود 7.3 میلیون
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شهروند بیکار آمریکایی از دریافت بیمه بیکاري محروم می شوند. 

بسته دیگر حمایتی کرونا با عنوان جبران خسارت بیکاري اضطراري (PEUC) است که با اتمام آن نیز 4.6 میلیون شهروند آمریکایی
که تا امروز بیمه بیکاري دریافت می کردند، دیگر قادر به دریافت آن نخواهند بود. 

""اندرو اشتتنر"" کارشناس بنیاد قرن بر این باور است که بسته هاي حمایت مالی دولت باعث شده که بسیاري از مشاغل و خانوارها
در دوران کرونا سرپا بمانند و بتوانند در برابر تعطیلی ها طولانی مدت کرونا کنار بیایند. 

به گفته اشتتنر، قطع این کمک ها در آینده ممکن است شوك دیگري بر خانوارها در آمریکا و اقتصاد وارد کند.
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تلاشی مجدانه براي ارتقاء شاخص هاي سرمایه اجتماعی انجام شود /

فرمانداران وضعیت طرح هاي عمرانی نیمه تمام را به طور مداوم، رصد کنند

منبع: تدبیر شرقشماره خبر:  24  |  تاریخ: 1399/08/29

تدبیرشرق/استاندار گیلان فرمانداران را موظف به رصد و پایش مداوم وضعیت طرح هاي عمرانی نیمه تمام و بازگشت
واحدهاي نیمه فعال به چرخه تولید کرد و با تصریح اینکه لازم است طرح جامع مدیریت هوشمند محدودیت ها متناسب با

وضعیت و روند بیماري کووید 19 با قاطعیت و شفافیت اجرا شود، گفت: تأکید دارم تلاشی مجدانه ...

تدبیرشرق/استاندار گیلان فرمانداران را موظف به رصد و پایش مداوم وضعیت طرح هاي عمرانی نیمه تمام و بازگشت واحدهاي نیمه
فعال به چرخه تولید کرد و با تصریح اینکه لازم است طرح جامع مدیریت هوشمند محدودیت ها متناسب با وضعیت و روند بیماري
کووید 19 با قاطعیت و شفافیت اجرا شود، گفت: تأکید دارم تلاشی مجدانه براي تقویت اعتماد عمومی و ارتقاء شاخص هاي سرمایه

اجتماعی صورت گیرد. 

دکتر ارسلان زارع در نشست با فرمانداران، حفظ کرامت انسانی مردم و تکریم ارباب رجوع را یک ضرورت براي مدیران دانست و اظهار
کرد: تکریم مردم صرفاً در گفتار محدود نمی شود بلکه با بازدیدهاي سرزده و بررسی شکایت هاي مردمی و به دور از هر اقدام

احساسی و جانبداري، باید تجلی پیدا کند. 

وي حفظ امنیت و آرامش اجتماعی را مهمترین اولویت فرمانداران عنوان و خاطرنشان کرد: در تأمین امنیت و آرامش هیچ عاملی مهم
تر از مردم وجود ندارد و آنان از مجموعه هاي مدیریتی؛ خدمت خالصانه، تکریم و گره گشایی از مشکلات را انتظار دارند. 

نماینده عالی دولت در گیلان ایجاد پویایی، نشاط اجتماعی و امیدآفرینی در جامعه را یک اصل بسیار مهم ارزیابی کرد و گفت: باتوجه
به اینکه در برابر مردم وظیفه انسانی، شرعی، قانونی و اخلاقی داریم؛ باید در جهت تقویت اعتماد عمومی و ارتقاء شاخص هاي سرمایه

اجتماعی در پیگیري امور با تلاشی مجدانه اهتمام ورزیم. 

وي افزود: در راستاي اقناع افکار عمومی و تقویت اعتماد از ظرفیت نخبگان، روحانیون، ائمه جمعه و جماعات، گروه هاي سیاسی و
مرجع، فرهنگیان، سازمان هاي مردم نهاد به ویژه جوانان و بانوان که مورد تأکید رهبر معظم انقلاب در بیانیه گام دوم انقلاب و نیز

رئیس جمهوري است؛ باید استفاده اي شایسته کرد. 

وي با اشاره به بروز مشکلات اقتصادي در پی تحریم هاي غیرقانونی افزود: مردم در این مسیر با استقامت، مقاومت و همکاري با نظام
اسلامی، ثابت کردند همانطور که دولت هاي استکباري در جنگ نظامی نتوانستند ما را وادار به شکست کنند در جنگ اقتصادي نیز

نمی توانند و این ، پیام مهمی ست که مخابره شده است. 

استاندار گیلان با بیان اینکه شیوع کرونا در دنیا رشد اقتصادي را مورد هدف قرار داده و به بخش هایی از اشتغال، اقتصاد، معیشت و
خدمات آسیب وارد کرده؛  اظهار کرد: شرایط کنونی جامعه نیازمند همت بلند، مدیریت جهادي ، شبانه روزي و تلاش مضاعف است. 
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دکتر زارع با اشاره به ابلاغ طرح جامع مدیریت هوشمند محدودیت ها متناسب با وضعیت و روند بیماري کووید 19 در شهرهاي کشور
از سوي وزارت کشور گفت: لازم است فرمانداران با همکاري مردم، دستگاه ها و نهادها نسبت به اجراي این طرح، اقدامات لازم را با

قاطعیت و شفافیت انجام دهند. 

وي در بخش دیگري از سخنانش گفت: معاونان استانداري با همراهی مدیران دستگاه هاي اجرایی، براي بررسی مشکلات موجود در
شهرستان ها و رفع آن با هماهنگی فرمانداران حضور می یابند. 

دکتر زارع گفت: 61 طرح نیمه تمام عمرانی در استان مشخص شده که بخشی از آنها تا پایان سال جاري و بخشی دیگر تا فصل
تابستان سال 1400 مورد بهره برداري قرار می گیرد و نقش فرمانداران در رصد ، پایش مستمر و تسریع اجراي آن ها حائز اهمیت

است. 

وي با بیان اینکه بهیچ وجه نباید امور مردم معطل بماند، گفت: توجه به اجراي طرح هاي ملی در شهرستان هاي مختلف و همچنین
پیگیري تحقق تفاهم نامه هاي منعقد شده با بنیاد مسکن، ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) و نهادهاي دیگر مورد تأکید است. 

استاندار گیلان آزادسازي سواحل را یکی از موارد مورد تأکید وزیر کشور در نشست با استانداران عنوان و فرمانداران شهرستان هاي
ساحلی استان را موظف به پیگیري مستمر کرد و گفت: 10 درصد از واحدهاي نیمه فعال و غیرفعال و نیز 30 درصد از واحدهاي

تولیدي تملک شده از سوي بانک ها باید براساس اولویت و با پیگیري جدي تا پایان سال جاري به چرخه تولید بازگردند. 

نماینده عالی دولت در گیلان با بیان اینکه همه باید نسبت به گیلان حمیت، غیرت و تعلق خاطر داشته باشیم، افزود: فرمانداران با
تعامل و همکاري با دیگر نهادها ضمن اشراف بر شرح وظایف خود به عنوان نماینده نظام و دولت در شهرستان ها ، نسبت به اطلاع

رسانی اقدامات اهتمام ورزند. 

وي جایگاه نخست گیلان در پرداخت تسهیلات به مشاغل آسیب دیده از کرونا را نشانگر مشارکت جمعی فرمانداران و دستگاه هاي
ذیربط دانست و با تأکید بر تعمیم دادن این تلاش و جدیت به بخش هاي دیگر اظهار داشت: در راستاي جذب سرمایه گذاران بومی و

غیربومی به ویژه در ظرفیت هاي موجود گردشگري، انتظار تحرك و جدیت بیشتري دارم. 

وي بر ضرورت صرفه جویی در هزینه هاي جاري، انرژي و سوخت نیز تأکید و تصریح کرد: توسعه دولت الکترونیک و توجه به بهره
گیري از اتوماسیون هاي اداري و شبکه دولت، مورد انتظار است. 

وي با تأکید بر ضرورت برگزاري منظم کارگروه هاي پیشیگیري از تخلفات ساختمانی با نظارت بخشداران و شهرداران و فعال سازي
پلیس ساختمان افزود: باتوجه به قرارگرفتن در آستانه فصل سرما و تشدید بارش ها و حوادث طبیعی، برگزاري مستمر جلسات ستاد
بحران و بررسی زوایاي مختلف زیرساخت ها، پیش بینی امکانات مورد نیاز اجراي طرح زمستانی و پیشگیري از تخریب ابنیه و پل ها،

در دستور کار باشد. 

دکتر زارع به اجراي طرح هایی در حوزه بهداشت کشور همچون همدلی و کمک مومنانه اشاره و بر ضرورت همراهی فرمانداران براي
تحقق اهداف پیش بینی شده تأکید کرد. 
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وي پیش رو بودن رویداد بزرگ انتخابات در سال 1400 را یادآور شد و گفت: از هم اکنون باید تمهیدات لازم براي برگزاري شایسته و
زمینه سازي براي مشارکت بالاي مردم در این رویداد سیاسی &– اجتماعی اندیشیده شود. 

در این جلسه معاونان سیاسی، امنیتی و اجتماعی، هماهنگی امور اقتصادي، هماهنگی امور عمرانی و توسعه مدیریت و منابع استاندار
نیز به بیان موضوعاتی در حوزه هاي مختلف پرداخته و هریک از فرمانداران نیز نقطه نظرات خویش را مطرح کردند
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میرداماد یا جرجیا؟

منبع: اقتصادگردانشماره خبر:  25  |  تاریخ: 1399/08/29

نوع عملکرد و رفتار فعالان بازار، بازیگران بازار ارز و... مسائلی است که بدون ارتباط با مسائل سیاسی نیست و به همین خاطر
در بازار سیاست، مجلس و دولت و سایر نهادها، هر چند وقت یکبار انتقادها و اظهار نظرهاي مختلفی در مورد دلایل گرانی ها

و ارتباط آن با مدیریت دولت و بانک مرکزي و... مطرح می شود و در ...

خبراقتصادي - روز یکشنبه 25 آبان 99، چهار اتفاق قابل توجه در ارتباط با بازار ارز رخ داد و به دنبال
نطق پیش از دستور محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شوراي اسلامی که تاکید کرده بود، زندگی و
معیشت مردم را نباید به کاخ سفید گره زد و بی تفاوتی نسبت به گرانی و رهاکردن بازار به پاستور،
بهارستان، باب همایون و میرداماد ارتباط دارد نه به جرجیا و میشیگان و آریزونا، عبدالناصر همتی رئیس
کل بانک مرکزي نیز در پاسخ به این نطق، اعلام کرد که رئیس مجلس در نطق خود به بانک مرکزي در
میرداماد اشاره کرده اما بانک مرکزي نباید وارد سیاست و حاشیه ها شود و به کار کارشناسی خود

مشغول است و آنچه بر بانک مرکزي گذشته است را با مردم در میان خواهد گذاشت. 
به دنبال این پاسخ همتی، مدیر صادرات بانک مرکزي نیز تغییر کرد و پس از انتشار این خبر، نرخ دلار در بازار ارز به کانال 25 هزار
تومان وارد شد و با ثبت قیمت 25500 تومان، کاهش قابل توجهی داشت. البته برخی فعالان بازار ارز، دستگیري دلال هاي فردایی و
خلوت شدن بازار به خاطر شیوع کرونا را عامل کاهش نرخ ارز می دانند اما برخی صاحب نظران، تغییر مدیر صادرات بانک مرکزي و
احتمال تغییر رفتار بانک مرکزي در ارتباط با صادرکنندگان و کسانی که بازگشت ارزي نداشته اند را نیز مزید بر علت ها می دانند که

باعث کاهش قیمت ارز شده است. 
برخی فعالان بازار معتقدند که تغییر مدیر صادرات بانک مرکزي، عملا به معناي تغییر رویکرد و روش برخورد بانک مرکزي با
صادرکنندگان و کسانی است که بازگشت ارز خود را انجام نداده اند و لذا این موضوع ممکن است واکنش بازار را به همراه داشته و

باعث کاهش نرخ دلار شده باشد. 

به هر حال در بازار ارز، هم مسائل داخلی و عملکرد مجلس و بانک مرکزي، وزارت اقتصاد، سازمان برنامه و بودجه، فعالان بازار ارز،
،FATF ،صادرکنندگان و متقاضیان و وارد کننده ها موثر است و هم مسائل سیاست خارجی، عملکرد آمریکا و سایر کشورها

کشورهاي همسایه، بازارهاي بین المللی، بازار نفت و... می تواند اثرگذار باشد. 

براین اساس، اگرچه بانک مرکزي به این نکته اشاره کرده که وارد سیاست و حاشیه هاي آن نمی شود و تلاش دارد که با نگاه
کارشناسی در بازار حضور داشته باشد، اما در عین حال، نوع عملکرد و رفتار فعالان بازار، بازیگران بازار ارز و... مسائلی است که بدون
ارتباط با مسائل سیاسی نیست و به همین خاطر در بازار سیاست، مجلس و دولت و سایر نهادها، هر چند وقت یکبار انتقادها و اظهار
نظرهاي مختلفی در مورد دلایل گرانی ها و ارتباط آن با مدیریت دولت و بانک مرکزي و... مطرح می شود و در مقابل عده اي از

کارشناسان معتقدند که بدون گشایش در فضاي بین المللی، تحریم ها، FATF و... نمی توان انتظار بهبود بازارها را داشت. 
محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شوراي اسلامی در نطق خود و پس از آن در توئیتر گفت: تصمیمات ما در حوزه مسکن، بورس،
گمرك، کالاهاي اساسی، نظام بودجه ریزي، سوداگري و دلالی در بازارهاي ارز و طلا و خودرو، بی تفاوتی نسبت به گرانی و رها کردن
بازار به پاستور، بهارستان، باب همایون و میرداماد ارتباط دارد نه به جرجیا و میشیگان و آریزونا. به مردم آدرس غلط ندهید!هر چند از

شکست «ترامپ» خوشحالیم اما نباید زندگی و معیشت مردم را به شکست یا پیروزي کسی در کاخ سفید گره زد. 
قالیباف تاکید کرد: هر چند که از شکست ترامپِ قمارباز خوشحالیم اما عمیقا باور داریم که زندگی و معیشت مردم را نه می توان و نه
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باید به پیروزي یا شکست کسی در کاخ سفید گره زد. 
تصمیمات ما باید مستقل از رفتن ها و آمدن ها باشد و تصمیمات ما است که پایه هاي اصلی اقتصاد کشورمان را می سازد و قدرت ما
را مشخص می کند و باید باور کنیم کسی که واگن خود را به لکوموتیو دیگران ببندد، باید منتظر بنشیند تا با آنچه در اختیارش

نیست، شادي کند یا عزا بگیرد. 
تصمیمات ما در حوزه مسکن، بورس، ترخیص کالاهاي اساسی، نظام بودجه ریزي، اختصاص ارز ترجیحی، سوداگري ها در بازار ارز،
طلا و خودرو، بی تفاوتی نسبت به گرانی ها و رها کردن بازار و تولید ملی به پاستور، بهارستان، باب همایون و میرداماد ارتباط دارد نه

به آریزونا، جورجیا و میشیگان؛ پس به مردم آدرس غلط ندهید. 
مهم ترین ریشه مشکلات کشور، سوء مدیریت، دست روي دست گذاشتن، استفاده نکردن از ظرفیت هاي عظیم داخلی و ناهماهنگی
بین نهادهاي سیاستگذار و مجري است و این سوءمدیریت ها باعث عدم برقراري ارتباط مناسب تجاري با کشورهاي مهم دنیا به ویژه

کشورهاي همسایه، منطقه و آسیا شده است. 
رئیس مجلس با تأکید بر اینکه لغو تحریم ها باید یکی از اهداف در سیاست خارجی باشد، تصریح کرد: واقع بینی حکم می کند که
لغو تحریم ها بدون فرصت سوزي و تولید قدرت، ساده اندیشی است و تنها راه برداشته شدن فشار تحریم ها از دوش مردم و ناامید

کردن دشمن از فشار حداکثري این است که ایران و همه مردم به ویژه طبقه مستضعف را قوي کنیم. 
اگر اقتصاد داخلی رونق گیرد، چرخ تولید و اشتغال را به حرکت درآوریم و معیشت و رفاه را براي مردم ایجاد کنیم، قطعاً دشمن از
اعمال فشار بیشتر علیه کشورمان ناامید خواهد شد. همچنین در این راه، هر سیگنالی که تصویر ضعف و نیاز به خارج از دشمن را

دارد، فرصت سوزي است. 
مجلس شوراي اسلامی معتقد است که باید با تغییر برآورد آمریکا، فشار تحریمی و اقتصادي بر ایران را براي آنان هزینه زا کرد و
مشخص است که رئیس جمهور جدید آمریکا ادعا می کند که سیاست ها و روش هاي متفاوتی نسبت به فرد قبلی دارد و همین
تمایز، سیاست هاي متفاوتی را در چهار سال پیش رو در آن کشور رقم خواهد زد. آنچه در عمل تفاوت را مشخص می سازد، لفاظی و
ادعاهاي بیهوده نیست و ما ضمن قائل بودن به این تفاوت، باور داریم که فرد جدید مستقر در کاخ سفید نیز اهداف مشخص و روشن

دارد و سیاست هاي او پیش از این اجرایی شده است. 

واکنش همتی به قالیباف رئیس مجلس 

همتی در پاسخ به سخنان رئیس مجلس شوراي اسلامی اعلام کرد:واردکردن بانک مرکزي به مباحث سیاسی و حاشیه اي را توصیه
نمی کنم و آن را به صلاح کشور نمی دانم؛اعتقاد دارم تمام نیروي اینجانب و بانک مرکزي بایدمعطوف به مقابله باتحریم ها و کمک به

اقتصاد کشور باشد 
به گزارش روابط عمومی بانک مرکزي، متن کامل نامه عبدالناصر همتی، رئیس کل بانک مرکزي به محمدباقر قالیباف رئیس مجلس

شوراي اسلامی به شرح زیر است: 
حضرتعالی در نطق پیش از دستور مجلس درخصوص مشکلات اقتصادي کشور مطالبی را بیان فرموده و با اضافه کردن منطقه استقرار
ساختمان بانک مرکزي این مطلب را القاء فرمودید که اگر درجستجوي دلایل مشکلات اقتصادي هستید درکنار بقیه بخش ها در
میرداماد (بانک مرکزي) هم باید آن را جست و نه در جرجیا و آریزونا. دوهفته پیش نیز متأسفانه بانک مرکزي را متهم به ایجاد خود
تحریمی کردید. براي اطلاع حضرتعالی در دو سال و نیم گذشته بانک مرکزي درمقابل فشار حداکثري دولت آمریکا، خط مقدم جنگ
اقتصادي علیه کشورمان را مدیریت کرده و با پیروي از رهنمودهاي رهبر معظم انقلاب، سد محکمی درمقابل توطئه گسترده آمریکا و

هم پیمانانش براي فروپاشی اقتصاد کشور بوده است. 
حضرتعالی به خوبی درجریان مسائل و مشکلات کشور هستید و چند بار نیز شخصاً جناب عالی را در جریان مشکلات قرار داده و
شرایط را درجلسات مختلف مجلس تشریح کرده ام. لذا، انتظار دارم، جنابعالی که در جریان همه امور قرار دارید، براي کمک به
رویکرد بانک مرکزي در مقابله با این فشارهاي اقتصادي، با سیاست هاي ضدتورمی و تلاش براي رونق تولید داخلی، همراه و همگام
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شوید.هدف از تحریر این مرقومه نیز صرفا تأکید به این نکته است که مردم عزیز بدانند اگر بانک مرکزي چشم به نتیجه انتخابات
آمریکا دوخته بود، اینگونه با قدرت درمقابل فشار حداکثري ایستادگی نمی کرد و این قدر نیز هدف حمله دشمنان قرار نمی گرفت.
انشااالله در فرصت مناسب مردم عزیز را درجریان مسائلی که بر بانک مرکزي گذشته، قرار خواهم داد.بارها عرض کرده ام ملت بزرگ

ایران پیروز این میدان خواهند بود و این پیروزي قطعی است. 

تغییر مدیر صادرات بانک مرکزي 

برخی کارشناسان معتقدند که پس از اعلام لیست صادرکنندگانی که تعهد خود براي بازگشت ارز را انجام ندادند و اعلام لیستی از
کارتون خواب هاي صادراتی که عده اي افراد ضعیف و کارتون خواب هاي داراي کارت بازرگانی مسوول صادرات بخش عمده اي از
کالاهاي صادراتی معرفی شده بود، مشخص شد که این افراد از رقم و عدد و میزان صادرات وارز حاصل از آن بی خبر بودند، و به
دنبال آن، انتقادهاي مختلفی از سوي مسوولان بانک مرکزي و نهادهاي اقتصادي نسبت به عملکرد اتاق بازرگانی و صدور کارت

بازرگانی و همچنین عملکرد صادرکنندگان مطرح شد و حتی عده اي بازداشت و تحویل مقامات قضایی شدند. 
این موضوع باعث واکنش اتاق بازرگانی و برخی صادرکنندگان نسبت به بانک مرکزي شد و هرچند مسوولان بانک مرکزي در دیدار با

آنها خواستار رفع مشکلات موجود شدند، اما تداوم این مسائل باعث نوسانات قیمت ارز در هفته هاي اخیر شده است. 
براین اساس، بانک مرکزي براي رفع مشکلات موجود، چاره اي جز تغییر مدیرصادراتی ندیده است هرچند که آقاي صمد کریمی از
مدیران با سابقه بانک مرکزي بوده که از دولت احمدي نژاد تا کنون در بانک مرکزي فعال بوده است، اما رفع مشکلات موجود و
پیچیده شدن پرونده صادرکنندگان و عدم بازگشت ارز، کارتون خواب ها، کارت هاي بازرگانی و... همگی مسائلی است که سرانجام
رئیس کل بانک مرکزي را مجبور به تغییر مدیرصادرات بانک مرکزي کرده است تا شاید مدیر جدید بتواند به احیاي رابطه بانک

مرکزي و صادرکنندگان بپردازد و بازگشت ارز افزایش یابد. 
حال باید دید که ظرف روزهاي آینده بازار چه واکنشی نشان خواهد داد و آیا تغییرمدیرصادرات، باعث افزایش عرضه ارز

صادرکنندگان به بازار و ثبات و کاهش نرخ ها خواهد شد یا خیر؟ 
برخی کارشناسان معتقدند که با تصویب لوایح FATF و آزادسازي بخشی از پول هاي بلوکه شده می توان امیدوار بود که نرخ ارز
کاهش بیشتري داشته باشد و در صورتی که تحولات و حاشیه هاي دیگري درست نشود، می توان ثبات نسبی بازار را انتظار داشت اما
اگر رشد نقدینگی و کسري بودجه افزایش یابد و شرایط کلان و درآمد نفت بهتر نشود، روي تقاضاي ارز و افزایش قیمت ها اثرگذار

خواهد بود.
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بهره مندي تاسیسات گردشگري خوزستان از تسهیلات

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  26  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون گردشگري اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی خوزستان از اعطاي تسهیلات تا سقف 9 میلیارد ریال
به اقامتگاه ها و تاسیسات گردشگري استان خبر داد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
اهواز، غلام شجاعی معاون گردشگري اداره کل میراث
فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی خوزستان با بیان اینکه
پیش از شیوع کرونا، حوزه گردشگري در استان شرایط
شکننده اي داشت، گفت: با بروز خسارات ناشی از انتشار
این ویروس، فعالیت حوزه گردشگري با مشکلات بسیار

بیشتري روبرو شد. 

او به دستور هاي گذشته دولت براي حمایت از کسب و کار ها که حوزه گردشگري را نیز دربر می گرفت، اشاره کرد و افزود: این بسته
هاي حمایتی بیشتر اشتغال محور بوده و همین موضوع باعث استقبال پایین متولیان تاسیسات و اقامتگاه هاي گردشگري شده بود. 

شجاعی اظهار داشت: اما مصوبات سی و نهمین نشست ستاد ملی مقابله با کرونا در حوزه گردشگري بسته هاي حمایتی بنگاه محور را
تشکیل می دهد که به طور قطع با استقبال متولیان تاسیسات و اقامتگاه ها همراه خواهد شد، ضمن اینکه امهال تسهیلات بانکی از
قبل دریافت شده یکی از موارد حمایتی دیگر دولت از حوزه گردشگري بود و انتظار می رود بانک ها در اجراي بسته هاي جدید

حمایتی دولت با فعالان این حوزه همکاري مناسبی داشته باشند. 

معاون گردشگري اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی خوزستان تصریح کرد: یکی از برجستگی هاي بسته حمایتی
جدید دولت در بخش تسهیلات، وام بانکی 12 درصد با دوره تنفس 6 ماه ویژه حوزه گردشگري است و در این رابطه 19 بانک عامل

براي پرداخت تسهیلات تعیین شده اند. 

این مقام مسئول همچنین به مشکلات تاسیسات و اقامتگاه هاي گردشگري استان با رویه هاي اداري دستگاه هاي اجرایی اشاره کرد و
ادامه داد: تغییر کاربري برخی از اقامتگاه ها از مسکونی به صنعتی موضوعی است که بار ها از سوي شهرداري اهواز مورد پیگیري قرار

گرفت، اما تاکنون منجر به نتیجه نشده است. 

شجاعی اظهار کرد: محاسبه تعرفه هاي مختلف مصارف تاسیسات گردشگري در قالب کاربري صنعتی در کاهش هزینه هاي فعالان
این حوزه، نوعی حمایت محسوب می شود که برابر قانون، دستگاه هاي اجرایی مختلف مکلف به رعایت آن هستند. 

بهسازي اقامتگاه هاي بوم گردي خوزستان با استفاده از تسهیلات او همچنین دلیل افزایش استقبال متقاضیان براي استفاده از
تسهیلات اشتغال پایدار روستایی و عشایر براي راه اندازي تاسیسات گردشگري به ویژه در بخش بوم گردي را به منظور بهبود سازه
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هاي ساختمانی اقامتگاه هاي گردشگري عنوان کرد و بیان داشت: متقاضیانی که از سوي اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی خوزس تان به بانک هاي عامل براي بهره مندي از این تسهیلات معرفی می شوند، داراي طرح هاي تبدیلی (سازه اي)

هستند و هیچ کدام مربوط به احداث سازه هاي جدید نیستند. 

او گفت: امیدواریم حوزه گردشگري پس از بحران کرونا دچار شکوفایی شود و بیشترین مناطق گردشگري و بوم گردي استان
خوزستان که در محدوده روستا ها قرار دارند، به منظور ادامه فعالیت باید مورد حمایت قرار گیرند.
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742هزار آمریکایی بیکار شدند

منبع: اقتصاد آنلاینشماره خبر:  27  |  تاریخ: 1399/08/29

براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته 742 هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند.

براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته 742
هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند. 

به گزارش شبکه ان بی سی نیوز، با نزدیک شدن به فصل
سرما و ماه هاي پایانی سال شیوع ویروس کرونا نه تنها در
آمریکا کاهش نیافته بلکه روند مبتلایان به بیماري کووید

19 همچنان در حال افزایش است و محدودیت هاي اشتغال نیز تاثیر منفی بر بازار کار در آمریکا داشته است. 

به گزارش اقتصادآنلاین به نقل از ایرنا، به دنبال تاثیر کلان کرونا بر اقتصاد آمریکا، وزارت کار این کشور روز پنجشنبه اعلام کرد که
روند شمار هفتگی بیکاران براي اولین بار از اوایل ماه اکتبر (آبان) افزایش یافته و به 742 هزار نفر رسیده است. 

پیش از این کارشناسان اقتصادي تخمین زده بودند که روند شمار هفتگی بیکاران آمریکا باید به 710 هزار نفر برسد اما آمار بیکاران
نسبت به تخمین کارشناسان اقتصادي بیشتر است. 

آمار ارائه شده توسط وزارت کار آمریکا نشان می دهد که بازار کار در این کشور براي بهبود با مسیر ناپایدار روبه رو است، این در حالی
است که شیوع ویروس کرونا به بالاترین رکورد روزانه رسیده و موج جدیدي از اعمال محدودیت و تعطیلی مدارس کشور را در بر می

گیرد. 

The) شمار بیکاران در آمریکا در حالی روند افزایشی پیدا کرده است که براساس مطالعه صورت گرفته توسط اتاق فکر بنیاد قرن
Century Foundation) با اتمام تاریخ بسته هاي حمایت مالی در انتهاي سال در حدود 12 میلیون شهروند آمریکایی روز بعد از

کریسمس دیگر بیمه بیکاري دریافت نمی کنند. 

براساس گزارش بنیاد قرن در حالی در تاریخ 26 دسامبر (ششم دي ماه) دو بسته حمایت کرونایی دولت آمریکا به پایان می رسد که
کنگره تا کنون هنوز هیچ بسته حمایتی جدیدي را به تصویب نرسانده است. 

یکی از بسته هاي کمک هاي حمایتی کرونا، قانون امداد و امنیت اقتصادي است که براساس این بسته شماري از بیکاران در مدت
زمان شیوع ویروس کرونا بیمه بیکاري دریافت می کردند، در صورت پایان یافتن این بسته و عدم تمدید آن در حدود 7.3 میلیون

شهروند بیکار آمریکایی از دریافت بیمه بیکاري محروم می شوند. 
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بسته دیگر حمایتی کرونا با عنوان جبران خسارت بیکاري اضطراري (PEUC) است که با اتمام آن نیز 4.6 میلیون شهروند آمریکایی
که تا امروز بیمه بیکاري دریافت می کردند، دیگر قادر به دریافت آن نخواهند بود. 

""اندرو اشتتنر"" کارشناس بنیاد قرن بر این باور است که بسته هاي حمایت مالی دولت باعث شده که بسیاري از مشاغل و خانوارها
در دوران کرونا سرپا بمانند و بتوانند در برابر تعطیلی ها طولانی مدت کرونا کنار بیایند. 

به گفته اشتتنر، قطع این کمک ها در آینده ممکن است شوك دیگري بر خانوارها در آمریکا و اقتصاد وارد کند. 

پربیننده ترین اخبار و نتایج انتخابات آمریکا اخبار و نتیجه انتخابات آمریکا اخبار و نتیجه انتخابات ریاست جمهوري آمریکا اخبار
انتخابات آمریکا بعد از گذشت 44ساعت از پایان راي گیري اخبار انتخابات آمریکا بعد از گذشت 35ساعت از پایان راي گیري
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742 هزار آمریکایی در هفته گذشته بیکار شدند

منبع: شبکه ایرانشماره خبر:  28  |  تاریخ: 1399/08/29

براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته 742 هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند.

براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته 742
هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند. 

به گزارش ایرنا از شبکه ان بی سی نیوز، با نزدیک شدن به
فصل سرما و ماه هاي پایانی سال شیوع ویروس کرونا نه
تنها در آمریکا کاهش نیافته بلکه روند مبتلایان به بیماري
کووید 19 همچنان در حال افزایش است و محدودیت هاي

اشتغال نیز تاثیر منفی بر بازار کار در آمریکا داشته است. 

به دنبال تاثیر کلان کرونا بر اقتصاد آمریکا، وزارت کار این کشور روز پنجشنبه اعلام کرد که روند شمار هفتگی بیکاران براي اولین بار
از اوایل ماه اکتبر (آبان) افزایش یافته و به 742 هزار نفر رسیده است. 

پیش از این کارشناسان اقتصادي تخمین زده بودند که روند شمار هفتگی بیکاران آمریکا باید به 710 هزار نفر برسد اما آمار بیکاران
نسبت به تخمین کارشناسان اقتصادي بیشتر است. 

آمار ارائه شده توسط وزارت کار آمریکا نشان می دهد که بازار کار در این کشور براي بهبود با مسیر ناپایدار روبه رو است، این در حالی
است که شیوع ویروس کرونا به بالاترین رکورد روزانه رسیده و موج جدیدي از اعمال محدودیت و تعطیلی مدارس کشور را در بر می

گیرد. 

The) شمار بیکاران در آمریکا در حالی روند افزایشی پیدا کرده است که براساس مطالعه صورت گرفته توسط اتاق فکر بنیاد قرن
Century Foundation) با اتمام تاریخ بسته هاي حمایت مالی در انتهاي سال در حدود 12 میلیون شهروند آمریکایی روز بعد از

کریسمس دیگر بیمه بیکاري دریافت نمی کنند. 

براساس گزارش بنیاد قرن در حالی در تاریخ 26 دسامبر (ششم دي ماه) دو بسته حمایت کرونایی دولت آمریکا به پایان می رسد که
کنگره تا کنون هنوز هیچ بسته حمایتی جدیدي را به تصویب نرسانده است. 

یکی از بسته هاي کمک هاي حمایتی کرونا، قانون امداد و امنیت اقتصادي است که براساس این بسته شماري از بیکاران در مدت
زمان شیوع ویروس کرونا بیمه بیکاري دریافت می کردند، در صورت پایان یافتن این بسته و عدم تمدید آن در حدود 7.3 میلیون

شهروند بیکار آمریکایی از دریافت بیمه بیکاري محروم می شوند. 
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بسته دیگر حمایتی کرونا با عنوان جبران خسارت بیکاري اضطراري (PEUC) است که با اتمام آن نیز 4.6 میلیون شهروند آمریکایی
که تا امروز بیمه بیکاري دریافت می کردند، دیگر قادر به دریافت آن نخواهند بود. 

""اندرو اشتتنر"" کارشناس بنیاد قرن بر این باور است که بسته هاي حمایت مالی دولت باعث شده که بسیاري از مشاغل و خانوارها
در دوران کرونا سرپا بمانند و بتوانند در برابر تعطیلی ها طولانی مدت کرونا کنار بیایند. 

به گفته اشتتنر، قطع این کمک ها در آینده ممکن است شوك دیگري بر خانوارها در آمریکا و اقتصاد وارد کند./ ایرنا
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باید ماشین تولید فقر در کشور را متوقف کنیم

منبع: شهید نیوزشماره خبر:  29  |  تاریخ: 1399/08/29

سردار غلامرضا سلیمانی صبح امروز در مراسم بهره برداري از 586 پروژه عمرانی محرومیت زدایی سپاه امام سجاد (ع) هرمزگان
اظهار کرد: یکی از اهداف انقلاب اسلامی اجراي عدالت بود اما دشمنان ملت ایران با گسترانیدن فشارهاي مختلف بر انقلاب ما، بستر

اجراي عدالت در کشور را سلب کرده و مانع از اجراي عدالت شدند. 

وي با بیان این که اجراي نسخه هاي بانک جهانی بعد از جنگ در کشور ما سبب گسترش فقر شد، افزود: این زنجیره عمل به نسخه
هاي بانک جهانی در دولت هاي مختلف نیز قطع نشد و چون این نسخه ها برخواسته از اقتصاد لیبرالی بود، سبب ایجاد فاصله طبقاتی

و توزیع غلط ثروت در جامعه و ایجاد فقر شد. 

رئیس سازمان بسیج کشور با اشاره به ابعاد اقتصادي گام دوم
انقلاب اسلامی و ضرورت تشکیل دولت اسلامی به منظور ریشه
کنی اساسی فقر در جامعه و گسترش عدالت در همه ابعاد آن،
خاطرنشان کرد: این مسیر با جامعه پردازي و حرکت به سمت
تمدن نوین اسلامی پیش خواهد رفت و سپاه در این مسیر همراه
و همگان با محرومان جامعه براي محرومیت زدایی و خدمت

هرچه بیشتر است و به این همراهی افتخار می کند. 

اقتصاد لیبرالی ریشه همه محرومیت هاي ما است 

سردار سلیمانی در ادامه با بیان ضرورت توقف ماشین تولید فقر در کشور، عنوان داشت: اقتصاد لیبرالی ریشه همه محرومیت هاي ما
است و توقف این فرآیند جز با اقتصاد مقاومتی میسر نیست. 

وي ایجاد اشتغال مولد را یکی از اولویت هاي مهم سپاه در اجراي پروژه هاي محرومیت زدایی برشمرد و اظهار داشت: استان هرمزگان
با این همه نقش در اقتصاد کشور و با وجود سواحل و جزایر فراوان و ظرفیت هاي عظیم خدادادي نباید با نرخ بیکاري بالا مواجه باشد
و ما در سازمان بسیج با یک برنامه ریزي 3 ساله با حمایت بسیج سازندگی و قرارگاه پیشرفت و آبادانی و گروه هاي جهادي، مصمم

هستیم تا ریشه فقر را در مناطق مختلف این استان کنده و راه تازه اي از پیشرفت را پیش روي مردم قرار دهیم. 

دیوان سالاري گسترده، کشور را زمین گیر کرده است 

رئیس سازمان بسیج کشور یکی از عیوب فعلی اقتصاد را دیوان سالاري گسترده و زمین گیر ساختن اندیشه هاي کلان انقلابی در پیچ
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و خم امورات اداري و ... برشمرد و گفت: این بروکراسی وسیع منطبق بر یک تفکري است که کارآمدي لازم را براي تحقق گام دوم
انقلاب ندارد. 

وي با تأکید بر اهمیت به میدان آوردن جوانان و سازماندهی مردمی در رقم زدن گام دوم انقلاب اسلامی، تصریح کرد: مسؤولیت
سازمان بسیج نیز در این گام، هدایت و همراهی و کمک به نقش آفرینی هرچه بیشتر نسل جوان کشور در امور کلان اقتصادي است. 

سردار غلامرضا سلیمانی خاطرنشان کرد: مردم سالاري دینی فقط شرکت در انتخابات نیست بلکه طبق فرموده رهبر معظم انقلاب
اسلامی و فرمانده کل قوا، مردم سالاري دینی باید در تمامی شئونات سیاسی و اداري و اقتصادي ما نیز گسترش یابد و مردم محور

تمام تصمیم گیري ها باشند. 

باید مراقب نفوذ بود 

رئیس سازمان بسیج گفت: باید مراقب نفوذ نیز در گام دوم انقلاب بود چرا که دشمن براي مأیوس کردن ملت ما، افرادي را می گمارد
تا مسیر را منحرف و مردم را با اقداماتشان از انقلاب مأیوس کنند. 

منبع: فارس
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جریانات سیاسی نباید ما را از خدمت به مردم بازدارد/ حمایت جدي از

تولیدکنندگان

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  30  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون اقتصادي استانداري قزوین گفت: جریانات سیاسی نباید ما را از خدمت به مردم بازدارد و در این شرایط استقبال از
تولیدکننده و سرمایه گذاران عزم جدي مدیران استان است.

 
 

معاون اقتصادي استانداري قزوین: جریانات سیاسی نباید ما را از خدمت به مردم بازدارد/ حمایت جدي از تولیدکنندگان معاون
اقتصادي استانداري قزوین گفت: جریانات سیاسی نباید ما را از خدمت به مردم بازدارد و در این شرایط استقبال از تولیدکننده و

 
سرمایه گذاران عزم جدي مدیران استان است. 

به گزارش خبرگزاري برنا از قزوین؛ عیسی قبادي در شصت و ششمین جلسه شوراي گفتگوي دولت و بخش خصوصی که روز
پنجشنبه در استانداري قزوین برگزار شد اظهارداشت: جریانات سیاسی نباید ما را از خدمت به مردم بازدارد و یا سرعت خدمت رسانی

 
را کم کند بلکه این روزها نیازمند هماهنگی و تعامل بیشتري بین مدیران هستیم تا کارها شتاب گیرد. 

وي اضافه کرد: اگر بخواهیم اشتغال و تولید رونق بگیرد باید بتوانیم سرمایه گذاران را بخوبی در استان جذب کنیم و موانع پیش روي

 
آنها را برداریم در غیر این صورت استانهاي دیگر براحتی آنها را به سمت خود برده و ما از این فرصت باز می مانیم. 

 
 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 72/478

قبادي بیان کرد: خوشبختانه اتاق بازرگانی قزوین با تجربه و توانمندي بالایی که دارد پاي کار است و می تواند بازوي دولت باشد و در
اتخاذ تصمیمات درست و رفع موانع تولید به ما کمک کند. 

معاون اقتصادي استانداري قزوین یادآورشد: باید از سرمایه گذار حمایت کرده و به استقبالش برویم و خود مدیران گره گشاي
مشکلات آنها باشند تا سرمایه گذار از آمدن به قزوین احساس آرامش کند. 

وي اضافه کرد: همه وظیفه داریم براي حل مشکلات و موانع پیش روي تولیدکنندگان وقت بگذاریم و درست تصمیم بگیریم تا کارها
به سمت تولید روان شود. 

قبادي از همکاري دستگاه قضا در استان در حل مشکلات تولیدکنندگان تشکر کرد و اظهارداشت: با همدلی و تعامل ایجاد شده میان
دستگاههاي اجرایی و بخش صنعت و تولیدکنندگان امیدواریم چالش هاي این بخش به حداقل برسد. 

 
 

قبادي گفت: در آغاز موج اول ویروس کرونا توانستیم با بسیج همه امکانات با راه اندازي 30 خط تولید در بخش مواد ضد عفونی بیش
از 30 درصد نیازهاي کشور را تامین کنیم و در بخش تولید ماسک هم موفقیت هاي زیادي داشتیم و تامین نیازهاي دیگر هم محقق

شد. 

معاون اقتصادي استانداري قزوین بیان کرد: بسیار امیدوار هستیم با تداوم همدلی و همکاري بین بخشی و بهره گیري از ظرفیت اتاق
بازرگانی و نمایندگان مجلس گامی اساسی براي حل چالش هاي تولید در استان برداشته شود.
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سواحل مکران در شرق هرمزگان به قطب انرژي کشور تبدیل می شود

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  31  |  تاریخ: 1399/08/29

جاسک - استاندار هرمزگان گفت: با تکمیل و بهره برداري از ابرپروژه هاي نفتی و پالایشگاهی در شهرستان جاسک، سواحل
مکران در شرق هرمزگان به قطب انرژي کشور تبدیل خواهد شد.

جاسک - استاندار هرمزگان گفت: با تکمیل و بهره برداري
از ابرپروژه هاي نفتی و پالایشگاهی در شهرستان جاسک،
سواحل مکران در شرق هرمزگان به قطب انرژي کشور

تبدیل خواهد شد. 

به گزارش خبرنگار مهر، فریدون همتی عصر پنجشنبه پس
از بازدید از روند اجراي پروژه هاي نفتی و پالایشگاهی در
سواحل مکران در شهرستان جاسک، عنوان کرد: سه ابر
پروژه خط انتقال نفت، پایانه صادرات نفت و بندر و اسکله
هاي صادرات نفت در سواحل مکران در شهرستان جاسک

در حال اجراست. 

وي ادامه داد: هر کدام از این ابرپروژه ها، با تلاش و توانمندي متخصصان و مهندسان کشورمان در شرکت هاي داخلی در حال اجرا
هستند. 

استاندار هرمزگان افزود: با اجراي خط انتقال، نفت از گوره به جاسک منتقل می شود و پایانه صادرات نفت نیز با ظرفیت 10 میلیون
بشکه در سواحل مکران در حال آماده سازي است. 

همتی تصریح کرد: بندر و اسکله هاي صادرات نفتی نیز دیگر طرحی است که موجب می شود نفت را از طریق سواحل مکران صادر
کنیم. 

وي با اشاره به پروژه پتروپالایش مکران، اظهار داشت: این پروژه با ظرفیت 300 هزار بشکه احداث می شود که فعالیت هاي اجرایی
آن آغاز شده است و پالایشگاه دیگري نیز در این منطقه احداث خواهد شد. 

استاندار هرمزگان بیان داشت: در حال حاضر بیشتر نیروهاي شاغل در این طرح ها از جوانان بومی این منطقه و استان هرمزگان
هستند و در آینده نیز با تکمیل و بهره برداري از این پروژه ها، اشتغال گسترده اي براي نیروهاي بومی در استان ایجاد می شود. 

همتی یادآور شد: با تکمیل و بهره برداري از این ابرپروژه هاي نفتی و پالایشگاهی، سواحل مکران در شرق هرمزگان به قطب انرژي
کشور تبدیل خواهد شد.
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اتفاقی عجیب درصنعت پتروشیمی

منبع: پیام نفتشماره خبر:  32  |  تاریخ: 1399/08/29

عضو کمیسیون اقتصادي مجلس گفت: در طرح وزارت نفت براي تولید پروپیلن ماده اولیه از عسلویه به مناطقی با فاصله
صدها و حتی بیش از هزار کیلومتر منتقل شده و پس از فرآوري در مقصد با صرف هزینه گزاف براي صادرات به مبدا

بازگردانده می شود.

پیام نفت: به گزارش میز نفت ، مجتبی توانگر عضو کمیسیون اقتصادي مجلس و رئیس کمیته اقتصاد انرژي مجلس در گفتگو با
خبرنگار اقتصادي خبرگزاري فارس درباره مطالعات فنی و اقتصادي طرح جامع پروپیلن گفت: در ابتدا باید به این نکته اشاره کرد که
متاسفانه برخی از مسئولان و مدیران وزارت نفت و شرکت هاي تابعه آن و همچنین برخی از مسئولان استانی، پیش از آن که طرح
هاي پتروشیمی پلی پروپیلن مرودشت، امیرآباد و اسلام آباد غرب، مراحل مطالعاتی و قانونی را به طور کامل طی کنند، در رسانه ها

پیرامون آن مصاحبه ها و خبرهاي متعددي منتشر کرده اند که گویا این پروژه ها در آستانه بهره برداري هستند. 

وي افزود: در حالی که واقعیت این است که پروژه هاي فوق به دلایل مختلفی موفق به دریافت خوراك نگردیده اند و در مرحله اي
هستند که ابتدائا باید اقتصادي بودن آنها احراز شود. تجارب تلخ خطوط اتیلن غرب، دنا و مرکزي، ضرورت توجه و دقت مسئولان در

تصمیمات اقتصادي در تعریف پروژه هاي جدید را بیش از پیش عیان کرده است. 

توانگر گفت: اظهارنظرها پیرامون احداث سه خط تولید پروپیلن یاد شده در حالی است که هیچ یک از این سه پروژه در طرح
راهبردي وزارت نفت موسوم به جهش سوم وجود نداشته اند. علاوه بر اشکالات متعدد طرح جهش سوم که در این سه پروژه نیز به
چشم می خورد، باید گفت که دیده نشدن موارد یاد شده در طرح جهش سوم نشانگر تناقضات استراتژیک دولت و وزارت نفت در

حوزه پتروشیمی است. 

عضو کمیسیون اقتصادي مجلس اشاره کرد: زنجیره خوراك و متوازن نمودن آن در صنعت پتروشیمی امري یک شبه نیست و نیازمند
برنامه ریزي بلندمدت است. در آخرین مطالعات منتشر شده شرکت ملی پترشیمی، اثري از برخی از این پروژه ها دیده نمی شود و

تعریف خلق الساعه آنها نگرانی هاي متعددي را از بابت توجیه فنی اقتصادي و منافع ملی ایجاد کرده است. 

مکان یابی پروژه هاي طرح تولید پروپیلن، فاقد مطالعات اقتصادي است 

رئیس کمیته اقتصاد انرژي مجلس گفت: مناطق انتخاب شده براي این سه پروژه در استان هاي مازندران، کرمانشاه و فارس، فاقد
زنجیره مناسب براي واحدهاي میان دستی و پایین دستی بوده و برنامه اي براي آن تدوین نشده است و خروجی آنها در اغلب موارد با
انتقال به جنوب کشور یعنی عسلویه یا بندرعباس، صادر می شود. این یعنی، منابع کشور صرف انتقال ماده اولیه از عسلویه به مناطقی
با فاصله صدها و حتی بیش از هزار کیلومتر، فرآوري در مقصد و سپس صرف هزینه گزاف براي انتقال محصولات به مبدا و سپس

صادرات می شود. 

وي اظهار داشت: لازم به ذکر است که فاصله منبع تامین خوراك یعنی عسلویه تا مرودشت نزدیک به 400 کیلومتر، تا اسلام آباد
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حدود 1000 کیلومتر و تا بندر امیرآباد بیش از 1500 کیلومتر است. با اجراي متمرکز این پروژه ها در هاب ها و قطب هاي اصلی
پتروشیمی کشور، توسعه پارك هاي پروپیلن تسهیل می گردد و با ارزش افزوده بالاتر قابل اجرا خواهد بود. 

توانگر ادامه داد: از سوي دیگر، انجام هر فعالیت تولیدي و صنعتی وابسته به تامین خوراك است و دسترسی به خوراك مزیت اصلی در
تولید به شمار می رود. در ساخت مجتمع هاي پتروشیمی، دسترسی به خوراك ارزان و فراوان عامل اساسی در مکان یابی است.
اجراي پرهزینه خط اتیلن غرب و تجربه هاي شکست خورده خطوط اتیلن دنا و اتیلن مرکزي نشان داد که پروژه ها فقط زمانی

اقتصادي هستند که در مجاورت خوراك قرار داشته باشند و در نتیجه نباید این اشتباهات مجدد تکرار شود. 

عضو کمیسیون اقتصادي مجلس گفت: انتقال صدها و گاه هزاران کیلومتري خوراك از مناطق داراي ذخایر نفتی و گازي به سایر
مناطق کشور نه تنها منطبق بر آمایش سرزمین نیست، بلکه در شرایط کمبود ارز، اتلاف منابع و سرمایه هاي ملی محسوب می شود
که به جاي هزینه در ساخت خط لوله می توان با اندکی تدبیر، تعداد بیشتري مجتمع پتروشیمی ساخت و از سوي دیگر از چالش
هاي بی شمار آتی بین تامین کنندگان خوراك و مجتمع هاي پتروشیمی در حال ساخت در زمینه قراردادهاي فروش و حمل خوراك

جلوگیري نمود. 

رئیس کمیته اقتصاد انرژي مجلس اظهار داشت: همچنین مکان یابی نادرست مانعی اساسی در سرمایه گذاري در ساخت واحدهاي
پتروشیمی و تاخیرهاي متعدد به دلایلی مانند خط انتقال، محیط زیست و دسترسی به تجهیزات و خدمات فنی است. در مجموع با

توجه به نکات گفته شده به نظر می رسد مکان یابی پروژه هاي طرح تولید پروپیلن فاقد مطالعات کارشناسی باشد. 

طرح تولید پروپیلن به دلیل گسستگی در زنجیره تولید، زیان سنگینی را در پی دارد 

وي افزود: نکته دیگر آن است که تکنولوژي تولید باید مورد توجه بیشتر قرار گیرد. ساخت واحدهاي جدید تولید پروپیلن از متانول
که تکنولوژي مورد نیاز در ساخت واحدهاي مرودشت، اسلام آباد و امیرآباد است، در شرق آسیا و از جمله چین کاهش پیدا کرده
است. دلیل اصلی این امر غیراقتصادي بودن آن است. علاوه بر این، ما در کشور پروپان مازاد داریم که به صورت خام صادر می گردد.

در حالی که سرمایه گذاري در این حوزه توجیه فنی و اقتصادي بیشتري نسبت به طرح هاي GTPP فوق الذکر دارد. 

توانگر همچنین گفت: مسئله دیگر، نگاه فنی به ماجراست. از آنجایی که این واحدها براساس خوراك متانول طراحی شده اند، در
صورت بروز مشکل در تولید یا تامین متانول منجر به اختلال و توقف کامل زنجیره تولید می گردد. علاوه بر این در دوره ساخت، می

بایست به طور همزمان به بهره برداري برسند، در حالی که تولید زودهنگام (Early Start) در واحدها نیز میسر نخواهد بود. 

عضو کمیسیون اقتصادي مجلس گفت: تولید پلی پروپیلن نیازمند پروپیلن است و بسته به تکنولوژي از کراکینگ میعانات یا پروپان یا
تبدیل متانول به پروپیلن تولید می گردد. در این پروژه ها، محل تامین پروپیلن در هاله اي از ابهام است و از سوي دیگر به دلیل
نوسانات متعدد قیمت پروپیلن و پلی پروپیلن، باید زنجیره در یک مجموعه و واحد تعریف شود و این خطا، پیش از این منجر به

شکست پروژه هاي متعدد پتروشیمی در قالب پتروشیمی هاي استانی گردیده است. 

رئیس کمیته اقتصاد انرژي مجلس گفت: کشور نیازمند توسعه قطب هاي پتروشیمی است و طرح هاي وزارت نفت براي گسستگی
زنجیره پتروشیمی زیان سنگینی را به تولید و اقتصاد ملی وارد می سازد. از جمله این موارد، بهاي بالاي ساخت واحدهاي پتروشیمی،
هزینه هاي بسیار بالاتر براي ساخت به دلیل عدم بهره گیري از مزیت واحدهاي جانبی متمرکز، هزینه انتقال خوراك و حمل مجدد
محصول عمده به محل اولیه تامین شده خوراك و پایانه هاي صادراتی، نادیده گرفتن آمایش سرزمینی به خصوص در انتخاب استان
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هاي با مزیت نسبی بالا در حوزه کشاورزي است. 

وي در پایان خاطرنشان کرد: علاوه بر این، آمار و اطلاعات منتشر شده در خصوص سطح اشتغال زایی این واحدها با اعداد و ارقام
واقعی فاصله معناداري دارد و این موضوع در خط اتیلن غرب به وضوح دیده می شود، به طوري که یک واحد تبدیل پروپیلن به پلی
پروپیلن با سرمایه گذاري بین 200 تا 300 میلیون دلار می تواند منجر به اشتغال 500 نفر به صورت مستقیم گردد که نرخ بسیار

پایینی براي ایجاد اشتغال نسبت به سرمایه گذاري صورت گرفته است. 

منبع : فارس
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امکان برخورداري کتاب فروشی ها از تسهیلات چهار درصدي کسب و کارهاي

آسیب دیده از کرونا

منبع: شبستانشماره خبر:  33  |  تاریخ: 1399/08/29

سهرابی گفت: کتاب فروشی ها و سایر افراد داراي مجوز از فرهنگ و ارشاد اسلامی می توانند از تسهیلات چهار درصدي
کسب و کارهاي آسیب دیده از بیماري کرونا وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با همکاري بانک کارآفرینی «امید» از طریق

سامانه «تحفه» برخوردار شوند.

سهرابی گفت: کتاب فروشی ها و سایر افراد داراي مجوز از فرهنگ و ارشاد اسلامی می توانند از تسهیلات چهار درصدي کسب و
کارهاي آسیب دیده از بیماري کرونا وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با همکاري بانک کارآفرینی «امید» از طریق سامانه «تحفه»

برخوردار شوند. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از شیراز، «صابر
سهرابی»، امروز (پنج شنبه 29 آبان) در بازدید از سه کتابفروشی
مشارکت کننده در طرح «پاییزه کتاب» گفت: یکی از حوزه هایی
که از کرونا دچار آسیب دیدگی شد، کسب و کارهاي فرهنگی و

هنري بوده است. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس افزود: از مشکلات این
حوزه می توان به بیکاري، کم کاري و کاهش درآمدزایی فعالان

آن اشاره کرد که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از همان روزهاي نخست تا کنون براي آنها تسهیلات در نظر گرفت. 

وي اضافه کرد: بر این اساس کتاب فروشی ها و سایر افراد داراي مجوز از فرهنگ و ارشاد اسلامی می توانند از تسهیلات چهار
درصدي کسب و کارهاي آسیب دیده از بیماري کرونا وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با همکاري بانک کارآفرینی «امید» از طریق

سامانه «تحفه» برخوردار شوند. 

سهرابی با تاکید بر مزایاي طرح هاي تابستانه یا پاییزه کتاب بیان کرد: این طرح براي کتاب فروشی ها، مردم خوانندگان کتاب و
پخش کننده و کتاب فروشی ها منفعت دارد. 

وي تاکید کرد: سعی داریم با پیوستن کتاب فروشی هاي بیشتري در استان به ایده هاي فصلی و نرم افزارهاي مجازي، فرصت خرید و
فروش کتاب را ساده تر و بهداشتی تر کنیم. 

خاطر نشان می شود، در روز پایانی هفته کتاب و همزمان با سراسر کشور، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس به همراه معاون
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فرهنگی و مطبوعاتی و مشاور و مدیر روابط عمومی این اداره کل و رییس اتحادیه کتابفروشان شیراز به بازدید از سه کتاب فروشی
«شهید مطهري»، «شهر کتاب» و «بانک کتاب شیراز» که در طرح پاییزه کتاب شرکت داشتند، پرداختند.
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ارائه تسهیلات 2.5 میلیاردي سپاه براي ایجاد اشتغال در انزلی

منبع: ایسناشماره خبر:  34  |  تاریخ: 1399/08/29

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان بندر انزلی به امضاي تفاهم نامه سپاه استان و کمیته امداد اشاره کرد و گفت: 5
میلیارد تومان اعتبار براي بندر انزلی دیده شده که نیمی از این اعتبار در اختیار سپاه قرار دارد.

سرهنگ مهدي صفاتی امروز در نشست خبري که به مناسبت هفته بسیج
برگزار شد، با بیان اینکه شعار محوري امسال هفته بسیج، «بسیج؛ پیشرو
در خدمت و امید آفرینی» است، اظهار کرد: برنامه هاي هفته بسیج از 30

آبان آغاز خواهد شد. 

وي افزود: امسال در شهرستان بندر انزلی اجراي 45 عنوان برنامه پیش
بینی شده که از جمله این برنامه ها، پویش سلیمانی ها را می توان نام برد
که هر پایگاه مقاومت در هر محله یک خدمت از جمله غربالگري، نهضت

کمک مومنانه و سایر خدمات را تعریف و اجرا می کند. 

صفاتی به برگزاري هشت یادواره شهید اشاره و تصریح کرد: به جهت اهمیت زنده نگه داشتن یاد و خاطره شهدا، این برنامه با عنوان
هر کوچه یک شهید در فضاي باز و جلوي درب منزل شهید با رعایت پروتکل هاي بهداشتی برگزار می شود. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان بندر انزلی به اجراي چهارمین دوره ویزیت و داروي رایگان اشاره کرد و افزود: این طرح که از
هفته دفاع مقدس آغاز شده؛ هر ماه با جدیت و با همکاري شبکه بهداشت و بیمارستان بندر انزلی و همکاري یکی از داروخانه هاي

انزلی در مناطق کم برخوردار شهرستان انجام می شود. 

صفاتی خاطرنشان کرد: این برنامه در روزهاي هفته بسیج در مناطق بشمن، طالب آباد، جفرود انجام می شود ضمن اینکه بالغ بر
1000 بسته معیشتی در سطح روستاها و محلات شهرستان با هماهنگی معتمدین محل و پایگاه بسیج توزیع خواهد شد. 

وي به بازسازي و ترمیم مسکن محرومین در سطح محلات اشاره کرد و گفت: علاوه بر این، افتتاح یک واحد مسکن محرومین در
روستاي کچلک با اعتباري بالغ بر 100 میلیون تومان انجام می شود. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان بندر انزلی از افتتاح پایگاه بسیج دریایی خبر داد. 

وي به فعالیت براي پاکسازي و انهدام سنبل آبی در تالاب انزلی اشاره کرد و افزود: این کار با حضور گروه هاي مردمی و هماهنگی با
محیط زیست انجام خواهد شد تا به صورت یک مطالبه گري در آمده و مسئولان امر به صورت جدي در این زمینه ورود پیدا کند. 

صفاتی به امضاي تفاهم نامه سپاه و کمیته امداد اشاره کرد و گفت: 5 میلیارد تومان اعتبار براي شهرستان بندر انزلی دیده شده که
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نیمی از این اعتبار در اختیار سپاه قرار دارد و از طریق وام قرض الحسنه از 30 تا 50 میلیون تومان براي متقاضیانی که تحت پوشش
بیمه نیستند با هدف اشتغال آفرینی، پرداخت خواهد شد. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان بندرانزلی با تاکید بر اینکه نهایت همکاري براي تسهیل در پرداخت این تسهیلات و ایجاد
زمینه اشتغال براي متقاضیان در نظر گرفته شده، یادآور شد: وام قرض الحسنه بهترین فرصت براي اشتغال زایی است که زنان

سرپرست خانوار و بانوان خانه دار نیز می تواند از این فرصت استفاده کنند. 

برگزاري کارگاه آسیب شناسی فضاي مجازي و سواد رسانه، اهداي یک سرویس جهیزیه، غبارروبی مزار شهدا، برگزاري نشست سبک
زندگی با رویکرد اقتصاد مقاومتی و همچنین اهداي خون از دیگر برنامه هایی است که طی هفته بسیج در شهرستان بندر انزلی انجام

خواهد شد. 

انتهاي پیام
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ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است

منبع: درآمد نیوزشماره خبر:  35  |  تاریخ: 1399/08/29

سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه تعاون: ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است. نوشته
ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است اولین بار در درآمد نیوز. پدیدار شد.

سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه
تعاون: ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است. 

سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه
تعاون: ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است. 

به گزارش درآمد نیوز به نقل از روابط عمومی بانک توسعه
تعاون، سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی که به

اتفاق هادي بخت یار رئیس اداره کل هماهنگی و پشتیبانی مدیریت امور استان ها و شعب جهت بررسی عملکرد شش ماهه اول سال
جاري و میزان تحقق برنامه ابلاغی به استان بوشهر عزیمت کردند با اعلام مطلب فوق اظهار داشت:فلسفه وجودي هر سازمان و دلیل
ایجاد و شکل گیري فعالیت و تداوم و استمرار فعالیت آن، مردم و مشتریان هستند لذا هرگونه فعالیت برنامه محور و هدفمند از سوي
سازمان که منتج به رفع نیازهاي شخصی و اجتماعی براي افراد حقیقی و حقوقی باشد و در راستاي اجابت درخواست ها و تحقق
انتظارات مبتنی بر رعایت اصول کمی و کیفی و اخلاق عمومی و حرفه اي صورت گیرد و با استفاده از خلاقیت و نوآوري و بهره گیري
از فناوري جدید براي جلب رضایت مردم و مشتریان باشد می تواند مهم تر بن ملاك براي توفیق یک سازمان در عرصه حضور و
فعالیت تلقی گردد.وي ماندگاري هر سازمان را در چرخه فعالیت و رقابت مرهون منابع مختلف به ویژه سرمایه انسانی دانست و در این
رابطه افزود: قدرتمندي، اثربخشی، رقابت پذیري، مانایی، توسعه و پیشرفت هر سازمان علاوه بر بهره گیري از ساختار منعطف و
چابک، درگرو نیروي انسانی متخصص چندبعدي است که در تغییرات سیستمی و محیطی از هوشمندي و قابلیت لازم براي انطباق با
شرایط تغییرات و تغییر در مدل کسب وکار برخوردار باشند.معادي ارزیابی و بررسی عملکرد را در مقاطع مختلف زمانی یک ضرورت
سازمانی و حرفه اي یادکرد و دراین باره افزود: محدودیت منابع و هزینه هاي مستقیم و غیرمستقیم در اجراي عملیات و فعالیت و
ارائه خدمات، عمده دلایل مدیریت بر منابع و مصارف، هزینه فرصت و بازدهی و بهره وري است.معاون مدیرعامل بانک توسعه
تعاون پیشگیري، اصلاح و بهبود عملکرد را با لحاظ کردن مدیریت زمان و در شرایط و وضعیت مقتضی یک اصل انکارناپذیر قلمداد
کرد و دراین باره گفت: اصلی ترین حلقه تکمیلی براي وظایف اصلی و اساسی مدیریت موضوع کنترل و نظارت است که اگر به موقع،
به جا، درست و صحیح با استفاده آر ظرفیت هاي متناسب صورت نگیرد هدر رفت منابع و امکانات و تضییع حقوق سازمان و ذینفعان
را در بر خواهد داشت.وي استان بوشهر را از زمره استان هاي خوب کشور باقابلیت هاي متنوع اقتصادي اعم از دریایی، کشاورزي،
انرژي و پتروشیمی، گردشگري و بوم گردي دانست و فعالیت مجموعه شعب بانک را در سطح استان در بخش هاي مختلف اقتصادي
در قالب تفاهم نامه هاي مرتبط با ساخت کشتی، اشتغال پایدار روستایی و عشایري، بند الف تبصره 18 و حمایتی و تکلیفی و
تسهیلات خرد و مرابحه عمومی مناسب دانست.شایان ذکر است در این جلسه وضعیت عملکردي 11 شعبه این استان در شاخص هاي
مختلف عملکردي اعم از منابع، مصارف، نسبت مصارف به منابع، ترکیب منابع، مطالبات غیر جاري، npl, عملکرد عاملیت وجوه، هزینه

هاي مستقیم و غیرمستقیم، قیمت تمام شده پول، سود و زیان مورد تحلیل و بررسی قرار گرفت.
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زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن فراهم شود

منبع: سلامتشماره خبر:  36  |  تاریخ: 1399/08/29

استاندار گیلان اندیشه جوانان و باور به این نسل را ثروت اصلی کشور خواند و با تصریح اینکه با امیدافزایی نسل جوان به آینده،
بر دشواري ها غلبه می کنیم، گفت: لازم است زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن، از سوي دستگاه

هاي متولی فراهم شود. 

به گزارش گروه استان هاي خبرگزاري سلامت به نقل از  پایگاه اطلاع رسانی وزارت کشور؛ ارسلان زارع در سومین جلسه ستاد
ساماندهی امور جوانان استان اظهار داشت: جوان گرایی و توجه به جوانان یکی از اصلی ترین رویکردها در جمهوري اسلامی ایران
است و شواهد آشکار تاریخی نیز نشان می دهد اعتماد به نسل جوان، هم در دوران پرافتخار دفاع مقدس و هم دوره هاي پس از آن؛

با نتایج مثبتی همراه بوده است. 

وي تصریح کرد: معتقدم باید جریان تحول، توسعه و رشد با استفاده از جوانان شناسایی شود و از اندیشه جدید و فکر خلاق نسل
جوان براي اعتلاي کشور بهره گرفت. 

استاندار گیلان بر لزوم فراهم شدن زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي  تحقق آن تاکید کرد و افزود: لازم است
در گام هاي بعدي، این تلاش ها به یک جوشش موثر در جامعه بیانجامد. 

وي مشارکت جوانان در عرصه هاي مختلف را مقوّم توسعه خواند و گفت: اگر این مشارکت ها در قالب سازمان هاي مردم نهاد جوانان
بروز و ظهور یابد؛ هم داراي یک جایگاه حقوقی در سطح ملی خواهد بود و هم به مجموعه کلان دولت در تصمیم گیري ها و تصمیم

سازي ها کمک می کند. 

نماینده عالی دولت در استان به اعتقاد عملی دولت تدبیر و امید به جوانان اشاره و بیان داشت: این یک بحث شعاري نیست چراکه هم
زمینه نقش آفرینی آنان در جایگاه ها و موقعیت هاي مهم مدیریتی در سطح استانی و ملی فراهم شده و هم با افزایش سرعت پاسخ

دهی به استعلامات صدور مجوز سمن هاي جوانان، میزان مشارکت اجتماعی نسل جوان رشد یافته است. 

وي اظهار داشت: بر این باور هستیم که دانش و اندیشه جوانان و باور به این نسل؛ ثروت اصلی کشور است و همین رویکرد، موجب
شد تا در دوران کرونا ، جوانان ما دستاوردهاي ارزشمندي داشته باشند. 

زارع ادامه داد: با افزایش همبستگی ملی، بازسازي و تقویت اعتماد عمومی و امیدافزایی نسل جوان به آینده، بر دشواري ها و مشکلات
غلبه می کنیم. 

وي با تاکید بر لزوم برگزاري جلسات کارشناسی و تخصصی در جهت رفع موانع موجود در حوزه جوانان خاطرنشان کرد: در راستاي



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 83/478

حل مشکلات جوانان به ویژه ازدواج، لازم است نتایج پژوهش هاي این حوزه عملیاتی شود . 

استاندار گیلان آموزش مهارت هاي زندگی در مرحله پیش، حین و بعد از ازدواج را امري مهم خواند که باید مورد توجه قرار گیرد و
علاوه بر برگزاري دوره هاي مرتبط ، نسبت به تولید محتوا در فضاي مجازي نیز اقدام شود. 

نماینده عالی دولت در استان به تدوین سند صیانت از جمعیت با 16 راهبرد در راستاي صیانت و ارتقاي شاخص هاي جمعیت پویا
اشاره کرد و با ابراز خرسندي از پیشگامی گیلان در اجراي این طرح، از مدیران دستگاه هاي اجرایی خواست تا در اجراي هرچه بهتر،

همکاري لازم را ارئه دهند. 

زارع نقش مشاوره در پیشگیري از طلاق بعنوان یک آسیب اجتماعی را بسیار با اهمیت خواند و گفت: بهزیستی با مشارکت شرکاي
اجتماعی دولتی و غیردولتی خود، آموزش هاي مرتبط با این بخش را افزایش دهد. 

وي به رئیسان دانشگاه هاي استان نیز تأکید کرد که پیشنهادات کاربردي و نیز نتایج تحقیقات و پژوهش هاي خود در حوزه
پیشگیري از طلاق را به دستگاه هاي اجرایی مرتبط ارائه دهند. 

استاندار گیلان همچنین به موضوع ثبت طلاق دیگر استانها در شهرستانهاي مرزي گیلان و به دنبال آن افزایش آمار طلاق استان
اشاره کرد و با تاکید بر اینکه آمار باید واقع بینانه باشد ، افزود: این مسئله خود یک آسیب محسوب می شود و لازم است در خصوص

آن تصمیم گیریهاي لازم انجام شود. 

دکتر زارع اشتغال جوانان و تلاش براي افزایش فرصت هاي شغلی در گیلان را امري مهم خواند و به دستگاه هاي اجرایی استان تاکید
کرد تا در جهت تحقق اهداف، تلاشی مضاعف داشته باشند. 

در این جلسه دانشگاه علوم پزشکی و همچنین بهزیستی استان گزارشی در خصوص اجراي آموزشهاي مرتبط با مهارتهاي زندگی
پیش، حین و بعد از ازدواج و نیز راهکارهاي لازم به منظور رفع موانع موجود گزارشی ارائه کردند. 

ارائه گزارش از سوي مدیرکل ثبت احوال استان در خصوص آمارهاي مرتبط با ازدواج و طلاق جوانان و همچنین میزان کودك
همسري و ارائه آخرین سیاستگذاریها در خصوص ازدواج توسط شوراي راهبردي جمعیت استان، گزارش نماینده مرکز مشاوره ازدواج
استان در خصوص عملکرد و میزان اثرگذاري مراکز مشاوره دولتی و غیردولتی در تحکیم بنیان خانواده و کاهش طلاق در استان ها و
نیز ارائه گزارش فعالیت سازمان صمت و فنی و حرفه اي استان در خصوص اقدامات صورت گرفته در جهت کارآفرینی و اشتغال

جوانان از دیگر بخش هاي این جلسه بود.
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1520 میلیارد تومان نقدینگی به آزادراه شیراز-اصفهان تخصیص می یابد

منبع: سپاهان نیوزشماره خبر:  37  |  تاریخ: 1399/08/29

پیام سپاهان - (درخواست حذف این خبر) به گزارش دریافتی پنجشنبه ایرنا به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل
استانداري فارس، در این جلسه همچنین رییس سازمان برنامه و بودجه و ...

پیام سپاهان - به گزارش دریافتی پنجشنبه ایرنا به نقل از
روابط عمومی و امور بین الملل استانداري فارس، در این
جلسه همچنین رییس سازمان برنامه و بودجه و وزراي راه
و شهرسازي و دفاع و استاندار فارس در آن حضور داشتند. 
در این جلسه مقرر شد که با توجه به توافق هاي اخیر،
وزارت راه و شهرسازي 320 میلیارد تومان، سازمان
مدیریت و برنامه ریزي 500 میلیارد تومان و وزارت دفاع

700 میلیارد تومان نقدینگی به این پروژه تزریق کنند. 
استاندار فارس در این زمینه گفت: بر اساس توافق حاصل

شده در این جلسه مقرر شد که نقدینگی تخصیص یافته به شکل هر ماه 200 میلیارد تومان تخصیص یابد تا پروژه تا پابان امسال
آماده بهره برداري شود. 

آزادراه شیراز- اصفهان یکی از مهم ترین پروژه هاي ملی به شمار می رود که کلنگ احداث آن در سال 89 به زمین خورد و قرار است
تا پایان 1400 افتتاح شود. 

این آزادراه در هفت قطعه با 222 هکتار در حال اجرا بوده و تاکنون 79 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. این پروژه پس از بهره
برداري، حدود 110 کیلومتر مسیر شیراز- اصفهان را کاهش می دهدکه مساوي با کاهش 120 دقیقه اي زمان سفر نسبت به مسیر

قبلی است. 
رحیمی افزود: در این سفر بحث آبرسانی به جنوب استان به ویژه مناطق بیرم چاورز، خیرگو و علامردشت نیز با حضور معاونین وزارت
نیرو، مدیر عامل ایمیدرو، رئیس کمیسیون عمران مجلس شوراي اسلامی و برخی از نمایندگان استان مورد بررسی قرار گرفت و

تصمیماتی در این زمینه اتخاذ شد. 
وي گفت: موضوع تقویت خط فعلی آبرسانی به جنوب استان و افزایش میزان آبدهی از 700 به 950 لیتر در ثانیه از جمله توافقات به
دست آمده در این جلسه بود که این اتفاق کمک خواهد کرد که شهرها و روستاهایی که در مسیر این خط قرار دارند از آب مناسب

تري بهره مند شوند. 
او اظهار داشت: در این جلسه مقرر شد اعتبارات استانی براي مطالعات و اعتبارات ملی براي اجراي این طرح آبرسانی اختصاص یابد. 

همچنین در دیدار استاندار فارس با مدیر و اعضاي هیات مدیره بانک صنعت و معدن، موضوع کمک این بانک به سرمایه گذاري و یا
تکمیل سرمایه گذاري ها بررسی شد. 

رحیمی گفت: در این جلسه ضمن موافقت با پرداخت تسهیلات باقی مانده به کارخانه کاغذ زاگرس، در خصوص توسعه کارخانه ذوب
آهن پاسارگاد و صنایع آلومینیوم نیز تصمیماتی اتخاذ شد. 

او اضافه کرد: بازپرداخت تسهیلات و تامین سرمایه در گردش بعضی از صنایع استان از دیگر دستاوردهاي این جلسه بود. 
استاندار فارس ادامه داد: این جلسه در توسعه صنعتی استان اثرگذار خواهد بود و منجر به افزایش اشتغال و تولید ثروت در فارس

خواهد شد. 
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آخرین وضعیت پیشرفت فیزیکی آزادراه شیراز- اصفهان به ریاست اسحاق جهانگیري معاون اول رییس جمهوري برگزار شد. 
به گزارش روز چهارشنبه پایگاه اطلاع رسانی معاون اول رییس جمهور، در این جلسه که وزراي راه و شهرسازي، دفاع و پشتیبانی
نیروهاي مسلح و استاندار فارس نیز حضور داشتند، مجري پروژه آزادراه شیراز- اصفهان گزارشی از آخرین وضعیت پیشرفت فیزیکی

این پروژه ارائه کرد. 
وي همچنین به تشریح برخی موانع و مشکلات پیش روي تکمیل پروژه آزادراه شیراز- اصفهان پرداخت و پس از بحث و تبادل نظر،

تصمیمات لازم براي سرعت بخشیدن به روند اجراي این پروژه اتخاذ شد. 
برچسب ها شیراز استانداري فارس عنایت االله رحیمی اعتبار فارس پروندهٔ خبري کارنامه دولتمردان در دیار فارس 

منبع: ایرنا
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هفته گذشته 742 هزار آمریکایی بیکار شدند

منبع: ایرناشماره خبر:  38  |  تاریخ: 1399/08/29

تهران- ایرنا - براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته گذشته 742 هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند.

تهران- ایرنا - براساس گزارش وزارت کار آمریکا، در هفته
گذشته 742 هزار نفر در ایالت متحده بیکار شدند. 

به گزارش ایرنا از شبکه ان بی سی نیوز، با نزدیک شدن به
فصل سرما و ماه هاي پایانی سال شیوع ویروس کرونا نه
تنها در آمریکا کاهش نیافته بلکه روند مبتلایان به بیماري
کووید 19 همچنان در حال افزایش است و محدودیت هاي

اشتغال نیز تاثیر منفی بر بازار کار در آمریکا داشته است. 

به دنبال تاثیر کلان کرونا بر اقتصاد آمریکا، وزارت کار این کشور روز پنجشنبه اعلام کرد که روند شمار هفتگی بیکاران براي اولین بار
از اوایل ماه اکتبر (آبان) افزایش یافته و به 742 هزار نفر رسیده است. 

پیش از این کارشناسان اقتصادي تخمین زده بودند که روند شمار هفتگی بیکاران آمریکا باید به 710 هزار نفر برسد اما آمار بیکاران
نسبت به تخمین کارشناسان اقتصادي بیشتر است. 

آمار ارائه شده توسط وزارت کار آمریکا نشان می دهد که بازار کار در این کشور براي بهبود با مسیر ناپایدار روبه رو است، این در حالی
است که شیوع ویروس کرونا به بالاترین رکورد روزانه رسیده و موج جدیدي از اعمال محدودیت و تعطیلی مدارس کشور را در بر می

گیرد. 

The) شمار بیکاران در آمریکا در حالی روند افزایشی پیدا کرده است که براساس مطالعه صورت گرفته توسط اتاق فکر بنیاد قرن
Century Foundation) با اتمام تاریخ بسته هاي حمایت مالی در انتهاي سال در حدود 12 میلیون شهروند آمریکایی روز بعد از

کریسمس دیگر بیمه بیکاري دریافت نمی کنند. 

براساس گزارش بنیاد قرن در حالی در تاریخ 26 دسامبر (ششم دي ماه) دو بسته حمایت کرونایی دولت آمریکا به پایان می رسد که
کنگره تا کنون هنوز هیچ بسته حمایتی جدیدي را به تصویب نرسانده است. 

یکی از بسته هاي کمک هاي حمایتی کرونا، قانون امداد و امنیت اقتصادي است که براساس این بسته شماري از بیکاران در مدت
زمان شیوع ویروس کرونا بیمه بیکاري دریافت می کردند، در صورت پایان یافتن این بسته و عدم تمدید آن در حدود 7.3 میلیون

شهروند بیکار آمریکایی از دریافت بیمه بیکاري محروم می شوند. 
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بسته دیگر حمایتی کرونا با عنوان جبران خسارت بیکاري اضطراري (PEUC) است که با اتمام آن نیز 4.6 میلیون شهروند آمریکایی
که تا امروز بیمه بیکاري دریافت می کردند، دیگر قادر به دریافت آن نخواهند بود. 

"اندرو اشتتنر" کارشناس بنیاد قرن بر این باور است که بسته هاي حمایت مالی دولت باعث شده که بسیاري از مشاغل و خانوارها در
دوران کرونا سرپا بمانند و بتوانند در برابر تعطیلی ها طولانی مدت کرونا کنار بیایند. 

به گفته اشتتنر، قطع این کمک ها در آینده ممکن است شوك دیگري بر خانوارها در آمریکا و اقتصاد وارد کند. 

برچسب ها 
- ویروس کرونا 

- بیکاري 
- ایالات متحده آمریکا
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گام ها براي اجراي طرح «اقدام ملی مسکن» با سرعت بیشتري برداشته شود

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  39  |  تاریخ: 1399/08/29

خرم آباد- نماینده ولی فقیه در لرستان، تاکید کرد: گام ها براي اجراي طرح «اقدام ملی مسکن» در این استان با سرعت
بیشتري برداشته شود.

خرم آباد- نماینده ولی فقیه در لرستان، تاکید کرد: گام ها
براي اجراي طرح «اقدام ملی مسکن» در این استان با

سرعت بیشتري برداشته شود. 

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام سید احمدرضا
شاهرخی امروز پنج شنبه در هیئت امنا خیرین مسکن ساز
لرستان در سخنانی با تاکید بر اینکه امیدواریم با همت
خیرین، تمام افراد محروم در استان داراي مسکن شوند،
اظهار داشت: مسکن بخش عمده اي از مخارج زندگی را

تشکیل می دهد و مردم به سرپناه نیازمند هستند. 

ما هنوز به اهداف عالی انقلاب نرسیده ایم 

وي با بیان اینکه اگر این انجمن بتواند این بار را از روي دوش محرومین بردارد، کار خیلی مهمی انجام شده است، عنوان کرد: مردم
هم حقیقتاً در کمک به محرومان نشان داده اند که همواره پاي کار و علاقه مند هستند. 

نماینده ولی فقیه در لرستان با اشاره به اینکه ما بایستی با علم، درایت، تدبیر، فکر و خرد جمعی این زمینه را فراهم کنیم تا مردم
مشارکت بیشتري داشته باشند، افزود: همه این اقدامات در راستاي تأسیس حساب 100 امام (ره) است که در سال 57 دستور تشکیل

آن و بنیاد مسکن را دادند. 

حجت الاسلام شاهرخی با تاکید بر مطالعه و عملیاتی کردن اهداف انقلاب اسلامی، بیان داشت: ما هنوز به اهداف عالی انقلاب نرسیده
ایم و با آنها فاصله داریم. 

وي با بیان اینکه بیانات امام (ره) باید نقشه راه همه ما باشد، ادامه داد: حقیقتاً قطار سازندگی در نظام مقدس جمهوري اسلامی
همیشه در حال حرکت بوده، گاهی تند و گاهی کند. 

ضرورت استفاده از ظرفیت خیرین مسکن ساز 

نماینده ولی فقیه در لرستان با بیان اینکه فلسفه ایجاد انجمن خیرین مسکن ساز نیز ساخت خانه ارزان قیمت براي محرومین و افراد
کم درآمد است، بیان داشت: مسکن ارزان قیمت همیشه دغدغه اي براي دولت ها بوده است. 
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حجت الاسلام شاهرخی با تاکید بر اینکه باید در انجمن خیرین مسکن ساز و هم در هیئت مدیره به گونه اي عمل شود که اقدامات و
برنامه هاي آن ملموس و واقعی باشند، تصریح کرد: نهادهاي مردمی و ارگان هاي دولتی اگر به کمک استان در بحث سیلاب نمی
آمدند واقعاً با مشکلات زیادي مواجه بودیم و این امر نشان دهنده این بوده که دولت و ملت با هم هستند تا بتوانند در کارها گشایشی

ایجاد کنند. 

وي، افزود: از هیئت مدیره جدید، انتظار می رود که با درایت، تدبیر و رایزنی اقدامات را پیش ببرند، از ظرفیت خیرین لرستان و استان
هاي دیگر استفاده کند تا گام هاي بلندتري در این رابطه برداشته شود. 

گام ها براي اجراي طرح اقدام ملی مسکن با سرعت بیشتري برداشته شود 

نماینده ولی فقیه در لرستان با اشاره به نقاط حاشیه نشین و جمعیت ساکن در آنها، بیان داشت: باید اقدامات گسترده تري در این
مناطق انجام شود و فکر و برنامه اساسی در این مناطق در دستور کار قرار گیرد. 

حجت الاسلام شاهرخی با تاکید بر اینکه باید گام ها براي اجراي طرح اقدام ملی مسکن با سرعت بیشتري برداشته شود، ادامه داد: در
این راستا اداره کل راه و شهرسازي و دستگاه هاي متولی باید ورود جدي داشته باشد. 

وي با بیان اینکه ساخت و ساز مسکن در استان به طور حتم موجب ایجاد اشتغال می شود، افزود: باید گام هاي اساسی در این جهت
در استان برداشته شود، انتظار این بوده که توجه خیرین مسکن ساز در این حوزه بیش از گذشته در لرستان باشد.
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تشکل هاي تعاونی ظرفیتی براي اشتغال جامعه ایثارگران است

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  40  |  تاریخ: 1399/08/29

جهاندیده گفت: براي ایجاد اشتغال جامعه ایثارگران می توان از ظرفیت ایجاد تشکل هاي تعاونی براي تولید اجناس و کالا
هاي داخلی بهره برد و زمینه عرضه محصولات آنان را فراهم کرد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
زاهدان ، مهرداد جهاندیده مدیرکل تعاون، کار و رفاه
اجتماعی سیستان وبلوچستان در نشست بررسی روند
اجرایی تفاهم نامه وزارت متبوع و بنیاد شهید و امور
ایثارگران در این باره اظهارداشت: بر اساس این تفاهم نامه
از ظرفیت قانونی در حوزه اشتغال و درمان براي خدمات
دهی به ایثارگران، جانبازان و خانواده هاي شهدا استفاده

خواهد شد. 

وي با تاکید بر اینکه وزارت تعاون، کارو رفاه اجتماعی در سیستان وبلوچستان با 10 دستگاه اجرایی و موسسات پولی و بانکی به قشر
گسترده اي از مردم خدمات رسانی می کند تصریح کرد: این دستگاه ها با استفاده از توان و ظرفیت موجود خود آماده خدمت رسانی

به جامعه ایثارگران، جانبازان و خانواده معزز شهدا هستند. 

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی سیستان وبلوچستان بیان کرد: در قوانین کشور به ایثارگران و خانواده هاي آنان توجه ویژه اي
شده و در سال هاي اخیر ابزار ها و شرایط مناسبی براي حمایت از اشتغال ایثارگران به وجود آمده است. 

وي خاطرنشان کرد: براي ایجاد اشتغال جامعه ایثارگران می توان از ظرفیت ایجاد تشکل هاي تعاونی براي تولید اجناس و کالا هاي
داخلی بهره برد و زمینه عرضه محصولات آنان را فراهم کرد. 

جهاندیده بیان کرد: همچنین از محل منابع تسهیلات اشتغال روستایی و عشایري، سهمیه اي براي نهاد هاي حمایتی نظیر بنیاد
شهید در نظر گرفته شده است که می توان از این ظرفیت نیز استفاده کرد. 

او همچنین براي پیشبرد هرچه سریع تر مفاد این تفاهم نامه خواستار تشکیل کمیته استانی مشترك بین اداره کل تعاون، کار و رفاه
اجتماعی و بنیاد شهید شد و بر ضرورت اطلاع رسانی اجراي تفاهم نامه و مزایاي آن در بین جامعه هدف تاکید کرد.
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کار آفرینی زمینه ساز کاهش جرائم و افزایش حس امنیت در جامعه است

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  41  |  تاریخ: 1399/08/29

فرمانده انتظامی لاهیجان ضمن تقدیر از کارآفرینان امنیت ساز این شهرستان گفت: کار آفرینی زمینه ساز کاهش جرائم و
افزایش حس امنیت در جامعه است.

 
 

کار آفرینی زمینه ساز کاهش جرائم و افزایش حس امنیت در جامعه است فرمانده انتظامی لاهیجان ضمن تقدیر از کارآفرینان امنیت

 
ساز این شهرستان گفت: کار آفرینی زمینه ساز کاهش جرائم و افزایش حس امنیت در جامعه است. 

به گزارش خبرگزاري برنا از گیلان ؛ در راستاي تحقق شعار "" جهش تولید"" و به منظور تشویق کار آفرینان و تولید کنندگان
داخلی ، سرهنگ ""قاسم جانعلی پور "" با حضور در مراکز کارآفرینی نمونه شهرستان لاهیجان با اهداي تندیس، از این کار آفرینان

 
تقدیر کرد. 

این مقام انتظامی با اشاره به نامگذاري امسال از سوي مقام معظم رهبري با عنوان سال جهش تولید گفت : امروز و در این شرایط
اقتصادي کشور ، کسانی که براي جوانان کار آفرینی کرده به معنی واقعی حرکتی جهادي انجام داده و این حرکت جهادي آنان زمینه

 
ساز کاهش جرائم و افزایش حس امنیت در جامعه است. 

گفتنی است فرمانده انتظامی لاهیجان با حضور در شرکت هاي "" لاهیج سوله و سیبک سازي لاهیجان با اهداء تندیس از مسئولین

 
این شرکت ها بعنوان کارآفرینان امنیت ساز تقدیر کرد. 
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ضرورت اهتمام جدي و تسریع در رفع موانع پرونده ثبت جهانی کندوان

منبع: ایسناشماره خبر:  42  |  تاریخ: 1399/08/29

فرماندار اسکو با تقدیر از پیگیري هاي انجام شده در خصوص ثبت جهانی کندوان، خواستار اهتمام جدي و تسریع در رفع
موانع موجود این پرونده شد و ابراز امیدواري کرد تا در آینده نزدیک شاهد ثبت این اثر فاخر و منحصربه فرد باشیم.

بابک رضی منش در آیین تکریم و معارفه رئیس جدید
اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري این
شهرستان، اظهار کرد: بازگشایی آزاد راه تبریز- سهند و
تسهیل ارتباط با کلانشهر تبریز فرصتی بی نظیر براي

توسعه گردشگري شهرستان است. 

وي افزود: این آزاد راه به عنوان ورودي شاخص سهند،
نقش گردشگري شهر سهند را به جهت قرار گرفتن در
مسیر باغ شهر اسکو و کندوان بیش از پیش تقویت کرده و
این محور را به فرصتی بی نظیر براي سرمایه گذاري در

بخش توریسم تبدیل خواهد کرد. 

وي با بیان این که شهرستان اسکو به خاطر جاذبه هاي فروان طبیعی و تاریخی مقصد گردشگران داخلی و خارجی است، اضافه کرد:
در راستاي تحقق شعار سال رونق تولید و دستیابی به رونق اقتصادي و اشتغال پایدار، باید با حرکت بر محور برنامه و استفاده از تمامی

ظرفیت هاي شهرستان براي جذب گردشگر و سرمایه گذار در این بخش اقدام کنیم. 

رضی منش در ادامه افزود: تدوین تقویم رویدادهاي گردشگري شهرستان بسیار مهم بوده که امیدواریم تا با احصاي تمامی رویدادها و
ثبت آثار ملموس و غیر ملموس گامی در جهت شناساندن این آثار برداشته و برنامه ریزي هاي لازم جهت برگزاري فاخر این رویدادها

در قالب جشنواره هاي مختلف برداریم. 

وي با انتقاد از تعریف سه روستا به عنوان روستاي هدف گردشگري براي شهرستان اسکو، گفت: این شهرستان داراي ظرفیت هاي
فراوانی در حوزه تاریخی و طبیعی است و تمامی روستاهاي سطح شهرستان قابلیت تبدیل شدن به روستاي هدف گردشگري را دارا
بوده و باید ضمن برنامه ریزي لازم براي افزایش تعداد روستاها، اقدمات لازم براي ایجاد و تقویت زیرساخت هاي گردشگري در این

روستاها انجام شود. 

وي در ادامه از عدم تدوین فرصت هاي سرمایه گذاري در بخش گردشگري و صنایع دستی شهرستان اسکو انتقاد کرد و گفت: بخش
خصوصی داراي ظرفیت ها و توانمندي هاي متعددي است و تدوین کتابچه فرصت هاي سرمایه گذاري شهرستان به جذب سرمایه
گذار و ارائه بسته هاي تشویقی، می تواند بستر توسعه و بهره مندي از ظرفیت و توان بخش خصوصی را در راستاي ارتقاي زیر ساخت

هاي گردشگري و رونق اقتصادي و اشتغال رقم بزند. 
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رضی منش با اشاره ضرورت تدوین برنامه پنج ساله شهرداري ها با رویکرد گردشگري، افزود: برابر قوانین بالادستی شهرداري ها باید
نسبت به تدوین برنامه پنج ساله اقدام و با هماهنگی اداره میراث فرهنگی نسبت به تهیه و تدوین احکام برنامه اقدام کنند تا شاهد

رونق اقتصادي، توسعه گردشگري و ایجاد اشتغال پایدار در شهرها باشیم. 

وي ثبت شهر اسکو به عنوان شهر ملی چاپ کلاقه اي را نقطه عطف و آغازي بر توسعه صادرات و شناساندن این محصول ارزشمند با
قدمت 500 سال در ایران و جهان دانست و بر ضرورت برنامه ریزي، ساماندهی براي گسترش و ایجاد زنجیره ارزش اقتصادي این

محصول تاکید کرد. 

به گزارش ایسنا، وي گفت: ساخت موزه باتیک براي شهر اسکو یک ضرورت است و انتظار داریم اداره میراث فرهنگی و شهرداري اسکو
به این مهم همت کند. 

فرماندار شهرستان اسکو با اشاره به احیاي دریاچه ارومیه و افزایش ظرفیت هاي گردشگرپذیري شهرستان از این سواحل را از دیگر
ظرفیت هاي مهم این شهرستان برشمرد و تاکید کرد که باید اعتبارات لازم براي ساماندهی این سواحل فراهم شود. 

در پایان این مراسم با اهداي لوحی از زحمات احد نعمتی تقدیر و امیر جدایی به عنوان رئیس جدید میراث فرهنگی، صنایع دستی و
گردشگري شهرستان اسکو معرفی شد. 

انتهاي پیام
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قاچاق گوسفندان در سایه عدم عملکرد صحیح مسئولین

منبع: شعار سالشماره خبر:  43  |  تاریخ: 1399/08/29

شعار سال: تلاطم قیمت ها در بازار زیاد است و هر روز خبر گران شدن یک جنس به گوش می رسد. روزي مرغ و تخم مرغ و
روز بعد روغن؛ روزي دیگر برنج و حبوبات و فردایش لوازم بهداشتی و غیره. این دومینو این بار به گوشت قرمز رسید. گوشت

دام سبک و سنگین به یکباره نزدیک به 60 درصد رشد کرد و پس از مدتی کاهش یافت و ...

شعار سال: تلاطم قیمت ها در بازار زیاد است و هر روز خبر گران شدن یک جنس به گوش می رسد. روزي مرغ و تخم مرغ و
روز بعد روغن؛ روزي دیگر برنج و حبوبات و فردایش لوازم بهداشتی و غیره. 

این دومینو این بار به گوشت قرمز رسید. گوشت دام سبک و سنگین به یکباره نزدیک به 60 درصد رشد کرد و پس از مدتی کاهش
یافت و باري دیگر زیاد شد. طوري که در این بین مردم مانده بودند که چه خواهد شد؟ آخر خرید کنند یا نه؟ 

اما این ماجرا در خراسان شمالی اندکی متفاوت است. این استان که از نظر تولید دام در جایگاه مناسبی قرار دارد و می تواند بیش از
نیاز خود گوشت قرمز تولید کند، در عین ناباوري در بازارهایش قیمت گوشت بیش از استان هاي اطراف است. در جستجوي علت این

ماجرا رفتیم و سعی کردیم مشکلات استان در این زمینه را احصا کنیم. 

نگاهی به میزان تولید دام در خراسان شمالی 

طبق آمار سازمان جهاد کشاورزي استان در خراسان شمالی 2 میلیون و 12 هزار رأس دام سبک شامل گوسفند و بز، 79 هزار رأس
دام سنگین از جمله گاو و گوساله، 2 هزار و 400 نفر شتر و هزار رأس اسب وجود دارد که سالانه 221 هزار و 118 تن انواع محصول

از جمله گوشت قرمز، گوشت مرغ، شیر، عسل و تخم مرغ تولید می شود. 

به این ترتیب خراسان شمالی با داشتن 2 میلیون و 500 هزار واحد دامی یکی از قطب هاي دامپروري کشور محسوب می شود. 

 

البته وضعیت پرورش دام سبک و سنگین طی سال هاي گذشته در استان بهبود یافته است به طوري که طبق گفته رئیس سازمان
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جهاد کشاورزي خراسان شمالی میزان تولید گوشت قرمز در این استان در ابتداي دولت یازدهم 17 هزار و 196 تن بوده است که در
سال جاري به 22 هزار و 140 تن رسیده است. 

از سوي دیگر بر اساس اعلام دامپزشکی خراسان شمالی، طی شش ماهه نخست امسال 33 هزار و 538 رأس دام سبک، 3 هزار و
512 رأس دام سنگین با نظارت بهداشتی در 8 کشتارگاه دام استان کشتار شده که بالغ بر هزار و 721 تن گوشت قرمز استحصال

شده است. 

خروج دام زنده از استان به میزانی که نمی دانیم! 

اما در همین مدت آمار دیگري نیز از خروج دام زنده از خراسان شمالی اعلام شده که نشان از ظرفیت بالاي تولید گوشت و فرآوري
محصولات گوشتی در استان است. 

ابراهیم تقوایی مقدم، مسئول واحد قرنطینه اداره کل دامپزشکی خراسان شمالی در این خصوص به میزان صدور مجوزهاي خروج دام
از استان اشاره و اظهار کرد: از ابتداي امسال تا پایان شهریورماه براي حمل 2 هزار و 878 رأس گاو و گوساله زنده، 198 هزار و 681

رأس گوسفند و بز زنده مجوزهاي بهداشتی و قرنطینه اي صادر شد. 

اگر فرض کنیم در نیمه دوم سال نیز به همین میزان دام سبک از استان خارج شود، می بایست طی یک سال حدود 400 هزار دام از
استان خارج شود اما آمار دیگري نیز وجود دارد که تفاوت چشمگیري با آمار ارائه شده مسئولان دارد. 

 
 

مهدي شکاري، مدیر امور دام سازمان جهاد کشاورزي خراسان شمالی گفت: سالانه 700 هزار رأس دام مازاد بر نیاز استان به صورت

 
زنده و پرواري براي کشتار به دیگر استان ها حمل می شود. 

وي در خصوص قاچاق دام هم گفت: قاچاق دام کشور بیشتر از مرزهاي غربی انجام می شود و دام خراسان شمالی به صورت قاچاق
خارج نمی شود اما بخشی از دام هایی که به سایر استان ها حمل شده ممکن است به شکل قاچاق از آن استان ها به خارج از کشور

 
منتقل شود. 

به این ترتیب مشخص می شود آمار دقیقی از میزان خروج دام زنده از استان در دست مسئولان قرار ندارد. این مسئله را باید در کنار
سخنان محمد وحیدي، نماینده مردم بجنورد در مجلس شوراي اسلامی گذاشت که بیان کرد: از خراسان شمالی روزانه 3 هزار دام
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خارج می شود و هیچ فرآوري اي در استان شکل نمی گیرد. 

طبق گفته این نماینده مجلس میزان خروج دام از استان از آمارهاي متناقض مسئولان مربوط نیز بیشتر می شود و به بالاي یک
میلیون رأس در سال می رسد. 

کشفیات محدود قاچاق دام از خراسان شمالی! 

حال باید از مسئولان پرسید رابطه خروج هاي بی رویه و بدون آمار دام از استان و گرانی گوشت قرمز در خراسان شمالی چیست؟
متولیان حوزه نظارت کجاي ماجرا قرار دارند و چرا جلوي خروج دام از استان گرفته نمی شود زیرا طبق آمار مشخص است حداقل

نیمی از دام هاي استان به صورت غیر مجاز از محدوده استان عبور داده می شوند. 

 
 

البته در این بین گاهی هم توقیف چند محموله قاچاق دام نیز به چشم می خورد. در این حوزه مسئول واحد قرنطینه اي اداره کل
دامپزشکی خراسان شمالی گفت: هزار و 219 رأس دام سبک غیرمجاز و 117 رأس دام سبک قاچاق امسال در استان شناسایی و

 
توقیف شده است. 

قیاس اعداد با یکدیگر باعث می شود متوجه شویم میزان کشف دام قاچاق در استان نسبت با میزان واقعی فرسنگ ها فاصله دارد.

 
خروج 400 هزار رأس دام کجا و توقیف هزار و 2 هزار رأس کجا؟ 

 
ضعف فرآوري دیگر علت خروج دام از استان 

با این حال نباید فراموش کرد که گاهی دامداران مجبور به فروش دام زنده خود به دلالان هستند. دلالانی که منتظرند دام ارزان

 
بخرند و در استانی دیگر گران تر بفروشند و در این بین نیز دامدار سود خاصی نصیبش نمی شود. 

یکی از علل اصلی فروش و خروج دام به صورت زنده از خراسان شمالی را می توان نبود زیرساخت هاي فرآوري گوشت در استان
دانست. نه تنها خراسان شمالی در در زمینه فعالیت کارخانه هاي فرآوري بسیار ضعیف است بلکه استان در کشتار دام مورد نیاز خود

 
نیز با مشکل مواجه بوده است. 
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به صورت کلی 93 واحد صنایع تبدیلی و تکمیلی در بخش کشاورزي خراسان شمالی وجود دارد که هم اکنون 50 درصد آن فعال،
25 درصد نیمه فعال و 25 درصد راکد است. 

از این تعداد فقط 12 واحد مربوط به فرآورده هاي لبنی، 9 واحد خوراك دام و طیور و چهار کشتارگاه صنعتی دام و طیور است. با در
نظر گرفتن فعالیت 50 درصد آن و نیمه فعال بودن 25 درصد دیگر و منهاي کشتارگاه هاي مرغ، تقریباً سهم کارخانه هاي فرآوري

گوشت و لبنیات در استان تقریباً هیچ است. 

 
 

این در حالی است که مسئولان مختلف بارها و بارها این موضوع را متذکر شده اند و تاکنون کسی براي حل آن قدمی برنداشته است.
به عنوان نمونه رئیس سازمان جهاد کشاورزي خراسان شمالی بارها گفته است: متأسفانه بیشتر محصولات استان از این حوزه به
صورت خام به فروش می رسد که براي بالا بردن ارزش افزوده باید صنایع تبدیلی و تکمیلی، صنایع بسته بندي و ایجاد زنجیره تولید

 
را رونق دهیم. 

یوسفی افزود: استان خراسان شمالی از نظر واحدهاي صنایع تبدیلی و تکمیلی حوزه دامی بسیار فقیر است و تنها یک کشتارگاه

 
صنعتی در استان با ظرفیت 13 هزار و 500 تن فعال است. 

 
سوددهی بیشتر با اقدامات جهادي 

اما در این بازار متلاطم که بسیاري از دامداران با روش هاي سنتی فعالیت خود را ادامه می دهند و این امر موجب کاهش سود و حتی
عدم سوددهی می شود و یا نبود صنایعی که بتواند با فرآوري محصول ارزش افزوده اي تولید کند، برخی اقدامات در استان باعث شده

 
علاقه مندي به دامداري افزوده شود. 

 
به این منظور با محسن پولادي، کارشناس امور اشتغال روستایی در قرارگاه پیشرفت و آبادانی خراسان شمالی به گفتگو نشستیم. 

وي از اجراي اصلاح نژاد دام در برخی از روستاهاي استان سخن گفت و افزود: خراسان شمالی یکی از نخستین استان هایی بود که در

 
موضوع اصلاح نژاد دام سبک وارد شد که با توجه به راندمان و تولید خوب در این کار پایلوت کشوري نیز نام گرفت. 
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پولادي ادامه داد: در این طرح طی یک فرآیند دوساله با تهیه سرمایه در گردش و تأمین نژادهاي اصلاحی براي چندقلوزایی و
همزمان سازي زایش، دامدار به سود قابل توجهی در شرایط فعلی می رسد و دام ارزشمندتري را روانه بازار می کند؛ به طور مثال در

 
این طرح دامدار شاهد افزایش راندمان زایش گوسفندان خود از 60 تا 70 درصد معمول به 110 تا 150 درصد است. 

این کارشناس بیان کرد: با توجه به نوع ژن این دام ها و افزایش قابل توجه تولیدات و محصولات آن همچون قیمت هاي 5 الی 6
برابري دام هاي اصلاح نژاد شده به همراه گوشت بیشتر دام ها، ضمن جبران هزینه ها، سود مناسبی را براي دامدار رقم می زند که

 
هم اکنون نیز با استقبال دامداران محلی در بخشی از روستاهاي شهرستان بجنورد همراه شده است. 

 
خوراك دام غیر وارداتی در حال مطالعه 

اما هزینه هاي بالاي نهاده ها و تأمین خوراك دام از مشکلات دامداران در این حوزه است. پولادي در این زمینه هم گفت: مجموعه
هاي علمی همکار در این طرح با بررسی هاي انجام شده بر روي مواد خوراکی مختلف به دنبال ترکیبی از تولیدات داخلی هستند که
بتوان به جاي نهاده هاي وارداتی از آن استفاده کرد که تاکنون به موادي همچون پودر هسته خرما و ترکیبات دیگر نیز دست
پیداکرده اند که ازنظر مواد مغذي می توانند جایگزین بخش زیادي و حتی به طور کامل جایگزین نهاده هاي وارداتی شوند و به این

 
ترتیب هزینه تمام شده براي دامدار را کاهش دهند. 

خروج دام زنده از استان، نبود کارخانه هاي فرآوري، افزایش قیمت نهاده هاي دامی، پرورش سنتی و غیر علمی دام سبک و سنگین از

 
جمله مهم ترین مشکلات حوزه دامداري در خراسان شمالی به شمار می آید. 

این موضوعات که با تدابیر ویژه قابل حل است نیاز به عزمی جدي از سوي مسئولان دارد و باید تاکید کرد که با بیان مشکلات از زبان

 
مسئولان و ارائه آمار خروج دام زنده از استان هیچ مشکلی حل نخواهد شد. 

mehrnews.com ،-:شعار سال، با اندکی تلخیص و اضافات برگرفته از خبرگزاري مهر، تاریخ انتشار: 29 آبان 1399، کد خبر
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معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه تعاون : ملاك موفقیت هر سازمان

رضایت مشتریان است

منبع: خبر ایرانشماره خبر:  44  |  تاریخ: 1399/08/29

خبرایران : سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه تعاون گفت : ملاك موفقیت هر سازمان رضایت
مشتریان است.

خبرایران : سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه تعاون گفت : ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان
است. 

سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی که به اتفاق هادي
بخت یار رئیس اداره کل هماهنگی و پشتیبانی مدیریت امور
استان ها و شعب جهت بررسی عملکرد شش ماهه اول سال
جاري و میزان تحقق برنامه ابلاغی به استان بوشهر عزیمت

کردند با اعلام مطلب فوق اظهار داشت: 
فلسفه وجودي هر سازمان و دلیل ایجاد و شکل گیري فعالیت و
تداوم و استمرار فعالیت آن، مردم و مشتریان هستند لذا هرگونه
فعالیت برنامه محور و هدفمند از سوي سازمان که منتج به رفع

نیازهاي شخصی و اجتماعی براي افراد حقیقی و حقوقی باشد و در راستاي اجابت درخواست ها و تحقق انتظارات مبتنی بر رعایت
اصول کمی و کیفی و اخلاق عمومی و حرفه اي صورت گیرد و با استفاده از خلاقیت و نوآوري و بهره گیري از فناوري جدید براي

جلب رضایت مردم و مشتریان باشد می تواند مهم تر بن ملاك براي توفیق یک سازمان در عرصه حضور و فعالیت تلقی گردد. 
وي ماندگاري هر سازمان را در چرخه فعالیت و رقابت مرهون منابع مختلف به ویژه سرمایه انسانی دانست و در این رابطه افزود:
قدرتمندي، اثربخشی، رقابت پذیري، مانایی، توسعه و پیشرفت هر سازمان علاوه بر بهره گیري از ساختار منعطف و چابک، درگرو
نیروي انسانی متخصص چندبعدي است که در تغییرات سیستمی و محیطی از هوشمندي و قابلیت لازم براي انطباق با شرایط

تغییرات و تغییر در مدل کسب وکار برخوردار باشند. 
معادي ارزیابی و بررسی عملکرد را در مقاطع مختلف زمانی یک ضرورت سازمانی و حرفه اي یادکرد و دراین باره افزود: محدودیت
منابع و هزینه هاي مستقیم و غیرمستقیم در اجراي عملیات و فعالیت و ارائه خدمات، عمده دلایل مدیریت بر منابع و مصارف، هزینه

فرصت و بازدهی و بهره وري است. 
معاون مدیرعامل بانک توسعه تعاون پیشگیري، اصلاح و بهبود عملکرد را با لحاظ کردن مدیریت زمان و در شرایط و وضعیت مقتضی
یک اصل انکارناپذیر قلمداد کرد و دراین باره گفت: اصلی ترین حلقه تکمیلی براي وظایف اصلی و اساسی مدیریت موضوع کنترل و
نظارت است که اگر به موقع، به جا، درست و صحیح با استفاده آر ظرفیت هاي متناسب صورت نگیرد هدر رفت منابع و امکانات و

تضییع حقوق سازمان و ذینفعان را در بر خواهد داشت. 
وي استان بوشهر را از زمره استان هاي خوب کشور باقابلیت هاي متنوع اقتصادي اعم از دریایی، کشاورزي، انرژي و پتروشیمی،
گردشگري و بوم گردي دانست و فعالیت مجموعه شعب بانک را در سطح استان در بخش هاي مختلف اقتصادي در قالب تفاهم نامه
هاي مرتبط با ساخت کشتی، اشتغال پایدار روستایی و عشایري، بند الف تبصره 18 و حمایتی و تکلیفی و تسهیلات خرد و مرابحه

عمومی مناسب دانست. 
شایان ذکر است در این جلسه وضعیت عملکردي 11 شعبه این استان در شاخص هاي مختلف عملکردي اعم از منابع، مصارف، نسبت
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مصارف به منابع، ترکیب منابع، مطالبات غیر جاري، npl, عملکرد عاملیت وجوه، هزینه هاي مستقیم و غیرمستقیم، قیمت تمام شده
پول، سود و زیان مورد تحلیل و بررسی قرار گرفت.
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پرورش ماهی قزل آلا در مشهد

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  45  |  تاریخ: 1399/08/29

تولید کنندگان ماهیان گرمابی وسردآبی در مشهد 25 میلیارد تومان درآمدزایی داشته اند.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما، مرکز خراسان رضوي، در سال 98 تولیدکنندگان ماهی قزل آلا در 27 مزرعه ماهی پرورش
داده اند و علاوه بر اشتغال زایی درآمد خوبی هم کسب کرده اند. 

 {sepehr_media_5617914_400_300$}
دانلود
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یک مهمان پذیر در همدان به بهره برداري می رسد

منبع: همدان پرسشماره خبر:  46  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون سرمایه گذاري اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی همدان از بهره برداري یک مهمان پذیر در همدان
خبر داد | در پی حمایت از تاسیسات گردشگري در شرایط سخت کنونی کرونایی، در جلسه ستاد تسهیل استان، موضوع

پروژه آماده بهره برداري مهمانپذیر ایران با پیش بینی اشتغال 15 نفر مطرح شد.

به گزارش همدان پرس؛ معاون سرمایه گذاري اداره کل میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی همدان از بهره برداري یک
مهمان پذیر در همدان خبر داد. 

علیرضا قاسمی با اعلام این خبر بیان کرد: مهمانپذیر ایران واقع در میدان باباطاهر همدان با هزینه 120 میلیارد ریال به بهره برداري
می رسد. 

وي ادامه داد: در پی حمایت از تاسیسات گردشگري در شرایط سخت کنونی کرونایی، در جلسه ستاد تسهیل استان، موضوع پروژه
آماده بهره برداري مهمانپذیر ایران واقع در میدان باباطاهر با هزینه کرد 120 میلیارد ریال و پیش بینی اشتغال 15 نفر مطرح شد. 

قاسمی با اشاره به اینکه با افزایش دوران مشارکت تسهیلات دریافتی طرح، به مدت سه ماه، به منظور رفع مشکل سرمایه گذار
موافقت شد، افزود: این پروژه با سرمایه شخصی 90 درصدي سرمایه گذار با زیربناي 1089 مترمربع، 30 تخت به ظرفیت اقامتی

استان افزوده است و اکنون در شرف بهره برداري است.
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بکار گیري عشایر منطقه در معادن سیستان و بلوچستان

منبع: شبستانشماره خبر:  47  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیر کل امور عشایر سیستان و بلوچستان گفت: عشایر ساکن در محدوده شهر زاهدان در معدن مس چهل کوره بکار گرفته
شوند.

مدیر کل امور عشایر سیستان و بلوچستان گفت: عشایر ساکن در محدوده شهر زاهدان در معدن مس چهل کوره بکار گرفته
شوند. 

«حمید طوقی» در گفتگو با خبرنگار شبستان اظهار داشت: معادن استان
یکی از ظرفیتهاي ایجاد اشتغال هستند که می طلبد از این ظرفیتها

براي اشتغال عشایر منطقه استفاده شود. 

مدیرکل امور عشایر سیستان و بلوچستان تصریح کرد: در تلاش هستیم
تا عشایر محدوده جغرافیایی زاهدان در معدم مس چهل کوره بکار گیري شوند. 

وي تصریح کرد: در این معدن 225نفر به صورت مستقیم و 400نفر به صورت غیر مستقیم که همه از نیروهاي بومی هستند، اشتغال
بکار دارند. 

مدیر کل امور عشایر استان گفت: پراکندگی بیش از اندازه عشایر در استان که بالغ بر 2420 رده یا هلک عشایر سبب شده تا طرح
هاي تجمیع با رویکرد اشتغال جهت برخورداري خانوارهاي عشایري از خدمات زیر بنایی و واقعیات موجود در این استان مورد توجه

قرار گیرد. 

طوقی افزود: عشایر سیستان و بلوچستان با جمعیت 19 هزار خانوار و داشتن 900 هزار راس دام حدود 60 درصد از مراتع استان را
در اختیار داشته و 25 درصد تولیدات دامی استان را تامین می کنند
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ترابی: تجرد قطعی در کشور در مرز بحران نیست/ ادامه تحصیل و اقتصاد،

مانع ازدواج جوانان شد/ شرایط کرونا و کاهش تشریفات، به ازدواج تشویق

می کند

منبع: دانشجوشماره خبر:  48  |  تاریخ: 1399/08/29

فاطمه ترابی، عضو هیئت علمی دانشگاه تهران در گفتگو با خبرنگار اجتماعی خبرگزاري دانشجو، اظهار داشت: تجرد قطعی
تعریف مشخصی ندارد. به این معنا که در برخی متون غیر فارسی که در دهه هاي اخیر چاپ شده است، 35 سال را سنی در

نظر گرفته اند که اگر ازدواج صورت نگیرد، شانس آن نیز کاهش می یابد. اما مفهوم این ...

فاطمه ترابی، عضو هیئت علمی دانشگاه تهران در گفتگو با
خبرنگار اجتماعی خبرگزاري دانشجو، اظهار داشت: تجرد قطعی تعریف مشخصی ندارد. به این معنا که در برخی متون غیر فارسی که
در دهه هاي اخیر چاپ شده است، 35 سال را سنی در نظر گرفته اند که اگر ازدواج صورت نگیرد، شانس آن نیز کاهش می یابد. اما
مفهوم این است که در واقع تجرد قطعی، نسبت سن افرادي است مجرد هستند با سنی که احتمال ازدواج بعد از آن بسیار کاهش می
یابد. اما در واقع تعریف علمی دقیقی براي این شاخص وجود ندارد. در ایران بیشتر متونی که تجرد قطعی را بررسی می کنند، سن 50
سال را در نظر می گیرند. به این معناکه اگرآماري از تجرد قطعی ارائه می شود که چه درصد، نسبتی از افراد تا سن 50 سالگی هنوز
ازدواج نکردند و یا اگر بخواهیم مقایسه اي درباره آن در زمان هاي مختلف، در ایران یا خارج از کشور انجام بدهید، باید بدانید منظور

 
و مفهوم از تجرد قطعی چیست. 

وي توضیح داد: تجرد قطعی تعریف مشخصی است، نسبت افرادي که تا سن 50 سالگی ازدواج نکرده اند. اما اگر مفهوم آن را در حوزه
جمعیت شناسی بررسی کنیم، خواهیم دید، چون رده سنی قطعی براي آن وجود ندارد، بنابراین تعریف اش با توجه به کاربرد آن نیز
متغیر است. همچنین تجرد قطعی مسئله اي مرتبط با ازدواج است و در کل باروري را شامل نمی شود. اما اگر منظور از تجرد قطعی
تأثیري باشد که بر باروري می گذارد، پس سن تجرد قطعی را باید پایین تر در نظر گرفت. به این معنا که اگر کاربرد آن در مفاهیم
آماري و براي باروري باشد، تجرد قطعی نسبتی از خانم هایی است که تا 40 سالگی ازدواج نکردند و باروري بعد از 40 سالگی کم می
شود یا احتمال وقوع آن کاهش می یابد. پس این مفهوم ارتباط مستقیمی با باروري ندارد و یا کاربرد آن نمی تواند در توزیع میزان و

 
تعداد باروري باشد. 

ترابی ادامه داد: در کل عمومیت ازدواج به طور سنتی در کشور ما طبق تعریف، یعنی تعداد کسانی که تا سن 50 سالگی ازدواج می
کنند بالا بوده، اما در دهه هاي اخیر کمی کاهش پیدا کرده است. آخرین سرشماري در سال 95 نشان می دهد، 3 درصد مردان 6
درصد زنان تا 50 سالگی هنوز ازدواج نکرده اند. همچنین 97 درصد مردان و 94 درصد زنان ازدواج کرده بودند که البته شهري و
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روستایی بودن آن ها نیز موثر و متفاوت است. 

عضو هیئت علمی دانشگاه تهران گفت: اما نکته اي قابل تأمل، میزان و تعداد تجرد قطعی اختیاري یا خودخواسته و بلعکس است. که
میانگین سن ازدواج براي زنان و مردان در طول زمان در ایران افزایش پیدا کرده است. اما پیمایش هاي ملی مرکز آمار 93 و 94، هر
دو نشان می دهند سن دلخواه ازدواج زنان و مردان به طور میانگین هر دو پایین تر از سنی است که ازدواج می کنند. یعنی افراد
تمایل دارند زودتر از آن زمانی ازدواج کنند که در جامعه ازدواج شان اتفاق بیفتد. این نشان می دهد که افراد نمی خواهند خود
ازدواج شان را به تأخیر بیاندازند. همچنین طبق تجربیات و پیمایشات در جامعه، همه تأکید دارند که مفهوم خانواده و فرزندآوري از
اهمیت خیلی بالایی حتی در میان جوانان برخوردار است. و البته اشاره شد که تجرد قطعی، طبق تعریف آماري هنوز درصد خیلی

بالایی در کشور ما نیست و مسئله بحران زایی تلقی نمی شود، ولی باید در آینده دید که چه تغییري می کند. 

وي درباره عوامل مؤثر بر تجرد قطعی عنوان کرد: آخرین سرشماري کشور نشان می دهد که هر پدیده اجتماعی چند بعدي است و
نمی توان گفت که بیشتر تحت تأثیر چه عواملی اتفاق می افتد. چراکه جامعه قشر بندي شده است و افراد ویژگی اقتصادي، اجتماعی
و فرهنگی مختلفی دارند؛ بنابراین براساس آن، ممکن است به دلایل مختلفی ازدواج اتفاق نیافتد. یکی از عوامل اجتماعی، تحصیلات
است. در یافته هاي مختلف نشان داده شده، تحصیلات عاملی است که معمولاً ازدواج را به تأخیر می اندازد و البته مکانیزم هایش
متفاوت است. یک مورد این است که وقتی افراد تحصیلات شان را ادامه می دهند، ناسازگاري بین نقش آن ها صورت می گیرد و به
ازدواج مرتبط است. همچنین زندگی خانوادگی مستقل و مسئولیت هایی که مرتبط با تحصیلات، مخصوصا براي خانم ها ممانعت

ایجاد می کند. 

 
 

وي تأکید کرد: درباره این صحبت ها، یافته هاي پژوهشی و نظریه هاي مختلفی وجود دارد. در واقع برخی از نظریه ها نشان می
دهند، اگر در جامعه اي بین این نقش هاي اجتماعی و خانوادگی یک نابرابري جنسیتی که منظور تساوي جنسیتی نیست، بلکه
افرادي است که در نقش هاي اجتماعی فعال هستند، فرصت تجربه کردنش را دارند، اما در عین حال، نقش هاي خانوادگی آن ها را
محدود می کنند. در برخی موارد افراد براي رسیدن به نقش هاي اجتماعی ازدواج خود را به تاخیر می اندازند که ممکن است به تجرد
قطعی نزدیک شوند. در مقاله ها نیز آمده است، در برخی شهرستان ها که زنان بیشتري بعد از ازدواج تحصیلات را ادامه می دهند و
احتمال ازدواج بیشتر داشته اند. این نشان می دهد جایی که خانم ها احساس کنند که هماهنگی بین فعالیت اجتماعی و خانوادگی

 
وجود دارد و تحصیلات شان را محدود نمی کند، بیشتر احتمال ازدواج وجود دارد. 

ترابی تصریح کرد: در ایران زنان زیادي شاغل نیستند و طبق سرشماري 95، کمتر از 15 درصد زنان که 15 سال به بالا هستند،
شاغل یا در جستجوي کاربوده اند؛ بنابراین ایران جزو کشور هایی نیست که سهم اشتغال زنان و مشارکت اقتصادي بالایی داشته
باشند؛ بنابراین استقلال اقتصادي نمی تواند مانع قوي براي ازدواج باشد. همچنین این مسئله براي خانم هاي شاغل مهم است، ولی
براي کل جمعیت عامل اساسی نیست. اما در مورد مردان بحث اشتغال بسیار حیاتی است که در بررسی تجرد مردان همیشه اشتغال
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یکی از عواملی موثر و مهم است. چراکه طبق الگوي سنتی در کشور، نان آوري مردان و خانه داري زنان هنوز در جامعه رواج دارد و
براي آقایان مهم است. روند تغییرات سنی ازدواج نشان می دهد، حداقل در دهه هاي گذشته افزایش سن ازدواج خانم ها متوقف شد
و در بین سال هاي 85 تا 95 یعنی در سال 85 مانگین سن ازدواج زنان 23.3 سال در کل کشور بود و در سال 95 به 23 سال رسید.
پس سه دهم سال کاهش داشتیم. البته این کاهش در نتیجه ي کاهش سن ازدواج در مناطق روستایی بوده است و در سطح کشور
یک کاهش کوچک داشتیم که ثابت بوده است. اما در مورد مردان بیشتر از یک سال افزایش سن ازدواج را داشتیم و این نشان می
دهد متغیر ها به شکل هاي متفاوتی در سن ازدواج زنان و مردان تاثیر می گذارند. پس نکته مهمی است که صحبت درباره عوامل

ازدواج زنان یا مردان است. 

عضو هیئت علمی دانشگاه تهران اظهار داشت: از عوامل دیگر تجرد قطعی، می توان به فرهنگ و سبک زندگی اشاره کرد. چراکه در
جامعه بسیار نمایان است که سبک زندگی و استاندارد هاي شروع زندگی نسبت به دهه هاي گذشته تغییر کرده است. همچنین در
این نسل نسبت به نسل هاي قبلی، پیش نیاز هاي اقتصادي و رفاهی براي شروع زندگی نیز افزایش پیدا کرده است؛ بنابراین این
مسئله باعث می شود ناخودآگاه اشتغال مهم باشد. اما نکته مهم در مورد زنان این است که، درصد اشتغال بانوان پایین است، اما
ممکن است انگیزه اشتغال داشته باشند. به معناکه در جمعیت خانم ها اگر شغل مناسبی پیدا شود، علاقمند به اشتغال هستند؛
بنابراین منظور این است که دید مختلف افراد نسبت به عوامل مختلف بر سبک زندگی موثر است که تاخیر ازدواج تا ازدواج مناسب و
شرایط مناسب ازدواج برایشان اتفاق بیفتد. اما ساختار جمعیتی نیز بسیار مهم است. به این معنا در جامعه، بین تعداد زنان و مردانی
که در موقعیت یا معرض ازدواج هستند همخوانی نداشته باشند و تقاضا کم باشد. این عدم تعادل در اثرعوامل مختلفی نیز ممکن است
تشدید شود از جمله مهاجرت هایی که از روستا به شهر اتفاق می افتد. تعداد مردانی که در مناطق روستایی آماده ازدواج هستند
کمتر می شود و همین مسئله کاهش ازدواج زنان را در پی دارد و تغییرات یا نوساناتی را در میزان باروري و جمعیت را در کشور ایجاد

می کند. 

 
 

ترابی اشاره کرد: تعداد زنان و مردانی که می خواهند ازدواج کنند برابر نیست بنابراین تعدادي زن بدون همسر می مانند. الگوي غالب
ازدواج در ایران تک همسري است و یک خانمی با بیش از یک مرد نمی تواند ازدواج می کند، همچنین یک آقا با بیش از یک زن
ازدواج نمی کند و این مسئله نیز مطرح است. همچنین باید فاصله سنی زنان و مردان کمتر شود و این عدم تعادل از بین برود. زنان و
مردانی که به دلیل هم سن بودن، در یک نسل به دنیا آمده اند و در نسلی دیگر کاهش یا افزایش باروري را تجربه کردند. بنابراین در
هرم سنی تعدادشان برابر است و گروه سنی یکی بالاتر از دیگري نیست. در کل یکی از راه ها همین هست، هرچه سن نزدیک تر به

 
هم باشد این عدم تعادل کمتر هست و اگر کاملاً هم سن با هم ازدواج اتفاق بیافتد، به هیچ عنوان بی تعادلی وجود نخواهد داشت. 

عضو هیئت علمی دانشگاه تهران گفت: اما نکته دیگر این است که با گسترش رسانه هاي جمعی و ارتباطات، فرهنگ ها بسیار به هم
نزدیک می شوند. یعنی ممکن است یک نوع آداب و رسومی که در پایتخت کشور مرسوم باشد، در برخی نقاط کشور نیز به درجاتی
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مشاهده می کنیم. در صورتی که امکان دارد درجه رفاه براي افرادي که در پایتخت زندگی می کنند با کسانی که در مناطق دیگري
زندگی می کنند یکسان نباشند. همین ها شرایط را براي ازدواج و تشکیل خانواده افراد سخت می کند. همچنین عوامل فرهنگی
بسیار مهم و تاثیرگذار است. با توجه به وضعیت فعلی کرونا که مباحث فرهنگی صورت می گیرد، حتی در رسانه ها کارشناسان توصیه
می کنند که به سبک ازدواج کرونایی روي بیاورید. این مسائل فرهنگی را پدید می آورند که برخی ها تاکید دارند که مراسم ازدواج
مجلل نیاز نیست و می توان زندگی ساده اي را شروع کرد؛ بنابراین باید گفت تعدادي پیش نیاز هاي ازدواج می تواند حتی به این

صورت هم تغییر بکند و این ها ممکن است بعد ها ازدواج را تسهیل کنند. 

وي ادامه داد: بهتر است تعریف و واژه خاصی را به کار نبریم. چراکه اگر تجرد قطعی را طبق تعریف مرسوم آن عدم ازدواج تا سن 50
سالگی در نظر بگیریم، هنوز در کشور ما بیش از 97 درصد آقایان و 94 درصد خانم ها تا پایان سن 49 سالگی ازدواج کردند. به این
معنا که می توان گفت که هنوز ایران جزو کشور هایی است که عمومیت ازدواج بسیار بالاست و تجرد قطعی خیلی کم است. اما اگر
تعریف را تغییر بدهیم یعنی سن تجرد را در نظر بگیریم، و اگر اینطور در نظر بگیریم که افراد تا سن 40 سالگی ازدواج می کنند و
سن 35 تا 45 سالگی براي فرزندآوري و یا ... مناسب است. در این صورت نوسانات متفاوت است. اما طبق آمار نمی توانیم بگوییم وارد

دوران حساسی شده ایم و از نظر اینکه افراد ما ازدواج نکرده باقی می مانند. 

 
ترابی تأکید کرد: نکته ي قابل توجه این است که باید به تفاوت هاي منطقه اي توجه کنیم، در حال حاضر میانگین سن ازدواج در کل
کشور در سال 95 براي آقایان از 25 سال بوده، در منطقه اي این عدد 25.3 و در منطقه ي دیگر 22 سال بوده است. در واقع فاصله
بیش از 3 تا 4 سال در سن ازدواج مردان در کشور وجود داشته است. همین طور در مورد خانم ها از 21.1 سال در خراسان رضوي و

21.3 در یزد و بیش از 26 سال در ایلام تفاوت داشتیم؛ بنابراین باید به تفاوت ها دقت کرد. 

عضو هیئت علمی دانشگاه تهران در پایان در رابطه با برنامه ریزي کاهش تجرد قطعی اظهار کرد: وقتی مداخلاتی می خواهد طراحی
شود، این مداخلات براساس این است که به چه میزان پدیده مورد نظر از جمله تجرد قطعی در استان هاي مختلف، در آستانه شیوع
بیشتر است. همچنین چه عواملی در آین استان به این پدیده دامن می زند که ممکن است در برخی موارد عوامل فرهنگی مهم تر
باشد و در برخی دیگرعوامل اجتماعی و اقتصادي باشد. اما در همان استان ها ممکن است توسعه پایین تر باشد و هزینه ها نیز آسان
تر گرفته شود. در واقع می توان گفت که مداخلات در تجرد قطعی افراد در مناطق مختلف و موقعیت ها متفاوت است. پس برنامه
ریزي ها نیز باید متناسب با شرایط طراحی شوند. همچنین در هر استان جمعیت مسلماً ناهمگون است؛ بنابراین در بعضی از آمار ها
می بینیم سن دلخواه ازدواج براي افرادي که پایگاه اجتماعی و اقتصادي بالاتري دارند متفاوت است، تحصیلات تاثیرگذار است و یا
اینکه در منطقه شهري با سبک زندگی متفاوتی زندگی می کنند. بنابراین هر چه قدر مداخلات ما مبتنی بر شواهد علمی و مستند
باشد، اطلاعات و احتمالات دقیق تري بدست می آید. بنابراین به عنوان عضوي از جامعه علمی کشور، توصیه می کنم هر سیاست
گذاري که می خواهد اتفاق بیفتد، مبتنی بر شواهد علمی باشد. با رعایت تمام این پیچیدگی ها و در نظرگرفتن تمام پیچیدگی هایی

که در دنیا وجود دارد می توانیم به نتیجه مطلوب برسیم.



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 110/478



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 111/478

جلوي قاچاق پارچه رومبلی گرفته خواهد شد

منبع: دانشجوشماره خبر:  49  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش گروه اقتصادي خبرگزاري دانشجو، در این برنامه رئیس اتحادیه صنایع نساجی ایران، تولیدکنندگان رومبلی و
مسؤلین گمرك و سازمان ملی استاندارد حضور داشتند و به توضیح وضعیت واردات پارچه رومبلی پرداختند و معاون گمرك

وعده داد جلوي قاچاق پارچه رومبلی گرفته خواهد شد. سجادي، دبیر کل انجمن صنایع نساجی ...

به گزارش گروه اقتصادي خبرگزاري دانشجو، در این برنامه
رئیس اتحادیه صنایع نساجی ایران، تولیدکنندگان رومبلی
و مسؤلین گمرك و سازمان ملی استاندارد حضور داشتند و
به توضیح وضعیت واردات پارچه رومبلی پرداختند و معاون
گمرك وعده داد جلوي قاچاق پارچه رومبلی گرفته خواهد

شد. 
سجادي، دبیر کل انجمن صنایع نساجی در این برنامه با
گلایه از وضعیت گمرکات گفت: قاچاق از مبادي رسمی
اتفاق می افتد. یعنی از گمرکات؛ آن هم بدلیل عدم وحدت
رویه. ما واردات پارچه داریم، ولی یک نقصی که وجود دارد
عدم وحدت رویه در اظهار نظر آزمایشگاه هاي سازمان ملی

استاندارد و آزمایشگاه هاي همکار مستقر در گمرکات اجرایی است. مثال ملموس بزنیم؛ به عنوان مصداق گمرکات شرقی استان تهران
براي یک نوع پارچه با یک نوع ماهیت چند نوع اظهارنظر کارشناسی اعلام می کنند. یک آزمایشگاه یک اظهار نظر کارشناسی می
دهد در صورتی که آزمایشگاه همکار دیگر آن را نقض می کند. براساس آن یک تعرفه مشخص می شود که کالایی که تحت آن گروه
کالایی وارد کشور می شود با آن کد تعرفه اصلاً در گروه کالایی 27 قرار دارد که اصلا وارداتش مجاز نیست. در واقع این کالا می آید
در ردیف طرح هاي دیگر طبقه بندي و اظهار می شود و پیرو آن با ارزش گذاري هاي غیر واقعی، یعنی «خلاف اظهاري» و «کم
اظهاري»؛ مثلا یک پارچه اي که ارزشش 3.5 دلار است بین یک دلار و 30 سنت تا 1.5 دلار ارزش گذاري می شود. در مرحله اول
ضرر به دولت به عنوان بیت المال وارد می شود. عوارض کمتري پرداخت می شود. ثانیا تولیدکننده داخلی که به امید اشتغال در

کشور تولید راه اندازي کرده است، متضرر می شود. زمینه ورشکستگی و بیکاري کارگران فراهم می شود. 
در این جلسه همتی، تولید کننده نمونه پارچه رومبلی با اشاره به مکاتبات چند باره اش با گمرك براي حل این مسئله گفت: گمرك
براي راضی کردن ما و انجمن نساجی و دیگر واحد هاي تولیدي سه بخشنامه تعیین ماهیت کالا اعلام کردند. اما مشکل از پایه حل

نشده است. 
وي افزود: مشکلی که ما در گمرك داریم این است که تخلفات یا اشتباه در برداشت فقط براي چند شرکت خاص در گمرك شهریار
انجام می شود؛ مثلا ارزشی که در سامانه براي آن کالا تعریف شده 3.5 تا 4 دلار است و در سایر گمرکات با این قیمت اخذ می شود،
ولی براي شرکت هاي خاص در این گمرکات از قیمت 1.30 تا 1.5 دلار اخذ می شود؛ اینجا هم حق بیت المال ضایع می شود هم

حقوق عامه دولت از بین می رود. اتفاقی هم که براي واحد هاي تولید می افتد بیکاري کارگران و ورشکستگی است. 
وي در انتها گفت: یک واردکننده براي عوارض گمرکی براي هر متر پارچه بابت 32 درصد، 4 درصد ارزش بازرگانی و 9 درصد ارزش
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افزوده رقم 2100 تا 2500 تومان تنها واریز می کند! من تولیدکننده، ولی بابت هر متر پارچه 9 درصد فقط مالیات ارزش افزوده
یعنی رقمی بین 6 تا 10 هزار تومان باید واریز کنم. عملا این رقابت سالم نیست و عرصه براي تولیدکننده از بین می رود. 

ارونقی، معاون فنی و امور گمرکی کشور در این نشست با تشریح چرخه واردات گفت: هر کالایی که می خواهد وارد کشور شود مطابق
ماده 8 قانون مقررات صادرات و واردات باید ثبت سفارش را از وزارت صنعت، معدن و تجارت اخذ کند. بعد از اینکه کالا رسید، در
گمرك اظهار و تشریفات آن انجام شود. یکی از مواردي که مربوط به گمرك می شود کنترل و مطابقت کالاي اظهاري با اسناد و
مدارك مربوطه و مجوزي که براي آن کالا صادر شده است. در خصوص برخی کالا ها خود گمرك اطلاعاتی در مورد آن ندارد. حتما

باید مراجع زیربط و ذیصلاحی که تخصصی هستند، اظهارنظر کنند. 
وي افزود: آزمایشگاه هاي استاندارد در خصوص این مورد اظهار نظر می کنند. ممکن است ردیف تعرفه ها فرق کند. گمرك خودش
آزمایشگاهی ندارد و حتی اگر شما یک پارچه اي را به من که بالاترین مقام گمرك هستم نشان دهید شاید، چون امر تخصصی است
در خصوص نوع بافت و اجزاي این پارچه و الیاف تشکیل دهنده نتوانم اظهار نظر کنم. این وظیفه آزمایشگاه است. گمرك فقط آن

کالاي ارزیابی شده را با اسناد و مدارك مطابقت می دهد و ماخذ کالا را مشخص می کند. 
ارونقی در ادامه با اشاره مجري ناظر به نامه اي که انجمن نساجی به گمرك زده و تخلفاتی را طرح کرده است گفت: بله در جریان
هستم؛ این ها مربوط به شرکت سافرا تجارت است. زمانیکه تفاوت تعرفه زده می شود و ماخذ تغییر می کند، صاحب کالا اختیار این
کار را دارد که قسمتی از کالایش را در گمرك نگه دارد و مابقی را ترخیص کند. درباره همان شرکتی که نام بردم مطالبه نامه کسر
دریافتی زده و مابه تفاوت را وصول کردند. 18 کانتینر از شرکت مزبور در گمرك است. این 18 کانتینر بابت مابه تفاوت احتمالی

گمرك نگه داشته تا تعیین تکلیف شود. 
ارونقی در پایان نکاتش گفت: حتما جلوي قاچاق پارچه رومبلی را خواهیم گرفت. 

در انتهاي این نشست تقی پور، مدیر کل ارزیابی کیفیت سازمان ملی استاندارد از همکاري با گمرك گفت: آزمایشگاه هاي همکار که
از طرف سازمان ملی استاندارد تایید صلاحیت می شوند در اختیار گمرکات اجرایی قرار می گیرند و اسامی آن ها به گمرکات داده می
شود. گمرکات می توانند براي تعیین تعرفه از خدمات آزمایشگاه استفاده کنند. هر سوالی که گمرك بخواهد انجام دهد، حق قانونی
گمرك است. براي اینکه کشف و هویدا کند این کالا در چه ردیف تعرفه اي باید بنشیند. ما در استاندارد به آزمایشگاه هاي همکارمان
اعلام کردیم به دلیل اینکه مسئولیت تعیین ماهیت و اینکه این کالاي وارداتی مشمول چه ردیف تعرفه اي می شود با گمرك است،

کاملا به سوالات گمرك پاسخ دهند. در نهایت امر هیچ آزمایشگاهی حق اعلام کاربرد ندارد.
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زمینه مشارکت خیران در ساخت مسکن محرومان استان لرستان فراهم شود

منبع: تسنیمشماره خبر:  50  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه استان ها ــ نماینده ولی فقیه در لرستان گفت: با علم، درایت، تدبیر و خرد جمعی زمینه مشارکت خیران در ساخت
مسکن محرومان فراهم شود.

گروه استان ها ــ نماینده ولی فقیه در لرستان گفت: با
علم، درایت، تدبیر و خرد جمعی زمینه مشارکت خیران در

ساخت مسکن محرومان فراهم شود. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از خرم آباد، حجت الاسلام
والمسلمین سید احمدرضا شاهرخی شامگاه پنجشنبه در
جلسه با هیئت امناي خیرین مسکن ساز که در دفتر
نماینده ولی فقیه در استان برگزار شد با بیان اینکه مسکن
بخش عمده اي از مخارج زندگی را تشکیل می دهد اظهار
داشت: امیدوارم با کوشش جمعی خیرین و نیکوکارانی که

در استان حضور دارند تمام محرومان داراي مسکن شوند، اگر انجمن خیرین مسکن ساز بتواند مخارج مسکن را از دوش محرومان کم
کند کار بسیار بزرگ در این زمینه انجام داده اند. 

وي افزود: خوشبختانه مردم در کمک به محرومان نشان داده اند بسیار علاقه مند هست به ویژه اگر کار خیر جنبه پایدار و ماندگار
داشته باشد، در همین راستا با علم، درایت، تدبیر و خرد جمعی زمینه مشارکت مردم در ساخت مسکن محرومان فراهم شود. 

رئیس بنیاد شهید: تأمین مسکن خانواده ایثارگران و شهیدان رشد 100 درصدي داشته است 
تفاهم نامه تأمین زمین مسکن و اشتغال خانواده ایثارگران در قم منعقد شد 

تولید مسکن براي خانواده ایثارگران افزایش بی سابقه یافته است 
نماینده ولی فقیه در لرستان عنوان کرد: آنچه که امروز مشاهده می کنیم از برکات تاسیس حساب100 امام راحل است که در 20
فروردین ماه سال 58 دستور تشکیل بنیاد مسکن و حساب 100 را صادر کردند و فرمودند در رژیم منفور پهلوي مسئله مسکن یکی از
مصیبت بار ترین مشکلات اجتماعی مردم بود، بسیاري از مردم در اسارت تهیه یک قطعه زمین و داشتن یک خانه کوچک بودند و چه

بسا عمرشان را زیر بار بانک ها، سودجویان و غارتگران به سر بردند تا بتوانند پناهگاهی را براي خود و فرزندانشان تهیه کنند. 

وي بیان کرد: باید براي رسیدن به اهداف انقلاب صحیفه نور امام راحل را مطالعه کنیم تا بدانیم مبدا کجا بوده و مقصد کجاست،
چراکه هنوز با اهداف انقلاب و امام راحل فاصله داریم. 

شاهرخی با بیان اینکه باید سخنان امام راحل را در بحث مسکن نقشه راه قرار دهیم گفت: امام راحل داشتن مسکن را حداقل حقوق
مردم می دانستند و تاکید داشتند مشکل مردم باید حل شود. 
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وي تصریح کرد: در نظام اسلامی قطار سازندگی همیشه در حال حرکت است البته گاهی به دلایل مشکلات داخلی و خارجی گاهی
کند و تند بوده است. 

نماینده ولی فقیه در لرستان با بیان اینکه فلسفه تشکیل انجمن خیرین مسکن ساز ساخت مسکن براي محرومان است خاطر نشان
کرد: مسئله ساخت مسکن ارزان قیمت همیشه بخشی از دغدغه دولت هاي مختلف است در همین راستا در انجمن و هیئت مدیره

خیرین مسکن ساز باید به گونه اي عمل کنیم که تامین و دغدغه مسکن محرومان وجود خارجی داشته باشد. 

وي اظهار داشت: چنانچه نهادهاي مردمی و ارگان هاي دولتی در بحث سیل سال گذشته به کمک استان نمی آمدند شاهد وضعیت
کنونی نبودیم که این نشان دهنده این است دولت و ملت در کنار یکدیگر هستند که بتوانند گشایشی در کارها ایجاد کنند. 

شاهرخی افزود: امیدواریم هیئت مدیره جدید خیرین مسکن ساز با توجه به شناختی که از محرومیت هاي استان دارند با استفاده از
ظرفیت خیرین استان و خارج استان جهت رفع مشکل مسکن محرومان استان گام هاي خوبی برداشته شود. 

نماینده ولی فقیه در استان لرستان عنوان کرد: با توجه به گستردگی مشکلات مناطق حاشیه نشین شهرهاي استان لرستان تنها با
استفاده از ظرفیت خیرین استانی حل نمی شود در همین راستا باید براي حل مشکلات این مناطق فکر اساسی کرد. 

وي بیان کرد: امیدواریم با اجراي طرح اقدام ملی مسکن در استان گام ها به سرعت بیشتري برداشته شود و 10 هزار مسکنی که قرار
است توسط ستاد اجرایی فرمان امام راحل ساخته شود به هزار و 700 مسکن طرح ملی اضافه شود نه اینکه از این 10 هزار مسکن

تعداد کم شود و همچنین 3 هزار مسکنی که رئیس بنیاد شهید کشور قول دادند جامعه عمل به خود بگیرد. 

شاهرخی گفت: براي ورود خیرین مسکن ساز به بحت مسکن محرومان باید قوانین دست و پاگیر را رفع و مسیر را تسطیح کنیم که
خیرین بیش از گذشته در تامین مسکن محرومان ورود کنند.
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هیچ واحد تولیدي فعالی نباید به علت بدهی بانکی تعطیل شود

منبع: ایرناشماره خبر:  51  |  تاریخ: 1399/08/29

بندرعباس- ایرنا- رییس کل دادگستري هرمزگان با تاکید بر ضرورت سرعت بخشی در وصول معوقه هاي بانکی گفت: هیچ
واحد تولیدي فعالی در استان نباید به علت بدهی به بانک ها تعطیل شود.

بندرعباس- ایرنا- رییس کل دادگستري هرمزگان با تاکید
بر ضرورت سرعت بخشی در وصول معوقه هاي بانکی گفت:
هیچ واحد تولیدي فعالی در استان نباید به علت بدهی به

بانک ها تعطیل شود. 

علی صالحی عصر پنجشنبه در نشست ستاد پیگیري اجراي
سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه قضایی
استان افزود: چرخ واحدهاي تولیدي باید در حرکت باشد تا
بتوانند ضمن درآمد زایی، از ورشکستگی رهایی یافته و

اشتغال کارگران نیز پایدار بماند. 
وي بیان داشت: مدیران بانک ها باید با شناسایی بدهکاران

دانه درشت و تفکیک آنان از تولیدکنندگان واقعی، نسبت به تسویه بدهی واحدهاي تولیدي اقدام کنند. 
رییس شوراي قضایی هرمزگان اظهارداشت: شناسایی افرادي که هیچ برنامه اي براي تولید و کمک به اقتصاد کشور ندارند، ضروري

است تا مطالبات به حق مردم وصول و به دولت برگردانده شود. 
وي بیان داشت: باید بتوانیم از این طریق با تفکیک و جداسازي افراد سودجو از تولیدکنندگان واقعی که مستحق حمایت جدي

هستند، بخش تولید را مورد حمایت قرار دهیم و با در نظر گرفتن شرایط، نسبت به کمک در بازپرداخت بدهی ها اقدام کنیم. 
صالحی، همچنین از بانک ها خواست با شناسایی افرادي که اعلام ورشکستگی کرده اند، ضمن پیگیري سریع در این رابطه، زمینه
هاي لازم را به شکلی ایجاد نمایند که اینگونه افراد نتوانند بلافاصله از بانک دیگري تسهیلات دریافت نمایند تا از سوء استفاده هایی از

این دست جلوگیري شود. 
وي یادآورشد: در راستاي حمایت از واحدهاي تولیدي در مقابله با جنگ اقتصادي و در شرایطی که وضعیت معیشتی مردم تحت تاثیر
تحریم هاي ظالمانه قرار گرفته است، نشست هاي کاربردي متعددي در کارگروه حقوقی و پژوهشی ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي
کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه قضایی استان با موضوع تعامل بانک ها برگزار شده و بسیاري از مشکلات سرمایه گذاران و فعالان

اقتصادي با رسیدگی خارج از نوبت رفع شده است. 
رییس ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی دادگستري هرمزگان با تاکید بر اینکه مطالبات بانک ها، سرمایه همه
مردم و بیت المال است، از مدیران بانک هاي استان خواست با سرعت بخشی در وصول معوقات و شناسایی بدهکاران دانه درشت که
با سوء استفاده، سرمایه مردم را دریافت نموده و از پرداخت بدهی به طرق مختلف سرباز می زنند را در دستور کار ویژه خود قرار

دهند. 
وي همچنین بر لزوم برنامه ریزي دقیق و اجراي به موقع مصوبات ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه
قضایی هرمزگان، با هدف اجراي منویات رهبر معظم انقلاب در خصوص حمایت از جهش تولید و ماده 31 سند امنیت قضایی ابلاغی
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از سوي ریاست قوه قضائیه تاکید کرد. 

برچسب ها 
- واحد تولیدي 

- تسهیلات بانکی 
- دادگستري 

- جهش تولید 
- اقتصاد مقاومتی 

- هرمزگان 
- قوه قضاییه 

- صادرات غیر نفتی
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قفل طرح توسعه کویرتایر باز شد

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  52  |  تاریخ: 1399/08/29

طرح توسعه کارخانه لاستیک سازي بیرجند با سرمایه گذاري شرکت امید تکمیل می شود.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
بیرجند، جرجانی سرپرست سازمان صنعت،معدن و تجارت
خراسان جنوبی با اشاره به سفر دیروز مدرس خیابانی،
مدیرعامل گروه مدیریت سرمایه گذاري امید به استان
گفت: با سرمایه گذاري صد میلیون دلاري شرکت سرمایه
گذاري امید در کارخانه کویر تایر، طرح توسعه این کارخانه

اجرا می شود. 

او با بیان اینکه طرح توسعه کویرتایر با احداث بیش از 23 هزار متر مربع زیربنا، تاکنون 60 درصد پیشرفت کاري دارد افزود: با اجراي
این طرح سالانه 40 هزار تن لاستیک خودرو هاي سنگین و نیمه سنگین به تولیدات کارخانه کویر تایر بیرجند افزوده خواهد شد. 

بیشتر بخوانید 

- طرح توسعه کویرتایر بیرجند، معطل تامین ارز جرجانی پیش بینی کرد با اجراي طرح توسعه کارخانه کویرتایر، زمینه اشتغال براي
700 نفر به صورت مستقیم در کویر تایر فراهم شود. 

شرکت سرمایه گذاري امید وابسته به بانک سپه، سهامدار 70 درصد این کارخانه است.
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سرمایه گذاران خطرپذیر موتور محرك توسعه کشور

منبع: اکو نیوزشماره خبر:  53  |  تاریخ: 1399/08/29

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري سرمایه گذاران خطرپذیر را موتور محرك و پشتیبان جدي توسعه رویدادهاي فناورانه دانست و
گفت: فرصت هاي ایجاد شده براي تقویت زیست بوم قطعا فرصت هاي بی بدیلی خواهد بود.

وزیر علوم تاکید کرد: سرمایه گذاران خطرپذیر موتور
محرك توسعه کشور اقتصاد ایران: وزیر علوم، تحقیقات و
فناوري سرمایه گذاران خطرپذیر را موتور محرك و
پشتیبان جدي توسعه رویدادهاي فناورانه دانست و گفت:
فرصت هاي ایجاد شده براي تقویت زیست بوم قطعا فرصت

هاي بی بدیلی خواهد بود. 

به گزارش خبرگزاري اقتصاد ایران ، منصور غلامی امروز
(پنج شنبه-29 آبان ماه) در آیین اختتامیه پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی که به صورت مجازي در اصفهان برگزار
شد، اظهار کرد: برگزاري این رویداد در این شرایط کرونایی ناشی از اراده قوي و تلاش خستگی ناپذیر فناوران و کارافرینان براي

حضور موثر در عرصه حل مسائل مشکلات جامعه است. 

وي افزود: در این جشنواره فرصتی فراهم شد تا این هم فکري ها به غناي فعالیت ها و تلاش هاي فناورانه بیافزاید. 

وزیر علوم با بیان اینکه هر چند شرایط خاص کرونا توفیق حضور و ملاقات از نزدیک را گرفته است، گفت: اما بکارگیري فضاي مجازي
می تواند فرصت بهتري در دریافت و عرضه تجربیات فرهم کند. امکان حضور در فضاي مجازي براي افراد بیشتري فراهم است که از

این ظرفیت می توان استفاده هاي بهینه داشت. 

وي تاکید کرد: توجه و استفاده از ظرفیت بین المللی در این جشنواره باید بیشتر مورد توجه قرار گیرد و در آینده در نشست هاي این
چنینی به ظرفیت هاي بین المللی توجه خاص معطوف شود. 

غلامی با اشاره به برگزاري 14 دوره موفق این جشنواره در سال هاي گذشته، تصریح کرد: جشنواره شیخ بهایی از سال 1383 تاکنون
با هدف ترویج فرهنگ کارافرینی و حمایت از کارافرینان برتر برگزار شده و تاکنون توانسته نقش موثري در حوزه فناوري کشور داشته

باشد. 

وي افزود: شناسایی علاقه مندان سرمایه گذار و تسهیلگران این عرصه جزء دستاوردهاي این جشنواره ها بوده و در این جشنواره
نواوري ها و طراحان نوباور حوزه کارافرینی فرصت معرفی و ارائه را پیدا می کنند. 

وزیر علوم با بیان اینکه امسال جشنواره مصادف با هفته کارآفرینی شده است، این همزمانی را مبارك دانست و گفت: در شرایط فعلی
این جشنواره باید به عنوان یک رویداد خوب مورد بهره برداري قرار گیرد. 
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غلامی با ابراز امیدواري از تحقق اهداف این جشنواره، خاطرنشان کرد: فعالیت هاي فن افرینانه باید در راستاي حل مشکلات جامعه
باشد و کمک به رونق و اثربخشی کسب و کارهاي فناورانه و گسترش محصولات با هدف تسهیل از دستاوردهاي ویژه این جشنواره

است که باید از آن استفاده حداکثري کرد. 

وي افزود: باید در راستاي حل مشکلات مهم جامعه هدف گذاري شود و در این شرایط معرفی شرکت هاي برتر با استقبال سرمایه
گذاران این عرصه پیوند بخورد و حل مسائل مهم را به دنبال داشته باشد. 

وزیر علوم تاکید کرد: توجه بیشتر به طرح هاي که برطرف کننده چالش هاي کشور هستند باید در دستورکار جشنواره باشد و با این
طرح ها در راستاي کم کردن و حل مشکلات ناشی از حوادث طبیعی موفق شد. 

غلامی یکی از ظرفیت هاي این جشنواره ها را حضور مدیران و نمایندگان بخش هاي دولتی و خصوصی دانست و گفت: خیرین در
حوزه کارافرینی نیز می توانند نقش مهمی در جامعه هدف این جشنواره ها داشته باشند. 

به گفته وزیر این رویدادها مکمل زنجیره تعامل  بین کسب و کارهاي دانش بنیان و اکوسیستم کارافرینی و سرمایه گذاري است که
در اهداف این جشنواره ها باید به این موارد توجه ویژه کرد. 

غلامی سرمایه گذاران خطرپذیر را موتور محرك و پشتیبان جدي توسعه رویدادهاي فناورانه خواند و گفت: فرصت هاي ایجاد شده
براي تقویت زیست بوم قطعا فرصت هاي بی بدیلی خواهد بود. 

به گزارش اقتصاد ایران ، پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی به مدت دو روز به صورت مجازي در اصفهان برگزار شد. این
جشنواره در دو بخش مسابقه اي و غیر مسابقه اي برگزار و در نهایت از بین طراحان کسب و کار راه یافته به مرحله نهایی جشنواره
ملی فن آفرینی شیخ بهایی، چهار جایزه و از بین فن آفرینان، سه شرکت نوپا و 2 شرکت رشد یافته به عنوان رتبه هاي برتر انتخاب

شدند. 

علاوه بر آن طرح هایی در فرصت هاي سرمایه گذاري و 2 شرکت به مرحله نهایی جایزه ویژه فن آفرین صنعت ساز دکتر شیخ زین
الدین راه یافتند.
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اعتبار 2 میلیاردي براي تکثیر ذخایر ماهیان خزر

منبع: شبکه ایرانشماره خبر:  54  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل شیلات گیلان با اشاره به اینکه رویکرد شیلات تکثیر و بازسازي ذخایر است، گفت: امسال دو میلیارد تومان از محل
اعتبارات ملی در بخش تکثیر و ذخایر ماهیان را داریم.

مدیرکل شیلات گیلان با اشاره به اینکه رویکرد شیلات
تکثیر و بازسازي ذخایر است، گفت: امسال دو میلیارد
تومان از محل اعتبارات ملی در بخش تکثیر و ذخایر

ماهیان را داریم. 

عظیم مدبري در جلسه شوراي کشاورزي شهرستان
بندرانزلی که در سالن اجتماعات فرمانداري این شهرستان
برگزار شد، با اشاره به اینکه در حوزه صید و صیادي 11
پره فعالیت دارند، اظهار کرد: در زمینه صید کیلکا 30 لنج
صیادي فعالیت دارد و سال گذشته بیش از 4825 تن صید

این ماهی انجام شد. 

وي با اشاره به مجموع صید انجام شده از تالاب و دریا، گفت: چهار تعاونی صیادي در حاشیه تالاب داریم که سال گذشته 600 تن
تولید داشتند و در مجموع صید انواع ماهی از تالاب و دریا 5747 تن صید با اشتغال 2214 نفر به طور مستقیم بود. 

مدبري با بیان اینکه 115 مزرعه در زمینه آبزي پروري فعالیت دارند، تصریح کرد: 107 مزرعه در حاشیه تالاب قرار گرفته اند که
حریم 25 هکتاري تالاب باعث شده نتوانیم پروانه براي تجهیز و افزایش بهره برداري به مزارع آبزي پروري و آب بندها بدهیم. 

مدیرکل شیلات گیلان اضافه کرد: با توجه به اینکه مالکیت آب بندان ها با جهاد کشاورزي است، سرمایه گذاران نمی توانند به صورت
بلندمدت سرمایه گذاري داشته باشند لذا راغب به سرمایه گذاري در این بخش نیستند. 

وي با اشاره به اینکه رویکرد شیلات تکثیر و بازسازي ذخایر است، گفت: امسال دو میلیارد تومان از محل اعتبارات ملی در بخش
تکثیر و ذخایر ماهیان را داریم. 

مدبري با بیان اینکه توانمندسازي تعاونی هاي پره را در دستور کار داریم، تاکید کرد: در عرضه بهداشتی ماهی نیز توانستیم بازار را به
محل جدید انتقال دهیم و در حال حاضر هیچ پره اي در بازار قدیم انزلی فعالیت ندارد./ ایسنا
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سرمایه گذاري 588میلیاردي براي ایجاد طرح هاي گردشگري در سیستان و

بلوچستان

منبع: شبستانشماره خبر:  55  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیر کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري سیستان و بلوچستان گفت: از ایتداي سال تا کنون 588میلیارد ریال
اعتبار براي ایجاد طرح هاي گردشگري سرمایه گذاري شده است.

مدیر کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري سیستان و بلوچستان گفت: از ایتداي سال تا کنون 588میلیارد ریال اعتبار
براي ایجاد طرح هاي گردشگري سرمایه گذاري شده است. 

«ابراهیم جلال زایی» در گفتگو با خبرنگار شبستان اظهار داشت:
از ابتداي سال تا کنون 24پروژه گردشگري با اعتبار 588میلیارد

ریال در استان در دست احداث قرار گرفته است. 

مدیرکل میراث فرهنگی سیستان و بلوچستان با اشاره به ینکه، از
این تعداد 4طرح گردشگري با اعتبار 208میلیارد ریال افتتاح
شده است، افزود: اکنون در این پروژه ها 63نفر مشغول بکار

هستند. 

وي تصریح کرد: مابقی پروژه ها هم به طور میانگین 85درصد رشد فیزیکی دارند که تا پایان سال به بهره برداري می رسند. 

مدیر کل میراث فرهنگی و گردشگري استان گفت: اعتبار این پروژه ها از طریق بخش خصوصی و دولتی تامین شده است و با بهره
برداري از این طرح ها زمینه براي اشتغال 206نفر فراهم می شود. 

جلالزایی افزود: ظرفیت هاي زیادي درحوزه گردشگري دارد که با ایجاد زیرساخت هاي مناسب به خصوص احداث مراکز اقامتی می
توان علاوه بر ایجاد درآمد، به ایجاد اشتغال پایدار در منطقه پرداخت
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ثبت نام «وام کرونا» ویژه گردشگري آغاز شد

منبع: روزنامه روزانشماره خبر:  56  |  تاریخ: 1399/08/29

 به گزارش ایسنا، تسهیلات جدید مطابق مصوبه هفتم مهرماه ستاد ملی مقابله با کرونا، به تمام کسب و کارهاي گردشگري با
توجه به نوع فعالیت، بزرگی و کوچکی واحد، درجه و ستاره اختصاص می یابد. بر این اساس، تاسیسات گردشگري می توانند

از حداقل 16 میلیون تومان تا 900 میلیون تومان وام بانکی با نرخ سود 12 (...) ...

 به گزارش ایسنا، تسهیلات جدید مطابق مصوبه هفتم مهرماه ستاد ملی
مقابله با کرونا، به تمام کسب و کارهاي گردشگري با توجه به نوع فعالیت،
بزرگی و کوچکی واحد، درجه و ستاره اختصاص می یابد. بر این اساس،
تاسیسات گردشگري می توانند از حداقل 16 میلیون تومان تا 900 میلیون
تومان وام بانکی با نرخ سود 12 درصد و با دوره تنفس حدود شش ماه

بهره مند شوند. 

مبلغ این وام به تفکیک براي راهنمایان گردشگري 20 میلیون تومان،
دفاتر خدمات مسافرتی بین 150 تا 300 میلیون تومان، شرکت هاي حمل و نقل گردشگري 80 میلیون تومان، موسسات آموزش
گردشگري 60 میلیون تومان، شرکت هاي عامل تطبیق 50 میلیون تومان، ارزیابان و عوامل تطبیق 16 میلیون تومان، اقامتگاه هاي
بومگردي و سنتی براساس تعداد اتاق، مساحت و درجه واحد بین 80 تا 200 میلیون تومان،  هتل ها بر حسب ستاره و تعداد اتاق از
200 تا 900 میلیون، و هتل آپارتمان ها، متل ها و مهمانپذیرها به تفکیک درجه و تعداد اتاق از 200 تا 350 میلیون تومان تعیین

شده است. 

همچنین سفره خانه هاي سنتی و واحدهاي پذیرایی بین راهی، مراکز سرگرمی و تفریحی، مجتمع هاي گردشگري و آب درمانی
داراي مجوز فعالیت از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی براساس نوع و درجه واحد بین 100 میلیون تا 350 میلیون

تومان می توانند دریافت کنند. 

پیش تر دولت تسهیلاتی به مبلغ 6 تا 16 میلیون تومان براي حمایت از مشاغل آسیب دیده از ویروس کرونا اختصاص داده بود که
بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی این وام را با توجه به حجم خسارت واردشده به این بخش ها، ناکارآمد توصیف کرده اند
که مسبب بدهکاري بیشتر خواهد شد. علاوه بر این بسیاري از فعالان گردشگري از جمله صاحبان بومگردي ها و راهنمایان گردشگري
با توجه به این که فاقد کد بیمه کارگاهی هستند واجد شرایط براي دریافت آن تسهیلات شناخته نشدند و هیچ نوع حمایتی دریافت

نکردند. 

اینک معاون گردشگري با اشاره به مصوبه لازم الاجراي ستاد ملی مقابله با کرونا، خبر داده است: برابر با هماهنگی انجام شده با معاون
توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تاریخ 29 آبان ماه، تمام تاسیسات و فعالان گردشگري که قبلا
اطلاعات خود را در سامانه هاي وزارت گردشگري ثبت کرده اند می توانند با مراجعه به سامانه کارا Kara.mcls.gov.ir و از قسمت

باکس مخصوص «تسهیلات گردشگري»، درخواست خود را براي دریافت وام جدید ثبت کنند. 
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ولی تیموري اظهار کرد: آن دسته از فعالان گردشگري که از تسهیلات مرحله قبل استفاده کرده اند باید تا روز دوشنبه، سوم آذرماه
براي ثبت نام و درخواست مابه التفاوت این تسهیلات، منتظر بمانند. 

ثبت نام تسهیلات جدید درحالی آغاز شده است که بانک ها همچنان زیر بار اجراي این مصوبه نمی روند و برخلاف مصوبه پیشین
ستاد ملی مقابله با کرونا، اقساط تسهیلات قبلی را درحالی که تا پایان سال آینده باید به تعویق اندازند، کسر و حتی مشمول جریمه
تاخیر در پرداخت کرده اند. این درحالی است که در مصوبه جلسه سی و نهم ستاد ملی کرونا درخصوص تسهیلات کسب و کارهاي
آسیب دیده در حوزه گردشگري تصریح شده است: این تسهیلات از محدودیت هاي متعارف در تسهیلات بانکی {شامل بدهی
غیرجاري متقاضی و ذي نفعان، رعایت نسبت مالکانه، مفاد «دستورالعمل رعایت شاخص هاي مالی در اعطاي تسهیلات سرمایه در
گردش به اشخاص حقیقی و حقوقی توسط بانک هاي دولتی به منظور بهره مندي از تسهیلات، ارائه استعلام مالیاتی موضوع تبصره
(1) ماده (186) قانون مالیات هاي مستقیم و چک هاي برگشتی متقاضی و ذي نفعان (که از تاریخ 1399/1/20 لغایت 1399/3/31
ایجاد شده است) مقرر در ماده (5) مکرر الحاقی به قانون صدور چک} (به استناد مصوبه جلسه مورخ 1398/12/26 ستاد ملی مبارزه

با کرونا) مستثنی خواهد بود. 

بانک مرکزي نیز پنجم آبان ماه در دستورالعملی به 20 بانک ابلاغ کرد: «براي کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري موضوع
ابلاغیه شماره 9689 مورخ 1399/2/7 (زیررسته هاي مصوب کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي ناشی از شیوع ویروس کرونا)

تسهیلات ذیل فراهم می شود: 

1-  بازپرداخت تسهیلات بانکی قبلی دریافت شده تا پایان سال 1399 امهال می شود. 

2-  با پرداخت تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري براساس بنگاه محوري، مطابق دستورالعمل مصوب کارگروه
اقتصادي مقابله با پیامدهاي ناشی از شیوع ویروس کرونا موافقت شد. متقاضیان مجازند تا پایان آذرماه امسال ثبت نام کنند.
بازپرداخت اقساط این تسهیلات از اول اردیبهشت ماه سال 1400 خواهد بود. بنگاه هایی که با دستورالعمل قبل تسهیلات دریافت

کرده اند نیز مجاز به دریافت مابه التفاوت تسهیلات طبق دستورالعمل جدید خواهند بود.» 

محمد نهاوندیان، معاون اقتصادي رییس جمهور نیز 14 آبان ماه دستورالعمل اجرایی «پرداخت تسهیلات به فعالیت ها و واحدهاي
کسب و کارهاي بیشتر آسیب دیده از ویروس کرونا در حوزه گردشگري بر اساس شیوه بنگاه محوري» را به وزیر کار، تعاون و رفاه

اجتماعی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و رییس کل بانک مرکزي ابلاغ کرد. 

ماده 4 این دستورالعمل  تصریح می کند: اشخاصی که قبل از ابلاغ این دستورالعمل (به استناد دستورالعمل قبلی) از تسهیلات مربوط
به مشاغل و رسته هاي آسیب دیده از کرونا استفاده کرده اند، چنان چه دوباره درخواست دریافت تسهیلات داشته باشند، پرداخت

مابه التفاوت مبلغ درخواستی در قالب تسهیلات مطابق این دستورالعمل امکان پذیر خواهد بود. 

در ماده  5 نیز آمده است: به منظور حمایت از فعالان حوزه گردشگري، بازپرداخت تسهیلات بانکی موضوع این دستورالعمل تا
اردیبهشت سال 1400 مشمول دوره تنفس خواهد بود. 

از سویی، برخی فعالان گردشگري اعتراض هایی را نسبت به کم کاري و همکاري نکردن اداره هاي میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی استان ها در بررسی و تایید پرونده هاي درخواست تسهیلات مطرح کرده اند. ولی تیموري، معاون گردشگري وزارت
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی که آغاز ثبت نام این تسهیلات را مطابق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به مدیران میراث
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فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی اطلاع داده، از آن ها خواسته است با توجه به اهمیت موضوع، نسبت به اطلاع رسانی به تمام
تاسیسات و فعالان گردشگري تحت پوشش، اقدام کنند. او پیش تر نیز از مدیران استان ها خواسته بود در رسیدگی به پرونده هاي

مربوط به تسهیلات حمایتی خسارت هاي کرونا، سرعت عمل و همکاري بیشتري داشته باشند. 

انتهاي پیام
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طرح معیشتی سپاه در قم/ تاسیس صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  57  |  تاریخ: 1399/08/29

فصل اقتصاد - معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) گفت: پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500 نفر از
محرومان قم آغاز می شود.

فصل اقتصاد - معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن
ابیطالب(ع) گفت: پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500

نفر از محرومان قم آغاز می شود. 

مهدي کبیري پور امروز در سالن جلسات بسیج هنرمندان
قم با اشاره به آغاز هفته بسیج با شعار بسیج، پیشرو
خدمت و امیدآفرینی در مورد روزشمار ایام این هفته اظهار

داشت: هفته بسیج از روز جمعه 30 آبان با نام بسیج، معنویت و سلامت آغاز می شود و نام گذاري دیگر ایام به ترتیب شامل بسیج
فرزند مسجد خادم مردم، بسیج مطالبه گر و عدالت خواه، سبک زندگی اسلامی ایرانی، بسیج ولایی و انقلابی و تمدن ساز، بسیج

نیروي مقاومت ملت ایران و بسیج، خدمت مومنانه و ایثارگري است. 
معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) افزود: به دلیل شیوع کرونا شرایط کشور رنگ و بوي خدمت رسانی دارد و برنامه هاي
مختلفی در حمایت از اقشار ضعیف و همچنین بزرگداشت این ایام در قالب برنامه هایی از جنس فرهنگی از طریق فضاي مجازي

عملیاتی می شود. 
وي تصریح کرد: یکی از برنامه هاي محوري راه اندازي صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار در قالب افتتاح 40 صندوق با مشارکت

بانک رسالت است. 
کبیري پور بیان کرد: گروه هاي جهادي فعال در سامانه بسیج در قالب 250 گروه در موضوعات مختلف کمک به معیشت مردم و

مقابله با کرونا اعلام آمادگی کرده اند. 
وي عنوان کرد: شاخص ترین برنامه توزیع 30 هزار بسته معیشتی به ارزش هر بسته 400 هزار تومان است که روز سه شنبه 6090

بسته به صورت نمادین، نمایش گذاشته شد و در ابتداي هفته بسیج توزیع می شود. 
وي خاطرنشان کرد: حضور طلاب بسیجی در بیمارستان ها از جمله برنامه هاي مهم از ابتداي شیوع کروناست که 300 نفر از طلاب

خواهر و برادر به صورت روزانه 40 تا 50 نفر در شیفت هاي مختلف فعال اند. 
600 جهیزیه براي خانواده هاي نیازمند به همت سپاه قم تامین شد 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) گفت: تهیه 600 جهیزیه براي خانواده هاي نیازمند با مشارکت خیرین در تامین
مبالغ اولیه 5 تا 10 میلیون بر عهده خیرین و بقیه از طریق سپاه از دیگر برنامه هاست. 

وي افزود: بازسازي 500 منزل خانواده محروم از ابتداي سال آغاز شده است و دراین ایام با همراهی کمیته امداد 20 مورد بازسازي
منزل به ارزش ریالی 300 میلیون انحام می شود. 

کبیري پور تصریح کرد: توزیع 500 هزار غذاي گرم با همراهی ستاد مرددمی کریمه اهل بیت(ع) و کمیته امداد، برپایی ایستگاههاي
سلامت با نام شهید سلیمانی با همراهی بهداشت و درمان علوم پزشکی در ارائه خدمات بهداشتی در همراهی با بیماران و کاهش
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مراجعه به بیمارستان ها براي قطع زنجیره انتقال از دیگر برنامه هاست. 
روزانه 50 هزار ماسک توسط بسیج دانشجویی استان تولید می شود 

وي اظهار داشت: توزیع ماسک در ایستگاه هاي سلامت و تولید روزانه 50 هزار ماسک توسط بسیج دانشجویی و مشارکت مجموعه
کارگاههاي تولید ماسک توسط بسیج اصناف در تولید 400 هزار ماسک از جمله تلاش هاست. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) تصریح کرد: اجراي پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500 نفر از خانواده ساکن در
مناطق روستایی و محروم با همکاري بانک هاي عامل با اعتبار 25 میلیارد تومان آغاز می شود که اقساط این وام از طریق فروش برق

تامین می شود. 
وي بیان کرد: توزیع 4 هزار بسته معیشتی با همراهی بسیج سازندگی به ارزش یک میلیارد و 100 میلیون تومان، زیباسازي 5 مدرسه
در سطح روستاهاي قم، طرح نذر ماسک توسط بسیج اصناف در 10 ایستگاه با توزیع 70 هزار عدد ماسک و حضور بسیح طلاب در

زندان هاي مرکزي به عنوان مددکار و مشاور در 4 روز در هفته به 65 نفر از دیگر رویکردهاست. 
کبیري پور عنوان کرد: بسیج مهندسی و کارگري عهده دار پایش و عارضه یابی واحدهاي تولیدي است و به ارائه خدمات مختلف می
پردازد که در این مدت دو ماهه از 200 کارگاه تولیدي پایش به عمل آمد و مشکلات مرتفع شد و با همت بسیج همت تا پاسان سال

ادامه دارد. 
10 هزار ماسک میان کارگران ساختمانی قمی توزیع می شود 

وي خاطرنشان کرد: احداث پروژه هاي راه و آبرسانی و نوسازي 5 منزل محرومین تا پایان هفته بسیج و شکل گیري 20 مورد میز
خدمت توسط بسیج ادارات و توزیع 300 بسته معیشتی و 10 هزار ماسک براي کارگران ساختمانی و اهداي خون در سوم آذر از

برنامه هاي مهم در این هفته است. 
معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع تصریح کرد: در حوزه نرم برگزاري جشنواره نجم در دوم آذر تحت عنوان نهضت
جوانان مساله محور با رویکرد پژوهشی و میدانی و رزمایش سایبري در فضاي مجازي و برنامه هاي فرهنگی و بصیرتی از دیگر برنامه

هاست. 
وي گفت: در موضوعات هنري نیز اختتامیه جشنواره فیلم مقاومت به صورت مجازي و اختتامیه شعر بسیج و افتتاح نگار خانه شهید

ماهرخ و کارگاه هاي گرافیک و خوشنویسی و برگزاري شب شعر مجازي و نواختن زنگ مقاومت در سامانه شاد عملیاتی می شود. 
کبیري پور بیان کرد: در حوزه رفع آسیب هاي اجتماعی نیز افتتاح مرکز مشاوره خانه سبز به صورت تمام وقت و اقدامات کارآفرینی و

اشتغال در کمپ کرامت در بخش تکمیلی و سه ماه دوم ترك اعتیاد از اقدامات مهم است. 
2500 هنرمند قمی عضو بسیج هنرمندان هستند 

وي اظهار داشت: در حال حاضر 2500 هنرمند قمی عضو بسیج هنرمندان هستند که در 7 رشته تخصصی فعالی دارند. 
انتهاي پیام
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117 هزار بسته معیشتی بین مددجویان کمیته امداد فارس توزیع شد

منبع: ایرناشماره خبر:  58  |  تاریخ: 1399/08/29

شیراز-ایرنا- برگزاري رزمایش مهرورزي،117 هزار بسته معیشتی، یک هزار و 500 سري جهیزیه، 500 پنل خورشیدي، سه
هزار تبلت دانش آموزي را راهی منازل نیازمندان فارس کرد و همچنین 800 واحد مسکونی در مناطق محروم این استان نیز

به بهره برداري رسید.

شیراز-ایرنا- برگزاري رزمایش مهرورزي،117 هزار بسته
معیشتی، یک هزار و 500 سري جهیزیه، 500 پنل
خورشیدي، سه هزار تبلت دانش آموزي را راهی منازل
نیازمندان فارس کرد و همچنین 800 واحد مسکونی در

مناطق محروم این استان نیز به بهره برداري رسید. 

به گزارش ایرنا،رییس کمیته امداد امام خمینی(ره) کشور
پنجشنبه در آیین آغاز رزمایش مهرورزي استان
فارس،گفت: رزمایش مهرورزي در فارس آغاز و بیش از
117 هزار بسته معیشتی میان نیازمندان این استان توزیع

شد. 

مرتضی بختیاري افزود: کمیته امداد امام خمینی(ره) بیش از 299 میلیارد تومان در سال 98 با کمک خیران جمع آوري و به
نیازمندان اهدا کرده است. 

وي ادامه داد: 378 میلیارد تومان طی هفت ماهه اول امسال خیران به نیازمندان استان فارس کمک کرده اند و کمیته امداد فارس
توانسته اند این میزان کمک را از خیران جمع آوري کند. 

بختیاري تصریح کرد: در همایش مهرورزي بیش از 117 هزار بسته معیشتی که هر بسته بالغ بر 300 هزار تومان ارزیابی شده است به
نیازمندان اهدا خواهد شد و 3 هزار تبلت نیز به دانش آموزان این استان اهدا می شود. 

رییس کمیته امداد امام خمینی(ره) با بیان اینکه در آیین مهرورزي استان فارس بیش از یک هزار و 500 جهیزیه تهیه و بین
نوعروسان یتیم استان توزیع خواهد شد، گفت: بیش از 800 واحد مسکونی نیز در قالب طرح مهرورزي در فارس افتتاح و به نیازمندان
این استان اهدا خواهد شد و همچنین در مجموع افزون بر 330 میلیارد تومان تسهیلات نیز به مددجویان تحت پوشش این استان

داده می شود. 

وي با بیان اینکه کمیته امداد براي ایجاد اشتغال پایدار خانواده هاي مددجویان اهمیت ویژه اي قائل است،گفت: در همین راستا امروز
500 پنل خورشیدي تولید برق در استان فارس به بهره برداري می رسد که درآمدزایی خوبی براي خانوارهاي تحت پوشش ایجاد
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خواهد کرد. 

کاهش تعاملات اجتماعی ضامن سلامتی است 

استاندار فارس نیز در ادامه این مراسم با اشاره به اعمال محدودیت هاي جدید کرونایی از ابتداي آذرماه گفت: در این شرایط بحرانی
ناشی از شیوع کرونا، بزرگ ترین کمک به یکدیگر رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی است و کاهش تعاملات اجتماعی به سلامت

جامعه کمک خواهد کرد. 

عنایت االله رحیمی افزود: در راستاي حمایت از سلامت جامعه و کاهش همه گیري کرونا محدودیت هاي جدیدي از شنبه آینده اعمال
می شود تا زنجیره انتقال بیماري قطع شود. 

وي ادامه داد: در این شرایط بزرگ ترین کمک به یکدیگر رعایت شیوه نامه هاي بهداشتی است و اگر تعاملات اجتماعی کاهش یابد
موجب خواهد شد جامعه به سمت سلامتی حرکت کند. 

استاندار فارس اضافه کرد: محدودیت هاي اخیر براي مردم سختی هایی به همراه خواهد داشت اما در راستاي حمایت از سلامتی
جامعه باید این محدودیت ها در جامعه نیز ایجاد تا علاوه بر افراد جامعه کمک ویژه اي نیز به کادر درمان شود. 

وي اظهار داشت: همراهی و همدلی که در میان ارکان مدیریت استانی در کنار فعالیت هاي خیرین وجود دارد موجب شده تا حمایت
خوبی از نیازمندان استان فارس شود. 

وي بیان کرد: کمک به اشتغال و ایجاد سر پناه براي نیازمندان استان فارس منجر به کاهش بیکاري در این قشر شده و این افراد
توانسته اند در کشور منشأ اثر باشند. 

رحیمی ادامه داد: مردم همواره در جامعه توانستند منشأ اثرات ویژه اي شوند و می توان از این ظرفیت در راستاي برطرف شدن
مشکلات موجود در جامعه بهره برداري کرد. 

بازاندیشی تفکرات بشري با شیوع کرونا 

نماینده ولی فقیه در استان فارس و امام جمعه شیراز نیز در این آیین گفت: کرونا بازاندیشی در بسیاري از تفکرات بشري را ایجاد
کرد، نگاه غالب در راستاي ادامه حیات بشري در اروپا اینگونه است که براي حفظ بقا باید جنگید اما در باور اسلامی نگاه این است که

مردمی شامل رحمت خداوندي خواهند شد که به سایر انسان ها رحم کنند. 

آیت االله لطف االله دژکام افزود: کرونا باعث توجه بیشتر به موضوع فلسفه و ذات انسانی بیش از گذشته شد و موضوع حمایت از
محرومین از هر زمان دیگري بیشتر مورد توجه قرار گرفت. 

وي با تاکید بر اهمیت توجه به نیازمندان بیان کرد: در ایران توجه اساسی به محرومین می شود و این موضوع در کشور ملاك این
است که باید حامی مناسبی براي محرومان بود. 
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امام جمعه شیراز بیان کرد: تجربه بیماري کرونا نشان داد انسانی ماندگار است که به هم نوعان خود رحم داشته باشد و انسانی که به
دنبال نابودي افراد است از میان خواهد رفت. 

نماینده ولی فقیه در استان فارس در بخش پایانی سخنان خود گفت: افرادي که به دنبال مهرورزي هستند، در طول تاریخ ماندگار
خواهند شد. 

مهرورزي 330 میلیارد تومانی خیران فارس به نیازمندان 

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی(ره) فارس نیز در این آیین اعلام کرد: در رزمایش مهرورزي بیش از 330 میلیارد تومان کمک هاي
نقدي و غیرنقدي در راستاي حمایت از نیازمندان این استان در نظر گرفته شده است. 

محمد بذرافشان افزود: در قالب اجراي این رزمایش بالغ بر 117 هزار بسته معیشتی، هزار و 500 سري جهیزیه ، افتتاح 800 واحد
مسکونی در مناطق محروم و 500 پنل خورشیدي، توزیع 3 هزار تبلت دانش آموزي، توزیع دو هزار وسائل گرمایشی در اختیار

نیازمندان فارس قرار خواهد گرفت. 

بدرافشان با تأکید بر اینکه بیش از 4 میلیارد تومان توسط خیرین در راستاي تهیه تبلت هاي دانش آموزي در این استان جمع آوري
شده است، گفت: استاندار فارس تأکید ویژه اي بر طرح هر کارمند یک حامی داشته و این طرح نیز در استان بیش از سایر مناطق

کشور مورد توجه است. 

وي ادامه داد: خیرین نیک اندیش استان فارس در زمان شیوع ویروس کرونا توانسته اند خدمات ارزنده اي با ایجاد وحدت در استان
فارس انجام دهند و این در حالی است که هم افزایی میان دستگاه هاي مختلف نیز در کمک به محرومین وجود داشته است. 

بذرافشان در خصوص رزمایش کمک مومنانه نیز بیان کرد: دو مرحله رزمایش کمک مومنانه در استان فارس برگزار شد و در برگزاري
این رزمایش ها شاهد همکاري دستگاه هاي مختلف بودیم در مرحله اول این رزمایش بیش از یک میلیون و 200 هزار پرس غذاي

گرم در میان نیازمندان توزیع شد و در این مرحله 270 هزار بسته معیشتی نیز در اختیار نیازمندان قرار گرفت. 

برچسب ها 
- سید مرتضی بختیاري 

- کمیته امداد امام خمینی 
- کمک هاي مردمی 

- شیراز 
- فارس 

پروندهٔ خبري 
- رفتار مومنانه و همدلانه ایرانیان در روزگار کرونا
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32خط جدید تولید مواد ضدعفونی کننده در استان قزوین ایجاد شد

منبع: تسنیمشماره خبر:  59  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه استان ها ــ معاون اقتصادي استاندار قزوین گفت: با وجود سخت بودن اخذ مجوز براي تولید مواد ضدعفونی کننده، در
ابتداي سال جاري و در کمتر از یک هفته 32 خط جدید تولید مواد ضدعفونی کننده در استان قزوین ایجاد شد.

گروه استان ها ــ معاون اقتصادي استاندار قزوین گفت:با
وجود سخت بودن اخذ مجوز براي تولید مواد ضدعفونی
کننده، در ابتداي سال جاري و در کمتر از یک هفته 32
خط جدید تولید مواد ضدعفونی کننده در استان قزوین

ایجاد شد. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از قزوین، عیسی قبادي در
نشست با تولیدکنندگان و فعالان اقتصادي بخش خصوصی
استان که عصر امروز در سالن جلسات استانداري قزوین
برگزار شد، با یادآوري اینکه در نیمه اول سال جاري خیلی

از مخاطرات در حوزه اقتصاد و تولید ملی را پشت سر گذاشتیم، اظهار داشت: با بررسی سیر عملکردي دستگاه هاي اجرایی و حکومتی
استان متوجه می شویم که انسجام مدیریتی بین مجموعه دولت، دستگاه قضا، نمایندگان مجلس و نهادهاي نظارتی حاکم بوده است. 

وي با بیان اینکه به جرات می توان گفت این وفاق و همدلی در کمتر استانی اتفاق افتاده است، اضافه کرد: علت ایجاد این وفاق و
همدلی این است که همه مسئولان ما به فکر رفع مشکلات اقتصادي مردم هستند و تولید به عنوان مهمترین مسئله روي میز ما قرار

گرفته و همه مسئولان استان روي تحقق شعار سال یعنی جهش تولید متمرکز شده اند. 

قبادي ادامه داد: امروز در روابط کاري بین مدیران و مسئولان استان قزوین به نقطه اتکا به همدیگر رسیدیم و رمز رفع مشکلات تولید
در استان قزوین همدلی بین مسئولان اجرایی و قضائی است. 

ایجاد 32 خط جدید تولید مواد ضدعفونی کننده 

معاون استاندار قزوین با یادآوري اینکه رئیس کل دادگستري، دادستان و دستگاه هاي نظارتی در سال جهش تولید بیش از همیشه
درگیر مسائل و مشکلات تولید بودند، یادآور شد: در طول 31 سال خدمت خودم کمتر دیدم که دستگاه قضائی به اندازه امروز براي

حل مشکلات تولید وقت بگذارد و به همین خاطر موفقیت هاي خوبی در حوزه تولید داشتیم. 

قبادي با ذکر اینکه استان قزوین در شروع بحران کرونا بیش از 30 درصد نیاز کشور به مواد ضدعفونی کننده را تامین کرد، افزود: در
ابتداي سال 1399 در کمتر از یک هفته 32 خط تولید مواد ضدعفونی کننده ایجاد کردیم. آن هم با وجود اینکه مواد ضدعفونی
کننده جزو موادي است که سازمان غذا و داروي کشور نظارت سخت گیرانه اي بر تولید آنها دارد و به خاطر اینکه این مواد با سلامت
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مردم در ارتباط هستند، به راحتی زیر بار صدور مجوز براي تولید مواد ضدعفونی کننده نمی رود. 

74 واحد تولیدي استان قزوین مجددا به چرخه تولید بازگشتند 
تسهیل صادرات به کشورهاي همسایه و آفریقایی از راهکارهاي مهم جهش تولید در استان قزوین است 

41 واحد تولیدي استان قزوین در سال جهش تولید به چرخه تولید بازگشتند 
وي با اشاره به تماس هاي مکرر استانداران سایر استان ها براي تامین مواد ضدعفونی کننده موردنیازشان از استان قزوین ادامه داد:
ایجاد این خطوط تولید و افزایش چندبرابري ظرفیت تولید مواد ضدعفونی کننده به خاطر همدلی بین مسئولان و همت
تولیدکنندگان اتفاق افتاد و همه کمک کردند تا توانستیم مواد ضدعفونی مورد نیاز پایتخت و استان هاي همجوار مانند قم و البرز را

تامین کنیم. 

لزوم صدور مجوز ساخت محصولات نو در کارخانجات راکد 

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت استان قزوین هم در ادامه این نشست با تاکید بر لزوم ایجاد فرصت هاي جدید براي مدیران
واحدهاي تولیدي راکد و غیرفعال استان عنوان کرد: باید با حفظ ماشین آلات خط تولید و دستگاه هاي قابل استفاده واحدهاي
صنعتی تعطیل و نیمه تعطیل مجوز ساخت محصولات جدید براي این صنایع از سوي سازمان صمت صادر شود تا بتوانیم از ظرفیت

خفته و خاموش این واحدها استفاده کنیم. 

علی محمد زمانی با بیان اینکه اعطاي این مجوزها مورد تایید و حمایت استاندار است، اضافه کرد: با اعطاي مجوزهاي جدید و
همراستا با فعالیت کارخانجات راکد می توانیم جهش تولید در استان قزوین را با کمترین هزینه ممکن رقم بزنیم و میزان اشتغال زایی

صنایع در استان را چندبرابر کنیم.
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سختگیري بانکی ها به بهاي جان شهروندان تهرانی

منبع: خوز 24شماره خبر:  60  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه جامعه خبرگزاري مهر، مهلت قانونی واریز پول فروش
1,500 میلیارد تومان اوراق مشارکت سال 98 شهرداري براي توسعه حمل و نقل عمومی «مترو و اتوبوس» از سوي بانک عامل فردا به

 
پایان می رسد و هنوز صحبتی از واریز این مبلغ از سوي بانک مرکزي به میان نیامده است. هاشمی: انگار قدرتی از پشت پرده (...) 

گروه جامعه خبرگزاري مهر، مهلت قانونی واریز پول فروش 1,500 میلیارد تومان اوراق مشارکت سال 98 شهرداري براي توسعه حمل
و نقل عمومی «مترو و اتوبوس» از سوي بانک عامل فردا به پایان می رسد و هنوز صحبتی از واریز این مبلغ از سوي بانک مرکزي به

 
میان نیامده است. 

 
هاشمی: انگار قدرتی از پشت پرده نمی خواهد مشکل اوراق مشارکت حل شود 

روز گذشته محسن هاشمی، رئیس شوراي شهر تهران گفته بود: هرچند درخواست وثیقه براي کل اوراق اشتباه است و طبق ماده 62
مصوبه دولت در این باره باید 50 درصد مابقی را دولت تضمین کند اما شهرداري کل 1500 میلیارد را تضمین کرده و وثیقه ارائه داده
است. با این وجود بانک اعلام کرده وثیقه 1500 میلیارد تومانی کافی و مطمئن نیست. من کم کم به این موضوع دارم شک می کنم؛

 
انگار قدرتی از پشت نمی خواهد این موضوع حل شود و باید کشف کنم چرا باید این اتفاق بیفتد. 

 
حناچی: مشکل با تأمین اجتماعی مربوط به دوره حاضر مدیریت شهري نیست 

اما پیروز حناچی، شهردار تهران مشکل پیش آمده با سازمان تأمین اجتماعی را دلیل این اتفاق دانسته و گفته است، تلاش کرده ایم
که اوراق مشارکت امسال را دریافت کنیم اما مشکلی با سازمان تأمین اجتماعی به وجود آمده است. البته شرایط آنها را هم درك می
کنیم که باید حقوق مستمري بگیران غیر دولتی را تأمین کنند اما مشکل اینجاست که آنها از ما چیزي را طلب می کنند که مربوط
به دوره ما نیست. در دوره مدیریت شهري جدید تمام مطالبات تأمین اجتماعی پرداخت شده اما در دوره قبل از دور پنجم مدیریت

 
شهري پول هایی از قراردادهاي شهري کسر شده که باید به سازمان تأمین اجتماعی پرداخت می شد و این اتفاق نیفتاده است. 
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علیخانی: سختگیري ها با شعارهاي دولت تناقض دارد 

محمد علیخانی، رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شوراي شهر تهران نیز با تائید اظهار نظر هاشمی گفته است: معتقدم این قضیه
مشکوك است، بالاخره بدهی تأمین اجتماعی به شهرداري از گذشته بوده و باهم یک توافقاتی کردند، شهرداري و تأمین اجتماعی بده
بستان دارند، در غالب تهاتر می توانند بدهی ها را رفع و رجوع کنند اما اینکه امروز انقدر سختگیري بشود آن هم در موضوعی که
براي شهر و شهروندان است عادي به نظر نمی رسد. این سختگیري ها در شرایطی است که دولت می گوید دنبال اشتغال و رونق
اقتصادي است، مترو و حمل و نقل اشتغال زا است اگر پول تزریق شود، می توانند براي هزاران نفر اشتغال ایجاد کند. در این

 
سختگیري ها و شعارها تناقض وجود دارد. 

 
 

 
علی امام: تاکید بانک عامل بر وثائق ملکی کار را به اینجا رسانده است 

علی امام مدیرعامل شرکت متروي تهران نیز امروز در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به اینکه تا این لحظه خبري از آزادسازي پول
از سوي بانک رفاه دریافت نکرده است، گفت: اگر پول حاصل از فروش این اوراق به شهرداري تزریق نشود، نمی توانیم وعده هاي
خودمان را براي افتتاح ایستگاه هاي جدید و تأمین اتوبوس هاي شرکت واحد در شرایط بحرانی حاضر حمل و نقل عمومی عملی

 
کنیم. 

وي با اشاره به اینکه این اوراق براساس قانون حتماً باید آزاد شود و قابلیت منتفی شدن و بازگشت آن وجود ندارد، گفت: حتی قسط
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سه ماهه نخست این اوراق هم پرداخت شده است. 

 
 

 
وثائق بانکی تشریفاتی است، بانک اجازه برداشت از حساب شهرداري را دارد 

مدیرعامل شرکت متروي تهران با بیان اینکه من شواهدي بر مشکوك بودن این روند نمی بینیم، ابراز داشت: به نظر می رسد تاکید
زیاد بانک رفاه بر وثائق ملکی کار را به اینجا رسانده است، در حالی که تأمین 50 درصد از این وثائق در تعهد دولت بوده است اما

 
شهرداري وثیقه گذاشته است و بنابراین باید سهم 50 درصدي شهرداري بدون وثیقه آزاد شود. 

وي طلب وثیقه را در حالی که شهرداري اجازه برداشت از حساب خودش را به بانک رفاه داده است که در صورت تأخیر از سهم 50

 
درصدي اش برداشت داشته باشد، نوعی تشریفات دانست و گفت: به همین دلیل متوجه سختگیري هاي موجود نمی شوم. 

امام با اشاره به شرایط سخت کرونایی و لزوم توجه بیشتر به بحث توسعه حمل و نقل عمومی شهر تهران اظهار داشت: مردم تهران با

 
این شرایط از حق طبیعی خودشان محروم شده اند. 

منبع: مهر
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کتابگردي شیرازي ها رنگ پاییزي گرفت

منبع: کتاب ایرانشماره خبر:  61  |  تاریخ: 1399/08/29

فروش 1 میلیارد تومانی پاییزه کتابفروشی ها در استان فارس

به گزارش خبرنگار خبرگزاري کتاب ایران (ایبنا) در فارس، در آستانه روز پایانی هفته کتاب و همزمان با سراسر کشور، صابر
سهرابی، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس به همراه مهدي امیدبخش، معاون فرهنگی و مطبوعاتی و غلامرضا خوش اقبال،
مشاور و مدیر روابط عمومی این اداره کل و محمد درخشان رییس اتحادیه کتابفروشان شیراز به بازدید از سه کتاب فروشی شهید

مطهري، شهر کتاب و بانک کتاب شیراز، که در طرح پاییزه کتاب شرکت داشتند، پرداختند. 

صابر سهرابی در این بازدید، مسایل و مشکلات کتاب فروشی ها را از نزدیک بررسی و با آن ها آشنا شد و گفت: همه کسب و کارهاي
فرهنگی و هنري از اسفند سال گذشته تاکنون که بیماري کرونا بر کشور سایه افکند، چون در گروه شغلی 4 دسته بندي شدند، از

پویایی آن ها کاسته شد و آسیب هایی چون بی کاري، کم کاري و مشکلاتی در روند درآمدزایی براي شان پیش آمد. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس با اشاره به کمک هاي وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از همان روزهاي نخست تاکنون،
در بازه ها و شیوه هاي گوناگون، ادامه داد: هم اکنون هم کتاب فروشی ها و هم دیگر کسانی که از فرهنگ و ارشاد اسلامی مجوز
دارند، می توانند از تسهیلات 4 درصد کسب و کارهاي آسیب دیده از بیماري کرونا که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با همکاري

بانک کارآفرینی امید در سامانه تحفه در نظر گرفته است، استفاده کنند. 

سهرابی، افزود: ایده تابستانه یا پاییزه کتاب، که هر سال بیش از سال پیش، کتاب فروشی ها و مردم از آن استقبال می کنند، هم
سودي براي خواهنده هاي کتاب دارد و هم سودي براي پخش کننده و کتاب فروشی ها دارد. 

به گفته دبیر شوراي فرهنگ عمومی فارس، بر آن هستیم تا با پیوستن کتاب فروشی هاي بیشتري به این ایده هاي فصلی و نرم
افزارهاي مجازي، خرید و فروش کتاب را هم ساده تر و هم بهداشتی تر انجام دهیم. 

وي اضافه کرد: این کتاب فروشی ها تا پایان آبان ماه با رعایت شیوه نامه هاي بهداشتی در استان فارس فعالیت خود را ادامه خواهند
داد. 

در حاشیه این آیین که با رعایت پروتکل هاي بهداشتی برگزار شد، معاون فرهنگی و مطبوعاتی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی
استان فارس به خبرنگار ایبنا در فارس، گفت: یک روز مانده به پایان پاییزه کتاب 1399 آمار فروش کتابفروشی هاي پیوسته به این

طرح، حکایت از آن دارد که در استان فارس بیش از 10 میلیارد ریال فروش از بابت طرح پاییزه حاصل شده است. 

مهدي امیدبخش با بیان اینکه در این دوره از طرح فصلی 38 کتابفروشی در مرکز استان و 7 کتابفروشی در شهرستان هاي فارس به
پاییزه کتاب پیوستند، گفت: تعداد کل فروش کتاب در استان فارس تا امروز پنجشنبه 29313جلد کتاب بوده است. 

وي با اعلام اینکه کلبه کتاب جهرم و پاتوق کتاب شیراز در فهرست پرفروش ترین کتابفروشی ها بر اساس تعداد کتاب قرار دارند،
افزود: فارس نسبت به دوره پیشین از فروش متفاوتی برخوردار بوده است و استقبال در شهرستان هاي فارس نسبت به گذشته بیشتر
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شده است. 

یادآور می شود: در جریان پاییزه کتاب 1399 که از شنبه 24 آبان آغاز شده است، 45 کتابفروشی استان فارس مشارکت دارند.
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کسب مجوز استخدام پیمانی 142 نیروي جدید در دانشگاه علوم پزشکی فسا

منبع: اخبار علمیشماره خبر:  62  |  تاریخ: 1399/08/29

دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی فسا

 div" title="مشاهده تصویر"> 
رییس دانشگاه علوم پزشکی فسا گفت: با پیگیري مستمر هیات رییسه دانشگاه و اخذ مجوز، به زودي فرصت اشتغال دائم براي
142نفر از جوانان از طریق برگزاري آزمون فراهم خواهد شد که از این تعداد، 90نفر جهت راه اندازي بیمارستان امام حسین (ع)

منظور شده است . 

به گزارش وب دا فسا؛ دکتر علی اصغر خالقی گفت: با توجه به مشکلات کمبود نیروي انسانی بخصوص در حوزه هاي بهداشت و
درمان و با هدف راه اندازي و بهره برداري از مراکز جدیدالاحداث و توسعه یافته، با پیگیري ها و رایزنی هاي انجام گرفته، معاونت

توسعه مدیریت، منابع و برنامه ریزي وزارت بهداشت و سازمان امور استخدامی کشور، مجوز استخدام 142 نفر را صادر کرد . 

وي افزود: اطلاعات تکمیلی در زمینه رشته و مقطع تحصیلی، محل خدمت، ردیف شغلی، شرایط احراز و نحوه و زمان برگزاري آزمون
در اطلاعیه هاي بعدي دانشگاه علوم پزشکی فسا و سازمان سنجش آموزش کشور اعلام خواهد شد و آزمون بصورت متمرکز برگزار

می گردد .
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پایداري صنعت شهرستان در گرو توجه به جوانان بومی؛ از حق قانونی مردم

شهرستان دفاع می کنم

منبع: سیماي استانشماره خبر:  63  |  تاریخ: 1399/08/29

نماینده مردم مبارکه در مجلس شوراي اسلامی گفت: مسئولان فولاد و دیگر صنایع شهرستان این موضوع را به صورت یک
اصل ثابت داشته باشند که افراد غیربومی هیچ گاه عِرق این شهرستان را نخواهند داشت، درحالی که جوانان بومی صنعت

شهرستان خود را به صورت پایدار حفظ خواهند کرد.

به گزارش پایگاه خبري سیماي استان (1) ، دکتر پروین صالحی در نخستین جلسه ویژه اشتغال نیروهاي بومی در صنایع
شهرستان مبارکه با اشاره به لزوم برگزاري این جلسات درگذشته اظهار داشت: جلسات ویژه اشتغال نیروهاي بومی در صنایع
شهرستان باید از مدت ها پیش تشکیل می شد ولی این در حالی است که اکنون را هم مطلعی دانسته و ادامه این جلسات را به

سرعت تشکیل خواهیم داد. 
وي ادامه داد: عقل، شرع و وجدان حکم می کند که در درجه نخست هر صنعتی نیاز منطقه خود را رفع کند و با فرصت هاي خود
بخشی از آثار منفی تهدیدات ناشی از فعالیتش را جبران کند. فولاد مبارکه در رأس صنایع شهرستان قرار دارد و به همین دلیل نیز

نخستین جلسه را با حضور مسئولان فولاد آغاز کرده و دیگر صنایع را نیز در آینده نزدیک دعوت خواهیم کرد. 
نماینده مردم مبارکه در مجلس شوراي اسلامی درباره هدف این جلسه بیان کرد: هدف از تشکیل این جلسه جذب حداکثري
نیروهایی بومی شهرستان است و در این راستا در استان هاي زیادي شاهد رعایت شرط بومی گرایی در استخدام ها هستیم، اما این در
حالی بوده که خواسته به حق مردم در صنایع فولاد مبارکه رعایت نشده و دراین خصوص در کنار مردم شهرستان خواهم بود و از حق

قانونی آن ها نیز دفاع می کنم. 
وي افزود: شهرستان مبارکه یک منطقه برخوردار در کشور شناخته می شود اما بااین وجود نرخ بیکاري بالاتري از متوسط کشور را نیز
دارا است، انتظار بهره مندي از مزایا و اشتغال صنایع حق طبیعی و عقلی مردمی است که سال ها با سختی تبعات حضور صنایع در

شهرستان خود همراه بوده اند و هیچ گونه توجیهی براي حضور افراد غیربومی در فرصت هاي شغلی این شهرستان وجود ندارد. 
دکتر صالحی بیان داشت: در قانون جدید شرط بومی بودن یک فرد حداقل 10 سال سابقه زندگی در یک محل تعیین شده است و
بدین وسیله از مسئولان اداره کار درخواست ورود قاطع به این موضوع را دارم که افراد جویاي کار بومی و غیربومی در شهرستان
مبارکه تفکیک شوند. فرصت هاي این صنعت باید براي این منطقه روشن و شفاف شود به گونه اي که باید مشخص شود چه دست

هایی براي عدم استفاده این فرصت در شهرستان در کار بوده است. 
وي پیرامون تأثیر استفاده افراد بومی در صنایع تصریح کرد: مسئولان فولاد و دیگر صنایع شهرستان این موضوع را به صورت یک اصل
ثابت داشته باشند که افراد غیربومی هیچ گاه عِرق این شهرستان را نخواهند داشت اما درحالی که جوانان بومی صنعت شهرستان خود

را به صورت پایدار حفظ خواهند کرد. تهدیدات آینده صنعت فولاد فقط توسط جوانان این شهرستان حفظ خواهد شد. 
نماینده مردم مبارکه در مجلس شوراي اسلامی خاطرنشان کرد: جذب کارشناسان در صنایع استان باید از خود اصفهان و نه استان
هاي دیگر باشد چراکه حضور افراد غیربومی در رأس صنایع، تراز استان را بر هم می زند و در آینده نزدیک باید منتظر شرایط خاص
باشیم و این در حالی است که این موضوع از جهت شئون اجتماعی به هیچ وجه به صلاح استان اصفهان نبوده و باید هرچه سریع تر

براي این معضل تمهیداتی اندیشیده شود.
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توزیع بیش از 20 هزار بسته بهداشتی بین محرومان

منبع: شبستانشماره خبر:  64  |  تاریخ: 1399/08/29

آئین توزیع بیش از 20 هزار بسته بهداشتی در قالب پویش ملی احسان سلامت بین نیازمندان استان کهگیلویه و بویراحمد
برگزار شد.

آئین توزیع بیش از 20 هزار بسته بهداشتی در قالب پویش ملی احسان سلامت بین نیازمندان استان کهگیلویه و بویراحمد
برگزار شد. 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از یاسوج، «شایان نادري»
امروز (29 آبان) در این آئین با اشاره به توجه ستاد اجرائی فرمان
حضرت امام (ره) به استان از توزیع 20 هزار بسته بهداشتی در
همه نقاط کهگیلویه و بویراحمد خبر داد و گفت: ستاد اجرایی
فرمان حضرت امام (ره) در حوزه هاي توانمندي اقتصادي،

زیربناهاي فرهنگی و سلامت فعالیت دارد. 

مدیرکل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام(ره) در کهگیلویه و بویراحمد اظهار کرد: ستاد در حوزه اشتغال زایی دو هزار و 800 طرح
اشتغال زایی در سطح استان اجرا کرده که برخی در مرحله احداث هستند و برخی دیگر به بهره برداري رسیده اند. 

وي از ساخت 264 کلاس درس توسط بنیاد برکت حضرت امام(ره) اشاره کرد و گفت: ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) در ساخت
خانه عالم، تعمیر راه و فعالیت هاي حوزه زیربنایی هم ورود پیدا کرده است. 

نادري گفت: در رزمایش همدلی 25 هزار بسته غذایی در مناطق کمتر برخوردار استان توزیع شد، همچنین توزیع 40 هزار بسته
پروتینی و 18 هزار بسته لوازم التحریر از دیگر اقدامات است. 

«سید حشمت االله صمیمی دوست» نیز گفت: ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) در بحث اشتغال زایی، سرمایه گذاري و همایش
هاي احسان کارهاي بزرگی انجام داده است. 

معاون اقتصادي استاندار کهگیلویه و بویراحمد با بیان اینکه از ابتداي شیوع کرونا تاکنون اقدامات خوبی در سطح استان انجام گرفته،
اظهار کرد: در این شرایط سخت تحریم هیچ کارخانه و واحد صنعتی در استان تعطیل نشد، بلکه واحدهایی مانند کارخانه الکل سازي

بعد از یک دهه و کارخانه تولید اکسیژن فعال شدند و در نظر داریم که فاز دوم این کارخانه وارد مدار شود. 

توزیع 60 هزار بسته کمک مومنانه توسط سپاه کهگیلویه و بویراحمد 
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سرهنگ «مصطفی مثنوي» نیز در این آئین گفت: از ابتداي شیوع ویروس کرونا تاکنون 60 هزار بسته معیشتی توسط سپاه در مناطق
مختلف کهگیلویه و بویراحمد توزیع شد. 

جانشین فرمانده سپاه فتح استان کهگیلویه و بویراحمد اظهار کرد: این بسته ها شامل اقلام غذایی و پروتیئنی، بسته هاي بهداشتی،
لوازم التحریر و بسته هاي آموزشی ویژه مناطق محروم بود. 

وي از آغاز طرح «شهید سلیمانی» با مشارکت دانشگاه علوم پزشکی با هدف کاهش مبتلایان و مرگ و میرهاي ناشی از کرونا از روز
شنبه خبر داد. 

«پرویز یزدان پناه» با اشاره به اینکه سه هزار بیمار کرونایی در خانه قرنطینه و مراحل درمان را پشت سر می گذرانند، گفت: کمک
هاي و بسته هاي بهداشتی به افراد قرنطینه در خانه سوق داده شود. 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی کهگیلویه و بویراحمد همچنین از آغاز طرح شهید سلیمانی با مشارکت سپاه از روز شنبه اول آذر ماه خبر
داد و گفت: امیدواریم بتوانیم با وحدت و انسجام که وجود دارد این بیماري را کنترل کنیم تا محدودیت ها برداشته شود و مردم به

زندگی عادي خود باز کردند.
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مقام نخست آذربایجانغربی در تولیدعسل در کشور

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  65  |  تاریخ: 1399/08/29

آذربایجانغربی مقام نخست تولید عسل کشور را داراست.

به گزارش خبرگزاري صدا وسیما مرکز مهاباد؛ معاون بهبود تولیدات دامی سازمان جهاد کشاورزي آذربایجانغربی، با اشاره به
اینکه این استان امسال مقام اول کشور را از لحاظ تعداد کندو و تولید عسل به خود اختصاص داد، گفت: این استان 27 درصد عسل

کشور را تولید می کند. 

رضا یوسفی رضایی افزود: سالانه 22 هزار و 900 تن عسل مرغوب و در کنار آن
زهر، گرده، موم، بره موم و سایر فرآورده هاي این بخش در آذربایجانغربی تولید و

عرضه می شود. 

رضایی، با اشاره به اینکه این استان یک میلیون و 428 هزار و 398 کندوي
مدرن و بومی دارد، گفت: از این میزان 113 هزار و 326 کندو بومی و بقیه

مدرن است. 

وي ، میانگین تولید از هر کندوي مدرن را 17 کیلوگرم و از کندوهاي بومی 5.5 کیلوگرم اعلام کرد و افزود: درحال حاضر بیش از 11
هزار نفر بصورت دائم و فصلی در صنعت زنبورداري استان اشتغال دارند که از این تعداد شش هزار و 642 نفر بصورت مستقیم و بیش

از پنج هزار نفر به صورت فصلی در زنبورستانها مشغول به کار هستند. 

معاون بهبودتولیدات دامی سازمان جهادکشاورزي آذربایجانغربی اضافه کرد: آذربایجانغربی با 16 تعاونی زنبورداري تحت پوشش
درتهیه و توزیع نهاده هاي زنبورداري فعالیت چشم گیري دارد بطوریکه زنبورداران استان با وجود چهارکارخانه بسته بندي عسل به
صورت مدرن و اتوماتیک در شهرستانهاي ارومیه، خوي و مهاباد و نیز با داشتن شش کارگاه بسته بندي عسل درشهرستانهاي مختلف

در فرآوري و صنایع تبدیلی این محصول نیز فعالیت دارند.
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اعتبار 2 میلیاردي براي تکثیر ذخایر ماهیان خزر

منبع: 8 دي خبرشماره خبر:  66  |  تاریخ: 1399/08/29

 مدیرکل شیلات گیلان با اشاره به اینکه رویکرد شیلات تکثیر و بازسازي ذخایر است، گفت: امسال دو میلیارد تومان از محل
اعتبارات ملی در بخش تکثیر و ذخایر ماهیان را داریم. The post اعتبار 2 میلیاردي براي تکثیر ذخایر ماهیان خزر

appeared first on پایگاه خبري تحلیلی 8دي نیوز.

 https://www.8deynews.com پایگاه خبري تحلیلی 8دي نیوز

- اقتصادي 1399/08/29 - 18:34 
- کد خبر:537874 

مدیرکل شیلات گیلان عنوان کرد: اعتبار 2 میلیاردي براي تکثیر ذخایر ماهیان خزر  مدیرکل شیلات گیلان با اشاره به اینکه رویکرد
شیلات تکثیر و بازسازي ذخایر است، گفت: امسال دو میلیارد تومان از محل اعتبارات ملی در بخش تکثیر و ذخایر ماهیان را داریم. 

به گزارش 8دي،عظیم مدبري در جلسه شوراي کشاورزي شهرستان بندرانزلی در سالن اجتماعات فرمانداري این شهرستان با اشاره به
اینکه در حوزه صید و صیادي 11 پره فعالیت دارند، اظهار کرد: در زمینه صید کیلکا 30 لنج صیادي فعالیت دارد و سال گذشته بیش

از 4825 تن صید این ماهی انجام شد. 

وي با اشاره به مجموع صید انجام شده از تالاب و دریا، گفت: چهار تعاونی صیادي در حاشیه تالاب داریم که سال گذشته 600 تن
تولید داشتند و در مجموع صید انواع ماهی از تالاب و دریا 5747 تن صید با اشتغال 2214 نفر به طور مستقیم بود. 

مدبري با بیان اینکه 115 مزرعه در زمینه آبزي پروري فعالیت دارند، تصریح کرد: 107 مزرعه در حاشیه تالاب قرار گرفته اند که
حریم 25 هکتاري تالاب باعث شده نتوانیم پروانه براي تجهیز و افزایش بهره برداري به مزارع آبزي پروري و آب بندها بدهیم. 

مدیرکل شیلات گیلان اضافه کرد: با توجه به اینکه مالکیت آب بندان ها با جهاد کشاورزي است، سرمایه گذاران نمی توانند به صورت
بلندمدت سرمایه گذاري داشته باشند لذا راغب به سرمایه گذاري در این بخش نیستند. 

وي با اشاره به اینکه رویکرد شیلات تکثیر و بازسازي ذخایر است، گفت: امسال دو میلیارد تومان از محل اعتبارات ملی در بخش
تکثیر و ذخایر ماهیان را داریم. 

مدبري با بیان اینکه توانمندسازي تعاونی هاي پره را در دستور کار داریم، تاکید کرد: در عرضه بهداشتی ماهی نیز توانستیم بازار را به
محل جدید انتقال دهیم و در حال حاضر هیچ پره اي در بازار قدیم انزلی فعالیت ندارد. 

منبع: ایسنا 

- تکثیر ماهیان دریایی 
- مدیرکل شیلات گیلان 
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لینک در حافظه کپی شد! 

 -
 -
 -
 -

- اخبار مرتبط بیش از 7میلیون قطعه بچه ماهی در مهم ترین زیستگاه هاي طبیعی ماهیان استخوانی رهاسازي شد تولید بیش از 3
هزار کیلوگرم خاویار در مزارع پرورش ماهیان خاویاري گیلان اجراي پروژه تکثیر طبیعی ماهیان استخوانی در رودخانه هاي گیلان/
صید ماهی کیلکا آغاز شد بیش از 200 تن ماهی در دریاي خزر صید شد گیلان زمینه خوبی براي صادرات محصولات فرآوري شده

شیلاتی دارد 

نظرات 
- دیدگاه هاي ارسال شده توسط شما، پس از تائید توسط پایگاه خبري تحلیلی 8دي در وبسایت منتشر خواهد شد. 

- پیام هایی که حاوي تهمت یا افترا باشد، منتشر نخواهد شد. 

ارسال نظر
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ضرورت ساخت موزه «باتیک» در شهر اسکو

منبع: ارك خبرشماره خبر:  67  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش ارك خبر به نقل از مهر ،بابک رضی منش در آئین تکریم و معارفه رئیس جدید اداره میراث...

به گزارش ارك خبر به نقل از مهر ،بابک رضی منش در آئین تکریم و معارفه رئیس جدید اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و
گردشگري این شهرستان اظهار داشت: شهرستان اسکو به خاطر جاذبه هاي فروان طبیعی و تاریخی مقصد گردشگران داخلی و
خارجی بوده که در راستاي تحقق شعار سال رونق تولید و دستیابی به رونق اقتصادي و اشتغال پایدار، باید با حرکت بر محور برنامه و

استفاده از تمامی ظرفیت هاي شهرستان براي جذب گردشگر و سرمایه گذار در این بخش اقدام کنیم. 

وي افزود: بازگشایی آزاد راه تبریز- سهند و تسهیل ارتباط با کلانشهر تبریز فرصتی بی نظیر براي توسعه گردشگري شهرستان بوده
که این آزاد راه به عنوان ورودي شاخص سهند، نقش گردشگري شهر سهند را به جهت قرار گرفتن در مسیر باغ شهر اسکو و کندوان

بیش از پیش تقویت و این محور را به فرصتی بی نظیر براي سرمایه گذاري در بخش توریسم تبدیل خواهد کرد. 

فرماندار شهرستان اسکو در ادامه خاطر نشان کرد: تدوین تقویم رویدادهاي گردشگري شهرستان بسیار مهم بوده که امیدواریم تا
با احصاء تمامی رویدادها و ثبت آثار ملموس و غیر ملموس گامی در جهت شناساندن این آثار برداشته و برنامه ریزي هاي لازم جهت

برگزاري فاخر این رویدادها در قالب جشنواره ها مختلف برداریم. 

رضی منش با انتقاد از تعریف 3 روستا به عنوان روستاي هدف گردشگري براي شهرستان اسکو گفت: این شهرستان داراي ظرفیت
هاي فراوانی در حوزه تاریخی و طبیعی است و تمامی روستاهاي سطح شهرستان قابلیت تبدیل شدن به روستاي هدف گردشگري را
دارا می باشند و باید ضمن برنامه ریزي لازم براي افزایش تعداد روستاها، اقدمات لازم براي ایجاد و تقویت زیرساخت هاي گردشگري

در این روستاها انجام شود. 

وي با انتقاد از عدم تدوین فرصت هاي سرمایه گذاري در بخش گردشگري و صنایع دستی شهرستان اسکو ابراز کرد: بخش خصوصی
داراي ظرفیت ها و توانمندي هاي متعددي است و تدوین کتابچه فرصت هاي سرمایه گذاري شهرستان به جذب سرمایه گذار و ارائه
بسته هاي تشویقی، می تواند بستر توسعه و بهره مندي از ظرفیت و توان بخش خصوصی را در راستاي ارتقاي زیر ساخت هاي

گردشگري و رونق اقتصادي و اشتغال را رقم بزند. 

رضی منش، با اشاره ضرورت تدوین برنامه پنج ساله شهرداري ها با رویکرد گردشگري افزود: برابر قوانین بالادستی شهرداري ها باید
نسبت به تدوین برنامه پنج ساله اقدام و با هماهنگی اداره میراث فرهنگی نسبت به تهیه و تدوین احکام برنامه اقدام کنند تا شاهد

رونق اقتصادي، توسعه گردشگري و ایجاد اشتغال پایدار در شهرها باشیم. 

وي ثبت شهر اسکو به عنوان شهر ملی چاپ کلاقه اي را نقطه عطف و آغازي بر توسعه صادرات و شناساندن این محصول ارزشمند با
قدمت پانصد سال در ایران و جهان دانست و بر ضرورت برنامه ریزي، ساماندهی براي گسترش و ایجاد زنجیره ارزش اقتصادي این

محصول تاکید کرد. 
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فرماندار شهرستان اسکو گفت: ساخت موزه باتیک براي شهر اسکو یک ضرورت است انتظار داریم اداره میراث فرهنگی و
شهرداري اسکو به این مهم همت گمارد. 

رضی منش با اشاره به احیاي دریاچه ارومیه و افزایش ظرفیت هاي گردشگرپذیري شهرستان از این سواحل را از دیگر ظرفیت هاي
مهم این شهرستان برشمرد و تاکید کرد که باید اعتبارات لازم براي ساماندهی این سواحل فراهم شود. 

وي در پایان با تقدیر از پیگیري هاي صورت گرفته در خصوص ثبت جهانی کندوان، خواستار اهتمام جدي و تسریع در رفع موانع
موجود این پرونده شد و ابراز امیدواري کرد تا در آینده نزدیک شاهد ثبت این اثر فاخر و منحصربه فرد باشیم. 

گفتنی است در پایان این مراسم با اهداي لوحی از زحمات احد نعمتی تقدیر و امیر جدایی به عنوان رئیس جدید میراث فرهنگی،
صنایع دستی و گردشگري شهرستان اسکو معرفی شد.



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 147/478

طرح معیشتی سپاه در قم/ تاسیس صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار

منبع: ایسناشماره خبر:  68  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) گفت: پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500 نفر از محرومان قم آغاز می
شود.

مهدي کبیري پور امروز در سالن جلسات بسیج هنرمندان
قم با اشاره به آغاز هفته بسیج با شعار بسیج، پیشرو
خدمت و امیدآفرینی در مورد روزشمار ایام این هفته اظهار
داشت: هفته بسیج از روز جمعه 30 آبان با نام بسیج،
معنویت و سلامت آغاز می شود و نام گذاري دیگر ایام به
ترتیب شامل بسیج فرزند مسجد خادم مردم، بسیج مطالبه
گر و عدالت خواه، سبک زندگی اسلامی ایرانی، بسیج
ولایی و انقلابی و تمدن ساز، بسیج نیروي مقاومت ملت

ایران و بسیج، خدمت مومنانه و ایثارگري است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) افزود: به دلیل شیوع کرونا شرایط کشور رنگ و بوي خدمت رسانی دارد و برنامه هاي
مختلفی در حمایت از اقشار ضعیف و همچنین بزرگداشت این ایام در قالب برنامه هایی از جنس فرهنگی از طریق فضاي مجازي

عملیاتی می شود. 

وي تصریح کرد: یکی از برنامه هاي محوري راه اندازي صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار در قالب افتتاح 40 صندوق با مشارکت
بانک رسالت است. 

کبیري پور بیان کرد: گروه هاي جهادي فعال در سامانه بسیج در قالب 250 گروه در موضوعات مختلف کمک به معیشت مردم و
مقابله با کرونا اعلام آمادگی کرده اند. 

وي عنوان کرد: شاخص ترین برنامه توزیع 30 هزار بسته معیشتی به ارزش هر بسته 400 هزار تومان است که روز سه شنبه 6090
بسته به صورت نمادین، نمایش گذاشته شد و در ابتداي هفته بسیج توزیع می شود. 

وي خاطرنشان کرد: حضور طلاب بسیجی در بیمارستان ها از جمله برنامه هاي مهم از ابتداي شیوع کروناست که 300 نفر از طلاب
خواهر و برادر به صورت روزانه 40 تا 50 نفر در شیفت هاي مختلف فعال اند. 

600 جهیزیه براي خانواده هاي نیازمند به همت سپاه قم تامین شد 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) گفت: تهیه 600 جهیزیه براي خانواده هاي نیازمند با مشارکت خیرین در تامین
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مبالغ اولیه 5 تا 10 میلیون بر عهده خیرین و بقیه از طریق سپاه از دیگر برنامه هاست. 

وي افزود: بازسازي 500 منزل خانواده محروم از ابتداي سال آغاز شده است و دراین ایام با همراهی کمیته امداد 20 مورد بازسازي
منزل به ارزش ریالی 300 میلیون انحام می شود. 

کبیري پور تصریح کرد: توزیع 500 هزار غذاي گرم با همراهی ستاد مرددمی کریمه اهل بیت(ع) و کمیته امداد، برپایی ایستگاههاي
سلامت با نام شهید سلیمانی با همراهی بهداشت و درمان علوم پزشکی در ارائه خدمات بهداشتی در همراهی با بیماران و کاهش

مراجعه به بیمارستان ها براي قطع زنجیره انتقال از دیگر برنامه هاست. 

روزانه 50 هزار ماسک توسط بسیج دانشجویی استان تولید می شود 

وي اظهار داشت: توزیع ماسک در ایستگاه هاي سلامت و تولید روزانه 50 هزار ماسک توسط بسیج دانشجویی و مشارکت مجموعه
کارگاههاي تولید ماسک توسط بسیج اصناف در تولید 400 هزار ماسک از جمله تلاش هاست. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) تصریح کرد: اجراي پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500 نفر از خانواده ساکن در
مناطق روستایی و محروم با همکاري بانک هاي عامل با اعتبار 25 میلیارد تومان آغاز می شود که اقساط این وام از طریق فروش برق

تامین می شود. 

وي بیان کرد: توزیع 4 هزار بسته معیشتی با همراهی بسیج سازندگی به ارزش یک میلیارد و 100 میلیون تومان، زیباسازي 5 مدرسه
در سطح روستاهاي قم، طرح نذر ماسک توسط بسیج اصناف در 10 ایستگاه با توزیع 70 هزار عدد ماسک و حضور بسیح طلاب در

زندان هاي مرکزي به عنوان مددکار و مشاور در 4 روز در هفته به 65 نفر از دیگر رویکردهاست. 

کبیري پور عنوان کرد: بسیج مهندسی و کارگري عهده دار پایش و عارضه یابی واحدهاي تولیدي است و به ارائه خدمات مختلف می
پردازد که در این مدت دو ماهه از 200 کارگاه تولیدي پایش به عمل آمد و مشکلات مرتفع شد و با همت بسیج همت تا پاسان سال

ادامه دارد. 

10 هزار ماسک میان کارگران ساختمانی قمی توزیع می شود 

وي خاطرنشان کرد: احداث پروژه هاي راه و آبرسانی و نوسازي 5 منزل محرومین تا پایان هفته بسیج و شکل گیري 20 مورد میز
خدمت توسط بسیج ادارات و توزیع 300 بسته معیشتی و 10 هزار ماسک براي کارگران ساختمانی و اهداي خون در سوم آذر از

برنامه هاي مهم در این هفته است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع تصریح کرد: در حوزه نرم برگزاري جشنواره نجم در دوم آذر تحت عنوان نهضت
جوانان مساله محور با رویکرد پژوهشی و میدانی و رزمایش سایبري در فضاي مجازي و برنامه هاي فرهنگی و بصیرتی از دیگر برنامه

هاست. 

وي گفت: در موضوعات هنري نیز اختتامیه جشنواره فیلم مقاومت به صورت مجازي و اختتامیه شعر بسیج و افتتاح نگار خانه شهید
ماهرخ و کارگاه هاي گرافیک و خوشنویسی و برگزاري شب شعر مجازي و نواختن زنگ مقاومت در سامانه شاد عملیاتی می شود. 
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کبیري پور بیان کرد: در حوزه رفع آسیب هاي اجتماعی نیز افتتاح مرکز مشاوره خانه سبز به صورت تمام وقت و اقدامات کارآفرینی و
اشتغال در کمپ کرامت در بخش تکمیلی و سه ماه دوم ترك اعتیاد از اقدامات مهم است. 

2500 هنرمند قمی عضو بسیج هنرمندان هستند 

وي اظهار داشت: در حال حاضر 2500 هنرمند قمی عضو بسیج هنرمندان هستند که در 7 رشته تخصصی فعالی دارند. 

انتهاي پیام
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قفل طرح توسعه کویرتایر باز شد

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  69  |  تاریخ: 1399/08/29

طرح توسعه کارخانه لاستیک سازي بیرجند با سرمایه گذاري شرکت امید تکمیل می شود.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز خراسان جنوبی، سرپرست سازمان صمت استان با اشاره به سفر دیروز حسین مدرس
خیابانی، مدیرعامل گروه مدیریت سرمایه گذاري امید به استان
گفت: با سرمایه گذاري صد میلیون دلاري شرکت سرمایه گذاري
امید در کارخانه کویر تایر، طرح توسعه این کارخانه اجرا می

شود. 

عباس جرجانی با بیان اینکه طرح توسعه کویرتایر با احداث بیش
از 23 هزار متر مربع زیربنا، تاکنون 60 درصد پیشرفت کاري

دارد افزود: 

با اجراي این طرح سالانه 40 هزار تن لاستیک خودرو هاي
سنگین و نیمه سنگین به تولیدات کارخانه کویر تایر بیرجند افزوده خواهد شد. 

وي پیش بینی کرد با اجراي طرح توسعه کارخانه کویرتاي، زمینه اشتغال براي 700 نفر به صورت مستقیم در کویر تایر فراهم شود. 

شرکت سرمایه گذاري امید وابسته به بانک سپه، سهامدار 70 درصد این کارخانه است.
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نماینده مردم انزلی بر استفاده کامل از ظرفیت آب بندانها تاکید کرد

منبع: ایرناشماره خبر:  70  |  تاریخ: 1399/08/29

رشت-ایرنا- نماینده مردم انزلی در مجلس شوراي اسلامی با تاکید بر لزوم استفاده از ظرفیت کامل آبندانها در آبزي پروري
این شهرستان گفت : در حال حاضر در هفت دهنه از 70 دهنه آب بندان این شهرستان آبزي پروري صورت می گیرد .

رشت-ایرنا- نماینده مردم انزلی در مجلس شوراي اسلامی
با تاکید بر لزوم استفاده از ظرفیت کامل آبندانها در آبزي
پروري این شهرستان گفت : در حال حاضر در هفت دهنه
از 70 دهنه آب بندان این شهرستان آبزي پروري صورت

می گیرد . 

به گزارش ایرنا ، احمد دنیا مالی روز پنجشنبه در جلسه
شوراي کشاورزي شهرستان بندرانزلی با بیان این که باید از
تمامی ظرفیت موجود استفاده کنیم افزود: با ماهی دار
کردن آب بندان ها می توانیم علاوه بر اشتغالزایی ،

پروتئین مورد نیاز مردم منطقه را نیز تامین کنیم. 

وي خاطرنشان کرد: لایروبی رودخانه ها از نگرانی هاي بخش کشاورزي است، مزارع این شهرستان در فصل پرآبی دچار مشکل می
شوند و بارندگی ها سموم و کود شیمیایی را وارد مزارع آبزي پروري کرده و به آبزیان تالاب خسارت می زند . 

وي با اشاره به این که در صورت ارایه آموزش صحیح به کشاورزان از بروز بحران در بخش سوخت جلوگیري خواهد شد ،از جهاد
کشاورزي خواست به کشاورزان آموزش هاي لازم جهت ثبت نام در سامانه سوخت ارائه شود . 

وي سپس از برق دار کردن چاههاي آب در این شهرستان خبر داد و یاد آور شد : در بخش راندمان کشاورزي شهرستان بندرانزلی با
وجود اینکه اراضی محدودي داشته و در شبکه پایین دست آب قرار دارد اما بهترین عملکرد را در واحد سطح داشته است . 

سرپرست اداره کل جهاد کشاورزي استان گیلان در این جلسه با تاکید بر ضرورت تخلیه و زهکشی آب از اراضی کشاورزي این
شهرستان در مواقع پر آبی افزود : در استان گیلان 110 هزار هکتار از اراضی زیر کشت ثانویه می رود که 70 هزار هکتار از این اراضی

به راتون 40 هزار هکتار به دانه هاي روغنی سبزي و غیره اختصاص دارد . 

مسعود الماسی تصریح کرد : اما این رقم در انزلی به دلایل مشکلات زهکشی نامناسب اندك است کشاورزان باید جهت بهره وري
بیشتر نسبت به زهکشی اراضی خود اقدام کنند. 

وي با اشاره به این که هشت ایستگاه پمپاژ شهرستان شرایط لازم را براي تخلیه و زهکشی اراضی دارند افزود: ما در امور زیربنایی
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شهرستان به دنبال شتابدهی وحرکت به سمت اصلاح امور هستیم. 

وي در خصوص پروژه گلخانه اي پرورش محصولات خانواده گیاهان بري نظیر بلو بري ، رزبري ، پشن فروت و غیره در هفت دغنان نیز
گفت: این پروژه بزرگ تولیدي استان است که همزمان در پنج نقطه دیگر استان گیلان نیز در حال انجام است . 

الماسی خاطرنشان کرد: همجواري گیلان با مرزهاي کشورهاي حاشیه خزر امکان صادرات این محصولات گلخانه اي را فراهم می کند
که در طولانی مدت می تواند به یکی از قطبهاي تولیدي این محصولات کشاورزي تبدیل شود. 

مدیر کل شیلات گیلان نیز رویکرد شیلات در انزلی را حفظ و تکثیر و بازسازي ذخایر ماهیان اعلام و تصریح کرد: باید بتوانیم در قلم
گوده از اعتبارات استانی و ملی استفاده کنیم. 

عظیم مدبري با بیان اینکه امسال دو میلیارد تومان در بخش آبزي پروري هزینه شده است اظهار داشت : 40 درصد از این سهم به
شهرستان بندرانزلی باز می گردد. 

وي بهره برداري بهینه از منابع آبی ، ساماندهی پره هاي صیادي، رهاسازي بچه ماهیان در تالاب، فعال کردن یک پره صیادي را از
دیگر اقدامات شیلات عنوان کرد و گفت :امسال با فعال شدن یک پره صیادي دیگر تعداد این شرکتها به 12 پره صیادي می رسد. 

مدبري همچنین از صید چهار هزار و 825 تن کیلکا در سال گذشته خبر داد و افزود : بندر انزلی 76 درصد این صید را به خود
اختصاص داده و از این حیث جایگاه ممتازي دارد که امیدواریم با حل مشکلات این بخش شاهد افزایش بخش صید و صیادي باشیم. 

رییس هیات مدیره و مدیر عامل شرکت سهامی آب منطقه اي استان گیلان نیز در این جلسه با بیان اینکه فهرست آب بندان هاي
قابل واگذاري در اختیار استانداري و فرمانداري قرار داده شده است ، اظهار داشت : تصمیم گیري در خصوص واگذاري این آب بندان

ها بر عهده فرمانداري است و واگذاري آب بندانهاي داراي بیش از یک متقاضی از طریق مزایده صورت می گیرد . 

وحید خرمی تاکید کرد : متولیان این امر در شهرستان پس از تصمیم گیري در خصوص واگذاري سردهنه هاي کپورچال و طالب آباد
نتیجه را به آب منطقه اي استان ابلاغ کند . 

فرماندار انزلی نیز به پتانسیل بالاي این شهرستان در حوزه کشاورزي اشاره کرد و اظهار داشت : براي تقویت و ترمیم مشکلات
سبدغذایی ،جهاد کشاورزي و آب منطقه اي باید کشت محصولات مختلف وبهره مندي از زمینهاي کشاورزي را در دستور کارخود

داشته باشد. 

اسماعیل میر غضنفري تاکید کرد : با استفاده از موارد قانونی چاه هاي آب باید برق دار شود تا مشکلات آب کشاورزان رفع گردد. 

وي تصریح کرد : به خاطر رسوبات ، تالاب انزلی که بخش بزرگی از معیشت مردم شهر را تامین می کند دچار مشکل شده است و
حل این موضوع نیاز به اقدام و اراده ملی دارد. 

برچسب ها 
- بندرانزلی 
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- اشتغال زایی 
- گیلان
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مسوول سازمان بسیج سازندگی: رفع معضل گردو غبار به عزم ملی نیاز دارد

منبع: ایرناشماره خبر:  71  |  تاریخ: 1399/08/29

اهواز - ایرنا - مسوول سازمان بسیج سازندگی کشور گفت: بیابان زایی و رفع معضل پدیده گرد و غبار در خوزستان نیازمند
یک عزم ملی است.

اهواز - ایرنا - مسوول سازمان بسیج سازندگی کشور گفت:
بیابان زایی و رفع معضل پدیده گرد و غبار در خوزستان

نیازمند یک عزم ملی است. 

به گزارش ایرنا، سردار محمد زهرایی عصر پنجشنبه در
آیین گرامیداشت هفته بسیج و بهره برداري از پروژه بیابان
زدایی در شهرستان ماهشهر در حنوب خوزستان بیان کرد:
بسیج سازندگی در کنار دستگاه هاي اجرایی تاکنون در
اجراي پروژه هاي محرومیت زدایی نقش موثري داشته و
امروز نیز طرح هشت هزار هکتاري بیابان زدایی در ماهشهر

به بهره برداري رسید. 

وي افزود: از زمان انعقاد تفاهم نامه براي اجراي این طرح ها در کشور تاکنون،طبق گزارش کاري استان ها، 89 هزار هکتار بیابان
زدایی، 48 هزار هکتار آبخیزداري و 112 هزار هکتار در مهار آتش جنگل ها و نگهداري طرح اجرا شده و در خوزستان نیز 31 هزار
هکتار بیابان زدایی، 22هزار هکتار آبخیزداري و 56 هزار هکتار مهار آتش صورت گرفته که رشد قابل توجهی نسبت به سال هاي

گذشته داشته است. 

مسوول سازمان بسیج سازندگی با درباره معضل گرد و غبار در خوزستان نیز گفت: تمامی دستگاه هاي اجرایی و مردم باید در این
زمینه همراهی کرده و پاي کار باشند تا در ایجاد ثبات و پایداري منابع طبیعی کاري ماندگار انجام شود. 

جانشین فرمانده سپاه ولیعصر (عج) خوزستان نیز گفت: در خوزستان بیش از 350 هزار کیلومتر مربع از زمین ها بایر هستند که
مرجع و مرکز گرد و غبار هستند؛ معضل گرد و غبار در خوزستان بین سال هاي 90 تا 95 به شکل گسترده گریبانگیر زندگی مردم

شد تا جایی که هم بخش زیادي از مراکز اقتصادي، آموزشی و هم زندگی مردم را به تعطیلی کشاند. 

سردار نعمت اله باقري افزود: پیش از این رهبر معظم انقلاب فرمودند که مسوولان در این زمینه همکاري کنند تا این مشکل برطرف
شود؛ بر این اساس از آنجا که یکی از ماموریت هاي سپاه پاسداران رفع مشکلات و معضلات مردم است، از طریق بسیج سازندگی ورود
پیدا کرد و تاکنون بیش از 15 هزارهکتار از این زمین ها را براي نهال کاري و آبخیزداري در دستور کار قرارداده که امروز شاهد افتتاح

بیش از هشت هزار هکتار این زمین ها در شهرستان ماهشهر هستیم. 
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مسوول بسیج سازندگی خوزستان نیز گفت: پس از بحران گرد و غبار در بهمن سال 95 که منجر به قطع گسترده برق در 12
شهرستان خوزستان شد ، تمامی نهادهاي انقلابی، بسیج، نظامی و متولیان امر به کمک مردم خوزستان آمدند و در اواخر این سال به

فرمان فرماندهی سپاه پاسداران، قرارگاه بیابان زدایی مدافعان حرم در خوزستان تشکیل شد. 

سرهنگ پاسدار جلیل زبیدي افزود: با توان سپاه و با همکاري اداره کل منابع طبیعی و مردم شریف و بومی خوزستان که متضرر اصلی
این کانون هاي گرد و غبار بودند، همکاري لازم انجام و مردم زمین هاي خود را در اختیار منابع طبیعی و نهادهاي نظارتی قرار دادند
و این پروژه با اعتبار ویژه اي از محل صندوق ذخیره ارزي آغاز شد؛بسیج سازندگی سپاه ولیعصر(عج) خوزستان نقش محوري را بر
عهده گرفت و قرارگاه را دایر کرد و از سال 95 تاکنون در هفت هزار هکتار چند میلیون اصله نهال هرس، آبیاري و نگهداري شده

است. 

وي ادامه داد:در شهرستان ماهشهر که از کانون هاي گردو غبار در خوزستان است 2 پروژه به بهره برداري رسید که یکی از آنها پروژه
15 هزار هکتاري است که براي نگهداري و آبیاري آن آب را از فاصله 35 کیلومتري منتقل ردیم و اکنون در حال آبیاري است و پروژه
دوم نیز مدیریت نزولات آسمانی و روان آب ها است که به همت مجموعه موسسه تحقیقات به عنوان مشاور و راهنما و اداره کل منابع

طبیعی خوزستان به عنوان کارفرما و بسیج سازندگی به عنوان مجري، توانستیم در کمترین زمان این پروژه ها را به پایان برسانیم 

وي افزود: بسیج سازندگی خوزستان اقداماتی نیز براي کمک به اشتغال روستایی از طریق این پروژه ها در دستور کار دارد. 

مسوول بسیج سازندگی خوزستان گفت: رسالت اصلی بسیج سازندگی، محرومیت زدایی و کمک به نیازمندان است؛ متاسفانه در
خوزستان با وجود منابع نامحدود، شاهد محرومیت گسترده هستیم و امید است اجراي این پروژه ها در زمینه محرومیت زدایی تاثیر

بسزایی داشته باشد و جا دارد از تلاش گستره بسیج سازندگی کشور نیز براي ورود به این بخش به ویژه قدردانی کنیم. 

برچسب ها 
- سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران 

- توسعه ایران 
- بندر ماهشهر 

- سازمان بسیج سازندگی 
- خوزستان
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تشکیل تیم هاي 5 گانه ي نظارتی بر کمپ هاي ترك اعتیاد در خراسان رضوي

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  72  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري فارس به نقل از روابط عمومی شوراي
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر خراسان رضوي، دبیر شوراي
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر خراسان رضوي درنشست
هم اندیشی کارشناسان و ناظرین بر مراکز بهزیستی استان،
گفت: پیش از این ما فقط یک تیم نظارتی داشتیم که با
توجه به کثرت مراکز، امکان نظارت دقیق و مؤثر وجود
نداشت و به همین دلیل این تیم هاي نظارتی به پنج گروه

افزایش یافت. 

محمد حسین صالحی بیان کرد: برخی تخلفات مراکز به دلیل محدودیت فضاي فیزیکی نگهداري از معتادان است که تلاش می کنیم
با همکاري نهادهاي مرتبط این مشکل را حل کنیم. 

وي با اشاره به لزوم بهبود و ارتقاي برنامه هاي نظارتی بر مراکز اقامتی و رفع مشکلات این مراکز، اظهار کرد: قانون باید اصلاح شود و
به تیم هاي نظارتی دستگاه اجرایی نیز قدرت برخورد بیشتري در مقابل تخلفات داده شود که در حال رایزنی و چاره جویی هستیم تا
این مشکل حل شود و بتوانیم با همکاري دستگاه قضایی، اقدام مؤثري در برابر تخلفات داشته باشیم؛ در حال حاضر تیم هاي نظارتی

اگر تخلفی کشف کنند، فرایند برخورد قاطع با تخلف قابل انجام نیست. 

دبیر شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر خراسان رضوي گفت: براساس اقدامات انجام شده در حوزه درمان و کاهش آسیب معتادان
و همچنین جمع آوري و ساماندهی معتادان متجاهرتوسط دستگاه هاي مرتبط، مرگ و میر ناشی از مصرف مواد مخدر، محرك و

توهم زا در نیمه اول امسال در خراسان رضوي نسبت به مدت مشابه سال گذشته 25 درصد کاهش داشته است. 

صالحی با اشاره به بازدیدهاي میدانی دوره اي از مراکز کاهش آسیب، توانمند سازي و درمان اعتیاد ماده 15 (کمپ) تحت نظارت
بهزیستی استان گفت: مراکز درمان و کاهش آسیب با هدف یاري رسانی به افرادي که دچار اعتیاد شده اند تاسیس می شود و نظارت

برنحوه عملکرد این مراکز امري ضروري است. 

طرح مدل منتورینگ ترك اعتیاد با رویکرد دینی 

وي عنوان کرد:  طرح مدل منتورینگ ترك اعتیاد با رویکرد دینی در مرکز نگهداري معتادان متجاهر (ماده 16) حسن آباد اجرا
خواهد شد. 
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صالحی افزود: با توجه به اقدامات انجام شده در حوه درمان و کاهش آسیب معتادان و همچنین جمع آوري و ساماندهی معتادان
متجاهر، می بایست کیفیت خدمات درمان و کاهش آسیب نیز با استفادهاز شیوه هاي نوین و اثرگذار افزایش یابد. 

دبیر شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر خراسان رضوي اضافه کرد: در این راستا موسسه مطالعات راهبردي علوم و معارف اسلامی
پس از بررسی طرح مدل منتورینگ ترك اعتیاد با رویکرد دینی، میزان اعتبار مورد نیاز اجراي طرح به تفکیک هر یک از بخش هاي
مطالعاتی و اجرایی را به شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان اعلام و متعاقباً شوراي هماهنگی نسبت به پیگیري لازم بمنظور

تأمین مابقی اعتبار مورد نیاز از محل منابع کشوري و استانی اقدام نماید. 

وي بیان کرد: پس از تأمین اعتبار، تیم کارشناسی موسسه مطالعات راهبردي علوم و معارف اسلامی به عنوان مجري مدل منتورینگ
ترك اعتیاد ضمن استقرار در محل واحد بهداشتی درمانی مرکز ماده 16 حسن آباد (که به زودي افتتاح خواهد شد) نسبت به انتخاب

افراد داوطلب و واجد شرایط از میان بیماران به منظور اجراي مدل مذکور بر روي این افراد اقدام می کنند. 

دبیر شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر خراسان رضوي عنوان کرد: طرح پیشنهادي من تورینگ ترك اعتیاد با رویکرد دینی به
عنوان یک مدل پیشگیري از عود و در مرحله باز توانی و صیانت و پس از طی دوره درمان جسمانی بر روي بیماران معتاد اجرا می

شود. 

استفاده از ظرفیت ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره)  براي صیانت اجتماعی بهبودیافتگان 

صالحی گفت: در راستاي تدابیر ستاد مبارزه با مواد مخدر در قالب طرح یاري گران زندگی و به منظور ایفاي نقش مؤثر در امر مبارزه
سخت افزاري و نرم افزاري با مواد مخدر و روان گردان براي توسعه همکاري هاي بین بخشی، این تفاهم نامه بین دبیرخانه شوراي

هماهنگی مبارزه با مواد مخدر و ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) خراسان رضوي امضا و مبادله می شود. 

وي  ضمن سپاس از حسن نیت مدیر کل ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) استان نسبت به حمایت از آسیب دیدگان اعتیاد، اضافه
کرد: موضوع این تفاهم نامه مشارکت در توسعه برنامه هاي پیشگیرانه، درمان و صیانت اجتماعی و ایجاد فرصت هاي شغلی با استفاده

از ظرفیت ها و شبکه هاي ارتباطی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) استان خراسان رضوي است. 

دبیر شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر خراسان رضوي بیان کرد: با ظرفیت هاي فراوان این نهاد، از خانواده هاي بهبودیافتگان و
آسیب دیدگان اعتیاد حمایت بیشتري خواهد شد. 

صالحی ادامه داد: آموزش مهارت آموزي بهبودیافتگان در راستاي فرصت هاي شغلی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره)، شناسایی و
معرفی بهبودیافتگان مستعد اشتغال در طرح هاي اشتغال زایی، شناسایی خانواده هاي آسیب پذیر از اعتیاد سرپرست خانواده به
منظور حمایت هاي فرهنگی، آموزشی و معیشتی از سوي دبیرخانه شوراي هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان خراسان رضوي انجام

خواهد شد. 

وي بیان کرد: مساعدت در تأمین تسهیلات ارزان قیمت براي کارآفرینانی که بهبودیافتگان را به کارگیري می نمایند با معرفی
دبیرخانه شورا و یا مستقیماً توسط ستاد اجرایی در قالب طرح هاي بنیاد برکت، معرفی بهبودیافتگان براي اشتغال به کارآفرینان بر
اساس توافقات انجام شده، حمایت و صیانت اجتماعی در قالب بسته هاي معیشتی و حمایتی، لوازم التحریر و نوشت افزار، وام هاي
خوداشتغالی براي خانواده هاي آسیب پذیر از اعتیاد سرپرست خانواده در قالب طرح هاي بنیاد احسان توسط ستاد اجرایی فرمان



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 158/478

حضرت امام (ره) استان خراسان رضوي اجرایی و عملیاتی می شود. 

انتهاي پیام/70045
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پرداخت تسهیلات 50میلیون تومانی به کارفرمایان

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  73  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل کمیته امداد استان قزوین گفت: کارفرمایانی که مددجویان این نهاد را بکارگیري کنند به ازاي اشتغال هر مددجو
50میلیون تومان تسهیلات قرض الحسنه دریافت می کنند.

مدیرکل کمیته امداد استان قزوین گفت: کارفرمایانی که
مددجویان این نهاد را بکارگیري کنند به ازاي اشتغال هر
مددجو 50میلیون تومان تسهیلات قرض الحسنه دریافت

می کنند. 

به گزارش خبرگزاري خبرآنلاین از قزوین؛ مهرعلی حق
گویان، مدیرکل کمیته امداد استان قزوین در دیدار و
تجلیل از دو تن از فعالین عرصه زکات در بخش خرمدشت
و ضیاءآباد، بیان کرد: تلاش و همت این نهاد بر این است
که بستر زندگی شرافتمندانه و عزتمندانه مبتنی بر توانایی

هاي نیازمندان براي آنان فراهم کند است. 
او ادامه داد: این رویکرد به محرومیت زدایی و فقرزدایی منجر می شود چراکه اساس و محور چنین سیاستی اشتغال مددجویان و

استقلال معیشتی است تا به کمک دیگران وابسته نباشند. 
مدیرکل کمیته امداد استان قزوین اضافه کرد: در بخش ضیاء آباد و خرمدشت بسترایجاد شهرك صنعتی فراهم شده و شرکت هاي

مختلفی پاي کار آمده اند که این نهاد براي همکاري با آنها اعلام آمادگی می کند. 
او افزود: کارفرمایانی که مددجویان این نهاد را بکارگیري کنند به ازاي اشتغال هر مددجو 50میلیون تومان تسهیلات قرض الحسنه با

بازپرداخت هفت ساله دریافت می کنند. 
حق گویان عنوان کرد: کمیته امداد با پرداخت این تسهیلات به دنبال اجراي همزمان دو هدف است؛ هدف نخست ایجاد اشتغال براي

مددجو و زندگی عزتمندانه آنهاست و هدف دوم کمک به تولید کشور است. 
او تصریح کرد: علاوه بر این به مددجویانی که توانایی و مهارت لازم براي ایجاد اشتغال دارند نیز تا سقف 50میلیون تومان تسهیلات

قرض الحسنه پرداخت می کند. 
مدیرکل کمیته امداد استان قزوین اعلام کرد: براساس برنامه ریزي انجام شده طی سال جاري ایجاد پنج هزار فرصت شغلی براي

نیازمندان برنامه ریزي شده و براي این منظور 140میلیارد تومان اعتبار در نظر گرفته شده است. 
حق گویان تأکید کرد: سیاست توانمندسازي مددجویان با هدف رفع فقر و محرومیت در جامعه اجرا می شود، رویکردي که به زندگی

عزتمندانه و توأم با شرافت براي مددجویان منجر می شود. 

او با تقدیر از کمک هاي مردمی و مالک این دامداري اظهارکرد: امدادگران کمیته امداد امام خمینی (ره) دست همه خدمتگزاران به
نیازمندان و محرومان را به گرمی می فشارد و افتخار می کند تا بتواند بستر ارائه خدمت بیشتر و بهتر براي محرومان را فراهم کند. 

مدیرکل کمیته امداد استان قزوین یادآورشد: در مرحله اول و دوم رزمایش همدلی براي ایران همدل شاهد کمک هاي خوبی بودیم
که امیدواریم این حرکت با استفاده از توان و ظرفیت خیران و نیکوکاران استمرار و ارتقاء یابد. 
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توزیع 10 هزار بسته معیشتی میان نیازمندان خمینی شهري در هفته بسیج

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  74  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرنگار فارس از خمینی شهر، محمد کریمیان
ظهر امروز در نشست خبري به مناسبت هفته بسیج با بیان
اینکه شعار هفته بسیج امسال با عنوان بسیج پیشرو در
خدمت و امید آفرین، است، اظهار کرد: امروز تاکتیک و
نقشه دشمن القاي ناامیدي در میان مردم به عنوان ولی
نعمت انقلاب است و هر کس بتواند امید را میان مردم زنده

کند به منزله جهاد کردن است. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان خمینی شهربا بیان اینکه رویکرد بسیج در هفته بسیج امسال خدمت رسانی و محرومیت
زدایی است، گفت: نخستین برنامه شاخص مرحله سوم رزمایش مواسات و کمک هاي مومنانه است که در روز چهارم آذر 10 هزار
بسته  معیشتی به ارزش هر بسته 300 هزار تومان توسط بسیجیان پایگاه هاي بسیج شهرستان بین نیازمندان شناسایی شده توزیع

می شود. 

وي از شروع عملیات تعمیر و تکمیل 50 منزل مسکونی  نیازمندان خبر داد و گفت: با حضور 53 گروه جهادي  این عملیات اجرا می
شود و تا پایان سال به اتمامن می رسد. 

کریمیان با بیان اینکه مرحله سوم توزیع جهیزیه میان زوج هاي نیازمند به تعداد 26 پک با الویت کاهاي ایرانی تهیه انجام می شود،
گفت: یکی از عرصه هاي مهم اشتغال جوانان و خانواده هاي بدسرپرست و بی سرپرست است که بسیج در این عرصه نیز پیشتاز است
و یکی از برنامه هاي شاتخص ما افتتاح کارگاه اشتغال در محله جوي آباد و  وازیچه است که به صورت ویدئو کنفرانس همزمان با

مرکز استان در روز سوم آذر افتتاح و زمینه 450 نفر فراهم می شود. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان خمینی شهر بیان داشت: برگزاري همایش رزمندگان عرصه سلامت در راستاي  تقدیر از 500
نفر از کادر درمانی  که به صورت شبانه روزي و با تفکر بسیجی در عرصه سلامت انجام می دهند و برنامه تقدیر در بیمارستان 9 دي
این شهرستان در طول هفته بسیج تجلیل می شوند و رزمایش گشت هاي رضویون بسیج در راستاي پیشگیري از سرقت از دیگر

برنامه هاي این ناحیه مقاومت در هفه بسیج است. 

وي ویزیت رایگان بیماران با هماهنگی بسیج جامعه پزشکی و ارئه خدمات توسط قرارگاه سلامت محله محور با نام سردار سلیمانی به
دبیري  پایگاه هاي بسیج با ریاست ائمه جماعات با هدف فرهنگ سازي در جهت کنترل ویروس کرونا بین مردم را از دیگر برنامه هاي
هفته بسیج در شهرستان خمینی شهر اعلام کرد و گفت: در هفته بسیج امسال برنامه هاي مختلفی با رعابت پروتکل هاي بهداشتی و

یا در فضاي مجازي اجرا می شود. 
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استخدام افراد خاص بدون آزمون یک پارتی بازي آشکار است

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  75  |  تاریخ: 1399/08/29

بجنورد- جذب و استخدام نورچشمی ها خارج از ضوابط و مقررات جاري کشور با هر فرمولی که باشد بی حرمتی به قانون
بوده و یک نوع امتیازدهی و به عبارتی پارتی بازي آشکار و قانون شکنی است.

بجنورد- جذب و استخدام نورچشمی ها خارج از ضوابط و
مقررات جاري کشور با هر فرمولی که باشد بی حرمتی به
قانون بوده و یک نوع امتیازدهی و به عبارتی پارتی بازي

آشکار و قانون شکنی است. 

خبرگزاري مهر؛ گروه استان ها- سید محمد پاکمهر:
«جذب و استخدام نور چشمی ها خارج از ضوابط و مقررات
جاري کشور با هر فرمولی که باشد بی حرمتی به قانون
است و بر خلاف وجدان، ایمان و اعتقاد به عدالت است و
نوعی بی عدالتی و تبعیض و بی توجهی به اعتماد عمومی

می باشد. 

جذب و به بکارگیري افراد خاص، بدون آزمون و رقابت، یک نوع امتیاز دهی و به عبارتی پارتی بازي آشکار و قانون شکنی است. 

حداقل انتظار ولی نعمتان، مردم نجیب و اخلاق مدار و ولایی و شهیدپرور در شرایط تورم، بیکاري و نبود اشتغال براي فرزندان خود از
داعیان خدمت در همه سطوح مدیریتی رعایت قانون و اجراي عدالت و پرهیز از رابطه و دور زدن قانون است، و پذیرفتنی نیست در
شرایط تورم افسار گسیخته بازار سکه و ارز، مسکن و خودرو و نهاده هاي دامی و تورم فزاینده لحظه اي و نجومی گوشت و تخم مرغ و
روغن، شن و ماسه و بتن، بذر و کود و سموم و صدها مورد دیگر که بخش اعظم آن مربوط به ضعف مدیریت است، اوج ذکاوت
مدیریت هوشمند را در جذب و به بکارگیري و استخدام افراد خاص (نور چشمی ها) با دستور خاص و روش خاص و با بی اعتنایی

خاص اجرا کند. 

باید بدانیم آرامش و آسایش و امنیت امروز حاصل مجاهدت شهدا عزیز ما همچون سردار دل هاست و هر کرسی خدمت و یا ریاست
امروز من و شما حاصل تقدیم خون 72 شهید عزیز است کرسی شهید، کرسی خدمت و عبادت است؛ کرسی پارتی بازي نیست؛
کرسی قانون گریزي و قانون ستیزي نیست؛ کرسی ایمان و اخلاق و نجابت و عدالت علی (ع) است؛ کرسی نوکري و خدمت به آرمان

هاي انقلاب و پاسداشت ارزشهاي نظام و شهداست. 

بیاییم به حرمت خون شهدا و به حرمت مردم نجیب شهیدپرور و ولایی احترام به قانون و عمل به قانون را سر لوحه کار خود قرار
دهیم.» 

بنابراین گزارش؛ طی ماه هاي گذشته جذب و استخدام 5 نفر از فعالان ستاد انتخاباتی حسن روحانی، بدون برگزاري هیچ گونه
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آزمونی در خراسان شمالی واکنش هاي زیادي را به دنبال داشته است. فعالان فضاي مجازي و بسیاري از مسئولان نسبت به این
موضوع واکنش هاي شدیدي داشتند اما به نظر می رسد باز هم روند جذب این عده به صورت چراغ خاموش ادامه دارد. 

رئیس مجمع نمایندگان خراسان شمالی
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در حوزه تولید و اتاق فکر حمایت از آثاري مربوط به کرونا پیشقدم بودیم

منبع: سلامتشماره خبر:  76  |  تاریخ: 1399/08/29

محمد حمیدي مقدم؛ دبیر چهاردهمین جشنواره بین المللی «سینما حقبقت» از جزئیات برگزاري برخط این رویداد و بخش
کرونا می گوید. 

 
به گزارش خبرنگار فرهنگ و هنر خبرگزاري سلامت، شاید فرهنگ و هنر در روزگار کرونایی که جان اولویت است و هر روز با اعلام
آمار قربانینان کرونا، جامعه غم زده تر از روز گذشته می شود، مساله مهمی نباشد اما گاهی می توان از هنر براي عبور از بزنگاه ها
بهره برد و کمی مشکلات را تلطیف کرد. در انزواگزینی انتخابی امروز شاید دنبال کردن رویدادهاي هنري که به صورت برخط برگزار
می شوند بتواند کمی امید به جامعه ما تزریق کند. در ادامه برگزاري برخط جشنواره هاي هنري، پس از جشنواره فیلم کودك و
نوجوان که به صورت برخط و فیزیکی برگزار شد و جشنواره فیلم کوتاه تهران که با حذف نمایش فیلم ها به برگزاري کارگاه ها و
نشست ها بسنده کرد، جشنواره «سینما حقیقت» که به نمایش آثار مستند یک سال اخیر می پردازد، در ماه آینده برگزار می شود تا
سومین رویداد بزرگ هنري کشور باشد که به صورت برخط همراه مخاطبان خواهد بود. در گفت وگویی که با محمد حمیدي مقدم؛
دبیر این جشنواره داشتیم از ضرورت برگزاري این جشنواره در شرایط اقتصادي کنونی، برگزاري تماما برخط و ویژگی هاي بخش

کرونا که در این دوره به جشنواره افزوده شده است، پرسیدیم که در ادامه می خوانید. 

 

آیا با وجود مشکلات اقتصادي، برگزار کردن جشنواره سینما حقیقت ضروري است؟ 

در حوزه وظیفه اجتماعی و عمومی خارج از ماجراي هزینه، جشنواره محلی است براي ایجاد شور و نشاط عمومی و تزریق امید به
جامعه. این روزها فضاي یاس و پژمردگی در همه جاي دنیا وجود دارد. سینما یکی از حوزه هایی است که می تواند این نشاط را
دوباره به جامعه برگرداند. برنامه هاي تلویزیونی و شبکه نمایش خانگی در همه جاي دنیا می کوشند این یاس و دلمردگی را از مردم
دور کنند. جشنواره سینما حقیقت می تواند این اتفاق را هم براي جامعه هدف خود و هم براي مردمی که دوستدار مستند هستند، به

وجود بیاورد. 

چه زمانی ایده برگزاري ترکیبی کنار رفت و روي روش آنلاین متمرکز شدید؟ 

از سال گذشته و همزمان با سیزدهمین جشنواره سینما حقیقت با همه صنوف سینماي ایران تعامل واقعی داشتیم. دوستان حرفه اي،
پیشکسوت و افرادي که در این حوزه اهل پژوهش هستند، در شوراي سیاست گذاري ما حضور دارند. بعد از بررسی ها و رصدها به این
نتیجه رسیدیم که با توجه به پیش بینی موج دوم و سوم شیوع کرونا برگزاري فیزیکی امکان پذیر نیست و خارج از پروتکل هاي
بهداشتی است. بنابراین برنامه ریزي ما معطوف شد به شیوه آنلاین. خبرسازي، آموزش ها و اطلاع رسانی به فیلمسازان از طریق
صنوف انجام شد. با استفاده از همکاري دو صنف اصلی اطلاع رسانی را انجام دادیم. وضعیت را روشن و شفاف با آنها در میان گذاشتیم
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و وارد مرحله اي تازه در جشنواره سینما حقیقت شدیم. 

امسال بخشی به نام کرونا داریم. قطعا حوزه مستندسازي عرصه مناسبی براي ثبت و ضبط اتفاق هایی است که در ماههاي گذشته
پشت سر گذاشته ایم. جشنواره سینما حقیقت هم می تواند ویترین خوبی براي دیده شدن این تلاش و ایثار باشد. 

این بخش را فقط به این دلیل که مسئله روز است در جشنواره اضافه نکردیم. قبلا هم متناسب با شعار سال و در تبعیت از مقام معظم
رهبري در بحث جهش تولید، بخش کارآفرینی به جشنواره اضافه شده بود. امسال درگیر یک اپیدمی جهانی شدیم که جامعه ما هم از
آن متاثر شد، ما در حوزه تولید و اتاق فکر حمایت از آثاري مربوط به کرونا پیشقدم بودیم. اسفندماه کارگروهی تشکیل داده و قدم
هایی برداشته بودیم. محل انعکاس و دیده شدن این ایثار و تلاش، چهاردهمین جشنواره سینما حقیقت است. کرونا بخشی فرمایشی
یا اداري نیست. نگاه ما به این بخش کاملا منطبق با اتفاق هایی است که در ماههاي اخیر در حوزه هاي مختلف فرهنگی، اقتصادي و
اجتماعی با آن مواجه بوده ایم. کرونا یکی از مهمترین پدیده هاي اجتماعی است که همه دنیا را درگیر کرده است. این بخش، مهم
است و هیات داورانی ویژه خواهد داشت. بخشی که طراحی کرده ایم این پدیده را از دو منظر بررسی می کند. اول آنچه مقابل دوربین
در جریان است، حماسه و تلاشی که در مقابله با کرونا وجود دارد و بخش دوم تلاش و مجاهدتی که مستندسازان براي ثبت این

رویدادها دارند. این بخش، پاسخی طبیعی است از جشنواره سینما حقیقت به این اتفاق ملی و بزرگ. 

در این دوره و به واسطه شیوع کرونا مختصات تازه اي در فیلم دیدن به وجود آمد. شبکه نمایش خانگی و فیلم دیدن در شبکه هاي
نمایش برخط رونق گرفت. اگرچه سینماها یا رویدادهاي هنري تعطیل یا کم رونق شدند. 

همه دنیا در شرایط فعلی درگیر قرنطینه، ترس از افزایش شیوع کرونا، مشکلات اقتصادي و مسائلی از این دست است. اما این مسائل،
اتفاق هاي تازه اي در زندگی مردم در همه جهان رقم زد. استقبال از پلتفرم هاي آنلاین در جهان بالا رفت و به تبع آن در داخل هم
با افزایش مخاطب مواجه شد و این شرایط به رونق اکران آنلاین انجامید. در بخشی از مسیر برنامه ریزي به این نتیجه رسیدیم که می

توانیم جشنواره را به شکل حضوري و آنلاین برگزار کنیم. 

آیا از ورود سینماي ایران به اکران آنلاین دفاع می کنید؟ 

ورود به اکران آنلاین براي ما تحولی بزرگ بود. بی خطر نبوده و نیست، اما می شود دامنه خطرها را کم کرد. اینجا هم تجربه همه
دنیا مقابل ماست و می توانیم از آن درس بگیریم. 

اتفاقا این بار با حوزه اي مواجه شدیم که تجربه زیستی ما در آن با اکثر جهان یکسان بود. برخلاف فاصله هاي تکنولوژي و فرهنگی
که داریم در یک مسیر قرار گرفتیم. همه با یک پدیده مواجه شدیم و فرصتی برابر براي درك و هضم آن  داریم. ضررهایی که یک
تولید عظیم جهانی با این وضعیت دچارش شد، ما به شکلی دیگر با آن روبرو بودیم. راههاي برون رفت از این بحران را آنها تا حدي

پیدا کرده اند، ما هم به دنبال رفع موانع هستیم. تا اندازه اي پیش رفته ایم و باز هم جلوتر خواهیم رفت. 

صف شکنی فیلم «خروج» اقدامی بزرگ و ارزشمند بود. اگر کسی وارد این چرخه نمی شد بازدارندگی دوامی بیشتر می یافت. دیگران
هم وارد این چرخه نمی شدند. این خطرپذیري البته سخت است، باید قدرت ریسک بالا برود نمی شود همیشه محافظه کار بود و همه
چیز امن نیست. مدیریت فرهنگی باید منعطف باشد، براي تغییر ساختارها شما باید وارد آب بشوید و دل به دریا بزنید. همین حالا که
با شما صحبت می کنم نمی دانم تمام برنامه ریزي ها صد در صد اجرا می شود یا ما به سلامت از این وضعیت عبور می کنیم، اما
امیدوارم. امید کلیدواژه اي است که با توکل به خداوند ما را به پیش می برد. می دانم وارد شدن به این حوزه به نفع سینماي مستند
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است و مخاطبانش را بیشتر خواهد کرد. با این شیوه مستند، مسئله بیشتري براي جامعه خواهد شد و اتفاقی که خواهد افتاد از آنچه
قبلا تجربه کرده ایم کمتر نخواهد بود، حتی وجوهی به ما اضافه خواهد کرد. 

 گفت وگو: پرستو خلعتبري
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رزمایش مهرورزي در شیراز برگزار شد

منبع: ایسناشماره خبر:  77  |  تاریخ: 1399/08/29

رزمایش مهرورزي و کمک مومنانه، پنجشنبه 29 آبان و با حضور رئیس کمیته امداد کشور و مسئولان ارشد استان فارس با
هدف توزیع بسته هاي حمایتی ویژه نیازمندان و آسیب دیدگان از کرونا، برگزار شد.

 رزمایش مهرورزي و کمک مومنانه با هدف اهداث 1500
سري جهیزیه براي زوج هاي جوان، افتتاح 800 واحد مسکونی براي مددجویان، افتتاح 500 پنل خورشیدي براي اشتغال زایی افراد
تحت پوشش، توزیع سه هزار تبلت براي تحصیل دانش آموزان، توزیع 2000 دستگاه وسائل گرامایشی در مناطق محروم و کلنگ زنی

 
دو پروژه مسکن مددجویی با مشارکت خیرین در سطح استان فارس بود. 

استاندار فارس، در رزمایش مهرورزي، گفت: کمیته امداد امام خمینی(ره) علاوه بر نیازهاي روزمره محرومین به مسائل طولانی مدت
افراد تحت پوشش مانند تهیه خانه نیز توجه دارد و با ایجاد اشتغال زمینه خودکفایی و از تحت پوشش خارج شدن آن ها را فراهم می

 
کند؛ هم اکنون فرزندان کمیته امداد مناصب بسیاري را در سطح مدیریت کشور در اختیار دارند. 

عنایت االله رحیمی، با بیان این که همراهی و همدلی میان مسئولین و عزت مردم فارس در این مراسم بسیار پررنگ به چشم می آید،
اظهارداشت: مردم ما با کمک هاي خود در دوران شیوع کرونا، بنی آدم اعضاي یک پیکرند، که در آفرینش ز یک گوهرند را تعبیر

 
کردند و با عمل به آموزه هاي دینی عملکرد افتخارآمیزي داشتند. 
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او با اشاره به این که در ایام شیوع کرونا بزرگ ترین کمک ما به یکدیگر رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی و ارتباط کمتر است، افزود:
محدودیت هاي جدیدي که اعلام شده است حتما سختی هایی را براي مردم به دنبال خواهد داشت که از عذرخواهی می کنیم ولی
اگر عده اندکی بخواهند با بی توجهی، سلامتی تعداد زیادي از مردم را به خطر بیندازند حاکمیت مداخله می کند و اجازه این کار را

 
نخواهد داد. 

استاندار فارس با تاکید بر این که کادر درمان به شدت تحت فشار هستند و به صورت چند شیفت کار می کنند، گفت: براي کمک به
کادر درمان و خانواده و اطرافیان خودمان باید دستورالعمل هاي بهداشتی را جدي بگیریم و اجازه ندهیم کرونا به انسجام اجتماعی،

 
سلامتی و اقتصاد کشور ضربه بزند. 

رحیمی با بیان این که هر جا همدلی و همفکري حاکم بوده است مانند دوران دفاع مقدس به موفقیت دست پیدا کرده ایم و از نتایج
آن بهره مند شده ایم، ادامه داد: در مبارزه با کرونا نیز با همدلانه و یکدلانه وارد عرصه شویم و لطف و کمک خداوند نیز شامل حال ما

 
خواهد شد. 

استاندار فارس اضافه کرد: دشمنان جمهوري اسلامی ایران هر روز ذلیل تر می شوند و نظام اسلامی سربلندتر از قبل در دنیا اهداف

 
خود را دنبال می کند. 
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انتهاي پیام
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اعتبار 2 میلیاردي براي تکثیر ذخایر ماهیان خزر

منبع: ایسناشماره خبر:  78  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل شیلات گیلان با اشاره به اینکه رویکرد شیلات تکثیر و بازسازي ذخایر است، گفت: امسال دو میلیارد تومان از محل
اعتبارات ملی در بخش تکثیر و ذخایر ماهیان را داریم.

عظیم مدبري در جلسه شوراي کشاورزي شهرستان
بندرانزلی که در سالن اجتماعات فرمانداري این شهرستان
برگزار شد، با اشاره به اینکه در حوزه صید و صیادي 11
پره فعالیت دارند، اظهار کرد: در زمینه صید کیلکا 30 لنج
صیادي فعالیت دارد و سال گذشته بیش از 4825 تن صید

این ماهی انجام شد. 

وي با اشاره به مجموع صید انجام شده از تالاب و دریا،
گفت: چهار تعاونی صیادي در حاشیه تالاب داریم که سال
گذشته 600 تن تولید داشتند و در مجموع صید انواع

ماهی از تالاب و دریا 5747 تن صید با اشتغال 2214 نفر به طور مستقیم بود. 

مدبري با بیان اینکه 115 مزرعه در زمینه آبزي پروري فعالیت دارند، تصریح کرد: 107 مزرعه در حاشیه تالاب قرار گرفته اند که
حریم 25 هکتاري تالاب باعث شده نتوانیم پروانه براي تجهیز و افزایش بهره برداري به مزارع آبزي پروري و آب بندها بدهیم. 

مدیرکل شیلات گیلان اضافه کرد: با توجه به اینکه مالکیت آب بندان ها با جهاد کشاورزي است، سرمایه گذاران نمی توانند به صورت
بلندمدت سرمایه گذاري داشته باشند لذا راغب به سرمایه گذاري در این بخش نیستند. 

وي با اشاره به اینکه رویکرد شیلات تکثیر و بازسازي ذخایر است، گفت: امسال دو میلیارد تومان از محل اعتبارات ملی در بخش
تکثیر و ذخایر ماهیان را داریم. 

مدبري با بیان اینکه توانمندسازي تعاونی هاي پره را در دستور کار داریم، تاکید کرد: در عرضه بهداشتی ماهی نیز توانستیم بازار را به
محل جدید انتقال دهیم و در حال حاضر هیچ پره اي در بازار قدیم انزلی فعالیت ندارد. 

انتهاي پیام
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کنترل ویروس کرونا نیازمند رعایت اصول بهداشتی است

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  79  |  تاریخ: 1399/08/29

استاندار فارس گفت: در ایام شیوع کرونا بزرگ ترین کمک به یکدیگر رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی و ارتباط کمتر است.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
شیراز، عنایت االله رحیمی در رزمایش مهرورزي با بیان این
که همراهی و همدلی میان مسئولان و عزت مردم فارس
در این مراسم بسیار پررنگ به چشم می آید، گفت: مردم
ما با کمک هاي خود در دوران شیوع کرونا "شعر بنی آدم
اعضاي یک پیکرند که در آفرینش ز یک گوهرند" را تعبیر

کردند و با عمل به آموزه هاي دینی عملکرد افتخارآمیزي داشتند. 

استاندار فارس گفت: کمیته امداد امام خمینی (ره) علاوه بر نیاز هاي روزمره محرومان به مسائل طولانی مدت افراد تحت پوشش
مانند تهیه خانه نیز توجه دارد و با ایجاد اشتغال زمینه خودکفایی و از تحت پوشش خارج شدن آن ها را فراهم می کند؛ هم اکنون

فرزندان کمیته امداد مناصب بسیاري را در سطح مدیریت کشور در اختیار دارند. 

او با اشاره به این که در ایام شیوع کرونا بزرگ ترین کمک ما به یکدیگر رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی و ارتباط کمتر است، افزود:
محدودیت هاي جدیدي که اعلام شده است حتما سختی هایی را براي مردم به دنبال خواهد داشت که از عذرخواهی می کنیم، ولی
اگر عده اندکی بخواهند با بی توجهی، سلامتی تعداد زیادي از مردم را به خطر بیندازند حاکمیت مداخله می کند و اجازه این کار را

نخواهد داد. 

رحیمی با تاکید بر این که کادر درمان به شدت تحت فشار هستند و به صورت چند شیفت کار می کنند، گفت: براي کمک به کادر
درمان و خانواده و اطرافیان خودمان باید دستورالعمل هاي بهداشتی را جدي بگیریم و اجازه ندهیم کرونا به انسجام اجتماعی،

سلامتی و اقتصاد کشور ضربه بزند. 

استاندار فارس با بیان این که هر جا همدلی و همفکري حاکم بوده است مانند دوران دفاع مقدس به موفقیت دست پیدا کرده ایم و از
نتایج آن بهره مند شده ایم، ادامه داد: در مبارزه با کرونا نیز با همدلانه و یکدلانه وارد عرصه شویم و لطف و کمک خداوند نیز شامل

حال ما خواهد شد. 

رحیمی تصریح کرد: دشمنان جمهوري اسلامی ایران هر روز ذلیل تر می شوند و نظام اسلامی سربلندتر از قبل در دنیا اهداف خود را
دنبال می کند. 
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این مراسم شامل اهداي یک هزار و 500 سري جهیزیه براي زوج هاي جوان، افتتاح 800 واحد مسکونی براي مددجویان، افتتاح 500
پنل خورشیدي براي اشتغال زایی افراد تحت پوشش، توزیع سه هزار تبلت براي تحصیل دانش آموزان، توزیع دو هزار وسائل

گرامایشی در مناطق محروم و کلنگ زنی دو پروژه مسکن مددجویی با مشارکت خیرین در سطح استان فارس بود.
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حاشیه اي بر سفر "قالیباف" به کهگیلویه و بویراحمد/گل و بلبل در گچساران!

منبع: صبج زاگرسشماره خبر:  80  |  تاریخ: 1399/08/29

کرونا را باور داریم یا بهانه را !!! کرونا را ابزار ترس قرار می دهیم یاکشف ناکار آمدیها و شنیدن صداي خفه شده جامعه را ؟آیا
این سفرها می تواند پرده هاي خود ساخته تبلیغاتی کاغذي را به کنار بزند و رسوایی براي بی عمل بودن شعارهاي انتخاباتی

باشد؟!.

به گزارش پایگاه تحلیل و اطلاع رسانی صبح زاگرس،یداالله
مرادي فعال سیاسی و فرهنگی گچساران در مطلبی درباره
سفر رئیس مجلس شوراي اسلامی به کهگیلویه و بویراحمد
نوشت:سیروسفر هم از جنبه فردي و هم جمعی نوعی
مطالعه ، آگاهی بخشی و کسب معلومات و اطلاع از اوضاع
جغرافیائی ، تاریخی ، اجتماعی و فرهنگی جوامع مختلف
میباشد که رشد و تحول و تغییر هم از دستاوردهاي آن
می باشد شاید همین اثرپذیري و اثرگذاري سفر بوده که
در قرآن کریم مورد توجه قرار داده شده است ( آیاتی از

13 سوره در مورد سفر، 30 نوع سفر با 5 هدف و 22 آداب سفر از دید قرآن) 

اما سفر از نگاه سیاسی و تحقیقاتی در حوزه کاري مدیران جنبه هاي دیگري را هم دارد اینکه مدیران مرکز نشین در هر سطح و رده
اي خود مستقیماً مسائل و مباحث مردم را ملاحظه و مشکلات و پیشرفتها را بصورت میدانی و از نزدیک با آنها آشنا شوند بطور قطع
و یقین تحولاتی را با خود همراه دارد. از آنجا که طبق قانون اساسی جمهوري اسلامی اصل 156 مهمترین و اساسی ترین وظیفه نهاد
مجلس نظارت بر عملکرد دستگاهها و مدیران اجرائی است و این نظارت اگر مستقیم صورت گیرد هم تحرك بخشی و اثر بخشی را
بدنبال می آورد وهم موانع و مشکلات طرحهاي عمرانی را شناسائی و برطرف می نمایند و هم نیازها و ضرورتهاي آینده گرایانه را در

دستور کار قرار می دهند و این خود باعث حرکت چرخهاي توسعه و پیشرفت جامعه بخصوص در مناطق دور دست از مرکز میشود. 

چند روزي است که در خبرها موضوع سفر دکتر قالیباف ریاست محترم مجلس شوراي اسلامی به این استان مطرح شده است و البته
طبیعی است که این سفر اگر با برنامه و طرح و ارزیابی هاي اصولی صورت گیرد می تواند منشأ خیر و برکت باشد و نباید این سفرها
را در دایره تنگ و چشم بیمار گونه جریانات سیاسی تحلیل نمود، بلکه باید حضور یکی از سران قواي سه گانه کشور که خود در
دوران متعدد مدیریت، فعالیت هاي گسترده و موفق داشته و هم اکنون بعنوان ریاست قوه مقننه با نگرش جهادگرایانه و با یک
جسارت و توان و تلاش بی وقفه اي چون فرمانده اي دلسوز در خط مقدم جبهه حضور می یابد، را نادیده گرفته و حب و بغض

شخصی خود را ملاك حضور و عدم حضور قرار دهیم . 

هنوز زمان زیادي از سفر چهار روزه دکتر قالیباف به خوزستان و مطالعه میدانی امور این استان پرمشکل وپیگیریهاي مثمر ثمر بعنوان
حرکتی رضایت آمیز و اعتماد ساز نگذشته است ،هنوز شاهد لبخند شیرین عشایر و محرومین دور افتاده سیستان و بلوچستان که در
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سفر قالیباف به آنجا شاهد بودیم مسرت و شعف ایجاد نموده و اعلام رضایت ماهیگیران چابهاري که مطالبه شان در کمتر از یک ماه
اجرائی شد را شاهدیم ، و چه زیباتر اینکه رئیس یک قوه همدرد و همراه کادر پزشکی در جبهه سلامت حضور یافت و عرض ادب و
احترام نمود تا دلگرمی و نشاط آن سنگرداران بهداشت را در رفع مشکلاتشان ایجاد نماید و دهها حرکت جهادي دیگر ، حال این

سوال مطرح میشود که : 

گل و بلبل در گچساران!!! 

چرا جمعی می گویند سفر ممنوع ؟! سفر تبلیغاتی است ؟! سفر در کرونا خطر آفرین است ؟! و...گر به کارنامه و صداقت آنها رجوع
شود ابهامات و دم خروسهاي بسیاري نمایان است ، کسانی که خود با شو تبلیغاتی براي روشن کردن چراغی در بلواري میلیونها تومان
هزینه سفر مقامات دست چندم بعمل می آوردند و هیچگاه هم پاي درد دل مستقیم مردم قرار داده نشدند، یادمان نرفته که حتی بی
حاصل ترین سفر ( آقاي لاریجانی ) را با چه هزینه هاي هنگفتی دربوق و کرنا نمودند و اجازه یک ساعت دیدار مردمی را نداند؟! سفر
هایی که در نهایت با کباب بره پیمانکاران در باغات بی درد ها و اشراف به پایان رسید و با مصاحبه هاي ساختگی و وعده هاي سر

خرمنی و نهایتاً معرفی دوروبري هاي خاله خورزوئی براي کسب امتیازات فردي . 

اما چرا عده اي از سفر یک مقام مسئول ناراحت شده اند وآدرس انحرافی می دهند؟. 

مگر بزرگترین شعار خدمت رسانی همین ها نه این بود که توانسته اند یک معاون وزیري را به شهر بیاورند؟. 

آیا فقط پیچاب آب ندارد ؟ بقیه روستاها و مناطق گل و بلبل شده اند ؟. 

پس داد بی آبی مردم دژسلیمان در 10کیلومتري گچساران را کی شنید ؟ اقدام جهادي بچه هاي روستاي فتح براي رفع تشنگی
مردم را کی دید؟ جاده بهم ریخته 10 ساله باشت تا شاه بهرام و چرام را چه کسی پیگیري نمود ؟ کلنگ زنی بسیار باهیاهوي کارخانه
لاستیک سازي سبز خان احمد به کجا رسیده ؟ درد اشتغال هزاران جوان بیکار و تحصیل کرده سرگردان را چه کسانی درمان کردند؟

دهها زندگی متارکه شده از بیکاري و خودکشی هاي دلخراش در 10 سال اخیر را چگونه توجیه کنیم ؟! . 

دهها طرح راکد و نیمه کاره اي که سیل تبلیغات ریزش بودجه هایشان شکارهاي خومی را هم فراري داد کی پاسخگوست ؟ یادمان
نرود که هنوز مشک وبال پشت زنان و دختران تلچگاه و لار می باشد و این چشمه دنک است که به لطف خدا تامین آب آن روستاها
را برعهده دارد؟؟!! و یا در یک کیلومتري شهر روستاي پرجمعیت چهاربیشه و شهرك صنعتی هنوز نه آب مناسب آشامیدنی دارند و

حتی از آنتن دهی قابل استفاده برخوردارند. 

بسیاري از ساختمانهاي نیمه کاره مانده اي که کم کم به آثار باستانی می پیوندند را کدام جریان باید مطالبه نمایند؟ کدام طرح
اشتغالزا و حرکت تحول آفرین در شهرستانهاي باشت و گچساران فعال است که فقط مانده تا یک پمپ به پیچاب محرومی برسد که

حال به یادشان افتاده ایم ؟! آیا تونل تعطیل شده دیل که تاریخ مصرف تبلیغاتی آن تمام شده را هم مدنظر داریم ؟! 

رشته ها پنبه شوند!!! 

کرونا را باور داریم یا بهانه را !!! کرونا را ابزار ترس قرار می دهیم یاکشف ناکار آمدیها و شنیدن صداي خفه شده جامعه را ؟آیا این
سفرها می تواند پرده هاي خود ساخته تبلیغاتی کاغذي را به کنار بزند و رسوایی براي بی عمل بودن شعارهاي انتخاباتی باشد؟ ! چرا
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ترس از انجام این سفر داریم ؟! چه اشکال دارد که در یک سفر بعد از سالها هم عملکرد کارهاي تبلیغاتی خود را ببینیم و هم صداي
مردم را بشنویم و هم بی اساسی ایجاد بهشت برین رسانه اي را ؟!! از خود سوال مهم کنیم چرا یک سفر این همه فشار 

روحی و وحشت پدید آورده ؟ مگر قراره در خصوص بعضی از هیاهوها تحقیق و تفحص صورت گیرد ؟! و ماهیت پر جنجال اموري
روشن گردد؟ ...... و ده ها سوال دیگر. 

اما حضور نمایندگان محترم استان ( بویراحمد و کهگیلویه ) و مقامات استانی عرضه بدارم که نکند خداي ناکرده در بررسی طرحها و
حضور فیزیکی دکتر قالیباف در گچساران با سایر مناطق استان تبعیض و کوتاهی صورت گیرد، با شناختی که از روحیه شماها داریم
انتظار می رود که ترتیب دیدارهاي مردمی ، اولویت دادن به طرحهاي عمرانی ، جهت دادن امکانات جهادي براي اشتغالزایی جوانانان
و ورزشکاران و بیش از همه مهم تر، بررسی عملکرد مدیران دستگاههاي خدماتی ، عمرانی شهرستان گچساران و باشت را بدور از
گزارشات ساختگی و جلسه اي بسوي عملکرد عینی و شنیدن درد هاي کارشناسان دستگاهها در دستور کار قرار دهید، از عظمت و
ذخیره بزرگ نفت و گاز و مشکلات و درد هاي آنان ،از بی عدالتی ها و تبعیض هاي اعمال شده ، از خانه نشین کردنها تا علم دار
کردن ناتوانان در کل شهرستان از نخبه کشی ها و نوچه پروري ها ، از اعمال نظام ارباب رعیتی تا متلاشی شدن دهها زندگی
خانوادگی و خودکشی هاي ناشی از تألمات روحی و بیکاري و فقر و ... غفلت نشود ، اینهائی که هیاهو راه انداخته اند که سفر ممنوع،
عموماً کسانی اند که یا سطحی و شعاري و احساسی اظهار فضل می کنند، یا از پنبه شدن تارهاي عنکبوتی وحشت دارند و یا دل در

گرو حل مشکلات و معضلات شهرستان ندارند ،خود را می بینند و اطرافیان بی دردشان را . 

چشم انتظار مسافر 

مسئولین محترم ، مردم ما مهمان نواز و با فرهنگ و شخصیت اجتماعی هستند که متانت و حیا و ادب آنها در مواجهه با مهمان مثال
زدنی است اما سالها ست دردهاي خفته دارند و زبان در کام و اسیر وعده هاي توخالی ، الان باید دریچه هاي اطمینان جهت طرح
درد ها و مطالبات خود را بیابند و بدون لکنت زبان بگویند باید مسئولی مستقیم همانند سیستان و بلوچستان گوش شنوا داشته باشد،
کمبود ها و نارسائی هاي این منطقه و استان کمتر از خوزستان و بلوچستان نیست ، در فضاي گرد و غبار سفر مقامات در سالهاي
گذشته در گچساران با روشهاي مانور اشرافی گرایانه و تجمل، درد بیمار بیمارستان شهید رجائی و بی بی حکیمه، درد بیمار اعتیاد
محلات لبنان و سادات و رادك، ناله پیرزن و پیرمرد روستا نشین، زبان خشکیده روستاهاي بی آب، ناله جوانان بیکار، درد معلم بدون
امکانات و منزل، فریاد کارگر روز مزد و مجتمع شده لشکر بیکاران روگذر و ... کمتر به مسئولین رده بالاي نظام رسیده و حال لازم
است پرده هاي تبلیغاتی تیم رسانه اي حقوق بگیر را کنار زده و مردم رو در رو مصائب خود را با یک مقام عالی رتیه طرح کنند و

ایشان هم وظیفه ي نظارتی تعطیل شده سالهاي اخیر را احیا نمایند. 

مسئولین محترم استان و نمایندگان عزیز، بدانید و بدانیم که: ظرفیت و توانایی گچساران از هر حیث در حدي است که اگر از تیول
خانوادگی قبل و بعد از انقلاب خارج شود می تواند تلألو کشوري ، ملی و حتی جهانی داشته باشد، این را باور کنیم ودر سفر مقامات
مدنظر قرار دهیم و راه رهائی از این بستر را بیابیم تا قطار توسعه و پیشرفت استان را شتاب ببخشید ، پتروشیمی گچسارانی که
سالهاست بر زمین مانده و تبدیل به حیات خلوت خانواده و یک نگرش کوتاه منفعت طلبانه گردیده باید آزاد شود تا به کار آمدي
برسد، هلدینگ خلیج فارس که با شراکت بعضی ها نه جوابگوي سهام مردم و پذیره نویسی شبانه هستند و صدها سوال بی پاسخ در
خصوص تجهیزات و بکارگیري هاي بدون آزمون نیروها دارند، باید شفاف به مردم گزارش شوند، منطقه ویژه اقتصادي گچساران که
حتی در هیات دولت هم مصوب شد به کجا انجامید؟! این طرح خود مبناي تحولی اساسی در جنوب می باشد، چرا تحرکی و اقدامی

شکل نگرفته؟ یا باز هم منتظر تصمیمات شبانه و تقسیم منافع بصورت نذري و درون خانوادگی هستند؟! 
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در این سفر باید عادلانه وشجاعانه به واگذاري هاي متعدد ( امتیازات ، کارخانجات ، زمین خواریها و هرنوع غارتگري دیگر( ورود شود
و بر چشم پوشی ها بر تخلفات سخت گیري به عمل آید، شاید ترس از انجام سفر، به برملاشدن دستهاي آلوده و جذب هاي ناروا با

تشکیل شرکتهاي کاغذي ( به تعبیر قهرمانی نماینده دادستانی مرکز) بینجامد ؟!! 

در پایان از حسن نیت همه عزیزانی که در انجام این سفر تلاش داشتند و دارند باید تشکر و تقدیر کرد و ان شاء االله تعالی سفري
مفید و سازنده، با تحول و نگرشی انقلابی حاصل گردد که یقیناً رضایت مردمی و اطمینان خاطر اجتماعی را براي بسط و ایجاد یک

دولت جوان و کارآمد و انقلابی مورد مطالبه رهبري اندیشمند انقلاب را محقق نماید. 

محرمی نیست وگرنه که خبر بسیار است رمق ناله کم و کوه و کمر بسیار است 

اي ملائک که به سنجیدن ما مشغولید بنویسید که اندوه بشر بسیار است 

انتهاي پیام/
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مرمت قلعه چرام با اعتبار 700میلیون ریال/سرمایه گذاران گردشگري در

روستاهاي شهرستان چرام حمایت می شود

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  81  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیر کل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: 700میلیون ریال براي مرمت قلعه تاریخی
شهرستان چرام هزینه شده است.

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی
کهگیلویه و بویراحمد در نشست با امام جمعه چرام مطرح
کرد: مرمت قلعه چرام با اعتبار 700میلیون ریال/سرمایه
گذاران گردشگري در روستاهاي شهرستان چرام حمایت
می شود مدیر کل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع
دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: 700میلیون ریال براي

مرمت قلعه تاریخی شهرستان چرام هزینه شده است. 

به گزارش خبرگزاري برنا از استان کهگیلویه و بویراحمد؛
مجید صفایی در نشست امام جمعه مرکز شهرستان چرام، با بیان اینکه شهرستان چرام نگین سبز گردشگري در شهرستان هاي
گرمسیري استان است،تصریح کرد: « مناطق گردشگري چشمه بلقیس و طسوج چرام از جاذبه هاي بینظیر گردشگري در جنوب

کشور است. 

صفایی با بیان اینکه در شهرستان چرام جاذبه هاي طبیعی خوبی در فهرست آثار ملی کشور ثبت شده است افزود:چشمه کورسا و
چشمه بلقیس از مهم ترین جاذبه هاي ثبت شده ملی در این شهرستان است. 

او با بیان اینکه سیاست دولت حمایت از توسعه گردشگري در روستاها است،بیان کرد: هرگونه سرمایه گذاري گردشگري در روستاهاي
شهرستان چرام حمایت ویژه می شود. 

صفایی با اشاره به اهمیت مرمت آثار تاریخی اظهار کرد: قله تاریخی چرام با 700میلیون ریال اعتبار مرمت شده است. 

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: ایجاد کارگاههاي بزرگ صنایع دستی، ایجاد بومگردي
در روستاها و مرمت آثار تاریخی از مهم ترین برنامه هاي أین اداره در شهرستان چرام است. 

حجت الاسلام سید نوراالله افشار امام جمعه مرکز شهرستان چرام نیز در این دیدار با اشاره به اهمیت میراث فرهنگی،گفت:میراث
فرهنگی یادگار گذشتگان است که باید به نسل هاي آینده بیشتر معرفی شود. 

حجت الاسلام سید نوراالله افشار با اشاره به اینکه ظرفیت هاي گردشگري شهرستان چرام تصریح کرد: توسعه گردشگري در این
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شهرستان زمینه ساز اشتغال و در آمد زایی براي مردم است. 

او با تقدیر از فعالیت هاي انجام شده حوزه گردشگري این شهرستان ادامه داد: توسعه بیشتر میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع
دستی شهرستان چرام نیازمند برنامه ریزي جامع توسط مسئولان استانی است.
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40 صندوق قرض الحسنه مردم یار در قم افتتاح می شود

منبع: قم نیوزشماره خبر:  82  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) گفت: پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500 نفر از محرومان قم آغاز می
شود.

40 صندوق قرض الحسنه مردم یار در قم افتتاح می شود 

به گزارش قم نیوز مهدي کبیري پور ظهر امروز در سالن
جلسات بسیج هنرمندان قم با اشاره به آغاز هفته بسیج با
شعار بسیج، پیشرو خدمت و امیدآفرینی در مورد روزشمار
ایام این هفته اظهار داشت: هفته بسیج از روز جمعه 30
آبان با نام بسیج، معنویت و سلامت آغاز می شود و نام
گذاري دیگر ایام به ترتیب شامل بسیج فرزند مسجد خادم
مردم، بسیج مطالبه گر و عدالت خواه، سبک زندگی

اسلامی ایرانی، بسیج ولایی و انقلابی و تمدن ساز، بسیج نیروي مقاومت ملت ایران و بسیج، خدمت مومنانه و ایثارگري است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) افزود: به دلیل شیوع کرونا شرایط کشور رنگ و بوي خدمت رسانی دارد و برنامه هاي
مختلفی در حمایت از اقشار ضعیف و همچنین بزرگداشت این ایام در قالب برنامه هایی از جنس فرهنگی از طریق فضاي مجازي

عملیاتی می شود. 

وي تصریح کرد: یکی از برنامه هاي محوري راه اندازي صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار در قالب افتتاح 40 صندوق با مشارکت
بانک رسالت است. 

کبیري پور بیان کرد: گروه هاي جهادي فعال در سامانه بسیج در قالب 250 گروه در موضوعات مختلف کمک به معیشت مردم و
مقابله با کرونا اعلام آمادگی کرده اند. 

وي عنوان کرد: شاخص ترین برنامه توزیع 30 هزار بسته معیشتی به ارزش هر بسته 400 هزار تومان است که روز سه شنبه 6090
بسته به صورت نمادین، نمایش گذاشته شد و در ابتداي هفته بسیج توزیع می شود. 

وي خاطرنشان کرد: حضور طلاب بسیجی در بیمارستان ها از جمله برنامه هاي مهم از ابتداي شیوع کروناست که 300 نفر از طلاب
خواهر و برادر به صورت روزانه 40 تا 50 نفر در شیفت هاي مختلف فعال اند. 

600 جهیزیه براي خانواده هاي نیازمند به همت سپاه قم تامین شد 
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معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) گفت: تهیه 600 جهیزیه براي خانواده هاي نیازمند با مشارکت خیرین در تامین
مبالغ اولیه 5 تا 10 میلیون بر عهده خیرین و بقیه از طریق سپاه از دیگر برنامه هاست. 

وي افزود: بازسازي 500 منزل خانواده محروم از ابتداي سال آغاز شده است و دراین ایام با همراهی کمیته امداد 20 مورد بازسازي
منزل به ارزش ریالی 300 میلیون انحام می شود. 

کبیري پور تصریح کرد: توزیع 500 هزار غذاي گرم با همراهی ستاد مرددمی کریمه اهل بیت(ع) و کمیته امداد، برپایی ایستگاههاي
سلامت با نام شهید سلیمانی با همراهی بهداشت و درمان علوم پزشکی در ارائه خدمات بهداشتی در همراهی با بیماران و کاهش

مراجعه به بیمارستان ها براي قطع زنجیره انتقال از دیگر برنامه هاست. 

روزانه 50 هزار ماسک توسط بسیج دانشجویی استان تولید می شود 

وي اظهار داشت: توزیع ماسک در ایستگاه هاي سلامت و تولید روزانه 50 هزار ماسک توسط بسیج دانشجویی و مشارکت مجموعه
کارگاههاي تولید ماسک توسط بسیج اصناف در تولید 400 هزار ماسک از جمله تلاش هاست. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) تصریح کرد: اجراي پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500 نفر از خانواده ساکن در
مناطق روستایی و محروم با همکاري بانک هاي عامل با اعتبار 25 میلیارد تومان آغاز می شود که اقساط این وام از طریق فروش برق

تامین می شود. 

وي بیان کرد: توزیع 4 هزار بسته معیشتی با همراهی بسیج سازندگی به ارزش یک میلیارد و 100 میلیون تومان، زیباسازي 5 مدرسه
در سطح روستاهاي قم، طرح نذر ماسک توسط بسیج اصناف در 10 ایستگاه با توزیع 70 هزار عدد ماسک و حضور بسیح طلاب در

زندان هاي مرکزي به عنوان مددکار و مشاور در 4 روز در هفته به 65 نفر از دیگر رویکردهاست. 

کبیري پور عنوان کرد: بسیج مهندسی و کارگري عهده دار پایش و عارضه یابی واحدهاي تولیدي است و به ارائه خدمات مختلف می
پردازد که در این مدت دو ماهه از 200 کارگاه تولیدي پایش به عمل آمد و مشکلات مرتفع شد و با همت بسیج همت تا پاسان سال

ادامه دارد. 

10 هزار ماسک میان کارگران ساختمانی قمی توزیع می شود 

وي خاطرنشان کرد: احداث پروژه هاي راه و آبرسانی و نوسازي 5 منزل محرومین تا پایان هفته بسیج و شکل گیري 20 مورد میز
خدمت توسط بسیج ادارات و توزیع 300 بسته معیشتی و 10 هزار ماسک براي کارگران ساختمانی و اهداي خون در سوم آذر از

برنامه هاي مهم در این هفته است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع تصریح کرد: در حوزه نرم برگزاري جشنواره نجم در دوم آذر تحت عنوان نهضت
جوانان مساله محور با رویکرد پژوهشی و میدانی و رزمایش سایبري در فضاي مجازي و برنامه هاي فرهنگی و بصیرتی از دیگر برنامه

هاست. 

وي گفت: در موضوعات هنري نیز اختتامیه جشنواره فیلم مقاومت به صورت مجازي و اختتامیه شعر بسیج و افتتاح نگار خانه شهید
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ماهرخ و کارگاه هاي گرافیک و خوشنویسی و برگزاري شب شعر مجازي و نواختن زنگ مقاومت در سامانه شاد عملیاتی می شود. 

کبیري پور بیان کرد: در حوزه رفع آسیب هاي اجتماعی نیز افتتاح مرکز مشاوره خانه سبز به صورت تمام وقت و اقدامات کارآفرینی و
اشتغال در کمپ کرامت در بخش تکمیلی و سه ماه دوم ترك اعتیاد از اقدامات مهم است. 

2500 هنرمند قمی عضو بسیج هنرمندان هستند 

وي اظهار داشت: در حال حاضر 2500 هنرمند قمی عضو بسیج هنرمندان هستند که در 7 رشته تخصصی فعالی دارند. 

انتهاي پیام/ 137
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وزیر اقتصاد در مجمع عمومی عادي سالانه بانک کشاورزي: بانک کشاورزي

بهبود ساختارها و افزایش کارایی را در اولویت اول خود قرار دهد

منبع: کیوسک خبرشماره خبر:  83  |  تاریخ: 1399/08/29

وزیر امور اقتصادي و دارایی در مجمع عمومی عادي سالانه بانک کشاورزي ضمن اشاره به نقش و ماهیت متفاوت بانک
کشاورزي از نظر ذینفعان و مشتریان و اهداف و ماموریت هاي این بانک و قدردانى از فعالیت هاى این بانک در حمایت مالى

از بخش کشاورزى، خواستار بهبود فرآیندها به ویژه تسریع در جهت دیجیتالی کردن امور و ...

وزیر امور اقتصادي و دارایی در مجمع عمومی عادي سالانه بانک کشاورزي ضمن اشاره به نقش و ماهیت متفاوت بانک
کشاورزي از نظر ذینفعان و مشتریان و اهداف و ماموریت هاي این بانک و قدردانى از فعالیت هاى این بانک در حمایت مالى از بخش

کشاورزى، خواستار بهبود فرآیندها به ویژه تسریع در جهت دیجیتالی کردن امور و هوشمند سازي بانک کشاورزي شد. 

به گزارش کیوسک خبر به نقل از روابط عمومی بانک کشاورزي به نقل از شبکه اخبار اقتصادي و دارایی ( شادا) دکتر دژپسند در
ابتداي این نشست و پس از استماع گزارش عملکرد سالانه بانک توسط هیات مدیره، با اشاره به اهمیت بخش آب و کشاورزي در
توسعه و آبادانی ایران گفت : از سال 1327 که اولین برنامه توسعه و عمران کشور تدوین و اجرا شد و تا امروز که بیش از 70 سال از
آن می گذرد مسئله آب و کشاورزي همواره جزو بخش هاي محوري برنامه هاي توسعه بوده است و اهمیت آن پس از انقلاب به

مراتب بیشتر نیز شده است. 

وي در ادامه اظهار داشت: با توجه به افزایش رشد جمعیت کشور چاره اي جز افزایش بهره وري در استفاده از اراضی کشاورزي نیست
که این امر هم به تأمین مالی نیاز دارد و در این زمینه بانک کشاورزي باید نقش آفرین باشد. 

وزیر اقتصاد در ادامه گفت: امکانات و ظرفیت هاي کشور در بخش کشاورزي هم در حوزه مکانیزاسیون و هم نوسازي باید ارتقاء یابد و
بانک کشاورزي با جهت گیري مناسب، در این زمینه نقش قابل توجهی می تواند ایفاء کند. 

وي با اشاره به محدودیت ها و ظرفیت هایی که بانک کشاورزي دارد، تاکید نمود: بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را
در اولویت اول خود قرار دهد. 

وزیر اقتصاد با تحسین اینکه بانک کشاورزي زودتر از بقیه بانک ها در زمینه برنامه حاکمیت شرکتی اقدام کرده است گفت: برنامه
حاکمیت شرکتی بطور کامل در اجزاي بانک کشاورزي عملیاتی شود تا شاهد افزایش کارایی هر چه بیشتر این بانک باشیم. 

دژپسند در ادامه با اشاره به سابقه این بانک در زمینه پژوهش، و ضرورت توسعه آن، اظهار داشت: بانک کشاورزي باید بانکی قدرتمند،
توانمند و کارا در تامین مالی بخش آب و کشاورزي کشور باشد. 

دژپسند ضمن تأکید بر استفاده از فناوري هاي نوین بانکی به منظور افزایش بهره وري در بانک کشاورزي گفت: دیجیتالی شدن امور
بانکی و هوشمند شدن فرآیندها و عملیات، یکی از حوزه هایی است که بانک کشاورزي باید در آن پیشتاز باشد. 
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وزیر اقتصاد، در ادامه ضمن قدردانى از فعالیت هاى این بانک در حمایت مالى از بخش کشاورزى و اقدامات انجام شده در زمینه
توسعه مکانیزاسیون کشاورزى، توسعه گلخانه ها و اجراى طرح توسعه اشتغال روستایی، با اشاره به نقش تاثیرگذار این بانک در اقتصاد
کشور اظهار امیدوارى کرد، در سال جارى نیز در مسیر توجه به ارتقاى تولید ملى، قدم هاى مؤثرى از سوى بانک کشاورزى برداشته

شود. 

عباس معمار نژاد معاون امور بانکی، بیمه و شرکت هاي دولتی وزارت اقتصاد نیز در این مجمع با اشاره به اقدامات مناسب بانک
کشاورزي در پیاده سازي حاکمیت شرکتی گفت: بانک کشاورزي نخستین بانکی بود که برنامه حاکمیت شرکتی را در میان بانکهاي

دولتی اجرایی کرد و در این زمینه پیش قدم بود. 

معمار نژاد گفت: بانک کشاورزي می تواند با تغییر مدل کسب و کار خود از زیر ساخت هاي موجود در کشور براي ارائه خدمات بانکی
خود به اقصی نقاط کشور استفاده کند. به طور مثال پست بانک با در اختیار داشتن 6 هزار واحد شعبه بانکی در کشور می تواند، در

ارایه خدمات بانکی توسط بانک کشاورزي مورد توجه قرار گیرد. 

در ادامه این جلسه روح اله خدا رحمی مدیر عامل بانک کشاورزي نیز به ارائه گزارشى از عملکرد این بانک در زمینه تجهیز منابع و
پرداخت تسهیلات به بخش کشاورزى، توسعه خدمات نوین از جمله راه اندازى سامانه بازارگاه و صدور کشاورز کارت و جایگاه خوب
بانک در زمینه پذیرندگى و صادر کنندگان ابزارهاى پرداخت نوین و همچنین طرح هاى آتى از جمله واگذاري واحدهاي اقتصادي

تحت مدیریت بانک کشاورزي از طریق بازار سرمایه در آینده خبر داد. 

بر اساس این گزارش در پایان این جلسه، صورت هاي مالی سال 1398 این بانک به تصویب اعضاي مجمع رسید.
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ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است

منبع: ایستانیوزشماره خبر:  84  |  تاریخ: 1399/08/29

ایستانیوز:سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه تعاون گفت: ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان
است.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی بازارهاي مالی(ایستانیوز)، به نقل از روابط عمومی بانک توسعه تعاون، سعید معادي معاون امور
استان ها و بازاریابی که به اتفاق هادي بخت یار رئیس اداره کل هماهنگی و پشتیبانی مدیریت امور استان ها و شعب جهت بررسی

عملکرد شش ماهه اول سال جاري و میزان تحقق برنامه ابلاغی به استان بوشهر عزیمت کردند با اعلام مطلب فوق اظهار داشت: 
فلسفه وجودي هر سازمان و دلیل ایجاد و شکل گیري فعالیت و تداوم و استمرار فعالیت آن، مردم و مشتریان هستند لذا هرگونه
فعالیت برنامه محور و هدفمند از سوي سازمان که منتج به رفع نیازهاي شخصی و اجتماعی براي افراد حقیقی و حقوقی باشد و در
راستاي اجابت درخواست ها و تحقق انتظارات مبتنی بر رعایت اصول کمی و کیفی و اخلاق عمومی و حرفه اي صورت گیرد و با
استفاده از خلاقیت و نوآوري و بهره گیري از فناوري جدید براي جلب رضایت مردم و مشتریان باشد می تواند مهم تر بن ملاك براي

توفیق یک سازمان در عرصه حضور و فعالیت تلقی گردد. 
وي ماندگاري هر سازمان را در چرخه فعالیت و رقابت مرهون منابع مختلف به ویژه سرمایه انسانی دانست و در این رابطه افزود:
قدرتمندي، اثربخشی، رقابت پذیري، مانایی، توسعه و پیشرفت هر سازمان علاوه بر بهره گیري از ساختار منعطف و چابک، درگرو
نیروي انسانی متخصص چندبعدي است که در تغییرات سیستمی و محیطی از هوشمندي و قابلیت لازم براي انطباق با شرایط

تغییرات و تغییر در مدل کسب وکار برخوردار باشند. 
معادي ارزیابی و بررسی عملکرد را در مقاطع مختلف زمانی یک ضرورت سازمانی و حرفه اي یادکرد و دراین باره افزود: محدودیت
منابع و هزینه هاي مستقیم و غیرمستقیم در اجراي عملیات و فعالیت و ارائه خدمات، عمده دلایل مدیریت بر منابع و مصارف، هزینه

فرصت و بازدهی و بهره وري است. 
معاون مدیرعامل بانک توسعه تعاون پیشگیري، اصلاح و بهبود عملکرد را با لحاظ کردن مدیریت زمان و در شرایط و وضعیت مقتضی
یک اصل انکارناپذیر قلمداد کرد و دراین باره گفت: اصلی ترین حلقه تکمیلی براي وظایف اصلی و اساسی مدیریت موضوع کنترل و
نظارت است که اگر به موقع، به جا، درست و صحیح با استفاده آر ظرفیت هاي متناسب صورت نگیرد هدر رفت منابع و امکانات و

تضییع حقوق سازمان و ذینفعان را در بر خواهد داشت. 
وي استان بوشهر را از زمره استان هاي خوب کشور باقابلیت هاي متنوع اقتصادي اعم از دریایی، کشاورزي، انرژي و پتروشیمی،
گردشگري و بوم گردي دانست و فعالیت مجموعه شعب بانک را در سطح استان در بخش هاي مختلف اقتصادي در قالب تفاهم نامه
هاي مرتبط با ساخت کشتی، اشتغال پایدار روستایی و عشایري، بند الف تبصره 18 و حمایتی و تکلیفی و تسهیلات خرد و مرابحه

عمومی مناسب دانست. 
شایان ذکر است در این جلسه وضعیت عملکردي 11 شعبه این استان در شاخص هاي مختلف عملکردي اعم از منابع، مصارف، نسبت
مصارف به منابع، ترکیب منابع، مطالبات غیر جاري، npl, عملکرد عاملیت وجوه، هزینه هاي مستقیم و غیرمستقیم، قیمت تمام شده

پول، سود و زیان مورد تحلیل و بررسی قرار گرفت.
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ظرفیت تولید لاستیک در خراسان جنوبی به بیش از 2 برابر افزایش یافت

منبع: ایسناشماره خبر:  85  |  تاریخ: 1399/08/29

سرپرست سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی گفت: با اجراي طرح توسعه کارخانه کویر تایر، ظرفیت تولید
لاستیک در این واحد صنعتی به بیش از دو برابر افزایش خواهد یافت.

عباس جرجانی، امروز پنجشنبه 29 آبان به رسانه هاي
گروهی اعلام کرد: طرح توسعه کارخانه کویر تایر با سرمایه
گذاري صد میلیون دلاري شرکت سرمایه گذاري امید در

این کارخانه اجرا می شود. 

به گزارش ایسنا، وي افزود: طرح توسعه کویر تایر تاکنون
60 درصد پیشرفت داشته و بیش از 23 هزار متر مربع
زیربنا از این طرح توسعه در کارخانه کویر تایر اجرا شده

است. 

سرپرست سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی تصریح کرد: با اجراي این طرح توسعه سالانه 40 هزار تن لاستیک
خودروهاي سنگین و نیمه سنگین به تولیدات کارخانه کویر تایر بیرجند افزوده خواهد شد. 

جرجانی یادآور شد: پیش بینی می شود با اجراي طرح توسعه این کارخانه زمینه اشتغال 700 نفر به صورت مستقیم فراهم شود. 

انتهاي پیام
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پرداخت تسهیلات بانکی با هدف حمایت از تولید

منبع: اعتبار نیوزشماره خبر:  86  |  تاریخ: 1399/08/29

عصر اعتبار- عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون تأکید کرد: پرداخت تسهیلات به مشتریان باید با هدف حفظ اشتغال
موجود، حمایت از تولید و ایجاد اشتغال جدید انجام شود.

به گزارش پایگاه خبري«عصر اعتبار»، عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون که به همراه حججی رئیس اداره کل
اعتبارات و امیري رئیس اداره کل بازاریابی و ارتباط با مشتریان این بانک به استان البرز سفرکرده، ضمن بازدید از اداره شعب و شعب

استان، از صنایع و کارخانه هاي فعال و مولد استان البرز نیز بازدید نمود. 

در جریان این سفر، نجفی طی جلسه بررسی عملکرد استان البرز ضمن ابراز خرسندي از عملکرد مطلوب استان، اظهار داشت: عملکرد
استان البرز به عنوان الگویی براي همه استان ها است. 

وي افزود: با توجه به اینکه بخشی از نیاز اساسی کشور توسط شبکه بانکی تأمین می گردد، گفت: شبکه بانکی همواره پشتیبان رونق
تولید و اشتغال بوده و باوجود همه مشکلاتی که ظالمانه در اثر تحریم ها به بانک ها تحمیل شده، تمام توان خود را در این مسیر به

کار بسته است. 

عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون بابیان این موضوع که ایجاد اشتغال سبب کاهش آسیب هاي اجتماعی و به تبع آن کاهش فساد
می گردد، عنوان کرد: باید ببینیم هر حرکتی که می کنیم چه تأثیري بر زندگی مردم می گذارد. 

نجفی همچنین ضمن بازدید از شعب شهید رجایی، هشتگرد و نظرآباد، از شرکت هاي تولیدي شکلات سازي باراکا، موکت پارس و
شرکت فروکتوز ناب نیز بازدید نمود. در این بازدیدها به دستور عضو هیات مدیره بالغ بر 100 میلیارد تومان تسهیلات جهت سرمایه

ثابت و سرمایه در گردش براي این شرکت ها مصوب گردید. 

گفتنی است در مجموعه شکلات سازي باراکا بیش از 1200 نفر به طور مستقیم مشغول به فعالیت هستند. همچنین تسهیلات
پرداختی بانک توسعه تعاون به دو شرکت موکت پارس و فروکتوزناب نیز زمینه تثبیت بیش از 900 فرصت شغلی را در این مجموعه

هاي تولیدي فراهم خواهد ساخت.
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جشنواره شیخ بهایی، زنجیره تعامل دانش بنیان ها و سرمایه گذاران است

منبع: ایمناشماره خبر:  87  |  تاریخ: 1399/08/29

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري گفت: جشنواره شیخ بهایی می تواند مکمل زنجیره تعامل بین کسب و کارهاي دانش بنیان،
اکوسیستم فن آفرینی و سرمایه گذاري باشد، بنابراین باید به اهداف این نوع جشنواره ها توجه خاصی صورت بگیرد تا به حل

مشکلات اساسی کشور کمک شود.

جشنواره شیخ بهایی، زنجیره تعامل دانش بنیان ها و سرمایه گذاران است 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري گفت: جشنواره شیخ بهایی می
تواند مکمل زنجیره تعامل بین کسب و کارهاي دانش بنیان،
اکوسیستم فن آفرینی و سرمایه گذاري باشد، بنابراین باید به
اهداف این نوع جشنواره ها توجه خاصی صورت بگیرد تا به حل

مشکلات اساسی کشور کمک شود. 

به گزارش خبرنگار ایمنا، منصور غلامی امروز در اختتامیه مجازي
پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی با بیان اینکه

برگزاري این جشنواره در شرایط فعلی نشانگر حضور فعال و اداره قوي مسئولان و فن آفرینان در عرصه هاي مختلف در جامعه است،
اظهار کرد: با برگزاري این جشنواره فرصتی فراهم شده تا هم فکري ها و نشست هاي رو در رو بتواند به ارزش فعالیت هاي فناورانه

بیافزاید، با به کارگیري ظرفیت فضاي مجازي در شرایط پاندمی کرونا امکان عرضه و دریافت اطلاعات و تجربیات فراهم شده است. 

وي ادامه داد: جشنواره کارآفرینی شیخ بهایی از سال 1383 تا کنون 14 دوره برگزار شده و هدف آن ترویج فرهنگ کارآفرینی و
حمایت از کارآفرینان برتر و موفق بوده است، شناسایی علاقه مندي سرمایه گذاران و تسهیل گران عرضه علم و فناوري جز

دستاوردهاي بسیار مهم جشنواره بوده که باید به عنوان سرمایه اي مهم آن ها را حفظ کرد. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري با اشاره به اینکه در این جشنواده ها می توان به نوآوري ها و طراحان نوآور حوزه کارآفرینی فرصت
معرفی و شناسانده شدن را داد، افزود: نسل جوان و نخبگان ما صاحبان اندیشه هاي نو هستند و در این جشنواره ها می توانند از
تجربیات پیشکسوتان بهره بگیرند، برگزاري این جشنواره با هفته جهانی کارآفرینی مصادف شده است که این نیز باید در شرایط فعلی

به عنوان یک رویداد خوب و مفید مورد بهره برداري قرار گیرد. 

وي با بیان اینکه امکان حضور در عرصه مجازي می تواند با گستردگی بیشتري مخاطبان و شرکت کنندگان در جشنواره را گرد هم
بیاورد، تصریح کرد: استفاده از ظرفیت بین المللی که در این شرایط می تواند فراهم شود باید مورد توجه قرار گیرد و در آینده نیز با

استفاده از این تجربه برگزاري مجازي باید سایر نشست ها و جشنواره ها برگزار شود. 

غلامی خاطرنشان کرد: اهدافی این جشنواره در طول برگزاري جشنواره محقق خواهد شد و امیدواریم تمام شرکت کنندگان و
مشارکت کنندگان در این اهداف موفق شوند، کمک به رونق و کسب و کارهاي فناوران و گسترش محصولات و خدمات دانش بنیان با
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هدف تسهیل ارتباط بین فن آفرینان و سرمایه گذاران از دستاوردهاي ویژه این جشنواره است که باید به درستی از آن بهره برداري
شود. 

وي با تاکید اینکه فعالیت هاي فن آوران باید در راستاي رفع مسائل، مشکلات و چالش هاي اساسی و مهم جامعه هدف گذاري شود،
اضافه کرد: در این شرایط معرفی شرکت هاي تأثیر گذار دانش بنیان در این عرصه می تواند به استقبال سرمایه گذاران این عرصه

پیوند بخورد و در نهایت تأثیرگذاري مورد نظر را در حل مسائل مهم به دنبال داشته باشد. 

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري گفت: این رویداد می تواند مکمل زنجیره تعامل بین کسب و کارهاي دانش بنیان و اکوسیستم فن
آفرینی و سرمایه گذاري باشد، بنابراین باید به اهداف این نوع جشنواره ها توجه خاصی صورت بگیرد تا مشکلات اساسی کشور در

زمینه هاي مختلف رفع شود. 

وي تاکید کرد: یکی از ظرفیت هاي این جشنواره استفاده از حضور مدیران و نمایندگان بخش هاي دولتی و خصوصی و خیرین
کارآفرین است که می تواند بخش مهمی از جامعه هدف در برگزاري این جشنواره باشد، سرمایه گذاران خطرپذیر موتور محرك و
پشتیبان مؤثر توسعه رویدادهاي فن روزانه خواهند بود، بنابراین فرصت هاي ویژه اي که براي تقویت زیست بوم ایجاد شده، فرصت

هاي بی بدیلی خواهند بود.
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برداشت دانه هاي روغنی کنجد

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  88  |  تاریخ: 1399/08/29

برداشت دانه هاي روغنی کنجد در سطح 650 هکتار از اراضی کشاورزي دهلران آغاز شد.

به گزارش خبرگزاري صدا وسیما مرکز ایلام؛ مدیر جهاد کشاورزي این شهرستان گفت: پیش بین می شود امسال 630 تن
محصول کنجد به ارزش بالغ بر 22 میلیارد تومان از این مزارع

تولید و روانه بازار مصرف شود. 
شهرستان مرزي دهلران از مهمترین قطب هاي کشاورزي استان
به شمار می رود که سالانه بالغ بر 400 هزارتن انواع محصولات

کشاورزي دراین منطقه تولید و به بازار مصرف عرضه می شود. 
این میزان تولید علاوه برتامین نیازمندي هاي داخلی نقش مهمی

در اشتغال ورونق اقتصادي شهرستان دارد. 

{sepehr_media_5617127_400_300$}
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پیارم؛ غذاي بحران گرفتار در بحران

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  89  |  تاریخ: 1399/08/29

خرما یکی از محصولات مهم کشاورزي در استان هاي جنوبی ایران است، این محصول به علت اشتغالزایی و ارزآوري بالا در
سبد صادرات غیرنفتی کشور جایگاه ویژه اي دارد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز خلیج فارس؛ برداشت خرما معمولا
هرسال با شروع فصل تابستان و آمدن گرما و شرجی، در جنوب کشور آغاز

می شود. 
اما رقمی از خرما در هرمزگان وجود دارد که با آمدن پاییز و خنکی هوا

برداشت می شود. 
این رقم پیارم، مرغوب ترین خرماي جهان است. 

برداشت خرماي پیارم از اواخر مهر شروع می شود و تا آذرماه ادامه دارد. 
پیارم 

پیارم از ارقام تجاري و درجه یک است که بعلت کیفیت مناسب و بازارپسندي، رقم خاص صادراتی محسوب می شود. 
خرماي پیارم بعلت خشک بودن و قابلیت نگهداري طولانی مدت، به غذاي بحران نیز معروف است. 

این محصول سرشار از مواد قندي، پروتئین، کلسیم، آهن و مواد معدنی است. 
بیشتر قند موجود در آن از نوع فروکتوز است و به همین علت، با سرعت و راحتی در سوخت وساز بدن استفاده می شود. 

پوست نازك این خرما به رنگ قهوه اي تیره است و با توجه به اینکه گوشت و پوست آن کاملاً به یکدیگر چسبیده اند، ظاهري زیبا و
مطلوب دارد. 

بیشتر بخوانید؛ برداشت مرغوبترین خرماي جهان 
خرماي پیارم یکی از خوشمزه ترین خرما هاي نیمه خشک دنیا و به لحاظ ارزشی گران ترین خرماي روز ایران است. 

علت این گران بودن کشت کم و خواص فوق العاده این محصول است. 

 
 

مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزي هرمزگان پیش بینی کرد امسال حدود 13 هزار تن خرماي پیارم برداشت شود که 5 درصد
بیشتر از مدت مشابه پارسال است. 

مسعود گرگیج می افزاید: علت افزایش تولید به بار نشستن نخل هاي جدید، تغذیه و اصلاح باغ ها، کنترل آفات و بیماري ها است. 
شهرستان حاجی آباد بعلت داشتن آب و هواي گرم و خشک، مهمترین منطقه کشت پیارم در کشور است. 
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به گفته وي دو هزار و 200 هکتار از نخلستان هاي شهرستان حاجی آباد، رقم پیارم است. 
روستا هاي تزرج، شهدادي و بخش مرکزي از مهمترین مناطق کشت خرماي پیارم در شهرستان حاجی آباد است. 

ثبت ملی و جهانی خرماي پیارم 
خرماي پیارم حاجی آباد به عنوان مرغوب ترین خرماي صادراتی کشور و میراث ملی این منطقه، سال 95 در فهرست آثار طبیعی-

ملی ایران به ثبت رسید. 
سپس اقدام هاي لازم براي ثبت جهانی این محصول ارزشمند آغاز شد و سرانجام در آبان ماه سال 97، خرماي پیارم حاجی آباد به

همراه نارنگی سیاهوي بندرعباس و مروارید خلیج فارس گواهی نامه هاي ثبت جهانی را دریافت کردند. 
براساس اعلام مدیرکل ثبت صنعتی وزارت صنعت معدن وتجارت، فرایند ثبت جهانی خرماي پیارم به همراه 2 محصول یادشده دیگر،

دو سال زمان برده و درسازمان جهانی مالکیت (WIPO) ثبت شده است. 
صادرات خرماي شکلاتی 

از سال 1370 فروش عمده خرما پیارم حاجی آباد رونق قابل توجهی در سراسر دنیا گرفت و این محصول به صورت فله اي و بسته
بندي شده به بازار عرضه می شد. 

ارزش هر کیلو خرماي پیارم در بازار هاي جهانی 10 دلار است. 

 

فقط بیست درصد از محصول برداشت شده به مصرف داخل می رسد و بقیه صادر می شد. 
سالانه 10 هزار تن خرماي پیارم پس از درجه بندي به کشور هاي حاشیه خلیج فارس، اروپا، آسیاي میانه، آفریقاي جنوبی، روسیه،

ترکیه و استرالیا صادر می شد. 
در ابتداي مهرماه 1399 هر کیلوگرم خرماي پیارم درجه یک با قیمت مصوب 85 هزار تومان از باغ داران شهرستان حاجی آباد

خریداري می شد. 
پیچ و خم هاي صادرات 

نوسان ارزي و شیوع کرونا امسال موجب رکورد صادرات شده است. 
رئیس انجمن ملی خرماي هرمزگان می گوید: تاکنون فقط 500 تن پیارم به امارات متحده عربی صادر شده و این براي باغداران

فاجعه است. 
حسن عباس پور می افزاید: اکنون منازل و انبار هاي باغداران حاجی آبادي پر از پیارم هاي چیده شده است که با گذشت زمان،

کیفیت خود را از دست می دهد. 
به گفته وي نبود بازار مناسب، کمبود کارخانه فرآوري و بسته بندي، نبود کانتینر سردخانه دار براي حمل و نقل بموقع و افت کیفیت

در برداشت سنتی مهمترین مشکلات صادرات است. 
ضعف در مراحل فرآوري و بسته بندي، ارزش افزوده این محصول را نصیب کشور هایی می کند که به فناوري هاي جدید کاشت،

داشت، برداشت، فراوري و بسته بندي مجهز شده اند. 
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رئیس انجمن ملی خرماي هرمزگان می گوید: نقش اصلی در صادرات و شناسایی بازار هاي هدف، بر عهده رایزن ها است. 

 
عباس پور افزود: خرماي مرغوب پیارم حاجی آباد با کارتن هاي غیر استاندارد و گاهی کارتن موز جابجا می شود. 

معاون صنایع تبدیلی سازمان جهاد کشاورزي هرمزگان می گوید:64 واحد بسته بندي خرما در استان وجود دارد که از این شمار 14

 
واحد صنعتی و بقیه سنتی هستند. 

 
کمالی می افزاید: با تولید فعلی، هرمزگان به 40 واحد دیگر فراوري وبسته بندي خرما با ظرفیت 60 هزار تن نیازمند است. 

 
اکنون 3 واحد صنعتی در استان فعال است و بقیه واحد ها غیرفعال، تعطیل و تغییر کاربري داده اند. 

 
متأسفانه کشت بی رویه و بدون برنامه ریزي نخل پیارم نیز، آینده این خرماي محبوب را با خطري جدي روبرو کرده است. 

به گفته رئیس تعاونی نخلداران شهرستان حاجی آباد، سطح زیر کشت پیارم با توسعه بازاریابی جهانی هماهنگی ندارد و خسارت

 
سرمایه گذاري نسنجیده در این زمینه و کشت بی رویه این محصول، دامن گیر باغداران جدید می شود. 

عباس پور می افزاید: هرچند خاص بودن کیفیت این رقم در شهرستان حاجی آباد نسبت به سایر نقاط کشور این خسارت را به

 
حداقل می رساند. 

صادرکنندگان نیز مشکلاتی از جمله نبود حمایت هاي بازرگانی دولت، مشکلات ارزي و نبود مراکز فروش در خارج از کشور را مطرح

 
می کنند. 

 
نبود تبلیغات مناسب و معرفی نشدن این محصول ایرانی در بازار هاي خارجی از دیگر مشکلات این بخش است. 

 
راهکار هاي پیش رو 

در شرایط کنونی تحریم، محدودیت هاي صادراتی، شیوع کرونا و نوسان هاي ارزي باید با بهسازي، توسعه صنایع تبدیلی و بازار هاي
صادراتی، راه اندازي دفاتر فروش در کشور هاي دیگر، فعالیت بیشتر رایزن ها و حمایت تعاونی هاي بخش خصوصی به یاري این بخش

 
از اقتصاد شتافت. 

 
با توسعه و حمایت از کشت و صادرات خرماي پیارم، اشتغال مستقیم، غیرمستقیم و فصلی بیش از 40 هزار نفر فراهم می شود. 

 
نتیجه 

 
در هرمزگان 55 نوع خرما تولید می شود که 20 رقم آن تجاري است. 

نیاز است با تلاش بیشتر مسئولان ارزش افزوده و اشتغالزایی این محصول پرطرفدار در بازار هاي جهانی به چند برابر رقم فعلی افزایش
یابد. 

نویسنده: مریم خیاطی
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اشتغال زندانیان، گامی براي پیشگیري از جرم

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  90  |  تاریخ: 1399/08/29

نیمی از اشتغال فراهم شده در زندان هاي چهارمحال و بختیاري مختص محکومان زندانی است.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز چهارمحال و
بختیاري، مدیرکل زندان ها و اقدامات تأمینی و تربیتی
استان با اشاره به ایجاد اشتغال براي 500 زندانی در استان،
گفت: ایجاد اشتغال و مهارت آموزي از راه هاي کاهش
بازگشت به جرم پس از آزادي از زندان و بازگشت مجدد به

زندان است. 

حمیدرضا حیدري افزود: براي ایجاد اشتغال و مهارت
آموزي زندانیان بیش از 120 میلیارد ریال سرمایه گذاري

شده است. 

وي گفت: کارگروه توسعه اشتغال پایدار مددجویان زندانی بنیاد تعاون در راستاي حمایت از بخش هاي مختلف و سرمایه گذاري در
حوزه اشتغال مددجویان زندان فعال شده است. 

مدیرکل زندان ها و اقدامات تأمینی و تربیتی چهارمحال و بختیاري افزود: معرفی ظرفیت بنیاد تعاون زندانیان به جامعه، استقرار
صنایع پایدار جدید، توسعه اعزام به کار مددجویان براي کار به خارج از زندان و هم افزایی نهاد ها و سازمان ها در توسعه اشتغال

پایدار مددجویان از اهداف تشکیل این کارگروه است. 

هم اکنون سه زندان در شهرستان هاي لردگان، بروجن و شهرکرد فعال است. 

 {sepehr_media_5617356_400_300$}
دانلود
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طرح هاي کانون هاي مساجد در بسط و گسترش فرهنگ کتابخوانی اثرگذار

است

منبع: شبستانشماره خبر:  91  |  تاریخ: 1399/08/29

صالحی با اشاره به شرایط خاص حاکم در کشور ناشی از شیوع بیماري کرونا گفت: طرح هاي کانون هاي مساجد در بسط و
گسترش فرهنگ کتابخوانی اثرگذار است.

صالحی با اشاره به شرایط خاص حاکم در کشور ناشی از شیوع بیماري کرونا گفت: طرح هاي کانون هاي مساجد در بسط و
گسترش فرهنگ کتابخوانی اثرگذار است. 

 

به گزارش خبرنگار خبرگزاري شبستان از اصفهان، «اقبال صالحی» روز پنجشنبه در بازدید از کتابخانه کانون فرهنگی و هنري امام
حسن مجتبی(علیه السلام) تیران به اقدامات حوزه کتاب و کتابخوانی در شهرستان و در بین کانون هاي مساجد اشاره کرد و

اظهارداشت: دسترسی به کتاب با تاسیس کتابخانه هاي مساجد تسهیل شده اما باید منابع آن ها توسعه و متنوع شود. 

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی تیران و کرون افزود: گسترش فرهنگ مطالعه به کتاب هاي مورد نیاز و مورد اقبال مردم نیاز دارد
و طرح هاي کانون هاي مساجد مثل پروژه «کتابخانه اي به وسعت یک شهر» کانون فرهنگی و هنري امام حسن مجتبی در بسط و

گسترش فرهنگ کتابخوانی اثرگذار است. 

 
 

وي به شرایط بحرانی و محدودیت هاي ناشی از شیوع بیماري کرونا اشاره کرد و اذعان داشت: اقدامات کانون هاي فرهنگی و هنري
مساجد متناسب با شرایط کرونا مردم جامعه برسد و نباید فعالیت هاي این مراکز تعطیل شود بلکه فعالیت هاي غیرحضوري متنوعی
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برنامه ریزي و به مرحله اجرا برسد. 

صالحی تنوع فعالیت هاي فرهنگی و هنري را مهم بیان کرد و گفت: مخاطبین این دسته از فعالیت ها به تنوع برنامه نیاز دارند و
بسیاري از فعالیت هاي باید حضوري باشد که برنامه ریزي و پیش بینی براي دوران پسا کرونا توسط اهالی فرهنگ و هنر در این

شرایط باید صورت بگیرد. 

مطالعه یکی از برنامه هاي اصلی کانون امام حسن مجتبی است 

مدیرمسئول کانون فرهنگی و هنري امام حسن مجتبی تیران(علیه السلام) در این دیدار به فعالیت هاي این مرکز اشاره کرد و گفت:
فعالیت هاي این نهاد در موضوعات قرآنی، فرهنگی، هنري، علمی، اجتماعی، کتاب و کتابخوانی، ورزشی، خانواده، آموزش، پژوهش،

توانمندسازي و کارآفرینی اجرا می شود. 

 
 

«اکبر مهدي زاده» با بیان اینکه فعالیت هاي کتاب و کتابخوانی بیش از حوزه کانونی در حال اجرا است، گفت: مسابقات کتابخوانی،
پروژه «کتابخانه اي به وسعت یک شهر»، معرفی کتاب، اهدا کتاب، امانت دهی، استفاده از محیط مطالعه، حضور اعضا کانون در

 
نمایشگاه هاي کتاب و نشست هاي مطالعاتی از جمله فعالیت هاي این عرصه است. 

وي خاطرنشان کرد: در طرح «کتابخانه اي به وسعت یک شهر» توزیع کتاب بین اصناف، فروشگاه هاي زنجیره اي، اهدا کتاب به
کودکان و نوجوانان، فعالیت هاي تبلیغی و سمعی و بصري اجرا می شود که ارتقا سرانه مطالعه و انس با کتاب از مهمترین اهداف این

 
پروژه فرهنگی است. 

در این دیدار از مسئول کتابخانه کانون تجلیل، و رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی از بخش هاي مختلف کانون بازدید و با تعدادي

 
از اعضاي گروه هاي هنري گفتگو کرد. 

این دیدار و بازدید به مناسبت هفته کتاب و کتابخوانی انجام شد.
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افتتاح پروژه 8 هزار هکتاري بیابان زدایی در ماهشهر

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  92  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري فارس از ماهشهر، سردار زهرایی در
مراسم گرامیداشت هفته بسیج و افتتاح پروژه بیابان زدایی
در شهرستان ماهشهر با اشاره به اینکه امسال هفته بسیج
متفاوت تر از سال هاي گذشته خواهد بود و  دو هزارو
887 پروژه محرومیت زدایی در کشور افتتاح می شود،
اظهار کرد:  بسیج سازندگی، دستگاه هاي اجرایی را کمک
کرده تا پروژه هاي محرومیت زدایی انجام شوند و امروز
افتتاح  پروژه ها به صورت موضوعی انجام می شود که

موضوع منابع طبیعی، بیابان زدایی و آبخیزداري امروز در خوزستان با افتتاح هشت هزار هکتار در ماهشهر انجام می شود. 

وي افزود: از زمانی که تفاهم نامه منعقد شده تاکنون، طبق گزارش کاري استان ها تاکنون، 89 هزار هکتار بیابان زدایی، 48 هزار
هکتار  آبخیزداري و  112 هزار هکتار در اطفاء حریق جنگل ها و نگهداري با تفاهم نامه انجام شده و در خوزستان 31 هزار هکتار
بیابان زدایی، 22هزار هکتار آبخیزداري و 56 هزار هکتار اطفاء حریق صورت گرفته که رشد خوبی نسبت به سالیان گذشته داشته

است. 

مسوول بسیج سازندگی کشور با اشاره به ریزگردها و معضلات آن در خوزستان گفت: همه دستگاه هاي اجرایی و مردم باید یاري
کنند و پاي کار باشند تا در ایجاد ثبات و پایداري منابع طبیعی کاري ماندگار انجام شود . 

فرسایش و راه نجات خاك 

با اشاره به اینکه بیش از 21 تن در کشور فرسایش بادي داریم که باعث مهاجرت مردم و از بین رفتن زیر ساخت ها می شود گفت:
راه نجات این است که پوشش گیاهی مرتع و جنگل را حفظ کنیم که با فعالیت هایی مثل آبخیزداري میتوان 9 تن در هکتار و 15 تن

بیابان زدایی می توان فرسایش خاك را کاهش داد. 

وي افزود: کارکردي که این فعالیت ها در احیاي سکونتگاه ها و حفظ زیر ساخت ها دارد فراوان است، یکی از عملیاتی که باعث
ذخیره آب و کنترل رسوبات و مهار سیلاب می شود، آثار منفی زیست محیطی ندارد و  آب تالاب ها را حفظ می کند کار آبخیزداري

است. 

معاون وزیر جهاد کشاورزي با تاکید بر  فرمایشات مقام معظم رهبري مبنی بر  اهمیت حفظ خاك گفت و افزود: مسوولین توجه کنند
که منابع براي فعالیت هاي آبخیزداري و بیابان زدایی تقویت شود تا با حفظ زیر ساخت ها، اراضی مستعد و تولید و معیشت مردم، ان
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شاالله تولید و اشتغال بیشتر محقق شود که از مصادیق اقتصاد مقاومتی، بدون تکیه به منابع خارجی و با مشارکت مردم و باعث
جلوگیري از خروج ارز از کشور است. 

وي تصریح کرد: از افتخارات ما کار با حوزه بسیج سازندگی است که در حوزه اطفاء حریق، حفاظت، آبخیز داري بیابان زدایی مبلغی
حدود دو میلیون و 700 هزار هکتار مجموع فعالیت هایی است که برنامه ریزي شده است. 

افتتاح پروژه در راستاي بیابان زدایی در ماهشهر 

سردار باقري جانشین فرمانده سپاه ولیعصر(عج) خوزستان عنوان کرد: در استان خوزستان بیش از 350 هزار کیلومتر مربع از زمین
هایی بایر هستند که تقریباً مرجع و مرکز ریزگردها هستند، معضل ریزگردها در بین سال هاي 90 تا 95 به شکل بسیار شدید

گریبانگیر زندگی مردم شد تا جایی که هم بخشی زیادي از مراکز اقتصادي، آموزشی و هم زندگی مردم را به تعطیلی کشاند. 

وي افزود: برهمین اساس و بر مبناي فرمان مقام معظم رهبري در این خصوص که مسوولین همکاري کنند تا این مشکل برطرف
شود، سپاه پاسداران انقلاب اسلامی از آنجا که یکی از ماموریت هایش  رفع مشکلات و معضلات مردم هست از طریق بسیج سازندگی
ورود پیدا کرد و  بیش از 15 هزار هکتار از این زمین ها را در دستور کار براي نهال کاري و آبخیزداري قرار داده اند که امروز شاهد

افتتاح بیش از هشت هزار هکتار این زمین ها در شهرستان ماهشهر هستیم.  

سرهنگ یونس زبیدي، مسئول بسیج سازندگی خوزستان بیان کرد: اقداماتی که سازمان بسیج سازندگی در مبارزه با کانون هاي
ریزگرد در استان خوزستان انجام داده پس از بحرانی که در اواخر سال 95 بود همه نهادهاي انقلابی، بسیج، نیروهاي نظامی و متولیان
امر پاي کار آمدند و به مردم خوزستان کمک کردند در اواخر سال 95 تمام نیروهاي سپاه در استان ها ماموریت پیدا کردند از طرف

فرماندهی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی، قرارگاه بیابان زدایی مدافعان حرم در خوزستان تشکیل شد. 

زبیدي افزود: با توان سپاه و با همکاري اداره کل منابع طبیعی و مردم شریف و بومی خوزستان که متضرر اصلی این کانون هاي
ریزگرد بودند همکاري انجام شد و مردم زمین هاي خود را در اختیار منابع طبیعی و نهاد هاي نظارتی قرار دادند و این پروژه با اعتبار
ویژه از صندوق ذخیره ارزي شروع شد و بسیج سازندگی سپاه  ولیعصر(عج) خوزستان نقش محوري را بر عهده گرفت و قرارگاه را دایر
کرد و از سال 95 تاکنون حدود هفت هزار هکتار و چند میلیون اصله نهال را توانست غرس، آبیاري و نگهداري کند و توانستیم کمک

ویژه به سازمان جنگل ها داشته باشیم تا آسیب و بحران که به واسطه خشکسالی ها بوجود آمده بود کمتر شود . 

وي ادامه داد:  در شهرستان ماهشهر دو پروژه داریم که یکی از آن ها 15 هزار هکتاري که براي نگهداري و آبیاري آن، آب را از فاصله
35 کیلومتري منتقل کردیم و این پروژه در حال آبیاري هست، پروژه دوم مدیریت نزولات آسمانی و روان آب ها هست که به همت
مجموعه موسسه تحقیقات به عنوان مشاور و راهنما و اداره کل منابع طبیعی خوزستان به عنوان کارفرما و بسیج سازندگی به عنوان

مجري کنار عزیزان بودیم. 

مسوول بسیج سازندگی استان خوزستان گفت: الحمداالله توانستیم در کمترین زمان این پروژه ها را به اتمام برسانیم و این هماهنگی،
هم افزایی و تعامل بین مشاور و کارفرما، نتایج و خروجی هاي خوبی به همراه داشته است. 

وي افزود: به جز کار مدیریت و کمک به کاهش ریزگردها کارهایی خیلی خوبی براي کمک به اشتغال روستایی از طریق این پروژه ها
را پیگیري می کنیم و در کنار این فعالیت ها، توانستیم  مناطق روستایی را رصد کنیم  مددجو ها و خانواده هاي نیازمند را و با توجه
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به اینکه رسالت بسیج سازندگی محرومیت زدایی و کمک به فقرا هست و در استان خوزستان با وجود منابع نامحدود، شاهد محرومیت
هاي گسترده هستیم و از سردار زهرایی براي تلاش و پیگیري هاي شبانه روزي در کاهش این محرومیت ها و کمک به خوزستان

عنایت ویژه دارند سپاس گزاریم و استدعا داریم که خوزستان را به طور ویژه مورد توجه داشته باشند. 

انتهاي پیام/ح
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جعفرزاده ایمن آبادي: در اقتصاد پویا نیازي به پرداخت اعانه نیست

منبع: ایرناشماره خبر:  93  |  تاریخ: 1399/08/29

تهران-ایرنا- نماینده ادوار مجلس شوراي اسلامی گفت: ارتباط با کشورها و داد و ستد عادي با کشورها زمینه ساز پویایی
اقتصاد شده نتیجه آن رونق تولید و ایجاد اشتغال خواهد بود و در صورت تحقق این شرایط دیگر نیازي به پرداخت اعانه به

مردم نخواهد بود.

 تهران-ایرنا- نماینده ادوار مجلس شوراي اسلامی گفت:
ارتباط با کشورها و داد و ستد عادي با کشورها زمینه ساز
پویایی اقتصاد شده نتیجه آن رونق تولید و ایجاد اشتغال
خواهد بود و در صورت تحقق این شرایط دیگر نیازي به

پرداخت اعانه به مردم نخواهد بود. 

غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادي در گفت و گو با خبرنگار
سیاسی ایرنا به اشاره به اظهارات اخیر رییس سازمان برنامه
و بودجه مبنی بر اینکه به جاي پرداخت اعانه باید تحریم را
رفع کنیم تا مردم نیازي به یارانه نداشته باشند، گفت: با

برقراري ارتباط با همسایگان و کشورهایی که باآنها داد و ستد داریم و می توانیم با آنها صادرات و واردات انجام دهیم باید اقتصاد را
پویا کنیم و با پویا شدن اقتصاد و ایجاد اشتغال، گردش پول میان مردم شاید نیاز نباشد به مردم اعانه پرداخت کنیم و این صحبت

کاملا منطقی است. 

وي با اشاره به روند اجراي قانون هدفمند کردن یارانه ها در سال هاي اخیر گفت: طی سال هاي اخیر در زمینه یارانه چند اتفاق
افتاده است. اول اینکه هدفمند کردن حامل هاي انرژي اتفاق نیفتاده است و این بدین معناست که همه هزینه اي که پرداخت شد به

بار ننشست وهیچ نتیجه اي از آن به دست نیامد. 

عضو کمیسیون برنامه بودجه مجلس دهم، موضوع دوم را پرداخت یارانه پنهان عنوان کرد و افزود: ما در اجراي طرح هدفمندي یارانه
ها مترصد این بودیم که یک عدالت پرداخت داشته باشیم اما این عدالت پرداخت، اتفاق نیفتاده است و این یارانه، به صورت پنهان به

یک قشري پرداخت می شود وعدالت یارانه اي که انتظار داشتیم، محقق نشد. 

وي اضافه کرد: مهمتر از همه اینکه، قانون هدفمند کردن یارانه ها و ماده 7 آن، براي تحقق تامین اجتماعی بود و ما باید خدمات
تامین اجتماعی ایجاد می کردیم که این هم اتفاق نیفتاد. 

نماینده پیشین مجلس یادآور شد: از طرفی از قدرالسهمی که براي تولید، صنعت و جاهاي دیگر مشخص کردیم، هم در مجموع
نتایجی که انتظار داشتیم، حاصل نشد. بنابراین بهتر بود اقداماتی انجام می دادیم که بتوانیم براي موضوعاتی که این همه براي آنها

هزینه پرداخت کردیم، نتیجه می گرفتیم که به هر دلیل اتفاق نیفتاد. 
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نماینده ادوار مجلس ادامه داد: در مجموع می توان گفت که ما شاهد کاهش حامل هاي انرژي نیستیم و هنوز مصرف پرانرژي داریم، و
در موضوع عدالت در پرداخت هم با وجود پرداخت سالانه 900 هزار میلیارد تومان یارانه، به اهداف مد نظر نرسیده ایم. 

جعفرزاده ایمن آبادي خاطرنشان کرد: بخشی از منابع حاصل از اجراي قانون هدفمندکردن یارانه ها توسعه زیرساخت ها و 30 درصد
تولید و کمک به واحدهاي صنعتی و آلاینده ها براي بخش خودروسازي مقرر شده بود که این اهداف هم محقق نشد. 

وي افزود: علاوه بر اینها در بحث توزیع شیر و تغذیه سالم در مدارس، قانون خدمات تامین اجتماعی و 20 درصد از ردیف اعتبارات
تملک دارایی ها هم که قرار بود از محل هدفمندي یارانه ها انجام شود، اثري مشاهده نمی شود. بنابراین ما در هدفمندکردن یارانه ها
بلبشویی را مشاهده می کنیم که شاید بخشی از آن ناشی از اقدامات مجلس است به دلیل اینکه هر سال قواعد را تغییر داد که موجب

عدم یکپارچگی آن شد. 

رییس فراکسیون مستقلین ولایی مجلس دهم خاطرنشان کرد: بر اساس قانون نباید بیش از 50 درصد منابع حاصل صرف پرداخت
نقدي به مردم می شد، در صورتی که الان 94 درصد منابع صرف پرداخت نقدي می شود. این موارد نشان می دهد که هدفمندکردن
یارانه ها دچار چالش ها و مشکلاتی است ضمن اینکه برخی از شرکت ها مانند پخش و فرآورده هاي نفت و گاز هم درآمدهاي خود را

واریز نکردند. 

جعفرزاده ایمن آبادي با بیان اینکه در حال حاضر پرداخت یارانه بدون هدف انجام می گیرد، گفت: اگر پرداخت یارانه براساس ماده 7
تامین اجتماعی صورت می گرفت، هدفدار بود و می توانست نیازمندان، خانواده هاي بی سرپرست و بدسرپرست، معلولان و کسانی که
آسیب دیده اجتماعی بودند را تحت پوشش قرار دهد. اما الان یک پولی بدون هدف توزیع می شود و مشخص نیست که بتواند

مثمرثمر باشد و به دست نیازمند واقعی برسد. 

نماینده پیشین مجلس درباره طرح الزام دولت به پرداخت یارانه به کالاهاي اساسی و پیش بینی منابع آن از محل فروش اموال دولتی
گفت: الزام دولت به پرداخت یارانه به کالاهاي اساسی از محل فروش اموال دولتی، تصمیم غیرکارشناسی بود که از سوي مجلس

گرفته شد. 

جعفرزاده ایمن آبادي تاکید کرد: مگر ممکن است بدون داشتن هرگونه اطلاعاتی، تکلیفی براي دولت تعیین کنیم که مغایر با اصل
75 قانون اساسی است. اگر تامین اجتماعی را طبق قانون ایجاد کنند می توان افراد نیازمند و دهک هاي پایین جامعه را شناسایی
کرد و یارانه را براساس آن پرداخت کرد. در سایر کشورهاي دنیا تامین اجتماعی واقعی وجود دارد ولی ما خدمات بیمه اجتماعی داریم

نه تامین اجتماعی. 

برچسب ها 
- غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادي 

- مجلس شوراي اسلامی 
- رشت 

- سازمان برنامه و بودجه 
- محمدباقر نوبخت 

- قانون اساسی
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1520 میلیارد تومان نقدینگی به آزادراه شیراز-اصفهان تخصیص می یابد

منبع: ایرناشماره خبر:  94  |  تاریخ: 1399/08/29

شیراز- ایرنا- استانداري فارس اعلام کرد که جلسه بررسی روند ساخت آزادراه شیراز-اصفهان به ریاست معاون اول رئیس
جمهوري، رهاورد تزریق یک هزار و 520 میلیارد تومان اعتبار به این طرح را داشت.

شیراز- ایرنا- استانداري فارس اعلام کرد که جلسه بررسی
روند ساخت آزادراه شیراز-اصفهان به ریاست معاون اول
رئیس جمهوري، رهاورد تزریق یک هزار و 520 میلیارد

تومان اعتبار به این طرح را داشت. 

به گزارش دریافتی پنجشنبه ایرنا به نقل از روابط عمومی و
امور بین الملل استانداري فارس، در این جلسه همچنین
رییس سازمان برنامه و بودجه و وزراي راه و شهرسازي و

دفاع و استاندار فارس در آن حضور داشتند. 

در این جلسه مقرر شد که با توجه به توافق هاي اخیر، وزارت راه و شهرسازي 320 میلیارد تومان، سازمان مدیریت و برنامه ریزي
500 میلیارد تومان و وزارت دفاع 700 میلیارد تومان نقدینگی به این پروژه تزریق کنند. 

استاندار فارس در این زمینه گفت: بر اساس توافق حاصل شده در این جلسه مقرر شد که نقدینگی تخصیص یافته به شکل هر ماه
200 میلیارد تومان تخصیص یابد تا پروژه تا پابان امسال آماده بهره برداري شود. 

آزادراه شیراز- اصفهان یکی از مهم ترین پروژه هاي ملی به شمار می رود که کلنگ احداث آن در سال 89 به زمین خورد و قرار است
تا پایان 1400 افتتاح شود. 

این آزادراه در هفت قطعه با 222 هکتار در حال اجرا بوده و تاکنون 79 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. این پروژه پس از بهره
برداري، حدود 110 کیلومتر مسیر شیراز- اصفهان را کاهش می دهدکه مساوي با کاهش 120 دقیقه اي زمان سفر نسبت به مسیر

قبلی است. 

رحیمی افزود: در این سفر بحث آبرسانی به جنوب استان به ویژه مناطق بیرم چاورز، خیرگو و علامردشت نیز با حضور معاونین وزارت
نیرو، مدیر عامل ایمیدرو، رئیس کمیسیون عمران مجلس شوراي اسلامی و برخی از نمایندگان استان مورد بررسی قرار گرفت و

تصمیماتی در این زمینه اتخاذ شد. 
وي گفت: موضوع تقویت خط فعلی آبرسانی به جنوب استان و افزایش میزان آبدهی از 700 به 950 لیتر در ثانیه از جمله توافقات به
دست آمده در این جلسه بود که این اتفاق کمک خواهد کرد که شهرها و روستاهایی که در مسیر این خط قرار دارند از آب مناسب

تري بهره مند شوند. 
او اظهار داشت: در این جلسه مقرر شد اعتبارات استانی براي مطالعات و اعتبارات ملی براي اجراي این طرح آبرسانی اختصاص یابد. 
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همچنین در دیدار استاندار فارس با مدیر و اعضاي هیات مدیره بانک صنعت و معدن، موضوع کمک این بانک به سرمایه گذاري و یا
تکمیل سرمایه گذاري ها بررسی شد. 

رحیمی گفت: در این جلسه ضمن موافقت با پرداخت تسهیلات باقی مانده به کارخانه کاغذ زاگرس، در خصوص توسعه کارخانه ذوب
آهن پاسارگاد و صنایع آلومینیوم نیز تصمیماتی اتخاذ شد. 

او اضافه کرد: بازپرداخت تسهیلات و تامین سرمایه در گردش بعضی از صنایع استان از دیگر دستاوردهاي این جلسه بود. 
استاندار فارس ادامه داد: این جلسه در توسعه صنعتی استان اثرگذار خواهد بود و منجر به افزایش اشتغال و تولید ثروت در فارس

خواهد شد. 

آخرین وضعیت پیشرفت فیزیکی آزادراه شیراز- اصفهان به ریاست اسحاق جهانگیري معاون اول رییس جمهوري برگزار شد. 

به گزارش روز چهارشنبه پایگاه اطلاع رسانی معاون اول رییس جمهور، در این جلسه که وزراي راه و شهرسازي، دفاع و پشتیبانی
نیروهاي مسلح و استاندار فارس نیز حضور داشتند، مجري پروژه آزادراه شیراز- اصفهان گزارشی از آخرین وضعیت پیشرفت فیزیکی

این پروژه ارائه کرد. 

وي همچنین به تشریح برخی موانع و مشکلات پیش روي تکمیل پروژه آزادراه شیراز- اصفهان پرداخت و پس از بحث و تبادل نظر،
تصمیمات لازم براي سرعت بخشیدن به روند اجراي این پروژه اتخاذ شد. 

برچسب ها 
- شیراز 

- استانداري فارس 
- عنایت االله رحیمی 

- اعتبار 
- فارس 

پروندهٔ خبري 
- کارنامه دولتمردان در دیار فارس
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حسن حبیبی جانشین فرماندهی سپاه گیلان در ستاد تخصصی بسیج اقشار و

متخصصین سپاه شد

منبع: دیار میرزاشماره خبر:  95  |  تاریخ: 1399/08/29

بنا به پیشنهاد سردار عبداالله پور فرمانده سپاه قدس گیلان، با حکم جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران در امر بسیج،
سرهنگ پاسدار حسن حبیبی عنوان جانشین فرماندهی سپاه قدس گیلان در ستاد تخصصی بسیج اقشار و متخصصین سپاه

گیلان منصوب شد. The post حسن حبیبی جانشین فرماندهی سپاه گیلان در ستاد تخصصی بسیج ...

بنا به پیشنهاد سردار عبداالله پور فرمانده سپاه قدس گیلان، با حکم جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران در امر بسیج، سرهنگ پاسدار
حسن حبیبی عنوان جانشین فرماندهی سپاه قدس گیلان در ستاد تخصصی بسیج اقشار و متخصصین سپاه گیلان منصوب شد. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دیارمیرزا، بنا به پیشنهاد سردار عبداالله پور فرمانده سپاه قدس گیلان، با حکم جانشین فرمانده کل
سپاه پاسداران در امر بسیج، سرهنگ پاسدار حسن حبیبی عنوان جانشین  فرماندهی سپاه قدس گیلان در ستاد تخصصی بسیج 

اقشار و متخصصین سپاه گیلان منصوب شد. 

برخی از سوابق مدیریتی سرهنگ حبیبی، مسؤول بسیج دانشجویی دانشگاه هاي آزاد اسلامی گیلان،  معاون نظارت و ارزیابی ناحیه
بسیج دانشجویی گیلان، مسؤول سازمان بسیج اساتید دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی استان، مسؤول سازمان بسیج کارکنان دولت
(ادارات کل) استان، جانشین فرماندهی و مسؤول راهبردي سپاه مرکزي رشت، فرمانده سپاه پاسداران شهرستان آستانه اشرفیه،

مسؤول سازمان بسیج فرهنگیان گیلان. 

سرهنگ حبیبی داراي تحصیلات مقطع دکتري تخصصی رشته جغرافیا-گرایش برنامه ریزي فضایی کارآفرینی، از دانشگاه شهید
بهشتی تهران، مدرس دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی محقق و پژوهشگر و از وي مقالات متعدد در همایش هاي ملی و بین
المللی و نشریات علمی پژوهشی به چاپ رسیده است و نائب رئیس انجمن علمی ژئوپلیتیک ایران شعبه گیلان نیز از دیگر فعالیت

هاي وي است.
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بازدید مدیرکل ارشاد فارس از 3 کتاب فروشی شیراز

منبع: شیرازهشماره خبر:  96  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس به مناسبت هفته کتاب به همراه هیئتی از سه کتاب فروشی شهید مطهري، شهر
کتاب و بانک کتاب شیراز که در طرح پاییزه کتاب شرکت داشتند، بازدید کرد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس به مناسبت هفته کتاب به همراه هیئتی از سه کتاب فروشی شهید مطهري، شهر کتاب
و بانک کتاب شیراز که در طرح پاییزه کتاب شرکت داشتند، بازدید کرد. 

به گزارش سرویس فرهنگی شیرازه، در روز پایانی هفته کتاب و همزمان با سراسر کشور، صابر سهرابی، مدیرکل فرهنگ و ارشاد
اسلامی فارس به همراه مهدي امیدبخش، معاون فرهنگی و مطبوعاتی و غلامرضا خوش اقبال، مشاور و مدیر روابط عمومی این اداره
کل و محمد درخشان رییس اتحادیه کتابفروشان شیراز به بازدید از سه کتاب فروشی شهید مطهري، شهر کتاب و بانک کتاب شیراز،

که در طرح پاییزه کتاب شرکت داشتند، پرداختند. 

صابر سهرابی در این بازدید، مسایل و مشکلات کتاب فروشی ها را از نزدیک بررسی و با آن ها آشنا شد و گفت: همه کسب و کارهاي
فرهنگی و هنري از اسفند سال گذشته تاکنون که بیماري کرونا بر کشور سایه افکند، چون در گروه شغلی 4 دسته بندي شدند، از

پویایی آن ها کاسته شد و آسیب هایی چون بی کاري، کم کاري و مشکلاتی در روند درآمدزایی براي شان پیش آمد. 

وي با اشاره به کمک هاي وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی از همان روزهاي نخست تا کنون، در بازه ها و شیوه هاي گوناگون، ادامه داد:
هم اکنون هم کتاب فروشی ها و هم دیگر کسانی که از فرهنگ و ارشاد اسلامی مجوز دارند، می توانند از تسهیلات 4 درصد کسب و
کارهاي آسیب دیده از بیماري کرونا که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با همکاري بانک کارآفرینی امید در سامانه تحفه در نظر گرفته

است، استفاده کنند. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس افزود: ایده تابستانه یا پاییزه کتاب، که هر سال بیش از سال پیش، کتاب فروشی ها و مردم از
آن استقبال می کنند، هم سودي براي خواهنده هاي کتاب دارد و هم سودي براي پخش کننده و کتاب فروشی ها دارد. 

سهرابی بیان داشت: بر آن هستیم تا با پیوستن کتاب فروشی هاي بیشتري به این ایده هاي فصلی و نرم افزارهاي مجازي، خرید و
فروش کتاب را هم ساده تر و هم بهداشتی تر انجام دهیم. 

گفتنی است، این کتاب فروشی ها تا پایان آبان ماه با رعایت شیوه نامه هاي بهداشتی در استان فارس فعالیت خود را ادامه خواهند
داد. 

انتهاي پیام/ م
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مهمترین درس بسیج به مردم منطقه، مقاومت است

منبع: خبرگزاري دفاع مقدسشماره خبر:  97  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش دفاع پرس از خرم آباد، سرهنگ «مجید سوري» معاون
هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل(ع) لرستان امروز در نشست
خبري با اصحاب رسانه که در سالن جلسات فرماندهی سپاه استان
لرستان برگزار شد، با بیان اینکه امروزه بسیج مستضعفین به الگویی
براي ملت هاي منطقه تبدیل شده است، اظهار داشت: هر جا ملتی از
بسیج مستضعفین الگو گرفته در برابر همه ناملایمتی موجود و

استکبار مقاوم شده است. 

وي با اشاره به آغاز هفته بسیج با شعار بسیج پیشرو خدمت و امید آفرین افزود: مقاومت اثر بخش و موثر مهمترین درسی که بسیج به
عنوان یک الگوي موفق به مردم منطقه داده است و در داخل کشور نیز در هر صحنه اي که نظام، ملت و حاکمیت نیازمند کمک بوده

شاهد حضور موثر بسیج از ابتداي انقلاب تاکنون هستیم. 

معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان با بیان اینکه نقش آفرینی بسیج در همه عرصه ها و گستردگی بسیج نیز در
میان کلیه اقشار جامعه است عنوان کرد: امروز در حوزه عرصه هاي محرومیت زدایی شاهد حضور موثر بسیج هستیم چرا که توجه به
محرومان و زدودن چهره محرومیت از محلات محروم یکی از رسالت هاي عظیم بسیج است که در همین راستا در استان لرستان از

سال گذشته تاکنون بالغ بر 834 پروژه در مناطق محروم استان توسط بسیج اجرا شده است. 

وي بیان کرد: بسیج با حضور در حوادثی همچون سیل سال گذشته بی نظیر بود و شاید اگر بسیج نبود هنوز درگیر پاکسازي منازل
مردم سیل زده از سیلاب بودیم و در ایام شیوع ویروس کرونا نیز به جرات می توان گفت پس از کادر درمان گروه هاي جهادي با ضد

عفونی معابر، رزمایش مومنانه و ردیابی و کنترل بیماران جهت مقابله با ویروس کرونا در شبانه روز در حال فعالیت هستند. 

سوري با اشاره به نقش بسیج در حوزه هاي کار آفرینی، اشتغال و اقتصادي گفت: بسیج با راه اندازي کارگاه هاي کوچک و زود بازده
در سطح شهرستان ها و محلات و رفع مشکلات واحدهاي تولید متضرر از کرونا شاهد نقش آفرینی بسیج در حوزه هاي کارآفرینی،

اشتغال و اقتصاد در استان هستیم. 

وي با اشاره به اقدامات بسیج در حوزه هاي امنیتی تصریح کرد: بسیج استان لرستان در راستاي ارتقا امنیت محلات اقدام به راه
اندازي گشت هاي رضویون در سطح محلات کرده که تاکنون بالغ بر 214 سرقت کشف و 347 ممانعت از سرقت توسط این گشت ها

انجام شده است. 
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سوري با اشاره به اجراي طرح شهید سلیمانی در هفته بسیج گفت: قرارگاه شهید سلیمانی با همکاري وزارت بهداشت و درمان در
راستاي کنترل و مقابله با کرونا در حوزه ردیابی، بیماریابی و قرنطینه بیماران شناسایی شده در استان همزمان به سراسر کشور اجرا
می شود، ایجاد نقاهتگاه در سراسر استان بر اساس نیاز دانشگاه علوم پزشکی و همچنین راه اندازي گشت هایی جهت تذکر لسانی به

افرادي که از ماسک استفاده نمی کنند از جمله اهداف این طرح در استان لرستان است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان خاطر نشان کرد: استفاده از ظرفیت بسیج جامعه پزشکی براي تقویت کادر
درمان، کمک به نیروي انتظامی در بحث کنترل ایاب و ذهاب، معرفی گروه هاي جهادي براي انجام کارهاي خدماتی در بیمارستان
هاي درگیر کرونا، ضد عفونی هوشمند به درخواست شبکه بهداشت از دیگر اهداف اجراي طرح شهید سلیمانی در استان لرستان است.

وي اظهار داشت: اعزام تیم هاي بهداشتی به مناطق محروم، راه اندازي پویش نذر خون با توجه به کمبود ذخابر بانک خون در استان،
سرکشی مسئولان و فرماندهان سپاه از بیمارستان ها و قدردانی از زحمات کادر درمان، اجراي مرحله سوم کمک مومنانه که تا پایان
سال با توزیع بسته هاي معیشتی بهداشتی، بسته هاي آموزشی، ساخت مسکن محرومان، ایجاد اشتغال، تامین جهیزیه براي زوج هاي
محروم و کمک به واحدهاي تولیدي متضرر از کرونا، آزاد سازي زندانیان بدهکار ناچیز از دیگر برنامه هاي هفته بسیج در استان

لرستان است. 

سوري افزود: در مراحل اول و دوم اجراي رزمایش مومنانه در استان لرستان بالغ بر 50 میلیارد تومان در سراسر استان در قالب 112
هزار بسته معیشتی، 10 هزار کارت هدیه، اهدا 237 سري جهیزیه، 10 هزار لوازم تحریر و توزیع 185 هزار بسته معیشتی از ابتداي

کرونا تاکنون توسط سپاه در سراسر استان توزیع شده است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان در رابطه با اجراي طرح 17 ربیع در استان عنوان کرد: طرح 17 ربیع در
راستاي مقابله با گران فروشی و احتکار با کمک تعزیرات حکومتی و سازمان صمت اجرا و با محتکران برخورد می شود در همین راستا
تاکنون بالغ بر 34 انبار احتکار کالا شناسایی و ضبط شده، نظارت بر توزیع کالاهاي اساسی تنظیم بازار و همچنین مامور کردن

بسیجیان جهت مقابله با گران فروشی از جمله اهداف طرح 17 ربیع در استان لرستان است. 

وي با اشاره به اجراي برنامه هاي هفته بسیج در فضاي مجازي بیان کرد: با توجه به شیوع ویروس کرونا جشنواره هاي فرهنگی و
هنري، جشنواره جهادگران علم و فناوري، برگزاري کارگاه هاي مختلف سبک زندگی و کاهش آسیب هاي اجتماعی و همچنین اجراي

پویش هاي مختلف از جمله اقدامات سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان در فضاي مجازي به مناسبت هفته بسیج است. 

انتهاي پیام/
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اعطاي تسهیلات به بخش مسکن کهگیلویه و بویراحمد در اولویت ویژه قرار

گرفت

منبع: تسنیمشماره خبر:  98  |  تاریخ: 1399/08/29

استاندار کهگیلویه و بویراحمد، گفت: بخش مسکن استان کهگیلویه و بویراحمد در اولویت ویژه کشوري قرار گرفت.

استاندار کهگیلویه و بویراحمد، گفت: بخش مسکن استان
کهگیلویه و بویراحمد در اولویت ویژه کشوري قرار گرفت. -

اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از یاسوج، در نشست استاندار
کهگیلویه و بویراحمد با مدیر عامل بانک مسکن کشور،
تامین اعتبار و تسهیلات مورد نیاز براي تکمیل و احداث
منازل روستایی، منازل اقدام ملی مسکن، منازل تعاونی
هاي دستگاه هاي اجرایی همانند آموزش و پرورش و
منازلی که ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) متولی

احداث آنها است، مورد بررسی قرار گرفت. 

حسین کلانتري استاندار کهگیلویه و بویراحمد با اشاره به آغاز به کار احداث 3 هزار و 500 مسکن محرومین در سال جاري، اظهار
داشت: در طرح اقدام ملی 950 واحد مسکن با مشارکت بنیاد مسکن و راه و شهرسازي در حال ساخت است. 

وي از پرداخت تسهیلات به یک هزار واحد بافت فرسوده استان خبر داد و گفت: عملیات بهسازي 4 هزار واحد مسکن روستایی در
سال 98 آغاز شده است. 

کلانتري با اشاره به اینکه عملیات اجرایی 300 واحد مسکن شهري و 700 واحد مسکن از محل سیل در سال گذشته آغاز شده است،
افزود: از محل زلزله نیز 3 هزار و 300 واحد از اواخر سال 97 در دست اقدام است. 

تفاهم نامه تأمین زمین مسکن و اشتغال خانواده ایثارگران در قم منعقد شد 
رئیس بنیاد شهید: بخش عمده نیاز جامعه ایثارگري در حوزه مسکن برطرف می شود/ ساماندهی گلزار شهداي استان مرکزي 

دغدغه شغل و مسکن خانواده هاي شهدا و ایثارگران استان مرکزي برطرف می شود 
مدیرعامل بانک مسکن کشور نیز در این نشست ضمن تقدیر از پیگیري هاي مکرر استاندار کهگیلویه و بوبراحمد گفت: تامین و
پرداخت تسهیلات براي بخش مسکن در کهگیلویه و بویراحمد اعم از مسکن روستایی و شهري که در قالب طرح هاي اقدام ملی

مسکن روستایی، ستاد اجرایی و تعاونی ها است در اولویت خاص پرداخت باشد. 

محمود شایان تامین اعتبار و ارائه تسهیلات ویژه براي تکمیل و راه اندازي واحد هاي مسکونی در کهگیلویه و بویراحمد را از اولویت ها
خواند و گفت : هم اکنون حدود 14 هزار واحد مسکن در استان در حال احداث و تکمیل است و واحدهایی که به تسهیلات ارزي نیاز



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 210/478

دارند بانک مسکن کشور با اولویت خاص این تسهیلات را در اختیار متقاضیان قرار می دهد. 

شایان افزود: تلاش خواهد شد که با تسریع در روند ارائه این تسهیلات در موعد مقرر این واحدها تکمیل و تحویل شود. 

مدیرعامل بانک مسکن کشور خاطرنشان کرد: با توجه به سیاست ها و اقدامات خوب دولت در بخش مسکن در مناطق کمتر
برخوردار، براي تکمیل مسکن در کهگیلویه و بویراحمد از هیچ تلاش و کوششی دریغ نمی کنیم.
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با رانندگان خودروهاي ناقض پروتکل هاي بهداشتی برخورد جدي می شود

منبع: تسنیمشماره خبر:  99  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه استانها-فرمانده پلیس راه استان اردبیل گفت: با رانندگان خودروهاي ناقض پروتکل هاي بهداشتی برخورد جدي می
شود.

گروه استانها-فرمانده پلیس راه استان اردبیل گفت: با
رانندگان خودروهاي ناقض پروتکل هاي بهداشتی برخورد

جدي می شود. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از اردبیل، سرهنگ سید
محمد صفوي بعدازظهر امروز در جمع خبرنگاران اظهار
داشت: با رانندگان خودروهاي ناقض پروتکل هاي بهداشتی

برخورد جدي می شود. 

وي افزود: رانندگان خودروهایی که بدون توجه به
دستورالعمل ستاد مقابله با کرونا، اقدام به ورود به این استان کنند، علاوه بر اعمال جریمه یک میلیون تومانی در حق آنها از سوي

عوامل راهور به مقصد خود بازگردانده شده و از ورود آنها به این منطقه به شدت جلوگیري خواهد شد. 

استثنا در اعمال محدودیت ها وجود ندارد/ شهرستان هاي استان سمنان در وضعیت قرمز و نارنجی 
شهروندان اتریشی آسیب هاي محدودیت ها را بیشتر از خود کرونا می دانند 

استاندار فارس: اعمال محدودیت هاي جدید قطعا سختی هایی را به مردم تحمیل می کند 
فرمانده پلیس راه استان اردبیل با بیان اینکه استان اردبیل از لحاظ شیع کرونا در وضعیت قرمز قرار دارد، گفت: با توجه به قوانین
ستاد ملی کرونا، خودروهاي غیربومی حق ورود از هیچ یک جاده هاي اصلی، فرعی، روستایی و مبادي ورودي به این استان را ندارند. 

صفوي به اشاره به آغاز اجراي محدودیت از اولین ساعت شنبه اول آذر ماه بیان کرد: در این محدودیت ها تردد و ورود به شهر هاي
قرمز و نارنجی استان کاملا ممنوع است و کادر پلیس راه استان اردبیل نیز با تمام ظرفیت خود در ورودي شهر هاي قرمز مستقر و از

ورود خودرو ها جلوگیري خواهند کرد. 

وي افزود: در این ایام محدودیت افرادي که بیمار هستند و افراد شاغل در شهرهاي دیگر که مجبور به تردد بین شهري هستند، می
توانند بدون اعمال جریمه با ارایه مدارك کارت شناسایی، گواهی پزشکی، گواهی اشتغال از شرکت یا اداره محل خدمت تردد نمایند.



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 212/478

71 معدن در استان زنجان غیرفعال شده است

منبع: تسنیمشماره خبر:  100  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه استان ها- رئیس سازمان نظام مهندسی معدن استان زنجان با بیان اینکه 71 معدن در استان زنجان غیرفعال هستند،
گفت: باید در حوزه عناصر معدنی نادر فعالیت گسترده اي انجام شود.

گروه استان ها- رئیس سازمان نظام مهندسی معدن استان
زنجان با بیان اینکه 71 معدن در استان زنجان غیرفعال
هستند، گفت: باید در حوزه عناصر معدنی نادر فعالیت

گسترده اي انجام شود. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از زنجان، رضا کشاورزي ظهر
امروز در جمع خبرنگاران اظهار داشت: تعداد اعضاي
حقیقی نظام مهندسی کشور 41 هزار نفر است که از این
تعداد یک هزار و 45 نفر زنجانی هستند، همچنین تعداد
اعضاي حقوقی در کشور حدود 3 هزار نفر است که از این

تعداد 130 نفر زنجانی هستند. 

وي در ادامه تصریح کرد: براي 320 نفر پروانه اشتغال صادر شده است و اعضاي زنجانی در رشته هاي مختلف از جمله اکتشاف،
استخراج، نقشه برداري و متالوژي فعالیت هاي معدنی را پیش می برند. 

رئیس سازمان نظام مهندسی معدن استان زنجان افزود: در حال حاضر 343 معدن فعال در استان زنجان وجود دارد که 82 مورد آن
فلزي و 260 مورد آن غیر فلزي هستند. تعداد معادن غیر فعال برابر 71 مورد است که 3 مورد آن فلزي و 68 مورد آن غیر فلزي

هستند. 

پیگیري تسنیم نتیجه داد؛ جلسه شوراي معادن براي رسیدگی به خسارت هاي معدنی زنجان برگزار شد 
گزارش|آقاي استاندار سهم یک درصدي معادن چرا براي شهرستان ماهنشان هزینه نمی شود؟ 

بی اعتنایی استاندار و رئیس سازمان صنعت زنجان به وضعیت معادن 
وي عنوان کرد: تناژ اسمی استخراج استان سالانه حدود 18 میلیون و 500 هزار تن است که حدود 2 میلیون تن آن فلزي است.

تعداد شاغلان حوزه معادن 3 هزار نفر و حوزه صنایع معدنی حدود 8 هزار نفر است. 

کشاورزي در خصوص ساختمان تازه افتتاح شده این سازمان گفت: با توجه به نبود همت مسئولان و بودجه کافی مراحل ساخت
ساختمان تا دوره ششم مسکوت مانده بود و امروز این ساختمان با مساحت یک هزار و 200 متر زیربنا با نام مبارك حاج قاسم

سلیمانی شروع به کار کرد. 
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وي بیان کرد: متاسفانه در کشور اکتشافات از بابت مواد معدنی بسیار ضعیف است و در حد سطح است در نتیجه این موضوع تبدیل به
دغدغه نظام مهندسی و بدنه حاکمیتی کشور شده است. بر این اساس استراتژي ما در استان هم بهبود اکتشافات معدنی است. با توجه

به اینکه قوانین معدنی هم در حال اصلاح هستند، سعی داریم موارد قابل اصلاح را عملی کنیم. 

این مسئول در خصوص قانون "گون" افزود: از قبل بحث محافظت درختان ممنوع القطع اعلام شده بود که در حال حاضر ما در تلاش
هستیم این کار تسریع پیدا کند و نگاه ما در این مورد کاملا کارشناسی است و باید با این موضوع مقابله کنیم. 

وي در خصوص رگه هاي کشف شده معدنی جدید در استان، تشریح کرد: در طارم معدن مس پروفیلی را داریم که در صورت پیدا
کردن مکتشف و سرمایه گذار خوب می توانیم آن را به موقعیت خوبی برسانیم. در منطقه زاج کندي معدن آلومینیوم را داریم که
یکی از مواد اصلی و استراتژیک مورد نیاز کشور است و در تلاش هستیم که مزایده اون بخش اجرا شود، همینطور بحث اکتشاف طلا

در قسمت گلوجه در حال انجام است. 

رئیس سازمان نظان مهندسی معادن در خصوص تصمیمات قانونی هزینه سهم یک درصد معادن براي زیرساخت ها گفت: در قانون
تصویب شده است که یک درصد درآمد معادن براي رسیدگی به وضعیت جاده هاي مواصلاتی و هزینه در همان منطقه پرداخت شود. 

وي در خصوص اهمیت تمرکز و پرداختن به اکتشافات معدنی عناصر نادر افزود: مهندسان و شرکت هاي دانش بنیان و بخش هاي
مختلف باید پاي کار آیند که در حوزه عناصر نادر بتوانیم به دستاوردهاي خوبی برسیم چرا که در حال حاضر زیرساخت ها و عناصر

فراهم بهستند و ما نیاز به علم و دانش داریم .
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معین هاي اقتصادي خراسان رضوي چه میزان اشتغال ایجاد کرده اند؟

منبع: تسنیمشماره خبر:  101  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه استان ها- دبیر نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی خراسان رضوي در مورد اشتغال ایجاد شده از ناحیه معین هاي اقتصادي
در استان توضیح داد.

گروه استان ها- دبیر نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی خراسان
رضوي در مورد اشتغال ایجاد شده از ناحیه معین هاي

اقتصادي در استان توضیح داد. - اخبار استانها - 
علی اکبر لبافی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در
مشهدمقدس اظهار داشت: معین هاي اقتصادي از جمله
طرح هایی بود که در دوران استاندار سابق خراسان رضوي
کلید زده شد و امروز نیز فعالیت آنها ادامه دارد و منشاء

برکات خوبی به ویژه در حوزه اشتغال زایی بوده اند. 

دبیر نهاد مردمی اقتصاد مقاومتی خراسان رضوي بیان کرد: یکی از فعالیت هاي تعریف شده براي معین هاي اقتصادي ورود به حوزه
اشتغال و کسب و کار در هر منطقه براساس ظرفیت هاي درونی آن مناطق بوده که در این زمینه معین هاي اقتصادي استان عملکرد

قابل قبولی داشته اند. 

لبافی تصریح کرد: در حال حاضر بیش از 2000 کسب و کار در قالب این طرح به بهره برداري رسیده و اشتغال زایی مناسبی از این
ناحیه ایجاد شده و در مجموع حدود 4000 کسب و کار در استان به واسطه این طرح کلید خورده است. 

7 هزار طرح اشتغال پایدار توسط کمیته امداد آذربایجان غربی ایجاد می شود 
تحقق اشتغال پایدار در اولویت شرکت هاي زیر مجموعه آستان قدس رضوي است 

بذرپاش: اولویت حسابرسی استان ها کمک به تولید و اشتغال باشد 
وي گفت: معین هاي اقتصادي نیز در شهرستان هاي مختلف استان به واسطه طرح مثلث اقتصادي عملکردهاي متفاوتی داشته اند و

البته در برخی شهرستان ها این عملکردها درخشان تر بوده است. 

لبافی با اشاره به اینکه مدل هاي مختلفی توسط این معین هاي اقتصادي در حال پیاده سازي است بیان کرد: برخی طرح ها نیازمند
تسهیلات است و برخی نیز در مرحله اخذ مجوز و تعدادي نیز به بهره برداري رسیده و طرح هایی نیز مرحله توجیهی خود را دنبال

می کنند.
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حفظ دستاوردهاي انقلاب، مأموریت ذاتی سپاه و بسیج است

منبع: حوزه نیوزشماره خبر:  102  |  تاریخ: 1399/08/29

حوزه/ فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان سوادکوه گفت: مأموریت ذاتی بسیج و سپاه حفظ دستاوردهاي انقلاب در همه
عرصه هاي علمی، سیاسی، اقتصادي، اجتماعی، امنیتی و فرهنگی است.

فرمانده سپاه سوادکوه: حفظ دستاوردهاي انقلاب، مأموریت ذاتی سپاه و بسیج است 

حوزه/ فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان سوادکوه گفت:
مأموریت ذاتی بسیج و سپاه حفظ دستاوردهاي انقلاب در همه
عرصه هاي علمی، سیاسی، اقتصادي، اجتماعی، امنیتی و

فرهنگی است. 

سرهنگ سید موسی حسین نژاد، فرمانده ناحیه مقاومت بسیج
شهرستان سوادکوه در گفت و گو با خبرنگار خبرگزاري «حوزه»
در مازندران با گرامیداشت هفته بسیج، این هفته را فرصت
مغتنمی براي بازخوانی رشادت هاي بسیجیان برشمرد و با بیان

این که شجره طیبه بسیج به دست توانمند امام راحل غرص شد، خاطرنشان کرد: امروز تفکر بسیجی در بلنداي جهان خود را نشر
داده و منشأ بیداري اسلامی و تحولات عظیم در منطقه شده است و جوانان منطقه به مدد این تفکر در برابر قدرت پوشالی استکبار

می ایستند. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان سوادکوه، امکان عمل مقتدرانه یک کشور در دفاع از خود را در کنار مردم بودن عنوان کرد و
گفت: امروز ما در کشمکش و منازعات فعلی جهان از اراده مستحکم بسیجیان برخورداریم و بسیجیان در هر عرصه اي وارد شدند، کار

نیمه تمام نمانده و امروز، یکی از نقش هاي مهم بسیج بازدارندگی است. 

وي با اشاره به شعار امسال بسیج مبنی بر «بسیج پیشرو، در خدمت و امیدآفرینی»، یکی از فلسفه هاي وجودي بسیج در طی 41
سال را خدمت رسانی برشمرد و با بیان این که ماموریت ذاتی بسیج و سپاه حفظ دستاوردهاي انقلاب در همه عرصه هاي علمی،

سیاسی، اقتصادي، اجتماعی، امنیتی و فرهنگی است، افزود: برنامه هاي محوري بسیج در این ایام نیز مبتنی بر همین امور است. 

حسین نژاد با اشاره به برگزاري 230 عنوان برنامه در سطح رده هاي مقاومت با رعایت کامل شیوه نامه هاي بهداشتی، 50 برنامه از
این تعداد را شاخص برشمرد و از جمله آنها به رزمایش همیاران سلامت، افتتاح پایگاه علمی و تجلیل از نخبگان، کلنگ زنی خانه
محروم و افتتاح دو خانه مددجو، برگزاري یادواره 165 شهید در فضاي مجازي، تجلیل از مدافعان سلامت، گشت رضویون، کمک
مومنانه، برگزاري نمایشگاه اقتصاد مقاومتی، افتتاح گلزار شهدا، مسابقات فرهنگی و ورزشی مجازي، یادواره شهداي دانش آموز، اردوي
فرهنگی، پخش زنده سخنان رهبري در سالن نهم دي شهرستان، اردوي جهادي با حضور همکاران سپاهی و مدیران اجرایی براي

لمس مشکلات و رنج مردم از نزدیک اشاره کرد. 
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وي، یکی از برنامه هاي این ایام را تجلیل از مدافعان کرامت عنوان کرد و گفت: تجلیل از افرادي که به نوعی در کاهش بیماري کرونا
موثر بودند اما مغفول ماندند؛ خیرینی که در کمک مومنانه حضور فعال داشتند و همچنین، ما تنها شهرستانی هستیم که براي همه

متوفیان کرونایی تجهیز، تغسیل و نماز آنها انجام شده است و در این برنامه سعی در تجلیل از این دو قشر داریم. 

فرمانده سپاه شهرستان سوادکوه با بیان این که تا کنون 9 نفر از همشهریان خود را بر اثر کرونا از دست داده ایم، خاطرنشان کرد: اما
به دلیل مسائل بهداشتی خانواده هاي این متوفیان نتوانستند مراسمی در شأن آنها برگزار کنند و هدف ما این است تا در روز اول
هفته بسیج، با ختم دسته جمعی قرآن توسط بسیجیان براي این افراد، آلامی براي خانواده هاي آنها و غفران الهی براي متوفیان

شویم. 

این مسئول با اشاره به کلنگ زنی یادمان شهداي گمنام در شهرستان سوادکوه، ابراز امیدواري کرد تا با ساخت این یادمان یک قطب
فضاي فرهنگی در شهرستان ایجاد شود و انجام آن را نیازمند یک عزم همگانی در مردم و تمام ارگان ها دانست و افزود: ساخت این

یادمان در سه فاز اجرایی و فاز اول آن تا یک سال آینده به اتمام خواهد رسید. 

وي با اشاره به بحث شناسایی خانواده هاي شهداي گمنام از طریق دي.ان.اي و پیشرفت و سرعت یابی این امر در طی مدت زمان
اخیر، افزود: در نتیجه، دور از انتظار نیست که ما تا پایان سال، میزبان خانواده هاي این شهداي گمنام باشیم و با توجه به این مسئله،
فضاي فعلی زیبنده استقبال از خانواده هاي این شهدا نیست و ما سال گذشته با آتش به اختیار، جاده دسترسی به آن را افتتاح کردیم

و باید همه توان خود، مردم و هم ادارات را بسیج کنیم تا این یادمان تا سال آینده انجام شود. 

حسین نژاد با بیان این که مرحله سوم کمک مومنانه بیشتر در حوزه اشتغال زایی است، تعداد صندوق هاي قرض الحسنه در مجموعه
سپاه شهرستان را 38 صندوق با یک هزار 623 عضو و 118 گروه برشمرد و این صندوق ها را در حوزه اشتغال زایی مؤثر دانست و
گفت: تاکنون از این صندوق 244 فقره وام پرداخت شد که 59 فقره به مبلغ یک میلیارد 362 میلیون ریال وام اشتغال زایی و مابقی
وام کمک معیشتی به مبلغ یک میلیارد و 172 میلیون ریال بوده و مقرر است تا سال آینده ده صندوق دیگر به این میزان افزوده شود.
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4 گام اساسی براي کسب موفقیت

منبع: ایرناشماره خبر:  103  |  تاریخ: 1399/08/29

تهران- ایرنا- عموما در سمینارها، کلاس ها، کارگاه ها و کتاب هاي خودآموزي با عناوین «چگونه یک شبه ثروتمند شویم؟»،
«مدیر موفقی باشید!»، «قهرمان بشوید!»، به شما می گویند و می خواهند بیاموزانند که راه موفقیت اولا بسیار ساده است؛ اما

واقعیت این است که مسیر موفقیت پر پیچ و تاب و سنگلاخی است.

تهران- ایرنا- عموما در سمینارها، کلاس ها، کارگاه ها و
کتاب هاي خودآموزي با عناوین «چگونه یک شبه ثروتمند
شویم؟»، «مدیر موفقی باشید!»، «قهرمان بشوید!»، به شما
می گویند و می خواهند بیاموزانند که راه موفقیت اولا
بسیار ساده است؛ اما واقعیت این است که مسیر موفقیت

پر پیچ و تاب و سنگلاخی است. 

علی اصغر سعدآبادي، عضو هیات علمی و رییس مرکز
نوآوري دانشگاه شهید بهشتی روز پنج شنبه در یادداشتی به مناسبت روزهاي پایانی هفته کارآفرینی آورده: عموما و غالبا در
سمینارها، کلاس ها، کارگاه ها و کتاب هاي خودآموزي که با عنوان «چگونه یک شبه ثروتمند شویم؟»، «مدیر موفقی باشید!»،
«قهرمان بشوید!» و مانند اینها، منتشر می شوند، به شما می گویند و می خواهند بیاموزانند که راه موفقیت اولاً بسیار ساده است؛ چرا
که اگر از ایستگاه A در مسیري که آنها می گویند به سمت نقطه B بروید و رهنمودهاي آنها را به کار ببندید، بی تردید موفق خواهید

شد. 

دوماً این که فقط باید خوش بین باشید و به موفقیت و پیروزي بیندیشید. اما واقعیت این است که مسیر موفقیت پر پیچ و تاب و
سنگلاخی است و هم این که آکنده از دره ها و پرتگاه هایی است که وقتی خیره به لذت هاي راه اید، ممکن است شما را غافلگیر

کند؛ و دیگر این که، به نظرم بیش از خوش بینی باید اندکی بدبینی را همیشه چاشنی برنامه ها و ایده هایتان داشته باشید. 

یکی از این بدبینی ها این است که در اعتبارسنجی ایده تان سختگیرانه عمل کنید و به سادگی از کنار معیارها و پارامترها نگذرید،
یکی از آن خوش بینی هایی که معمولا عارض اهالی کسب و کار و بچه هاي استارتاپی و شاید عموم انسان ها در هنگام برخورد با
مسائل و مشکلات می شود، ساده انگاري درباره راه حل هاي پیشنهادي است. براي پرهیز از این موضوع معیاري پیشنهاد شده که از

آن به عنوان تناسب مسئله/ راه حل یا (Problem/Solution Fit) یاد می شود. 

تناسب مذکور خود دو وجه دارد: مسئله و راه حل. پس هم شناخت مسئله مهم است و هم راه حل انتخابی، اگر این دو نسبتی نداشته
باشند، نمی توان موفقیتی را در کسب و کار یا زندگی یا آن موقعیت انتظار داشت، به نظر می رسد که این تناسب وقتی به دست می
آید که ما گام هاي «از مسئله تا راه حل» را درست پیموده باشیم و توانسته باشیم تا ساختار منطقی - عملیاتی خوبی را طراحی و

طی کرده باشیم. 
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براي مواجهه با یک مسئله چهار گام اساسی وجود دارد که حتماً بایستی طی شود تا تناسب ذکر شده بهترین حالت خود را پیدا کند
و یا به اصطلاح در نقطه تعادلی قرار بگیرد. این گامها عبارت اند از تعریف مسئله، تهیه راه حل هاي ممکن، ارزیابی و انتخاب از میان

راه حل هاي احتمالی و اجراي راه حل ها. 

در وهله نخست، به دنبال درك مسئله، تمرکز بر آن و سپس، یافتن راه حل مناسب باید بود. یافتن مسئله و شناخت آن اهمیت ویژه
اي دارد؛ زیرا مسئله اي که دیده نشود یا نادرست دیده شود، هر دو در حکم شناخته نشدن است. مسئله اي که شناخته نشود، حل
نمی شود و اگر حل نشود ممکن است به بحران تبدیل شود. مسائل، در ابتداي راه، ممکن است با تمهیداتی ساده و کم هزینه حل
شوند اما زمانی که به بحران انجامید، حل آنها دشوار و با هزینه بسیار خواهد بود. به این فرایند با این عبارت اشاره می شود: «نباید
یک گلوله برف را تبدیل به بهمن کنیم!» یعنی آن قدر دیر سراغ راه حل بروید که مثل گلوله برفی که فرصت یافته تا دامنه کوه بیاید

و بهمن بشود، با بحرانی لاینحل روبرو شوید. پس شناخت مسئله در زمان درست آن اهمیتی ویژه دارد. 

در تعریف مسئله معمولاً ما با یک سوالِ چرایی کار خودمان را آغاز می کنیم. چرا همسرم بداخلاقی می کند؟ چرا پسرم درس نمی
خواند؟ چرا کارمندانم کم کاري می کنند؟ و مانند اینها. اما برخی از فلاسفه و نظریه پردازان بر این باورند که نوع کلمات و جملات
شما تاثیري مستقیم بر نگاه تان به جهان و رفتار نهایی تان خواهد داشت، پرسش با «چرا» خوب است و ضروري؛ ولی حتماً آن را با
«چگونه» تکمیل کنید: چگونه می توانم رفتار همسرم را تغییر دهم؟ چگونه پسرم را به درس خواندن علاقه مند کنم؟ چگونه
کارمندانم را به کار بیشتر ترغیب کنم؟ این گونه شما هم «علت یابی» کرده اید و هم کوشیده اید امکانهاي «پاسخ یابی» را در خود

پرسشی که طرح می کنید، بگشایید. 

فهرستی از راه حل ها را تهیه کنید، حتماً حتماً این کار را به واسطه قلم و کاغذ انجام دهید و از محاسبات ذهنی پرهیز کنید، نوشتن
معجزه می کند و به ذهن شما انسجام می دهد، براي تهیه راه حل ها شما باید غیر از اندیشیدن و تأمل کردن از تجارب دیگران بهره
مند شوید، در علوم مدیریتی و دانش سیاستگذاري به این کار شناسایی اقدامات درخشان (best practices) می گویند، یعنی

چرخ را براي بار دوم اختراع نکنید، تحقیق کنید که دیگران چه کرده اند، شاید راه حل آنها به کار شما هم آمد. 

گام سوم، این است که راه حل هاي انتخابی را به محک تجربه بزنید، یعنی آنها را به طور محدود آزمایش کنید، براي نمونه، فرض
کنید شما به این راه حل رسیدید که براي درس خوان شدن پسرتان باید از مُشوق هاي مالی استفاده کنید، بنابراین یکباره به پسرتان
می گویید از امروز پول تو جیبی ات را دو برابر کردم! حال اگر نتیجه مورد انتظار را نگیرید، دیگر امکان بازگشت به عقب نیست. یا
شما مدیر یک کارخانه اید. براي حل یک مشکل دستگاه گرانی را پیشنهاد کرده اند. از ابتدا آن را نخرید. چند روزي کرایه کنید، اگر

مشکلات را حل کرد، سپس خریداري کنید. 

گام چهارم اجراي راه حل است؛ چه بسیار مسئله شناسی هاي دقیق و راه حل یابی هاي درست که در موقع اجرا با شکست روبرو
شده اند. اگر از مراحل یک تا سه مطمئن هستید، براي اجراي راه حل حتماً یک برنامه عملیاتی دقیق تهیه کنید و دقت داشته باشید
که راه حل انتخابی مو به مو اجرا شده باشد، باز هم از محاسبات ذهنی پرهیز کنید. قلم (یا کیبورد! فرقی نمی کند) و کاغذ را به یاد

داشته باشید. بنویسید! نوشتن معجزه می کند. چک لیستی تهیه کنید و مراحل را مرتب و دقیق انجام دهید. 

براي پایان سخن، ذکر مثال قلم فضایی (Space Pen) یا قلم گرانش صفر (Zero Gravity Pen) که محصولی از شرکت قلم
فضایی فیشر (Fisher Space Pen Company) است؛ بی ارتباط نیست. این قلم از کارتریج جوهر تحت فشار استفاده می کند
و بنابر ادعاي شرکت سازنده قابلیت نوشتن در شرایط بی وزنی (گرانش صفر)، به صورت پشت و رو، در زیر آب، روي کاغذهاي خیس
و روغنی، در هر زاویه شدیدترین محدوده هاي دمایی را داراست. یک داستان عامیانه، که از تکراریاتِ فضاي مجازي و پستهاي
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تلگرامی است، می گوید آمریکایی ها که به فضا رفتند، با مشکل ننوشتن خودکارها روبرو شدند. میلیونها دلار هزینه کردند تا این قلم
فضایی را ساختند. ولی روسها که در همان زمان با همین مشکل روبرو شدند، یک کار ساده کردند. آنها از مداد بهره گرفتند. 

این داستان پایه اي در واقعیت ندارد و قلم فضایی براي این منظور ساخته نشده بود. ولی این داستان به عنوان یک مثال خوب از
مهارت حل مسئله بایستی مورد توجه باشد. یعنی وقتی مسئله را به خوبی شناسایی نمی کنیم. از تجارب دیگران بهره نمی ببریم. راه
حلهاي جایگزین متعدد را بررسی نمی کنیم و در نهایت در مرحله اجرا می خواهیم از سریع ترین و پر هزینه ترین مسیر (و نه الزاماً
بهینه ترین مسیر) به راه حل برسیم. پس مهارت حل مسئله خودتان را دائماً «به روز رسانی(upgrade)» کنید. این هم از آن نرم

افزارهایی است که نباید بگذارید ورژن هاي قدیمی اش بر زندگی تان حاکم شود! 

برچسب ها 
- دانشگاه شهید بهشتی 

- کارآفرینی 
- عضو هیات علمی
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مصوبات ستاد کرونا براي کارکنان در محدودیت هاي کرونایی

منبع: شهر فرداشماره خبر:  104  |  تاریخ: 1399/08/29

بوشهر دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: تصمیم گیري براي یکسان سازي و وحدت رویه حضور
کارکنان در 2 هفته اعمال محدودیت هاي کرونایی در شهرستان هاي قرمز، نارنجی و زرد از اهداف تشکیل قرارگاه کرونا

دانشگاه علوم پزشکی بوشهر بوده است.

به گزارش پایگاه خبري - تحلیلی «شهر فردا»،عبدالرسول عباسی در نشست قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر اظهار
کرد: بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر واحدهاي بهداشتی و درمانی ازجمله بیمارستان ها، درمانگاه ها و
اورژانس 115 کاهش حضور کارکنان ندارند ولی در قسمت هاي اداري، آموزشی و پژوهشی کاهش حضور و ساعت کاري اعمال خواهد

شود. 

وي اضافه کرد: بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر مقرر شد معاونت آموزش، تحقیقات و دانشجویی با یک سوم
نفرات در محل کار حضورداشته باشند و بقیه کارکنان به صورت دور کاري فعالیت کنند. 

دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: واحد آموزش بیمارستان ها در این 2 هفته تعطیل خواهند بود. 

عباسی اضافه کرد: معاونت هاي مرتبط با کووید 19، ستاد شبکه و واحدهاي اداري بیمارستان با یک سوم نفرات در محل کار
حضورداشته باشند و بقیه کارکنان به صورت دور کاري فعالیت کنند. 

وي اظهار کرد: مقرر شد در شهرستان هاي نارنجی در واحدهاي اداري شبکه ها و بیمارستان ها حداکثر 50 درصد کارکنان
حضورداشته باشند و مابقی کارکنان تابع شرایط دور کاري می باشند. 

دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر اظهار کرد: جهت تردد همکارانی که محل زندگی و کارشان یکجا نیست و
مجبور به تردد هستند گواهی اشتغال به کار یا ارائه کارت شناسایی جهت تردد آنها در شهرستان هاي قرمز الزامی است. 

عبدالرسول عباسی تصریح کرد: از قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر نیز مقرر شد جهت پزشکان و پرسنل کادر درمانی
بیمارستان هاي شهرستان هاي قرمز دانشگاهی گواهی اشتغال به کار از طرف بیمارستان ها صادر و اسامی پرسنل با ذکر کد ملی به

فرمانداري اعلام شود. 

وي خاطرنشان کرد:بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر مقرر شد کلیه مأموریت هاي اداري در این دو هفته
محدودیت ها لغو شود، به جز مأموریت هاي کرونایی و مأموریت هاي ضروري که پس از هماهنگی با معاونت مربوطه قابل انجام است. 

گفتنی است، بر اساس مصوبه ستاد مبارزه با کرونا در استان بوشهر، قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر با حضور رئیس و
اعضاي قرارگاه تشکیل جلسه داد.
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گفت وگو با سینا استوي، کارآفرین حوزه بلاك چین

منبع: تجارت نیوزشماره خبر:  105  |  تاریخ: 1399/08/29

سینا استوي یکی از کارآفرینان جوانی است که در حوزه بلاك چین در داخل کشور دست به تاسیس یک شرکت استارتاپی
زده است. او فارغ التحصیل مدیریت بازرگانی ست و تلاش هاي زیادي براي گسترش و توسعه علوم بلاك چین و رمزارزها در

ایران انجام داده است.

 
 

سینا استوي یکی از کارآفرینان جوانی است که در حوزه بلاك چین در داخل کشور دست به تاسیس یک شرکت استارتاپی زده است.
او فارغ التحصیل مدیریت بازرگانی ست و تلاش هاي زیادي براي گسترش و توسعه علوم بلاك چین و رمزارزها در ایران انجام داده

 
است. 

استارتاپ به پروژه هایی گفته می شود که در جریان آن یک ایده خام، به کمک تلاش و کوشش یک گروه به تولید یک محصول و یا
یک خدمات می انجامد و زمینه براي فروش آن محصول و خدمات فراهم می شود . این روزها در سراسر دنیا به استارتاپ ها و افرادي
که در این حوزه فعالیت می کنند توجه ویژه اي می شود و دولت ها حمایت هاي زیادي از این نوع کارآفرینان می کنند. سینا استوي
یکی از کارآفرینان جوانی است که در حوزه بلاك چین در داخل کشور دست به تاسیس یک شرکت استارتاپی زده است. او فارغ
التحصیل مدیریت بازرگانی ست و تلاش هاي زیادي براي گسترش و توسعه علوم بلاك چین و رمزارزها در ایران انجام داده است. در

 
ادامه گفتگوي ما با این کارآفرین جوان را می خوانید. 

 
داستان این استارتاپ و ورود به دنیاي کریپتوکارنسی از کجا شروع شد؟ 
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من در سال 2013 میلادي به عنوان بیت کوینر وارد عرصه رمزارزها شدم و به عنوان یک تریدر (معامله گر) درآمد خود را به بیت
کوین تبدیل می کردم. در نهایت در سال 2016 این فرآیند رو به صورت کاملا جدي پیش گرفتم و با فراز و فرودهاي بازار همراه شدم
که در نهایت طی این فرودهاي ناشی از بازار نیز متضرر هم شدم، اما دست نکشیدم و تصمیم گرفتم تا به عنوان یک کارآفرین وارد
این عرصه شوم و بعد ایده ي صرافی رمزارزي در داخل ایران به ذهنم رسید. صرافی کریپتولند در سال 96 (دقیقا 16 مهر ماه) شروع
به کار کرد و ابتدا تنها با استفاده از ربات تلگرامی به مدت تقریبا یک سال و نیم فعالیت داشت و در نهایت تصمیم بر این گرفتیم تا
یک سایت براي صرافی داشته باشیم و کاربران بتوانند راحت تر و با اعتماد بیشتري با صرافی کریپتولند خرید و فروش داشته باشند. 

اکنون سه سال از راه اندازي و تاسیس کریپتولند می گذرد و ما نسبت به ابتداي ورود به این عرصه تغییرات گسترده اي را در پلتفرم
خود داشتیم. همراه با سه سالگی کریپتولند یک پلتفرم جدي از صرافی خود را ارائه دادیم که افراد می توانند در این پلتفرم قابلیت
هاي بسیاري را که در صرافی هاي رمزارزي بین المللی نظیر اوردرگذاري و ترید سریع و آسان را همراه با نمودارهاي قیمتی براي
کاربران فراهم نمودیم و هم اکنون نیز باز هم در حال توسعه هستیم تا در آینده براي هموطنان عزیزمان نیز خدمات بسیار گسترده

اي فراهم نماییم. 

تعریف شما از کارآفرینی؟ 

تعریف من از کارآفرینی این است که یک فرصتی در اختیار جوانان و افراد با استعداد جامعه قرار دهیم تا شکوفایی شکل بگیرد و
موازي با رشد افراد، جامعه نیز رشد کرده و از نظر ذهنی و فکري نمود یابد. در واقع کارآفرینان همواره از مفهوم فرصت جویی و
فرصت پروري در ابعاد کاري خود استفاده می کنند تا سایرین نیز از این فرصت ها بهره مند گردند. از سوي دیگر، ارزش آفرینی براي
این عرصه به عنوان یکی از موارد مهم و اساسی است که قطعا به دنبال فرصت پروري باید شکل بگیرد. در صورتی که ارزشی خلق
نگردد، قطعا توانایی و فرصتی نیز وجود نخواهد داشت و در واقع مفهوم کارافرینی شکل نخواهد گرفت. در نتیجه ما نیز به دنبال

فرصت هاي نو در جوامع هستیم تا این امکان را نیز براي افراد این مرز و بوم فراهم نماییم. 

استراتژي شما براي رشد کسب و کار؟ 

استراتژي ها براي رشد یک سیستم قطعا نقشی اساسی و ضروري ایفا می کنند؛ در این میان باید متناسب با شرایط بتوان استراتژي را
نیز تعیین کرد. در واقع باید در خصوص استراتژي عنوان کنم که یک رفتار منطقی و مورد تایید و بر اساس صلاح دیدهاي جوامع
است؛ در نتیجه یک استراتژي صحیح می تواند تعریفی مناسب از شرایط و دیدگاه ها داشته باشد. در حال حاضر استراتژي اصلی ما

توسعه و ارتقا کیفیت خدمات در داخل کشور و ایفاي نقشی با ساز و کار اساسی هستیم. 

کمی از الگوهاي بازاریابی خودتان بگویید 

الگوي شخصی ما یک الگویی خاص بر اساس ایده هاي ذهنی است که انشاالله در آینده اي نزدیک الگوي بازاریابی خود را منتشر
خواهم کرد. 

فناوري بلاك چین چیست و آینده آن را در جهان و ایران چگونه ارزیابی می کنید؟ 

اگر بخواهیم به زبانی ساده بلاك چین را توصیف کنیم، بهتر است با یک مثال در حوزه مالی این موضوع را بیان کنم. افراد اساسا براي
انجام تراکنش هاي مالی از یک واسطه به نام بانک استفاده می کنند، ولی بلاکچین براي افراد این امکان را فراهم کرده است تا
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اشخاص به صورت مستقیم با یکدیگر ارتباط برقرار نمایند و به صورت همتا به همتا داده ها و تراکنش هاي خود را اجرا کنند و نیازي
به شخص ثالث نباشد. 

اگر بخواهم به صورت دیگر شرح دهم باید بگویم، بلاك چین مجموعه اي از بلوك هاست که به صورت پشت سر هم و زنجیروار با
حجم مشخصی می توانند داده ها را دریافت نموده و در نهایت قابل انتقال به شخصی که احتیاج دارد، نماید. البته باید به این نکته نیز
اشاره داشته باشم که داده ها به صورت رمزنگاري شده انتقال می یابند و تنها فرستنده و گیرنده اطلاعات می توانند رمزگشایی

نمایند. 

این نکته را نیز باید در نظر داشته باشید، مرکز داده اي که بلاك چین ها در آن فعالیت دارند، به صورت کاملا غیر متمرکز و در قالب
یک نود (Node) در سراسر جهان فعال هستند و هر شخصی می تواند نقش نود را داشته باشد. 

در خصوص آینده بلاك چین در ایران باید بگویم که اگر بتوانیم داده ها و اطلاعاتی عمومی را از طریق بلاك چین ذخیره و تغییرات
اعمالی را به این شکل اجرا نماییم، بهترین گزینه است و می توانیم شکلی جدید از پردازش اطلاعات در فضایی کاملا ایمن و
رمزنگاري شده داشته باشیم؛ در نتیجه درز کردن اطلاعات کاملا بی معنا خواهد شد. در حال حاضر فناوري بلاك چین در جهان به

سرعت در حال توسعه است و شرکت هاي مختلفی داده هاي خود را در بلاك چین آپلود می نمایند. 

بزرگترین چالش هایی که در توسعه استارتاپ خود با آن مواجه بودید؟ 

زندگی تمامی افراد در طول یک روز چالش است و هر شخصی که هر روز که از خواب برمی خیزد، گذران زندگی براي او به عنوان
یک چالش است. در طی این چالش روزانه، کسانی می توانند موفق باشند که با هر چالش در زمان مناسب و با تفکري پیش بروند و
در طی این فرآیند موانع را پشت سر بگذارند. به عنوان یک کارآفرین باید با ذهنی باز نسبت به مسائل تصمیم گرفت و ایده اي جدید

را خلق کرد، در نتیجه چالش معنایی ندارد و همه چالش ها قابل حل هستند. 

 
 

 
نظر شما در خصوص رمزارزها (کریپتوکارنسی) و آینده آن در جهان و ایران را بیان کنید؟ 

اساسا رمزارزها به عنوان یک ابزاري براي پرداخت هاي اینترنتی محسوب می شوند و شکل جدیدي از پول را می توان در آن ها یافت.
ایده اي که می تواند مرزها را جابجا نموده و دیدگاه ها را تغییر دهد. به نوعی وقتی شخصی بتواند دارایی خود را به راحتی از کشوري
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به کشور دیگر بدون پرداخت هزینه گزاف انتقال دهد، یک نوع موفقیت و برد محسوب می گردد. جهان به این نوع همبستگی در
حوزه مالی احتیاج دارد. اگر این فرآیند در ایران رشد و نمو یابد، می تواند گشایش هاي اقتصادي براي کشور به همراه داشته و به

نوعی ارز آوري را شاهد خواهیم بود. آینده را باید رقم زد نه اینکه منتظر باشیم تا موفقیت و آینده به سراغ ما بیاید. 

به عنوان یک فعال موفق در فناوري بلاك چین، خلاء موجود در کشور را در این حوزه در چه مواردي می دانید؟ 

به نظرم خلا اصلی در این حوزه ، مبحث آموزش و تبحر در این صنعت است. در واقع بسیاري از افراد به دلیل نداشتن دانش کافی در
حوزه بلاك چین و رمزارزها نمی توانند اهداف و سناریو شکل گیري آن ها را تشخیص دهند و در این میان برداشت هاي اشتباهی
درخصوص این صنعت  ایجاد می گردد. داشتن دانش کافی در این حوزه علاوه بر اینکه سبب توسعه این صنعت در داخل کشور می

گردد، گشایش هاي فراوان و ایجاد شغل براي بسیاري از جوانان این مرز و بوم خواهد داشت. 

توصیه شما به جوانانی که تمایل به راه اندازي کسب و کار در حوزه بلاك چین و رمزارز را دارند، چیست؟ 

تنها توصیه اي که به قشر تازه نفس کشور می توانم داشته باشم، یادگیري و آموزش این حوزه به شکلی صحیح و مفهومی است. در
صورتی که تصمیم دارند کسب و کار خود را در این حوزه توسعه دهند، حتما باید دو فاکتور آموزش و یادگیري را به خوبی درك کرده

و در نهایت اقدام به راه اندازي کسب و کار و سرمایه گذاري نمایند. 

اگر به گذشته باز گردید، باز هم تمایل به راه اندازي کسب و کار در حوزه بلاك چین و رمزارز را دارید ؟ 

قطعا ... اگر رسالت من آموزش و کارآفرینی است، بارها و بارها اگر به گذشته بازگردم قطعا وارد همین حوزه خواهم شد و رسالت خود
را اجرایی خواهم کرد. پس از گذشت این مدت که با فراز و نشیب هاي بسیاري روبرو بودم اما هنوز ابتداي راه هستیم و اهدافم بسیار

فراتر از اینهاست. 

و سخن پایانی 

آموزش، آموزش، آموزش ... به عنوان سخن پایانی تاکید می کنم که همواره دانش خود را تکمیل نمایید و هیچگاه بدون آگاهی وارد
این حوزه نشوید. برخلاف تصوري که بسیاري از افراد دارند، در این حوزه فقط بحث سرمایه گذاري نیست، موضوع مهم و اصلی در

وهله اول آموزش است و در نهایت اقدام به سرمایه گذاري هوشمندانه. 

ریسک بازارهاي مالی تنها با آموزش صحیح و کسب دانش در این حوزه عملیاتی است و این موضوع باید رعایت شود، در غیر اینصورت
خطرات بسیاري سرمایه افراد را تهدید می نماید. 

چگونه خودروي خود را در کمترین زمان و بهترین قیمت بفروشیم؟
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مرمت قلعه چرام با اعتبار 700میلیون ریال انجام شده است/سرمایه گذاران

گردشگري در روستاهاي شهرستان چرام حمایت می شود

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  106  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیر کل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: 700میلیون ریال براي مرمت قلعه تاریخی
شهرستان چرام هزینه شده است.

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد در نشست با امام جمعه چرام مطرح کرد: مرمت قلعه
چرام با اعتبار 700میلیون ریال انجام شده است/سرمایه گذاران گردشگري در روستاهاي شهرستان چرام حمایت می شود مدیر کل
میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: 700میلیون ریال براي مرمت قلعه تاریخی شهرستان چرام

هزینه شده است. 

به گزارش خبرگزاري برنا از استان کهگیلویه و بویراحمد؛ مجید صفایی در نشست امام جمعه مرکز شهرستان چرام، با بیان اینکه
شهرستان چرام نگین سبز گردشگري در شهرستان هاي گرمسیري استان است،تصریح کرد: « مناطق گردشگري چشمه بلقیس و

طسوج چرام از جاذبه هاي بینظیر گردشگري در جنوب کشور است. 

صفایی با بیان اینکه در شهرستان چرام جاذبه هاي طبیعی خوبی در فهرست آثار ملی کشور ثبت شده است افزود:چشمه کورسا و
چشمه بلقیس از مهم ترین جاذبه هاي ثبت شده ملی در این شهرستان است. 

او با بیان اینکه سیاست دولت حمایت از توسعه گردشگري در روستاها است،بیان کرد: هرگونه سرمایه گذاري گردشگري در روستاهاي
شهرستان چرام حمایت ویژه می شود. 

صفایی با اشاره به اهمیت مرمت آثار تاریخی اظهار کرد: قله تاریخی چرام با 700میلیون ریال اعتبار مرمت شده است. 

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: ایجاد کارگاههاي بزرگ صنایع دستی، ایجاد بومگردي
در روستاها و مرمت آثار تاریخی از مهم ترین برنامه هاي أین اداره در شهرستان چرام است. 

حجت الاسلام سید نوراالله افشار امام جمعه مرکز شهرستان چرام نیز در این دیدار با اشاره به اهمیت میراث فرهنگی،گفت:میراث
فرهنگی یادگار گذشتگان است که باید به نسل هاي آینده بیشتر معرفی شود. 

حجت الاسلام سید نوراالله افشار با اشاره به اینکه ظرفیت هاي گردشگري شهرستان چرام تصریح کرد: توسعه گردشگري در این
شهرستان زمینه ساز اشتغال و در آمد زایی براي مردم است. 

او با تقدیر از فعالیت هاي انجام شده حوزه گردشگري این شهرستان ادامه داد: توسعه بیشتر میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع
دستی شهرستان چرام نیازمند برنامه ریزي جامع توسط مسئولان استانی است.
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دستگاه هاي اجرایی براي اجراي محدودیت هاي اصناف همکاري کنند

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  107  |  تاریخ: 1399/08/29

رئیس سازمان صمت استان سمنان گفت: دستگاه هاي اجرایی نیاز است تا در بحث صنوف، همکاري هاي لازم را براي اجراي
محدودیت ها به کار گیرند.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
سمنان، تشنه دل رئیس سازمان صمت استان سمنان
گفت: استمرار این طرح در حوزه اصناف به دلیل مسائل
اقتصادي و مالی، چالش هایی را به وجود می آورد که نیاز

به تدابیر ویژه دارد. 

او افزود: در بحث صنعت ساختمان تدبیر خوبی صورت
گرفت تا مشکلاتی بوجود نیاید و توسعه و اشتغال مرتبط با

این صنعت تعطیل نشوند و نیاز است تا این تدابیر امروز و براي صنعت کشاورزي نیز اندیشیده شود. 

تشنه دل بیان کرد: اگر همه یکسان، مصمم و همدل باشیم و اجراي طرح و محدودیت ها به صورت جامع انجام شود و فرماندهی
واحدي وجود داشته باشد، می توانیم به موفقیت مطلوب دست یابیم.
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ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري آغاز شد

منبع: مردم سالاري آنلاینشماره خبر:  108  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از پنجشنبه، 29 آبان ماه خبر داد.

معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از پنجشنبه، 29 آبان ماه خبر داد. 
به گزارش ایسنا، تسهیلات جدید مطابق مصوبه هفتم مهرماه ستاد ملی مقابله با کرونا، به تمام کسب و کارهاي گردشگري با توجه به
نوع فعالیت، بزرگی و کوچکی واحد، درجه و ستاره اختصاص می یابد. بر این اساس، تاسیسات گردشگري می توانند از حداقل 16

میلیون تومان تا 900 میلیون تومان وام بانکی با نرخ سود 12 درصد و با دوره تنفس حدود شش ماه بهره مند شوند. 
مبلغ این وام به تفکیک براي راهنمایان گردشگري 20 میلیون تومان، دفاتر خدمات مسافرتی بین 150 تا 300 میلیون تومان، شرکت
هاي حمل و نقل گردشگري 80 میلیون تومان، موسسات آموزش گردشگري 60 میلیون تومان، شرکت هاي عامل تطبیق 50 میلیون
تومان، ارزیابان و عوامل تطبیق 16 میلیون تومان، اقامتگاه هاي بومگردي و سنتی براساس تعداد اتاق، مساحت و درجه واحد بین 80
تا 200 میلیون تومان، هتل ها بر حسب ستاره و تعداد اتاق از 200 تا 900 میلیون، و هتل آپارتمان ها، متل ها و مهمانپذیرها به

تفکیک درجه و تعداد اتاق از 200 تا 350 میلیون تومان تعیین شده است. 
همچنین سفره خانه هاي سنتی و واحدهاي پذیرایی بین راهی، مراکز سرگرمی و تفریحی، مجتمع هاي گردشگري و آب درمانی
داراي مجوز فعالیت از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی براساس نوع و درجه واحد بین 100 میلیون تا 350 میلیون

تومان می توانند دریافت کنند. 
پیش تر دولت تسهیلاتی به مبلغ 6 تا 16 میلیون تومان براي حمایت از مشاغل آسیب دیده از ویروس کرونا اختصاص داده بود که
بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی این وام را با توجه به حجم خسارت واردشده به این بخش ها، ناکارآمد توصیف کرده اند
که مسبب بدهکاري بیشتر خواهد شد. علاوه بر این بسیاري از فعالان گردشگري از جمله صاحبان بومگردي ها و راهنمایان گردشگري
با توجه به این که فاقد کد بیمه کارگاهی هستند واجد شرایط براي دریافت آن تسهیلات شناخته نشدند و هیچ نوع حمایتی دریافت

نکردند. 
اینک معاون گردشگري با اشاره به مصوبه لازم الاجراي ستاد ملی مقابله با کرونا، خبر داده است: برابر با هماهنگی انجام شده با معاون
توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تاریخ 29 آبان ماه، تمام تاسیسات و فعالان گردشگري که قبلا
اطلاعات خود را در سامانه هاي وزارت گردشگري ثبت کرده اند می توانند با مراجعه به سامانه کارا Kara.mcls.gov.ir و از قسمت

باکس مخصوص «تسهیلات گردشگري»، درخواست خود را براي دریافت وام جدید ثبت کنند. 
ولی تیموري اظهار کرد: آن دسته از فعالان گردشگري که از تسهیلات مرحله قبل استفاده کرده اند باید تا روز دوشنبه، سوم آذرماه

براي ثبت نام و درخواست مابه التفاوت این تسهیلات، منتظر بمانند. 
ثبت نام تسهیلات جدید درحالی آغاز شده است که بانک ها همچنان زیر بار اجراي این مصوبه نمی روند و برخلاف مصوبه پیشین
ستاد ملی مقابله با کرونا، اقساط تسهیلات قبلی را درحالی که تا پایان سال آینده باید به تعویق اندازند، کسر و حتی مشمول جریمه
تاخیر در پرداخت کرده اند. این درحالی است که در مصوبه جلسه سی و نهم ستاد ملی کرونا درخصوص تسهیلات کسب و کارهاي
آسیب دیده در حوزه گردشگري تصریح شده است: این تسهیلات از محدودیت هاي متعارف در تسهیلات بانکی {شامل بدهی
غیرجاري متقاضی و ذي نفعان، رعایت نسبت مالکانه، مفاد «دستورالعمل رعایت شاخص هاي مالی در اعطاي تسهیلات سرمایه در
گردش به اشخاص حقیقی و حقوقی توسط بانک هاي دولتی به منظور بهره مندي از تسهیلات، ارائه استعلام مالیاتی موضوع تبصره
(1) ماده (186) قانون مالیات هاي مستقیم و چک هاي برگشتی متقاضی و ذي نفعان (که از تاریخ 1399/1/20 لغایت 1399/3/31
ایجاد شده است) مقرر در ماده (5) مکرر الحاقی به قانون صدور چک} (به استناد مصوبه جلسه مورخ 1398/12/26 ستاد ملی مبارزه
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با کرونا) مستثنی خواهد بود. 
بانک مرکزي نیز پنجم آبان ماه در دستورالعملی به 20 بانک ابلاغ کرد: «براي کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري موضوع
ابلاغیه شماره 9689 مورخ 1399/2/7 (زیررسته هاي مصوب کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي ناشی از شیوع ویروس کرونا)

تسهیلات ذیل فراهم می شود: 
1- بازپرداخت تسهیلات بانکی قبلی دریافت شده تا پایان سال 1399 امهال می شود. 

2- با پرداخت تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري براساس بنگاه محوري، مطابق دستورالعمل مصوب کارگروه
اقتصادي مقابله با پیامدهاي ناشی از شیوع ویروس کرونا موافقت شد. متقاضیان مجازند تا پایان آذرماه امسال ثبت نام کنند.
بازپرداخت اقساط این تسهیلات از اول اردیبهشت ماه سال 1400 خواهد بود. بنگاه هایی که با دستورالعمل قبل تسهیلات دریافت

کرده اند نیز مجاز به دریافت مابه التفاوت تسهیلات طبق دستورالعمل جدید خواهند بود.» 
محمد نهاوندیان، معاون اقتصادي رییس جمهور نیز 14 آبان ماه دستورالعمل اجرایی «پرداخت تسهیلات به فعالیت ها و واحدهاي
کسب و کارهاي بیشتر آسیب دیده از ویروس کرونا در حوزه گردشگري بر اساس شیوه بنگاه محوري» را به وزیر کار، تعاون و رفاه

اجتماعی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و رییس کل بانک مرکزي ابلاغ کرد. 
ماده 4 این دستورالعمل تصریح می کند: اشخاصی که قبل از ابلاغ این دستورالعمل (به استناد دستورالعمل قبلی) از تسهیلات مربوط
به مشاغل و رسته هاي آسیب دیده از کرونا استفاده کرده اند، چنان چه دوباره درخواست دریافت تسهیلات داشته باشند، پرداخت

مابه التفاوت مبلغ درخواستی در قالب تسهیلات مطابق این دستورالعمل امکان پذیر خواهد بود. 
در ماده 5 نیز آمده است: به منظور حمایت از فعالان حوزه گردشگري، بازپرداخت تسهیلات بانکی موضوع این دستورالعمل تا

اردیبهشت سال 1400 مشمول دوره تنفس خواهد بود. 
از سویی، برخی فعالان گردشگري اعتراض هایی را نسبت به کم کاري و همکاري نکردن اداره هاي میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی استان ها در بررسی و تایید پرونده هاي درخواست تسهیلات مطرح کرده اند. ولی تیموري، معاون گردشگري وزارت
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی که آغاز ثبت نام این تسهیلات را مطابق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به مدیران میراث
فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی اطلاع داده، از آن ها خواسته است با توجه به اهمیت موضوع، نسبت به اطلاع رسانی به تمام
تاسیسات و فعالان گردشگري تحت پوشش، اقدام کنند. او پیش تر نیز از مدیران استان ها خواسته بود در رسیدگی به پرونده هاي

مربوط به تسهیلات حمایتی خسارت هاي کرونا، سرعت عمل و همکاري بیشتري داشته باشند.
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بزرگترین کارخانه نساجی خاورمیانه، از توقف تا امید

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  109  |  تاریخ: 1399/08/29

با افتتاح کارخانه سبلان پارچه در سال 86، همگان در خیال و رویاي فعالیت بزرگترین کارخانه نساجی خاورمیانه در اردبیل
بودند، رویایی که خیلی زود به سراب تبدیل شد.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیماي مرکز اردبیل؛ با افتتاح کارخانه سبلان پارچه در سال 86، همگان در خیال و رویاي فعالیت
بزرگترین کارخانه نساجی خاورمیانه در اردبیل بودند، قرار بود این واحد صنعتی بزرگ به سرعت نه تنها بازار هاي داخلی بلکه بازار

هاي منطقه و حتی اروپا را فتح کند، رویایی که خیلی زود به سراب تبدیل شد. 

 

مجتمع کارخانه اي سبلان پارچه اردبیل شامل هفت کارخانه تولیدي پوشاك زنجیره اي است که چرخه کامل تبدیل پنبه به نخ و نخ
به انواع منسوجات و پارچه ها را دارد، این کارخانه که با صرف اعتبار یک هزار و 200 میلیارد ریال با ظرفیت ایجاد اشتغال براي حدود
پنج هزار نفروظرفیت تولید سالانه بیش از 35 میلیون قطعه پوشاك که 40درصد آن صادراتی بود، راه اندازي شدمتاسفانه پس از

نزدیک به 2 سال فعالیت بدلیل برخی مشکلات مالی به حالت رکود درآمده و این وضعیت همچنان تداوم دارد. 

 
 

سبلان پارچه در زمینی به وسعت 200 هزار متر مربع و 120 هزار مترمربع زیربنا در مدت سه سال احداث شده و بانک تجارت تامین
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کننده تسهیلات مالی آن بود. 

این مجموعه طلوع باشکوهی داشت، همان ابتدا کیفیت پوشاك تولیدي آن چشم بازار هاي نه تنها داخلی بلکه در خارج از کشور را
گرفت، تنها چندگام محکم می توانست آن را به یک برند جهانی تبدیل کند، اما این طلوع شکوهمند غروبی زودهنگام داشت. 

 
 

پس از چند صباحی فعالیت موفق، این واحد تولیدي بزرگ دچار مشکلات عدیده اي شد که هنوز به صورت کامل شفاف سازي نشده
است، برخی ها سوء مدیریت و ناتوانی اداره این مجتمع بزرگ تولیدي را دلیل به مشکل خوردن کارخانه ذکر کرده و برخی نیز آن را
قربانی سیستم معیوب بانکی کشور می دانند ومعتقدند بانک تجارت تامین کننده حدود 80 درصد سرمایه کارخانه سبلان پارچه در

 
توقف فعالیت طولانی آن مقصر است. 

سبلان پارچه در سال 88 کمی بیش از یک سال پس از شروع تولید با مشکلات عدیده اي مواجه شده و پس از مدت کوتاهی توسط
بانک تجارت مدیریت شد و در نهایت با بررسی پرونده آن در اداره تسویه امور ورشکستگی قوه قضاییه حکم ورشکستگی اش صادر

 
شد، حکمی که مورد اعتراض صاحب کارخانه بود. 

انور حجازي نیا، مالک کارخانه سبلان پارچه با ادعاي اینکه مسوولان وقت بانک تجارت عامل توقف فعالیت کارخانه و اوضاع نابسامان
کنونی این واحد تولیدي هستند، گفت: برخی از مدیران بانک آن زمان گفتند که این کارخانه نمی بایست در این استان احداث می

شد. 

 
وي ادعا می کند که اسنادي در این زمینه و کارشکنی مسوولان وقت بانک تجارت در این زمینه در دست دارد. 

 
 

حجازي نیا افزود: در کنار نگاه منفی بانک تجارت آنچه بیشتر در روند فعالیت کارخانه مشکل ایجاد کرد اعلام ورشکستگی آن با راي
یک قاضی بود هر چند که بعد ها با آن قاضی برخورد شده و هم اکنون با ابطال راي که کارخانه را 10 سال معطل کرده بود با قرارداد

 
جدید این موضوع حل شده است. 
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در این حال روابط عمومی بانک تجارت نیز به تازگی در رابطه با برخی مطالب درباره این کارخانه اعلام کرد: شرکت سبلان پارچه در
سنوات قبل از تسهیلات ارزي صندوق ذخیره ارزي و تسهیلات ریالی استفاده کرده که به دلیل عدم ایفاي تعهدات، بدهی شرکت به
عهده تعویق درآمده و به دلیل سوء مدیریت شرکت و مشکلات ایجاد شده ناشی از عدم پرداخت حقوق کارگران و طلبکاران و علی

 
رغم میل بانک در سنوات گذشته بر اساس تصمیم شوراي تامین استان اداره کارخانه به بانک تجارت واگذار شد. 

این بانک افزود: پس از راه اندازي کارخانه توسط بانک، همزمان با فعالیت کارخانه و بر اساس درخواست طلبکاران سابق شرکت مذکور

 
از مرجع قضایی، نهایتا حکم ورشکستگی شرکت در سال 88 صادر و قطعی گردید. 

بنا به اعلام بانک تجارت، در همین راستا بانک با تنظیم قرارداد اجاره با اداره تصفیه نسبت به ادامه فعالیت امور کارخانه اقدام کرده،
لیکن اداره تصفیه با طرح دعوي به طرفیت بانک با فسخ قرارداد بانک، کارخانه را به اجاره اشخاص غیر واگذار کرد و با این اقدام اداره

 
تصفیه، عملا بانک هیچ گونه اختیاري نسبت به کارخانه، فعالیت و اشتغال آن نداشته و ندارد. 

این منبع افزود: در راستاي صدور حکم ورشکستگی کارخانه اقدامات قانونی بانکی جهت وصول مطالبات خود از زمان صدور حکم
ورشکستگی متوقف و تاکنون کارخانه مذکور به بانک منتقل نشده است. اداره امور کارخانه از سال 89 و بعد از حکم ورشکستگی در
اختیار اداره تصفیه در ورشکستگی بوده است و بانک در این مدت با انجام مذاکرات و تشکیل جلسات مکرر با مسوولان اداره تصفیه، با
حضور مقامات استانی برخی از مطالبات بستانکاران شرکت مذکور را علی رغم عدم مالکیت بانک نسبت به شرکت پرداخت نموده

 
است. 

براساس گزارش هاي مکرر خبرگزاري صدا وسیما از اردبیل با اینکه کارخانه سبلان پارچه از سال 88 به نوعی دچار رکود شد، اما در

 
این 10 سال نیز به طور کامل تعطیل نبوده و با اجاره به اشخاص و برخی موسسه ها به صورت محدود فعال بوده است. 

برخی از کارگران و آگاهان امر می گویند که کیفیت اجناس تولیدي این کارخانه حتی در سال هاي بحرانی در حدي بوده که

 
سفارشاتی از خارج داشته و تولیدات این واحد با برند برخی کشور هاي خارجی در بازار هاي جهانی عرضه شده است. 

توقف و رکود تولید کارخانه سبلان پارچه در 10 سال گذشته در حالی بوده که هنوز از بسیاري ازظرفیت هاي این واحد تولیدي به
طور مطلوب استفاده نشده و بسیاري از تجهیزات پیشرفته آن یا در انبار ها در حال خاك خوردن است و یا با وجود نصب هنوز مورد

 
استفاده قرار نگرفته است. 

آیت االله رییسی، رییس قوه قضاییه که مهرماه گذشته در جریان سفر به اردبیل بازدیدمفصلی از این کارخانه داشت گفت: بیش از 90
درصد ظرفیت کارخانه عظیم سبلان پارچه راکد مانده، از ده سال پیش این ظرفیت معطل مانده و این در حالی است که در گام اول 6

 
هزار کارگر قابل جذب در این واحد تولیدي می باشد. 
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وي بیان کرد: در این مدت پیگیري هایی از سوي مسوولان محلی براي رفع مشکلات این کارخانه شده، ولی بروکراسی اداري مانع

 
رفع مشکل است. 

توقف فعالیت این واحد تولیدي در سال هاي اخیر زیان هنگفتی متوجه آن کرده و به گفته مدیرکل امور ورشکستگی قوه قضاییه
واگذاري ها و اجاره پی در پی و نامناسب این واحد صنعتی بیش از 110 میلیارد ریال خسارت به مجموعه تحمیل کرده، ضمن اینکه

 
در این سال ها هر از گاهی این مجموعه شاهد مشکلات و مسایل کارگري بوده است. 

تداوم رکود کارخانه سبلان پارچه در یک بازه زمانی نسبتا طولانی در حالی بوده که در این سال ها مسوولان دولتی، نمایندگان
مجلس و دستگاه قضایی پیگیر رفع مشکلات پیچیده این واحد تولیدي بوده و در این میان تلاش هاي تاثیرگذار در دولت دوازدهم

 
صورت گرفته و امید ها اکنون درحال به ثمر نشستن است. 

در 2 سال گذشته بویژه در سال جاري اقدامات گسترده اي از سوي نهاد هاي دولتی و نیز دادگستري اردبیل براي احیا و فعال سازي
این کارخانه صورت گرفت، این تلاش ها بویژه پس از سفر رییس قوه قضاییه به استان و تصویب مصوبه اي براي رفع مشکلات کارخانه

 
روند جدي تري به خود گرفته و تا حدودي منتج به نتیجه دلخواه شد. 

 
 

اکبر بهنامجو، استاندار اردبیل براي رفع مشکلات کارخانه نیمه راکد سبلان پارچه بار ها با مدیران بانک تجارت و اداره کل امور

 
ورشکستگی قوه قضاییه دیدار و مذاکره کرد. 

وي پس از سفر رییس قوه قضاییه به استان اردبیل با توجه به آمادگی بانک تجارت براي ادامه همکاري با کارخانه و ابلاغ رسمی ابطال

 
راي ورشکستگی که در سال 88 به اشتباه از سوي یکی از قضات در تهران انجام شده بود با مدیرعامل این بانک دیدار کرد. 

استاندار اردبیل گفت: در دیداري که با مدیرعامل بانک تجارت داشتم قرار شد موانع و مشکلات این کارخانه با کمک سرمایه گذار

 
برطرف شده و به زودي این کارخانه با حمایت مسوولان دوباره راه اندازي شود. 
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وي افزود: با ابطال حکم ورشکستگی، در رایزنی با مدیرعامل بانک تجارت قرار شد بدهی سرمایه گذار اعم از ریالی و ارزي احصا شده

 
و نسبت به تقسیط آن براساس شرایط موجود اقدام شود. 

بهنامجو اضافه کرد: قرار شد با کمک بانک مرکزي مابه التفاوت ارز دولتی از سرمایه گذار این پروژه گرفته نشده و دولت این مبلغ را

 
تقبل کند تا با شروع مجدد و فعالیت کارخانه در سال جهش تولید زمینه فعالیت این مجموعه عظیم فراهم آید. 

وي گفت: این کارخانه بعد از 10 سال بلاتکلیفی دوباره به چرخه تولید و اشتغال بازمی گردد تا با احیاي این مجموعه تحول اقتصادي

 
خوبی را در استان شاهد باشیم. 

استاندار اردبیل از راه اندازي این کارخانه به عنوان بزرگ ترین واحد راکد استان خبر داد و گفت: نخستین قدم در راستاي تحقق شعار
سال راه اندازي این کارخانه با شیفت سه مرحله اي است که حداقل زمینه اشتغال یک هزار و 200 نفر را دارد و در این زمینه

 
همکاري و مشارکت بانک و بخش خصوصی براي تحقق اهداف مورد نظر به عنوان اولویت اساسی مطرح است. 

در این حال رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اردبیل هم با ابراز امیدواري به حل مشکل این کارخانه گفت: برند سبلان
پارچه با حل برخی از مشکلات جان تازه اي در مسیر تولید گرفته و در سال جهش تولید تلاش بر فعالیت همه جانبه این مجتمع

 
تولیدي است. 

 
 

صادقی افزود: این کارخانه که در مسیر تولید با مشکلات متعدد در تامین اعتبار مورد نیاز و همچنین مشکلات مدیریتی روبه رو بوده

 
به دنبال سفر رییس قوه قضاییه و پیگیري مسوولان استانی با شرایط مساعد براي احیا و فعالیت مجدد روبه رو شده است. 

وي افزود: پیش از این، کارخانه با یک سوم ظرفیت کار می کرد که سعی شد مشکلات تولید و مدیریتی این واحد در جلسات مختلف
مورد توجه قرار گیرد تا بالاخره با راهکاري مناسب با همکاري دستگاه قضایی زمینه حل مشکلات این مجموعه بزرگ تولیدي فراهم

 
آید. 
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رئیس سازمان صمت استان اظهار داشت: سبلان چارچه در دوره جدید فعالیت خود می تواند فرصت اشتغال براي چند هزار جوان
بیکار را در استان فراهم آورد که قطعا سعی و تلاشمان بر این است تا در سال جهش تولید فرصت و زمینه این کار را فراهم کنیم. 

وي خاطر نشان کرد: در هفته هاي اخیر با فراخوان اشتغال در این مجموعه 710 نفر وارد چرخه فعالیت شدند و امیدواریم تا پایان
امسال این فرصت اشتغال به بیش از یک هزار نفر نیز برسد. 

صادقی ظرفیت تولید این کارخانه را روزانه 15 هزار قطعه البسه از انواع مختلف اعلام کرد و افزود: امیدواریم این ظرفیت تولید نیز تا
2 برابر در اوایل سال آینده افزایش یابد. 

اما در تصمیمی مهم اوایل آبان ماه با حکم دیوان عالی کشور مالکیت این کارخانه به صاحب اصلی اش بازگشت تا در مسیر تولید و
اشتغال قرار گیرد. 

عتباتی، رییس کل دادگستري استان اردبیل در تشریح این حکم گفت که خواستار اعمال ماده 477 و بررسی مجدد پرونده
ورشکستگی و تملک کارخانه شده و این امر مورد موافقت رییس قوه قضاییه قرار گرفت. 

 
 

وي اظهارداشت: در این زمینه 2 جلسه در تهران با حضور مسوولان عالی قوه قضاییه، مدیرعامل بانک تجارت و تعدادي از اعضاي

 
هیات مدیره برگزار شد. 

وي گفت: نشست با مالک کارخانه، بانک تجارت و مسوولان عالی قضایی براي تعیین تکلیف بدهی هاي کارخانه به بانک و سرعت در

 
روند اشتغال و ارتقاي تولید با پیگیري هایی که انجام می شود، در دستور کار است. 

اکنون کارخانه به مالک آن واگذار شده و بانک تجارت نیز وعده همکاري کامل با سرمایه گذار را داده است، مسوولان محلی نیز آماده

 
فعال سازي بزرگترین کارخانه نساجی خاورمیانه در اردبیل هستند. 

مالک کارخانه و اعضاي جدید هیات مدیره سبلان پارچه نیز با مسوولان محلی در حال رایزنی براي فعال کردن کارخانه بوده و اخبار

 
امیدوارکننده اي درباره وضعیت این واحد تولیدي شنیده می شود. 
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صاحب نظران اقتصادي می گویند با توجه به شرایط فعلی زمینه مناسبی براي فعالیت سبلان پارچه فراهم شده است و این واحد

 
تولیدي با توجه به خوشنامی در بازار داخلی و خارجی می تواند فعالیت موفقی در حوزه پوشاك داشته باشد. 

وجود مواد اولیه بویژه پنبه تولیدي در منطقه مغان، بازار بزرگ کشور هاي قفقاز، روسیه و حتی اروپا، حمایت نظام بانکی و مدیران
دولتی، فرصت خوبی براي صاحب و مدیران سبلان پارچه فراهم کرده تا با دوراندیشی و بهره گیري از مدیریت علمی زمینه فعال

سازي و توفیق این واحد بزرگ نساجی را فراهم سازند.
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تفکري بسیجی که مشاغل خانگی در طالخونچه را متحول کرد

منبع: داناشماره خبر:  110  |  تاریخ: 1399/08/29

بانوي کارآفرینی که از چند سال پیشتر در مسیر کارآفرینی براي زنان شهر طالخونچه گام برداشته و در حال حاضر جز
مدافعان سلامت در زمینه تولید ماسک است و از تجربیات خود در این مسیر می گوید.

بانوي کارآفرینی که از چند سال پیشتر در مسیر کارآفرینی
براي زنان شهر طالخونچه گام برداشته و در حال حاضر جز
مدافعان سلامت در زمینه تولید ماسک است و از تجربیات

خود در این مسیر می گوید. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ نجمه عابدیان در
گفت و گو با خبرنگار صاحب نیوز با اشاره به فعالیت هاي
کارآفرینی و اشتغال زایی در شهر طالخونچه، اظهار کرد:
نزدیک به یک سال است که در حیطه اقتصاد مقاومتی
مشغول فعالیت هستیم، فعالیت هاي ما در آغاز به صورت
توانمند سازي بانوان بود که در این راستا دوره هایی با
همکاري جهاد کشاورزي در زمینه مشاغل خانگی، صنایع

تبدیلی و پرورش قارچ داشتیم، همچنین برخی دوره ها نیز باهمکاري اتاق بازرگانی اصفهان در زمینه هاي کارآفرینی، نحوه بازاریابی و
فروش برگزار شده که پس از اتمام این دوره ها جشنواره هایی نظیر کدبانوي نمونه، صنایع دستی، فرش دستبافت و جشنواره نان
برگزار کردیم در این جشنواره ها بانوانی که استعداد و توانمندي بالایی داشتند شناسایی شده و براي آن ها بازاریابی انجام شد و

توانستند فعالیت اشتغال زایی موثري داشته باشند. 

کارشناس امور بانوان شهرداري طالخونچه به جشنواره زعفران در طالخونچه اشاره کرد و گفت: باهمکاري جهاد کشاورزي برگزاري
دوره هاي پرورش زعفران انجام شد که پس از پایان دوره برخی بانوان در منزل کشت زعفران را آغاز کرده کردند و امروزه در
صحراهاي اطراف طالخونچه نیز کشت زعفران انجام می شود واین شهر قطب زعفران مبارکه با مساحت زمین زیر کشت 38 هکتار

شده است. 

وي با اشاره به نصب المان زعفران در ورودي شهر طالخونچه، گفت: نصب این المان ها موجب استقبال بسیاري از مردم جهت کشت
زعفران شده است؛ بسیاري از صحراهاي شهر طالخونچه به دلیل کم آبی بدون استفاده بوده اما با سیاست تشویق و ترغیب مردم این

فعالیت ها انجام شد. 

عابدیان افزود: دوره آموزش نقاشی روي سفال نیز برگزار کردیم و پس از پایان دوره 20نفر از هنرجویان شروع به فعالیت کرده و بالغ
بر یک سال است که روي سفال و سرامیک نقاشی می کنند. 

کارشناس امور بانوان شهرداري طالخونچه اظهار کرد: همچنین با شیوع ویروس کرونا انگیزه اي در من ایجاد شد که جز حامیان
سلامت باشیم و از همین جهت اقدام به تولید سرپوش بیمارستانی کردیم، لذا زمانی که کارگاه ها تعطیل و قرنطینه اعمال شده بود به
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صورت روزانه بار در خانه هاي افراد می بردیم و از توانایی خیاط هاي مستعد و مجرب منطقه استفاده کردي. 

وي با بیان اینکه در آن مقطع زمانی حساس نزدیک به 100 خانواده مشغول به تولید سرپوش بیمارستانی شدند، تاکید کرد: پس از
این در کارگاه اقدام به بسته بندي ماسک کردیم و در حال حاضر نزدیک به 200 نفر در شهرهاي مبارکه، طالخونچه، مجلسی و

زیباشهر تولید و بسته بندي ماسک انجام می دهند. 

عابدیان در پایان گفت: اینکه که توانسته ایم روحیه کارآفرینی و بسیجی بودن را به سایرین انتقال دهیم بسیار خوشحال بوده و افتخار
ما این است که بسیجی بوده و برکات این تفکر و مسیر همیشه در زندگیمان نمایان بوده و در عمل اثبات شده است. 

انتهاي پیام/
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ویژه برنامه هر پایگاه مقاومت یک خدمت در راستاي پویش شهید سلیمانی اجرا

می شود

منبع: داناشماره خبر:  111  |  تاریخ: 1399/08/29

سرهنگ پاسدار حسن فیضیان از ویژه برنامه هر پایگاه مقاومت یک خدمت در راستاي پویش شهید سلیمانی در این
شهرستان خبر داد.

سرهنگ پاسدار حسن فیضیان از ویژه برنامه هر پایگاه
مقاومت یک خدمت در راستاي پویش شهید سلیمانی در

این شهرستان خبر داد. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از 8دي،
حسن فیضیان، فرمانده سپاه رودبار صبح امروز در نشست
خبري با اصحاب رسانه ضمن تبریک به مناسبت هفته
بسیج با بیان اینکه همه ي مردم و همه کسانی که در
راستاي اعتلاي نظام حرکت می کنند، بسیجی هستند
اظهار کرد: بسیج در دل مردم جاي دارد و این تفکر و نگاه
بسیجی است که می تواند کلید طلایی حل مشکلات

جامعه باشد. 

فرمانده سپاه رودبار با اشاره به فرموده مقام معظم رهبري مبنی بر اینکه بسیج، جمع فداکاري از مردم، براي مردم هستند گفت:
حرکت یک ملت و جامعه در تمامی عرصه ها برگرفته از تفکر بسیجی است. 

وي با اشاره به اینکه امنیت کشور مرهون تفکر بسیجی و مبارزه با جبهه استکبار حاصل تفکر بسیجی در جامعه است افزود: بسیج در
صحنه هاي مختلف و حساس در مقابل توطئه هاي استکبار قد علم کرده است. 

فیضیان با تاکید بر اینکه بسیج مهمترین عامل استمرار و تداوم انقلاب است، تصریح کرد: جهاد فرهنگی و تولید قدرت نرم در مقابل
هجمه هاي دشمن، بصیرت افزایی، امید آفرینی، دشمن ستیزي، نترسیدن از دشمن و... از اهم فعالیتهاي بسیج است. 

فرمانده سپاه رودبار گفت: محرومیت زدایی و سازندگی از مهم ترین فعالیت هاي بسیج است که تشکیل گروه هاي جهادي با حضور
بسیجیان توانمند در همین راستاست. 

فیضیان محرومیت زدایی در عرصه هاي مختلف، ساخت مسکن محرومین، ویزیت رایگان، اشتغال آفرینی، اعطاي وام هاي اشتغال
آفرینی و ... را از خدمات بسیج عنوان کرد و افزود: مهمترین فعالیت هفته بسیج با شعار بسیج پیشرو خدمت و امید آفرین اجراي ویژه

برنامه هر پایگاه مقاومت یک خدمت در راستاي پویش شهید سلیمانی خواهد بود. 

فیضیان ادامه داد: برنامه هاي هفته بسیج امسال پایگاه محور و در راستاي کمک مومنانه، مواسات و همدلی خواهد بود. 

فرمانده سپاه رودبار با بیان اینکه در هفته بسیج در این شهرستان 25 واحد مسکونی محرومین تا پایان سال جاري احداث می شود
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گفت: از این تعداد 5 واحد مسکونی تحویل، 5 واحد آماده افتتاح و مابقی در حال انجام کار می باشد. 

فیضیان از اجراي 80 ویژه برنامه فرهنگی همزمان با هفته بسیج در رودبار خبر داد و گفت: با توجه به شرایط شیوع ویروس کرونا،
اغلب برنامه ها بدون اجتماع و بصورت مجازي برگزار می شود. 

انتهاي پیام/
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اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ زمینه براي طرح

ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن فراهم شود

منبع: داناشماره خبر:  112  |  تاریخ: 1399/08/29

ارسلان زارع اندیشه جوانان و باور به این نسل را ثروت اصلی کشور خواند و با تصریح اینکه با امیدافزایی نسل جوان به آینده،
بر دشواري ها غلبه می کنیم، گفت: لازم است زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن، از سوي

دستگاه هاي متولی فراهم شود.

ارسلان زارع اندیشه جوانان و باور به این نسل را ثروت
اصلی کشور خواند و با تصریح اینکه با امیدافزایی نسل
جوان به آینده، بر دشواري ها غلبه می کنیم، گفت: لازم
است زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي

براي تحقق آن، از سوي دستگاه هاي متولی فراهم شود. 
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ به نقل از 8دي،
ارسلان زارع ظهر امروز در سومین جلسه ستاد ساماندهی
امور جوانان استان اظهار کرد: جوان گرایی و توجه به
جوانان یکی از اصلی ترین رویکردها در جمهوري اسلامی
ایران است و شواهد آشکار تاریخی نیز نشان می دهد
اعتماد به نسل جوان، هم در دوران پرافتخار دفاع مقدس و
هم دوره هاي پس از آن؛ با نتایج مثبتی همراه بوده است. 

وي تصریح کرد: معتقدم باید جریان تحول، توسعه و رشد با استفاده از جوانان شناسایی شود و از اندیشه جدید و فکر خلاق نسل
جوان براي اعتلاي کشور بهره گرفت. 

استاندار گیلان بر لزوم فراهم شدن زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن تاکید کرد و افزود: لازم است در
گام هاي بعدي، این تلاش ها به یک جوشش موثر در جامعه بیانجامد. 

وي مشارکت جوانان در عرصه هاي مختلف را مقوّم توسعه خواند و گفت: اگر این مشارکت ها در قالب سازمان هاي مردم نهاد جوانان
بروز و ظهور یابد؛ هم داراي یک جایگاه حقوقی در سطح ملی خواهد بود و هم به مجموعه کلان دولت در تصمیم گیري ها و تصمیم

سازي ها کمک می کند. 

نماینده عالی دولت در استان به اعتقاد عملی دولت تدبیر و امید به جوانان اشاره و بیان داشت: این یک بحث شعاري نیست چراکه هم
زمینه نقش آفرینی آنان در جایگاه ها و موقعیت هاي مهم مدیریتی در سطح استانی و ملی فراهم شده و هم با افزایش سرعت پاسخ

دهی به استعلامات صدور مجوز سمن هاي جوانان، میزان مشارکت اجتماعی نسل جوان رشد یافته است. 

وي اظهار داشت: بر این باور هستیم که دانش و اندیشه جوانان و باور به این نسل؛ ثروت اصلی کشور است و همین رویکرد، موجب
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شد تا در دوران کرونا ، جوانان ما دستاوردهاي ارزشمندي داشته باشند. 

زارع ادامه داد: با افزایش همبستگی ملی، بازسازي و تقویت اعتماد عمومی و امیدافزایی نسل جوان به آینده، بر دشواري ها و مشکلات
غلبه می کنیم. 

وي با تاکید بر لزوم برگزاري جلسات کارشناسی و تخصصی در جهت رفع موانع موجود در حوزه جوانان خاطرنشان کرد: در راستاي
حل مشکلات جوانان به ویژه ازدواج، لازم است نتایج پژوهش هاي این حوزه عملیاتی شود . 

استاندار گیلان آموزش مهارت هاي زندگی در مرحله پیش، حین و بعد از ازدواج را امري مهم خواند که باید مورد توجه قرار گیرد و
علاوه بر برگزاري دوره هاي مرتبط ، نسبت به تولید محتوا در فضاي مجازي نیز اقدام شود. 

نماینده عالی دولت در استان به تدوین سند صیانت از جمعیت با 16 راهبرد در راستاي صیانت و ارتقاي شاخص هاي جمعیت پویا
اشاره کرد و با ابراز خرسندي از پیشگامی گیلان در اجراي این طرح، از مدیران دستگاه هاي اجرایی خواست تا در اجراي هرچه بهتر،

همکاري لازم را ارئه دهند. 

زارع نقش مشاوره در پیشگیري از طلاق بعنوان یک آسیب اجتماعی را بسیار با اهمیت خواند و گفت: بهزیستی با مشارکت شرکاي
اجتماعی دولتی و غیردولتی خود، آموزش هاي مرتبط با این بخش را افزایش دهد. 

وي به رئیسان دانشگاه هاي استان نیز تأکید کرد که پیشنهادات کاربردي و نیز نتایج تحقیقات و پژوهش هاي خود در حوزه
پیشگیري از طلاق را به دستگاه هاي اجرایی مرتبط ارائه دهند. 

استاندار گیلان همچنین به موضوع ثبت طلاق دیگر استان ها در شهرستان هاي مرزي گیلان و به دنبال آن افزایش آمار طلاق استان
اشاره کرد و با تاکید بر اینکه آمار باید واقع بینانه باشد ، افزود: این مسئله خود یک آسیب محسوب می شود و لازم است در خصوص

آن تصمیم گیري هاي لازم انجام شود. 

زارع اشتغال جوانان و تلاش براي افزایش فرصت هاي شغلی در گیلان را امري مهم خواند و به دستگاه هاي اجرایی استان تاکید کرد
تا در جهت تحقق اهداف، تلاشی مضاعف داشته باشند. 

در این جلسه دانشگاه علوم پزشکی و همچنین بهزیستی استان گزارشی در خصوص اجراي آموزش هاي مرتبط با مهارت هاي زندگی
پیش ، حین و بعد از ازدواج و نیز راهکارهاي لازم به منظور رفع موانع موجود گزارشی ارائه کردند. 

ارائه گزارش از سوي مدیرکل ثبت احوال استان در خصوص آمارهاي مرتبط با ازدواج و طلاق جوانان و همچنین میزان کودك
همسري و ارائه آخرین سیاستگذاري ها در خصوص ازدواج توسط شوراي راهبردي جمعیت استان ، گزارش نماینده مرکز مشاوره
ازدواج استان در خصوص عملکرد و میزان اثرگذاري مراکز مشاوره دولتی و غیردولتی در تحکیم بنیان خانواده و کاهش طلاق در
استان ها و نیز ارائه گزارش فعالیت سازمان صمت و فنی و حرفه اي استان در خصوص اقدامات صورت گرفته در جهت کارآفرینی و

اشتغال جوانان از دیگر بخش هاي این جلسه بود. 

انتهاي پیام/
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رئیس سازمان بسیج: پروژه هاي محرومیت زدایی نخستین گام براي از بین

بردن خلا هاي اقتصادي است

منبع: صراط نیوزشماره خبر:  113  |  تاریخ: 1399/08/29

 رئیس سازمان بسیج مستضعفین با تاکید بر اینکه باید ماشین تولید فقر را
متوقف کنیم، گفت: در راستاي تحقق بیانیه گام دوم انقلاب و ایجاد دولت و تمدن نوین اسلامی باید مراقب عوامل نفوذي باشیم. 

صراط: سردار غلامرضا سلیمانی، رئیس سازمان بسیج مستضعفین صبح امروز در آیین افتتاح 586 پروژه عمرانی، سازندگی و
محرومیت زدایی استان هرمزگان با تاکید بر اینکه اجراي عدالت از برجسته ترین اهداف انقلاب اسلامی بود، اظهار داشت: از آنجایی

که بستر اجراي عدالت تا حدودي از مسیر اقتصاد کشور است لذا دشمنان با استفاده از اهرم فشار مانع اجراي عدالت شدند. 

به گزارش تسنیم، وي با اشاره به اجراي نسخه هاي بانک جهانی در راستاي گسترش فقر و محرومیت پس از پیروزي انقلاب اسلامی
افزود: با توجه به آنکه تولید فقر، ایجاد فاصله طبقاتی و توزیع غلط ثروت از رویکردهاي اقتصاد لیبرالی است لذا براساس ابعاد اقتصادي

بیانیه گام دوم انقلاب باید این مشکلات را حل نماییم. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با تاکید بر اینکه تشکیل دولت اسلامی راه برون رفت از تفکرات لیبرالی است، گفت: علیرغم اینکه
عده اي در کشور با این نوع تفکرات همراه هستند ولیکن با حرکت در مسیر تمدن نوین اسلامی و همراهی سپاه پاسداران و بسیج

براي محرومیت زدایی این مشکلات مرتفع خواهد شد. 

سلیمانی با بیان اینکه پروژه هاي محرومیت زدایی اولین گام براي از بین بردن خلاهاي اقتصادي است، بیان کرد: 586 پروژه
محرومیت زدایی هرمزگان از اقدام بسیار خوب در راستاي از بین بردن فقر و محرومیت در این استان می باشد و در سال هاي گذشته

نیز چنین پروژه هایی مورد بهره برداري قرار گرفته است. 

وي با تاکید بر اینکه ماشین تولید فقر را باید متوقف کنیم، تصریح کرد: با توجه به اینکه اقتصاد لیبرالی ریشه فقر و محرومیت در
کشور است بنابراین نمی توانیم اجازه دهیم این اقتصاد همچنان تولید فقر کند و با تحقق سیاست هاي اقتصاد مقاومتی باید آن را از

بین برد. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با بیان اینکه اقتصاد مقاومتی یکی از حوزه هاي ایجاد اشتغال مولد است، اظهار کرد: استان هرمزگان
به دلیل برخورداري از منابع خدادادي نظیر سواحل و راه ارتباط اقتصادي و تجاري با کشورهاي منطقه و جهان چرا باید نرخ بیکاري
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بالایی داشته باشد. 

سلیمانی با اشاره به اینکه افراد بیکار در زمره طبقه فقیر قرار دارند، گفت: سپاه و سازمان بسیج با برنامه ریزي 3ساله با حمایت بسیج
سازندگی و قرارگاه پیشرفت و آبادانی درصدد است تا ریشه فقر و بیکاري در این استان را از بین ببرد. 

وي با تاکید بر اینکه دیوان سالاري از موانع تحقق ابعاد اقتصادي بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی است، اظهار کرد: بروکراسی و تفکرات
نشات گرفته از آن کارآمدي لازم براي تحقق بیانیه گام دوم ر ا ندارند. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با اشاره به اینکه رهبري در بیانیه گام دوم 42 بار جوانان را مورد خطاب قرار داده اند، تصریح کرد:
مردم سالاري فقط شرکت در انتخابات نیست بلکه مردم در همه امور باید مظهر کامل تحقق مردم سالاري باشند. 

سلیمانی با تاکید بر اهمیت برقراري امنیت در کشور و جدي گرفتن این مسئله در تحقق بیانیه گام دوم بیان کرد: با توجه به اینکه
مسئله نفوذ وجود دارد لذا در راستاي تحقق بیانیه گام دوم انقلاب و ایجاد دولت و تمدن نوین اسلامی باید مراقب عوامل نفوذي
باشیم چون دشمنان انقلاب براي مایوس ساختن و منحرف کردن ملت ایران به هر اقدامی متوسل می شوند تا از عدالت فاصله

بگیریم. 

وي با بیان اینکه باید از تمامی ظرفیت هاي براي ایجاد اشتغال، پیشرفت و آبادانی استفاده شود، خاطرنشان کرد: علیرغم اینکه فضاي
مجازي تهدیدات خاص خود را دارد اما می توان این تهدیدات را به فرصت تبدیل کرد. 
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کوتاه درباره زندگی و زمانه داعیه دار مکتب معارف خراسان

منبع: شهرآرا آنلاینشماره خبر:  114  |  تاریخ: 1399/08/29

عالم جلیل القدر و فقیه گرانمایه مرحوم میرزا محمدمهدي بن محمد اسماعیل غروي اصفهانى (از این پس در این نوشتار از
ایشان به جناب میرزا تعبیر می کنیم)، طلایه دار مکتبى خاص در معارف الهى شیعى که اینک عمدتا به عنوان مکتب تفکیک

شناخته می شود، در سنه 1303 قمرى در اصفهان دیده به دنیا گشود.

هادي مکارم تربتی - پژوهشگر حوزه علمیه مشهد مقدس | شهرآرانیوز - یکی از مسالک مهم اعتقادى در سنوات اخیر، که در
مسائل متعدد فلسفی و کلامی به مخالفت و معارضت با مبانى حکمت متعالیه پرداخته است، مدرسه معارفی خراسان یا آن گونه که
استاد علامه محمدرضا حکیمی نامیده اند، مکتب تفکیک است. داعیه اصلى این مدرسه فکري، جداسازى طرق و روش هاى مختلف
معرفتى و مکاتب شناختى است، بدین معنى که راه و روش معرفت وحیانى را از دیگر مشارب معرفتى، اعم از طرق کلامى، فلسفى و

عرفانى یا ترکیب هایى از آن روش ها جدا مى کند. 

عالم جلیل القدر و فقیه گرانمایه مرحوم میرزا محمدمهدي بن محمد اسماعیل غروي اصفهانى (از این پس در این نوشتار از ایشان به
جناب میرزا تعبیر می کنیم)، طلایه دار مکتبى خاص در معارف الهى شیعى که اینک عمدتا به عنوان مکتب تفکیک شناخته می شود،
در سنه 1303 قمرى در اصفهان دیده به دنیا گشود. تحصیلات مقدماتی علوم حوزوي را در همان جا نزد پدرش میرزا اسماعیل و سایر

علما و مدرسین آن زمان همچون آقا سید محمدباقر درچه اى، آخوند ملا محمد کاشانى و میرزا جهانگیر خان قشقایى قرائت نمود. 

بیشتر بخوانید: 

میرزا مهدي اصفهانی و تفکر شیعی 

آغاز سیر و سلوك میرزا در عتبات عالیات جناب میرزا پس از فوت پدر در نه سالگی و بعد از مدتی که از قرائت مقدمات و سطوح در
اصفهان فارغ شدند، در سال 1315 براى تکمیل تحصیلات عازم عتبات عالیات گردیده، ابتدا در کربلا به محضر درس سید اسماعیل
صدر حاضر شده و علاوه بر اشتغال به فقه و اصول تحت سرپرستى علمى و سلوك عرفانى مرحوم صدر (که خود از خواص اصحاب سرّ
مرحوم آخوند ملا فتحعلى سلطان آبادي اراکى بوده است)، قرار گرفته و با مبانى معنوى و عوالم روحانى و مکتب سلوکی ایشان آشنا
می گردد. جناب میرزا پس از چندى (احتمالا حوالی سال هاي 1318 به بعد) به نجف اشرف مشرف شده، در محضر درس آخوند ملا

محمدکاظم خراسانى و آقا سید محمدکاظم طباطبائی یزدى حاضر می گردد. 

علاوه بر این، با سید احمد کربلایى و شیخ محمد بهارى همدانى، از بزرگان اهل سلوك و زبدگان حوزه مرحوم آخوند ملا حسینقلى
همدانی، معاشرت و مؤانست یافته و در وادى سیر و سلوك عملی مکتب عرفاي متشرع نجف قرار گرفته و مراحل سیر نفسى را تا
رسیدن به تجرید نفس و خلع بدن طی می کند، و سرانجام موفق به اخذ گواهی نیل به معارف و وصول به مقام معرفۀالنفس و اجازه
کتبی ارشاد طالبین، از مرحوم سید احمد کربلایى می گردد. البته جناب میرزا با اشخاص دیگرى از اصحاب آخوند ملا حسینقلى

همدانى، از قبیل مرحوم آقا سید على قاضى و مرحوم حاج سید جمال الدین گلپایگانى و غیر این ها نیز معاشرت داشته است. 

بهره مندي علمی میرزا از 2 مکتب فکري سامرا و نجف در باب ادامه تحصیلات فقهی و اصولی ایشان در نجف، مرحوم آیت ا... نمازي
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شاهرودي به نقل از استادشان جناب میرزا روایت می کند که او ابتدا تا مدتی انفرادا مباحث مهم فقهی و اصولی را از مرحوم نائینی
استفاده نموده تا اینکه پس از مدتی، آقا سید جمال الدین گلپایگانی در تلمذ مشارکت کرده و پس از چندي یکی دیگر و یکی دیگر تا
عده شاگردان نائینی به 7 نفر رسیده و ایشان یک دوره کامل اصول را در مدت 14 سال براي همین جمع هفت نفره تدریس کرده است.

در این دوره، مبانی اصولی مکتب شیخ انصاري را که توسط میرزاي شیرازي تنقیح و تهذیب شده بود و از طریق سید محمد فشارکی
به میرزاي نائینی رسیده بود، به صورت تحقیقی و اجتهادي بررسی و تنقید شده و در نتیجه این مباحثات دقیق، جناب میرزا به تمامی
مکاتب مختلف اصولى سامرا، کاظمین، کربلا و نجف اشرف، احاطه کامل و اشراف جامعی حاصل نموده، و در سال 1338 زمانی  که
حدودا سی وپنج ساله بوده، به دریافت اجازه اجتهاد مطلق از میرزاى نائینى نائل می گردد. پس از آن نیز 3 تن از مدرسین برجسته و
مراجع معظم تقلید آن زمان، یعنی آقایان آقا ضیاءالدین عراقی، آقا سید ابوالحسن اصفهانى و حاج شیخ عبدالکریم حائرى یزدى، در
حاشیه همان اجازه، مقامات علمى و اجتهاد جناب میرزا را تأیید نموده و ستوده اند. هم چنین جناب میرزا در علوم غریبه و فنون
محتجبه (علوم خفیه) از اطلاعات واسع و جامعى برخوردار بوده و ظاهرا این معارف را از مرحوم سید عبدالغفار مازندرانی نجفی، که از
زهاد برجسته زمان خود و از مخالفین و معارضین فلسفه و عرفان در نجف بوده، فراگرفته است. مرحوم میرزا پس از آن پایه هاى
مکتب جدیدي در معرفۀا... را پى ریزى نموده و آن را بعد ها در حوزه علمیه مشهد مقدس بسط و گسترش داده و با تدریس و تألیف

به نشر آن دست یازیده است. 

یکی از تلامذه رده اول جناب میرزا، یعنی مرحوم حاج شیخ محمود حلبی تولائی، در ارتباط با این برهه از زندگی او در نجف و تلاطم
فکري او، مطالبی را به نقل از خود ایشان بیان نموده که به اختصار در اینجا ذکر می شود: «.. آن که روح توحید را در طلبه ها دمید
میرزا مهدي بود که او هم متصل بود به مقاماتی که از سرچشمه ولایت نوشیده بود (صاحب علم جمعی) و از فیوضات حضرت بقیۀا...
بهره مند شده بود.... الان هم توجهی به آن حضرت بکنند. توجه ندارند. نمی گویم منکرند، نه، اما آن گونه که باید و شاید خودشان را
متمسک به آن حضرت نمی کنند. توجه جوهري به مقام ولایت آن حضرت نمی نمایند و الا یرفع الاختلاف. خود گوینده این حرف ها،
مرحوم میرزا، هم در اختلاف شدید واقع شده بود. حتی فرزند او هم بیوگرافی پدرش را نمی داند. در جذر و مدّهائی افتاده بود. دسته
اي او را به طرف محیی الدین و دسته اي دیگر به جاي دیگري می کشاندند. مرحوم آقا سیدعلی قاضی او را به یک طرف و مرحوم آقا
سید احمد کربلائی و شیخ محمد بهاري او را به طرف دیگر و سید عبدالغفار مازندرانی به سویی دیگر می کشیدند. یک دسته سامره 
اي ها مثل سید اسماعیل صدر و حاج میرزا حسین نوري که شاگردان آخوند ملافتحعلی بودند نیز او را به وادي دیگر می کشاندند....
خلاصه همه این افکار در او آمده بود و به گیجی افتاده بود. این ها از اسرار اوست که خودش با من در میان گذاشته است. گفت که

توسل جستم به خود آن حضرت. 

توسل هم که به لفظ نیست بلکه باید به خود حضرت علاقه شخصی داشت ولو تو را بکشد، ولو تو را ریزریز کند. تعارف ندارد. بنا بر
حقائق است. تمسک این است که با تمامی وجود بگویی خدایا خودش را می خواهم ولو بیاید و سر مرا جدا کند.... این را می گویند
اعتصام، اعتصموا بحبل ا.... این مفهوم توسل است. إبتغوا إلیه الوسیلۀ. این در هرکدام پیدا بشود رفع اختلاف می شود. در مرحوم میرزا
مهدي اصفهانی این حقیقت بود. این جوهر و این توسل در او بود؛ لذا رفت و آن ها هم رفع اختلاف کردند و فرمودند: طلب المعارف
من غیر طریقنا اهل البیت مساوق لانکارنا؛ و طریق اهل البیت برایش روشن و بابی از علم صاحب علم جمعی رضوان ا... علیه در او

موجود شد....» 

همان طور که مشهود است در بیانات فوق، یکی از اساتید اصلی جناب میرزا به عنوان صاحب علم جمعی رضوان ا... علیه معرفی شده
که پس از مکاشفه جناب میرزا به تعلیم او پرداخته است، و از آنجایی که این مطلب از اسرار ایشان بوده، اسم او را بالصراحه مذکور
نداشته اند. یکی دیگر از اساتید جناب میرزا که مدت قلیلی نزد او به قرائت عرفان و فلسفه پرداخته اند، حکیم متأله آقا میرزا مهدي
آشتیانی است که در دوره اول اقامت او در مشهد، جناب میرزا و تنی چند از شاگردان زبده ایشان (آقایان حاج شیخ مجتبی قزوینی،
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شیخ غلامحسین محامی، شیخ محمود حلبی و شیخ علی اکبر نوقانی) حدود 6 ماه به صورت خصوصی برخی مباحث فلسفی و عرفانی را
مباحثه می کردند و ظاهرا این مباحثه بنا به خواسته جناب میرزا و اصحاب ایشان بوده است. 

بیشتر بخوانید: 

مبانی فکري مکتب تفکیک 

عزیمت به مشهد و پایه ریزي مکتب معارفی خراسان جناب میرزا حوالی سال 1340 هجري قمري نجف اشرف را به قصد مشهد مقدس
ترك گفته و پس از ورود به آستان قدس رضوي به تدریس و تربیت شاگردان و ترویج مبانی فکري خویش اشتغال ورزیدند. پس از
اندك زمانی، فضلاي مشهد گرد محفل ایشان جمع گشته و از علوم و معارف ایشان در زمینه هاي فقه، اصول و معارف مستفیض می

گردند. 

درس اصول فقه ایشان در طی 3 دوره و به 3 شیوه مختلف بوده است. دوره نخست مفصل و مطابق معمول حوزه هاي علمیه با بیان
آراي قوم و نقد و بررسی آن ها خصوصا شرح و بسط مبانی فقهی و اصولی میرزاي نائینی و آخوند خراسانی بوده است. برخی از
شاگردان نام بردار این دوره آقایان میرزا علی اکبر نوقانی، میرزا هاشم قزوینی، سید صدرالدین صدر و سید حسین حائري بوده اند. در
دوره دوم جناب میرزا به بیان مبانی مختار خود در فقه و اصول و اثبات آن ها پرداخته و هم چنین در ایام تعطیلی رسمی حوزه
خصوصا ماه مبارك رمضان و نیز روز هاي پنجشنبه و جمعه مباحث معارف را مطرح می نمود و اصولا تدریسشان در طول سال به 

ندرت تعطیل می شده. 

از جمله حاضران دروس در این دوره می توان به آقایان حاج شیخ هاشم قزوینی، حاج شیخ مجتبی قزوینی، شیخ محمدحسن
بروجردي، شیخ کاظم مهدوي دامغانی، شیخ هادي مازندرانی، شیخ غلامحسین محامی بادکوبه اي و شیخ محمود تولائی حلبی اشاره
داشت. دوره سوم در تبیین قواعد مهم اصولی که در استدلالات و استنتاجات فقهیه مورد نیاز است بوده و در همین دوره درس هاي
اخلاق و معارف ایشان نیز در 2 رده عمومی و خصوصی تشکیل می شده که در مجالس درس عمومی جمع کثیري از متدینین بازار و

کسبه مشهد هم شرکت می نمودند. 

جناب میرزا در طی دوران اقامت بیست وپنج ساله خویش در مشهد مقدس به تربیت عده زیادي از شاگردان همت گمارد و افراد
فراوانی از محضر وي مستفیض گشتند چه آن ها که از دروس عمومی ایشان بهره برده و در زمره طلاب رسمی حوزه علمیه نبودند و
چه آن ها که در محفل خارج فقه و اصول و معارف خاصه حاضر می گشتند. شناختن حوزه درسی جناب میرزا و شناسایی افراد حاضر
در آن علاوه بر فوائد جانبی فراوان، به تشخیص ریشه هاي برخی جریانات فکري معاصر یاري رسانده و در موارد متعددي راهگشا و

مثمر ثمر است. 

سرانجام این عالم فرزانه و متفکر برجسته، پس از عمري عبادت و زهد و تقوي، و سالیان متمادي تدریس و تحقیق و تألیف و تصنیف،
و پرورش و تربیت عملی و روحانی جمع کثیري از بزرگان و علما، و نیز ترویج و اشاعه معارف قرآنی، و احیاي ولایت ائمه معصومین
(ع)، مهیاي سفر آخرت شد. ایشان در روز پنجشنبه، 19 ذي حجه سال 1365 هجري قمري، پیش از رفتن به حمام مقبره که در
نزدیکی منزلش بود، با تمامی اهل منزل خداحافظی کرده و از همه حلالیت طلبید. سپس به حمام رفت. بدنش را شست وشو داد و
پس از خروج، در محل رختکن حمام، سکته عارضش شد و این چنین راحت و سبکبال به سراي جاوید و لقاي محبوب شتافت. پیکر

پاکش پس از تشییعی عظیم، به صحن مطهر رضوي منتقل گردیده و در دارالضیافه مبارکه به خاك سپرده شد.
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ثبت نام «وام کرونا» ویژه گردشگري آغاز شد

منبع: اعتبار نیوزشماره خبر:  115  |  تاریخ: 1399/08/29

عصر اعتبار- معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از پنجشنبه، 29 آبان ماه خبر
داد.

به گزارش پایگاه خبري«عصر اعتبار» به نقل از ایسنا، تسهیلات جدید مطابق مصوبه هفتم مهرماه ستاد ملی مقابله با کرونا، به
تمام کسب و کارهاي گردشگري با توجه به نوع فعالیت، بزرگی و کوچکی واحد، درجه و ستاره اختصاص می یابد. بر این اساس،
تاسیسات گردشگري می توانند از حداقل 16 میلیون تومان تا 900 میلیون تومان وام بانکی با نرخ سود 12 درصد و با دوره تنفس

حدود شش ماه بهره مند شوند. 

مبلغ این وام به تفکیک براي راهنمایان گردشگري 20 میلیون تومان، دفاتر خدمات مسافرتی بین 150 تا 300 میلیون تومان، شرکت
هاي حمل و نقل گردشگري 80 میلیون تومان، موسسات آموزش گردشگري 60 میلیون تومان، شرکت هاي عامل تطبیق 50 میلیون
تومان، ارزیابان و عوامل تطبیق 16 میلیون تومان، اقامتگاه هاي بومگردي و سنتی براساس تعداد اتاق، مساحت و درجه واحد بین 80
تا 200 میلیون تومان، هتل ها بر حسب ستاره و تعداد اتاق از 200 تا 900 میلیون، و هتل آپارتمان ها، متل ها و مهمانپذیرها به

تفکیک درجه و تعداد اتاق از 200 تا 350 میلیون تومان تعیین شده است. 

همچنین سفره خانه هاي سنتی و واحدهاي پذیرایی بین راهی، مراکز سرگرمی و تفریحی، مجتمع هاي گردشگري و آب درمانی
داراي مجوز فعالیت از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی براساس نوع و درجه واحد بین 100 میلیون تا 350 میلیون

تومان می توانند دریافت کنند. 

پیش تر دولت تسهیلاتی به مبلغ 6 تا 16 میلیون تومان براي حمایت از مشاغل آسیب دیده از ویروس کرونا اختصاص داده بود که
بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی این وام را با توجه به حجم خسارت واردشده به این بخش ها، ناکارآمد توصیف کرده اند
که مسبب بدهکاري بیشتر خواهد شد. علاوه بر این بسیاري از فعالان گردشگري از جمله صاحبان بومگردي ها و راهنمایان گردشگري
با توجه به این که فاقد کد بیمه کارگاهی هستند واجد شرایط براي دریافت آن تسهیلات شناخته نشدند و هیچ نوع حمایتی دریافت

نکردند. 

اینک معاون گردشگري با اشاره به مصوبه لازم الاجراي ستاد ملی مقابله با کرونا، خبر داده است: برابر با هماهنگی انجام شده با معاون
توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تاریخ 29 آبان ماه، تمام تاسیسات و فعالان گردشگري که قبلا
اطلاعات خود را در سامانه هاي وزارت گردشگري ثبت کرده اند می توانند با مراجعه به سامانه کارا Kara.mcls.gov.ir و از قسمت

باکس مخصوص «تسهیلات گردشگري»، درخواست خود را براي دریافت وام جدید ثبت کنند. 

ولی تیموري اظهار کرد: آن دسته از فعالان گردشگري که از تسهیلات مرحله قبل استفاده کرده اند باید تا روز دوشنبه، سوم آذرماه
براي ثبت نام و درخواست مابه التفاوت این تسهیلات، منتظر بمانند. 

ثبت نام تسهیلات جدید درحالی آغاز شده است که بانک ها همچنان زیر بار اجراي این مصوبه نمی روند و برخلاف مصوبه پیشین
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ستاد ملی مقابله با کرونا، اقساط تسهیلات قبلی را درحالی که تا پایان سال آینده باید به تعویق اندازند، کسر و حتی مشمول جریمه
تاخیر در پرداخت کرده اند. این درحالی است که در مصوبه جلسه سی و نهم ستاد ملی کرونا درخصوص تسهیلات کسب و کارهاي
آسیب دیده در حوزه گردشگري تصریح شده است: این تسهیلات از محدودیت هاي متعارف در تسهیلات بانکی {شامل بدهی
غیرجاري متقاضی و ذي نفعان، رعایت نسبت مالکانه، مفاد «دستورالعمل رعایت شاخص هاي مالی در اعطاي تسهیلات سرمایه در
گردش به اشخاص حقیقی و حقوقی توسط بانک هاي دولتی به منظور بهره مندي از تسهیلات، ارائه استعلام مالیاتی موضوع تبصره
(1) ماده (186) قانون مالیات هاي مستقیم و چک هاي برگشتی متقاضی و ذي نفعان (که از تاریخ 1399/1/20 لغایت 1399/3/31
ایجاد شده است) مقرر در ماده (5) مکرر الحاقی به قانون صدور چک} (به استناد مصوبه جلسه مورخ 1398/12/26 ستاد ملی مبارزه

با کرونا) مستثنی خواهد بود. 

بانک مرکزي نیز پنجم آبان ماه در دستورالعملی به 20 بانک ابلاغ کرد: «براي کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري موضوع
ابلاغیه شماره 9689 مورخ 1399/2/7 (زیررسته هاي مصوب کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي ناشی از شیوع ویروس کرونا)

تسهیلات ذیل فراهم می شود: 

1- بازپرداخت تسهیلات بانکی قبلی دریافت شده تا پایان سال 1399 امهال می شود. 

2- با پرداخت تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري براساس بنگاه محوري، مطابق دستورالعمل مصوب کارگروه
اقتصادي مقابله با پیامدهاي ناشی از شیوع ویروس کرونا موافقت شد. متقاضیان مجازند تا پایان آذرماه امسال ثبت نام کنند.
بازپرداخت اقساط این تسهیلات از اول اردیبهشت ماه سال 1400 خواهد بود. بنگاه هایی که با دستورالعمل قبل تسهیلات دریافت

کرده اند نیز مجاز به دریافت مابه التفاوت تسهیلات طبق دستورالعمل جدید خواهند بود.» 

محمد نهاوندیان، معاون اقتصادي رییس جمهور نیز 14 آبان ماه دستورالعمل اجرایی «پرداخت تسهیلات به فعالیت ها و واحدهاي
کسب و کارهاي بیشتر آسیب دیده از ویروس کرونا در حوزه گردشگري بر اساس شیوه بنگاه محوري» را به وزیر کار، تعاون و رفاه

اجتماعی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و رییس کل بانک مرکزي ابلاغ کرد. 

ماده 4 این دستورالعمل تصریح می کند: اشخاصی که قبل از ابلاغ این دستورالعمل (به استناد دستورالعمل قبلی) از تسهیلات مربوط
به مشاغل و رسته هاي آسیب دیده از کرونا استفاده کرده اند، چنان چه دوباره درخواست دریافت تسهیلات داشته باشند، پرداخت

مابه التفاوت مبلغ درخواستی در قالب تسهیلات مطابق این دستورالعمل امکان پذیر خواهد بود. 

در ماده 5 نیز آمده است: به منظور حمایت از فعالان حوزه گردشگري، بازپرداخت تسهیلات بانکی موضوع این دستورالعمل تا
اردیبهشت سال 1400 مشمول دوره تنفس خواهد بود. 

از سویی، برخی فعالان گردشگري اعتراض هایی را نسبت به کم کاري و همکاري نکردن اداره هاي میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی استان ها در بررسی و تایید پرونده هاي درخواست تسهیلات مطرح کرده اند. ولی تیموري، معاون گردشگري وزارت
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی که آغاز ثبت نام این تسهیلات را مطابق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به مدیران میراث
فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی اطلاع داده، از آن ها خواسته است با توجه به اهمیت موضوع، نسبت به اطلاع رسانی به تمام
تاسیسات و فعالان گردشگري تحت پوشش، اقدام کنند. او پیش تر نیز از مدیران استان ها خواسته بود در رسیدگی به پرونده هاي

مربوط به تسهیلات حمایتی خسارت هاي کرونا، سرعت عمل و همکاري بیشتري داشته باشند.
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آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري

منبع: رویداد 24شماره خبر:  116  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از امروز پنجشنبه 29 آبان ماه خبر داد.

رویداد24 تسهیلات جدید مطابق مصوبه هفتم مهرماه
ستاد ملی مقابله با کرونا، به تمام کسب و کار هاي
گردشگري با توجه به نوع فعالیت، بزرگی و کوچکی واحد،
درجه و ستاره اختصاص می یابد. بر این اساس، تاسیسات
گردشگري می توانند از حداقل 16 میلیون تومان تا 900
میلیون تومان وام بانکی با نرخ سود 12 درصد و با دوره

تنفس حدود 6 ماه بهره مند شوند. 

مبلغ این وام به تفکیک براي راهنمایان گردشگري 20 میلیون تومان، دفاتر خدمات مسافرتی بین 150 تا 300 میلیون تومان، شرکت
هاي حمل و نقل گردشگري 80 میلیون تومان، موسسات آموزش گردشگري 60 میلیون تومان، شرکت هاي عامل تطبیق 50 میلیون
تومان، ارزیابان و عوامل تطبیق 16 میلیون تومان، اقامتگاه هاي بومگردي و سنتی براساس تعداد اتاق، مساحت و درجه واحد بین 80
تا 200 میلیون تومان، هتل ها بر حسب ستاره و تعداد اتاق از 200 تا 900 میلیون، و هتل آپارتمان ها، متل ها و مهمانپذیر ها به

تفکیک درجه و تعداد اتاق از 200 تا 350 میلیون تومان تعیین شده است. 

همچنین سفره خانه هاي سنتی و واحد هاي پذیرایی بین راهی، مراکز سرگرمی و تفریحی، مجتمع هاي گردشگري و آب درمانی
داراي مجوز فعالیت از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی براساس نوع و درجه واحد بین 100 میلیون تا 350 میلیون

تومان می توانند دریافت کنند. 

پیش تر دولت تسهیلاتی به مبلغ 6 تا 16 میلیون تومان براي حمایت از مشاغل آسیب دیده از ویروس کرونا اختصاص داده بود که
بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی این وام را با توجه به حجم خسارت واردشده به این بخش ها، ناکارآمد توصیف کرده اند
که مسبب بدهکاري بیشتر خواهد شد. علاوه بر این بسیاري از فعالان گردشگري از جمله صاحبان بومگردي ها و راهنمایان گردشگري
با توجه به این که فاقد کد بیمه کارگاهی هستند واجد شرایط براي دریافت آن تسهیلات شناخته نشدند و هیچ نوع حمایتی دریافت

نکردند. 

اینک معاون گردشگري با اشاره به مصوبه لازم الاجراي ستاد ملی مقابله با کرونا، خبر داده است: برابر با هماهنگی انجام شده با معاون
توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تاریخ 29 آبان ماه، تمام تاسیسات و فعالان گردشگري که قبلا
اطلاعات خود را در سامانه هاي وزارت گردشگري ثبت کرده اند می توانند با مراجعه به سامانه کارا Kara.mcls.gov.ir و از قسمت

باکس مخصوص «تسهیلات گردشگري»، درخواست خود را براي دریافت وام جدید ثبت کنند. 
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ولی تیموري اظهار کرد: آن دسته از فعالان گردشگري که از تسهیلات مرحله قبل استفاده کرده اند باید تا روز دوشنبه، سوم آذرماه
براي ثبت نام و درخواست مابه التفاوت این تسهیلات، منتظر بمانند. 

ثبت نام تسهیلات جدید درحالی آغاز شده است که بانک ها همچنان زیر بار اجراي این مصوبه نمی روند و برخلاف مصوبه پیشین
ستاد ملی مقابله با کرونا، اقساط تسهیلات قبلی را درحالی که تا پایان سال آینده باید به تعویق اندازند، کسر و حتی مشمول جریمه
تاخیر در پرداخت کرده اند. این درحالی است که در مصوبه جلسه سی و نهم ستاد ملی کرونا درخصوص تسهیلات کسب و کار هاي
آسیب دیده در حوزه گردشگري تصریح شده است: این تسهیلات از محدودیت هاي متعارف در تسهیلات بانکی {شامل بدهی
غیرجاري متقاضی و ذي نفعان، رعایت نسبت مالکانه، مفاد «دستورالعمل رعایت شاخص هاي مالی در اعطاي تسهیلات سرمایه در
گردش به اشخاص حقیقی و حقوقی توسط بانک هاي دولتی به منظور بهره مندي از تسهیلات، ارائه استعلام مالیاتی موضوع تبصره
(1) ماده (186) قانون مالیات هاي مستقیم و چک هاي برگشتی متقاضی و ذي نفعان (که از تاریخ 1399/1/20 لغایت 1399/3/31
ایجاد شده است) مقرر در ماده (5) مکرر الحاقی به قانون صدور چک} (به استناد مصوبه جلسه مورخ 1398/12/26 ستاد ملی مبارزه

با کرونا) مستثنی خواهد بود. 

بانک مرکزي نیز پنجم آبان ماه در دستورالعملی به 20 بانک ابلاغ کرد: «براي کسب و کار هاي آسیب دیده حوزه گردشگري موضوع
ابلاغیه شماره 9689 مورخ 1399/2/7 (زیررسته هاي مصوب کارگروه مقابله با پیامد هاي اقتصادي ناشی از شیوع ویروس کرونا)

تسهیلات ذیل فراهم می شود: 

1- بازپرداخت تسهیلات بانکی قبلی دریافت شده تا پایان سال 1399 امهال می شود. 

2- با پرداخت تسهیلات به کسب و کار هاي آسیب دیده حوزه گردشگري براساس بنگاه محوري، مطابق دستورالعمل مصوب کارگروه
اقتصادي مقابله با پیامد هاي ناشی از شیوع ویروس کرونا موافقت شد. متقاضیان مجازند تا پایان آذرماه امسال ثبت نام کنند.
بازپرداخت اقساط این تسهیلات از اول اردیبهشت ماه سال 1400 خواهد بود. بنگاه هایی که با دستورالعمل قبل تسهیلات دریافت

کرده اند نیز مجاز به دریافت مابه التفاوت تسهیلات طبق دستورالعمل جدید خواهند بود.» 

محمد نهاوندیان، معاون اقتصادي رییس جمهور نیز 14 آبان ماه دستورالعمل اجرایی «پرداخت تسهیلات به فعالیت ها و واحد هاي
کسب و کار هاي بیشتر آسیب دیده از ویروس کرونا در حوزه گردشگري بر اساس شیوه بنگاه محوري» را به وزیر کار، تعاون و رفاه

اجتماعی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و رییس کل بانک مرکزي ابلاغ کرد. 

ماده 4 این دستورالعمل تصریح می کند: اشخاصی که قبل از ابلاغ این دستورالعمل (به استناد دستورالعمل قبلی) از تسهیلات مربوط
به مشاغل و رسته هاي آسیب دیده از کرونا استفاده کرده اند، چنان چه دوباره درخواست دریافت تسهیلات داشته باشند، پرداخت

مابه التفاوت مبلغ درخواستی در قالب تسهیلات مطابق این دستورالعمل امکان پذیر خواهد بود. 

در ماده 5 نیز آمده است: به منظور حمایت از فعالان حوزه گردشگري، بازپرداخت تسهیلات بانکی موضوع این دستورالعمل تا
اردیبهشت سال 1400 مشمول دوره تنفس خواهد بود. 

از سویی، برخی فعالان گردشگري اعتراض هایی را نسبت به کم کاري و همکاري نکردن اداره هاي میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی استان ها در بررسی و تایید پرونده هاي درخواست تسهیلات مطرح کرده اند. ولی تیموري، معاون گردشگري وزارت
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی که آغاز ثبت نام این تسهیلات را مطابق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به مدیران میراث
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فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی اطلاع داده، از آن ها خواسته است با توجه به اهمیت موضوع، نسبت به اطلاع رسانی به تمام
تاسیسات و فعالان گردشگري تحت پوشش، اقدام کنند. او پیش تر نیز از مدیران استان ها خواسته بود در رسیدگی به پرونده هاي

مربوط به تسهیلات حمایتی خسارت هاي کرونا، سرعت عمل و همکاري بیشتري داشته باشند.
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حسن حبیبی جانشین فرماندهی سپاه گیلان در بسیج اقشار شد

منبع: گیلانستانشماره خبر:  117  |  تاریخ: 1399/08/29

بنا به پیشنهاد سردار عبداالله پور فرمانده سپاه قدس گیلان، با حکم جانشین فرمانده کل سپاه
پاسداران در امر بسیج، سرهنگ پاسدار حسن حبیبی عنوان جانشین فرماندهی سپاه قدس

گیلان در ستاد تخصصی بسیج اقشار و متخصصین سپاه گیلان منصوب شد. 

به گزارش گیلانستان، بنا به پیشنهاد سردار عبداالله پور فرمانده سپاه قدس گیلان، با حکم جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران در امر
بسیج، سرهنگ پاسدار حسن حبیبی عنوان جانشین  فرماندهی سپاه قدس گیلان در ستاد تخصصی بسیج  اقشار و متخصصین سپاه

گیلان منصوب شد. 

برخی از سوابق مدیریتی سرهنگ حبیبی، مسؤول بسیج دانشجویی دانشگاه هاي آزاد اسلامی گیلان،  معاون نظارت و ارزیابی ناحیه
بسیج دانشجویی گیلان، مسؤول سازمان بسیج اساتید دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی استان، مسؤول سازمان بسیج کارکنان دولت
(ادارات کل) استان، جانشین فرماندهی و مسؤول راهبردي سپاه مرکزي رشت، فرمانده سپاه پاسداران شهرستان آستانه اشرفیه،

مسؤول سازمان بسیج فرهنگیان گیلان. 

سرهنگ حبیبی داراي تحصیلات مقطع دکتري تخصصی رشته جغرافیا-گرایش برنامه ریزي فضایی کارآفرینی، از دانشگاه شهید
بهشتی تهران، مدرس دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی محقق و پژوهشگر و از وي مقالات متعدد در همایش هاي ملی و بین
المللی و نشریات علمی پژوهشی به چاپ رسیده است و نائب رئیس انجمن علمی ژئوپلیتیک ایران شعبه گیلان نیز از دیگر فعالیت

هاي وي است. 

انتهاي پیام/فارس 

print
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تبعیض مثبت یا تبعیض وارونه؟

منبع: میزانشماره خبر:  118  |  تاریخ: 1399/08/29

دبیر هسته حقوق بشر و شهروندي دانشگاه امام صادق(ع) نوشت: شرایط مردان و زنان در کسب پست هاي مدیریت کاملاً
مساوي و بدون تبعیض است.

خبرگزاري میزان - محمد حمید شهریور دبیر هسته حقوق بشر و شهروندي دانشگاه امام صادق(ع) در یادداشتی به تحلیل اقدام
اخیر هیات عمومی دیوان عدالت اداري پرداخت. 

متن یادداشت به شرح زیر است: 

اخیراً هیئت عمومی دیوان عدالت اداري طی دادنامه شماره 936 مورخ 29/7/1399 نسبت به ابطال مصوبه شماره 1351824 مورخ
3/5/1396 شوراي عالی اداري با موضوع اصلاح دستورالعمل اجرایی نحوه انتخاب و انتصاب مدیران حرفه اي اقدام نمود. این مصوبه با
هدف بهرهگیري از توانمندیهاي زنان و جوانان براي تصدي پستهاي مدیریت حرفهاي و افزایش سهم آنان در مدیریت اجرایی کشور
بود و طبق آن امتیازاتی مانند اختصاص سهمیه 30 درصدي براي انتصاب زنان به پست هاي مدیریتی، کاهش حداقل تجربه خدمت
دولتی و احتساب امتیاز ویژه براي ارائه اقدامات علمی - پژوهشی زنان و جوانان براي انتصاب آنان در پست هاي مدیریتی لحاظ می
شد علاوه بر آن در شرایط تساوي امتیازات مربوط به تصدي پست هاي مدیریتی، اولویت به زنان و نیرو هاي جوان تر داده شده بود. 

مغایرت هاي متعدد قانونی 

در گام اول مواد قانونی متعددي که در مغایرت با این مصوبه قرار دارند، قابل بررسی هستند که عبارتند از: 

ماده 53 قانون مدیریت خدمات کشوري که تصریح می کند: «انتصاب و ارتقاء شغلی کارمندان باید با رعایت شرایط تحصیلی و تجربی
لازم و پس از احراز شایستگی و عملکرد موفق در مشاغل قبلی آنان صورت گیرد.» 

بند الف ماده 54 این قانون نیز بیان داشته است: «در انتخاب و انتصاب افراد به پست هاي مدیریت حرفه اي، شرایط تخصصی لازم را
تعیین نموده تا افراد از مسیر ارتقاء شغلی به مراتب بالاتر ارتقاء یابند.» 

تبصره 3 ماده 54 نیز بیان می کند: «دستگاه هاي اجرائی موظفند امکان ارتقاء مسیر شغلی را باتوجه به امتیازات مربوطه در فضاي
رقابتی براي کلیه کارمندان فراهم نمایند.» 

بند هاي 2، 3 و 4 سیاست هاي کلی نظام اداري که طبق ماده 123 قانون برنامه ششم توسعه که لازم الاجرا هستند و به ترتیب
عبارتند از: «عدالت محوري در جذب، تداوم خدمت و ارتقاي منابع انسانی»، «بهبود معیار ها و روزآمدي روش هاي گزینش منابع
انسانی به منظور جذب نیروي انسانی توانمند، متعهد و شایسته و پرهیز از تنگ نظري ها و نگرش هاي سلیقه اي وغیرحرفه اي» و

«دانش گرایی و شایسته سالاري مبتنی بر اخلاق اسلامی در نصب و ارتقاي مدیران.» 
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همانطور که از ظاهر تمام مصوبات اخیر مشهود است، تمام این مواد بدون در نظر گرفتن امتیاز ویژه براي جنس یا قشر خاصی، به
معیار و ضابط جذب و انتصاب و ارتقا شغلی اشاره می کنند و با مصوبه مذکور مغایر هستند. 

عدم رعایت اصل شایستگی و رقابت منصفانه 

جداي از مغایرت قانونی، این مصوبه با منطق حقوقی نیز سازگار نیست. در یک نظام استخدامی مطلوب، اصولی همچون اصل آزادي
اشتغال، اصل لیاقت و شایستگی، اصل ممنوعیت تبعیض، اصل برابري فرصت هاي شغلی و استخدامی و... حاکم است و تمامی مراحل
جذب، استخدام، انتصاب و ارتقاء مسیر شغلی افراد، باید طبق اصل شایستگی و رقابت منصفانه، صورت بگیرد. در صورت عدم رعایت
این اصول، و معیار قراردادن معیاري جز معیار شایسته سالاري، به کارآمدي نظام اداري و مطلوبیت خدمات ارائه شده خدشه وارد
میشود و در نتیجه موجب نارضایتی عمومی خواهد شد. در یک نظام اداري مطلوب هر کس که شایسته است، می تواند متصدي پست
هاي مدیریتی شود، چه مرد باشد چه زن. معیار شایستگی باعث ایجاد انگیزه پیشرفت خواهد شد و موجب تلاش بیشتر کارکنان در
جهت توانمندتر کردن خود میشود. در حالی که چه بسا می توان گفت، مصوبه مذکور حتی ممکن بود انگیزه زنان و جوانان را براي

حداکثر تلاش کم میکرد. 

فمینیست عوام زده 

بعد از اقدام دیوان عدالت اداري، معاون رییس جمهور درامور زنان و خانواده، طی اظهار نظر عجیبی، این اقدام را مخالف حضور زنان و
جوانان در پست هاي مدیرتی دانست. اما آیا به راستی لغو یک امتیاز ویژه و برقراري برابري بین متقاضیان بدون توجه به جنسیت آن

ها، به معناي مخالفت حضور زنان است؟ 

نفی اولویت زنان، به معناي اثبات اولویت مردان نیست، بلکه به منظور برقراري برابري بین آن هاست. همانطور که مشاهده شد در
قوانین استخدامی جمهوري اسلامی ایران هیچگونه برتري از حیث جنسیت دیده نمی شود. همچنین طبق اصل 20 قانون اساسی،
همه افراد اعم از زن و مرد یکسان در حمایت قانون قرار دارند و طبق اصل 19 تمامی مردم ایران از حقوق مساوي برخوردارند و رنگ،
نژاد، زبان و مانند این ها سبب امتیاز نخواهد بود و دولت جمهوري اسلامی ایران، طبق بند 9 اصل سوم، موظف به رفع تبعیضات ناروا
و ایجاد امکانات عادلانه براي همه، در تمام زمینه هاي مادي و معنوي است و همچنین طبق اصل 28 موظف به ایجاد مکان اشتغال به

کار و شرایط مساوي براي احراز مشاغل براي همه افراد است. 

تبعیض مثبت یا تبعیض ناروا 

ممکن است مدافعین این مصوبه، تصویب آن را با مفهوم «تبعیض مثبت» توجیه کنند. اما آیا به راستی این اقدام مصداق تبعیض
مثبت یا تبعیض روا است؟ مفهوم تبعیض روا یا تبعیض مثبت یعنی ایجاد یک نابرابري براي رسیدن به برابري. به عبارت یگر یعنی:
«تفاوت حقوقی موقتی که قانونگذار آن را به نفع گروهی از اشخاص و به زیان گروهی دیگر و با هدف رفع نابرابري هاي پیشین تجویز
می کند.» مثال معروف آن این است که فرض کنید مسابقه دویی در حال برگزاري است، اما پاي یکی از شرکت کنندگان را زنجیر به
هم بسته شده، آیا شما می توانید این زنجیر را باز کنید و فقط او را به نقطه صفر ببرید و بگویید رقابت را شروع بکن؟ آیا این خلاف

عدالت و انصاف نیست؟ یا باید او را کمک کرد تا به نقطه برابري از باقی رقبا برسد؟ 

واضح است که کاربرد تبعیض مثبت در صورتی است که نابرابري رخ داده باشد و ما در صدد جبران آن باشیم و حمایت ما باید تا
حدي باشد که گروه مورد حمایت، به شرایط برابر با سایر برسد. در مقدمه قانون اساسی جمهوري اسلامی ایران نیز تبعیض مثبت در
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حق زنان به رسمیت شناخته شدهاست. مقدمه قانون اساسی در بخش «زن در قانون اساسی» بیان دارد که :«... زنان به دلیل ستم
بیشتري که تاکنون از نظام طاغوتی متحمل شدهاند استیفاي حقوق آنان بیشتر خواهد بود.» علاوه بر آن نظام حقوقی ایران در
بسیاري از موارد که زنان بخاطر طبیعت، وضعیت بیولوژیکی و خانوادگی خود، در یک شرایط نابرابري در موقعیت اشتغال خود قرار
میگیرند؛ اقدام به اعمال تبعیض مثبت براي زنان کرده است. از جمله ممنوعیت کار سخت براي زنان، اعطاي مرخصی زایمان و
شیردهی، اشتغال نیمه وقت، امکان بازنشستگی پیش از موعد و... که البته همچنان اعمال تبعیض مثبت در قبال زنان در این حوزه

جاي کار دارد و عدم توجه به این تفاوت هاي طبیعی، خلاف انصاف و ناعادلانه است. 

اما آیا در مورد اخیر و شرایط تصدي پست هاي مدیرتی به راستی ما شاهد نابرابري و تبعیض در حق زنان بوده ایم؟ با توجه به اصول
قانون اساسی و مواد قانون مدیریت خدمات کشوري که در قبل ذکر شد؛ شرایط مردان و زنان در کسب پست هاي مدیریت کاملاً
مساوي و بدون تبعیض است. اما در این اصلاحیه ما شاهد دو مرحله تبعیض هستیم. اول در مرحله در کسب امتیاز و افزایش سرعت
رشد زنان در نظام اداري. یعنی اگر مردي براي انجام دادن کاري، یک امیتاز دریافت کند؛ یک زن براي انجام دادن همان کار سه
امتیاز دریافت میکند. حال اگر همین کارمند زن با یک کارمند مردي که در شرایط معمول کسب امتیاز کرده است، در رقابت براي

تصدي مدیریت، امتیاز مساوي داشته باشند، اولویت با کارمند زن است. 

راه حل چیست؟ 

به طور قطع بهرهگیري از توانمندیهاي زنان و جوانان براي تصدي پستهاي مدیریت حرفهاي و افزایش سهم آنان در مدیریت اجرایی
کشور، مفید به فایده و به نفع مصالح کشور است اما همانطور که اشاره شد در نظام حقوقی ایران مانعی براي به کارگیري زنان و
جوانان براي تصدي پستهاي مدیریتی وجود ندارد. اما اگر این مشکل و نابرابري در عرصه عمل به واقعیت نپیوسته، مشکلی دیگر است
که باید آن را در حوزه عمل مدیران دولتی جست. اشکال کار در مجریان قانون است نه خود قانون. باید عمل مدیران دولتی و فرهنگ
مدیریتی اصلاح شود. دولت باید فضاي مناسب براي بهرهگیري از توانمندیهاي زنان و جوانان در عرصههاي مدیریتی را در یک فضاي
منصفانه رقابتی و با رعایت اصل شایستگی فراهم کند. نه اینکه اقدام به قاعده گذاري کند و نظام شایستگی و اصل برابري را که از

حقوق اساسی ملت است؛ خدشه دار کند. 

دیوان عدالت اداراي، محکمه اي براي مبارزه با تبعیض 

نتیجه آنکه اقدام دیوان عدالت اداري بر ابطال این مصوبه اقدامی به جا و به منظور رفع تبعیض ناروا و رعایت اصل شایستگی بوده
است. مصوبه شوراي عالی اداري در خصوص اعطاي امیتازات ویژه و اولویت قرار دادن زنان و جوانان به هیچ عنوان مصداق «تبعیض
مثبت» (Positive Discrimination) نبوده است بلکه تبعیض مثبت را از حد گذرانده و تبدیل به تبعیض معکوس یا «تبعیض
وارونه» (Reverse Discrimination)گشته است. یعنی اگر تا کنون به گروه «الف» تبعیض میشدهاست؛ از امروز در حق گروه
«ب» میشود. این نوع تبعیض مثبت، نقض غرض است و از اهداف اولیه خود منحرف گشته است. این تبعیض مثبت صفرا فزوده است
و به شکلی غیر قابل توجیه، به ایجاد گونه اي نابرابري و بی عدالتی دامن میزند و خود یک نوع تأییدیه رسمی به تبعیض جنسیتی

است و باعث می شود به زنان به عنوان یک رقیب تهدید کننده براي تحصیلات و شغل نگریسته شود. 

انتهاي پیام/
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اجراي 40 برنامه شاخص به همت سپاه در ریگان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  119  |  تاریخ: 1399/08/29

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه ریگان از برگزاري بیش از 40 برنامه شاخص به صورت حضوري و مجازي به مناسبت هفته
بسیج در شهرستان ریگان خبر داد.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از کرمان، سرهنگ مصطفی دهقانیان، فرمانده ناحیه
مقاومت بسیج سپاه ریگان پیش از ظهر امروز در نشست
خبري به مناسبت هفته بسیج گفت: بسیج بنا به مقتضیات
زمانه ماموریت هاي مختلفی را برعهده گرفته و بر عهده
خواهد گرفت و این را هم در میدان عمل ثابت کرده است. 

او افزود: به درستی که اگر بسیج در دفاع مقدس نبود و
شکل نگرفته بود معلوم نبود سرنوشت جنگ و انقلاب چه

می شد. 

سرهنگ دهقانیان بیان کرد: در میدان هاي دیگر هم هرجا که بسیج وارد شده و هرجا گره اي براي نظام مقدس جمهوري اسلامی
ایران پیش آمده بسیج وارد شده و آن گره را باز کرده است. 

او گفت: در بحث فناوري هاي متنوع و سلول هاي بنیادي، سازندگی و کمک به دولت و محرومیت زدایی و بحران ها همیشه بسیج
خودش را مدافع مردم دانسته و از مردم جدا نیست. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه ریگان افزود: بسیج، یعنی مردم و امروز بسیج به عنوان یک الگوي تراز جهانی در منطقه و جهان
مطرح است. 

او با بیان اینکه امروز ما در جنگ اقتصادي و جنگ رسانه اي دشمن قرار گرفته ایم، بیان داشت: با توجه به بیانیه گام دوم انقلاب
اسلامی، بسیج تحقق بخش این بیانیه است و این بیانیه را در اولویت و الگوي کار خودش در چله دوم انقلاب اسلامی قرار داده است. 

سرهنگ دهقانیان تصریح کرد: بسیج در موضوعات مختلف خصوصا در این یک سال گذشته در شهرستان ریگان اقدامات خوب، بجا و
شایسته اي با همکاري همه دستگاه ها و مردم انجام داده است. 

دهقانیان بیان داشت: بسیج تاکنون در بحث بیماري کرونا و در قالب بسته هاي معیشتی، لوازم التحریر، کفش، پوشاك، مواد ضد
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عفونی و ماسک بیش از 3 میلیارد تومان به خانواده هاي نیازمند شهرستان ریگان کمک کرده است. 

او همکاري با شبکه بهداشت و درمان در بحث غربالگري بیماران کرونا و ضد عفونی کردن اماکن و معابر عمومی را از دیگر اقدامات
بسیج در ریگان عنوان کرد. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه ریگان به ایجاد نقاهتگاه در ریگان به منظور میزبانی از بیماران کرونایی اشاره و تصریح کرد: با توجه
به اینکه این ویروس منحوس روز به روز مردم را گرفتار می کند و افزایش مبتلایان به این ویروس زیاده شده ما این آمادگی را داریم و
تا پایان ریشه کن کردن این ویروس منحوس در کنار مردم هستیم و به آن ها کمک می کنیم تا آلام و آسیب ها به مردم کمتر شود. 

اجراي برنامه هاي مختلف طی هفته بسیج در ریگان او به برنامه هاي هفته بسیج پرداخت و گفت: فردا در اولین روز از هفته بسیج،
رزمایش اقتدار را با حضور بسیجیان گردان امام علی (ع) به نمایش خواهیم گذاشت و بسیجیان با رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی و

فاصله گذاري اجتماعی همراه با تمثال مبارك سردار شهید حاج قاسم سلیمانی در نماز دشمن شکن جمعه شرکت خواهند کرد. 

سرهنگ دهقانیان به تشدید گشت هاي رضویون و گشت هاي محله محور در سطح شهرستان ریگان اشاره کرد و افزو: دیدار بسیجیان
با امام جمعه، راه اندازي گروه هاي امر به معروف در شهرستان خصوصا در بحث کرونا، برگزاري مسابقات ورزشی در محله طرح
کرامت، راه اندازي کمپین و هشتگ در بستر فضاي مجازي و پویش سلیمانیان در پایگاه هاي مقاومت از برنامه هاي هفته بسیج

هستند. 

او اجراي طرح ویزیت رایگان، برپایی میز خدمت، توزیع ماسک رایگان در روستاها، نشست بصیرتی در فضاي مجازي و حقیقی با
رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی در سطح پایگاه هاي مقاومت، طرح تقویت بنیه علمی دانش آموزان در سطح شهرستان، افتتاح
کانون بسیج مهندسین کشاورزي و بسیج اصناف، اعزام گروه هاي جهادي به مناطق محروم، افتتاح پروژه هاي سازندگی و محرومیت
زدایی، افتتاح 100 چشمه سرویس بهداشتی، افتتاح سوله صالحین حوزه مالک اشتر، افتتاح خانه عالم در سطح شهرستان، افتتاح

شغل هاي خرد خانگی و افتتاح طرح انتقال آب کشاورزي در روستاي ناصریه را از دیگر برنامه هاي هفته بسیج عنوان کرد. 

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج سپاه ریگان از آماده افتتاح بودن پروژه انتقال آب آشامیدنی در مناطق کوهستانی و ساختمان ناحیه
مقاومت این شهرستان خبر داد. 

او با اشاره به تحویل 50 راس بز دوقلو زا به خانواده هاي نیازمند در هفته بسیج به منظور اشتغال زایی و تحقق برنامه هاي اقتصاد
مقاومتی بیان کرد: طی این مدت 20 دستگاه جوجه کشی در سطح روستا ها براي اشتغال زایی تحویل پایگاه هاي مقاومت و امام

جماعت روستا ها می شود. 

سرهنگ دهقانیان با اشاره به اینکه شعار هفته بسیج امسال "بسیج، پیشرو خدمت، امیدآفرین" است، گفت: بیش از 40 برنامه شاخص
به صورت حضوري و مجازي به مناسبت هفته بسیج در این شهرستان ریگان برگزار می شود. 

او با بیان اینکه در هفته بسیج جشنواره مالک اشتر و منتخبین بسیج را در سطح شهرستان برگزار خواهیم کرد، بیان کرد: در روز پنج
شنبه مراسم غبار روبی مزار شهدا و دیدار با خانواده هاي معظم شهدا برگزار خواهد شد.
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سرمایه گذاران خطرپذیر موتور محرك و پشتیبان توسعه رویدادهاي فناورانه

هستند

منبع: ایسناشماره خبر:  120  |  تاریخ: 1399/08/29

وزیر علوم، تحقیقات و فناوري سرمایه گذاران خطرپذیر را موتور محرك و پشتیبان جدي توسعه رویدادهاي فناورانه دانست و
گفت: فرصت هاي ایجاد شده براي تقویت زیست بوم قطعا فرصت هاي بی بدیلی خواهد بود.

منصور غلامی امروز (پنج شنبه-29 آبان ماه) در آیین
اختتامیه پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی
که به صورت مجازي در اصفهان برگزار شد، اظهار کرد:
برگزاري این رویداد در این شرایط کرونایی ناشی از اراده
قوي و تلاش خستگی ناپذیر فناوران و کارافرینان براي

حضور موثر در عرصه حل مسائل مشکلات جامعه است. 

وي افزود: در این جشنواره فرصتی فراهم شد تا این هم
فکري ها به غناي فعالیت ها و تلاش هاي فناورانه بیافزاید. 

وزیر علوم با بیان اینکه هر چند شرایط خاص کرونا توفیق حضور و ملاقات از نزدیک را گرفته است، گفت: اما بکارگیري فضاي مجازي
می تواند فرصت بهتري در دریافت و عرضه تجربیات فرهم کند. امکان حضور در فضاي مجازي براي افراد بیشتري فراهم است که از

این ظرفیت می توان استفاده هاي بهینه داشت. 

وي تاکید کرد: توجه و استفاده از ظرفیت بین المللی در این جشنواره باید بیشتر مورد توجه قرار گیرد و در آینده در نشست هاي این
چنینی به ظرفیت هاي بین المللی توجه خاص معطوف شود. 

غلامی با اشاره به برگزاري 14 دوره موفق این جشنواره در سال هاي گذشته، تصریح کرد: جشنواره شیخ بهایی از سال 1383 تاکنون
با هدف ترویج فرهنگ کارافرینی و حمایت از کارافرینان برتر برگزار شده و تاکنون توانسته نقش موثري در حوزه فناوري کشور داشته

باشد. 

وي افزود: شناسایی علاقه مندان سرمایه گذار و تسهیلگران این عرصه جزء دستاوردهاي این جشنواره ها بوده و در این جشنواره
نواوري ها و طراحان نوباور حوزه کارافرینی فرصت معرفی و ارائه را پیدا می کنند. 

وزیر علوم با بیان اینکه امسال جشنواره مصادف با هفته کارآفرینی شده است، این همزمانی را مبارك دانست و گفت: در شرایط فعلی
این جشنواره باید به عنوان یک رویداد خوب مورد بهره برداري قرار گیرد. 

غلامی با ابراز امیدواري از تحقق اهداف این جشنواره، خاطرنشان کرد: فعالیت هاي فن افرینانه باید در راستاي حل مشکلات جامعه
باشد و کمک به رونق و اثربخشی کسب و کارهاي فناورانه و گسترش محصولات با هدف تسهیل از دستاوردهاي ویژه این جشنواره
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است که باید از آن استفاده حداکثري کرد. 

وي افزود: باید در راستاي حل مشکلات مهم جامعه هدف گذاري شود و در این شرایط معرفی شرکت هاي برتر با استقبال سرمایه
گذاران این عرصه پیوند بخورد و حل مسائل مهم را به دنبال داشته باشد. 

وزیر علوم تاکید کرد: توجه بیشتر به طرح هاي که برطرف کننده چالش هاي کشور هستند باید در دستورکار جشنواره باشد و با این
طرح ها در راستاي کم کردن و حل مشکلات ناشی از حوادث طبیعی موفق شد. 

غلامی یکی از ظرفیت هاي این جشنواره ها را حضور مدیران و نمایندگان بخش هاي دولتی و خصوصی دانست و گفت: خیرین در
حوزه کارافرینی نیز می توانند نقش مهمی در جامعه هدف این جشنواره ها داشته باشند. 

به گفته وزیر این رویدادها مکمل زنجیره تعامل بین کسب و کارهاي دانش بنیان و اکوسیستم کارافرینی و سرمایه گذاري است که در
اهداف این جشنواره ها باید به این موارد توجه ویژه کرد. 

غلامی سرمایه گذاران خطرپذیر را موتور محرك و پشتیبان جدي توسعه رویدادهاي فناورانه خواند و گفت: فرصت هاي ایجاد شده
براي تقویت زیست بوم قطعا فرصت هاي بی بدیلی خواهد بود. 

به گزارش ایسنا، پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی به مدت دو روز به صورت مجازي در اصفهان برگزار شد. این
جشنواره در دو بخش مسابقه اي و غیر مسابقه اي برگزار و در نهایت از بین طراحان کسب و کار راه یافته به مرحله نهایی جشنواره
ملی فن آفرینی شیخ بهایی، چهار جایزه و از بین فن آفرینان، سه شرکت نوپا و 2 شرکت رشد یافته به عنوان رتبه هاي برتر انتخاب

شدند. 

علاوه بر آن طرح هایی در فرصت هاي سرمایه گذاري و 2 شرکت به مرحله نهایی جایزه ویژه فن آفرین صنعت ساز دکتر شیخ زین
الدین راه یافتند. 

انتهاي پیام
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مصوبات ستاد کرونا براي کارکنان در محدودیت هاي کرونایی

منبع: شبکه ایرانشماره خبر:  121  |  تاریخ: 1399/08/29

دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: تصمیم گیري براي یکسان سازي و وحدت رویه حضور کارکنان
در 2 هفته اعمال محدودیت هاي کرونایی در شهرستان هاي قرمز، نارنجی و زرد از اهداف تشکیل قرارگاه کرونا دانشگاه علوم

پزشکی بوشهر بوده است.

دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر
گفت: تصمیم گیري براي یکسان سازي و وحدت رویه
حضور کارکنان در 2 هفته اعمال محدودیت هاي کرونایی
در شهرستان هاي قرمز، نارنجی و زرد از اهداف تشکیل

قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر بوده است. 

عبدالرسول عباسی در نشست قرارگاه کرونا دانشگاه علوم
پزشکی بوشهر اظهار کرد: بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا
دانشگاه علوم پزشکی بوشهر واحدهاي بهداشتی و درمانی
ازجمله بیمارستان ها، درمانگاه ها و اورژانس 115 کاهش

حضور کارکنان ندارند ولی در قسمت هاي اداري، آموزشی و پژوهشی کاهش حضور و ساعت کاري اعمال خواهد شود. 

وي اضافه کرد: بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر مقرر شد معاونت آموزش، تحقیقات و دانشجویی با یک سوم
نفرات در محل کار حضورداشته باشند و بقیه کارکنان به صورت دور کاري فعالیت کنند. 

دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: واحد آموزش بیمارستان ها در این 2 هفته تعطیل خواهند بود. 

عباسی اضافه کرد: معاونت هاي مرتبط با کووید 19، ستاد شبکه و واحدهاي اداري بیمارستان با یک سوم نفرات در محل کار
حضورداشته باشند و بقیه کارکنان به صورت دور کاري فعالیت کنند. 

وي اظهار کرد: مقرر شد در شهرستان هاي نارنجی در واحدهاي اداري شبکه ها و بیمارستان ها حداکثر 50 درصد کارکنان
حضورداشته باشند و مابقی کارکنان تابع شرایط دور کاري می باشند. 

دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر اظهار کرد: جهت تردد همکارانی که محل زندگی و کارشان یکجا نیست و
مجبور به تردد هستند گواهی اشتغال به کار یا ارائه کارت شناسایی جهت تردد آنها در شهرستان هاي قرمز الزامی است. 

عبدالرسول عباسی تصریح کرد: از قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر نیز مقرر شد جهت پزشکان و پرسنل کادر درمانی
بیمارستان هاي شهرستان هاي قرمز دانشگاهی گواهی اشتغال به کار از طرف بیمارستان ها صادر و اسامی پرسنل با ذکر کد ملی به

فرمانداري اعلام شود. 
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وي خاطرنشان کرد: بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر مقرر شد کلیه مأموریت هاي اداري در این دو هفته
محدودیت ها لغو شود، به جز مأموریت هاي کرونایی و مأموریت هاي ضروري که پس از هماهنگی با معاونت مربوطه قابل انجام است. 

گفتنی است بر اساس مصوبه ستاد مبارزه با کرونا در استان بوشهر، قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر با حضور رئیس و اعضاي
قرارگاه تشکیل جلسه داد./ایسنا
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بسیج در صحنه هاي کمک به مردم حضوري فعال دارد

منبع: ایرناشماره خبر:  122  |  تاریخ: 1399/08/29

خرم آباد - ایرنا - معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان گفت: بسیج در هر صحنه اي که نظام ، ملت و
حاکمیت نیازمند کمک هستند حضور موثر دارد.

خرم آباد - ایرنا - معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت
ابوالفضل (ع) لرستان گفت: بسیج در هر صحنه اي که نظام
، ملت و حاکمیت نیازمند کمک هستند حضور موثر دارد. 

به گزارش ایرنا سرهنگ مجید سوري روز پنجشنبه در
نشست خبري با اصحاب رسانه در سالن جلسات فرماندهی
سپاه استان اظهار داشت: بسیج مستضعفین به الگویی براي
ملت هاي منطقه تبدیل شده است و هر کجاي دنیا
کشوري از بسیج مستضعفین الگو گرفته در برابر تمامی

ناملایمات و استکبار مقاوم شده است. 

وي ادامه داد: در امور مربوط به محرومیت زدایی در نقاط مختلف کشور شاهد حضور موثر بسیج هستیم چرا که توجه به محرومان
یکی از رسالت هاي عظیم بسیج است. 

سرهنگ سوري با بیان اینکه از سال گذشته تاکنون 834 طرح محرومیت زدایی در مناطق محروم استان توسط بسیج اجرا شده است
ادامه داد: حضور بسیج در سیل سال گذشته لرستان موثر بود و در پاکسازي منازل از گل و لاي تلاش بسیاري صورت گرفت. 

وي اضافه کرد: همچنین در شیوع ویروس کرونا پس از کادر درمان گروه هاي جهادي با ضد عفونی معابر، رزمایش مومنانه و ردیابی و
کنترل بیماران جهت مقابله با ویروس کرونا در شبانه روز در حال فعالیت هستند. 

سرهنگ سوري همچنین گفت: با راه اندازي کارگاه هاي کوچک و زود بازده در سطح شهرستان ها و محلات و رفع مشکلات
واحدهاي تولید متضرر از کرونا شاهد نقش آفرینی بسیج در حوزه هاي کارآفرینی، اشتغال و اقتصاد در استان هستیم. 

وي بیان کرد: بسیج لرستان در راستاي ارتقا امنیت محلات اقدام به راه اندازي گشت هاي رضویون در سطح محلات کرده که تاکنون
بیش از 214 سرقت کشف و 347ممانعت از سرقت توسط این گشت ها صورت گرفت. 

معاون سپاه لرستان با بیان اینکه قرارگاه شهید سلیمانی با همکاري وزارت بهداشت و درمان در راستاي کنترل و مقابله با کرونا در
حوزه ردیابی، بیماریابی و قرنطینه بیماران شناسایی شده در استان همزمان با سراسر کشور در هفته بسیج اجرا می شود ، اظهار
داشت: ایجاد نقاهتگاه در سراسر استان براساس نیاز دانشگاه علوم پزشکی و همچنین راه اندازي گشت هایی جهت تذکر شفاهی به
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افرادي که از ماسک استفاده نمی کنند از جمله اهداف این طرح می باشد. 

وي افزود: استفاده از ظرفیت بسیج جامعه پزشکی براي تقویت کادر درمان، کمک به نیروي انتظامی در کنترل ایاب و ذهاب، معرفی
گروه هاي جهادي جهت انجام کارهاي خدماتی در بیمارستان هاي درگیر کرونا، ضد عفونی هوشمند به درخواست شبکه بهداشت از

دیگر اهداف اجراي طرح شهید سلیمانی در لرستان است. 

به گفته وي اعزام تیم هاي بهداشتی به مناطق محروم، راه اندازي پویش نذر خون با توجه به کمبود ذخابر بانک خون در استان،
سرکشی مسئولان و فرماندهان سپاه از بیمارستان ها و قدردانی از زحمات کادر درمان، اجراي مرحله سوم کمک مومنانه، ساخت
مسکن محرومان، ایجاد اشتغال، تامین جهیزیه براي زوج هاي محروم و کمک به واحدهاي تولیدي متضرر از کرونا، آزاد سازي

زندانیان بدهکار ناچیز از دیگر برنامه هاي هفته بسیج در لرستان خواهد بود. 

سرهنگ سوري افزود: در مراحل اول و دوم اجراي رزمایش مومنانه در لرستان بیش از 50 میلیارد تومان در قالب 112 هزار بسته
معیشتی، 10 هزار کارت هدیه، 237 سري جهیزیه، 10 هزار عدد لوازم التحریر و 185 هزار بسته معیشتی توسط سپاه توزیع شد. 

وي با بیان اینکه طرح 17 ربیع در راستاي مقابله با گران فروشی و احتکار با کمک تعزیرات حکومتی و سازمان صمت اجرا می شود
اضافه کرد: در این راستا تاکنون بیش 34 انبار احتکار کالا شناسایی و ضبط شده، نظارت بر توزیع کالاهاي اساسی تنظیم بازار و

همچنین مامور کردن بسیجیان جهت مقابله با گران فروشی از جمله اهداف این طرح خواهد بود. 

وي گفت: با توجه به شیوع ویروس کرونا جشنواره هاي فرهنگی و هنري، جشنواره جهادگران علم و فناوري، برگزاري کارگاه هاي
مختلف سبک زندگی و کاهش آسیب هاي اجتماعی و همچنین اجراي پویش هاي مختلف از جمله اقدامات سپاه حضرت ابوالفضل

(ع) لرستان در فضاي مجازي به مناسبت هفته بسیج است. 

برنامه هاي هفته بسیج از 30 آبان ماه تا ششم آذرماه بر سراسر کشور برگزار می شود. 

برچسب ها 
- سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران 

- کمک هاي مردمی 
- گروه هاي جهادي 

- لرستان 
- سازمان بسیج مستضعفان
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ملاك موفقیت هر سازمان رضایت مشتریان است

منبع: فصل اقتصادشماره خبر:  123  |  تاریخ: 1399/08/29

فصل اقتصاد - سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی بانک توسعه تعاون گفت: ملاك موفقیت هر سازمان رضایت
مشتریان است.

فصل اقتصاد - سعید معادي معاون امور استان ها و
بازاریابی بانک توسعه تعاون گفت: ملاك موفقیت هر

سازمان رضایت مشتریان است. 

به گزارش ایبنا به نقل از روابط عمومی بانک توسعه تعاون،
سعید معادي معاون امور استان ها و بازاریابی که به اتفاق
هادي بخت یار رئیس اداره کل هماهنگی و پشتیبانی

مدیریت امور استان ها و شعب جهت بررسی عملکرد شش ماهه اول سال جاري و میزان تحقق برنامه ابلاغی به استان بوشهر عزیمت
کردند با اعلام مطلب فوق اظهار داشت: 

فلسفه وجودي هر سازمان و دلیل ایجاد و شکل گیري فعالیت و تداوم و استمرار فعالیت آن، مردم و مشتریان هستند لذا هرگونه
فعالیت برنامه محور و هدفمند از سوي سازمان که منتج به رفع نیازهاي شخصی و اجتماعی براي افراد حقیقی و حقوقی باشد و در
راستاي اجابت درخواست ها و تحقق انتظارات مبتنی بر رعایت اصول کمی و کیفی و اخلاق عمومی و حرفه اي صورت گیرد و با
استفاده از خلاقیت و نوآوري و بهره گیري از فناوري جدید براي جلب رضایت مردم و مشتریان باشد می تواند مهم تر بن ملاك براي

توفیق یک سازمان در عرصه حضور و فعالیت تلقی گردد. 
وي ماندگاري هر سازمان را در چرخه فعالیت و رقابت مرهون منابع مختلف به ویژه سرمایه انسانی دانست و در این رابطه افزود:
قدرتمندي، اثربخشی، رقابت پذیري، مانایی، توسعه و پیشرفت هر سازمان علاوه بر بهره گیري از ساختار منعطف و چابک، درگرو
نیروي انسانی متخصص چندبعدي است که در تغییرات سیستمی و محیطی از هوشمندي و قابلیت لازم براي انطباق با شرایط

تغییرات و تغییر در مدل کسب وکار برخوردار باشند. 
معادي ارزیابی و بررسی عملکرد را در مقاطع مختلف زمانی یک ضرورت سازمانی و حرفه اي یادکرد و دراین باره افزود: محدودیت
منابع و هزینه هاي مستقیم و غیرمستقیم در اجراي عملیات و فعالیت و ارائه خدمات، عمده دلایل مدیریت بر منابع و مصارف، هزینه

فرصت و بازدهی و بهره وري است. 
معاون مدیرعامل بانک توسعه تعاون پیشگیري، اصلاح و بهبود عملکرد را با لحاظ کردن مدیریت زمان و در شرایط و وضعیت مقتضی
یک اصل انکارناپذیر قلمداد کرد و دراین باره گفت: اصلی ترین حلقه تکمیلی براي وظایف اصلی و اساسی مدیریت موضوع کنترل و
نظارت است که اگر به موقع، به جا، درست و صحیح با استفاده آر ظرفیت هاي متناسب صورت نگیرد هدر رفت منابع و امکانات و

تضییع حقوق سازمان و ذینفعان را در بر خواهد داشت. 
وي استان بوشهر را از زمره استان هاي خوب کشور باقابلیت هاي متنوع اقتصادي اعم از دریایی، کشاورزي، انرژي و پتروشیمی،
گردشگري و بوم گردي دانست و فعالیت مجموعه شعب بانک را در سطح استان در بخش هاي مختلف اقتصادي در قالب تفاهم نامه
هاي مرتبط با ساخت کشتی، اشتغال پایدار روستایی و عشایري، بند الف تبصره 18 و حمایتی و تکلیفی و تسهیلات خرد و مرابحه



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 266/478

عمومی مناسب دانست. 
شایان ذکر است در این جلسه وضعیت عملکردي 11 شعبه این استان در شاخص هاي مختلف عملکردي اعم از منابع، مصارف، نسبت
مصارف به منابع، ترکیب منابع، مطالبات غیر جاري، npl, عملکرد عاملیت وجوه، هزینه هاي مستقیم و غیرمستقیم، قیمت تمام شده

پول، سود و زیان مورد تحلیل و بررسی قرار گرفت.
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افتتاح بزرگترین کارخانه تولید کاغذ در فارس/ بی تاثیري کرونا بر فعالیت

کارخانه کیمیا الیاف

منبع: شیرازهشماره خبر:  124  |  تاریخ: 1399/08/29

مسوول سازمان بسیج کارگران و کارخانجات سپاه فجر فارس در حاشیه بازدید فرمانده سپاه فجر از دو کارخانه گفت: افتتاح
کارخانه کاغذ زاگرس فارس می تواند یک چهارم کاغذ کشور را تامین کند و اشتغال زایی نزدیک به 600 نفر در آینده دارد

مسوول سازمان بسیج کارگران و کارخانجات سپاه فجر فارس در حاشیه بازدید فرمانده سپاه فجر از دو کارخانه گفت: افتتاح
کارخانه کاغذ زاگرس فارس می تواند یک چهارم کاغذ کشور را تامین کند و اشتغال زایی نزدیک به 600 نفر در آینده دارد. 

به گزارش سرویس اقتصادي شیرازه، محمدجواد مختاري طی گفتگویی با این رسانه در حاشیه بازدید فرمانده سپاه فجر از دو کارخانه
کیمیا الیاف و کاغذ زاگرس فارس به مناسبت هفته بسیج در شهرستان زرقان اظهار کرد: کارخانه کاغذ زاگرس فارس با مشارکت

بخش خصوصی در حال راه اندازي است که مرحله نصب دستگاه ها به عنوان بزرگترین کارخانه تولید کاغذ در استان است. 

وي افزود: با راه ندازي این کارخانه اشتغال زایی نزدیک به 600 نفر در آینده خواهد داشت که جهت تکمیل کارخانه تسهیلات توسط
بانک صنعت و معدن آزادسازي خواهد شد. 

مسوول سازمان بسیج کارگران و کارخانجات سپاه فجر استان فارس یادآور شد: افتتاح کارخانه کاغذ زاگرس فارس می تواند یک
چهارم کاغذ کشور را تامین کند که این امر از طریق کاغذهاي بازیافتی که طی فرایندي به رول کاغذ تبدیل می شود، صورت می

پذیرد. 

بی تاثیري کرونا بر فعالیت کارخانه کیمیا الیاف 

مختاري در ادامه گفتگو با شیرازه با اشاره به فعالیت کارخانه کیمیا الیاف گفت: این کارخانه در سال 1389 در زمینه کیسه، گونی
پلاستیکی جهت مصارف نانوایی و گندم فعالیت خود را آغاز کرد. 

وي با اشاره به بی تاثیري کرونا بر فعالیت کارخانه کیمیا الیاف افزود: متاسفانه ویروس کرونا باعث تعطیلی ادارات، واحدهاي صنفی
مختلف شده است که با مدیریت جهادي هم اکنون کارخانه کیمیا الیاف با ظرفیت بیش از یک هزار و 200 کارگر در حال فعالیت

است که این نشان دهنده جذب هرساله کارگر و عدم اخراج کارگران بوده است. 

مسوول سازمان بسیج کارگران و کارخانجات سپاه فجر استان فارس خاطرنشان کرد: کارخانه کیمیا الیاف با ظرفیت کامل در حال
فعالیت است که 90 درصد محصول کارخانه صادرات می شود تا ارزآوري براي کشور داشته باشد. 

مختاري تصریح کرد: ظرفیت این کارخانه باعث شده که جزو واحدهاي موفق در صنعت شناخته شود که به گفته فرماندهی سپاه فجر،
این راه همانند سربازي است که در خط مقدم جبهه اقتصادي کشور در حال مبارزه است، پس باید این خط و روحیه جهادي همیشه

حفظ شود. 
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مگر می شود فرهاد زنده باشد

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  125  |  تاریخ: 1399/08/29

فرهاد کوهکن هاي افسانه ایرانی، با نیت دیگري همچون غارت منابع ملی تیشه به ریشه کوه هیرکان می زنند.

به گزارش خبرگزاري صداوسیماي مرکز مازندران؛ صبح پاییزي است، هوا اندکی بارانی، سرد و استخوان سوز شده است، ماسک
و ماده ضدعفونی کننده را بر می دارم و براي تهیه گزارش خبري مستند، با موضوع فرهاد کوهکن هاي افسانه ایرانی، با نیت دیگري

همچون غارت منابع ملی، تیشه به ریشه کوه هیرکان می زنند، راهی جاده ساري _ بهشهر می شوم. 

حدود 14 سال قبل که براي رفتن به دانشگاه گلستان از این مسیر تردد می کردم، اطراف جاده، کوه هاي هیرکانی در برابر حوادث و
بلایاي طبیعی خم به ابرو نیاورده و همچنان با ابهت ایستاده بودند، چشمانم سو سوي این منظره زیبا را می کشید، اما بعد از طی
حدود 20 کیلومتر در محدوده هاي روستاي گل بستان و چاله پل نکا، کوه هاي 40 میلیون ساله با جاروبرقی که انسان برایش طراحی

کرده بود، جوري بلعیده شده بودند که، گوي هیچ وقت وجود نداشتند. 

این زخم هاي ناسور کوه خواران بر بدنه طبیعت شمال مرا به یاد هشدار قباد افشار، رییس وقت سازمان امور اراضی کشور در سال 93
انداخت که می گفت:غارت منابع ملی تغییر چهره داده است و از این پس، با تکه تکه شدن کوه ها و پدیده کوه خواري در استان هاي

تهران، مازندران، گیلان، البرز، قزوین، گلستان و حاشیه شهر هاي بزرگ مانند اصفهان، مشهد، شیراز و تبریز روبرو خواهیم بود. 

 
 

 
تاراج منابع ملی در روز روشن به بهانه رونق اقتصادي و اشتغال 

20 سال قبل، ابتدا با تابلوي ایجاد اشتغال به میدان آمدند، با نام کارگاه برداشت خاك براي آجرپزي در روستا هاي گل بستان و چاله
پل نکا مجوز گرفتند، قرار بود بعد از حدود 4 تا 7 ماه برداشت، اقدامات بهسازي و مرمتی منطقه مثل خاك ریزي و کاشت درخت را
انجام دهند، اما، آرام آرام از ابهت کوه هیرکانی در این روستا هاي کوهستانی کم شد و سرانجام پس از آنکه کارشان از کار گذشت و از

 
پل عبور کردند، نقشه شومشان مبنی بر تغییر کاربري، غارت منابع ملی را اجرا کردند. 
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حاج امراالله یکی از کشاورزان روستاي گل بستان شهرستان نکا می گوید: با برداشت بی رویه و غیر اصولی از کوه، گودال هاي عمیقی
ایجاد و اکوسیستم طبیعی منطقه دچار آسیب و خسارت شد، تا جایی که زمین هاي کشاورزي اطراف این معادن کوهی دچار رانش

شدید شدند. 

او می گوید:اداره هاي متولی مثل جهاد کشاورزي، منابع طبیعی، محیط زیست و صنعت، معدن و تجارت و آب منطقه اي شهرستان و
استان اقدام قانونی براي نجات کوه هاي هیرکانی در این منطقه تاکنون انجام نداده اند. 

حاج اصغر که گرد پیري را می شود بر محاسن او دید هم می گوید: 300 کوره آجر پزي در این شهرستان وجود دارد که براي ساختن
آجر به خاك این کوه ها نیاز دارند. 

او می گوید: دستگاه هاي لودر و بیل مکانیکی بی وقفه در این مکان مشغول برداشت هستند و روزي 50 دستگاه کامیون خاك از کوه
برداشت و به کوره هاي آجر پزي فرستاده می شود. 

 
 

 
ادامه زخم ناسور برداشت معادن کوهی در منطقه تاریخی گوهر تپه بهشهر 

30 کیلومتر آن سوتر، داستان باز در حال تکرار است، زخم ناسور برداشت معادن کوهی را این روز ها بیشتر از همه در برابر چشمان
منطقه تاریخی 6 هزار ساله گوهرتپه بهشهر می توان دید؛ جایی که چندین کوه در دو دهه گذشته ناپدید شدند و هم اکنون طمع

 
شبانه روزي براي ناپدیدکردن چند کوه دیگر در جریان است. 

حاج علی یکی از اهالی روستاي کلت شهرستان بهشهر می گوید:در این منطقه حدود 9 معدن سنگ آهک است که با مجوز حدود 10

 
سالی است، کار برداشت از کوه را انجام می دهند. 

 
او می گوید: دستگاه ها بی وقفه در حال برداشت ماکدام، سنگ شکسته، ماسه و نخودي از این معادن هستند. 

به گفته بومی هاي منطقه، معلوم نیست چه دست هایی در کار بوده که براي چنین مناطقی و در دل بکرترین عرصه هاي طبیعی از

 
روستاي کلت تا رستمکلاي بهشهر مجوز برداشت سنگ آهک داده شده است. 

یکی از بهره برداران هم می گوید: سال 95 براي دریافت مجوز برداشت از معدن سنگ آهک 320 میلیون تومان براي تغییر کاربري
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امور اراضی پرداخت کرده است. 

او می گوید: براساس مجوز قانونی از معدن برداشت اصولی میکنم، چه کسی می تواند خسارت هاي وارد شده به من را جبران کند. 

این بهره بردار می گوید:پس از پایان برداشت این منطقه با کاشت درختان جنگلی بهسازي می شود و به چرخه طبیعت باز می گردد. 

 
 

 
 

 
بیشتر بخوانید: 

 
بازگشت بیش از 396 هزار متر زمین ملی به چرخه اقتصادي 

 
بازگشت به چه قیمتی؟ 

 
متولی تراشیدن کوه و صاف کردن زمین هاي شمال کیست؟ 

براي ردیابی کلاف سردرگم تاراج کوه در شرق مازندران به ساري، مرکز استان بازگشتم. ابتدا به خیابان شهبند ساري کوچه محیط

 
زیست رفتم. 

مدیرکل محیط زیست مازندران می گوید: هر گونه فعالیت در طبیعت از جمله فعالیت معدن کاري و معدن کاوي با تخریب محیط
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زیست متاسفانه همراه است. 

ابراهیمی می گوید: باید تمامی برداشت ها رصد، پایش و ارزیابی شود تا میزان خسارت وارده به طبیعت جبران شود یا به کمترین
میزان ممکن کاهش یابد. 

او می گوید: برداشت ها باید اصولی و فنی باشد و هم محل برداشت شده بازسازي شود که متاسفانه کمتر شاهد این اعمال قانون در
استان هستیم. 

ابراهیمی می گوید:پوشش گیاهی در این مناطق از بین رفته و با یک بارندگی رگباري شاهد سیلاب در مناطق پایین دست هستیم. 

او می گوید: دستگاه هاي متولی از جمله سازمان صمت و منابع طبیعی استان بازسازي را باید در دستور کار داشته باشد، اما متاسفانه
این سازمان ها با عناوین گوناگونی همچون بازسازي پس از اتمام برداشت را مطرح می کنند. 

ابراهیمی معتقده 4 تا 8 ماه پس از برداشت باید منطقه خاك ریزي و احیا شود و در مرحله بعدي ادامه عملیات برداشت صورت گیرد
که متاسفانه اراضی برداشت شده در خارج از محدوده 4 چهارگانه محیط زیست است. 

 
 

مدیرکل جهادکشاورزي مازندران هم می گوید: براساس اجراي تبصره دو ماده 10 قانون حفظ کاربري اراضی زراعی و باغی، هرگونه
تغییر کاربري در قالب احداث بنا، برداشتن یا افزایش شن و ماسه و سایر اقداماتی که بنا به تشخیص جهاد کشاورزي تغییر کاربري

 
محسوب شود، چنانچه بطور غیرمجاز و بدون اخذ مجوز از کمیسیون موضوع تبصره یک ماده یک این قانون صورت پذیرد، جرم است. 

شهیدي فر می گوید: هر گونه تغییر کاربري و ساخت و ساز در محدوده زمین هاي کشاورزي استان رصد و برخورد قانونی شامل

 
تخریب و بازگشت عرضه به کشت و کار صورت می گیرد و تاکنون هم موفق بوده است. 

او می گوید: متاسفانه مجوز فعالیت این معادن را سازمان صمت صادر کرده است و نمی توانیم دخالتی در این محوطه ها داشته

 
باشیم. 
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قوانلو مدیرکل صنعت، معدن و تجارت مازندران هم می گوید: براي انجام هر کار عمرانی در استان نمی توانیم شن و ماسه و مواد
معدنی مورد نیاز را از استان هاي دیگر بیاوریم، هزینه حمل و نقل بالا می رود، براي همین ناچاریم از یک جاي استان کوه را بتراشیم.

او می گوید: تمامی این معادن مجوز فعالیت از محیط زیست و منابع طبیعی استان دریافت کرده اند و تنها دو معدن فعالیتش پایان
یافته و براي بازسازي منتظر ارائه برنامه و طرح از سوي منابع طبیعی استان هستیم که بلافاصله با دریافت طرح بازسازي، خاك ریزي

 
و درختکاري و بازگشت عرصه انجام خواهد شد. 

قوانلو می گوید:برخی از نقاط شرق استان، گودال هاي عمیق حفر شده و بدون بازسازي رها شده است و هم اکنون شاهد تلباري از

 
زباله هستیم که با این افراد متخلف برخورد جدي می شود. 

 
هیچ یک حاضر به پذیرش اشتباه و قصور سازمانی خود نیست 

مازندران در سال هاي اخیر بدترین شرایط را از نظر کوه خواري و مرتع، تغییرکاربري غیرمجاز و ساخت و ساز هاي غیرقانونی داشته
است و ریشه یابی این تخلفات همانند کلاف سردرگمی شده که هر بخشی، بخش دیگر را مقصر می داند و هیچیک حاضر به پذیرش

 
اشتباه و قصور سازمانی خود نیست. 

سازمان امور اراضی کشور هم آب پاکی را ریخت و می گوید:کوه خواري تعریف حقوقی، فنی و تخصصی مشخصی ندارد و حتی براي
زمین خواري هم مفهوم و تعریف دقیق حقوقی و فنی نداریم تا بتوانیم دسته بندي کنیم و بگوییم زمین خواري از این ارتفاع از سطح
دریاست و بعد از آن می شود کوه خواري و به همین دلیل هم در سازمان امور اراضی این بخش نه متولی مشخصی دارد و نه آمار
دقیقی از تعداد کوه هاي ویران شده وجود دارد. اوضاع در سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداري که متولی این بخش است هم متفاوت

 
است و این سازمان هم آمار دقیقی ندارد. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 275/478

 
 

 
پرونده هاي کوه خواري خارج از نوبت رسیدگی می شود 

کوه ها، جنگل ها، مراتع، دشت ها، دریا، ساحل و هر چیزي که بشود با نمک یا بدون آن تناول نمود امروزه مورد هجوم گرسنگان و
طماعان است. زمین خواري و کوه خواري، جرم پیچیده اي است که دست هاي زیادي در پس آن دیده می شود، برخورد قاطع قضایی

 
می تواند این دست ها را قطع کند. 

رئیس کل دادگستري مازندران هم می گوید: کوه خواري جرم است و پرونده هاي زمین خواري خارج از نوبت رسیدگی می شوند و در

 
این زمینه هیچ گونه اغماضی صورت نمی گیرد. 

حجت الاسلام محمدصادق اکبري می گوید: درکنار برخورد هاي قضائی، سازمان هاي دولتی باید در واگذاري ها دقت کنند تا زمین

 
ها و مستغلات به کام زمین خواران رها نشود. 

او می گوید: سازمان ها و دستگاه هاي عضو شوراي حفظ حقوق بیت المال ضمن پاسخگو بودن باید مصوبه ها را به صورت دقیق و
جدي اجرا کنند و پیشگیري از هرگونه تصرف در زمین هاي ملی، محیط زیست و تعدي به منابع طبیعی در اولویت هاي کاري آنان

 
قرار گیرد. 

 
 

 
دستگاه قضایی کشور هم به جنگ زمین خواران و کوه خواران شمال می آید 

رئیس دیوان عالی کشور هم امروز پنج شنبه 29 آبان در سفر به ساري گفت:دستگاه قضا با افرادي که به تخریب منابع طبیعی و ملی
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می پردازند و یا با زمین خواري، جنگل خواري و مرتع خواري سود هاي کلانی را به جیب می زنند، برخورد قاطع خواهد کرد. 
حجت الاسلام سید احمد مرتضوي مقدم می گوید: فساد ادارات در زمینه صدور مجوز براي برداشت بی رویه کوه هاي هیرکانی در

استان هاي شمالی بررسی می شود و در صورت تایید تخلف برخورد قضایی انجام می گیرد. 

لقمه اي که سنگینی اش به دوش چندین نسل خواهد بود 

گرانی روزافزون قیمت زمین در سال هاي اخیر موج تغییر کاربري ها، کوه خواري، جنگل خواري و تجاوز به دریا را در مازندران شتاب
بخشیده است وتداوم این روند، ضربه اي به تولید و منابع ملی در استان کرانه خزري به شمار می رود، استانی که به رغم سرسبزي،

محرومیت در زیر برگ هاي سبزش نمایان است. 

اگر کاري نکنیم، کوه خواري، لقمه اي که سنگینی اش به دوش چندین نسل خواهد ماند. 
اما به گفته کارشناسان راه اندازي بانک اطلاعاتی صحیح در دستگاه قضایی استان و برنامه ریزي دقیق می توانیم از بروز چنین

مشکلی در سال هاي آینده جلوگیري کرد و کوه هیرکانی را از دست فرهاد کوهکن هاي زمانه نجات داد. 

آتنا رستمی آله خیلی 
خبرنگار سرویس اقتصادي خبرگزاري صداوسیما
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سایه سنگین کرونا برسرگردشگري

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  126  |  تاریخ: 1399/08/29

کرونا بیش از 150 میلیارد تومان به تاسیسات گردشگري استان خسارت وارد کرده است.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز آذربایجان غربی، مدیرکل میراث فرهنگی ،صنایع
دستی و گردشگري آذربایجان غربی در نشستی با اصحاب رسانه با اشاره به تاثیر شیوع
کرونا بر کاهش تعداد گردشگران و خسارات وارده به تاسیسات گردشگري استان افزود:
بر اساس برآوردها با توجه به آمار به دست آمده از هتل ها، مراکز گردشگري، آژانس هاي
مسافرتی، کارگاه هاي صنایع دستی، روند توسعه گردشگري در استان کاهش داشته و
حدود 600 نفر از شاغلین حوزه گردشگري نیز به واسطه کاهش حضور مسافر و تعطیلی

برخی فعالیتها، بیکار شدند. 

جلیل جباري با اشاره به ثبت نام 263 نفر از فعالان بخش گردشگري استان براي دریافت مرحله اول تسهیلات کرونا با اشتغال 613
نفر گفت: تاکنون هفت میلیارد تومان به 171 نفر از متقاضیان پرداخت شده است. 

جباري با اشاره به بسته سوم تسهیلات ویژه دولت به حوزه گردشگري تصریح کرد: این تسهیلات از 200 میلیون تومان تا دو میلیارد
تومان با بازپرداخت 12 درصد در اختیار واحدهاي آسیب دیده قرار میگیرد. 

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگري استان با بیان اینکه از 22 طرح اقتصادي جهش تولید در استان، هشت طرح
باسرمایه گذاري 300 میلیارد تومان به حوزه گردشگري اختصاص یافته است، تصریح کرد: از محل تسهیلات جهش تولید مبلغ 90
میلیارد تومان تسهیلات ارزان قیمت براي حمایت از این طرح ها براساس تفاهمنامه منعقد شده بین سازمان مدیریت وبرنامه ریزي و

استانداري در نظر گرفته شده است. 

وي درادامه از شروع عملیات مرمت بناهاي تاریخی پادگان ارومیه،احیاي حجرات ضلع شرقی مسجد جامع ارومیه، انجام فاز مطالعاتی
سایت موزه چالدران،اجراي زیرساخت هاي گردشگري تخت سلیمان تکاب، اجراي پروژه شمس تبریزي در خوي خبرداد . 

جباري با بیان اینکه 1657 اثر استان در فهرست آثارملی ثبت شده است، گفت: این تعداد 13 اثر طبیعی، 1291 محوطه تاریخی و
223 خانه تاریخی را شامل می شود.
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پیش بینی بیادي براي ماه آینده؛ معادلات تغییر می کند

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  127  |  تاریخ: 1399/08/29

پیش بینی بیادي براي ماه آینده؛ معادلات تغییر می کند 

نامه نیوز/ دبیرکل جمعیت آبادگران جوان گفت: سیاسیون
تصمیم ساز منصف در جامعه اصولگرا بعضا به این نتیجه
رسیده اند که یک دست شدن مجلس کار درستی نبود
چون مانند شعارهاي بزرگ و ضد دولت مستقر وارد مجلس
شدند اما الان نمی توانند فرمایشات خود را محقق کنند
چون نوعا به دور از واقعیات و همچنین احساسی تصمیم
می گیرند حال آنکه این دولت دولتی نیست که به این

مجلس باج بدهد و خارج از عرف به مصوبات توجه کند. 

هر روز که می گذرد فضاي کشور بیشتر انتخاباتی تر می شود. بعد از پیروزي بایدن در آمریکا خیلی از کارشناسان سیاسی معتقدند
معادلات رقابت 1400 دست خوش تغییرات شده است و اصولگرایان دیگر خیلی نمی توانند مطلق از پیروزي خود سخن بگویند. 

حسن بیادي فعال سیاسی و دبیرکل جمعیت آبادگران جوان ایران اسلامی ضمن تحلیل این مطلب می گوید «احتمال اینکه تاپایان
آذرماه معادلات سیاسی تغییر می کند». 

مشروح گفتگوي نامه نیوز با حسن بیادي را در ادامه بخوانید. 

نتیجه انتخابات آمریکا غافلگیرانه بود، به نظر شما پیروزي بایدن چه تأثیري روي انتخابات ریاست جمهوري ایران خواهد داشت؟ 
- اگرچه بخاطر ترور و شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی(ره) توسط این جنایتکار قلباً خوشحالم که دوره ریاست جمهوري ترامپ
تمدید نشد و شک ندارم که حتماً به سزاي عمل وقیحانه خود خواهد رسید اما از نگاه سیاسی معتقدم ترامپ رأي آورد اما کارتلهاي
سیاسی با همکاري دموکراتها، با صحنه سازي و درست کردن فضاي منفی و تقلب به پیروزي رسیدند چون ترامپ با دوشیدن اکثر
کشورهاي عربی صاحب نفت مخصوصا عربستان و با ایجاد یک فضاي اقتصادي و اشتغال توانسته بود رضایت عمومی مخصوصا قشر
آسیب پذیر را جلب نماید بنابراین کاري نکرده بود که جامعه آمریکا متضرر شود ولی رفتار بی ادبانه و دور از شأن معمول بین المللی
او اعتراض دیگر سیاستمداران جامعه خود را برانگیخته بود و نتوانسته بود جامعه سیاسی را همراه خود نماید حتی بسیاري از
جمهوري خواهان هم منقد جدي او بودند حتی برخی که می گویند که شیوع روزن افروز بیماري کرونا و افزایش بی رویه مبتلایان و
همچنین ابتلاي ترامپ به کرونا در آستانه انتخابات تأثیر منفی روي آراي او گذاشت شاید این تحلیل کمی درست باشد اما معتقدم
ابتلاي ترامپ به کرونا یک صحنه نمایشی بود علی ایحال درباره تأثیر نتیجه انتخابات آمریکا بر معادلات سیاست داخلی ایران عقیده
دارم که هر تحلیلی ارائه شود زودهنگام است چون همچنان بر این باور هستم که تا پایان آذر باید صبر کرد چون سیاست خارجی
نظام ما در مقابل زورگویی هاي امریکا ثابت و تغییري نخواهد نمود اما با تغییر دولت و تصمیمات جدید آنان استراتژي ما در مقابل
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دولت جدید میتواند متفاوت باشد 

شما پیش از انتخابات ریاست جمهوري آمریکا نیز گفته بودید که در آذرماه اتفاق مهمی می افتد اما این پیش بینی براساس پیروزي
ترامپ بود، حالا که بایدن قرار است دولت بعدي آمریکا را در اختیار بگیرد، چرا همچنان بر آن تحلیل قبلی خود هستید؟ 

- قبلا در مصاحبه اي گقته بودم احتمال وقوع اتفاقی سیاسی و یا اجتماعی تا پایان آذر ماه وجود دارد که منظورم از آن جمله این بود
که با وقوع اتفاقات سیاسی در جهان از جمله توافق و همکاري ننگین کشورهاي عربی با صهیونیستهاي اشغال گر فلسطین احتما
تجدیدنظر و تغییرات استراتژي و برنامه هاي سیاسی و اجتماعی در کشور دور از ذهن نیست بنابراین فکر میکنم که پایان آذرماه بهتر

میتوان انتخابات شوراهاي اسلامی شهرها و همچنین انتخابات ریاست جمهوري آتی تصمیم گرفت. 

اصولگرایان سه سناریوي انتخاباتی براي خود ترسیم کردند «حضور در صحنه انتخابات بدون آقایان قالیباف و رئیسی»، «حضور در
صحنه انتخابات با انتخاب یک نفر از میان آقایان قالیباف و رئیسی پیش از ثبت نام نامزدها» و «حضور همزمان آقایان قالیباف و
رئیسی در صحنه انتخابات ریاست جمهوري و کنارگیري یک نفر از آنها در هفته منتهی به انتخابات براساس نظرسنجی»، به نظر شما

کدام سناریو موفق تر است؟ 
- به نظرم هیچ کدام از این تصمیمات صلاح کشور نیست و علاوه برآن همان طور که گفتم هر تحلیلی در مقطع کنونی بیان شود
اشتباه است بنابراین اصولگرایان و همچنین اصلاح طلبان تصمیم گیري درباره سناریوي انتخاباتی را باید به بعد از آذرماه موکول کنند

 .

شفاف تر می فرمایید قرار است در آذرماه چه اتفاقی بیفتد؟ 
- با اوضاع آشفته اقتصادي و اجتماعی کنونی رایزنی ها، لابی گري ها و گفتگوها در اصولگرایان و اصلاح طلبان به طول خواهد
انجامید و این سناریوهایی که تهیه کردند هیچ کدام اتفاق نمی افتد چون این دوستان ما نقش و میزان و نحوه مشارکت مردم را با
این اوضاع فراموش کرده اند و بعضاً با توهمی که در آنان ایجاد شده فقط براي ماندگاري خود بر سرقدرت و مسئولیتهاي بادآورده فکر
میکنند و با پیروزي آنان در انتخابات چه بلایی به سر مردم می آید برایشان مهم نیست یادشان رفته که آثار سوء بعضی از بی تدبیري

و عملکرد و رفتار آنان با مردم مخصوصا در حوزه تولید و اشتغال و توجه به جوانان کمتر از تحریمهاي آمریکا نیست . 

این روزها شاهد تقابل هاي کلامی بین دولت و مجلس هستیم، برخی معتقدند این تقابل ها مقدمه انتخابات ریاست جمهوري 1400
است، به نظر چیست؟ 

- الان دولت به طور علنی وارد مقابله با مجلسشده است چون یک اعتماد به نفسی پیدا کرده است و اکثر وزراي دولت اجازه نظارت و
دخالت به نمایندگان مجلس نمی دهند و بعضا به تصمیمات مجلس بی توجهی نشان می دهند. نکته این است که این مجلس و نحوه
مدیریتی آن کویاي این است که تا بعد از انتخابات ریاست جمهوري 1400 هیچ کاري نمی تواند با دولت روحانی بکند. بعد از
انتخابات هم هر کسی رئیس جمهور شود مجلس یازدهم همچنان در شرایط انفعال به سر خواهد برد به همین دلیل پیش بینی بنده
این است که با مستقر شدن دولت جدید مخصوصا اگر رئیس جمهور از طیف اصولگرایان باشد مجلس با یک انفعال جدي تري مواجه

خواهد گردید. 

به نظر شما چرا مجلس یازدهم که با شعار حل مشکلات مردم براساس رویکردهاي انقلابی رأي آورد، نه تنها مقابل دولت منفعل شده
بلکه همه مصوباتش هم از سوي شوراي نگهبان رد می شود؟ 

- سیاسیون تصمیم ساز منصف در جامعه اصولگرا بعضا به این نتیجه رسیده اند که یک دست شدن مجلس کار درستی نبود چون
مانند شعارهاي بزرگ و ضد دولت مستقر وارد مجلس شدند اما الان نمی توانند فرمایشات خود را محقق کنند چون نوعا به دور از
واقعیات و همچنین احساسی تصمیم می گیرند حال آنکه این دولت دولتی نیست که به این مجلس باج بدهد و خارج از عرف به
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مصوبات توجه کند. 

به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar
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آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري

منبع: آخرین خبرشماره خبر:  128  |  تاریخ: 1399/08/29

آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري 

ایسنا/ معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات
جدید کرونا ویژه گردشگري از امروز پنجشنبه 29 آبان ماه

خبر داد. 

ولی تیموري گفت: تسهیلات جدید مطابق مصوبه هفتم
مهرماه ستاد ملی مقابله با کرونا، به تمام کسب و کارهاي گردشگري با توجه به نوع فعالیت، بزرگی و کوچکی واحد، درجه و ستاره
اختصاص می یابد. بر این اساس، تاسیسات گردشگري می توانند از حداقل 16 میلیون تومان تا 900 میلیون تومان وام بانکی با نرخ

سود 12 درصد و با دوره تنفس حدود 6 ماه بهره مند شوند. 

مبلغ این وام به تفکیک براي راهنمایان گردشگري 20 میلیون تومان، دفاتر خدمات مسافرتی بین 150 تا 300 میلیون تومان، شرکت
هاي حمل و نقل گردشگري 80 میلیون تومان، موسسات آموزش گردشگري 60 میلیون تومان، شرکت هاي عامل تطبیق 50 میلیون
تومان، ارزیابان و عوامل تطبیق 16 میلیون تومان، اقامتگاه هاي بومگردي و سنتی براساس تعداد اتاق، مساحت و درجه واحد بین 80
تا 200 میلیون تومان، هتل ها بر حسب ستاره و تعداد اتاق از 200 تا 900 میلیون، و هتل آپارتمان ها، متل ها و مهمانپذیرها به

تفکیک درجه و تعداد اتاق از 200 تا 350 میلیون تومان تعیین شده است. 

همچنین سفره خانه هاي سنتی و واحدهاي پذیرایی بین راهی، مراکز سرگرمی و تفریحی، مجتمع هاي گردشگري و آب درمانی
داراي مجوز فعالیت از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی براساس نوع و درجه واحد بین 100 میلیون تا 350 میلیون

تومان می توانند دریافت کنند. 

پیش تر دولت تسهیلاتی به مبلغ 6 تا 16 میلیون تومان براي حمایت از مشاغل آسیب دیده از ویروس کرونا اختصاص داده بود که
بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی این وام را با توجه به حجم خسارت واردشده به این بخش ها، ناکارآمد توصیف کرده اند
که مسبب بدهکاري بیشتر خواهد شد. علاوه بر این بسیاري از فعالان گردشگري از جمله صاحبان بومگردي ها و راهنمایان گردشگري
با توجه به این که فاقد کد بیمه کارگاهی هستند واجد شرایط براي دریافت آن تسهیلات شناخته نشدند و هیچ نوع حمایتی دریافت

نکردند. 

اینک معاون گردشگري با اشاره به مصوبه لازم الاجراي ستاد ملی مقابله با کرونا، خبر داده است: برابر با هماهنگی انجام شده با معاون
توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تاریخ 29 آبان ماه، تمام تاسیسات و فعالان گردشگري که قبلا
اطلاعات خود را در سامانه هاي وزارت گردشگري ثبت کرده اند می توانند با مراجعه به سامانه کارا Kara.mcls.gov.ir و از قسمت

باکس مخصوص «تسهیلات گردشگري»، درخواست خود را براي دریافت وام جدید ثبت کنند. 
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ولی تیموري اظهار کرد: آن دسته از فعالان گردشگري که از تسهیلات مرحله قبل استفاده کرده اند باید تا روز دوشنبه، سوم آذرماه
براي ثبت نام و درخواست مابه التفاوت این تسهیلات، منتظر بمانند. 

ثبت نام تسهیلات جدید درحالی آغاز شده است که بانک ها همچنان زیر بار اجراي این مصوبه نمی روند و برخلاف مصوبه پیشین
ستاد ملی مقابله با کرونا، اقساط تسهیلات قبلی را درحالی که تا پایان سال آینده باید به تعویق اندازند، کسر و حتی مشمول جریمه
تاخیر در پرداخت کرده اند. این درحالی است که در مصوبه جلسه سی و نهم ستاد ملی کرونا درخصوص تسهیلات کسب و کارهاي
آسیب دیده در حوزه گردشگري تصریح شده است: این تسهیلات از محدودیت هاي متعارف در تسهیلات بانکی {شامل بدهی
غیرجاري متقاضی و ذي نفعان، رعایت نسبت مالکانه، مفاد «دستورالعمل رعایت شاخص هاي مالی در اعطاي تسهیلات سرمایه در
گردش به اشخاص حقیقی و حقوقی توسط بانک هاي دولتی به منظور بهره مندي از تسهیلات، ارائه استعلام مالیاتی موضوع تبصره
(1) ماده (186) قانون مالیات هاي مستقیم و چک هاي برگشتی متقاضی و ذي نفعان (که از تاریخ 1399/1/20 لغایت 1399/3/31
ایجاد شده است) مقرر در ماده (5) مکرر الحاقی به قانون صدور چک} (به استناد مصوبه جلسه مورخ 1398/12/26 ستاد ملی مبارزه

با کرونا) مستثنی خواهد بود. 

بانک مرکزي نیز پنجم آبان ماه در دستورالعملی به 20 بانک ابلاغ کرد: «براي کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري موضوع
ابلاغیه شماره 9689 مورخ 1399/2/7 (زیررسته هاي مصوب کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي ناشی از شیوع ویروس کرونا)

تسهیلات ذیل فراهم می شود: 

1- بازپرداخت تسهیلات بانکی قبلی دریافت شده تا پایان سال 1399 امهال می شود. 

2- با پرداخت تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري براساس بنگاه محوري، مطابق دستورالعمل مصوب کارگروه
اقتصادي مقابله با پیامدهاي ناشی از شیوع ویروس کرونا موافقت شد. متقاضیان مجازند تا پایان آذرماه امسال ثبت نام کنند.
بازپرداخت اقساط این تسهیلات از اول اردیبهشت ماه سال 1400 خواهد بود. بنگاه هایی که با دستورالعمل قبل تسهیلات دریافت

کرده اند نیز مجاز به دریافت مابه التفاوت تسهیلات طبق دستورالعمل جدید خواهند بود.» 

محمد نهاوندیان، معاون اقتصادي رییس جمهور نیز 14 آبان ماه دستورالعمل اجرایی «پرداخت تسهیلات به فعالیت ها و واحدهاي
کسب و کارهاي بیشتر آسیب دیده از ویروس کرونا در حوزه گردشگري بر اساس شیوه بنگاه محوري» را به وزیر کار، تعاون و رفاه

اجتماعی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و رییس کل بانک مرکزي ابلاغ کرد. 

ماده 4 این دستورالعمل تصریح می کند: اشخاصی که قبل از ابلاغ این دستورالعمل (به استناد دستورالعمل قبلی) از تسهیلات مربوط
به مشاغل و رسته هاي آسیب دیده از کرونا استفاده کرده اند، چنان چه دوباره درخواست دریافت تسهیلات داشته باشند، پرداخت

مابه التفاوت مبلغ درخواستی در قالب تسهیلات مطابق این دستورالعمل امکان پذیر خواهد بود. 

در ماده 5 نیز آمده است: به منظور حمایت از فعالان حوزه گردشگري، بازپرداخت تسهیلات بانکی موضوع این دستورالعمل تا
اردیبهشت سال 1400 مشمول دوره تنفس خواهد بود. 

از سویی، برخی فعالان گردشگري اعتراض هایی را نسبت به کم کاري و همکاري نکردن اداره هاي میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی استان ها در بررسی و تایید پرونده هاي درخواست تسهیلات مطرح کرده اند. ولی تیموري، معاون گردشگري وزارت
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میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی که آغاز ثبت نام این تسهیلات را مطابق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به مدیران میراث
فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی اطلاع داده، از آن ها خواسته است با توجه به اهمیت موضوع، نسبت به اطلاع رسانی به تمام
تاسیسات و فعالان گردشگري تحت پوشش، اقدام کنند. او پیش تر نیز از مدیران استان ها خواسته بود در رسیدگی به پرونده هاي

مربوط به تسهیلات حمایتی خسارت هاي کرونا، سرعت عمل و همکاري بیشتري داشته باشند. 

به پیج اینستاگرامی «آخرین خبر» بپیوندید 
instagram.com/akharinkhabar
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مسئول بسیج فرهنگیان استان بعنوان جانشین فرماندهی سپاه قدس گیلان در

امور اقشار و متخصصین بسیج و سپاه منصوب گردید

منبع: پاناشماره خبر:  129  |  تاریخ: 1399/08/29

رشت ( پانا) - درحکمی به پیشنهاد فرمانده سپاه قدس گیلان، مسئول بسیج فرهنگیان، بعنوان جانشین فرماندهی سپاه در
ستاد تخصصی بسیج و متخصصین سپاه قدس گیلان منصوب شد.

رشت ( پانا) - درحکمی به پیشنهاد فرمانده سپاه قدس
گیلان، مسئول بسیج فرهنگیان، بعنوان جانشین فرماندهی
سپاه در ستاد تخصصی بسیج و متخصصین سپاه قدس

گیلان منصوب شد. 

بنا به پیشنهاد سردارعبداله پور فرمانده سپاه قدس گیلان،
با حکم سرلشکر پاسدار حسین سلامی فرمانده کل سپاه

پاسداران، سرهنگ پاسدار حسن حبیبی عنوان جانشین فرماندهی سپاه قدس گیلان در امور اقشار و متخصصین بسیج منصوب
گردید. برخی از سوابق مدیریتی سرهنگ حبیبی، مسئول بسیج دانشجویی دانشگاههاي آزاداسلامی گیلان، معاون نظارت و ارزیابی
ناحیه بسیج دانشجویی گیلان، مسئول سازمان بسیج اساتید دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی استان، مسئول سازمان بسیج کارکنان
دولت (ادارات کل )استان، جانشین فرماندهی و مسئول راهبردي سپاه مرکزي رشت، فرمانده سپاه پاسداران شهرستان آستانه اشرفیه،
مسئول سازمان بسیج فرهنگیان گیلان. شایان ذکر است نامبرده، داراي تحصیلات مقطع دکتري تخصصی رشته جغرافیا - گرایش
برنامه ریزي فضایی کارآفرینی، ازدانشگاه شهیدبهشتی تهران، مدرس دانشگاه ها و موسسات آموزش عالی محقق و پژوهشگر، و از
ایشان مقالات متعدد درهمایش هاي ملی وبین المللی و نشریات علمی پژوهشی بچاب رسیده است. نائب رئیس انجمن علمی

ژئوپلتیک ایران، شعبه گیلان نیز از دیگر فعالیت هاي وي میباشد. 

جانشین فرماندهی سپاه قدس گیلان دکتر حسن حبیبی نائب رئیس انجمن ژئوپلیتیک ایران گیلان مدرس دانشگاه
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رئیس سازمان بسیج: ماشین تولید فقر را باید متوقف کنیم

منبع: الفشماره خبر:  130  |  تاریخ: 1399/08/29

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با تاکید بر اینکه باید ماشین تولید فقر را متوقف کنیم، گفت: در راستاي تحقق بیانیه گام دوم
انقلاب و ایجاد دولت و تمدن نوین اسلامی باید مراقب عوامل نفوذي باشیم. 

به گزارش تسنیم، سردار غلامرضا سلیمانی، رئیس سازمان بسیج مستضعفین صبح امروز در آیین افتتاح 586 پروژه عمرانی، سازندگی
و محرومیت زدایی استان هرمزگان با تاکید بر اینکه اجراي عدالت از برجسته ترین اهداف انقلاب اسلامی بود، اظهار داشت: از آنجایی

که بستر اجراي عدالت تا حدودي از مسیر اقتصاد کشور است لذا دشمنان با استفاده از اهرم فشار مانع اجراي عدالت شدند. 

وي با اشاره به اجراي نسخه هاي بانک جهانی در راستاي گسترش فقر و محرومیت پس از پیروزي انقلاب اسلامی افزود: با توجه به
آنکه تولید فقر، ایجاد فاصله طبقاتی و توزیع غلط ثروت از رویکردهاي اقتصاد لیبرالی است لذا براساس ابعاد اقتصادي بیانیه گام دوم

انقلاب باید این مشکلات را حل نماییم. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با تاکید بر اینکه تشکیل دولت اسلامی راه برون رفت از تفکرات لیبرالی است، گفت: علیرغم اینکه
عده اي در کشور با این نوع تفکرات همراه هستند ولیکن با حرکت در مسیر تمدن نوین اسلامی و همراهی سپاه پاسداران و بسیج

براي محرومیت زدایی این مشکلات مرتفع خواهد شد. 

سلیمانی با بیان اینکه پروژه هاي محرومیت زدایی اولین گام براي از بین بردن خلاهاي اقتصادي است، بیان کرد: 586 پروژه
محرومیت زدایی هرمزگان از اقدام بسیار خوب در راستاي از بین بردن فقر و محرومیت در این استان می باشد و در سال هاي گذشته

نیز چنین پروژه هایی مورد بهره برداري قرار گرفته است. 

وي با تاکید بر اینکه ماشین تولید فقر را باید متوقف کنیم، تصریح کرد: با توجه به اینکه اقتصاد لیبرالی ریشه فقر و محرومیت در
کشور است بنابراین نمی توانیم اجازه دهیم این اقتصاد همچنان تولید فقر کند و با تحقق سیاست هاي اقتصاد مقاومتی باید آن را از

بین برد. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با بیان اینکه اقتصاد مقاومتی یکی از حوزه هاي ایجاد اشتغال مولد است، اظهار کرد: استان هرمزگان
به دلیل برخورداري از منابع خدادادي نظیر سواحل و راه ارتباط اقتصادي و تجاري با کشورهاي منطقه و جهان چرا باید نرخ بیکاري

بالایی داشته باشد. 

سلیمانی با اشاره به اینکه افراد بیکار در زمره طبقه فقیر قرار دارند، گفت: سپاه و سازمان بسیج با برنامه ریزي 3ساله با حمایت بسیج
سازندگی و قرارگاه پیشرفت و آبادانی درصدد است تا ریشه فقر و بیکاري در این استان را از بین ببرد. 

وي با تاکید بر اینکه دیوان سالاري از موانع تحقق ابعاد اقتصادي بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی است، اظهار کرد: بروکراسی و تفکرات
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نشات گرفته از آن کارآمدي لازم براي تحقق بیانیه گام دوم ر ا ندارند. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با اشاره به اینکه رهبري در بیانیه گام دوم 42 بار جوانان را مورد خطاب قرار داده اند، تصریح کرد:
مردم سالاري فقط شرکت در انتخابات نیست بلکه مردم در همه امور باید مظهر کامل تحقق مردم سالاري باشند. 

سلیمانی با تاکید بر اهمیت برقراري امنیت در کشور و جدي گرفتن این مسئله در تحقق بیانیه گام دوم بیان کرد: با توجه به اینکه
مسئله نفوذ وجود دارد لذا در راستاي تحقق بیانیه گام دوم انقلاب و ایجاد دولت و تمدن نوین اسلامی باید مراقب عوامل نفوذي
باشیم چون دشمنان انقلاب براي مایوس ساختن و منحرف کردن ملت ایران به هر اقدامی متوسل می شوند تا از عدالت فاصله

بگیریم. 

وي با بیان اینکه باید از تمامی ظرفیت هاي براي ایجاد اشتغال، پیشرفت و آبادانی استفاده شود، خاطرنشان کرد: علیرغم اینکه فضاي
مجازي تهدیدات خاص خود را دارد اما می توان این تهدیدات را به فرصت تبدیل کرد.
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نشست بررسی پروژه هاي عمرانی شهرستان گچساران/ شهر بدون نماینده/ از

غیبت استاندار و مدیران کل تا دستان خالی رئیس سازمان مدیریت و برنامه

ریزي براي پروژه نیمه تمام گچساران/ چه کسی باید به داد مردم ...

منبع: کبنا نیوزشماره خبر:  131  |  تاریخ: 1399/08/29

800 متقاضی روستایی هم اکنون پشت نوبت دریافت تسهیلات مقاوم سازي مسکن هستند.در این نشست مدیرکل بنیاد
مسکن استان کهگیلویه و بویراحمد افزود: متقاضیان براي نوسازي و بهسازي مسکن خود در روستاهاي شهرستان می توانند

تسهیلات ساخت را دریافت کنند

کبنا ؛نشست بررسی پروژه هاي عمرانی شهرستان گچساران با حضور رئیس مدیریت و برنامه ریزي استان، معاونت توسعه و
مدیریت منابع استانداري ، فرماندار گچساران و جمعی مدیران استانی و شهرستانی در سالن کنفرانس فرمانداري گچساران برگزار شد.
به گزارش کبنا نیوز: در این نشست مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان کهگیلویه و بویراحمد اظهار داشت : یکهزارو 100

واحد مسکونی در هفت سال اخیر در مناطق روستایی این شهرستان مقاوم سازي شد. 
حسین جنتی افزود: : این در حالی است که تاکنون 2 هزارو 800 واحد مسکونی روستایی در این شهرستان مقاوم سازي شده است. 

جنتی عنوان کرد: هفت هزار واحد مسکونی روستایی در گچساران وجود دارد که تاکنون 40 درصد آن مقاوم سازي شده است. 
وي تصریح کرد: همچنین 320 واحد مسکونی در دولت تدبیر و امید از محل حوادث تعمیر شد. 

در این نشست مدیرکل بنیاد مسکن استان کهگیلویه و بویراحمد بیان کرد: 38 میلیاردو 400 میلیون ریال تسهیلات با سود چهار
درصد و 6 میلیارد و 400 میلیون ریال تسهیلات بلاعوض براي تعمیر این تعداد واحد مسکونی اختصاص یافت. 

جنتی ابراز داشت: همچنین 200 واحد مسکونی از محل اعتبارات حوادث در هفت سال گذشته در این شهرستان بازسازي شد. 
وي عنوان کرد: در این راستا براي بازسازي این واحدهاي مسکونی روستایی 10 میلیارد ریال کمک بلاعوض و 60 میلیارد ریال

تسهیلات بانکی با سود چهار درصد در نظر گرفته شد. 
جنتی بیان کرد: 800 متقاضی روستایی هم اکنون پشت نوبت دریافت تسهیلات مقاوم سازي مسکن هستند. 

در این نشست مدیرکل بنیاد مسکن استان کهگیلویه و بویراحمد افزود: متقاضیان براي نوسازي و بهسازي مسکن خود در روستاهاي
شهرستان می توانند تسهیلات ساخت را دریافت کنند. 

وي ابراز کرد: براي مقاوم سازي هر واحدهاي مسکونی فرسوده روستایی 500 میلیون ریال تسهیلات با بازپرداخت پنج درصد و 15
ساله پرداخت می شود. 

عباسپور تصریح کرد: براي احداث 300 واحد مسکونی محرومان در این شهرستان 195 میلیارد ریال امسال تسهیلات اختصاص یافت
که 75 میلیارد ریال آن بلا عوض است. 

وي افزود: این میزان تسهیلات براي طرح ساخت 300 واحد مسکونی براي مناطق محروم و کمتر توسعه یافته گچساران در نظر گرفته
شده است. 

جنتی افزود: در این راستا براي هر واحد مسکونی 250 میلیون ریال کمک بلاعوض، 500 میلیون ریال تسهیلات بانکی با سود سه
درصد در نظر گرفته شده است. 

مدیرکل بنیاد مسکن استان کهگیلویه و بویراحمد اظهار بیان کرد: این طرح براي بازسازي خانه هاي روستایی که از دوام کمتري
برخوردارند و صاحبان آنها با دریافت تسهیلات بانکی قادر به بازسازي منازل خود نیستند در نظر گرفته شده است. 

وي خاطر نشان کرد: هم اکنون این تعداد واحد مسکونی با پیشرفت 65 درصد در مناطق مختلف شهرستان در دست اجراست. 
فرماندار گچساران در ابتداي این نشست گفت:ظرفیت هاي فراوانی در گچساران وجود دارد و این نشست ها به جهت رفع موانع و
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مشکلات پروژه هاي عمرانی نیمه تمام برگزار می شود که اگر این طرح ها به بهره برداري برسد مردم نیز منتفع خواهند شد. 
علی خوانپایه افزود:مهمترین اولویت ها در حوزه آب و خاك،صنعت،زیرساخت هاي حمل و نقل،ورزش و جوانان و بنیاد مسکن خواهد

بود،که امیدوارم با همکاري همه دستگاه ها و اولویت پروژه هایی که وجود دارد مشکلات نیز هر چه زودتر مرتفع شوند. 
خوانپایه تصریح کرد:به عنوان مثل در حوزه آب پروژه هایی وجود دارند که در بحث اقتصاد و معیشت مردم هم وابسته به این طرح ها
باشد با یک درصد بسیار پایینی از کار مانده است که متاسفانه تا حدودي هم رها شده اند،در حوزه راه و شهرسازي با زهم مشکلاتی

وجود دارد و در جاده باباکلان و جاده کمربندي اینگونه است. 
فرماندار گچساران بیان کرد: با توجه به شرایط کرونایی شهرستان گچساران جاده کمربندي به عنوان یک معضل اساسی مطرح می
شود با توجه به اینکه هفته آینده باید محدودیت هاي کرونایی تردد برقرار کنیم با مشکل مواجه خواهیم شد و حداقل این مشکل

برطرف شود هر چند به صورت موقت. 
وي ابراز کرد: در حوزه ورزش و جوانان پروژه هایی بسیاري داریم که باید به این مشکلات هم پرداخته شودو در حوزه بنیاد مسکن و
رینگ بافت فرسوده نیز از پروپزه هاي اولویت دار است و در حوزه صنعت و معدن نیز بحث تسهیلات است که باید جهت دهی

مطلوبی براي تولید و اشتغال تصمیم گیري شود. 
خوانپایه عنوان کرد:به هرحال انتظار داریم پروژه هایی که بالاتر از 90درصد پیشرفت فیزیکی دارد و الان طوري وانمود شود که

مشکلات اعتباري دارد بنابراین این مشکلات هم به نوبه خود برطرف شوند و شاهد بهره برداري هر چه زودتر از این طرح ها باشیم. 
مدیرآب و خاك سازمان جهاد کشاورزي کهگیلویه و بویراحمد در این نشست گفت:حدود 31پروژه در سطح گچساران جزو مصوبات
داریم و اعتبار این پروژه ها حدود 76میلیارد ریال است، میزان اعتبار تخصیصی نیز حدود 300میلیارد ریال کل شهرستان گچساران

که اعتبار بسیار ناچیزي است. 

عبدالعلی بهاء الدینی افزود:از این پروژه هاي بارز در سطح شهرستان تامین آب اراضی لیشتر،تامین آب اراضی (شبکه سه و چهار
)تنگ انگشترك و آبرزي ،پروژه امامزاده جعفر و تامین آب اراضی باباکلان است، پروژه باباکلان بحث تامین آب استارت خورد که

متاسفانه بحث کمبود اعتبار نیز دارد. 
بهاالدینی تصریح کرد:بنابراین کل اعتبار تخصیصی به این پروژه 47میلیون تومان است،هرچند بحث معارضاتی هم در مسیر پروژه

باباکلان وجود دارد که علی رغم نبود اعتبار همچنان پیمانکار پاي کار است که باید این مشکل معارضات نیز برطرف شوند. 
مدیرآب و خاك سازمان جهاد کشاورزي کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد:در نشست هاي قبل نیز در زمان جناب تاجگردون قرار شد
که مانور اعتبارات و تخصیصات بروي این پروژه هاي بارز داده شود همان پروژه هایی که زخمی هستند اما متاسفانه تاکنون آنچنان

تخصیصی در این مسیر شاهد نبودیم. 
وي افزود:از دیگر پروژه ها بحث شبکه سه و چهار است که تنگ انگشترك 300هکتار است و آبرزي 700هکتار که تامین آب در دست
اقدام است و شرکت آب منطقه اي در حال انجام است که در حدي نیست که ما شبکه سه و چهار را شروع کنیم در بحث تنگ
انگشترك هم شبکه چهار کار شده است و اعتبارات ملی دارد که مشکلی نداریم اما در بحث اعتبارات استانی این پروژه مشکل وجود

دارد. 

مدیرآب و خاك امور فنی و مهندسی سازمان جهاد کشاورزي کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد:جناب آقاي سلحشوري خواهش داریم
این مشکلات تخصیص اعتبارات با جدیت بیشتري دنبال شود،چرا اعتبار تخصیص بسیار ناچیز است و نسبت به همان مصوبات بسیار

ناچیز است و کل زخم هاي پروژه هاي ناتمام مانده است. 
فرماندار گچساران در ادامه گفت:با توجه به این که بنباد مسکن طرح منظومه روستایی را در اجرا دارد بخشی از کار هم وابسته به

همین حوزه آب و خاك است و اگر بتوانیم مشکلات را مرتفع کنیم قطعا مشکلات مردم هم حل خواهند شد. 
وي افزود:چهار ایستگاه پمپاژ آبرسانی در دشت لیشتر وجود دارد که دوتا تکمیل است و ایرادات جزیی مثل به سرقت رفتن کابل برق
را دارند که امور اب باید چنین مشکلاتی را برطرف کند،ایستگاه شماره سه است که سال گذشته قرار بر بهره برداري بود که نشدکه
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تنها بحث اتصال خود ایستگاه به شبکه یک و دو است. 
خوانپاییه گفت:به هرحال این موارد ایستگاه هاي پمپاز آب ایراداتی همچون سرقت کابل و یا تعمیرات جزیی دارد که بایستی انجام
شود و مدار شود و استگاه شماره سه که پیشرفت فیزیکی بالاي 80درصد دارد در اولویت کاري قرار بگیرد که زودتر به بهره برداري

برسد. 
وي تصریح کرد:پروژه آبرسانی آبرزي کار آنچنانی همچنان انجام نشده است و عزیزان در حوزه امور آب اولویت بروي تنگ انگشترك
باشد که به بهره برداري برسد و این موارد مستلزم این است که جهاد کشاورزي همت کنند و همزمان پروژه ها را با پروژه هاي آب

منطقه اي پیش ببرند. 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي استان در ادامه این نشست گفت:با توجه به اهمیت شهرستان گچساران از نظر سیاسی

،اجتماعی و اقتصادي که براي استان دارد اولین جلسه بررسی مشکلات طرح هاي عمرانی را به این شهرستان اختصاص دادیم. 
علی سلحشوري افزود:در قانون بودجه پیش بینی شده بود که از محل فروش نفت بخش عمده اي از بودجه کشور تامین شود از سال
96تاکنون سه سال است که در تحریم کامل اقتصادي هستیم و محاصره اقتصادي شده ایم و هر کشور بود باور کنید که 6ماه بیشتر
دوام نمی آورد ،واقعا دست خدا بالاي سر این مملکت است که کشور در این شرایط نگه داشته شده و خوشبخانته هم مشکل حادي
بوجود نیامده و دولت با تلاش شبانه روزي مملکت را چرخانده است و هم از محل اعتبارات ریالی و عمرانی به هر حال تامین کرده

است. 
سلحشوري اظهارکرد:به هرحال مشکلات وجود دارد و بالاخره مملکت از تنگناها گذشته و خواهد گذشت ،در سال جاري فقط توانسته

ایم حقوق پرداخت کنیم،امیدواریم در یکماه آینده بخشی از اعتبارات طرح ها را تزریق کنیم که بخشی از مشکلات هم حل کنیم. 
وي بیان کرد: در بحث پروژه هاي عمرانی با توجه به اینکه فروش نفت تاکنون نداشته ایم هم سال گذشته و هم سال جاري تخصیص
در حد 10درصد بوده است و 33پروژه جهش تولید تعهد استان است که باید 100تخصیص بگیریند ، 21پروژه مورد تعهد استاندار
است که باید هم تخصیص 100درصدي بگیریند و یک سري پروژه هایی هم مربوط یبه سفرمقامات کشوري بوده اند که هم باید

تخصیص 100درصدي بگیرند. 
سلحشوري عنوان کرد: بنابراین وقتی که تخصیص 10درصدي به استان می دهند فرض بفرمایید چند پروژه را می توانیم 100درصد
داشته باشیم، وقتی تخصیص 20درصدي به توازن ابلاغ می کنند باید چکار کنیم؟،تنها تخصیصی که خوب داده اند تخصیص استانی

بوده حدود 50درصد بوده و میانگین تخصیص استان حدود 28درصد بوده است. 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي استان تصریح کرد:به هرحال مشکلات وجود دارد و نباید انتظار داشته باشیم همه پروژه هاي
نیمه تمام ما با همین اعتبارات و تخصیص ها تمام بشود،دولت هم سعی می کند که هرچه اعتبارات دارد به پروژه هاي بالاي

80درصد بدهعد که به بهره برداري برسند. 
وي خاطر نشان کرد: گچساران در سال جاري حدود 226پروژه فعال دارد که 114میلیارد تومان از محل اعتبارات استانی دارد
،اعتبارات ملی شهرستان هم 8پروژه داشته با 245میلیارد تومان اعتبار ،اما پروژه هایی که تا پایان سال به پایان می رسند تخصیص

بالایی می گیرند و دیگر پروژه ها را یا تخصیص نمی دهند و یا کم می دهند، بنابراین در این خصوص اولویت بندي می شود. 
سلحشوري بیان کرد: بیشتر پروژه هایی که در بخش جهش تولید داشته ایم مربوط به گچساران بوده است و از 33پروژه حدود
10پروژه براي حوزه گچساران و باشت تعریف شده است،که تخصیص 100درصد هم گرفته اند که 110میلیارد ریال از اعتبارات
استانی و 35میلیارد ریال از اعتبارات ملی گرفته و 828میلیارد ریال تحصیلات سرمایه در گردش و 197میلیارد ریال سرمایه گذاري

بخش خصوصی که براي اشتغال زایی حدود 547نفر پروژه هاي جهش تولید فقط در گچساران تامین شده است. 
وي افزود:بنابراین مجبورهستیم به پروژه هایی تخصیص 100درصدي بدهیم که مورد تعهد استانی است؛ 33 پروژه جهش
تولید،21مورد تعهد استاندار و حدود 26پروژه هم مربوط به سفر مقامات کشوري هستند، بنابراین ته این موضوع هم چیزي نمی

ماندکه امیدواریم تا پایان سال گشایشی جهت اعتبارات بشود اما فعلا شرایط اینگونه است. 
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي استان خاطر نشان کرد:با این شرایط می توانیم حدود یک میلیارد تومان به حوزه آب و خاك
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بدهیم که اولویت بندي جهت رفع مشکلات طرح ها را داشته باشند. 
رسول فرهادي در ادامه این نشست افزود:پروژه هاي آب با سایر پروژه ها نیز متفاوت است و در سالجاري بالغ بر 470 میلیارد ریال به

پروژه هاي تامین آب و ساماندهی رودخانه ها در حوزه گچساران و باشت اختصاص یافته است. 
مدیر عامل شرکت آب منطقه اي کهگیلویه و بویراحمد گفت: مهمترین پروژه ها در این دو شهرستان اعم از پروژه تامین آب اراضی
امامزاده جعفر ، خان احمد ، ساماندهی رودخانه باشت و دیل ، تامین آب اراضی روستاهاي پشه کان ، نازمکان ، دشت مور، تنگ

انگشترك و آبرزي و تکمیل ایستگاه پمپاژ لیشتر است. 
فرهادي با اشاره به82 درصد پیشرفت فیزیکی پروژه در فاز تنگ انگشترك و پیشرفت 35درصد در بخش آبرزي تصریح کرد: براي

تامین آب تنگ انگشترك و آبرزي در سال 97 بالغ بر 60 میلیارد ریال پرداخت شد . 
وي گفت:براي این پروژه در سالجاري نیز 65 میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شد که 22میلیارد ریال تخصیص و از این میزان نیز

تاکنون 15 میلیارد ریال پرداخت شده است. 
مدیر عامل شرکت آب منطقه اي کهگیلویه و بویر احمد خاطر نشان کرد:درخواستی توسط شوراي روستاي دیل جهت احداث یک سد
در این منطقه ارائه شد که در این راستا مطالعات آغاز و تیم هاي فنی از محل بازدید کردند و گزینه هایی که مد نظر افراد بومی و

کارشناسان شهرستان در مرحله اولیه کار بود نیز مورد بررسی قرار گرفت. 
وي افزود: بنابراین گزینه ها تا کنون ضوابط و شرایط لازم را براي احداث سد نداشتند و همکاران ما به دنبال این هستند که سدهاي

خارج از بستر را یافته و یا سدهایی که بتوانند بخشی از سیلاب را در مناطق مناسب ذخیره کنند. 
مدیر عامل شرکت آب منطقه اي کهگیلویه و بویر احمد ادامه داد: هرچند تلاش می شود تا مشکلات پروژه هاي گچساران مرتفع و

هرچه زودتر تکمیل و به بهره برداري برسند. 
گفتنی است: در سنوات گذشته که غلامرضا تاجگردون نماینده مردم شهرستان هاي گچساران بود در چنین نشست هاي مهم
استاندار و معانین استاندار حضور داشتند و جالبتر آنکه مدیران کل دو روز قبل جلسه به شهرستان گچساران آمده و پروژه را بازدید و
بررسی و با اطلاعات کافی وارد جلسه می شدند. اما در حال حاضر که شهرستان گچساران از داشتن نماینده محروم می باشد نه

استاندار و نه معاون عمرانی و همچنین اکثرا مدیران کلی که براي این نشست دعوت بودند در جلسه حضور پیدا نکردند. 

آذر صفایی معاون توسعه و مدیریت منابع استانداري بعنوان نماینده استاندار در جلسه حضور داشت. 
علوي مدیرکل ورزش و جوانان استان، نیک اقبالی مدیرکل راه و شهرسازي، تاج الدینی مدیرکل جهاد کشاورزي، حسین پور مدیرکل

صنعت، معدن و تجارت، مدیران کلی بودند که در این نشست غایب بودند. 
رسول فرهادي مدیرعامل آب منطقه اي استان با تاخیر به جلسه امد. 

حسین جنتی مدیرکل بنیاد مسکن و شهرسازي تنها مدیرکلی بود به موقع در جلسه حضور پیدا کرد و معاون استاندار و فرماندار
گچساران از عملکرد وي کاملا راضی بوده و از حسین جنتی تشکر کردند. 

علی سلحشوري رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزي استان کهگیلویه و بویراحمد با دستان خالی به شهرستان آمد بود بطوریکه
اعتبارات در نظر گرفته براي پروژه عمرانی ( ازمحل اعتبارات استانی) ناچیز بود. 

تصاویر کوچک 
تصاویر بزرگ 

اسلاید تصاویر 
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ظرفیت تولید لاستیک در خراسان جنوبی 2 برابر می شود

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  132  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري فارس از بیرجند و به نقل از روابط
عمومی سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی،
عباس جرجانی ظهر امروز در جمع خبرنگاران با اشاره به
سفر «حسین مدرس خیابانی» مدیرعامل گروه مدیریت
سرمایه گذاري امید به استان خراسان جنوبی اظهار داشت:
با سرمایه گذاري 100 میلیون دلاري شرکت سرمایه
گذاري امید در کارخانه کویرتایر، طرح توسعه این کارخانه

اجرا می شود. 

پبشرفت 60 درصدي طرح توسعه کویرتایر  

وي افزود: طرح توسعه کویرتایر تاکنون 60 درصد پیشرفت داشته و بالغ بر 23 هزار متر مربع زیربنا از این طرح توسعه در این کارخانه
اجرا شده است. 

سرپرست سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان جنوبی تصریح کرد: با اجراي این طرح توسعه سالانه 40 هزار تن لاستیک
خودروهاي سنگین و نیمه سنگین به تولیدات کارخانه کویرتایر بیرجند افزوده خواهد شد. 

افزایش 2 برابري ظرفیت تولید لاستیک  

جرجانی با بیان اینکه ظرفیت تولید در کویرتایر به بیش از دو برابر افزایش خواهد یافت، اضافه کرد: پیش بینی می شود با اجراي
طرح توسعه این کارخانه زمینه اشتغال 700 نفر به صورت مستقیم در کویرتایر فراهم شود. 

انتهاي پیام/3403/ج
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آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري / جزئیات مبلغ تسهیلات و مدت

بازپرداخت

منبع: کبنا نیوزشماره خبر:  133  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از امروز پنجشنبه 29 آبان ماه خبر داد.

 
 

 
کبنا ؛معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از امروز پنجشنبه 29 آبان ماه خبر داد. 

به گزارش کبنا به نقل از همشهري آنلاین، تسهیلات جدید مطابق مصوبه هفتم مهرماه ستاد ملی مقابله با کرونا، به تمام کسب و
کارهاي گردشگري با توجه به نوع فعالیت، بزرگی و کوچکی واحد، درجه و ستاره اختصاص می یابد. بر این اساس، تاسیسات
گردشگري می توانند از حداقل 16 میلیون تومان تا 900 میلیون تومان وام بانکی با نرخ سود 12 درصد و با دوره تنفس حدود 6 ماه

 
بهره مند شوند. 

مبلغ این وام به تفکیک براي راهنمایان گردشگري 20 میلیون تومان، دفاتر خدمات مسافرتی بین 150 تا 300 میلیون تومان، شرکت
هاي حمل و نقل گردشگري 80 میلیون تومان، موسسات آموزش گردشگري 60 میلیون تومان، شرکت هاي عامل تطبیق 50 میلیون
تومان، ارزیابان و عوامل تطبیق 16 میلیون تومان، اقامتگاه هاي بومگردي و سنتی براساس تعداد اتاق، مساحت و درجه واحد بین 80
تا 200 میلیون تومان، هتل ها بر حسب ستاره و تعداد اتاق از 200 تا 900 میلیون، و هتل آپارتمان ها، متل ها و مهمانپذیرها به

 
تفکیک درجه و تعداد اتاق از 200 تا 350 میلیون تومان تعیین شده است. 

همچنین سفره خانه هاي سنتی و واحدهاي پذیرایی بین راهی، مراکز سرگرمی و تفریحی، مجتمع هاي گردشگري و آب درمانی
داراي مجوز فعالیت از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی براساس نوع و درجه واحد بین 100 میلیون تا 350 میلیون

 
تومان می توانند دریافت کنند. 

پیش تر دولت تسهیلاتی به مبلغ 6 تا 16 میلیون تومان براي حمایت از مشاغل آسیب دیده از ویروس کرونا اختصاص داده بود که
بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی این وام را با توجه به حجم خسارت واردشده به این بخش ها، ناکارآمد توصیف کرده اند
که مسبب بدهکاري بیشتر خواهد شد. علاوه بر این بسیاري از فعالان گردشگري از جمله صاحبان بومگردي ها و راهنمایان گردشگري
با توجه به این که فاقد کد بیمه کارگاهی هستند واجد شرایط براي دریافت آن تسهیلات شناخته نشدند و هیچ نوع حمایتی دریافت

 
نکردند. 

اینک معاون گردشگري با اشاره به مصوبه لازم الاجراي ستاد ملی مقابله با کرونا، خبر داده است: برابر با هماهنگی انجام شده با معاون
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توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تاریخ 29 آبان ماه، تمام تاسیسات و فعالان گردشگري که قبلا
اطلاعات خود را در سامانه هاي وزارت گردشگري ثبت کرده اند می توانند با مراجعه به سامانه کارا Kara.mcls.gov.ir و از قسمت

باکس مخصوص «تسهیلات گردشگري»، درخواست خود را براي دریافت وام جدید ثبت کنند. 
ولی تیموري اظهار کرد: آن دسته از فعالان گردشگري که از تسهیلات مرحله قبل استفاده کرده اند باید تا روز دوشنبه، سوم آذرماه

براي ثبت نام و درخواست مابه التفاوت این تسهیلات، منتظر بمانند. 
ثبت نام تسهیلات جدید درحالی آغاز شده است که بانک ها همچنان زیر بار اجراي این مصوبه نمی روند و برخلاف مصوبه پیشین
ستاد ملی مقابله با کرونا، اقساط تسهیلات قبلی را درحالی که تا پایان سال آینده باید به تعویق اندازند، کسر و حتی مشمول جریمه

تاخیر در پرداخت کرده اند. 

 
 

این درحالی است که در مصوبه جلسه سی و نهم ستاد ملی کرونا درخصوص تسهیلات کسب و کارهاي آسیب دیده در حوزه
گردشگري تصریح شده است: این تسهیلات از محدودیت هاي متعارف در تسهیلات بانکی {شامل بدهی غیرجاري متقاضی و ذي
نفعان، رعایت نسبت مالکانه، مفاد «دستورالعمل رعایت شاخص هاي مالی در اعطاي تسهیلات سرمایه در گردش به اشخاص حقیقی و
حقوقی توسط بانک هاي دولتی به منظور بهره مندي از تسهیلات، ارائه استعلام مالیاتی موضوع تبصره (1) ماده (186) قانون مالیات
هاي مستقیم و چک هاي برگشتی متقاضی و ذي نفعان (که از تاریخ 1399/1/20 لغایت 1399/3/31 ایجاد شده است) مقرر در ماده

 
(5) مکرر الحاقی به قانون صدور چک} (به استناد مصوبه جلسه مورخ 1398/12/26 ستاد ملی مبارزه با کرونا) مستثنی خواهد بود. 

بانک مرکزي نیز پنجم آبان ماه در دستورالعملی به 20 بانک ابلاغ کرد: «براي کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري موضوع
ابلاغیه شماره 9689 مورخ 1399/2/7 (زیررسته هاي مصوب کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي ناشی از شیوع ویروس کرونا)

 
تسهیلات ذیل فراهم می شود: 

 
1- بازپرداخت تسهیلات بانکی قبلی دریافت شده تا پایان سال 1399 امهال می شود. 

2- با پرداخت تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري براساس بنگاه محوري، مطابق دستورالعمل مصوب کارگروه
اقتصادي مقابله با پیامدهاي ناشی از شیوع ویروس کرونا موافقت شد. متقاضیان مجازند تا پایان آذرماه امسال ثبت نام کنند.
بازپرداخت اقساط این تسهیلات از اول اردیبهشت ماه سال 1400 خواهد بود. بنگاه هایی که با دستورالعمل قبل تسهیلات دریافت

 
کرده اند نیز مجاز به دریافت مابه التفاوت تسهیلات طبق دستورالعمل جدید خواهند بود.» 

محمد نهاوندیان، معاون اقتصادي رییس جمهور نیز 14 آبان ماه دستورالعمل اجرایی «پرداخت تسهیلات به فعالیت ها و واحدهاي
کسب و کارهاي بیشتر آسیب دیده از ویروس کرونا در حوزه گردشگري بر اساس شیوه بنگاه محوري» را به وزیر کار، تعاون و رفاه

 
اجتماعی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و رییس کل بانک مرکزي ابلاغ کرد. 

ماده 4 این دستورالعمل تصریح می کند: اشخاصی که قبل از ابلاغ این دستورالعمل (به استناد دستورالعمل قبلی) از تسهیلات مربوط
به مشاغل و رسته هاي آسیب دیده از کرونا استفاده کرده اند، چنان چه دوباره درخواست دریافت تسهیلات داشته باشند، پرداخت
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مابه التفاوت مبلغ درخواستی در قالب تسهیلات مطابق این دستورالعمل امکان پذیر خواهد بود. 
در ماده 5 نیز آمده است: به منظور حمایت از فعالان حوزه گردشگري، بازپرداخت تسهیلات بانکی موضوع این دستورالعمل تا

اردیبهشت سال 1400 مشمول دوره تنفس خواهد بود. 
از سویی، برخی فعالان گردشگري اعتراض هایی را نسبت به کم کاري و همکاري نکردن اداره هاي میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی استان ها در بررسی و تایید پرونده هاي درخواست تسهیلات مطرح کرده اند. ولی تیموري، معاون گردشگري وزارت
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی که آغاز ثبت نام این تسهیلات را مطابق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به مدیران میراث
فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی اطلاع داده، از آن ها خواسته است با توجه به اهمیت موضوع، نسبت به اطلاع رسانی به تمام
تاسیسات و فعالان گردشگري تحت پوشش، اقدام کنند. او پیش تر نیز از مدیران استان ها خواسته بود در رسیدگی به پرونده هاي

مربوط به تسهیلات حمایتی خسارت هاي کرونا، سرعت عمل و همکاري بیشتري داشته باشند.
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جهاد بانوان بسیجی دیري به وسعت دریا+عکس

منبع: جنوب پرسشماره خبر:  134  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري فارس از شهرستان دیر، جشنواره مالک اشتر یک فرصت بی بدیل و در واقع بهانه اي براي قدردانی از
سیره عملی مالک اشتر به عنوان یار با وفاي امام علی(ع) و موقعیتی است که به مرور سیره عملی ایشان بپردازیم. هدف از

برگزاري این جشنواره شناسایی و معرفی واحدهاي برتر و اجراي شیوه هاي خلاق (...) ...

 
 

به گزارش خبرگزاري فارس از شهرستان دیر، جشنواره مالک اشتر یک فرصت بی بدیل و در واقع بهانه اي براي قدردانی از سیره

 
عملی مالک اشتر به عنوان یار با وفاي امام علی(ع) و موقعیتی است که به مرور سیره عملی ایشان بپردازیم. 

هدف از برگزاري این جشنواره شناسایی و معرفی واحدهاي برتر و اجراي شیوه هاي خلاق در رده هاي مختلف بسیج و تجلیل از
زحمات و تلاش هاي یکساله بسیجیانی است که در راستاي انجام ماموریت هاي ابلاغی مختلف سپاه و بسیج همت مضاعف و تلاش

 
بی وقفه انجام داده اند. 

از جمله واحدهاي برتر در قالب حوزه مقاومت برتر در جشنواره سراسري مالک اشتر، حوزه مقاومت فاطمه الزهراء(س) سپاه

 
سیدالشهداء(ع) شهرستان دیّر است که مسؤولیت آن بر عهده خواهر بسیجی مریم دریانورد می باشد. 

 
 راه اندازي گروه هاي جهادي جغرافیا محور و محله محور 

مریم دریانورد در گفت وگویی در خصوص انتخاب حوزه مقاومت فاطمه الزهراء(س) سپاه سیدالشهداء(ع) شهرستان دیّر به عنوان یکی
از حوزه هاي برتر در جشنواره سراسري مالک اشتر اظهار داشت: این حوزه مقاومت در طرح هایی مانند طرح اعتلاي بسیج، بسیج

 
سازندگی، برنامه هاي فرهنگی، اردویی و حفظ آثار دفاع مقدس طی یک سال فعالیت هایی انجام داده است. 

مسؤول حوزه مقاومت فاطمه الزهراء(س) سپاه سیدالشهداء(ع) شهرستان دیّر افزود: در برنامه هاي طرح اعتلاي بسیج شاهد راه اندازي
صندوق هاي قرض الحسنه اشتغال زایی با اعطاي تسهیلات، راه اندازي گروه هاي جهادي جغرافیا محور و محله محور و برگزاري

 
برنامه ها متناسب با نیاز هر محله بودیم. 

دریانورد تصریح کرد: شناسایی آسیب هاي اجتماعی و برنامه ریزي به منظور کاهش آسیب هاي اجتماعی با راه اندازي هیأت اندیشه
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ورز و تشکیل کارگروه هاي تخصصی، تعامل با اورژانس 123 اجتماعی اداره بهزیستی و امور بانوان فرمانداري، دعوت از کارشناسان
خانواده از مؤسسه انوار طه قم، دعوت از کارشناس خانواده و استاد دانشگاه از داخل استان و برگزاري جلسات مشاوره به صورت

حضوري و غیرحضوري از دیگر فعالیت هاي این حوزه مقاومت در این بخش طی یک سال گذشته است. 

 
 

 
اجراي طرح شهید بهنام محمدي 

وي ادامه داد: همکاري با بسیج دانش آموزي در اجراي طرح شهید بهنام محمدي با اجراي برنامه هایی تحت عنوان یادواره شهداي
دانش آموز، مادران آسمانی، برگزاري همایش ها، احیاء کتابخانه و نمازخانه در مدارس و تأمین مربیان نیز به شکل برجسته اي انجام

 
داده ایم. 

دریانورد بیان کرد: در بخش مسجدمحوري شاهد تعامل با هیأت امناي مساجد و برنامه ریزي جهت ارتباط سه سویه بین خانواده،
مسجد و پایگاه مقاومت، تبیین ضرورت و مبناي تشکیل هسته ها و گروه هاي مشورتی به عنوان الگوي تصمیم گیري و تصمیم سازي

 
در محیط مسجد توسط حوزه مقاومت فاطمه الزهراء(س) سپاه سیدالشهداء(ع) شهرستان دیّر طی این یک سال بودیم. 

 
 راه اندازي کارگاه هاي مشاغل خانگی 

وي در خصوص اجراي برنامه هاي حوزه بسیج سازندگی در حوزه مقاومت فاطمه الزهراء(س) سپاه سیدالشهداء(ع) شهرستان دیّر
گفت: طی یک سال گذشته موفق شدیم که با اجراي اردوهاي جهادي جغرافیا محور در مناطق محروم با برگزاري برنامه هاي
فرهنگی، ورزشی، اجتماعی، تربیتی، هنري، ایجاد نمایشگاه صنایع دستی و دستاوردهاي گروه جهادي و حمایت از زنان بی سرپرست

 
و بدسرپرست با راه اندازي کارگاه هاي مشاغل خانگی فعالیت هاي مناسبی را به ثبت برسانیم. 

مسؤول حوزه مقاومت فاطمه الزهراء(س) سپاه سیدالشهداء(ع) شهرستان دیّر ادامه داد: حمایت از زنان کارآفرین بسیجی و برگزاري
نمایشگاه اقتصاد مقاومتی در سطح شهرستان دیّر، استان هاي بوشهر، تهران، گلستان و یزد، شرکت خواهران بسیجی در طرح اکرام با
عنوان هر بسیجی حامی یک فرزند معنوي و استفاده از ظرفیت خیرین به منظور اجراي برنامه هاي خدمات رسانی در حوادثی مانند

 
سیل، زلزله و کمک به افراد بی بضاعت از دیگ فعالیت هاي یک ساله این حوزه بوده است. 
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فعالیت هاي مقابله با کرونا 

دریانورد بیان کرد: در این حوزه مقاومت و با استفاده از توان بسیجیان، راه اندازي کارگاه هاي تولید ماسک و دستکش در مقابله با
ویروس کرونا با استفاده از ظرفیت خیرین، توزیع ماسک و دستکش رایگان به شکل محله درب منازل ادارات، بانک ها، پمپ بنزین ها
و فروشگاه ها در سطح شهرستان و راه اندازي پویش # من در خانه می مانم و # من ماسک می زنم نیز در ایام کرونا انجام شده

 
است. 

 
 ضدعفونی کردن منازل مادران شهدا 

وي با اشاره به ضدعفونی کردن منازل مادران شهداء با شیوع ویروس کرونا، اظهار داشت: حضور گسترده در اجراي رزمایش همدلی و
کمک مؤمنانه با استفاده از ظرفیت خیرین از ابتداي شروع رزمایش تاکنون، انجام برنامه هایی از قبیل شناسایی خانواده هاي بی
بضاعت و آسیب دیده از ویروس کرونا، تهیه و توزیع بسته هاي معیشت و توزیع نان رایگان از ابتداي رزمایش همدلی تاکنون در

 
روزهاي پنج شنبه در طی یک سال گذشته انجام شده است. 

 
تهیه جهیزیه ویژه زوج هاي جوان بی بضاعت 

مسؤول حوزه مقاومت فاطمه الزهراء(س) سپاه سیدالشهداء(ع) شهرستان دیّر با اشاره به تهیه جهیزیه ویژه زوج هاي جوان بی بضاعت
توسط این حوزه عنوان کرد: پرداخت هزینه قبض برق و آب خانوارهاي بی بضاعت، پرداخت اجاره بهاي منازل افراد آسیب دیده در
زمان ویروس کرونا، پرداخت هزینه کتب درسی دانش آموزان بی بضاعت، کمک هزینه جهیزیه، کمک هزینه خرید ویلچر، کمک
هزینه درمانی بیمار سرطانی، هماهنگی با معلمان بسیجی در زمینه تدریس خصوصی دانش آموزان بی بضاعت و ویزیت رایگان و

 
ایستگاه سلامت در مناسبت هاي مختلف نیز طی یک سال گذشته انجام شده است. 

دریانورد عنوان کرد: در بخش برنامه هاي فرهنگی، اردویی و حفظ آثار، شاهد اجراي برنامه اجتماع بزرگ عفاف و حجاب با عنوان

 
مدافعان حریم خانواده و برنامه هایی در حوزه زن و خانواده در هفته عفاف و حجاب بودیم. 
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برگزاري برنامه هاي آبروي محله و یادواره شهداي زن و ایثارگر در سطح شهرستان، برگزاري ویژه برنامه هاي مناسبت هاي ملی و
مذهبی در سطح شهرستان، برگزاري نشست هاي هم اندیشی با نخبگان و جوانان به منظور برنامه ریزي در انجام برنامه ها، برگزاري
اردوي فرهنگی ویژه همسران شهداء، برگزاري نمایشگاه هاي آسیب هاي اجتماعی، نمایشگاه عکس، صنایع دستی به مناسبت هاي
مختلف، برگزاري مسابقات قرآنی، ورزشی و فرهنگی، برگزاري نهضت نهج البلاغه خوانی، راه اندازي دارالقرآن بسیج مزین به نام سردار
سپهبد شهید سلیمانی، برگزاري کارگاه هاي آموزشی در زمینه کاهش طلاق و تحکیم بنیان خانواده، آسیب هاي فضاي مجازي، سبک

 
زندگی اسلامی و افزایش جمعیت از دیگر برنامه هاي این حوزه مقاومت طی یک سال گذشته بوده است. 

منبع:فارس
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باید ماشین تولید فقر در کشور را متوقف کنیم/ زدودن آثار اقتصاد لیبرالی

منجر به رفع فقر در جامعه می شود

منبع: جنوب پرسشماره خبر:  135  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري فارس از بندرعباس، سردار غلامرضا سلیمانی صبح امروز در مراسم بهره برداري از 586 پروژه عمرانی
محرومیت زدایی سپاه امام سجاد (ع) هرمزگان اظهار کرد: یکی از اهداف انقلاب اسلامی اجراي عدالت بود اما دشمنان ملت

ایران با گسترانیدن فشارهاي مختلف بر انقلاب ما، بستر اجراي عدالت در کشور را ...

 
 

به گزارش خبرگزاري فارس از بندرعباس، سردار غلامرضا سلیمانی صبح امروز در مراسم بهره برداري از 586 پروژه عمرانی محرومیت
زدایی سپاه امام سجاد (ع) هرمزگان اظهار کرد: یکی از اهداف انقلاب اسلامی اجراي عدالت بود اما دشمنان ملت ایران با گسترانیدن

 
فشارهاي مختلف بر انقلاب ما، بستر اجراي عدالت در کشور را سلب کرده و مانع از اجراي عدالت شدند. 

وي با بیان این که اجراي نسخه هاي بانک جهانی بعد از جنگ در کشور ما سبب گسترش فقر شد، افزود: این زنجیره عمل به نسخه
هاي بانک جهانی در دولت هاي مختلف نیز قطع نشد و چون این نسخه ها برخواسته از اقتصاد لیبرالی بود، سبب ایجاد فاصله طبقاتی

 
و توزیع غلط ثروت در جامعه و ایجاد فقر شد. 

 
 

رئیس سازمان بسیج کشور با اشاره به ابعاد اقتصادي گام دوم انقلاب اسلامی و ضرورت تشکیل دولت اسلامی به منظور ریشه کنی
اساسی فقر در جامعه و گسترش عدالت در همه ابعاد آن، خاطرنشان کرد: این مسیر با جامعه پردازي و حرکت به سمت تمدن نوین
اسلامی پیش خواهد رفت و سپاه در این مسیر همراه و همگان با محرومان جامعه براي محرومیت زدایی و خدمت هرچه بیشتر است و
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به این همراهی افتخار می کند. 

اقتصاد لیبرالی ریشه همه محرومیت هاي ما است 

سردار سلیمانی در ادامه با بیان ضرورت توقف ماشین تولید فقر در کشور، عنوان داشت: اقتصاد لیبرالی ریشه همه محرومیت هاي ما
است و توقف این فرآیند جز با اقتصاد مقاومتی میسر نیست. 

وي ایجاد اشتغال مولد را یکی از اولویت هاي مهم سپاه در اجراي پروژه هاي محرومیت زدایی برشمرد و اظهار داشت: استان هرمزگان
با این همه نقش در اقتصاد کشور و با وجود سواحل و جزایر فراوان و ظرفیت هاي عظیم خدادادي نباید با نرخ بیکاري بالا مواجه باشد
و ما در سازمان بسیج با یک برنامه ریزي 3 ساله با حمایت بسیج سازندگی و قرارگاه پیشرفت و آبادانی و گروه هاي جهادي، مصمم

هستیم تا ریشه فقر را در مناطق مختلف این استان کنده و راه تازه اي از پیشرفت را پیش روي مردم قرار دهیم. 

دیوان سالاري گسترده، کشور را زمین گیر کرده است 

رئیس سازمان بسیج کشور یکی از عیوب فعلی اقتصاد را دیوان سالاري گسترده و زمین گیر ساختن اندیشه هاي کلان انقلابی در پیچ
و خم امورات اداري و ... برشمرد و گفت: این بروکراسی وسیع منطبق بر یک تفکري است که کارآمدي لازم را براي تحقق گام دوم

انقلاب ندارد. 

وي با تأکید بر اهمیت به میدان آوردن جوانان و سازماندهی مردمی در رقم زدن گام دوم انقلاب اسلامی، تصریح کرد: مسؤولیت
سازمان بسیج نیز در این گام، هدایت و همراهی و کمک به نقش آفرینی هرچه بیشتر نسل جوان کشور در امور کلان اقتصادي است. 

سردار غلامرضا سلیمانی خاطرنشان کرد: مردم سالاري دینی فقط شرکت در انتخابات نیست بلکه طبق فرموده رهبر معظم انقلاب
اسلامی و فرمانده کل قوا، مردم سالاري دینی باید در تمامی شئونات سیاسی و اداري و اقتصادي ما نیز گسترش یابد و مردم محور

تمام تصمیم گیري ها باشند. 

باید مراقب نفوذ بود 

رئیس سازمان بسیج گفت: باید مراقب نفوذ نیز در گام دوم انقلاب بود چرا که دشمن براي مأیوس کردن ملت ما، افرادي را می گمارد
تا مسیر را منحرف و مردم را با اقداماتشان از انقلاب مأیوس کنند. 

منبع:فارس
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تشکیل دولت اسلامی می تواند اقتصاد کشور را اصلاح کند

منبع: جنوب پرسشماره خبر:  136  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرنگار مهر، سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا سلیمانی صبح پنجشنبه در مراسم افتتاح 586 پروژه محرومیت زدایی
سپاه امام سجاد (ع) در هرمزگان بیان داشت: یکی از اهداف بلند و اصلی انقلاب اسلامی اجراي عدالت است، یکی از برجسته

ترین ابعاد حکومت اسلامی اجراي عدالت است. متأسفانه دشمنان اجازه ندادند که ...

به گزارش خبرنگار مهر، سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا
سلیمانی صبح پنجشنبه در مراسم افتتاح 586 پروژه
محرومیت زدایی سپاه امام سجاد (ع) در هرمزگان بیان
داشت: یکی از اهداف بلند و اصلی انقلاب اسلامی اجراي
عدالت است، یکی از برجسته ترین ابعاد حکومت اسلامی
اجراي عدالت است. متأسفانه دشمنان اجازه ندادند که
مسیر اقتصاد کشور که تا حدود زیادي بر بستر اجراي
عدالت است در دست نیروهاي انقلابی و متناسب با تفکرات

متفاوت و رهبري مقام معظم رهبري و قوانین اسلامی پیش برود. 

وي عنوان کرد: بعد از دفاع مقدس بر اساس توصیه ها و نسخه هاي توسعه اي بانک جهانی، این تفکر در کشور اجرایی شد و پیش
قراول این تفکر کارگزاران سازندگی بود و در سایر دولت ها هم تداوم یافت و این زنجیره قطع نشد. 

سردار سلیمانی با بیان اینکه تولید فقر، محرومیت، ایجاد فاصله طبقاتی و توزیع غلط ثروت از ویژگی هاي اقتصاد لیبرالی است، اظهار
داشت: بر اساس بیانیه گام دوم که مقام معظم انقلاب تبیین فرمودند باید در گام دوم انقلاب مشکل نفوذ اقتصاد لیبرال در کشور را

حل کنیم. راه حل آن تشکیل دولت اسلامی است. اما سپاه این افتخار را دارد که در کنار مستضعفان و محرومان قرار دارد. 

نقش مهم بسیج در تحقق بیانیه گام دوم انقلاب 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین با تأکید بر اینکه عده اي در کشور با تفکر اقتصاد لیبرالی همراه هستند. خاطرنشان کرد: خوشبختانه
این از بدیهیات است که سپاه و بسیج به عنوان تشکیلات انقلابی در ذیل منظومه فکري مقام معظم رهبري حرکت کند و به لحاظ

رفتاري با انگیزه انقلابی در کنار محرومان قرار داشته باشد. 

به گفته وي، اولین قدمی که آغاز شد پر کردن بعضی از خلأهایی است که از ضروریات زندگی مردم است، مانند احداث پروژه هاي
زیرساختی در مناطق و روستاهاي محروم در قالب گروه هاي جهادي. 

سردار سلیمانی خاطرنشان کرد: باید اقداماتی به عنوان اقدامات مقدماتی انجام دهیم تا ماشین تولید فقر متوقف شود. نمی توانیم
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اجازه دهیم اقتصاد لیبرالی که در کشور حاکم شده است تولید فقر کند. راه حل، تحقق اقتصاد مقاومتی است. یکی از برجستگی هاي
اقتصاد مقاومتی، ایجاد اشتغال مولد است. 

اقتصاد مقاومتی راه مقابله با اقتصاد لیبرالی است 

وي ادامه داد: فقر با تبعیض متفاوت است. در وضعیت کنونی فقر در جامعه کاملاً مشهود است. قرارگاه سازندگی و محرومیت زدایی
باهدف فقرزدایی ایجادشده است. استان هرمزگان که داراي سواحل، معادن، ذخایر و ارتباطات مواصلاتی، تجاري و اقتصادي با

کشورهاي منطقه و دنیا است، نباید این نرخ بیکاري را داشته باشد. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین بیان کرد: به همت سپاه امام سجاد (ع) هرمزگان در یک برنامه ریزي سه ساله با همکاري سپاه و
بسیج کشور و قرارگاه هاي سازندگی می توانیم مشکل بیکاري را در استان حل کنیم. بعد از حل معضل فقر در کشور می توانیم در

راستاي تشکیل دولت اسلامی گام برداریم. 

وي اظهار داشت: بیانیه گام دوم انقلاب براي نمایش صادر نشده است. 44 سیاست نظام بعد از تحقیقات و مطالعات مختلف تدوین و
تصویب شده است. باید نگاه کنیم چرا این سیاست ها در کشور اجرایی نمی شوند. زیرا دیوان سالاري و بروکراسی حاکم در کشور
منطبق بر منظومه فکري است که کارایی را براي سیاست هاي نظام ناهموار کرده است. بیانیه گام دوم انقلاب خطاب به مردم و

جوانان است و دو بار در این بیانیه جوانان را خطاب قرار داده است. در این بیانیه سازمان دهی مردم و جوانان با بسیج است. 

ظرفیت هاي خوب و بزرگی براي ایجاد اشتغال داریم 

سردار سلیمانی تصریح کرد: در سخنرانی 5 آذر 1395 مقام معظم رهبري به وجه مختلفی از مردم سالاري دینی اشاره شده است.
تنها شرکت در انتخابات نیست، بلکه مردم باید در تمامی امور فعال باشند و بسیج مظهر تحقق مردم سالاري اسلامی، یعنی تحقق
دولت اسلامی است. بسیج باید مردم را سازمان دهی کند همین مسیري که در قرارگاه هاي محلات شکل گرفته است. با حضور مردم

در تمامی امور، دیوان سالاري به کنار می رود و حجم دولت کوچک می شود. 

وي اضافه کرد: ظرفیت هاي خوب و بزرگی براي ایجاد اشتغال داریم. بسیج ظرفیت خوبی براي پاي کار آوردن مردم دارد و باید از این
ظرفیت استفاده کنیم. استان هرمزگان در این سال ها پیشرفت هاي خوبی داشته اما باید دید به عدالت نزدیک شده است یا خیر.
کشور روزانه پیشرفت می کند ولی نباید به گونه اي باشد که مردم این پیشرفت ها را در زندگی خود احساس نکنند. مقام معظم

رهبري فرمودند کارهاي زیادي در کشور انجام شده است ولی در زمینه تحقق عدالت موفق نبوده ایم. 

رئیس سازمان بسیج مستضعفین کشور بیان کرد: با توجه به گسترش فضاي مجازي در کشور اگر از آن به درستی استفاده نشود به
یک تهدید تبدیل می شود. می توان با سازمان دهی مناسب از بستر فضاي مجازي در راستاي توسعه اشتغال و اقتصاد مبتنی بر

اقتصاد خانواده استفاده بهینه ببریم.
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بنیاد شهید و امور ایثارگران اشتغال خانواده ایثارگران را پیگیري کند

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  137  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري اردبیل گفت: بنیاد شهید و امور ایثار گران باید به جد اشتغال خانواده ایثارگران را
پیگیري کند.

به گزارش خبرنگار گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران
جوان از اردبیل، ارژنگ عزیزي، معاون هماهنگی امور
اقتصادي استانداري اردبیل در جلسه اي که با حضور
مدیران کل دستگاه هاي اجرایی برگزار شد گفت: ارائه
مشاوره شغلی به خانواده معظم ایثارگران بایستی در

اولویت این بنیاد باشد. 

او افزود: مشوق هاي در نظر گرفته شده براي اشتغال
ایثارگران باید از طرف بنیاد شهید به دستگاه هاي اجرایی ابلاغ شود تا در راستاي تفاهم نامه منعقده بین مقام عالی استان و معاون

رئیس جمهور از طرف دستگاه هاي اجرایی براي جذب ایثارگران در اختیار بخش خصوصی قرار گیرد. 

معاون هماهنگی امور اقتصادي استانداري اردبیل با تاکید بر هماهنگی تاسیس شرکت هاي حرفه اي در حوزه جهادکشاورزي به ویژه
شرکت هاي خدماتی در شمال استان از سوي ایثارگران، افزود: بنیاد شهید باید با تمامی دستگاه ها تفاهم نامه منعقده کرده و اشتغال

ایثارگران را با جدیت دنبال کند. 

عزیزي با اشاره به اینکه مهارت آموزي و ایجاد انگیزه و مسئولیت پذیري در جامعه ما فرهنگ سازي شود، گفت: جوانان براي اشتغال
نباید تنها چشم به میز ادارات بدوزند. 

او استفاده از ظرفیت هاي مختلف در حوزه صنعت، معدن و تجارت، جهاد کشاورزي، میراث فرهنگی و گردشگري و صنایع دستی و
حتی خدمات را براي ایجاد اشتغال ایثارگران مناسب ارزیابی کرد و با توجه به ایجاد اشتغال چندین هزار نفري در سال جاري و سال

آتی در بخش صمت و کشاورزي به ویژه گلخانه اي بر استفاده از این فرصت از طریق بنیاد شهید تاکید کرد.
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اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ زمینه براي طرح

ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن فراهم شود

منبع: 8 دي خبرشماره خبر:  138  |  تاریخ: 1399/08/29

ارسلان زارع اندیشه جوانان و باور به این نسل را ثروت اصلی کشور خواند و با تصریح اینکه با امیدافزایی نسل جوان به آینده،
بر دشواري ها غلبه می کنیم، گفت: لازم است زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي  تحقق آن، از سوي

دستگاه هاي متولی فراهم شود. The post اندیشه جوانان و باور به این نسل، ...

 https://www.8deynews.com پایگاه خبري تحلیلی 8دي نیوز

- اجتماعی 1399/08/29 - 15:22 
- کد خبر:537831 

استاندار گیلان در جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان: اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ زمینه براي طرح
ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن فراهم شود ارسلان زارع اندیشه جوانان و باور به این نسل را ثروت اصلی کشور خواند
و با تصریح اینکه با امیدافزایی نسل جوان به آینده، بر دشواري ها غلبه می کنیم، گفت: لازم است زمینه براي طرح ایده از سوي

جوانان و بسترسازي براي  تحقق آن، از سوي دستگاه هاي متولی فراهم شود. به گزارش 8دي، ارسلان زارع پیش از ظهر امروز در
سومین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان استان اظهار داشت: جوان گرایی و توجه به جوانان یکی از اصلی ترین رویکردها در
جمهوري اسلامی ایران است و شواهد آشکار تاریخی نیز نشان می دهد اعتماد به نسل جوان، هم در دوران پرافتخار دفاع مقدس و هم

دوره هاي پس از آن؛ با نتایج مثبتی همراه بوده است. 

وي تصریح کرد: معتقدم باید جریان تحول، توسعه و رشد با استفاده از جوانان شناسایی شود و از اندیشه جدید و فکر خلاق نسل
جوان براي اعتلاي کشور بهره گرفت. 

استاندار گیلان بر لزوم فراهم شدن زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي  تحقق آن تاکید کرد و افزود: لازم است
در گام هاي بعدي، این تلاش ها به یک جوشش موثر در جامعه بیانجامد. 

وي مشارکت جوانان در عرصه هاي مختلف را مقوّم توسعه خواند و گفت: اگر این مشارکت ها در قالب سازمان هاي مردم نهاد جوانان
بروز و ظهور یابد؛ هم داراي یک جایگاه حقوقی در سطح ملی خواهد بود و هم به مجموعه کلان دولت در تصمیم گیري ها و تصمیم

سازي ها کمک می کند. 

نماینده عالی دولت در استان به اعتقاد عملی دولت تدبیر و امید به جوانان اشاره و بیان داشت: این یک بحث شعاري نیست چراکه هم
زمینه نقش آفرینی آنان در جایگاه ها و موقعیت هاي مهم مدیریتی در سطح استانی و ملی فراهم شده و هم با افزایش سرعت پاسخ

دهی به استعلامات صدور مجوز سمن هاي جوانان، میزان مشارکت اجتماعی نسل جوان رشد یافته است. 

وي اظهار داشت: بر این باور هستیم که دانش و اندیشه جوانان و باور به این نسل؛ ثروت اصلی کشور است و همین رویکرد، موجب
شد تا در دوران کرونا ، جوانان ما دستاوردهاي ارزشمندي داشته باشند. 
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زارع ادامه داد: با افزایش همبستگی ملی، بازسازي و تقویت اعتماد عمومی و امیدافزایی نسل جوان به آینده، بر دشواري ها و مشکلات
غلبه می کنیم. 

وي با تاکید بر لزوم برگزاري جلسات کارشناسی و تخصصی در جهت رفع موانع موجود در حوزه جوانان خاطرنشان کرد: در راستاي
حل مشکلات جوانان به ویژه ازدواج، لازم است نتایج پژوهش هاي این حوزه عملیاتی شود . 

استاندار گیلان آموزش مهارت هاي زندگی در مرحله پیش، حین و بعد از ازدواج را امري مهم خواند که باید مورد توجه قرار گیرد و
علاوه بر برگزاري دوره هاي مرتبط ، نسبت به تولید محتوا در فضاي مجازي نیز اقدام شود. 

نماینده عالی دولت در استان به تدوین سند صیانت از جمعیت با 16 راهبرد در راستاي صیانت و ارتقاي شاخص هاي جمعیت پویا
اشاره کرد و با ابراز خرسندي از پیشگامی گیلان در اجراي این طرح، از مدیران دستگاه هاي اجرایی خواست تا در اجراي هرچه بهتر،

همکاري لازم را ارئه دهند. 

زارع نقش مشاوره در پیشگیري از طلاق بعنوان یک آسیب اجتماعی را بسیار با اهمیت خواند و گفت: بهزیستی با مشارکت شرکاي
اجتماعی دولتی و غیردولتی خود، آموزش هاي مرتبط با این بخش را افزایش دهد. 

وي به رئیسان دانشگاه هاي استان نیز تأکید کرد که پیشنهادات کاربردي و نیز نتایج تحقیقات و پژوهش هاي خود در حوزه
پیشگیري از طلاق را به دستگاه هاي اجرایی مرتبط ارائه دهند. 

استاندار گیلان همچنین به موضوع ثبت طلاق دیگر استان ها در شهرستان هاي مرزي گیلان و به دنبال آن افزایش آمار طلاق استان
اشاره کرد و با تاکید بر اینکه آمار باید واقع بینانه باشد ، افزود: این مسئله خود یک آسیب محسوب می شود و لازم است در خصوص

آن تصمیم گیري هاي لازم انجام شود. 

زارع اشتغال جوانان و تلاش براي افزایش فرصت هاي شغلی در گیلان را امري مهم خواند و به دستگاه هاي اجرایی استان تاکید کرد
تا در جهت تحقق اهداف، تلاشی مضاعف داشته باشند. 

در این جلسه دانشگاه علوم پزشکی و همچنین بهزیستی استان گزارشی در خصوص اجراي آموزش هاي مرتبط با مهارت هاي زندگی
پیش ، حین و بعد از ازدواج و نیز راهکارهاي لازم به منظور رفع موانع موجود گزارشی ارائه کردند. 

ارائه گزارش از سوي مدیرکل ثبت احوال استان در خصوص آمارهاي مرتبط با ازدواج و طلاق جوانان و همچنین میزان کودك
همسري و ارائه آخرین سیاستگذاري ها در خصوص ازدواج توسط شوراي راهبردي جمعیت استان ، گزارش نماینده مرکز مشاوره
ازدواج استان در خصوص عملکرد و میزان اثرگذاري مراکز مشاوره دولتی و غیردولتی در تحکیم بنیان خانواده و کاهش طلاق در
استان ها و نیز ارائه گزارش فعالیت سازمان صمت و فنی و حرفه اي استان در خصوص اقدامات صورت گرفته در جهت کارآفرینی و

اشتغال جوانان از دیگر بخش هاي این جلسه بود. 

- ارسلان زارع 
- استاندار گیلان 
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لینک در حافظه کپی شد! 

 -
 -
 -
 -

- اخبار مرتبط انتظار تحرك و جدیت بیشتري در جذب سرمایه گذار دارم/ فرمانداران وضعیت طرح هاي عمرانی نیمه تمام را مداوم
رصد کنند جامعه کتاب خوان، قانونمدار و مشارکت پذیر است / براي هدایت جامعه به سوي کتاب خوانی، برنامه ریزي شود آغاز
عملیات ساخت و بهره برداري از پروژه هاي اداره کل بنادر و دریانوردي گیلان در بندرانزلی بازدید وزیر راه و شهرسازي و استاندار
گیلان از قطعه 7 پروژه راه آهن رشت &– انزلی ایستادگی مردم مقابل تحریم هاي غیرقانونی، یک افتخار ملی است / اشتغال جوانان

تحصیل کرده گیلان با جدیت دنبال می شود 

نظرات 
- دیدگاه هاي ارسال شده توسط شما، پس از تائید توسط پایگاه خبري تحلیلی 8دي در وبسایت منتشر خواهد شد. 

- پیام هایی که حاوي تهمت یا افترا باشد، منتشر نخواهد شد. 

ارسال نظر
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مرمت قلعه تاریخی چرام با اعتبار 700میلیون ریال

منبع: ایسناشماره خبر:  139  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: 700میلیون ریال براي مرمت قلعه تاریخی
شهرستان چرام هزینه شده است.

مجید صفایی صبح امروز پنجشنبه 29 آبانماه 99 در دیدار
با امام جمعه شهرستان چرام، با بیان اینکه این شهرستان
نگین سبز گردشگري در شهرستان هاي گرمسیري استان
است، اظهار کرد: مناطق گردشگري چشمه بلقیس و
طسوج چرام از جاذبه هاي بینظیر گردشگري در جنوب

کشور است. 

صفایی با بیان اینکه در شهرستان چرام جاذبه هاي طبیعی
خوبی در فهرست آثار ملی کشور ثبت شده است افزود:
چشمه کورسا و چشمه بلقیس از مهم ترین جاذبه هاي

ثبت شده ملی در این شهرستان است. 

وي با بیان اینکه سیاست دولت حمایت از توسعه گردشگري در روستاها است، بیان کرد: هرگونه سرمایه گذاري گردشگري در
روستاهاي شهرستان چرام حمایت ویژه می شود. 

صفایی با اشاره به اهمیت مرمت آثار تاریخی اظهار کرد: قله تاریخی چرام با 700میلیون ریال اعتبار مرمت شده است. 

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: ایجاد کارگاههاي بزرگ صنایع دستی، ایجاد بومگردي
در روستاها و مرمت آثار تاریخی از مهم ترین برنامه هاي این اداره در شهرستان چرام است. 

حجت الاسلام سید نوراالله افشار امام جمعه شهرستان چرام نیز در این دیدار با اشاره به اهمیت میراث فرهنگی، گفت: میراث فرهنگی
یادگار گذشتگان است که باید به نسل هاي آینده بیشتر معرفی شود. 

به گزارش ایسنا، وي با ظرفیت هاي گردشگري شهرستان چرام را یادآور شد و تصریح کرد: توسعه گردشگري در این شهرستان زمینه
ساز اشتغال و در آمد زایی براي مردم است. 

افشار با تقدیر از فعالیت هاي انجام شده حوزه گردشگري این شهرستان گفت: توسعه بیشتر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع
دستی شهرستان چرام نیازمند برنامه ریزي جامع توسط مسئولان استانی است. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 311/478

انتهاي پیام
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فعالیت هاي فن آفرینانه در جهت حل چالش هاي اساسی کشور هدف گذاري

شود

منبع: ایرناشماره خبر:  140  |  تاریخ: 1399/08/29

اصفهان - ایرنا - وزیر علوم، تحقیقات و فناوري گفت: لازم است فعالیت هاي فن آفرینانه در جهت حل مسائل، مشکلات و
چالش هاي اساسی و مهم کشور هدف گذاري شود که جشنواره ملی شیخ بهایی در این زمینه بسیار موثر است.

اصفهان - ایرنا - وزیر علوم، تحقیقات و فناوري گفت: لازم
است فعالیت هاي فن آفرینانه در جهت حل مسائل،
مشکلات و چالش هاي اساسی و مهم کشور هدف گذاري
شود که جشنواره ملی شیخ بهایی در این زمینه بسیار موثر

است. 

به گزارش ایرنا، منصور غلامی عصر روز پنجشنبه در پیام
خود به آیین اختتامیه پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی

شیخ بهایی که در اصفهان و بصورت مجازي برگزار شد، افزود: معرفی شرکت هاي فعال و تاثیرگذار دانش بنیان در جشنواره ملی شیخ
بهایی در استقبال و اقبال سرمایه گذاران و تاثیرگذاري آنها موثر و این رویداد مکمل زنجیره تکامل واحدهاي فناور و سرمایه گذاري

است. 

وزیر علوم با بیان اینکه یکی از ظرفیت هاي جشنواره ملی شیخ بهایی استفاده از مدیران و نمایندگان بخش دولتی و خصوصی و
خیران کارآفرینی است، اظهار داشت: سرمایه گذاران خطر پذیر، موتور محرکه و پشتیبان جدي توسعه رویدادهاي فناورانه خواهند بود

و این جشنواره، فرصت ویژه اي را براي تقویت زیست بوم ایجاد شده در این زمینه فراهم می کند. 

غلامی با اشاره به اینکه دستاوردهاي این جشنواره در اختیار نسل هاي بعد قرار خواهد گرفت، اضافه کرد: معرفی طراحان کسب و کار،
فن آفرینان و سرمایه گذاران برتر در این رویداد، الگوي مناسبی براي نسل فعال در این عرصه است. 

وزیر علوم تاکید کرد: برگزاري جشنواره ملی شیخ بهایی در شرایط شیوع ویروس کرونا ناشی از اراده قوي، تلاش همکاران و علاقه
مندان و کارآفرینان براي حضور موثر در عرصه حل مسائل و مشکلات مختلف در جامعه است. 

وي با بیان اینکه جشنواره ملی شیخ بهایی از سال 1383 با هدف ترویج فرهنگ کارآفرینی و حمایت از کارآفرینان برتر و موفق برگزار
می شود، اضافه کرد: این رویداد به غناي فعالیت هاي فناورانه می افزاید و فرصتی را براي تبادل تجربه ها و ارائه جدیدترین

دستاوردها فراهم می کند. 

غلامی شناسایی علاقه مندي هاي سرمایه گذاران و تسهیلگران سرمایه گذاري را یکی از دستاوردهاي مغتنم این جشنواره خواند و
گفت: این سرمایه مهم را باید حفظ و تقویت کرد. 
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وي با بیان اینکه پانزدهمین جشنواره ملی شیخ بهایی همزمان با هفته جهانی کارآفرینی برگزار شد، تصریح کرد: لازم است از امکان
حضور در فضاي مجازي در شرایط حاضر براي جذب بیشتر مخاطبان بویژه در عرصه بین الملل استفاده کرد. 

بیست و هشتم آبان تا چهارم آذر هفته جهانی کارآفرینی است. 

وزیر علوم تحقیقات و فناوري تسهیل ارتباط شرکت هاي دانش بنیان با سرمایه گذاران، کمک به رونق و اثر بخشی کسب و کارهاي
فناورانه و گسترش بازار و خدمات شرکت هاي دانش بنیان را از دستاوردهاي ویژه جشنواره ملی شیخ بهایی عنوان و اضافه کرد که از

این دستاوردها باید بهره برداري حداکثري شود. 

استاندار اصفهان نیز در این آیین گفت: جشنواره ملی شیخ بهایی، مهمترین رویداد فناوري کشور است و به توسعه فناوري، خلاقیت و
نوآوري کمک می کند. 

عباس رضایی با بیان اینکه جهش تولید سرلوحه عملکرد دولت بوده است، افزود: توسعه فناوري، زمینه اصلی جهش تولید و اقتصاد
دانش بنیان و مقاومتی است که موضوع اصلی جشنواره شیخ بهایی را در بر می گیرد. 

وي با اشاره به اینکه محصولات دانش بنیان از طریق شکل گیري کسب و کارهاي متوسط و کوچک بویژه در این روزهاي سخت که با
تحریم هاي ناجوانمردانه مواجه هستیم، جان می گیرد، اظهار داشت: مردم ایران امروز در بخش هاي مختلف حتی دارو، تحریم

هستند و شیوع ویروس کرونا نیز اقتصاد همه دنیا از جمله کشورمان را تحت تاثیر قرار داده است. 

رضایی همچنین با بیان اینکه اصفهان، پایه گذار پارك هاي علم و فناوري در کشور است و در زمان حاضر بیش از 540 شرکت دانش
بنیان در شهرك علمی و تحقیقاتی این استان فعالیت دارند، تصریح کرد: استمرار این حرکت بزرگ باید بعنوان یک اصل مد نظر ما و

شرکت هاي دانش بنیان قرار گیرد. 

وي به ایجاد منطقه ویژه علم و فناوري در اصفهان اشاره و خاطرنشان کرد: این منطقه، استمرار پارك هاي علم و فناوري در شرایط
روز کشور است و مسوولان بطور جد پیگیر اجراي آن هستند. 

پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی روز چهارشنبه بیست و هشتم آبان در اصفهان آغاز بکار کرد و پس از 2 روز برگزاري
امروز با معرفی برترین فن آفرینان، طراحان کسب و کار و سرمایه گذاران به کار خود پایان داد. 

جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی توسط شهرك علمی و تحقیقاتی اصفهان و با حمایت معاونت علمی و فناوري ریاست جمهوري و
وزارت علوم، تحقیقات و فناوري برگزار می شود. 

این جشنواره در 2 بخش مسابقه اي و غیر مسابقه اي برگزار می شود که بخش مسابقه اي شامل طراحان کسب و کار، فن آفرینان و
فرصت  هاي سرمایه  گذاري است؛ بخش هاي غیرمسابقه اي نیز شامل فرصت  هاي سرمایه  گذاري، نشست هاي انتقال تجربه و

نمایشگاه است. 

از آنجا که شیخ بهاء الدین محمد عاملی متخلص به شیخ بهایی از مفاخر بزرگ جهان اسلام و باعث خدمات ارزشمند علمی، فرهنگی
و عمرانی در ایران بود براي زنده نگه داشتن یاد او، این جشنواره به " شیخ بهایی" نامگذاري شد. 
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برچسب ها 
- وزارت علوم تحقیقات و فناوري 

- شرکت دانش بنیان 
- اصفهان 

- منصور غلامی 
پروندهٔ خبري 

- سال 99؛ سال جهش تولید
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برگزاري مسابقه تولید محتوا در کهگیلویه وبویراحمد

منبع: خبرگزاري قرآنشماره خبر:  141  |  تاریخ: 1399/08/29

مسابقه ویژه فعالان فضاي مجازي در استان کهگیلویه و بویراحمد به مناسبت هفته بسیج برگزار می شود.

مسابقه ویژه فعالان فضاي مجازي در استان کهگیلویه و بویراحمد به مناسبت هفته بسیج برگزار می شود. 

به گزارش ایکنا از کهگیلویه وبویراحمد، به مناسبت هفته بسیج
مسابقه بزرگ تولید محتوا در استان براي فعالان فضاي مجازي

برگزار می شود. 
بخش هاي این مسابقه بزرگ شامل انیمیشن، موشن استوري،
موشن گرافیک، کاریکاتور، عکس نوشته، اپلیکیشن و پوستر

مفهومی است. 
محور هاي مسابقه نیز به مناسبت هفته بسیج شامل بسیج،
جهش تولید، اقتصاد مقاومتی، جهش تولید، کارآفرینی و اشتغال،

ابعاد شخصیتی حاج قاسم، جوان انقلابی و معرفی صنایع دستی و گردشگري استان است، فعالان فضاي مجازي می توانند آثار خود را
تا پایان هفته بسیج به دبیرخانه همایش ارسال کنند. 

اختتامیه این مسابقه بعد از داوري به صورت مجازي برگزار خواهد شد. شرکت کنندگان می توانند آثار خود را به شماره
09139688984 ارسال کنند. 

انتهاي پیام
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برندسازي طلاي سرخ لرستان

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  142  |  تاریخ: 1399/08/29

امسال 550 کیلوگرم زعفران در لرستان تولید می شود.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز لرستان، مدیر جهاد
کشاورزي خرم آباد گفت: پیش بینی می شود امسال بیش از 550

کیلوگرم زعفران در خرم آباد تولید شود. 
مراد بیرانوند با بیان اینکه سازمان تعاون روستایی استان خرید
تضمینی زعفران را در دستور کار دارد، پیش بینی کرد امسال بیش

از 550کیلوگرم زعفران در خرم آباد تولید شود. 
وي اظهار داشت: از دهه سوم آبان ماه امسال، برداشت زعفران در سطح 160هکتار از مزارع شهرستان خرم آباد آغاز شده است. 

مدیر جهاد کشاورزي خرم آباد افزود: با توجه به میانگین برداشت حدود 3کیلوگرم زعفران در هر هکتار از مزارع کشاورزي خرم آباد،
پیش بینی می شود امسال بیش از 550 کیلوگرم زعفران از این مزارع برداشت شود. 

بیرانوند با اشاره به فعالیت بیش از 400 خانوار روستایی شهرستان خرم آباد در زمینه کشت زعفران، عنوان کرد: بیش از هزار کارگر
ماهر مزارع زعفران در قالب تعاونی هاي خرد زنان با حمایت و برنامه ریزي جهاد کشاورزي، ساماندهی شده و آموزش لازم را فرا

گرفته اند. 
وي اظهار داشت: گردش مالی زعفران در خرم آباد بیش از 11 میلیارد تومان در سال است که نقش به سزایی در اشتغال، بالا بردن

توان معیشت و مهاجرت معکوس منطقه دارد. 
مدیر جهاد کشاورزي خرم آباد تصریح کرد: مدیریت صنایع تبدیلی و غذایی سازمان جهاد کشاورزي براي بیشتر زعفران کاران مجوز
بسته بندي خانگی صادر کرده است و زعفران کاران عمده نیز در حال برندسازي و افزایش کیفیت بسته بندي هاي خود هستند که

امیدواریم با تمهیداتی که در نظر گرفته شده است بتوانیم زعفران لرستان را در سطح کشور و دنیا معرفی کنیم. 
بیرانوند با بیان اینکه تشکل زعفران کاران خرم آباد در حال شکل گیري است، گفت: به منظور حمایت از زعفران کاران، وزارت جهاد

کشاورزي خرید تضمینی زعفران را توسط سازمان تعاون روستایی در دستور کار قرار داده است.
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صابون واسطه ها، بر تن بازار سیمان آذربایجان شرقی

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  143  |  تاریخ: 1399/08/29

این روزها سیمان با شیب تند قیمت و کیمیا شدنش، پاي ساخت و سازها را فلج کرده است.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز آذربایجان شرقی، این معضل در استانی مثل آذربایجان شرقی که به عنوان غول سیمانی
شمال غرب کشور شناخته می شود، علامت سوال بزرگی در بر دارد. 

پروانه ساختمانی را از بس که از کیف دوشی خود بیرون آورده و به همه نشان داده، چروك شده است، مُهر پروانه به اوایل مهر می
رسد، اما چروك بر روي آن، برگه را سالخورده تر از دو ماه نشان می دهد. 

البته کپی پروانه است، اصل پروانه را نگه داشته براي روز مبادا، براي دویدن هاي مرحله بعدي؛ فعلا با همین کپی، مغازه هاي سیمان
فروشی شهر را متر می کند، تا بتواند سیمان تهیه کند. 

زمینی که پروانه قرار است در آن اجرایی شود، ملک پدري است، قرار است یک ساختمان 5 طبقه، بلند شود. 

مهندس ساختمان گفته است: اگر ساختمان استاندارد می خواهی هر متر مربع ساختمان، حدود 150 کیلو سیمان لازم دارد یعنی 3
کیسه 50 کیلویی؛ یعنی براي 5 طبقه ساختمان بتنی، تعداد کیسه هاي سیمان سر به فلک می کشد. 

از تیرماه قیمت سیمان، تا 30 درصد تیر کشید 
در منطقه دیگري از شهر، کنار مِلکی که پی ریزي اش انجام شده، اما هنوز لنگ ادامه کار است، مرد دیگري را می بینم. 

می گوید: از این طرف رد می شدم گفتم سري به ساختمان بزنم، ساختمان که چه عرض کنم همان چاله اي که براي پی ریزي ایجاد
شده است. 

یادآور می شود: تیر ماه در همان شیب ملایم کرونا، کلنگ ساختمان را به زمین زدیم، تا ما از این چاله بیرون بیایم، قیمت سیمان تا
30 درصد تیر کشید، البته فقط قیمت سیمان نبود، قیمت تیرآهن و آهن نبشی هم یک شبه ره صد ساله را طی کردند. 

او ادامه می دهد: حالا هم که مثلا اتحادیه قیمت مصوب 22 هزار و 200 تومان داده است، خود سیمان کیمیا شده است. 

صبحت هاي اینچنینی این روزها نقل محافل است، حتی همکار خودمان براي بازسازي خانه مسکونی اش، به 100 کیسه سیمان نیاز
دارد، حالا هر کس او را می بیند، سوالی که می کند این است" از سیمان چه خبر؟ پیدا کردي؟" 

البته او هم دست روي دست نگذاشته، رد سیمان را تا اطراف کارخانه سیمان صوفیان در 33 کیلومتري تبریز زده است. 

اما فروشنده آب پاکی را روي دستش ریخته که "سیمان هایی که می بینی فروخته شده، سیمان اگر می خواهی می توانم کیسه اي
45 تومان برایت دست و پا کنم"، یعنی اختلاف قیمت دو برابري با قیمت مصوب. 

مواد اولیه صنعت سیمان، در کشور به وفور یافت می شود 
صحبت از سیمان است؛ همان که به عنوان یکی از مهمترین عناصر توسعه زیرساختهاي اقتصادي محسوب می شود و بین فرآیند رشد

اقتصادي و سرانه مصرف آن در هر کشور، همبستگی وجود دارد. 
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سیمان به دلیل کاربردهاي فراوان و اهمیت تولید در بخش زیرساخت هاي توسعه اي هر کشو سرمایه بر بودن و قابلیت صادرات، از
مهم ترین کالاهاي توسعه اي محسوب می شود. 

ایران از نظر جغرافیایی توسط سلسله کوه هاي آهکی احاطه شده و به لحاظ معادن آهکی از توزیع و کثرت مناسبی در سطح کشور
برخوردار است. به عبارت دیگر، مواد اولیه صنعت سیمان در کشور به وفور یافت می شوند. از بعُد تکنولوژیکی، حدود 80 درصد

تجهیزات فنی و مهندسی و دانش مربوط به این صنعت در کشور موجود است. 

با توجه به این که سیمان کالایی حجیم است، از هزینه هاي بالایی براي انبارداري برخوردار است و شعاع صادرات آن محدود بوده و
تولید آن وابسته به مصرف است و با نوسان بازار مصرف، نوسان خواهد داشت. 

از آن جایی که هم محصول نهایی سیمان و هم مواد اولیه مورد نیاز آن بسیار سنگین و هزینه حمل و نقل آن چشمگیر است، اغلب
کارخانه هاي این صنعت، در کنار معادن مورد نیاز احداث می شوند و کشورهاي صادرکننده آن معمولاً در حیطه کشورهاي همسایه

خود به تبادل این کالا می پردازند. 
حدود 10 درصد کل سیمان تولیدي دنیا در منطقه خاور میانه مصرف می شود که اهمیت استراتژیک این ماده در منطقه را نشان می

دهد. 

قیمت سیمان را روابط تعیین می کند، نه ضوابط! 
این همه را گرفتیم تا به این نکته برسیم: همین ماده استراتژیک چرا این روزها کیمیا شده است؟ سوالی است که در به در دنبال

جوابی براي آن هستیم. 
طبق بخشنامه اي در تیر ماه امسال، هر تن سیمان تیپ 1، معادل 270 هزار تومان قیمت گذاري شد، یعنی هر 100 کیلو، 27 هزار

تومان و هر پاکت 13 هزار و 500 تومان و با احتساب هزینه حمل 15 تا 16 هزار تومان تمام می شد. 

به فاصله اي اندك و درست 45 روز بعد، بخشنامه اي دیگر ابلاغ شد، که قیمت هر تن 350 هزار تومان و هر پاکت 17 هزار و 500
تومان اعلام شد که با هزینه حمل 20 هزار و 200 تومان تمام می شد، ولی امروز سیمان با این قیمت وجود ندارد، گاهی قیمت هر

پاکت 50 کیلویی سیمان به 40 تا 48 هزار تومان می رسد. 
در واقع، روابط تعیین می کند که سیمان را 22 هزار و 200 تومان تهیه کنی یا 40 هزار تومان، وگرنه آنچه که در دنیاي واقعی بازار،

اعتباري ندارند؛ ضوابط است. 

مهربانی مسکن مهر، با صنعت 90 ساله سیمان در کشور 
برگردیم به روزهاي اوج صنعت 90 ساله سیمان در کشور، که به سال 86 برمی گردد، زمانی که طرح مسکن مهر کلید خورد. 

آن سالها، صنعت سیمان به یک باره با حجم بالایی از تقاضا مواجه شد که نتیجه آن سرمایه گذاري شرکت ها براي افزایش ظرفیت
تولید سیمان به منظور پاسخگویی به تقاضاي بازار بود. 

از طرفی آغاز این طرح با ورود درآمدهاي نفتی سرشار به کشور همراه شد و باعث بهبود وضعیت اشتغال و افزایش درآمدها و در
نتیجه رونق ساخت وساز در کشور شد، به طوري که در نهایت در سال 1392 ایران با تولید حدود 72 میلیون تن سیمان، بیشترین

مقدار تولید را به ثبت رساند. 
پس از سال 1392 با کاهش درآمدهاي دولتی که ناشی از اعمال تحریم هاي اقتصادي به ویژه در بخش صادرات نفت بود، تخصیص

بودجه هاي عمرانی کاهش زیادي یافت که باعث رکود در بخش ساختمان شد. 
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علاوه بر این، اعمال تعرفه هاي وارداتی از سوي کشورهاي واردکننده، منجر به افت تقاضا در صنعت سیمان شد. 
این وضعیت رکودي حاکم بر بازار سیمان تاکنون ادامه داشته است، به طوري که هم اکنون با وجود ظرفیت 86 میلیون تنی تولید
سیمان در کشور، میزان تولید واقعی سیمان از 72 میلیون تن در سال 94 به 53 میلیون تن در سال 97 رسید، با این حال ایران در

رده یازدهم بزرگترین تولیدکنندگان سیمان جهان قرار گرفته است. 

در روزهاي خاکستري صنعت خاکستري؛ یک جاي کار می لنگد 
حالا مدتی است، ایران که به عنوان یکی از چهار بازیگر اصلی منطقه خاور میانه در دهه اخیر خودي نشان داده، در تامین سیمان

مورد نیاز خود لنگ می زند، آمارهایی که نشان می دهند یک جاي کار می لنگد. 
حال آنکه، تولید 53 میلیون تن سیمان در سال، حدود 66 درصد از توان تولیدي سیمان را در بر می گیرد که نشان دهنده فزونی

عرضه بر تقاضا در بازار داخلی است. 

حالا برگردیم به روزهاي خاکستري این صنعت؛ این روزها سیمان با کمبود و افزایش قیمت مواجه است، و پاي ساخت و سازها را فلج
کرده است. 

همه این تکه ها را بگذارید کنار این تکه گمشده اما اصلی، که صنعت سیمان صنعتی صدر در صد داخلی و بومی است و ربطی به
خارج از مرزهاي ایران ندارد. 

بازار سرمایه سیگنال داد، مردم نگرفتند 
مدیر عامل بورس منطقه اي آذربایجان شرقی می گوید: پیشتر، بازار سرمایه سیگنال هایی از این وضعیت داده بود، با بررسی روند
قیمت سهام شرکتهاي عضو بازار بورس متوجه می شویم که قبل از رشد قیمت سیمان در بازار، شاخص گروه سیمانی در بازار سرمایه،

بازدهی بیش از 60 درصدي را نصیب سهامداران خود کرده بود. 

نوع پروري می افزاید: با در نظر گرفتن تغییر برخی متغیرهاي اقتصادي و افزایش نرخ ارز در بازار و افزایش سایر محصولات مشابه و
افزایش قیمت برخی عوامل تولید این محصول از جمله پاکت سیمان، آلارم هایی براي این رشد به بازار مخابره شده بود. 

به گفته وي شاخص گروه سیمان در بازار بورس از اوایل تیرماه، درست زمانی که قیمت آن در بازار روند صعودي آغاز کرده بود، از 14
هزار واحد به 8700 واحد در زمان فعلی رسیده است. 

ردّ دلالان در عدم دسترس بودن سیمان را نمی توان رد کرد 
به نظر می رسد افزایش هاي اخیر در قیمت سیمان در بازار هر چند غیر منطقی، ولی محتمل بوده ولی این باعث نمی شود، ردِّ

دلالان را در قضیه دسترس نبودن سیمان رد کنیم. 
براي بررسی بیشتر موضوع و دو دوتا کردن این آمار و ارقام، سري به کارخانه هاي سیمان صوفیان، اولین و بزرگ ترین تولیدکننده

این محصول در شمال غرب ایران می زنم. 

تنها کارخانه سیمان در استان که با قدمتی 55 سال، داراي دو خط تولید با ظرفیت 7000 تن سیمان در روز است و با ظرفیت تولید
2 میلیون و 300 هزار تن سیمان در سال، سهم 3 درصدي در تامین نیازهاي سیمان کشور دارد. 

اعترافی مدیر کارخانه می گوید: هر چند، ظرفیت این کارخانه 7 هزار تن در روز است اما با لحاظ تعمیرات سالانه، روزانه متوسط 6
هزار و 500 تن سیمان، تولید و روانه بازار می شود. 

براساس اسنادي که رو می کنند، این کارخانه، سال گذشته در این مدت، یک میلیون تن تولید و تحویل داشته و امسال یک میلون
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660 هزار تن سیمان تولید و تحویل داده است، یعنی چیزي حدود 35 درصد افزایش تولید داشته است. 
در شرایط فعلی، تعمیرات اساسی را هم تا فصل سرما، به تعویق انداخته تا نیازهاي استان برآورده شود، اما گویی نیاز استان تمامی

ندارد. 

ریشه کمبود، جایی خارج از کارخانه است 
اخلاقی فر مدیر عامل کارخانه سیمان صوفیان، با استناد به همین آمار و ارقام، ریشه این کمبود سیمان در بازار را در جایی خارج از

کارخانه می داند، چرا که تمام تولید و تحویل محصولاتش از کانال سازمان صمت مدیریت می شود. 
او می گوید: کمبود سیمان در بازار، زیر سر رونق گرفتن ساخت و سازها و به صرفه نبودن واردات این ماده از استانهاي همجوار، به

علت افزایش کرایه حمل و نقل است. 

چشم و هم چشمی طرح هاي دولتی نیمه تمام، براي اخذ پایان کار تا پایان دوره ریاست جمهوري، بیشترین فشار را بر بازار وارد کرده
است که این موضوع؛ در چشم انتظاري مصرف کننده هاي خرد، براي تامین سیمان، نمود پیدا می کند. 

به گفته وي محدودیت واردات سیمان از استانهاي همجوار نیز، خاکستر این صنعت خاکستري را شعله ور می کند، البته باتوجه به
صورت جلسه ستاد تنظیم بازار از چند ماه پیش، صادرات و تحویل سیمان به خارج از استان متوقف شده است. 

ناگفته نماند که براساس یکی دیگر از مفاد این صورت جلسه، طرحهاي عمرانی و دولتی که نیمه تمام هستند از طریق معاونت عمرانی
استانداري مدیریت و معرفی می شوند، پروژه هاي صنعتی و صنفی از طریق صنعت و معدن و بخش مردمی از طریق عاملان و آنهایی

که پروانه کسب عاملیت دارند توزیع می شوند و اداره بازرسی نیز تمام فروش ها را رصد و در سامانه جامع انبارها ثبت می کند. 

اولویت بندي 1600 طرح نیمه تمام، براي دریافت سیمان 
معاون امور عمرانی استاندار این بند از مصوبه ستاد تنظیم بازار استان را چنین توضیح می دهد: براساس آخرین مصوبه ستاد تنظیم
بازار، رصد پروژه هاي عمرانی نیمه تمام برعهده معاونت عمرانی استانداري است، پروژه هایی که آمارشان به یک هزار و 600 طرح می

رسد. 
رحمتی می افزاید: برخی از این طرح ها از جمله طرح تبریز_ سهند، راه آهن تبریز_ میانه، راه آهن بستان آباد_ تبریز و مترو براي

افتتاح تا پایان دولت، اولویت بندي شده اند و به محض اعلام نیاز، سیمان در اختیار آنها قرار می گیرد. 
معاون عمرانی استاندار، از عملکرد بعضی از کارخانه هاي سیمان گلایه دارد، اینکه به جاي کمک به آرامش بازار، عمدي یا غیر عمدي

و بعضا با اولویت قرار دادن تعمیرات کارخانه، فضا سازي می کنند، تا با تشدید نیاز، قیمت ها را افزایش دهند. 
با این همه، وي ریشه کمبود سیمان را موضوع صادرات می داند؛ وقتی قیمت ارز بالا می رود، صادرات مقرون به صرفه است، و به

علت نیاز کشور به ارز، دولت با صادرات مخالفتی نمی کند. 

صادرات سیمان، قطره چکانی شده! 
امین زاده رئیس سازمان صمت استان در پاسخ به این انتقاد می گوید: قبل از ماجراي اخیر، شرکت قادر به صادارات 7 درصدي

محصولات خود بود و امروز همین 7 درصد، به علت شرایط پیش آمده قطره چکانی شده است. 
وي با اشاره به اینکه واحد براي بروز کردن ماشین الات خود، نیاز به واردات دارد، و براي این واردات به ارز حاصل از صادرات نیاز

اساسی دارد، یادآور می شود: با همه فشار وارده، صادرات خود را محدود کرده است. 

شاید یکی از اداراتی که بیشترین تاثیر را از کمبود سیمان و افزایش قیمت آن گرفته، اداره کل راه و شهرسازي استان است که اجراي
طرح هاي نیمه تمام بر دوش آن سنگینی می کند، طرح هایی که خیلی وقت است، روي دست دولت مانده است. 

مثلا طرح بزرگراه تبریز- اهر که یکی از طرح هاي نام آشنا براي هم استانی ها و طرحی 13 ساله است، در پیک کاري تابستان، در
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حالی که آرماتوربندي و قالب بندي بخشی از کار صورت گرفته بود، یک ماه کار خوابید، تا مگر سیمان مورد نیاز به دست کارفرما
برسد، بعد که سیمان تامین شد، تامین گازوئیل کابوس بود؛ همین تجربه در اجراي پل هریس نیز تکرار شد. 

افزایش قیمت مصالح براي بخش خصوصی، آب و نان دارد؛ نه دولتی 
اینجا لایه اي دیگر از واقعیت بازار به چشم می خورد، و آن اینکه هر چقدر قیمت مصالح بالا می رود، به نفع بخش خصوصی تمام می

شود. 
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازي استان می گوید: بخش خصوصی شاید از افزایش قیمت سیمان، چندان متاثر

نباشد، چون با افزایش قیمت طرحها، سود خود را افزایش می دهد؛ اما طرح هاي دولتی نمی توانند از مفاد قرار دادها عدول کنند. 

مهدي اسحقی نژاد ادامه می دهد: طرح هاي دولتی بیشترین تاثیر منفی را از نوسان قیمت مصالح دریافت می کنند؛ که مهمترین آنها
پا به سن گذاشتن این طرح ها محسوب می شود. 

او با یک حساب و کتاب ساده، این حجم از افزایش قیمت سیمان را غیر منطقی می داند. 
وقتی 70 درصد بهاي تمام شده سیمان، به پاکت، بسته بندي، نگه داري، برق و سوخت اختصاص پیدا می کند، هزینه مواد اولیه که
از طبیعت است حدودا 20 تا 25 درصد است و 5 درصد نیز به دستمزد مربوط می شود؛ مبناي این افزایش قیمت چه چیز جزء تشنج

در بازار است؟ 

او این دعواي زرگري در بازار سیمان و مصالح ساختمانی را، جو سازي براي افزایش حبابی قیمت مسکن می داند. 
به گفته اسحقی نژاد، مشکلی از بابت ساخت مسکن وجود ندارد، چرا که هم اکنون نزدیک به 120 تا 130 هزار خانه خالی در تبریز

وجود دارد، در حالی که نیاز به مسکن به همین اندازه است؛ نکته اینجاست که مردم توان مالی براي خرید ندارند. 
هر چند او امیدوار است با بازشدن پرونده مسکن اقدام ملی با 40 هزار و 200 واحد سهمیه براي استان، التهاب بازار کم شود، اما با

این شرایط براي طرح ها و نرخ هاي سرشکن آن، این آرزو را محال می بیند. 

دلالان از آب گل آلود، ماهی می گیرند 
سلطانی مدیر کل راه و شهرسازي استان نیز با اشاره به اینکه از ابتداي سال تاکنون، مصالح ساختمانی به خصوص سیمان 40 تا 50
درصد رشد قیمت داشته است، می گوید: در این وضعیت پیش آمده، چشم بسته می توان گفت، رد دلالان مشهود است، همان ها که

از آب گل آلود ماهی می گیرند. 
او ادامه می دهد: در حالی که با 25 تا 30 درصد تورم، قیمت مسکن متعادل می شد، حالا به واسطه سوداگران و مافیا، قیمت ملک 5

تا 6 برابر شده است. 

سلطانی البته ورود مافیا را صرفا به بازار مصالح ساختمانی و ملک محدود ندانسته و یادآور می شود: دلال بازي در کشور به یک
فرهنگ تبدیل شده و تمامی افزایش قیمتها از گوجه فرنگی بگیر، تا سیمان، آرماتور و میلگرد، 60 تا 65 درصد به علت ورود

سوداگري است. 
مدیر کل راه و شهرسازي یادآور می شود: دلالی ربطی به دولت و بخش خصوصی ندارد، هر چند قوه قضائیه وارد شده، اما این سیستم

فربه تر از آن است که بتوان به این زودي ها، با آن برخورد و پیکره آن را آب کرد. 

پایش ها لحظه اي است، دلال کجا بود؟! 
به ادعاي رد پاي دلالان بر پیکر بازار خاکستري صنعت خاکستري که می رسیم، سازمان صمت، دست پیش می گیرد. 

امین زاده رئیس سازمان صمت با اشاره به اینکه نظارت بر عرصه سیمان را، معاونت نظارت و بازرسی بر عهده گرفته است و بازرس
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مقیم در سیمان صوفیان مستقر است تا تمامی خروجی سیمان از این مجتمع را رصد کند متذکر می شود: وقتی خروجی سیمان
صوفیان با ورود به انبار توزیع کننده در حال پایش لحظه اي است؛ عملا نمی توان وجود دلال را تائید کرد. 

رحیمی بازرس سازمان صمت نیز در تکمیل صحبت هاي رئیس اداره متبوعش می گوید: توزیع سیمان در عمده فروشی ها، بر مبناي
پروانه کسب، اتفاق می افتد و عاملان فروش نیز موظف اند، براي مصرف کنندگان خرد، فاکتور رسمی صادر کنند. 

او یادآور می شود: با تجمیع آمار دریافتی از عمده فروشی ها با فروش به خرده فروشی ها بر مبناي فاکتور، روزانه تمامی سیمان هاي
به فروش رفته، پیگیري می شوند، در غیر این صورت عرضه خارج از شبکه محسوب می شود. 

نشتی به بازار آزاد غیر قابل انکار است! 
اینکه فروش بر مبناي فاکتور باشد، شاید یکی از بهترین گزینه ها براي بررسی روند سیر سیمان در بازار باشد، ولی وقتی در بازرسی از
چند عامل، چیزي تحت عنوان صادر نکردن فاکتور رسمی فروش، در صدر تخلفات واحدهاي صنفی قرار می گیرد، یعنی نشتی به بازار

آزاد غیر قابل انکار است. 

این یعنی دست گذاشتن روي پاشنه آشیل اقتصاد ما، که همان ضعف و نقص در سیستم توزیع و نظارت، و به عبارتی باج دادن به
محتکران، محسوب می شود و مانند غده سرطانی در همه جا نفوذ پیدا کرده است. 

آنچه از آمارهاي رسمی سازمان صمت استان دستگیرم می شود، انجام 891 بازرسی، تشکیل 85 پرونده به ارزش 7 میلیارد و 373
میلیون ریال در 8 ماهه نخست سال در حوزه نظارت بر سیمان است. 

در مقابل سازمان تعزیرات حکومتی استان نیز از ابتداي سال تاکنون 105 پرونده گران فروشی سیمان به ارزش یک میلیارد و 500
میلیون ریال و 9 پرونده احتکار سیمان به ارزش 2 میلیارد و 250 میلیون ریال در شعب تعزیرات حکومتی استان تشکیل داده است. 
از این تفاوت فاحش بین بازرسی ها و تعداد پرونده ها اینچنین برمی آید که یا بازرسی ها صحیح نیست، یا تخلف گزارش نمی شود. 

سامانه ها، شریک دزد اند و رفیق قافله 
قاضی کشیک تعزیرات حکومتی استان در صبحتهاي خود، ریشه افزایش قیمت ها در بازار بخصوص سیمان را، زیر سر ضعف نظارت
می داند، خصوصا سامانه هایی که به ظاهر براي مدیریت بازار طراحی شده اند، حال آنکه بهترین فرصت براي ایجاد اخلال در بازار

هستند. 

مولوي می گوید: در قالب این سامانه ها، نهاده ها به افرادي واگذار و فروخته می شوند که وجود خارجی ندارند و در واقعیت به دست
مصرف کننده واقعی نمی رسد و مصرف کننده واقعی از بازار آزاد و با هزینه اي بالا تهیه می کند، اگر غیر از این است، چطور نهاده اي

که فقط در قالب این سامانه ها عرضه می شوند، سر از بازار آزاد درمی آورند. 
وي براي توضیح بیشتر این موضوع، به یک مصداق بسنده می کند، همان جا که، سامانه به قیمت مرغ بال و پر داد و مسیر مرغ را از

آشپزخانه ها، منحرف کرد. 

به طور مثال، در نهاده مرغ، نهاده 2 هزار و 800 تومانی به قیمت 14 هزار تومان در بازار آزاد به فروش می رسد، در حالی که چیزي
تحت عنوان عرضه اي خارج از سامانه نداریم، پس این مواد چگونه سر از بازار آزاد درآورده اند؛ این نشان می دهد نفوذ به سامانه به

راحتی امکانپذیر است. 

این قاضی تعزیرات که پرونده هاي متعددي از احتکار و گران فروشی را روي میز خود دارد می گوید: برخی با این ادعا که موجودي
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خود را در سامانه ثبت کرده اند، به نوعی سعی دارند خود را از اتهام احتکار مبرا کنند؛ این موضوع ماموریت نظارت را سنگین می
کند، نظارتی که باید توام با راستی آزمایی باشد یعنی خود اظهاري ها باید رد یابی، شناسایی و راستی آزمایی شوند. 

کمبود سیمان، زیر سر افزایش ساخت و سازهاست 
علی پور نائب رئیس اتحادیه مصالح فروشان نیز اصرار دارد که نظارت ها بر روند توزیع سیمان بی عیب و نقص است این قیمت گذاري

نامناسب است که باعث بروز این وضعیت شده است. 
به گفته وي هم اکنون در تبریز، از 500 نفر عامل داراي پروانه کسب، 400 عامل فعال هستند و 9 نفر نیز بصورت عمده فروش ها

نمایندگی دارند، و همگی زیر ذره بین قرار دارند. 
علی پور علت کمبود سیمان در بازار را، افزایش ساخت و ساز و توزیع نامناسب برخی از عاملان می داند. 

پروانه هاي ساختمانی، ادعاها را رد می کنند 
وقتی از معاون شهرسازي شهردار تبریز آماري دال بر افزایش صدور پروانه هاي ساختمانی را پیگیري می کنم، آمار به زبان ساده چیز

دیگري می گویند. 
آنچه عزتی معاون شهرسازي شهرداري تبریز براي من رو می کند این است که از ابتداي سال تا 27 آبان، 2هزار و 223 پروانه صادر

شده است که متراژ کل این پروانه ها 2 میلیون 239 هزار و 388 متر مربع برآورد شده است. 

این رقم در سال گذشته و در مدت مشابه، 2 هزار و 5 مورد پروانه بود که از نظر متراژ یک میلیون 754 هزار و 816 متر مربع برآورد
شده است. 

این آمار به زبان ساده می گویند: از نظر تعداد پروانه، آمار هر دو سال، تقریبا برابري می کند، اما امسال به نسبت سال قبل از نظر
زیربنا، تا سقف 20 درصد رشد داشته ایم. 

او نیز وجود دلال در بازار را تائید می کند، دلالانی که نان را به نرخ روز می خورند، حتی اگر قرار باشد صنعت سیمان را به خاك سیاه
بنشانند و ساخت و ساز را فلج کنند. 

حالا وقتی در این 8 ماهه براي ساخت حدود 2 میلیون متر مربع پروانه صادر شده است، با احتساب اینکه براي ساخت هر مترمربع
150 کیلو سیمان نیاز است، به عدد 300 هزار تن می رسیم؛ با ارفاق این مطلب که نیمی از پروانه هاي صادره به تاریخ سال گذشته

نیز امسال عملیاتی می شوند، این رقم به 450 هزار تن می رسد. 

450 هزار تن را از رقم تولید یک میلیون و 600 هزار تن سیمان در کارخانه سیمان صوفیان، کسر کنیم، رقم قابل توجهی به دست
می آید. رقمی که نیاز طرح هاي عمرانی را نیز می تواند به راحتی پاسخ دهد و مقداري نیز روي دست تولید کننده بماند، همان

مقداري که با وجود کارخانجات خوي و اردبیل، توجیهی براي صادرات ندارند. 

کارخانه سیمان صوفیان، یک تنه پاسخگوي نیاز استان نیست! 
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان در جمع بندي صحبت هایش در مورد بازار خاکستري صنعت خاکستري می گوید: 

موضوع کمبود سیمان در بازار را تائید نمی کنیم، تقاضا ها هم کاذب نیست، واقعیت این است که از وقتی واردات سیمان از شهرهاي
همجوار ممنوع شده است، سیمان صوفیان یک تنه با ظرفیت 7 هزار تنی جوابگوي نیاز استان نیست. 

پایدار معاون نظارت و بازرسی سازمان صمت در تحلیل وضعیت پیش آمده براي بازار سیمان می گوید: پیش از این، بخشی از نیاز
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استان از استان هاي همجوار نیز تامین می شد، اما اکنون به علت وضعیت حمل و نقل این امکان وجود ندارد، البته وضعیت
درخواست و تقاضاي بیش از اندازه در استان نیز بی تاثیر نیست. 

به گفته وي، توقف صادرات سیمان، مساعدت کارخانه با استان هاي همجوار براي تامین نیاز استان، استقرار بازرسی در کارخانه
سیمان صوفیان، اخذ لیست هاي توزیع از کارخانه ها، ثبت دریافت کنندگان سیمان در سامانه جامع انبار و تشدید نظارت ها در داخل
شهر، نسخه هایی است که سازمان صمت براي بهبود وضعیت فعلی بازار سیمان پیچیده تا خروجی سیمان از کارخانه تا مقصد نهایی

که مصرف کننده باشد، رصد شود. 

القصه؛ شاید اگر نظارت ها، نظارت بودند 
القصه، در هر زمانی هر کجاي این بازار را می گیریم، یک سرش سُر می خورد، شاید اگر نظارت ها جان دار بودند و توزیع خوب

مدیریت می شد، بخشی از مشکلات حل شدنی بود، چرا که ظرفیت لازم براي پاسخ به تمام تقاضاها در کشور وجود دارد. 

شاید اگر نظارت ها، نظارت بودند؛گوجه فرنگی که از کشاورز 2 هزار تومان خریداري می شود، با قیمت 18 هزار تومان به دست
مصرف کننده نمی رسید. 

شاید اگر نظارت ها، نظارت بودند؛ گوشت دام ایرانی، در روغن ایرانی چرب می شد، گوشت می شد و بر تن ایرانی می چسبید، نه
اینکه زبان بسته سر از آن ور آب دربیاورد. 

بگذریم؛ قصه سیمان که خیلی از طرح ها را به خواب زمستانی برد نیز به همین زودي ها در پستوي تاریخ ذهنمان نم خواهد کشید،
چرا که بازار در آینده اي نزدیک آبستن حوادثی براي لاستیک، ضد یخ و روغن موتور است. 

گزارش مکتوب از: اعظم قربانی
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ضایعات به جاي صادرات

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  144  |  تاریخ: 1399/08/29

حق باغداران کهگیلویه و بویراحمدي این همه بی توجهی نیست.

به گزارش خبرگزاري صدا و سیما مرکز کهگیلویه و
بویراحمد، کپر کوچکی در کنار باغش دارد بساط
استراحت، صبحانه و نهار او در این کپر به چشم می خورد،
می گوید شصت و اندي سال داردو سوادش دوم نهضت

است. 
پنج فرزند دارد که دو تا از آن ها ازدواج کردند و همه امرار

و معاش شان از این باغ سیب 5 هکتاري است. 
او در حالی که زیر درخت ایستاده و سیب ها را از درخت

جدا می کند و در سبد می ریزد ادامه می دهد: مو هاي سر و ریشم را در باغداري سفید کردم. 
در چهره او هم نشانی از خوشحالی می توان یافت و هم نگرانی، باغداري که از یک سو شادمان است که حاصل دسترنجش به ثمر

نشسته و از سویی دیگر نگران فروش محصولات است. 
میرزا علی می گوید: میوه، زیاد روي درخت ماندگار نیست خدا کند که خریداري مناسب از راه برسد. 

تکاپوي باغداران کهگیلویه و بویراحمد براي فروش محصولات 
هر ساله و همزمان با شروع فصل پائیز تکاپوي باغداران کهگیلویه و
بویراحمد براي فروش محصولات باغی آغاز می شود، اما کمبود صنایع
تبدیلی بزرگترین چالش باغداران است چرا که تمام محصولات باغی به
صورت خام فروخته و راهی بازار می شوند و در این بین سود واقعی از

آنِ دلالان است. 
زیان کشاورز؛ نهالی که هرسال از نو قد می کشد 

نبود سیاستگذاري صحیح در زمینه تولید و عرضه در کنار ناکارآمدي صنایع تبدیلی، هرساله بسیاري از محصولات کشاورزي و باغی
تولیدي را از چرخه مصرف خارج می کند. 

یکی از کشاورزان شهرستان باشت می گوید: صرف نظر از شرایط پیش بینی نشده و غیر منتظر ه اي که بر وضعیت تولید و مصرف
تأثیرگذار است بازار محصولات کشاورزي است. 

آقاي حکمتی می گوید: کمتر سالی را به خاطر می آورم که بحران کمبود یا مــازاد تولید یک یا چند محصول را تجربه نکرده و زیان
تولیدکننده یا مصرف کننده را به چشم ندیده باشم، با این حال این سریالی است که هر سال تکرار می شود و به نظر میرسد برنامه

اي براي مدیریت آن وجود ندارد. 
نقش مکمل صنایع تکمیلی در توسعه کشاورزي مغفول مانده؛ 

وجود صنایع تبدیلی از این حیث داراي اهمیت است که می تواند نقش مکمل را در توسعه کشاورزي ایفا کرده و سبب افزایش بهره
وري شود. 

ارزآوري، اشتغال، ایجاد ارزش افزوده، کنترل بازار، درآمدزایی، کاهش چشمگیر ضایعات محصول، حذف واسطه ها و جلوگیري از خام



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 326/478

فروشی از جمله امتیازات صنایع تبدیلی و تکمیلی است که متاسفانه علی رغم نقش و جایگاه ویژه هنوز در استان کهگیلویه و
بویراحمد مغفول مانده است. 

سنگ پیش رو براي جهش تولید 
وقتی از جهش تولید صحبت می شود، منظور افزایش میزان
تولید یک محصول نیست بلکه فرآوري، کاهش دور ریز و استفاده
بهینه از آن محصول هم می تواند به نوعی کمک به تولید و

تأمین نیاز جامعه باشد. 
در همین راستا فرآوري محصولات کشاورزي و ایجاد صنایع
تبدیلی در روستا ها همیشه مدنظر بوده، اما هر بار با افتادن
سنگی در مسیر راه و ایجاد مشکلات و چالش هاي مختلف،
محصولات کشاورزي روي زمین مانده و با ورود دلالان به میدان،

خستگی از تن کشاورز خارج نشده است. 
نگاهی به وضعیت صنایع تبدیلی و فرآوري محصولات کشاورزي

نشان می دهد در این عرصه متولی خاصی ندارد و هر سال با هدر رفت مقدار زیادي از محصولات و مواد غذایی فقط باید به فکر تولید
بیشتر باشیم. 

هر چند در همه استان ها و در زمینه محصولات خاص و ویژه خودشان کار هایی در زمینه فرآوري محصولات انجام شده، اما در یک
تناسب ساده در کهگیلویه و بویراحمد هرگز میزان تولید محصولات با تعداد کارخانجات و صنایع تبدیلی منطبق نیست و همین امر

گواهی بر زمین ماندن کار ها در این عرصه است. 

کهگیلویه و بویراحمد داراي دو اقلیم سردسیري و گرمسیري است و براساس آمار رسمی هم اکنون 50 هزار خانوار کهگیلویه و
بویراحمدي در 270 هزار هکتار زمین کشاورزي به فعالیت مشغولند که حاصل دسترنج این بهره برداران سالیانه 910 هزار تن

محصول است. 
استانی با وجود داشتن سالیانه 450 هزار تن محصولات زراعی، 18 هزار تن ماهیان سردآبی،20 میلیون گل رز شاخه بریده و 280
هزار تن محصول باغی و اقلیمی چهار فصل نقش مهمی در تأمین نیاز هاي ضروري بازار محصولات کشاورزي استان هاي جنوبی

کشور دارد. 
سیب هاي که به جاي صادرات ضایعات می شود 

ملا ناصر از کشاورزان شهرستان دنا می گوید: از اینکه سیب این
منطقه به جاي صادرات به ضایعات تبدیل می شود دل پري دارم.
او گفت: هنوز در بسیاري از مناطق کهگیلویه و بویراحمد

کشاورزي به صورت سنتی انجام می شود. 
سیب و دیگر محصولات تولیدي باغداران را دلالان با کمترین
قیمت خریداري می کنند، عسل مرغوب به صورت نسیه و در
قوطی هاي نازیبا فروخته می شود، و خبري از صنایع تبدیلی

نیست. 
البته مشکل به هین جا ها ختم نمی شود و برخی از صاحبان و

متقاضیان صنایع تبدیلی در استان از بی توجهی مسئولان و نبود تضمین لازم و امنیت شغلی خود ابراز نارضایتی می کنند. 
استانی با 150 هزار هکتار باغ بدون صنایع تبدیلی 

رییس سازمان جهاد کشاورزي این استان با بیان اینکه بیش از 150 هزار هکتار باغ در کهگیلویه بویراحمد وجوددارد گفت: امسال از
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باغ هاي استان 130 هزار تن سیب برداشت شد. 
اما مشکلی که این روز ها به دغدغه بزرگی براي باغداران تبدیل

شده کمبود سبد میوه در استان است. 
علی مرادي یکی از باغداران استان می گوید: متاسفانه به دلیل
نبود سبد محصولات باغی ما از بین رفته وتبدیل به ضایعات شده

اند. 
فرشاد بهادرانی دیگر باغدار هم استانی با اشاره به اینکه سبد
میوه را مجبوریم از بیرون از استان با قیمت بالاتر خریداري کنیم
گفت: وقتی به کارگا هاي سبد بافی استان مراجعه کردیم

متاسفانه با جواب منفی تولید کننده ها روبرو می شویم. 
محمد علی دیگر باغدار کهگیلویه و بویراحمدي گفت: متاسفانه به دلیل نبود کارخانه فرآوري میوه در استان، انگور با کیفیت خود را با

قیمت بسیار اندك به دلالان می فروشیم. 
او افزود: ما مجبور هستیم بخشی از میوه انگور خود را به صورت خرده فروشی به دست مردم برسانیم و بخش دیگري از محصولات ما

به دلیل نبود فرآوري به ضایعات تبدیل می شوند. 
اول بهار باغ داریم موقع فروش داغداریم. 

این صحبت یکی از باغداران منطقه کاکان است که از وجود
دلالان، زمانی که هنوز محصولات شان نرسیده گلایه مند بود و
می گفت: باغداران این منطقه از ترس اینکه محصولاتشان پاییز
روي دستشان بماند و براثر سُوم و سرما ضایعات شوند مُفت می

فروشند. 
حیدر از دیگر باغداران استان هم گفت: سال گذشته به دلیل
مرغوب بودن محصولم دلم نیامد به دلالان دهم، دست به توسل
تعاون روستایی و جهاد کشاورزي شدم که محصولات باغم درجه

یک است و آن را خریداري کنید. 
وي گفت: با دست به دست کردن مسئولان، پاییزي سخت را

گذراندم و در باران مجبور شدم سیب هایم را بچینم و به شیراز منتقل کنم. 
یکی از باغداران کهگیلویه هم گفت: در تابستان امسال بیش از چهارتن از محصول پرتقال خود خود را پیش فروش کردم . 

احمد غلامی افزود: براساس قراردادي که با برخی دلالان بازار میوه در استان هاي همجوار داشتم فروش سیب به صورت خام را به
قیمت کمتر از سه هزار تومان به فروش رساندم در حالی که همین سیب با نام تجاري استان دیگري به قیمت بیش از 10 هزارتومان

در بازار به فروش می رسد. 
یکی دیگر از باغداران منطقه کاکان بویراحمد نیز در این زمینه گفت: برخی از مسئولان و متولیان امور به نظر می رسد سرمایه گذاري

را تنها محدود و منحصر به عده اي خاص می دانند. 
مرتضی رستمی افزود: مسئولان باید سرمایه گذاري براي ایجاد سردخانه و یا صنایع تبدیلی را به خود اهالی و کشاورزان این منطقه

واگذار کنند. 
تنها کارخانه تبدیلی محصولات باغی یاسوج تعطیل است 

یکی از واحد هاي تبدیلی که در سال 76 با هدف ایجاد اشتغال و تولید در روستاي مادوان یاسوج راه اندازي شد، کارخانه صنایع
تبدیلی آبمیوه و نوشیدنی هاي میوه اي یا گیاهی بدون گاز (شهدناب) است که ابتدا با شوق و ذوق فراوانی شروع به کار کرد، اما رفته

رفته چرخ هایش کند شد و از سال 86 تاکنون به طور کلی تعطیل شده است. 
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هر چند 26 دي ماه 94 در نشست ستاد تسهیل و رفع موانع
تولید افزایش صادرات غیرنفتی استان کهگیلویه و بویراحمد
موضوع مشکلات این کارخانه مورد بررسی قرار گرفت و مقرر شد
با دریافت تسهیلات از سوي برخی بانک ها دوباره به مدار تولید
برگردد، اما این امر تاکنون محقق نشده است و از کارخانه
شهدناب تنها یک ساختمان بزرگ و یک تابلو بر سردرب آن در

مادوان یاسوج باقی مانده است. 
رئیس پیشین سازمان صنعت، معدن و تجارت کهگیلویه و
بویراحمد با اشاره به مشکلات شرکت شهدناب یاسوج گفت: این
شرکت سال 76 با ظرفیت تولید 5 هزار تن کنسانتره و اشتغال
زایی 84 به بهره برداري رسید و علی رغم تولیدات خوب و

صادرات به کشور هاي خارجی سال 86 راکد شد. 
عدم همکاري بانک ها موجب راکد شدن شرکت شهدناب 

به گفته حسنعلی روغنی مدیرعامل شرکت شهدناب یاسوج گفت: راه اندازي مجدد
این کارخانه نقش مهمی در رشد اقتصادي استان دارد و مسئولان استان تمام تلاش

خود را در این خصوص انجام دهند. 
جبار کیانی پور رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزي یاسوج نیز با تأکید
بر اینکه مسئولان استان در رفع مشکلات کارخانه شهدناب یاسوج تلاش کنند،
گفت: براي تدوین سند راهبردي توسعه صادرات غیرنفتی و افزایش صادرات نیازمند
راه اندازي شرکت شهدناب هستیم و این شرکت می تواند در زمینه بسته بندي و

کنسانتره صادرات محصولات غیرنفتی نقش مهمی داشته باشد. 
اینکه چرا یک کارخانه از سال 86 تاکنون در شهر مادوان یاسوج بدون تکلیف مانده و نشست هاي مسئولان براي راه اندازي مجدد

این کارخانه به جایی نرسیده جاي سوال است. 
سردخانه هاي استان تنها ظرفیت 11 هزار تن محصول را دارند 

سالیانه 280 هزار تن انواع محصول باغی در کهگیلویه و
بویراحمد تولید می شود که 100 هزار تن آن سیب است و تنها
20 هزار تن آن در سردخانه ها جا می شود؛ و حالا تکلیف بقیه

سیب ها چه می شود خدا می داند. 
رئیس سازمان جهاد کشاورزي کهگیلویه و بویراحمد گفت: 13
سردخانه این استان به ظرفیت 20 هزار تن محصولات کشاورزي

را ذخیره می کند. 
بهاء الدینی افزود: مشکل اصلی سردخانه داران محصولات

کشاورزي کهگیلویه و بویراحمد نبود سرمایه براي خرید محصول از کشاورزان و ذخیره سازي است. 
خبري از حمایت توسعه کشاورزي در اینجا نیست 

خبري از حمایت توسعه و ایجاد تشکل هاي مورد نیاز بخش کشاورزي در کهگیلویه و بویراحمد نیست، بازاریابی و صادرات محصولات
کشاورزي و سرمایه گذاري در بخش کشاورزي محلی از اعراب ندارد و بخش زیادي از تسهیلات بخش کشاورزي به سوي اموري غیر از

کشاورزي به دلیل سوء نظارت انحراف پیدا می کند. 
معاون امور باغبانی سازمان جهاد کشاورزي کهگیلویه وبویراحمد نیز گفت: نبود سردخانه و صنایع تبدیلی موجب خروج سالانه بیش از
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80 درصد سیب تولیدي این استان به استان هاي همجوار می
شود. 

بهره وري بیشتر از کشاورزي با ایجاد سردخانه و صنایع تبدیلی 
خانم باقري کارشناس جهاد کشاورزي استان با بیان اینکه ایجاد
سردخانه و صنایع تبدیلی موجب رونق و بهبود فضاي کسب و
کار در بخش کشاورزي خواهد شد، گفت: نبود این صنعت مهم
کشاورزي سایر محصولات زراعی و کشاورزي در استان را نیز با

رکود مواجه کرده است. 
خانم باقري افزود: تنها عاملی که می تواند آسیب پذیري
محصولات کشاورزي را کاهش داده، ارزش افزوده آن ها را بیشتر

و بهره وري از منابع را افزایش دهد، صنایع تبدیلی و تکمیلی است. 
وي ادامه داد: بیش از 59 هزارتن از میزان تولید سالانه سیب این استان به دلیل نبود سردخانه و با کمترین قیمت به سایر استان هاي

همجوار صادر می شود. 
کارشناس جهاد کشاورزي گفت: بیش از 70 درصد گردو تولیدي کهگیلویه وبویراحمد نیز سالانه از سوي دلالان به استان هاي

همجوار صادر می شود. 
وي میزان تولید سالانه سایر محصولات باغی شامل مرکبات، هلو و شلیل، زردآلو، انگو، انار و زیتون را نیز به ترتیب 35 هزار، هشت

هزارو 845، 850، 35 هزارو 643، 528 و 300 تن اعلام کرد. 
وجود صنایع تبدیلی تکمیل زنجیره تولید و فرآورده هاي کشاورزي 

مدیر صنایع تبدیلی و تکمیلی سازمان جهادکشاورزي استان
کهگیلویه و بویراحمد گفت: در بیشتر مناطق این استان صنایع

تبدیلی و تکمیلی مربوطه وجود ندارد. 
علی بخش شجاعی افزود: از ابتدا تاکنون 472 فقره جواز تاسیس
صنایع تبدیلی و غذایی با ظرفیت سالانه 406 هزار تن و اشتغال

5794 نفر در این استان صادر شده است. 
وي ادامه داد: از این تعداد مجوز براي 196 فقره پروانه بهره
برداري با ظرفیت سالانه 263 هزار تن و اشتغال 1535 نفر پروانه

بهره برداري صادر شده است. 
آقاي شجاعی گفت: بیشترین مجوز ها در حوزه صنایع زراعی اعم از بسته بندي مواد غذایی و میوه خشک تاکنون صادر شده، اما

کمترین در حوزه صنایع شیلاتی و فرآوري محصولات باغی است. 

شجاعی بیان کرد: ایجاد و توسعه صنایع تبدیلی و تکمیلی بخش کشاورزي به ویژه صنایع غذایی در قطب هاي تولید محصولات
کشاورزي در استان که در تولید بعضی محصولات کشاورزي پیشرو هستیم می تواند ضمن تکمیل زنجیره تولید و فرآورده هاي
کشاورزي، موجب ارتقاء سطح بهره وري، ایجاد ارزش افزوده، افزایش درآمد بهره برداران، ایجاد فرصت هاي شغلی، کنتر روند مهاجرت

روستائیان به شهر ها و یا مهاجرت معکوس، توسعه صادرات و در نهایت توسعه بخش کشاورزي و امنیت غذایی شود. 

بنابراین صنایع تبدیلی تکمیل کننده فرآیند زنجیره تولید از مزرعه تا سفره است و با توجه به رشدجمعیت و تحریم هاي ظالمانه،
تامین امنیت غذایی بر پایه توانایی هاي داخلی و اقتصاد مقاومتی امري ضروري است. 

احداث شهرك هاي صنایع تبدیلی و تکمیلی 
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شجاعی افزود: بنابراین با توجه پتانسیل ها و ظرفیت هاي استان
کهگیلویه و بویراحمد اولویت ما در این استان در بخش صنایع
تبدیلی و تکمیلی احداث سردخانه ها و انبار هاي سرد، سورت و
بسته بندي میوه جات، احداث کارخانه خوراك آبزیان، بسته
بندي گوشت قرمز، سفید و آبزیان، بسته بندي انواع سبزیجات و

صیفی جات و محصولات گلخانه اي است. 
وي ادامه داد: یکی از مشکلات عدیده که هر ساله باغداران ما در
استان در هنگام برداشت محصول سیب درختی خود با آن مواجه
هستند کمبود سردخانه در استان جهت نگهداري محصولات

خود هستند و همین امر باعث افزایش ضایعات و ضرر به باغداران و یا فروش محصول خود با کمترین قیمت به دلالان و واسطه ها،
می شود. 

آقاي شجاعی اضافه کرد: با توجه به اینکه احداث شهرك هاي صنایع تبدیلی و تکمیلی یکی از مهمترین راه هاي ایجاد اشتغال،
کاهش ضایعات کشاورزي، و ارزش افزوده در بخش کشاورزي است. 

بنابراین انتظار داریم مسئولان و متولیان مربوطه در این زمینه ما را همکاري و همیاري کنند تا پس از انجام مطالعات لازم شاهد
بزرگترین شهرك صنایع تبدیلی تحت عنوان شهرك سیب در منطقه کاکان بویراحمد باشیم. 

نویسنده: رقیه صادقی 
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بسیج در صحنه هاي کمک به مردم حضوري فعال داشته است

منبع: ایرناشماره خبر:  145  |  تاریخ: 1399/08/29

خرم آباد - ایرنا - معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان گفت: بسیج در هر صحنه اي که نظام ، ملت و
حاکمیت نیازمند کمک هستند حضور موثر دارد.

خرم آباد - ایرنا - معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت
ابوالفضل (ع) لرستان گفت: بسیج در هر صحنه اي که نظام
، ملت و حاکمیت نیازمند کمک هستند حضور موثر دارد. 

به گزارش ایرنا سرهنگ مجید سوري روز پنجشنبه در
نشست خبري با اصحاب رسانه در سالن جلسات فرماندهی
سپاه استان اظهار داشت: بسیج مستضعفین به الگویی براي
ملت هاي منطقه تبدیل شده است و هر کجاي دنیا
کشوري از بسیج مستضعفین الگو گرفته در برابر تمامی

ناملایمات و استکبار مقاوم شده است. 

وي ادامه داد: در امور مربوط به محرومیت زدایی در نقاط مختلف کشور شاهد حضور موثر بسیج هستیم چرا که توجه به محرومان
یکی از رسالت هاي عظیم بسیج است. 

سرهنگ سوري با بیان اینکه از سال گذشته تاکنون 834 طرح محرومیت زدایی در مناطق محروم استان توسط بسیج اجرا شده است
ادامه داد: حضور بسیج در سیل سال گذشته لرستان موثر بود و در پاکسازي منازل از گل و لاي تلاش بسیاري صورت گرفت. 

وي اضافه کرد: همچنین در شیوع ویروس کرونا پس از کادر درمان گروه هاي جهادي با ضد عفونی معابر، رزمایش مومنانه و ردیابی و
کنترل بیماران جهت مقابله با ویروس کرونا در شبانه روز در حال فعالیت هستند. 

سرهنگ سوري همچنین گفت: با راه اندازي کارگاه هاي کوچک و زود بازده در سطح شهرستان ها و محلات و رفع مشکلات
واحدهاي تولید متضرر از کرونا شاهد نقش آفرینی بسیج در حوزه هاي کارآفرینی، اشتغال و اقتصاد در استان هستیم. 

وي بیان کرد: بسیج لرستان در راستاي ارتقا امنیت محلات اقدام به راه اندازي گشت هاي رضویون در سطح محلات کرده که تاکنون
بیش از 214 سرقت کشف و 347ممانعت از سرقت توسط این گشت ها صورت گرفت. 

معاون سپاه لرستان با بیان اینکه قرارگاه شهید سلیمانی با همکاري وزارت بهداشت و درمان در راستاي کنترل و مقابله با کرونا در
حوزه ردیابی، بیماریابی و قرنطینه بیماران شناسایی شده در استان همزمان با سراسر کشور در هفته بسیج اجرا می شود ، اظهار
داشت: ایجاد نقاهتگاه در سراسر استان براساس نیاز دانشگاه علوم پزشکی و همچنین راه اندازي گشت هایی جهت تذکر شفاهی به



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 332/478

افرادي که از ماسک استفاده نمی کنند از جمله اهداف این طرح می باشد. 

وي افزود: استفاده از ظرفیت بسیج جامعه پزشکی براي تقویت کادر درمان، کمک به نیروي انتظامی در کنترل ایاب و ذهاب، معرفی
گروه هاي جهادي جهت انجام کارهاي خدماتی در بیمارستان هاي درگیر کرونا، ضد عفونی هوشمند به درخواست شبکه بهداشت از

دیگر اهداف اجراي طرح شهید سلیمانی در لرستان است. 

به گفته وي اعزام تیم هاي بهداشتی به مناطق محروم، راه اندازي پویش نذر خون با توجه به کمبود ذخابر بانک خون در استان،
سرکشی مسئولان و فرماندهان سپاه از بیمارستان ها و قدردانی از زحمات کادر درمان، اجراي مرحله سوم کمک مومنانه، ساخت
مسکن محرومان، ایجاد اشتغال، تامین جهیزیه براي زوج هاي محروم و کمک به واحدهاي تولیدي متضرر از کرونا، آزاد سازي

زندانیان بدهکار ناچیز از دیگر برنامه هاي هفته بسیج در لرستان خواهد بود. 

سرهنگ سوري افزود: در مراحل اول و دوم اجراي رزمایش مومنانه در لرستان بیش از 50 میلیارد تومان در قالب 112 هزار بسته
معیشتی، 10 هزار کارت هدیه، 237 سري جهیزیه، 10 هزار عدد لوازم التحریر و 185 هزار بسته معیشتی توسط سپاه توزیع شد. 

وي با بیان اینکه طرح 17 ربیع در راستاي مقابله با گران فروشی و احتکار با کمک تعزیرات حکومتی و سازمان صمت اجرا می شود
اضافه کرد: در این راستا تاکنون بیش 34 انبار احتکار کالا شناسایی و ضبط شده، نظارت بر توزیع کالاهاي اساسی تنظیم بازار و

همچنین مامور کردن بسیجیان جهت مقابله با گران فروشی از جمله اهداف این طرح خواهد بود. 

وي گفت: با توجه به شیوع ویروس کرونا جشنواره هاي فرهنگی و هنري، جشنواره جهادگران علم و فناوري، برگزاري کارگاه هاي
مختلف سبک زندگی و کاهش آسیب هاي اجتماعی و همچنین اجراي پویش هاي مختلف از جمله اقدامات سپاه حضرت ابوالفضل

(ع) لرستان در فضاي مجازي به مناسبت هفته بسیج است. 

برنامه هاي هفته بسیج از 30 آبان ماه تا ششم آذرماه بر سراسر کشور برگزار می شود. 

برچسب ها 
- سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران 

- کمک هاي مردمی 
- گروه هاي جهادي 

- لرستان 
- سازمان بسیج مستضعفان
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سختگیري بانکی ها به بهاي جان شهروندان تهرانی

منبع: افکارنیوزشماره خبر:  146  |  تاریخ: 1399/08/29

فردا آخرین مهلت آزادسازي پول حاصل از فروش اوراق مشارکت حمل و نقل عمومی تهران است، اما بانک عامل براي واریز
پول اقدامی نکرده است. برخی مسئولان این تاخیر را…

فردا آخرین مهلت آزادسازي پول حاصل از فروش اوراق مشارکت حمل و نقل عمومی تهران است، اما بانک عامل براي واریز پول
اقدامی نکرده است. برخی مسئولان این تاخیر را ناشی از بهانه تراشی بانک می دانند. 

به گزارش افکارنیوز، مهلت قانونی واریز پول فروش 1,500 میلیارد
تومان اوراق مشارکت سال 98 شهرداري براي توسعه حمل و نقل
عمومی «مترو و اتوبوس» از سوي بانک عامل فردا به پایان می رسد و
هنوز صحبتی از واریز این مبلغ از سوي بانک مرکزي به میان نیامده

است. 

هاشمی: انگار قدرتی از پشت پرده نمی خواهد مشکل اوراق مشارکت
حل شود 

روز گذشته محسن هاشمی ، رئیس شوراي شهر تهران گفته بود: هرچند درخواست وثیقه براي کل اوراق اشتباه است و طبق ماده 62
مصوبه دولت در این باره باید 50 درصد مابقی را دولت تضمین کند اما شهرداري کل 1500 میلیارد را تضمین کرده و وثیقه ارائه داده
است. با این وجود بانک اعلام کرده وثیقه 1500 میلیارد تومانی کافی و مطمئن نیست. من کم کم به این موضوع دارم شک می کنم؛

انگار قدرتی از پشت نمی خواهد این موضوع حل شود و باید کشف کنم چرا باید این اتفاق بیفتد. 

حناچی: مشکل با تأمین اجتماعی مربوط به دوره حاضر مدیریت شهري نیست 

اما پیروز حناچی، شهردار تهران مشکل پیش آمده با سازمان تأمین اجتماعی را دلیل این اتفاق دانسته و گفته است، تلاش کرده ایم
که اوراق مشارکت امسال را دریافت کنیم اما مشکلی با سازمان تأمین اجتماعی به وجود آمده است. البته شرایط آنها را هم درك می
کنیم که باید حقوق مستمري بگیران غیر دولتی را تأمین کنند اما مشکل اینجاست که آنها از ما چیزي را طلب می کنند که مربوط
به دوره ما نیست. در دوره مدیریت شهري جدید تمام مطالبات تأمین اجتماعی پرداخت شده اما در دوره قبل از دور پنجم مدیریت

شهري پول هایی از قراردادهاي شهري کسر شده که باید به سازمان تأمین اجتماعی پرداخت می شد و این اتفاق نیفتاده است. 

علیخانی: سختگیري ها با شعارهاي دولت تناقض دارد 

محمد علیخانی، رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شوراي شهر تهران نیز با تائید اظهار نظر هاشمی گفته است: معتقدم این قضیه
مشکوك است، بالاخره بدهی تأمین اجتماعی به شهرداري از گذشته بوده و باهم یک توافقاتی کردند، شهرداري و تأمین اجتماعی بده
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بستان دارند، در غالب تهاتر می توانند بدهی ها را رفع و رجوع کنند اما اینکه امروز انقدر سختگیري بشود آن هم در موضوعی که
براي شهر و شهروندان است عادي به نظر نمی رسد. این سختگیري ها در شرایطی است که دولت می گوید دنبال اشتغال و رونق
اقتصادي است، مترو و حمل و نقل اشتغال زا است اگر پول تزریق شود، می توانند براي هزاران نفر اشتغال ایجاد کند. در این

سختگیري ها و شعارها تناقض وجود دارد. 

علی امام: تاکید بانک عامل بر وثائق ملکی کار را به اینجا رسانده است 

علی امام مدیرعامل شرکت متروي تهران نیز امروز با اشاره به اینکه تا این لحظه خبري از آزادسازي پول از سوي بانک رفاه دریافت
نکرده است، گفت: اگر پول حاصل از فروش این اوراق به شهرداري تزریق نشود، نمی توانیم وعده هاي خودمان را براي افتتاح ایستگاه

هاي جدید و تأمین اتوبوس هاي شرکت واحد در شرایط بحرانی حاضر حمل و نقل عمومی عملی کنیم. 

وي با اشاره به اینکه این اوراق براساس قانون حتماً باید آزاد شود و قابلیت منتفی شدن و بازگشت آن وجود ندارد، گفت: حتی قسط
سه ماهه نخست این اوراق هم پرداخت شده است. 

وثائق بانکی تشریفاتی است، بانک اجازه برداشت از حساب شهرداري را دارد 

مدیرعامل شرکت متروي تهران با بیان اینکه من شواهدي بر مشکوك بودن این روند نمی بینیم، ابراز داشت: به نظر می رسد تاکید
زیاد بانک رفاه بر وثائق ملکی کار را به اینجا رسانده است، در حالیکه تأمین 50 درصد از این وثائق در تعهد دولت بوده است اما

شهرداري وثیقه گذاشته است و بنابراین باید سهم 50 درصدي شهرداري بدون وثیقه آزاد شود. 

وي طلب وثیقه را در حالیکه شهرداري اجازه برداشت از حساب خودش را به بانک رفاه داده است که در صورت تأخیر از سهم 50
درصدي اش برداشت داشته باشد، نوعی تشریفات دانست و گفت: به همین دلیل متوجه سختگیري هاي موجود نمی شوم. 

امام با اشاره به شرایط سخت کرونایی و لزوم توجه بیشتر به بحث توسعه حمل و نقل عمومی شهر تهران اظهار داشت: مردم تهران با
این شرایط از حق طبیعی خودشان محروم شده اند.
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30 هزار بسته لوازم خانگی در هفته بسیج توزیع می شود

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  147  |  تاریخ: 1399/08/29

رئیس سازمان بسیج از توزیع 30 هزار بسته لوازم خانگی به مناسبت هفته بسیج و به نیابت از مقام معظم رهبري در میان
نیازمندان و زوج هاي جوان خبر داد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان، سردار
غلامرضا سلیمانی در دیدار با نماینده، ولی فقیه در استان
هرمزگان با اشاره به تدوین و ارائه طرح پیشنهادي جهت
مهار کرونا به وزارت بهداشت اظهار داشت: وزیر بهداشت و
درمان طرح پیشنهادي بسیج جامعه پزشکی کشور را
پذیرفته و تفاهم نامه اي با عنوان طرح تکمیلی مبارزه با

کرونا شهید حاج قاسم سلیمانی با سازمان بسیج امضا کردند. 

رئیس سازمان بسیج کشور افزود: علاوه بر اقدامات درمانی، استراتژي جدیدي جهت شناسایی بیماران که عمدتا کم علامت و یا بی
علامت هستند را شروع کنیم. 

سلیمانی گفت: از منازل، مهمان سراها، مراکز بسیج، بنیاد مستضعفان و بعضی از مدارس براي گذراندن قرنطینه افراد استفاده شود. 

او تصریح کرد: افرادي که نیاز به اقدامات درمانی دارند در بیمارستان ها بستري شوند، همچنین هزار گروه سازماندهی شده پزشکی
متشکل از یک پزشک و چهار پرستار و 10 بهورز در سطح کشور به بیماران کرونایی خدمات رسانی خواهند کرد. 

رئیس سازمان بسیج کشور بیان کرد: این طرح پذیرفته شده و در استان هاي فارس، خراسان رضوي و اصفهان شروع شده است، با
اجراي سراسري این طرح روزانه 100 هزار بیمار شناسایی خواهد شد. 

سلیمانی عنوان کرد: در ماه نخست اجرایی شدن این طرح، افزایش تعداد مبتلایان متوقف و در طول چهارماه کاهشی و به مرحله مهار
خواهد رسید. 

او با بیان اینکه با موفق شدن این طرح دستاورد هاي بزرگی براي نظام رقم خواهد خورد، افزود: با افکارسنجی هاي انجام شده در
استان ها نسبت به سال گذشته به نصف رسیده و این حاکی از نگرانی هاي مردم از ویروس کرونا است. 

رئیس سازمان بسیج کشور ادامه داد: ریشه کنی این ویروس علاوه بر حل برخی از بحران هاي اقتصادي امید به آینده در افراد را
بیشتر خواهد کرد. 
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سلیمانی با اشاره به اینکه مدیران و مسئولان اجرایی و دانشگاه علوم پزشکی استان، فرمانده سپاه، فرمانداران شهرداران در قرارگاه
هاي استانی حضور دارند، بیان کرد: در شهرستان ها یک قرارگاه شکل خواهد گرفت که علاوه بر اقدامات درمانی، این کار به صورت

گسترده، محله محور و مردم پایه انجام خواهد گرفت. 

او با بیان اینکه از طریق سامانه تلفن همراه و کارت بانکی افراد بیمار کنترل خواهند شد، تصریح کرد: باشروع این طرح به صورت کلی
در استان ها 10 میلیون ماسک به صورت رایگان به افراد بدون ماسک داده می شود. 

رئیس سازمان بسیج کشور عنوان کرد: علاوه بر کمک هاي معیشتی، اشتغال و ازدواج آسان که توسط بسیج انجام خواهد شد،
قراردادي با کارخانه هاي تولید لوازم خانگی منعقد شده و 500 هزار بسته کامل لوازم خانگی با قیمت 17 میلیون تومان اهدا می شود

و بخشی از این بسته ها براي نیازمندان به صورت بلاعوض اهدا خواهد شد. 

سلیمانی ضمن گرامیداشت هفته بسیج خبر داد: 5 آذرماه 30 هزار بسته از این لوازم خانگی به نیابت از مقام معظم رهبري در سراسر
کشور توزیع می شود. 

او خاطرنشان کرد: در تداوم همکاري هاي بسیج براي مبارزه با کرونا، با برنامه ریزي هاي انجام شده با کمک خیران و بسیج
حقوقدانان 10 هزار زندانی غیرعمد آزاد خواهد شد که تعداد هزار نفر از این زندانی ها 5 آذر آزاد خواهند شد.
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بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را در اولویت اول خود قرار

دهد

منبع: شما نیوزشماره خبر:  148  |  تاریخ: 1399/08/29

وزیر امور اقتصادي و دارایی در مجمع عمومی عادي سالانه بانک کشاورزي ضمن اشاره به نقش و ماهیت متفاوت بانک
کشاورزي از نظر ذینفعان و مشتریان و اهداف و ماموریت هاي این بانک و قدردانى از فعالیت هاى این بانک در حمایت مالى

از بخش کشاورزى، خواستار بهبود فرآیندها به ویژه تسریع در جهت دیجیتالی کردن امور و ...

وزیر امور اقتصادي و دارایی در مجمع عمومی عادي سالانه بانک کشاورزي ضمن اشاره به نقش و ماهیت متفاوت بانک
کشاورزي از نظر ذینفعان و مشتریان و اهداف و ماموریت هاي این بانک و قدردانى از فعالیت هاى این بانک در حمایت مالى از بخش

کشاورزى، خواستار بهبود فرآیندها به ویژه تسریع در جهت دیجیتالی کردن امور و هوشمند سازي بانک کشاورزي شد. 

به گزارش شمانیوز به نقل از روابط عمومی بانک رفاه؛ دکتر
دژپسند در ابتداي این نشست و پس از استماع گزارش عملکرد
سالانه بانک توسط هیات مدیره، با اشاره به اهمیت بخش آب و
کشاورزي در توسعه و آبادانی ایران گفت : از سال 1327 که
اولین برنامه توسعه و عمران کشور تدوین و اجرا شد و تا امروز
که بیش از 70 سال از آن می گذرد مسئله آب و کشاورزي
همواره جزو بخش هاي محوري برنامه هاي توسعه بوده است و

اهمیت آن پس از انقلاب به مراتب بیشتر نیز شده است. 

وي در ادامه اظهار داشت: با توجه به افزایش رشد جمعیت کشور چاره اي جز افزایش بهره وري در استفاده از اراضی کشاورزي نیست
که این امر هم به تأمین مالی نیاز دارد و در این زمینه بانک کشاورزي باید نقش آفرین باشد. 

وزیر اقتصاد در ادامه گفت: امکانات و ظرفیت هاي کشور در بخش کشاورزي هم در حوزه مکانیزاسیون و هم نوسازي باید ارتقاء یابد و
بانک کشاورزي با جهت گیري مناسب، در این زمینه نقش قابل توجهی می تواند ایفاء کند. 

وي با اشاره به محدودیت ها و ظرفیت هایی که بانک کشاورزي دارد، تاکید نمود: بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را
در اولویت اول خود قرار دهد. 

وزیر اقتصاد با تحسین اینکه بانک کشاورزي زودتر از بقیه بانک ها در زمینه برنامه حاکمیت شرکتی اقدام کرده است گفت: برنامه
حاکمیت شرکتی بطور کامل در اجزاي بانک کشاورزي عملیاتی شود تا شاهد افزایش کارایی هر چه بیشتر این بانک باشیم. 

دژپسند در ادامه با اشاره به سابقه این بانک در زمینه پژوهش، و ضرورت توسعه آن، اظهار داشت: بانک کشاورزي باید بانکی قدرتمند،
توانمند و کارا در تامین مالی بخش آب و کشاورزي کشور باشد. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 338/478

دژپسند ضمن تأکید بر استفاده از فناوري هاي نوین بانکی به منظور افزایش بهره وري در بانک کشاورزي گفت: دیجیتالی شدن امور
بانکی و هوشمند شدن فرآیندها و عملیات، یکی از حوزه هایی است که بانک کشاورزي باید در آن پیشتاز باشد. 

وزیر اقتصاد، در ادامه ضمن قدردانى از فعالیت هاى این بانک در حمایت مالى از بخش کشاورزى و اقدامات انجام شده در زمینه
توسعه مکانیزاسیون کشاورزى، توسعه گلخانه ها و اجراى طرح توسعه اشتغال روستایی، با اشاره به نقش تاثیرگذار این بانک در اقتصاد
کشور اظهار امیدوارى کرد، در سال جارى نیز در مسیر توجه به ارتقاى تولید ملى، قدمهاى مؤثرى از سوى بانک کشاورزى برداشته

شود. 

عباس معمار نژاد معاون امور بانکی، بیمه و شرکتهاي دولتی وزارت اقتصاد نیز در این مجمع با اشاره به اقدامات مناسب بانک
کشاورزي در پیاده سازي حاکمیت شرکتی گفت: بانک کشاورزي نخستین بانکی بود که برنامه حاکمیت شرکتی را در میان بانکهاي

دولتی اجرایی کرد و در این زمینه پیش قدم بود. 

معمار نژاد گفت: بانک کشاورزي می تواند با تغییر مدل کسب و کار خود از زیر ساخت هاي موجود در کشور براي ارائه خدمات بانکی
خود به اقصی نقاط کشور استفاده کند. به طور مثال پست بانک با در اختیار داشتن 6 هزار واحد شعبه بانکی در کشور می تواند، در

ارایه خدمات بانکی توسط بانک کشاورزي مورد توجه قرار گیرد. 

در ادامه این جلسه روح اله خدا رحمی مدیر عامل بانک کشاورزي نیز به ارائه گزارشى از عملکرد این بانک در زمینه تجهیز منابع و
پرداخت تسهیلات به بخش کشاورزى، توسعه خدمات نوین از جمله راه اندازى سامانه بازارگاه و صدور کشاورز کارت و جایگاه خوب
بانک در زمینه پذیرندگى و صادر کنندگان ابزارهاى پرداخت نوین و همچنین طرحهاى آتى از جمله واگذاري واحدهاي اقتصادي

تحت مدیریت بانک کشاورزي از طریق بازار سرمایه در آینده خبر داد. 

بر اساس این گزارش در پایان این جلسه، صورت هاي مالی سال 1398 این بانک به تصویب اعضاي مجمع رسید.
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برداشت سالانه 9 میلیون تن مواد معدنی در استان ایلام

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  149  |  تاریخ: 1399/08/29

گفت: سالانه 9 میلیون تن انواع مواد معدنی از معادن این استان برداشت می شود.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان ایلام: برداشت
سالانه 9 میلیون تن مواد معدنی در استان ایلام گفت:
سالانه 9 میلیون تن انواع مواد معدنی از معادن این استان

برداشت می شود. 

به گزارش برنا از ایلام ; رضا محمد رحیمی با بیان اینکه
82 واحد معدنی داراي مجوز بهره برداري در استان ایلام
وجود دارد اظهار داشت: از این تعداد 61 مورد فعال است و

فعال کردن سایر واحد هاي نیازمند اعتبار است. 

رئیس سازمان صمت استان ایلام با اشاره به اینکه فعال شدن معادن راکد نیاز مند اعتبارات ویژه است افزود: فعال شدن این معادن
می تواند علاوه بر ایجاد اشتغال در توسعه پایدار استان نیز نقش تاثیر گذاري داشته باشند. 

محمدرحیمی با اشاره به اینکه براي فعالیت مجدد معادن راکد اعتباري بالغ بر 1500 میلیارد ریال مورد نیاز است تصریح کرد: تلاش
هاي استانی تاکنون به فعالیت 6 واحد معدنی در استان ایلام ختم شده است، اما فعال کردن سایر معادن نیازمند اعتبارات ویژه است

و تمام تلاش ها براي اخذ منابع پیش بینی شده در حال انجام است.
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مانور جهادي بازسازي شبکه هاي توزیع برق در منطقه صنعتی لیاي قزوین

اجرا شد

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  150  |  تاریخ: 1399/08/29

مانور سراسري جهادي شبکه هاي توزیع برق با هدف رفع فرسودگی در شبکه و تامین انرژي پایدار در منطقه صنعتی لیاي
قزوین آجرا شد.

 
 

به منظور رفع فرسودگی شبکه برق: مانور جهادي بازسازي شبکه هاي توزیع برق در منطقه صنعتی لیاي قزوین اجرا شد مانور
سراسري جهادي شبکه هاي توزیع برق با هدف رفع فرسودگی در شبکه و تامین انرژي پایدار در منطقه صنعتی لیاي قزوین آجرا شد.

به گزارش خبرگزاري برنا از قزوین؛ سعید بهادیوند چگینی در مراسم آغاز این مانور که روز پنجشنبه در منطقه صنعتی لیاي قزوین
اجرا شد گفت: مانور سراسري جهادي شبکه هاي توزیع برق با هدف اصلاح شبکه هوایی فشار متوسط، جابجایی و نصب پایه فشار
متوسط، تعمیر درب و قفل و بست پست زمینی، تعویض و ترمیم درب تابلو و شالتز نصب، ترمیم دریچه هاي پایه هاي روشنایی معابر

 
و رفع کانون هاي خطر انجام می شود تا بتوانیم به تامین انرژي پایدار و جهش تولید کمک کنیم. 

وي اضافه کرد: در این مانور 46 اکیپ عملیاتی و 5 اکیپ نظارتی با بهره گیري از 50 نیروي فنی و عملیاتی وارد کار شده اند که در

 
این راستا براي تامین تجهیزات بیش از 400 میلیون تومان هزینه خواهد شد. 
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مدیرعامل شرکت توزیع نیروي برق استان قزوین تصریح کرد: در سال جهش تولید سیاست شرکت توانیرحمایت از بخش اشتغال و
تولید است که این کار با تامین انرژِي پایدار محقق خواهد شد و این مانور در 39 شرکت در سراسر کشور برگزار می شود. 

وي بیان کرد: آنچه اهمیت دارد تامین برق مشترکین صنعتی است که باید با تضمین تحویل این بخش شود تا تولیددچار وقفه نشود
و امیدواریم در مانور با اهداف تعیین شده دست یابیم. 

چگینی گفت: در اجراي این مانور مکانی در قزوین انتخاب شده که تامین انرژي پایدار آن در اولویت است تا با رفع فرسودگی شبکه
میزان خاموشی ها کاهش پیدا کند که در این مرحله«منطقه صنعتی لیا» تعیین شده است. 

وي تصریح کرد: در منطقه صنعتی لیاي قدیم به ازاي هر کیلومتر خط هوایی حدود 48 صدم مگاوات و در لیاي جدید حدود 73 صدم
مگاوات ساعت در نیمه اول امسال خاموشی داشتیم که میانگین خاموشی 64 صدم مگاوات بود. 

 
 

مدیرعامل شرکت توزیع نیروي برق استان قزوین یادآورشد: در منطقه صنعتی لیا حدود 42 کیلومتر خط هوایی برق داراي فرسودگی
است که باید همه آن اصلاح و نوسازي شود که شناسایی معایب و میزان فرسودگی انجام شده و براي رفع آن در مدت دو روز اقدام

 
خواهد شد. 

وي اضافه کرد: در اجراي این مانور و رفع فرسودگی تعداد 7 اصله پایه فشار متوسط جابجا و دریچه هاي 50 پایه روشنایی معابر نیز

 
تعمیر می شود. 

 
 

چگینی بیان کرد: ایمن سازي 50 درب تابلو و شالتر، اصلاح 15 مورد سیستم زمینی و پست هاي هوایی از دیگر اقداماتی است که در
مانور جهادي شرکت توزیع نیروي برق استان قزوین پیش بینی شده است.
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ویژگی هاي مدیران امروز و فرداي سازمانهاي فعلی و آینده

منبع: شما نیوزشماره خبر:  151  |  تاریخ: 1399/08/29

ارزشمندترین دارایی هاي یک سازمان در قرن بیستم ابزار تولید وخدمات آن بود و در قرن حاضر مدیران فرهیخته و بهره
وري آنها، چنین جایگاهی خواهد داشت.

ارزشمندترین دارایی هاي یک سازمان در قرن بیستم ابزار تولید وخدمات آن بود و در قرن حاضر مدیران فرهیخته و بهره وري
آنها، چنین جایگاهی خواهد داشت. 

به گزارش شمانیوز به نقل از اقتصادسرآمد آنلاین؛ مدیریت می
تواند در اشکال گوناگون، نمایان شود؛ اما زمانی می تواند
جوابگوي دغدغه هاي متدیّنین در جامعه اسلامی باشد و
دستاوردهاي بزرگ مورد انتظار آنان را تحقق بخشد که با صبغه
اسلامی همراه گردد. مدیریت اسلامی، نظام ارزشی ثابت و
لایتغیري است که ریشه در نیازهاي ثابت و جاودان انسان داشته،
مبتنی بر فطرت و خلقت بوده و توسط وحی و کتاب و سنت،
تنظیم می گردد. تمایز این نوع مدیریت با نظام هاي مدیریتی
دیگر در این است که این نوع مدیریت، ناشی از نظام ارزشی

مبتنی بر فرهنگ و تمدن اسلامی است 

تلاش بی وقفه در به کارگیري مؤثر و کنترل فعالیت هاي افراد،
مبتنی بر مبارزه در تمام عرصه هاي علمی، فرهنگی، سیاسی،

اقتصادي و... با نیت الهی، جهت نیل به اهداف والاي جامعه و رفع موانع موجود، «مدیریت جهادي» نام دارد که قسمت هاي از نظام
اسلامی و کشور عزیزمان ایران در دفاع مقدس و همچنین جهاد سازندگی در گذشته و در حال حاضر نهادهاي انقلابی در محرومیت
زدایی وعدالت محوري با مدیران جوان با دانش فنی وانقلابی به نمایش بصورت عملیاتی و نه شعار به نمایش گذاشته اند و همچنان با

شتاب و پیشی گرفتن از همه دنیا در حال ادامه راه می باشد. 

مقدمه فوق بر آن است تا با یادآوري دوباره مطالبه رهبري معظم انقلاب، به تبیین شاخصه هاي مدیریت جهادي از نگاه معظم له
پرداخته ویادآور شود که همه بخشها درعملیاتی کردن اقتصاد مقاومتی وجهش تولید همه نظام اسلامی علی الخصوص بخشهاي
اقتصادي و صنعتی و خدماتی و در نهایت تولیدي در حال حاضر و رشد و رقابت پذیري سازمانهاي آینده چه در بخش دولتی ویا

بخش خصوصی نیاز به مدیریت چابکی وجهادي دارند. 

آیا با مدیران سنتی و با مدارك تحصیلی بالا ( غیرمرتبط و بدون دانش و معمولا پولی ورابطه اي ) که ریاست سازمانها، شرکتها و
بنگاه هاي اقتصادي، صنعتی وتولیدي در کشور و استانها را تصرف کرده اند می توان به رشد ور قابت پذیري امید وار بود؟ 
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آیا با مدیران هزینه اي که در خرج کردن وهزینه کردن (چه رسد به درست خرج وهزینه کردن) مشکل دارن می توان جهش تولید
کرد و درآمدزا بود؟ 

« مدیران سنتی فعلی بصورت روشن فکر خود را در سازمانها و جامعه مطرح، صحبت وسخنرانی می کنند وعملکرد و نتیجه آنها
بصورت قرون وسطی بوده و نه تنها مسِئولیت پذیر نیستند و خبري از استعفا و معذرت خواهی در مقابل از بین بردن منافع سازمان
وجامعه از آنها دیده نمی شود » این فعل از رفتار مدیران سنتی می باشد که حاضر به ترك میز وپست خود به هیچ دلیلی وکم کاري

نمی باشند. 

اگرسازمان را به یک خودرو ودانش مدیریتهاي ناب و چابکی را به تکنولوژي رانندگی با خودروهاي بسیارحساس وهوشمند تعبیرکرد
می توان از مدیران سنتی که سازمان اقتصادي خدماتی و یا شرکت وبنگاه اقتصادي، صنعتی ویا تولیدي را در حال حاضر وآینده اداره
می کنند انتظار داشت فرمان یک بنز و خودر هوشمند را به آنها داد اینگونه رانندگان( مدیران سنتی ) نمی توانند باپیکان رانندگی
کنند و هر روز تصادف می کردند حالا به آنها خودرو بنز داد انها حتی نمی توانند آن را روشن کنند چه برسد به رانندگی. درحال
حاضر بدلیل نداشتن دانش تجربی ومسولیت پذیري پست ومقام خودرو بنز را طناب بسته اند و می کشند ویا از عقب بدون راننده هل

می دهند به همین دلیل سرعت بهروري و.... بشدت کم است. 

مراحل اداره سازمانها ازمدیریت سنتی(دستی) یک قرن تغییرکرده به مدیریت انبوه (مدیریت دسته اي یا گروهی ) ونیم قرن به
مدیریت ناب وچند سالی به مدیریت چابکی تغییر حالت و فرایند داده است. 

شاخص اصلی م دیریت ناب و چابکی انعطاف پذیري، تصمیم بهنگام وعملیاتی کردن، خودگردان سازي هوشمند،آندون کردن (درك
وضعیت سیستم بدون توقف )، پوکه یوکا (حرکت بدون اشتباه )، حرکت پیوسته ونهایتا نداشتن اتلاف، عدم تعادل و حرکت اضافی
بدون کارایی و انجام مهندسی هزینه همه فعالیت ها می باشد آیا با مدیران سنتی می توان مدیریت چابکی انجام داد، در حالیکه این
نوع مدیریت یک قرن ونیم پیش به پایان رسیده است. نتیجه کار عدم کارایی در خودرو سازي کشور وهمچنین عدم استفاده از

ظرفیت هاي بالقوه اقتصادي؛ پتانسیل هاي طبیعی؛ معدنی و صنعتی و نیروي انسانی جوان در کشور خواهد بود. 

از آنجا که آینده غیرقطعی است و ما به راهبردي تا حد امکان آینده گرا نیازمندیم. با یک بازبینی گسترده روندهاي جهانی، سرعت
فزاینده تغییرات محسوس است. اگرسازمان ها، شرکت ها و بنگاه هاي اقتصادي همچنان به صورت سنتی اداره شوند، نمی توانند به
صورت سریع و خلاقانه نسبت به نیازهاي آینده عکس العمل نشان دهند. از این رو آن ها بایستی مجهز به زیرساختارها، بسترها و
اندیشه هاي آینده گرایانه باشند تا به شیوه اي کنش گرانه و پیش دستانه به پیشواز تغییر بشتابند و حتی خود، عامل و کنشگر

تغییرات باشند. 

سازمان ها و شرکت هاي آینده، اطلاعات محور هستند. این سازمان ها نیاز مند هدفی ساده، روشن و مشترك هستند. لذا کسب و کار
مبتنی بر سازمان اطلاعات محور باید بر پایه هدفها و بازخورد ها شکل گیرد که هدفها و انتظارات مدیریت را براي سازمان و اعضاي
هر بخش و افراد متخصص به وضوح تعیین و تعریف می کند و بازخورد ها و نتایج عملکرد را با این انتظارات مقایسه می کند تا هر

عضو نظارت برخود را تجربه کند . 

در این سازمانها مسئولیت اخذ و جمع آوري اطلاعات بر عهده تمامی افراد است. لذا هر فردي از خود سئوال می کند براي انجام
کارش به چه اطلاعاتی نیاز دارد ؟ تا کارش را انجام دهد و سهمی در رشد سازمان خود داشته باشد. مسئولان اجرایی و کارشناسان
حرفه اي باید فکر کنند به چه اطلاعاتی نیاز دارند ودر این رابطه چه اطلاعات خامی احتیاج خواهند داشت. در واقع ابتدا بداند چه می
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کنند ؟ بعد چه باید انجام دهند؟ و در نهایت آنچه انجام می دهند را ارزیابی کنند . 

شبکه ها، راهی براي رسیدن به نتایج بهتر در سازمانها 

در سازمانهاي آینده، سازمان به صورت شبکه اي است. سازمان شبکه اي از شکل هرمی مبتنی بر سلسله مراتب ،کاغذ بازي و
تخصصی شدن کارها تبدیل به سازمان شبکه اي شده است. کار در سازمان شبکه اي تقسیم نمی شود بلکه در بین کارکنان علمی به
اشتراك گذاشته می شود. به گونه اي که افراد به شکل انفرادي و یا به عنوان عضو در یک گروه کاري فعالیت می کنند و نیز انتقال
تصمیم گیري به سطوح پایینی انجام می شود. سفارش بر حسب نیاز مشتري ویژه و روش تولید بهنگام شکل می گیرد. در سازمان
شبکه اي تیم مدیریت باید هدف مشترك سازمان و اصول عملیاتی را به وضوح تعریف کند ( اصول عملیاتی تعریف استانداردها و

کدهاي رفتار است) . این اصول کاربردي محلی دارد مثلا مشخص می کند براي رضایت مشتري چه رفتاري باید کرد. 

در این سازمانها ابتدا شناخت براي برنامه ریزي وطراحی زیربنایی کارها انجام می شود . مدیریت بر روي این نکته تاکید دارد که هدف
این کسب و کار چیست ؟ این کسب و کار برچه اساس و زیربنایی استوار است؟ و بایستی به کجا برویم و چگونه می توانیم خود را با

سرعت به آنجا برسانیم؟ 

ایجاد سازمان شبکه اي براي ایجاد درك احساس اعتماد مشترك در یک سازمان است .در حقیقت نوع جریانهاي اطلاعاتی تعیین
کننده سرعت و دقت لازم براي تصمیم گیریها و به تبع آن کیفیت اجرا است. سئوال این است که چه کسی، چه نوع اطلاعاتی را در
چه زمانی دریافت می کند و چرا این افراد ( و نه افراد دیگر ) این اطلاعات را دریافت می کنند ؟ همزمانی دریافت اطلاعات براي
اعضاي شبکه و نه براي افراد منتخب موجب اعتماد همدردي و احساس مشترك و امنیت روابط می شود . اطلاعات و حقایق بی

طرفانه و نیز ارتباط اطلاعات به موضوع هر چه بیشتر باشد میزان عدم توافقها کمتر است . 

فناوري اطلاعات 

نگاه سازمان آینده به کسب و کار امروز از دیدگاه اطلاعات و ارتباطات یا تواناییها و مشتریان است. زیرا اینگونه پارامترها سازمان را به
یکدیگر متصل و مرتبط می سازند . امروزه استراتژي ایجاد داده ها توسط سازمانهاي بالا دستی و ایجاد ارزش افزوده بر روي این داده
ها و تحویل آنها به پایین دستی یعنی خریدار کهنه و قدیمی است. سازمانها سعی دارند تناسب و حالت اصلاح پذیري دائمی بین

استعدادها و تواناییها سازمان با نیازها و خواسته هاي مشتري برقرار سازند . 

منطق جدید ارزش 

امروزه فناوري اطلاعات و جهانی شدن و شیوه هاي جدید فرصت تازه اي براي خلق ارزش ایجاد کرده است. ارزش درسازمانهاي آینده
سه مفهوم دارد. ابتدا هدف به تنهایی ایجاد ارزش افزوده نیست در واقع شرکتها نیستند که با یکدیگربه رقابت می پردازند بلکه

خدمات و کالاهاي جدید هستند که براي زمان و پول و توجه مشتریان در رقابتند . 

دومین نکته این است که هر چه کالا و خدمات داراي تنوع و پیچیدگی می شوند ارتباط لازم براي ایجاد آنها نیز پیچیده تر و متنوع
تر می شود. 

ویژگی هفتگانه مدیران چابک درسازمانهاي فعلی و سازمانهاي آینده 
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1- کارآفرینی مکرربا ایجاد خلاقیت و نوآوري 

2- برانگیختن منابع انسانی و کارکنان سازمان 

3- سرعت بخشیدن به تولید محصولات ویا ارائه خدمات 

4- طراحی مجدد مشاغل، گردش شغلی،گسترش شغلی و غناي شغلی باتوجه تغییر فعالیت ها وفرایند ها 

5- تاکید بر روي نرم افزار و مغز افرا به جاي سخت افزار (انعطاف پذیري باکمترین ویا بدون هزینه ) 

6- فرایند سیاست گذاري پویا و فعال در سازمان 

7- تغییر طرح سازمان و مهندسی مجدد سازمان باتوجه به نیازهاي فعلی 

- ارباب رجوع (مشتریان ) 
- مشاغل و عناوین مدیران آینده 

- مدیر جهانی سازي (ریسک) 
- مدیر ارشد عملیات(لجستیک وزنجیره تامین ) 

- مدیر ارشد شبکه سازي 
- مدیر دانش فنی(مدیریت دانش ) 

- مدیر ارشد ارتباط با مشتري 
- ویژگی هاي سازمانهاي آینده 

1- ساختارهاي تخت 

ساختارهاي تخت، از طریق حذف یک یا چند لایه مدیریت میانی در سازمان ایجاد می شوند. این امر موجب می شود تا کارکنان به
راحتی بتوانند با مدیران ارشد سازمان و نیز مشتریان ارتباط برقرار سازند نکته مهم این است که با تخت شدن ساختارها تعداد افراد

تحت سرپرستی مدیران عالی بیشتر می شودو این امر هماهنگی و کنترل را با مشکل مواجه می سازد. 

2- مرزهاي مبهم 

مرزهاي مبهم یعنی درنوردیدن ساختارهاي سلسله مراتبی مستحکم تا بتوان از سرعت، انعطاف پذیري لازم براي رویارویی یا
چالشهاي کنونی برخوردار شد. 

3- همکاري 

در سازمانهاي آینده، انجام کارها مبتنی بر همکاري است تا رقابت. در سازمانهاي آینده تفکر سیستمی در کارها حمکفرماست به
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طوري که هر واحد از عملکرد واحد دیگر کاملاً اگاه بوده ، هنگام تولید یک محصول یا ارائه یک خدمت بصورت یکپارچه عمل می
نمایند. 

4- تمرکز بر قابلیتهاي اصلی 

سازمانهاي آینده به منظور انعطاف و سرعت عمل، انجام بسیاري از خدمات و فعالیتهایی را که دیگران بهتر انجام می دهند و خود از
قابلیت اصلی در اجراي آن ها برخوردار نیستند، به دیگران واگزار می نمایند. 

استفاده از خدمات دیگران این فرصت را براي سازمانها فراهم می نماید که پیشگامی خود را حفظ نمایند. 

5- گروههاي کاري منعطف 

زمانی که سازمان با موضوع و یا معظلی روبرو است یک یا چند گروه به سرعت حول آن تشکیل شده و با حل موضوع و یا مشکل غالباً
این گروهها منحل می شوند. 

اعضاي گروه از مهارتهاي مختلفی برخوردارند و نکته مهم این است که این گروهها باید به صورت خودگردان عمل نمایند. 

6- مشارکت 

تشکیل ائتلاف هاي رابردي یکی دیگر از ویژگی هاي سازمانهاي آینده است 

سازمانهاي آینده به صورت فزاینده اي فرایندهاي و اثر بخشی سازمانی استفاده می کنند. 

7- اعتماد 

سازمانهاي آینده به جاي استفاده از سیستم هاي معمولی نظارت، بیشتر مبتنی بر اعتماد خواهند بود. 

منظور از اعتماد در سازمانها پذیرش شایستگی ها و قابلیتهاي افراد و تعهد آنها به اهداف مشترك سازمانی است. 

چارلز هندي از بزرگان اقتصاد جهان در کتاب ""مدیریت خدایان"" سبکهاي مدیریت را به شرح ذیل به خدایان یونانی تشبیه نموده
است: 

- زئوس: سبک مدیران مستبد و قوم و خویش نواز 
- آپولو: دنبال نظم و هماهنگی است و همانند مدیر گوسفندان تابع قوانین می باشند. 

- آتنا: در این سبک بهترینها در راس امور هستند که به عبارتی شایسته سالاري می توان گفت. 
- دیونیسوس: معتقد است که تو سازنده زندگی خود هستی. این خداي افراد حرفه اي ، متفکرین مستقل و محققین است که سازمانها
شدیداً به آنها نیاز دارد در حال حاضر با کوچک سازي در سازمانها، فرهنگ آپولو به آتنا در حال تغییر است و آي بی ام آپولویی ها را

اخراج و آتنا ها را استخدام نموده است. 
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- ویژگی هاي مدیریت شایسته سالاري 
- خود مدیري 

- شناخت از سازمان 
- درك وضعیت مالی سازمان 

- انتقاد پذیري 

- ثمرات مدیریت شایسته سالاري 
- جلب رضایت مشتري 

- افزایش سطح بهره وري 
- ارتقاء کیفیت 

- حصول دستاوردهاي اقتصادي بیشتر 
- ایجاد اعتماد بین کارکنان و مدیریت 

- وفاداري کارکنان و تمرکز زدایی 

- ضرورتهاي مدیریت شایسته سالاري 
- درك و بصیرت کارکنان 

- کار آفرینی کارکنان 
- توجه به مهارتها و تقویت درك کارکنان 

تنها امتیاز رقابتی سازمانها در سده بیست و یکم، برخورداري از مدیران فرهیخته و ارزشمند است و بهره وري این مدیران بزرگترین
چالشی است که سیاستمداران ونمایندگان مجلس احزاب ودولت فعلی وآتی وکارفرمایان بخش خصوصی در این سده با آن روبرو

هستند. 

به راستی براي تربیت یک مدیر یا در واقع یک واحد نیروي کاري چه باید کرد؟ 

پیتر دراکر دانشمند بزرگ مدیریت معتقد است که در قرن 21 ، مدیران و کارکنان علمی جایگزین مدیران و کارکنان یدي و غیر
علمی سنتی خواهند شد و این امر یک ضرورت براي حفظ پایایی و پویایی سازمانها خواهد شد 

- ویژگی هاي مدیران و کارکنان علمی 

- علاقه مند و متهد بودن به دانش روز و برخورد علمی با مسائل 
- کار جمعی و سازمانی 

- پرسشگر بودن و بهره گیري از مهارتهاي ارتباطی 
- در حاي تفحص و تحقیق بودن 

- آزادي عمل در انجام کارها 
- چالشگر در رفتار، عملکرد ها و فعالیتهاي خود 

- آینده نگري 
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- معتقد به وجود مسائل جدید 
- غیر قابل پیش بینی بودن 

- سریع عمل می کنند و گامها را سریع برمی دارند 
- ریسک پذیر می باشند 

- داراي تعهد سازمانی پایدار می باشند 
- رشد و توسعه حرفه ایشان به همان اندازه رضایت مشتري براي آنها مهم است 

امروزه دست یابی به مدیران تحول آفرین، دغدغه بزرگ سازمانها به شمار می رود. مساله آنگاه پیچیده تر می شود که دریابیم
دانشگاهها به تنهایی با برنامه هاي معمول خود توفیق چندانی در پرورش و عرضه این مدیران برجسته نداشته اند. 

اما انچه مسلم است در ایران اسلامی مدیرانی که مباحث مهندسی را در دانشگاهها گذرانده و همزمان در بخش هاي انقلابی وجهادي
مشغول به فعالیت وروحیه انقلابی داشتند و دارند بهروري بالایی را در جهان به ثبت رساندن ومدیریت روز دنیا راکه مدیریت چابکی
می باشد به چالش کشیدن بنام مدیریت جهادي که این نوع مدیریت در تولید انواع موشک سلولهاي بنیادي ساخت پالایشگاه با
کمترین هزمان وهزینه ساخت مسکن محرومین خودکفایی بنزین ساخت نیروگاه و سد مدیریت بلایایی طبیعی سیل و زلزله و بطور

خاص قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا (ص) می توان اشاره کرد.
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آیت االله مدرسی یزدي درگذشت

منبع: شهر فرداشماره خبر:  152  |  تاریخ: 1399/08/29

آیت االله سید عباس مدرسی یزدي از اساتید خارج فقه و اصول حوزه علمیه قم دارفانی را وداع گفت.

به گزارش پایگاه خبري - تحلیلی «شهر فردا»، آیت االله سیدعباس مدرسی زاده یزدي 26 جمادي الاولی 1362 هجري قمري
در خانواده اي روحانی و اهل علم در شهر نجف اشرف بدنیا آمد. در سن شش سالگی به مدت پنج سال خط و نوشتن و خواندن
ریاضی در نزد مرحوم شیخ عبداالله نیشابوري بیاموخت که مکتب و معلم خصوصی بود براي جمله اي از فضلاء و در سن ده سالگی

معمم شده وارد حوزه علمیه نجف شد. 

او در سن ده سالگی معمم شده و وارد حوزه علمیه نجف شد، ادبیات را مقداري نزد (مرحوم والد قدس سره) و مرحوم حجه الاسلام
والمسلمین، سیدحسین مدرسی دایی مکرم خود گذراند. و لمعتین را نزد مرحوم حجه الاسلام والمسلمین حاج سیدمهدي مدرسی
دایی و ابوالزوجه گرامی شان گذراند و مکاسب را نزد حضرت آیت االله حاج سیدمحمد باقر محلاتی باتمام رساند و نیز جلد اول کفایه
را در خدمت آیت االله سیدمرتضی فیروزآبادي تلمذ نمود و جلد دوم کفایه را در درس آیت االله سید مرتضی خلخالی حضور پیدا کرد و
بعضی اساتید دیگر و در مدتی کوتاه مقدمات و سطوح متوسطه و سطوح عالیه را گذراند و در دروس خارج مراجع و اساتیدي بزرگوار

شرکت کرد که عبارتند از: 

1- آیت االله حاج سیّد محسن حکیم که در دروس فقه ایشان شرکت می کرد. 

2- آیت االله حاج سیّدابولقاسم خوئی که عمده خارج فقه را از ایشان فرا گرفت. 

3- آیت االله حاج سیّدمحمود شاهرودي که فقهاً و اصولاً در این دروس شرکت داشتند و حتی رساله از تقریرات ایشان در نکاح به چاپ
رسیده است. در نموذج فی الفقه الجعفري. 

4- آیت االله حاج میرزا هاشم آملی که در دروس اصول و فقه شان حضور داشت. 

5- آیت االله حاج میرزا حسن بجنوردي که در یک دروه و نیم اصول ایشان حضور داشت. 

6- آیت االله حاج میرزا باقر زنجانی که یک دوره و نیم اصول و مقداري فقه از ایشان استفاده کرد. 

7- آیت االله حاج شیخ حسین حلّی که در درس فقه ایشان حضور پیدا می کرد. 

8- آیت االله مرحوم والد معظم له که مقداري فقه حاضر شد… 

او در جوانی از حضرات آیات همچون آیت االله حاج میرزا هاشم آملی اجازه اجتهاد مطلق داشت. او در نجف اشرف علاوه بر استفاده از
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علماي اعلام مشغول به تدریس سطوح متوسطه و عالیه و دروس خارج بود و از وقتی که از نجف اشرف به قم، مهاجرت کرد، اشتغال
به تدریس خارج فقه و اصول به عربی و فارسی داشت.
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40 صندوق قرض الحسنه مردم یار در قم افتتاح می شود

منبع: تسنیمشماره خبر:  153  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه استان ها- معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) گفت: پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500 نفر از
محرومان قم آغاز می شود.

گروه استان ها- معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن
ابیطالب(ع) گفت: پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500

نفر از محرومان قم آغاز می شود. - اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از قم، مهدي کبیري پور ظهر
امروز در سالن جلسات بسیج هنرمندان قم با اشاره به آغاز
هفته بسیج با شعار بسیج، پیشرو خدمت و امیدآفرینی در
مورد روزشمار ایام این هفته اظهار داشت: هفته بسیج از
روز جمعه 30 آبان با نام بسیج، معنویت و سلامت آغاز می
شود و نام گذاري دیگر ایام به ترتیب شامل بسیج فرزند

مسجد خادم مردم، بسیج مطالبه گر و عدالت خواه، سبک زندگی اسلامی ایرانی، بسیج ولایی و انقلابی و تمدن ساز، بسیج نیروي
مقاومت ملت ایران و بسیج، خدمت مومنانه و ایثارگري است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) افزود: به دلیل شیوع کرونا شرایط کشور رنگ و بوي خدمت رسانی دارد و برنامه هاي
مختلفی در حمایت از اقشار ضعیف و همچنین بزرگداشت این ایام در قالب برنامه هایی از جنس فرهنگی از طریق فضاي مجازي

عملیاتی می شود. 

وي تصریح کرد: یکی از برنامه هاي محوري راه اندازي صندوق هاي قرض الحسنه مردم یار در قالب افتتاح 40 صندوق با مشارکت
بانک رسالت است. 

کبیري پور بیان کرد: گروه هاي جهادي فعال در سامانه بسیج در قالب 250 گروه در موضوعات مختلف کمک به معیشت مردم و
مقابله با کرونا اعلام آمادگی کرده اند. 

اجراي 500 برنامه هفته بسیج در رشت؛ "بسیجی" در هر شرایطی آماده خدمتگزاري به مردم است 
سمنان| برنامه هاي بسیج مسجدمحور شود/ حضور بسیج برکت را به دنبال دارد 

1400 برنامه هفته بسیج در خراسان جنوبی اجرایی می شود 
وي عنوان کرد: شاخص ترین برنامه توزیع 30 هزار بسته معیشتی به ارزش هر بسته 400 هزار تومان است که روز سه شنبه 6090

بسته به صورت نمادین، نمایش گذاشته شد و در ابتداي هفته بسیج توزیع می شود. 
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وي خاطرنشان کرد: حضور طلاب بسیجی در بیمارستان ها از جمله برنامه هاي مهم از ابتداي شیوع کروناست که 300 نفر از طلاب
خواهر و برادر به صورت روزانه 40 تا 50 نفر در شیفت هاي مختلف فعال اند. 

600 جهیزیه براي خانواده هاي نیازمند به همت سپاه قم تامین شد 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) گفت: تهیه 600 جهیزیه براي خانواده هاي نیازمند با مشارکت خیرین در تامین
مبالغ اولیه 5 تا 10 میلیون بر عهده خیرین و بقیه از طریق سپاه از دیگر برنامه هاست. 

وي افزود: بازسازي 500 منزل خانواده محروم از ابتداي سال آغاز شده است و دراین ایام با همراهی کمیته امداد 20 مورد بازسازي
منزل به ارزش ریالی 300 میلیون انحام می شود. 

کبیري پور تصریح کرد: توزیع 500 هزار غذاي گرم با همراهی ستاد مرددمی کریمه اهل بیت(ع) و کمیته امداد، برپایی ایستگاههاي
سلامت با نام شهید سلیمانی با همراهی بهداشت و درمان علوم پزشکی در ارائه خدمات بهداشتی در همراهی با بیماران و کاهش

مراجعه به بیمارستان ها براي قطع زنجیره انتقال از دیگر برنامه هاست. 

روزانه 50 هزار ماسک توسط بسیج دانشجویی استان تولید می شود 

وي اظهار داشت: توزیع ماسک در ایستگاه هاي سلامت و تولید روزانه 50 هزار ماسک توسط بسیج دانشجویی و مشارکت مجموعه
کارگاههاي تولید ماسک توسط بسیج اصناف در تولید 400 هزار ماسک از جمله تلاش هاست. 

معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع) تصریح کرد: اجراي پروژه نیروگاههاي خورشیدي براي 500 نفر از خانواده ساکن در
مناطق روستایی و محروم با همکاري بانک هاي عامل با اعتبار 25 میلیارد تومان آغاز می شود که اقساط این وام از طریق فروش برق

تامین می شود. 

وي بیان کرد: توزیع 4 هزار بسته معیشتی با همراهی بسیج سازندگی به ارزش یک میلیارد و 100 میلیون تومان، زیباسازي 5 مدرسه
در سطح روستاهاي قم، طرح نذر ماسک توسط بسیج اصناف در 10 ایستگاه با توزیع 70 هزار عدد ماسک و حضور بسیح طلاب در

زندان هاي مرکزي به عنوان مددکار و مشاور در 4 روز در هفته به 65 نفر از دیگر رویکردهاست. 

کبیري پور عنوان کرد: بسیج مهندسی و کارگري عهده دار پایش و عارضه یابی واحدهاي تولیدي است و به ارائه خدمات مختلف می
پردازد که در این مدت دو ماهه از 200 کارگاه تولیدي پایش به عمل آمد و مشکلات مرتفع شد و با همت بسیج همت تا پاسان سال

ادامه دارد. 

10 هزار ماسک میان کارگران ساختمانی قمی توزیع می شود 

وي خاطرنشان کرد: احداث پروژه هاي راه و آبرسانی و نوسازي 5 منزل محرومین تا پایان هفته بسیج و شکل گیري 20 مورد میز
خدمت توسط بسیج ادارات و توزیع 300 بسته معیشتی و 10 هزار ماسک براي کارگران ساختمانی و اهداي خون در سوم آذر از

برنامه هاي مهم در این هفته است. 
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معاون هماهنگ کننده سپاه علی بن ابیطالب(ع تصریح کرد: در حوزه نرم برگزاري جشنواره نجم در دوم آذر تحت عنوان نهضت
جوانان مساله محور با رویکرد پژوهشی و میدانی و رزمایش سایبري در فضاي مجازي و برنامه هاي فرهنگی و بصیرتی از دیگر برنامه

هاست. 

وي گفت: در موضوعات هنري نیز اختتامیه جشنواره فیلم مقاومت به صورت مجازي و اختتامیه شعر بسیج و افتتاح نگار خانه شهید
ماهرخ و کارگاه هاي گرافیک و خوشنویسی و برگزاري شب شعر مجازي و نواختن زنگ مقاومت در سامانه شاد عملیاتی می شود. 

کبیري پور بیان کرد: در حوزه رفع آسیب هاي اجتماعی نیز افتتاح مرکز مشاوره خانه سبز به صورت تمام وقت و اقدامات کارآفرینی و
اشتغال در کمپ کرامت در بخش تکمیلی و سه ماه دوم ترك اعتیاد از اقدامات مهم است. 

2500 هنرمند قمی عضو بسیج هنرمندان هستند 

وي اظهار داشت: در حال حاضر 2500 هنرمند قمی عضو بسیج هنرمندان هستند که در 7 رشته تخصصی فعالی دارند.
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حبیبی جانشین فرماندهی سپاه گیلان در ستاد تخصصی بسیج اقشار و

متخصصین سپاه شد

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  154  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري فارس از رشت، بنا به پیشنهاد سردار
عبداالله پور فرمانده سپاه قدس گیلان، با حکم جانشین
فرمانده کل سپاه پاسداران در امر بسیج، سرهنگ پاسدار
حسن حبیبی عنوان جانشین  فرماندهی سپاه قدس گیلان
در ستاد تخصصی بسیج  اقشار و متخصصین سپاه گیلان

منصوب شد. 

برخی از سوابق مدیریتی سرهنگ حبیبی، مسؤول بسیج
دانشجویی دانشگاه هاي آزاد اسلامی گیلان،  معاون نظارت و ارزیابی ناحیه بسیج دانشجویی گیلان، مسؤول سازمان بسیج اساتید
دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی استان، مسؤول سازمان بسیج کارکنان دولت (ادارات کل) استان، جانشین فرماندهی و مسؤول

راهبردي سپاه مرکزي رشت، فرمانده سپاه پاسداران شهرستان آستانه اشرفیه، مسؤول سازمان بسیج فرهنگیان گیلان. 

به گزارش فارس، سرهنگ حبیبی داراي تحصیلات مقطع دکتري تخصصی رشته جغرافیا-گرایش برنامه ریزي فضایی کارآفرینی، از
دانشگاه شهید بهشتی تهران، مدرس دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی محقق و پژوهشگر و از وي مقالات متعدد در همایش هاي
ملی و بین المللی و نشریات علمی پژوهشی به چاپ رسیده است و نائب رئیس انجمن علمی ژئوپلیتیک ایران شعبه گیلان نیز از دیگر

فعالیت هاي وي است. 

انتهاي پیام/84007
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ویژگی هاي مدیران امروز و فرداي سازمانهاي فعلی و آینده

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  155  |  تاریخ: 1399/08/29

خبرگزاري آریا - ارزشمندترین دارایی هاي یک سازمان در
قرن بیستم ابزار تولید وخدمات آن بود و در قرن حاضر
مدیران فرهیخته و بهره وري آنها، چنین جایگاهی خواهد

داشت. 
به گزارش خبرگزاري آریا به نقل از اقتصادسرآمد آنلاین؛
مدیریت می تواند در اشکال گوناگون، نمایان شود؛ اما
زمانی می تواند جوابگوي دغدغه هاي متدیّنین در جامعه
اسلامی باشد و دستاوردهاي بزرگ مورد انتظار آنان را
تحقق بخشد که با صبغه اسلامی همراه گردد. مدیریت
اسلامی، نظام ارزشی ثابت و لایتغیري است که ریشه در
نیازهاي ثابت و جاودان انسان داشته، مبتنی بر فطرت و
خلقت بوده و توسط وحی و کتاب و سنت، تنظیم می
گردد. تمایز این نوع مدیریت با نظام هاي مدیریتی دیگر

در این است که این نوع مدیریت، ناشی از نظام ارزشی مبتنی بر فرهنگ و تمدن اسلامی است 
تلاش بی وقفه در به کارگیري مؤثر و کنترل فعالیت هاي افراد، مبتنی بر مبارزه در تمام عرصه هاي علمی، فرهنگی، سیاسی،
اقتصادي و... با نیت الهی، جهت نیل به اهداف والاي جامعه و رفع موانع موجود، «مدیریت جهادي» نام دارد که قسمت هاي از نظام
اسلامی و کشور عزیزمان ایران در دفاع مقدس و همچنین جهاد سازندگی در گذشته و در حال حاضر نهادهاي انقلابی در محرومیت
زدایی وعدالت محوري با مدیران جوان با دانش فنی وانقلابی به نمایش بصورت عملیاتی و نه شعار به نمایش گذاشته اند و همچنان با

شتاب و پیشی گرفتن از همه دنیا در حال ادامه راه می باشد. 
مقدمه فوق بر آن است تا با یادآوري دوباره مطالبه رهبري معظم انقلاب، به تبیین شاخصه هاي مدیریت جهادي از نگاه معظم له
پرداخته ویادآور شود که همه بخشها درعملیاتی کردن اقتصاد مقاومتی وجهش تولید همه نظام اسلامی علی الخصوص بخشهاي
اقتصادي و صنعتی و خدماتی و در نهایت تولیدي در حال حاضر و رشد و رقابت پذیري سازمانهاي آینده چه در بخش دولتی ویا

بخش خصوصی نیاز به مدیریت چابکی وجهادي دارند. 
آیا با مدیران سنتی و با مدارك تحصیلی بالا ( غیرمرتبط و بدون دانش و معمولا پولی ورابطه اي ) که ریاست سازمانها، شرکتها و

بنگاه هاي اقتصادي، صنعتی وتولیدي در کشور و استانها را تصرف کرده اند می توان به رشد ور قابت پذیري امید وار بود؟ 
آیا با مدیران هزینه اي که در خرج کردن وهزینه کردن (چه رسد به درست خرج وهزینه کردن) مشکل دارن می توان جهش تولید

کرد و درآمدزا بود؟ 
« مدیران سنتی فعلی بصورت روشن فکر خود را در سازمانها و جامعه مطرح، صحبت وسخنرانی می کنند وعملکرد و نتیجه آنها
بصورت قرون وسطی بوده و نه تنها مسِئولیت پذیر نیستند و خبري از استعفا و معذرت خواهی در مقابل از بین بردن منافع سازمان
وجامعه از آنها دیده نمی شود » این فعل از رفتار مدیران سنتی می باشد که حاضر به ترك میز وپست خود به هیچ دلیلی وکم کاري
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نمی باشند. 
اگرسازمان را به یک خودرو ودانش مدیریتهاي ناب و چابکی را به تکنولوژي رانندگی با خودروهاي بسیارحساس وهوشمند تعبیرکرد
می توان از مدیران سنتی که سازمان اقتصادي خدماتی و یا شرکت وبنگاه اقتصادي، صنعتی ویا تولیدي را در حال حاضر وآینده اداره
می کنند انتظار داشت فرمان یک بنز و خودر هوشمند را به آنها داد اینگونه رانندگان( مدیران سنتی ) نمی توانند باپیکان رانندگی
کنند و هر روز تصادف می کردند حالا به آنها خودرو بنز داد انها حتی نمی توانند آن را روشن کنند چه برسد به رانندگی. درحال
حاضر بدلیل نداشتن دانش تجربی ومسولیت پذیري پست ومقام خودرو بنز را طناب بسته اند و می کشند ویا از عقب بدون راننده هل

می دهند به همین دلیل سرعت بهروري و.... بشدت کم است. 
مراحل اداره سازمانها ازمدیریت سنتی(دستی) یک قرن تغییرکرده به مدیریت انبوه (مدیریت دسته اي یا گروهی ) ونیم قرن به

مدیریت ناب وچند سالی به مدیریت چابکی تغییر حالت و فرایند داده است. 
شاخص اصلی م دیریت ناب و چابکی انعطاف پذیري، تصمیم بهنگام وعملیاتی کردن، خودگردان سازي هوشمند،آندون کردن (درك
وضعیت سیستم بدون توقف )، پوکه یوکا (حرکت بدون اشتباه )، حرکت پیوسته ونهایتا نداشتن اتلاف، عدم تعادل و حرکت اضافی
بدون کارایی و انجام مهندسی هزینه همه فعالیت ها می باشد آیا با مدیران سنتی می توان مدیریت چابکی انجام داد، در حالیکه این
نوع مدیریت یک قرن ونیم پیش به پایان رسیده است. نتیجه کار عدم کارایی در خودرو سازي کشور وهمچنین عدم استفاده از

ظرفیت هاي بالقوه اقتصادي؛ پتانسیل هاي طبیعی؛ معدنی و صنعتی و نیروي انسانی جوان در کشور خواهد بود. 
از آنجا که آینده غیرقطعی است و ما به راهبردي تا حد امکان آینده گرا نیازمندیم. با یک بازبینی گسترده روندهاي جهانی، سرعت
فزاینده تغییرات محسوس است. اگرسازمان ها، شرکت ها و بنگاه هاي اقتصادي همچنان به صورت سنتی اداره شوند، نمی توانند به
صورت سریع و خلاقانه نسبت به نیازهاي آینده عکس العمل نشان دهند. از این رو آن ها بایستی مجهز به زیرساختارها، بسترها و
اندیشه هاي آینده گرایانه باشند تا به شیوه اي کنش گرانه و پیش دستانه به پیشواز تغییر بشتابند و حتی خود، عامل و کنشگر

تغییرات باشند. 
سازمان ها و شرکت هاي آینده، اطلاعات محور هستند. این سازمان ها نیاز مند هدفی ساده، روشن و مشترك هستند. لذا کسب و کار
مبتنی بر سازمان اطلاعات محور باید بر پایه هدفها و بازخورد ها شکل گیرد که هدفها و انتظارات مدیریت را براي سازمان و اعضاي
هر بخش و افراد متخصص به وضوح تعیین و تعریف می کند و بازخورد ها و نتایج عملکرد را با این انتظارات مقایسه می کند تا هر

عضو نظارت برخود را تجربه کند . 
در این سازمانها مسئولیت اخذ و جمع آوري اطلاعات بر عهده تمامی افراد است. لذا هر فردي از خود سئوال می کند براي انجام
کارش به چه اطلاعاتی نیاز دارد ؟ تا کارش را انجام دهد و سهمی در رشد سازمان خود داشته باشد. مسئولان اجرایی و کارشناسان
حرفه اي باید فکر کنند به چه اطلاعاتی نیاز دارند ودر این رابطه چه اطلاعات خامی احتیاج خواهند داشت. در واقع ابتدا بداند چه می

کنند ؟ بعد چه باید انجام دهند؟ و در نهایت آنچه انجام می دهند را ارزیابی کنند . 
شبکه ها، راهی براي رسیدن به نتایج بهتر در سازمانها 

در سازمانهاي آینده، سازمان به صورت شبکه اي است. سازمان شبکه اي از شکل هرمی مبتنی بر سلسله مراتب ،کاغذ بازي و
تخصصی شدن کارها تبدیل به سازمان شبکه اي شده است. کار در سازمان شبکه اي تقسیم نمی شود بلکه در بین کارکنان علمی به
اشتراك گذاشته می شود. به گونه اي که افراد به شکل انفرادي و یا به عنوان عضو در یک گروه کاري فعالیت می کنند و نیز انتقال
تصمیم گیري به سطوح پایینی انجام می شود. سفارش بر حسب نیاز مشتري ویژه و روش تولید بهنگام شکل می گیرد. در سازمان
شبکه اي تیم مدیریت باید هدف مشترك سازمان و اصول عملیاتی را به وضوح تعریف کند ( اصول عملیاتی تعریف استانداردها و

کدهاي رفتار است) . این اصول کاربردي محلی دارد مثلا مشخص می کند براي رضایت مشتري چه رفتاري باید کرد. 
در این سازمانها ابتدا شناخت براي برنامه ریزي وطراحی زیربنایی کارها انجام می شود . مدیریت بر روي این نکته تاکید دارد که هدف
این کسب و کار چیست ؟ این کسب و کار برچه اساس و زیربنایی استوار است؟ و بایستی به کجا برویم و چگونه می توانیم خود را با

سرعت به آنجا برسانیم؟ 
ایجاد سازمان شبکه اي براي ایجاد درك احساس اعتماد مشترك در یک سازمان است .در حقیقت نوع جریانهاي اطلاعاتی تعیین
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کننده سرعت و دقت لازم براي تصمیم گیریها و به تبع آن کیفیت اجرا است. سئوال این است که چه کسی، چه نوع اطلاعاتی را در
چه زمانی دریافت می کند و چرا این افراد ( و نه افراد دیگر ) این اطلاعات را دریافت می کنند ؟ همزمانی دریافت اطلاعات براي
اعضاي شبکه و نه براي افراد منتخب موجب اعتماد همدردي و احساس مشترك و امنیت روابط می شود . اطلاعات و حقایق بی

طرفانه و نیز ارتباط اطلاعات به موضوع هر چه بیشتر باشد میزان عدم توافقها کمتر است . 
فناوري اطلاعات 

نگاه سازمان آینده به کسب و کار امروز از دیدگاه اطلاعات و ارتباطات یا تواناییها و مشتریان است. زیرا اینگونه پارامترها سازمان را به
یکدیگر متصل و مرتبط می سازند . امروزه استراتژي ایجاد داده ها توسط سازمانهاي بالا دستی و ایجاد ارزش افزوده بر روي این داده
ها و تحویل آنها به پایین دستی یعنی خریدار کهنه و قدیمی است. سازمانها سعی دارند تناسب و حالت اصلاح پذیري دائمی بین

استعدادها و تواناییها سازمان با نیازها و خواسته هاي مشتري برقرار سازند . 
منطق جدید ارزش 

امروزه فناوري اطلاعات و جهانی شدن و شیوه هاي جدید فرصت تازه اي براي خلق ارزش ایجاد کرده است. ارزش درسازمانهاي آینده
سه مفهوم دارد. ابتدا هدف به تنهایی ایجاد ارزش افزوده نیست در واقع شرکتها نیستند که با یکدیگربه رقابت می پردازند بلکه

خدمات و کالاهاي جدید هستند که براي زمان و پول و توجه مشتریان در رقابتند . 
دومین نکته این است که هر چه کالا و خدمات داراي تنوع و پیچیدگی می شوند ارتباط لازم براي ایجاد آنها نیز پیچیده تر و متنوع

تر می شود. 
ویژگی هفتگانه مدیران چابک درسازمانهاي فعلی و سازمانهاي آینده 

1- کارآفرینی مکرربا ایجاد خلاقیت و نوآوري 
2- برانگیختن منابع انسانی و کارکنان سازمان 

3- سرعت بخشیدن به تولید محصولات ویا ارائه خدمات 
4- طراحی مجدد مشاغل، گردش شغلی،گسترش شغلی و غناي شغلی باتوجه تغییر فعالیت ها وفرایند ها 

5- تاکید بر روي نرم افزار و مغز افرا به جاي سخت افزار (انعطاف پذیري باکمترین ویا بدون هزینه ) 
6- فرایند سیاست گذاري پویا و فعال در سازمان 

7- تغییر طرح سازمان و مهندسی مجدد سازمان باتوجه به نیازهاي فعلی 
ارباب رجوع (مشتریان ) مشاغل و عناوین مدیران آینده مدیر جهانی سازي (ریسک) مدیر ارشد عملیات(لجستیک وزنجیره تامین )

مدیر ارشد شبکه سازي مدیر دانش فنی(مدیریت دانش ) مدیر ارشد ارتباط با مشتري ویژگی هاي سازمانهاي آینده 
1- ساختارهاي تخت 

ساختارهاي تخت، از طریق حذف یک یا چند لایه مدیریت میانی در سازمان ایجاد می شوند. این امر موجب می شود تا کارکنان به
راحتی بتوانند با مدیران ارشد سازمان و نیز مشتریان ارتباط برقرار سازند نکته مهم این است که با تخت شدن ساختارها تعداد افراد

تحت سرپرستی مدیران عالی بیشتر می شودو این امر هماهنگی و کنترل را با مشکل مواجه می سازد. 
2- مرزهاي مبهم 

مرزهاي مبهم یعنی درنوردیدن ساختارهاي سلسله مراتبی مستحکم تا بتوان از سرعت، انعطاف پذیري لازم براي رویارویی یا
چالشهاي کنونی برخوردار شد. 

3- همکاري 
در سازمانهاي آینده، انجام کارها مبتنی بر همکاري است تا رقابت. در سازمانهاي آینده تفکر سیستمی در کارها حمکفرماست به
طوري که هر واحد از عملکرد واحد دیگر کاملاً اگاه بوده ، هنگام تولید یک محصول یا ارائه یک خدمت بصورت یکپارچه عمل می

نمایند. 
4- تمرکز بر قابلیتهاي اصلی 

سازمانهاي آینده به منظور انعطاف و سرعت عمل، انجام بسیاري از خدمات و فعالیتهایی را که دیگران بهتر انجام می دهند و خود از
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قابلیت اصلی در اجراي آن ها برخوردار نیستند، به دیگران واگزار می نمایند. 
استفاده از خدمات دیگران این فرصت را براي سازمانها فراهم می نماید که پیشگامی خود را حفظ نمایند. 

5- گروههاي کاري منعطف 
زمانی که سازمان با موضوع و یا معظلی روبرو است یک یا چند گروه به سرعت حول آن تشکیل شده و با حل موضوع و یا مشکل غالباً

این گروهها منحل می شوند. 
اعضاي گروه از مهارتهاي مختلفی برخوردارند و نکته مهم این است که این گروهها باید به صورت خودگردان عمل نمایند. 

6- مشارکت 
تشکیل ائتلاف هاي رابردي یکی دیگر از ویژگی هاي سازمانهاي آینده است 

سازمانهاي آینده به صورت فزاینده اي فرایندهاي و اثر بخشی سازمانی استفاده می کنند. 
7- اعتماد 

سازمانهاي آینده به جاي استفاده از سیستم هاي معمولی نظارت، بیشتر مبتنی بر اعتماد خواهند بود. 
منظور از اعتماد در سازمانها پذیرش شایستگی ها و قابلیتهاي افراد و تعهد آنها به اهداف مشترك سازمانی است. 

چارلز هندي از بزرگان اقتصاد جهان در کتاب ""مدیریت خدایان"" سبکهاي مدیریت را به شرح ذیل به خدایان یونانی تشبیه نموده
است: 

زئوس: سبک مدیران مستبد و قوم و خویش نواز آپولو: دنبال نظم و هماهنگی است و همانند مدیر گوسفندان تابع قوانین می باشند.
آتنا: در این سبک بهترینها در راس امور هستند که به عبارتی شایسته سالاري می توان گفت. دیونیسوس: معتقد است که تو سازنده
زندگی خود هستی. این خداي افراد حرفه اي ، متفکرین مستقل و محققین است که سازمانها شدیداً به آنها نیاز دارددر حال حاضر با
کوچک سازي در سازمانها، فرهنگ آپولو به آتنا در حال تغییر است و آي بی ام آپولویی ها را اخراج و آتنا ها را استخدام نموده است. 

ویژگی هاي مدیریت شایسته سالاري خود مدیري شناخت از سازمان درك وضعیت مالی سازمان انتقاد پذیري 
ثمرات مدیریت شایسته سالاري جلب رضایت مشتري افزایش سطح بهره وري ارتقاء کیفیت حصول دستاوردهاي اقتصادي بیشتر

ایجاد اعتماد بین کارکنان و مدیریت وفاداري کارکنان و تمرکز زدایی 
ضرورتهاي مدیریت شایسته سالاري درك و بصیرت کارکنان کار آفرینی کارکنان توجه به مهارتها و تقویت درك کارکنان 

تنها امتیاز رقابتی سازمانها در سده بیست و یکم، برخورداري از مدیران فرهیخته و ارزشمند است و بهره وري این مدیران بزرگترین
چالشی است که سیاستمداران ونمایندگان مجلس احزاب ودولت فعلی وآتی وکارفرمایان بخش خصوصی در این سده با آن روبرو

هستند. 
به راستی براي تربیت یک مدیر یا در واقع یک واحد نیروي کاري چه باید کرد؟ 

پیتر دراکر دانشمند بزرگ مدیریت معتقد است که در قرن 21 ، مدیران و کارکنان علمی جایگزین مدیران و کارکنان یدي و غیر
علمی سنتی خواهند شد و این امر یک ضرورت براي حفظ پایایی و پویایی سازمانها خواهد شد 

ویژگی هاي مدیران و کارکنان علمی 
علاقه مند و متهد بودن به دانش روز و برخورد علمی با مسائل کار جمعی و سازمانی پرسشگر بودن و بهره گیري از مهارتهاي ارتباطی
در حاي تفحص و تحقیق بودن آزادي عمل در انجام کارها چالشگر در رفتار، عملکرد ها و فعالیتهاي خود آینده نگري معتقد به وجود
مسائل جدید غیر قابل پیش بینی بودن سریع عمل می کنند و گامها را سریع برمی دارند ریسک پذیر می باشند داراي تعهد سازمانی

پایدار می باشند رشد و توسعه حرفه ایشان به همان اندازه رضایت مشتري براي آنها مهم است 
امروزه دست یابی به مدیران تحول آفرین، دغدغه بزرگ سازمانها به شمار می رود. مساله آنگاه پیچیده تر می شود که دریابیم

دانشگاهها به تنهایی با برنامه هاي معمول خود توفیق چندانی در پرورش و عرضه این مدیران برجسته نداشته اند. 
اما انچه مسلم است در ایران اسلامی مدیرانی که مباحث مهندسی را در دانشگاهها گذرانده و همزمان در بخش هاي انقلابی وجهادي
مشغول به فعالیت وروحیه انقلابی داشتند و دارند بهروري بالایی را در جهان به ثبت رساندن ومدیریت روز دنیا راکه مدیریت چابکی
می باشد به چالش کشیدن بنام مدیریت جهادي که این نوع مدیریت در تولید انواع موشک سلولهاي بنیادي ساخت پالایشگاه با
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کمترین هزمان وهزینه ساخت مسکن محرومین خودکفایی بنزین ساخت نیروگاه و سد مدیریت بلایایی طبیعی سیل و زلزله و بطور
خاص قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا (ص) می توان اشاره کرد.
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جذب 1600 نفر نیروي جدیدالاستخدام در شرکت ایران خودرو خراسان با

حمایت هاي دستگاه قضایی

منبع: ریشهشماره خبر:  156  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون امور اجتماعی دادگستري خراسان رضوي بر استمرار بازدید مسئولان قضایی از واحد هاي تولیدي و صنعتی با هدف
رفع مشکلات آن ها تاکید کرد.

معاون امور اجتماعی دادگستري خراسان رضوي بر استمرار
بازدید مسئولان قضایی از واحد هاي تولیدي و صنعتی با

هدف رفع مشکلات آن ها تاکید کرد. 

پایگاه خبري ریشه: سیدامیر مرتضوي، معاون امور
اجتماعی دادگستري خراسان رضوي در گفت وگو با میزان
بر استمرار بازدید مسئولان قضایی از واحدهاي تولیدي و

صنعتی با هدف رفع مشکلات آن ها تاکید کرد. معاون امور اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم دادگستري خراسان رضوي گفت: در
راستاي عمل به منویات مقام عظماي ولایت و همچنین سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی و دستور معاونت اجتماعی و پیشگیري از
وقوع جرم قوه قضاییه مبنی بر بازدید و نشست مستمر با تولیدکنندگان و فعالان اقتصادي و رسیدگی به مشکلات حقوقی و قضایی
آن ها، با همراهی جمعی از همکاران قضایی و مدیران شرکت هاي تولیدي از خطوط تولید شرکت ایران خودرو خراسان بازدید به

عمل آمد. 

وي تصریح کرد: طی این بازدید نشست هم اندیشی به منظور شناسایی آسیب ها و راهکارها در حوزه تولید و بررسی اقدامات گذشته
با مدیران این شرکت برگزار شد. مرتضوي خاطرنشان کرد: حسب اظهارات مدیران شرکت مذکور از سال گذشته پیرو حمایت هاي
دستگاه قضایی و برگزاري نشست مشترك در حوزه معاونت اجتماعی دادگستري استان خراسان رضوي در حمایت از صنعت و

کارآفرینی، این واحد نه تنها تعدیل نیرو نداشته بلکه تعداد 1600 نفر نیروي جدیدالاستخدام جذب و به کارگیري کرده است. 

معاون امور اجتماعی و پیشگیري از وقوع جرم دادگستري خراسان رضوي در پایان گفت: نکته قابل توجه این است که با فعالت
گسترده ایران خودرو در منطقه بینالود نرخ بیکاري منطقه به زیر 5 درصد رسیده است و با اشتغال جوانان این منطقه جرایم و آسیب

هاي اجتماعی در مقایسه با سایر مناطق به شدت کاهش یافته است. 

منبع: خبرگزاري میزان 
انتهاي پیام
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آغاز ثبت نام وام کرونا ویژه گردشگري | جزئیات مبلغ تسهیلات و مدت

بازپرداخت

منبع: همشهريشماره خبر:  157  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از امروز پنجشنبه 29 آبان ماه خبر داد.

به گزارش همشهري آنلاین به نقل از ایسنا، تسهیلات
جدید مطابق مصوبه هفتم مهرماه ستاد ملی مقابله با کرونا،
به تمام کسب و کارهاي گردشگري با توجه به نوع فعالیت،
بزرگی و کوچکی واحد، درجه و ستاره اختصاص می یابد.
بر این اساس، تاسیسات گردشگري می توانند از حداقل 16
میلیون تومان تا 900 میلیون تومان وام بانکی با نرخ سود

12 درصد و با دوره تنفس حدود 6 ماه بهره مند شوند. 

مبلغ این وام به تفکیک براي راهنمایان گردشگري 20 میلیون تومان، دفاتر خدمات مسافرتی بین 150 تا 300 میلیون تومان، شرکت
هاي حمل و نقل گردشگري 80 میلیون تومان، موسسات آموزش گردشگري 60 میلیون تومان، شرکت هاي عامل تطبیق 50 میلیون
تومان، ارزیابان و عوامل تطبیق 16 میلیون تومان، اقامتگاه هاي بومگردي و سنتی براساس تعداد اتاق، مساحت و درجه واحد بین 80
تا 200 میلیون تومان، هتل ها بر حسب ستاره و تعداد اتاق از 200 تا 900 میلیون، و هتل آپارتمان ها، متل ها و مهمانپذیرها به

تفکیک درجه و تعداد اتاق از 200 تا 350 میلیون تومان تعیین شده است. 

همچنین سفره خانه هاي سنتی و واحدهاي پذیرایی بین راهی، مراکز سرگرمی و تفریحی، مجتمع هاي گردشگري و آب درمانی
داراي مجوز فعالیت از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی براساس نوع و درجه واحد بین 100 میلیون تا 350 میلیون

تومان می توانند دریافت کنند. 

پیش تر دولت تسهیلاتی به مبلغ 6 تا 16 میلیون تومان براي حمایت از مشاغل آسیب دیده از ویروس کرونا اختصاص داده بود که
بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی این وام را با توجه به حجم خسارت واردشده به این بخش ها، ناکارآمد توصیف کرده اند
که مسبب بدهکاري بیشتر خواهد شد. علاوه بر این بسیاري از فعالان گردشگري از جمله صاحبان بومگردي ها و راهنمایان گردشگري
با توجه به این که فاقد کد بیمه کارگاهی هستند واجد شرایط براي دریافت آن تسهیلات شناخته نشدند و هیچ نوع حمایتی دریافت

نکردند. 

اینک معاون گردشگري با اشاره به مصوبه لازم الاجراي ستاد ملی مقابله با کرونا، خبر داده است: برابر با هماهنگی انجام شده با معاون
توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تاریخ 29 آبان ماه، تمام تاسیسات و فعالان گردشگري که قبلا
اطلاعات خود را در سامانه هاي وزارت گردشگري ثبت کرده اند می توانند با مراجعه به سامانه کارا Kara.mcls.gov.ir و از قسمت

باکس مخصوص «تسهیلات گردشگري»، درخواست خود را براي دریافت وام جدید ثبت کنند. 

ولی تیموري اظهار کرد: آن دسته از فعالان گردشگري که از تسهیلات مرحله قبل استفاده کرده اند باید تا روز دوشنبه، سوم آذرماه
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براي ثبت نام و درخواست مابه التفاوت این تسهیلات، منتظر بمانند. 

ثبت نام تسهیلات جدید درحالی آغاز شده است که بانک ها همچنان زیر بار اجراي این مصوبه نمی روند و برخلاف مصوبه پیشین
ستاد ملی مقابله با کرونا، اقساط تسهیلات قبلی را درحالی که تا پایان سال آینده باید به تعویق اندازند، کسر و حتی مشمول جریمه
تاخیر در پرداخت کرده اند. این درحالی است که در مصوبه جلسه سی و نهم ستاد ملی کرونا درخصوص تسهیلات کسب و کارهاي
آسیب دیده در حوزه گردشگري تصریح شده است: این تسهیلات از محدودیت هاي متعارف در تسهیلات بانکی {شامل بدهی
غیرجاري متقاضی و ذي نفعان، رعایت نسبت مالکانه، مفاد «دستورالعمل رعایت شاخص هاي مالی در اعطاي تسهیلات سرمایه در
گردش به اشخاص حقیقی و حقوقی توسط بانک هاي دولتی به منظور بهره مندي از تسهیلات، ارائه استعلام مالیاتی موضوع تبصره
(1) ماده (186) قانون مالیات هاي مستقیم و چک هاي برگشتی متقاضی و ذي نفعان (که از تاریخ 1399/1/20 لغایت 1399/3/31
ایجاد شده است) مقرر در ماده (5) مکرر الحاقی به قانون صدور چک} (به استناد مصوبه جلسه مورخ 1398/12/26 ستاد ملی مبارزه

با کرونا) مستثنی خواهد بود. 

بانک مرکزي نیز پنجم آبان ماه در دستورالعملی به 20 بانک ابلاغ کرد: «براي کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري موضوع
ابلاغیه شماره 9689 مورخ 1399/2/7 (زیررسته هاي مصوب کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي ناشی از شیوع ویروس کرونا)

تسهیلات ذیل فراهم می شود: 

1- بازپرداخت تسهیلات بانکی قبلی دریافت شده تا پایان سال 1399 امهال می شود. 

2- با پرداخت تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري براساس بنگاه محوري، مطابق دستورالعمل مصوب کارگروه
اقتصادي مقابله با پیامدهاي ناشی از شیوع ویروس کرونا موافقت شد. متقاضیان مجازند تا پایان آذرماه امسال ثبت نام کنند.
بازپرداخت اقساط این تسهیلات از اول اردیبهشت ماه سال 1400 خواهد بود. بنگاه هایی که با دستورالعمل قبل تسهیلات دریافت

کرده اند نیز مجاز به دریافت مابه التفاوت تسهیلات طبق دستورالعمل جدید خواهند بود.» 

محمد نهاوندیان، معاون اقتصادي رییس جمهور نیز 14 آبان ماه دستورالعمل اجرایی «پرداخت تسهیلات به فعالیت ها و واحدهاي
کسب و کارهاي بیشتر آسیب دیده از ویروس کرونا در حوزه گردشگري بر اساس شیوه بنگاه محوري» را به وزیر کار، تعاون و رفاه

اجتماعی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و رییس کل بانک مرکزي ابلاغ کرد. 

ماده 4 این دستورالعمل تصریح می کند: اشخاصی که قبل از ابلاغ این دستورالعمل (به استناد دستورالعمل قبلی) از تسهیلات مربوط
به مشاغل و رسته هاي آسیب دیده از کرونا استفاده کرده اند، چنان چه دوباره درخواست دریافت تسهیلات داشته باشند، پرداخت

مابه التفاوت مبلغ درخواستی در قالب تسهیلات مطابق این دستورالعمل امکان پذیر خواهد بود. 

در ماده 5 نیز آمده است: به منظور حمایت از فعالان حوزه گردشگري، بازپرداخت تسهیلات بانکی موضوع این دستورالعمل تا
اردیبهشت سال 1400 مشمول دوره تنفس خواهد بود. 

از سویی، برخی فعالان گردشگري اعتراض هایی را نسبت به کم کاري و همکاري نکردن اداره هاي میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی استان ها در بررسی و تایید پرونده هاي درخواست تسهیلات مطرح کرده اند. ولی تیموري، معاون گردشگري وزارت
میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی که آغاز ثبت نام این تسهیلات را مطابق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به مدیران میراث
فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی اطلاع داده، از آن ها خواسته است با توجه به اهمیت موضوع، نسبت به اطلاع رسانی به تمام
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تاسیسات و فعالان گردشگري تحت پوشش، اقدام کنند. او پیش تر نیز از مدیران استان ها خواسته بود در رسیدگی به پرونده هاي
مربوط به تسهیلات حمایتی خسارت هاي کرونا، سرعت عمل و همکاري بیشتري داشته باشند.
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دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:قرارگاه کرونا دانشگاه

علوم پزشکی بوشهر تشکیل جلسه داد/ مصوبات ستاد براي کارکنان در زمان

محدودیت هاي کرونایی

منبع: اخبار علمیشماره خبر:  158  |  تاریخ: 1399/08/29

دانشگاه علوم پزشکی بوشهر

دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت:
بر اساس مصوبه ستاد مبارزه با کرونا در استان بوشهر،
قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر با حضور رئیس و
اعضاي قرارگاه تشکیل جلسه داد. عبدالرسول عباسی اظهار
داشت: تصمیم گیري براي یکسان سازي و وحدت رویه
حضور کارکنان در 2 هفته اعمال محدودیت هاي کرونایی در
شهرستان هاي قرمز، نارنجی و زرد از اهداف تشکیل قرارگاه

کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر بوده است. 
وي بیان کرد: بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا دانشگاه علوم
پزشکی بوشهر واحدهاي بهداشتی و درمانی ازجمله

بیمارستان ها، درمانگاه ها و اورژانس 115 کاهش حضور کارکنان ندارند ولی در قسمت هاي اداري، آموزشی و پژوهشی کاهش حضور
و ساعت کاري اعمال خواهد شود. 

عباسی اضافه کرد: بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر مقرر شد معاونت آموزش، تحقیقات و دانشجویی با یک
سوم نفرات در محل کار حضورداشته باشند و بقیه کارکنان به صورت دور کاري فعالیت کنند. 

دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: واحد آموزش بیمارستان ها در این 2 هفته تعطیل خواهند بود. 
عباسی اضافه کرد: معاونت هاي مرتبط با کووید 19، ستاد شبکه و واحدهاي اداري بیمارستان با یک سوم نفرات در محل کار

حضورداشته باشند و بقیه کارکنان به صورت دور کاري فعالیت کنند. 
دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: مقرر شد در شهرستان هاي نارنجی در واحدهاي اداري شبکه ها و

بیمارستان ها حداکثر 50 درصد کارکنان حضورداشته باشند و مابقی کارکنان تابع شرایط دور کاري می باشند. 
عباسی اظهار داشت: جهت تردد همکارانی که محل زندگی و کارشان یکجا نیست و مجبور به تردد هستند گواهی اشتغال به کار یا

ارائه کارت شناسایی جهت تردد آنها در شهرستان هاي قرمز الزامی است. 
وي تصریح کرد: از قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر نیز مقرر شد جهت پزشکان و پرسنل کادر درمانی بیمارستان هاي
شهرستان هاي قرمز دانشگاهی گواهی اشتغال به کار از طرف بیمارستان ها صادر و اسامی پرسنل با ذکر کد ملی به فرمانداري اعلام

شود. 
دبیر ستاد مبارزه با کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر خاطرنشان کرد: بر اساس مصوبه قرارگاه کرونا دانشگاه علوم پزشکی بوشهر مقرر
شد کلیه ماموریت هاي اداري در این دو هفته محدودیت ها لغو شود، به جز ماموریت هاي کرونایی و ماموریت هاي ضروري که پس از

هماهنگی با معاونت مربوطه قابل انجام است. 

انتهاي پیام/ م.غ 1023
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تفکیک بدهکاران دانه درشت بانکی از تولیدکنندگان واقعی

منبع: موجشماره خبر:  159  |  تاریخ: 1399/08/29

رئیس کل دادگستري استان هرمزگان با تأکید بر ضرورت
تسریع در وصول معوقات بانکی،گفت: مدیران بانک ها باید
با شناسایی بدهکاران دانه درشت و تفکیک آنان از
تولیدکنندگان واقعی، نسبت به تسویه بدهی آنان اقدام

کنند. 

به گزارش خبرگزاري موج هرمزگان، علی صالحی رئیس
کل دادگستري استان هرمزگان در جریان برگزاري جلسه ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه قضایی
استان هرمزگان بر لزوم برنامه ریزي دقیق و اجراي به موقع مصوبات ستاد با هدف اجراي منویات مقام معظم رهبري(مد ظله العالی)

در خصوص حمایت از جهش تولید و ماده 31 سند امنیت قضایی ابلاغی از سوي ریاست محترم قوه قضائیه تأکید کرد. 

وي یادآور شد: در راستاي حمایت از واحدهاي تولیدي در مقابله با جنگ اقتصادي دشمن و در شرایطی که وضعیت معیشتی مردم
تحت تأثیر تحریم هاي ظالمانه قرار گرفته است، جلسات کاربردي متعددي در کارگروه حقوقی و پژوهشی ستاد پیگیري اجراي
سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه قضایی استان با موضوع تعامل بانک ها برگزار شده و بسیاري از مشکلات سرمایه گزاران

و فعالین اقتصادي با رسیدگی خارج از نوبت مرتفع شده است. 

رئیس ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی دادگستري استان هرمزگان با تأکید بر اینکه مطالبات بانک ها ، سرمایه
عموم مردم و بیت المال است، از مدیران بانک هاي استان خواست با تسریع در وصول معوقات و شناسایی بدهکاران دانه درشت که با

سوء استفاده، سرمایه مردم را اخذ نموده و از پرداخت بدهی به طرق مختلف طفره می روند را در دستور کار ویژه خود قرار دهند. 

وي با اشاره به رسیدگی به پرونده بدهکاران بانکی، افزود: شناسایی افرادي که هیچ برنامه اي براي تولید و کمک به اقتصاد کشور
ندارند ضروري می باشد تا مطالبات به حق مردم وصول و به دولت برگردانده شود و بتوانیم از این طریق با تفکیک و جداسازي افراد
سودجو از تولید کنندگان واقعی که مستحق حمایت جدي هستند، بخش تولید را مورد حمایت قرار دهیم و با در نظر گرفتن شرایط،

نسبت به کمک و استمهال بازپرداخت بدهی ها اقدام کنیم. 

رئیس شوراي قضایی استان هرمزگان، کمک به تولید را در سرعت بخشیدن به بازگشت مطالبات بانک ها مؤثر دانست و تأکید کرد:
چرخ واحد تولیدي باید در حرکت باشد تا بتواند ضمن درآمد زایی، از ورشکستگی رهایی یافته و اشتغال کارگران نیز پایدار بماند، لذا

هیچ واحد تولیدي فعالی نباید به علت بدهی به بانک ها تعطیل شود. 

صالحی همچنین از بانک ها خواست با شناسایی افرادي که اعلام ورشکستگی کرده اند ضمن پیگیري سریع در این رابطه، زمینه هاي
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لازم را به شکلی ایجاد نمایند که اینگونه افراد نتوانند بلافاصله از بانک دیگري تسهیلات دریافت نمایند تا از سوءاستفاده هایی از این
دست جلوگیري به عمل آید. 

نظارت جامع بر شیوه پرداخت تسهیلات، اتخاذ تدابیر پیشگیرانه جهت جلوگیري از وقوع تخلفات و اصلاح قراردادها بر اساس رأي
وحدت رویه دیوان عالی کشور مبنی بر اینکه سود مازاد از تعرفه بانک مرکزي قابل مطالبه نیست، از دیگر محور هاي سخنان رئیس

شوراي قضایی استان هرمزگان بود و علی صالحی بر همین اساس خواستار تنظیم قراردادهاي جدید طبق سیاست هاي ابلاغی شد
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آشنایی بیشتر با اهداف کارآفرینی در مرکز فناوري سامسونگ امیرکبیر

منبع: زومیتشماره خبر:  160  |  تاریخ: 1399/08/29

مرکز فناوري سامسونگ امیرکبیر، با هدف حمایت از راهکارآفرینی و اشتغال زایی براي ساخت جامعه اي بهتر، مدتی است در
قالب یک شتاب دهنده، به رشد استارتاپ هاي زیادي در زمینه هاي گوناگون کمک کرده است.

مرکز فناوري سامسونگ امیرکبیر، با هدف حمایت از
راهکارآفرینی و اشتغال زایی براي ساخت جامعه اي بهتر،
مدتی است در قالب یک شتاب دهنده، به رشد
استارتاپ هاي زیادي در زمینه هاي گوناگون کمک کرده

است.
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بیگلو

اول مشکل قیمت خودرو را حل کنید/ ضرورت ایجاد تعادل میان قیمت و

کیفیت/ کاهش 30 درصدي قیمت خودرو با کاهش قیمت 4 ماده اولیه تولید

داخل

منبع: سروش نیوزشماره خبر:  161  |  تاریخ: 1399/08/29

دبیر انجمن سازندگان قطعات خودرو خطاب به وزیر صنعت و با تاکید بر ضرورت ایجاد تعادل میان قیمت و کیفیت در
صنعت خودرو، کاهش قیمت 4 ماده اولیه تولید داخل را راهکار کاهش 30 درصدي قیمت خودرو و تحقق این مهم دانست.

نوشته اول مشکل قیمت خودرو را حل کنید/ ضرورت ایجاد تعادل میان قیمت و کیفیت/ کاهش 30 درصدي ...

دبیر انجمن سازندگان قطعات خودرو خطاب به وزیر صنعت: 
اول مشکل قیمت خودرو را حل کنید/ ضرورت ایجاد تعادل میان قیمت و کیفیت/ کاهش 30 درصدي قیمت خودرو با کاهش قیمت

4 ماده اولیه تولید داخل 
دبیر انجمن سازندگان قطعات خودرو خطاب به وزیر صنعت و با تاکید بر ضرورت ایجاد تعادل میان قیمت و کیفیت در صنعت خودرو،

کاهش قیمت 4 ماده اولیه تولید داخل را راهکار کاهش 30 درصدي قیمت خودرو و تحقق این مهم دانست. 

دبیر انجمن سازندگان قطعات خودرو خطاب به وزیر صنعت و با تاکید بر ضرورت ایجاد تعادل میان قیمت و کیفیت در صنعت خودرو،
کاهش قیمت 4 ماده اولیه تولید داخل را راهکار کاهش 30 درصدي قیمت خودرو و تحقق این مهم دانست. 

  

توصیه و درخواست قطعه سازان از وزیر صنعت   

به گزارش خبرگزاري سروش، به نقل از خبرگزاري صنایع، مازیار بیگلو در گفتگو با خبرنگار این خبرگزاري پیرامون توصیه و
درخواست قطعه سازان از وزیر صنعت پیرامون صنعت خودرو، اظهار داشت: 

توصیه من به وزیر صنعت، معدن و تجارت براي بهبود وضعیت و ساماندهی صنعت قطعه سازي و خودروسازي در وهله اول این است
که مشکل قیمت خودرو را حل کند. 

وقتی مشکل قیمت را مطرح می کنیم، افکار به این سمت می رود که قرار است قیمت ها افزایش پیدا کند در حالی که انجمن قطعه
سازي مخالف این امر است. 

به دلیل اینکه بتوانیم بازار را حفظ کنیم و جوابگوي تقاضاي مردمی باشیم انجام این امر ضروري است. 
در شرایط امروز متاسفانه دستمزد و درآمد مردم به نسبت تورم و شرایط بحرانی اقتصادي رشد پیدا نکرده است و باید صنعت

خودروسازي و قطعه سازي به سمتی حرکت کند که توان خرید را براي مردم حفظ بکند. 
  

راهکار کاهش قیمت خودرو   
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دبیر انجمن سازندگان قطعات خودرو در ادامه تصریح کرد: 
راحت ترین راه کنترل قیمت خودرو این است که وزیر صنعت، مواد اولیه تولید را مدیریت کند. 

باید قیمت مواد اولیه مثل فولاد، مس، آلومینیوم و پتروشیمی که عامل عمده قیمت گذاري در بخش خودرو است را مدیریت بکند. 
این حق مردم است، در جایی که ثروت ملی به آن ها به قیمت دلار فروخته می شود، اعتراض کنند و درخواست داشته باشند که

محصول با قیمت معقول به آنها فروخته شود. 
  

بیگلو در ادامه تاکید کرد: 
کاهش قیمت مواد اولیه 4 ماده اصلی فولاد، مس، آلومینیوم ومحصولات پتروشیمی به راحتی می تواند تا 30 درصد قیمت خودرو را

در درب کارخانه کاهش دهد و این اتفاق باید عملیاتی شود. 
الان زمانی هست که این اتفاق باید عملی شود و این موضوع اولین مشکل این حوزه است. 

  
ایجاد تعادل میان قیمت و کیفیت   

وي در ادامه درباره عرضه خودرو در بازار نیز، بیان داشت: 
دوم اینکه استدعایی از ایشان دارم، تا زمانی که این مشکل اصلی یعنی قیمت خودرو حل نشده پرداختن به مسائل دیگر و ورود به

سایر مسائل جز اتلاف وقت، نتیجه دیگري ندارد. 
ما زمانی می توانیم در مورد کیفیت خودرو صحبت کنیم که اول از همه تعادل کیفی و قیمتی را برقرار کرده باشیم. 

در حال حاضر خرید خودرو 405 با قیمت 130 الی 150 میلیون براي هیچکس معقول نیست اما در حقیقت اگر بازار همین خودرو
مدیریت شود و قیمت درب کارخانه مدیریت شود، قطعاً توقع مردم نیز نسبت به پولی است که پرداخت خواهند کردند. 

با این امر نارضایتی کیفی نیز با تعادل قیمت ها، مقداري کاهش پیدا می کند. 
در این شرایط ورود کردن به مسائلی مثل واردات خودرو و کیفیت خودرو فقط داغ مردم را تازه می کند. 

  
  

صنعت قطعه سازي را سودده کنیم   
  

به گزارش خبرگزاري سروش، دبیر انجمن سازندگان قطعات خودرو در پایان اظهارت خود پیرامون مدیریت قیمت خودرو اظهار داشت:
علاوه بر مدیریت قیمت خودرو باید به سمتی برویم که تولید را افزایش دهیم. 

در عین حال باید صنعت قطعه سازي را به عنوان بخش خصوصی، سودده کنیم تا جایی که بتوانیم صادرات را توسعه دهیم تا از محل
همه اینها، نه تنها اشتغال افزایش پیدا کند بلکه ارزآوري نیز تقویت شود و در نتیجه، شرایط اقتصادي را در حد توان، بهبود ببخشیم. 

انتهاي پیام/// 

منبع 
خبرگزاري صنایع
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آیت االله سید عباس مدرسی یزدي درگذشت

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  162  |  تاریخ: 1399/08/29

آیت االله سید عباس مدرسی یزدي از مراجع تقلید و اساتید خارج فقه و اصول حوزه علمیه قم دار فانی را وداع گفت.

آیت االله سید عباس مدرسی یزدي از مراجع تقلید و اساتید
خارج فقه و اصول حوزه علمیه قم دار فانی را وداع گفت. 

به گزارش خبرگزاري مهر، آیت االله سید عباس مدرسی
یزدي از مراجع تقلید شیعیان و از اساتید خارج فقه و

اصول حوزه علمیه قم دار فانی را وداع گفت. 
آیت االله سید عباس مدرسی زاده یزدي در تاریخ 26
جمادي اولی 1362 هجري قمري در خانواده اي روحانی و
اهل علم در شهر نجف اشرف به دنیا آمدند. در سن شش
سالگی به مدت پنج سال خط و نوشتن و خواندن ریاضی

در نزد مرحوم شیخ عبداالله نیشابوري بیاموخت که معلم خصوصی عده اي از فضلا بود. 

وي از سادات طباطبایی حسنی و حسینی است که نسبشان به حسن مثنی فرزند امام حسن مجتبی (علیه السّلام) می رسد و جده
آنها فاطمه دختر امام حسین (علیه السّلام) است که زوجه حسن مثنی بوده است. 

ایشان در سن 10 سالگی معمم شده و وارد حوزه علمیه نجف شدند، ادبیات را مقداري نزد (مرحوم والد قدس سره) و مرحوم حجت
الاسلام والمسلمین، سید حسین مدرسی دایی مکرمشان گذراندند. و لمعتین را نزد مرحوم حجت الاسلام والمسلمین حاج سید
مهدي مدرسی دایی و ابوالزوجه گرامی شان گذراندند و مکاسب را نزد آیت االله حاج سید محمد باقر محلاتی به اتمام رساندند و نیز
جلد اول کفایه را در خدمت آیت االله سید مرتضی فیروزآبادي تلمذ نمودند و جلد دوم کفایه را در درس آیت االله سید مرتضی خلخالی
حضور پیدا کردند و بعضی اساتید دیگر و در مدتی کوتاه مقدمات و سطوح متوسطه و سطوح عالیه را گذراندند و در دروس خارج

مراجع و اساتیدي بزرگوار شرکت کردند که عبارتند از: 

1- آیت االله العظمی حاج سیّدمحسن حکیم که در دروس فقه ایشان شرکت می کردند. 2- آیت االله العظمی سیّدابولقاسم خوئی که
عمده خارج فقه را از ایشان فرا گرفتند. 3- آیت االله العظمی حاج سیّدمحمود شاهرودي که فقهاً و اصولاً در این دروس شرکت داشتند
و حتی رساله از تقریرات ایشان در نکاح به چاپ رسیده است. در نموذج فی الفقه الجعفري. 4- آیت االله العظمی حاج میرزا هاشم آملی
که در دروس اصول و فقه شأن حضور داشتند. 5- آیت االله العظمی حاج میرزا حسن بجنوردي که در یک دوره و نیم اصول ایشان
حضور داشتند. 6- آیت االله العظمی میرزا باقر زنجانی که یک دوره و نیم اصول و مقداري فقه از ایشان استفاده کردند. 7- آیت االله
العظمی حاج شیخ حسین حلّی که در درس فقه ایشان حضور پیدا می کردند. 8- آیت االله العظمی مرحوم والد معظم له که مقداري

فقه حاضر شدند. 

وي در جوانی از آیات بزرگواري مانند آیت االله العظمی میرزا هاشم آملی اجازه اجتهاد مطلق داشتند. ایشان در نجف اشرف علاوه بر
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استفاده از علما اعلام مشغول به تدریس سطوح متوسطه و عالیه و دروس خارج بودند و از وقتی که از نجف اشرف به قم، مهاجرت
کردند، اشتغال به تدریس خارج فقه و اصول به عربی و فارسی داشتند. 

وي در نصایحی که داشت توصیه به تقوا می نمود و می گفت که اساتید ما می فرمودند غیر از تقوي و پرهیزکاري و اعراض از دنیا و
ذخایرش چیزي که سبب موفقیّت یک شخص روحانی می باشد این است که کاري را که انجام می دهد فقط براي خدا باشد و نظر به
مادیّات نداشته باشد. در این هنگام خداوند هم کمک می کند و انسان را به درجات عالیه می رساند. همچنین ایشان فرمود که مرحوم
آیت االله العظمی حاج میرزاهاشم آملی (قدس سرّه) می فرمودند: ﴿علم آل محمّد (علیهم السلام) را به جهت محبوبیّت ذاتیش تحصیل
کنید خود علم محبوبیّت ذاتی دارد خواه مردم بخواهند یا نخواهند. خود انسان منتفع به او می گردد دیگر او احتیاج به مردم ندارد و

دیگران محتاج به او هستند.﴾
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وقف می تواند یاري گر دولت در شرایط کرونا باشد

منبع: ایسناشماره خبر:  163  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیر کل اوقاف و امور خیریه استان یزد وقف را بهترین یاري گر دولت در مشکلات دانست و گفت: کرونا اهمیت وقف را براي
درمان بیماري هاي خاص بیش از پیش پررنگ کرده است.

حجت الاسلام «حسین زارع زاده» از ضرورت ترویج وقف
در حوزه سلامت یاد و اظهار کرد: شیوع ویروس کرونا در
ماه هاي اخیر، اهمیت وقف در حوزه سلامت و بهداشت به
ویژه وقف براي درمان بیماري هاي خاص و واگیردار را

بیش از پیش روشن کرده است. 

وي با بیان این که حضور واقفان سلامت می تواند
کمبودهاي درمانی جامعه را جبران کند، گفت: یک چهارم
مراکز درمانی کشور موقوفه هستند که بیمارستان موقوفه
گودرز در یزد جهت بستري بیماران کرونایی بیشترین

همکاري را با دانشگاه علوم پزشکی استان دارد. 

زارع زاده با اشاره به این که کادر بهداشت و درمان کشور در شرایط فعلی با تمام قوا در صف اول مقابله با کرونا قرار دارند و به صورت
شبانه روزي به بیماران خدمت رسانی می کنند، اظهار کرد: خیران نیک اندیش باید به پشتیبانی از کادر درمان برخیزند و ضروري

است در این موقعیت، وقف ها را به سمت فعالیت هاي درمانی سوق دهند. 

وي با اشاره به این که واقفان از سعادتمندترین نیکوکاران هستند، گفت: واقفان می توانند وقف هاي خود را به سمت نیازهاي روز
جامعه از جمله وقف در حوزه هاي علم و فناوري، فعالیت هاي قرآنی، تهیه جهیزیه، تسهیل در ازدواج جوانان، افزایش سواد رسانه اي

و اشتغال جوانان هدایت و در این حوزه ها سرمایه گذاري کنند. 

به گفته ي مدیر کل اوقاف و امور خیریه استان، از ابتداي شیوع ویروس کرونا بیش از 12 هزار بسته معیشتی به ارزش 30 میلیارد
ریال و همچنین قریب 14 هزار پرس غذاي گرم از محل اجراي نیات موقوفات در این شرایط خاص بین اقشار نیازمند توزیع شده

است. 

این مسئول ترویج فرهنگ وقف و سلامت از طریق رسانه ها را یکی از مهمترین برنامه اوقاف یزد در شرایط کنونی دانست و اعلام کرد:
اهمیت وقف در حدیثی از پیامبر اکرم(ص) مشخص می شود که می فرماید «وقتی انسان می میرد، دفتر عملش بسته می شود مگر
سه چیز که همچنان باز می ماند، یکی صدقه جاریه (وقف)، دوم علمی که از آن استفاده می شود و سوم فرزند صالحی که برایش دعا

کند.» 
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به گزارش ایسنا و به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور خیریه استان یزد، زارع زاده با تاکید بر این که وقف یک دولت
کوچک است، گفت: با بهره گیري از ظرفیت موقوفات می توان بسیاري از مشکلات جامعه را رفع کرد و این اقدام نیک می تواند

بهترین کمک به دولت براي رفع نیازهاي مردم باشد. 

انتهاي پیام
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کرونا 600 نفر از شاغلین حوزه گردشگري آذربایجان غربی را بیکار کرد

منبع: ایسناشماره خبر:  164  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل میراث فرهنگی گردشگري و صنایع دستی آذربایجان غربی گفت: کرونا بیش از 150 میلیارد تومان به تاسیسات
گردشگري استان خسارت وارد کرده است.

جلیل جباري امروز 29 آبان در نشست خبري با اصحاب
رسانه با اشاره به تاثیر ویروس کرونا بر کاهش تعداد
گردشگران و خسارات وارد به تاسیسات گردشگري استان
افزود: بر اساس برآورد با توجه به آمار به دست آمده از
هتل ها، مراکز گردشگري، آژانس هاي مسافرتی، کارگاه
هاي صنایع دستی، روند توسعه گردشگري در استان
کاهش داشته و حدود 600 نفر از شاغلین حوزه گردشگري
نیز به واسطه کاهش حضور مسافر و تعطیلی برخی

فعالیتها، بیکار شدند. 

وي با اشاره به ثبت نام 263 نفر از حوزه گردشگري استان براي دریافت مرحله اول تسهیلات کرونا با اشتغال 613 نفر گفت: تاکنون
هفت میلیارد تومان به 171 نفر از استان پرداخت شده است. 

جباري با اشاره به بسته سوم تسهیلات ویژه دولت مخصوص کرونا به حوزه گردشگري تصریح کرد: این تسهیلات از 200 میلیون
تومان تا دو میلیارد تومان با بازپرداخت 12 درصد در اختیار واحدهاي آسیب دیده قرار می گیرد. 

وي با اشاره به اجراي سه رویداد مهم ملی در دوران پسا کرونا تصریح کرد: در دوران پسا کرونا جشنواره بین المللی شمس تبریزي،
جشنواره ملی تخت سلیمان تکاب، جشنواره ملی گردشگري و همچنین برگزاري جشنواره هاي محلی با توجه به ظرفیت هاي

فرهنگی هر شهر در دستور کار قرار خواهد گرفت که پس از پایان کرونا در سطح استان اجرا می شوند. 

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی استان با بیان اینکه از 22 طرح اقتصادي جهش تولید در استان، هشت طرح
باسرمایه گذاري 300 میلیارد تومان به حوزه گردشگري اختصاص یافته است، تصریح کرد: از محل تسهیلات جهش تولید مبلغ 90
میلیارد تومان تسهیلات ارزان قیمت براي حمایت از این طرح ها براساس تفاهمنامه منعقد شده بین سازمان مدیریت وبرنامه ریزي و

استانداري در نظر گرفته شده است. 

وي با اشاره به دستاوردهاي حوزه گردشگري استان تصریح کرد: شروع عملیات مرمت بناهاي تاریخی پادگان ارومیه،احیاي حجرات
ضلع شرقی مسجد جامع ارومیه، انجام فاز مطالعاتی سایت موزه چالدران،اجراي زیرساخت هاي گردشگري تخت سلیمان تکاب، اجراي

پروژه شمس تبریزي در خوي در حال انجام است. 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 376/478

جباري با بیان اینکه 1657 اثر استان در فهرست آثارملی ثبت شده است، گفت: این تعداد 13 اثر طبیعی، 1291 محوطه تاریخی و
223 خانه تاریخی را شامل می شود. 

انتهاي پیام
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آیت االله مدرسی یزدي درگذشت

منبع: تیکشماره خبر:  165  |  تاریخ: 1399/08/29

آیت االله سید عباس مدرسی یزدي از اساتید خارج فقه و اصول حوزه علمیه قم دارفانی را وداع گفت.

آیت االله سید عباس مدرسی یزدي از اساتید خارج فقه و اصول حوزه علمیه قم دارفانی را وداع گفت. 
شفقنا نوشت: آیت االله سیدعباس مدرسی زاده یزدي 26 جمادي
الاولی 1362 هجري قمري در خانواده اي روحانی و اهل علم در
شهر نجف اشرف بدنیا آمد. در سن شش سالگی به مدت پنج
سال خط و نوشتن و خواندن ریاضی در نزد مرحوم شیخ عبداالله
نیشابوري بیاموخت که مکتب و معلم خصوصی بود براي جمله
اي از فضلاء و در سن ده سالگی معمم شده وارد حوزه علمیه

نجف شد. 

او در سن ده سالگی معمم شده و وارد حوزه علمیه نجف شد،
ادبیات را مقداري نزد (مرحوم والد قدس سره) و مرحوم حجه

الاسلام والمسلمین، سیدحسین مدرسی دایی مکرم خود گذراند. و لمعتین را نزد مرحوم حجه الاسلام والمسلمین حاج سیدمهدي
مدرسی دایی و ابوالزوجه گرامی شان گذراند و مکاسب را نزد حضرت آیت االله حاج سیدمحمد باقر محلاتی باتمام رساند و نیز جلد اول
کفایه را در خدمت آیت االله سیدمرتضی فیروزآبادي تلمذ نمود و جلد دوم کفایه را در درس آیت االله سید مرتضی خلخالی حضور پیدا
کرد و بعضی اساتید دیگر و در مدتی کوتاه مقدمات و سطوح متوسطه و سطوح عالیه را گذراند و در دروس خارج مراجع و اساتیدي

بزرگوار شرکت کرد که عبارتند از: 

1- آیت االله حاج سیّد محسن حکیم که در دروس فقه ایشان شرکت می کرد. 

2- آیت االله حاج سیّدابولقاسم خوئی که عمده خارج فقه را از ایشان فرا گرفت. 

3- آیت االله حاج سیّدمحمود شاهرودي که فقهاً و اصولاً در این دروس شرکت داشتند و حتی رساله از تقریرات ایشان در نکاح به چاپ
رسیده است. در نموذج فی الفقه الجعفري. 

4- آیت االله حاج میرزا هاشم آملی که در دروس اصول و فقه شان حضور داشت. 

5- آیت االله حاج میرزا حسن بجنوردي که در یک دروه و نیم اصول ایشان حضور داشت. 

6- آیت االله حاج میرزا باقر زنجانی که یک دوره و نیم اصول و مقداري فقه از ایشان استفاده کرد. 
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7- آیت االله حاج شیخ حسین حلّی که در درس فقه ایشان حضور پیدا می کرد. 

8- آیت االله مرحوم والد معظم له که مقداري فقه حاضر شد… 

او در جوانی از حضرات آیات همچون آیت االله حاج میرزا هاشم آملی اجازه اجتهاد مطلق داشت. او در نجف اشرف علاوه بر استفاده از
علماي اعلام مشغول به تدریس سطوح متوسطه و عالیه و دروس خارج بود و از وقتی که از نجف اشرف به قم، مهاجرت کرد، اشتغال

به تدریس خارج فقه و اصول به عربی و فارسی داشت.
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آیت االله مدرسی یزدي درگذشت

منبع: الفشماره خبر:  166  |  تاریخ: 1399/08/29

آیت االله سید عباس مدرسی یزدي از اساتید خارج فقه و اصول حوزه علمیه قم دارفانی را وداع گفت. 

شفقنا نوشت: آیت االله سیدعباس مدرسی زاده یزدي 26 جمادي الاولی 1362 هجري قمري در خانواده اي روحانی و اهل علم در
شهر نجف اشرف بدنیا آمد. در سن شش سالگی به مدت پنج سال خط و نوشتن و خواندن ریاضی در نزد مرحوم شیخ عبداالله
نیشابوري بیاموخت که مکتب و معلم خصوصی بود براي جمله اي از فضلاء و در سن ده سالگی معمم شده وارد حوزه علمیه نجف شد.

او در سن ده سالگی معمم شده و وارد حوزه علمیه نجف شد، ادبیات را مقداري نزد (مرحوم والد قدس سره) و مرحوم حجه الاسلام
والمسلمین، سیدحسین مدرسی دایی مکرم خود گذراند. و لمعتین را نزد مرحوم حجه الاسلام والمسلمین حاج سیدمهدي مدرسی
دایی و ابوالزوجه گرامی شان گذراند و مکاسب را نزد حضرت آیت االله حاج سیدمحمد باقر محلاتی باتمام رساند و نیز جلد اول کفایه
را در خدمت آیت االله سیدمرتضی فیروزآبادي تلمذ نمود و جلد دوم کفایه را در درس آیت االله سید مرتضی خلخالی حضور پیدا کرد و
بعضی اساتید دیگر و در مدتی کوتاه مقدمات و سطوح متوسطه و سطوح عالیه را گذراند و در دروس خارج مراجع و اساتیدي بزرگوار

شرکت کرد که عبارتند از: 

1- آیت االله حاج سیّد محسن حکیم که در دروس فقه ایشان شرکت می کرد. 

2- آیت االله حاج سیّدابولقاسم خوئی که عمده خارج فقه را از ایشان فرا گرفت. 

3- آیت االله حاج سیّدمحمود شاهرودي که فقهاً و اصولاً در این دروس شرکت داشتند و حتی رساله از تقریرات ایشان در نکاح به چاپ
رسیده است. در نموذج فی الفقه الجعفري. 

4- آیت االله حاج میرزا هاشم آملی که در دروس اصول و فقه شان حضور داشت. 

5- آیت االله حاج میرزا حسن بجنوردي که در یک دروه و نیم اصول ایشان حضور داشت. 

6- آیت االله حاج میرزا باقر زنجانی که یک دوره و نیم اصول و مقداري فقه از ایشان استفاده کرد. 

7- آیت االله حاج شیخ حسین حلّی که در درس فقه ایشان حضور پیدا می کرد. 

8- آیت االله مرحوم والد معظم له که مقداري فقه حاضر شد... 

او در جوانی از حضرات آیات همچون آیت االله حاج میرزا هاشم آملی اجازه اجتهاد مطلق داشت. او در نجف اشرف علاوه بر استفاده از
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علماي اعلام مشغول به تدریس سطوح متوسطه و عالیه و دروس خارج بود و از وقتی که از نجف اشرف به قم، مهاجرت کرد، اشتغال
به تدریس خارج فقه و اصول به عربی و فارسی داشت.
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رزمایش طرح جهش تولید در عرصه هاي کشاورزي و دامپروري در آبادان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  167  |  تاریخ: 1399/08/29

رزمایش جهادي طرح جهش تولید در عرصه هاي کشاورزي و دامپروري در آبادان برگزار شد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
آبادان ،دشتی نژاد سرپرست جهاد کشاورزي آبادان گفت:
در آستانه آغاز هفته بسیج و در راستاي حمایت از تولید
رزمایش جهادي با عنوان طرح جهش تولید در عرصه هاي
کشاورزي و دامپروري همزمان با سراسر کشور در

شهرستان آبادان برگزار شد. 

او افزود: این رزمایش با همکاري ناحیه مقاومت بسیج
شهرستان و مدیریت جهاد کشاورزي شهرستان با حضور جمعی از دامپروران، بسیجیان و مسئولان در روستا شهید یاسینی آبادان

برگزار شد. 

سرپرست جهاد کشاورزي آبادان هدف از اجراي این رزمایش را بررسی و رفع موانع تولید، افزایش میزان تولید گوشت و شیر در
شهرستان و ایجاد اشتغال اعلام کرد.
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برگزاري نشست ساز و کار مشاغل خانگی در کازرون

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  168  |  تاریخ: 1399/08/29

نشست آموزشی آشنایی با ساز و کار هاي راه اندازي مشاغل خانگی در کازرون برگزار شد.

به گزارش گروه استان هاي باشگاه خبرنگاران جوان از
شیراز، غریب فاضل نیا، رئیس دانشگاه سلمان فارسی
شهرستان کازرون، در نشست آموزشی آشنایی با سازوکار
هاي راه اندازي مشاغل خانگی گفت: درکازرون حوزه هاي
متعددي مانند صنایع دستی، تولیدات و فرآوري هاي
متعدد حوزه هاي کشاورزي و دامی در کنار موارد بیشمار

دیگري از گذشته هاي دور تا به امروز وجود داشته است. 

فاضل نیا، تصریح کرد: در قالب طرح ملی توسعه مشاغل خانگی می توان علاوه بر بسترسازي براي کاهش مشکل اشتغال، از ظرفیت
هاي منطقه و توسعه محلی نیز بهره گرفت. 

رئیس دانشگاه سلمان فارسی شهرستان کازرون، ادامه داد: استفاده از ظرفیت هاي این طرح می تواند امکان مناسبی را براي
کارآفرینی دانشجویان و اعضا خانواده کارکنان دانشگاه سلمان فارسی کازرون به دنبال داشته باشد. 

او، برپایی این نشست را گامی عملیاتی براي هم افزایی و استفاده از ظرفیت هاي مشترك دستگاه هاي مختلف برشمرد و افزود:
دانشجویان و سایر متقاضیان می توانند از سهمیه در نظر گرفته شده براي دانشگاه سلمان فارسی کازرون استفاده کنند. 

تمامی خدمات طرح، رایگان است ایمان والی مدیر جهاد دانشگاهی شهرستان کازرون، اضافه کرد: طرح ملی توسعه مشاغل خانگی
پس از تصویب مجلس، در 31 استان کشور اجرا شد و از تعداد 54 هزار سهمیه، 3 هزار سهمیه به استان فارس و 300 سهمیه به
شهرستان کازرون اختصاص داده شد و تمام مراحل این طرح شامل ثبت نام، آموزش، مشاوره و خرید تضمینی محصول می شود که

به صورت رایگان است. 

او، اظهارکرد: نبود نیاز متقاضی به مدرك مهارتی، ارزیابی و استعدادسنجی متقاضی قبل از ورود به طرح، ارائه آموزش هاي کاربردي،
اتصال به بازار، آشنایی متقاضی با نیاز بازار، کمک به متقاضی براي تولید استاندارد و برندسازي، کمک به فروش محصولات در بازارچه

هاي مختلف از جمله مزایاي این طرح است که در تمام مراحل، افراد متخصص و مشاوران در کنار متقاضیان قرار دارند. 

والی، تاکید کرد: تمامی متقاضیانی که سن آن ها حداقل 18 سال باشد و بیمه کارفرمایی نداشته باشند، می توانند با مراجعه به
آدرس اینترنتی inhb.ir براي کسب آموزش در شهرستان خود، ثبت نام اولیه را انجام داده و با بهره مندي از خدمات مشاوره
تخصصی به کلاس هاي آموزشی ارجاع داده می شوند که پس از اتمام کلاس هاي آموزشی، متقاضیان به سمت تولید هدایت شده و
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در نهایت محصولات آن ها به صورت تضمینی خریداري می شود. 

این نشست آموزشی، به دلیل رعایت دستورالعمل هاي بهداشتی، به صورت غیرحضوري و با استفاده از بسترهاي مجازي، برنامه
adobe connect و پخش زنده اینستاگرام دانشگاه سلمان فارسی کازرون برگزار شد.
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افتتاح اولین کافه کارآفرینی شهرستان شوشتر با حضور مسئولین استانی و

کشوري بصورت ویدیو کنفرانس

منبع: خورناشماره خبر:  169  |  تاریخ: 1399/08/29

بهداروند سرپرست اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان شوشتر در حاشیه مراسم آغاز به کار این کافه، گفت: کافه
کارآفرینی ایده اي کشوري است که با مشارکت حوزه کارآفرینی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و کانون هاي کارآفرینی در

سطح کشور شکل می گیرد. وي در خصوص وظایف کافه کارآفرینی، عنوان کرد: ایجاد (...)

بهداروند سرپرست اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان شوشتر در حاشیه مراسم آغاز به کار این کافه، گفت: کافه
کارآفرینی ایده اي کشوري است که با مشارکت حوزه کارآفرینی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و کانون هاي کارآفرینی در سطح

کشور شکل می گیرد. 

وي در خصوص وظایف کافه کارآفرینی، عنوان کرد: ایجاد شبکه سیال براي خلق نوآوري، ایجاد تعاملات اجتماعی گسترده بین اجزاي
اکوسیستم کارآفرینی و استفاده ازمصنوعات و فضا در تغییر رفتار و ساختار از مهمترین وظایف کافه کارآفرینی است. 

بهداروند عنوان کرد: این کافه به همت جوانان و کارآفرینان افتتاح شد و اعتبار و بودجه اي دولتی براي کافه کارآفرینی هزینه نشده
است. 

سرپرست اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان شوشتر همچنین اظهار کرد: اهداف کافه کارآفرینی محقق نخواهد شد مگر در
تعامل، همکاري و همفکري دستگاههاي همکار این طرح، سمن ها و دیگر تشکلات حوزه کارآفرینی. 

گفتنی است: کافه کارآفرینی به طور کلی فضایی است که تیمها و گروههاي عضو می توانند جلسات، گفت و گو و پروژه هاي کاري و
نوآورانه خود را در آنجا انجام دهند و یا برگزار کنند. اما علاوه بر این که محلی براي رفت و آمد مسئولین دولتی و گروه هاي مختلف

کارآفرینان خواهد بود که راهبر هر کافه مسئولیت تنظیم این برنامه ها، تبلیغ و برگزاري آنها را به عهده دارد. 

خبرنگار: محسن علیخانی 

منبع 
خورنا
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اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ با امیدافزایی نسل

جوان به آینده، بر دشواري ها غلبه می کنیم/ زمینه براي طرح ایده از سوي

جوانان و بسترسازي براي تحقق آن فراهم شود/ آموزش مهارت ...

منبع: برنا نیوزشماره خبر:  170  |  تاریخ: 1399/08/29

استاندار گیلان اندیشه جوانان و باور به این نسل را ثروت اصلی کشور خواند و با تصریح اینکه با امیدافزایی نسل جوان به
آینده، بر دشواري ها غلبه می کنیم، گفت: لازم است زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن، از

سوي دستگاه هاي متولی فراهم شود.

 
 

استاندار گیلان در جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان عنوان کرد؛ اندیشه جوانان و باور به این نسل، ثروت اصلی کشور است/ با
امیدافزایی نسل جوان به آینده، بر دشواري ها غلبه می کنیم/ زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن
فراهم شود/ آموزش مهارت هاي زندگی تداوم داشته باشد استاندار گیلان اندیشه جوانان و باور به این نسل را ثروت اصلی کشور خواند
و با تصریح اینکه با امیدافزایی نسل جوان به آینده، بر دشواري ها غلبه می کنیم، گفت: لازم است زمینه براي طرح ایده از سوي

 
جوانان و بسترسازي براي تحقق آن، از سوي دستگاه هاي متولی فراهم شود. 

به گزارش خبرگزاري برنا از گیلان ؛ دکتر ارسلان زارع پیش از ظهر امروز (پنجشنبه) در سومین جلسه ستاد ساماندهی امور جوانان
استان اظهار داشت: جوان گرایی و توجه به جوانان یکی از اصلی ترین رویکردها در جمهوري اسلامی ایران است و شواهد آشکار
تاریخی نیز نشان می دهد اعتماد به نسل جوان، هم در دوران پرافتخار دفاع مقدس و هم دوره هاي پس از آن؛ با نتایج مثبتی همراه

 
بوده است. 

وي تصریح کرد: معتقدم باید جریان تحول، توسعه و رشد با استفاده از جوانان شناسایی شود و از اندیشه جدید و فکر خلاق نسل

 
جوان براي اعتلاي کشور بهره گرفت. 

استاندار گیلان بر لزوم فراهم شدن زمینه براي طرح ایده از سوي جوانان و بسترسازي براي تحقق آن تاکید کرد و افزود: لازم است در

 
گام هاي بعدي، این تلاش ها به یک جوشش موثر در جامعه بیانجامد. 
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وي مشارکت جوانان در عرصه هاي مختلف را مقوّم توسعه خواند و گفت: اگر این مشارکت ها در قالب سازمان هاي مردم نهاد جوانان
بروز و ظهور یابد؛ هم داراي یک جایگاه حقوقی در سطح ملی خواهد بود و هم به مجموعه کلان دولت در تصمیم گیري ها و تصمیم

سازي ها کمک می کند. 

نماینده عالی دولت در استان به اعتقاد عملی دولت تدبیر و امید به جوانان اشاره و بیان داشت: این یک بحث شعاري نیست چراکه هم
زمینه نقش آفرینی آنان در جایگاه ها و موقعیت هاي مهم مدیریتی در سطح استانی و ملی فراهم شده و هم با افزایش سرعت پاسخ

دهی به استعلامات صدور مجوز سمن هاي جوانان، میزان مشارکت اجتماعی نسل جوان رشد یافته است. 

وي اظهار داشت: بر این باور هستیم که دانش و اندیشه جوانان و باور به این نسل؛ ثروت اصلی کشور است و همین رویکرد، موجب
شد تا در دوران کرونا ، جوانان ما دستاوردهاي ارزشمندي داشته باشند. 

دکتر زارع ادامه داد: با افزایش همبستگی ملی، بازسازي و تقویت اعتماد عمومی و امیدافزایی نسل جوان به آینده، بر دشواري ها و
مشکلات غلبه می کنیم. 

وي با تاکید بر لزوم برگزاري جلسات کارشناسی و تخصصی در جهت رفع موانع موجود در حوزه جوانان خاطرنشان کرد: در راستاي
حل مشکلات جوانان به ویژه ازدواج، لازم است نتایج پژوهش هاي این حوزه عملیاتی شود . 

استاندار گیلان آموزش مهارت هاي زندگی در مرحله پیش، حین و بعد از ازدواج را امري مهم خواند که باید مورد توجه قرار گیرد و
علاوه بر برگزاري دوره هاي مرتبط ، نسبت به تولید محتوا در فضاي مجازي نیز اقدام شود. 

نماینده عالی دولت در استان به تدوین سند صیانت از جمعیت با 16 راهبرد در راستاي صیانت و ارتقاي شاخص هاي جمعیت پویا
اشاره کرد و با ابراز خرسندي از پیشگامی گیلان در اجراي این طرح، از مدیران دستگاه هاي اجرایی خواست تا در اجراي هرچه بهتر،

همکاري لازم را ارئه دهند. 

دکتر زارع نقش مشاوره در پیشگیري از طلاق بعنوان یک آسیب اجتماعی را بسیار با اهمیت خواند و گفت: بهزیستی با مشارکت
شرکاي اجتماعی دولتی و غیردولتی خود، آموزش هاي مرتبط با این بخش را افزایش دهد. 

وي به رئیسان دانشگاه هاي استان نیز تأکید کرد که پیشنهادات کاربردي و نیز نتایج تحقیقات و پژوهش هاي خود در حوزه
پیشگیري از طلاق را به دستگاه هاي اجرایی مرتبط ارائه دهند. 

استاندار گیلان همچنین به موضوع ثبت طلاق دیگر استان ها در شهرستان هاي مرزي گیلان و به دنبال آن افزایش آمار طلاق استان
اشاره کرد و با تاکید بر اینکه آمار باید واقع بینانه باشد ، افزود: این مسئله خود یک آسیب محسوب می شود و لازم است در خصوص

آن تصمیم گیري هاي لازم انجام شود. 

دکتر زارع اشتغال جوانان و تلاش براي افزایش فرصت هاي شغلی در گیلان را امري مهم خواند و به دستگاه هاي اجرایی استان تاکید
کرد تا در جهت تحقق اهداف، تلاشی مضاعف داشته باشند. 

در این جلسه دانشگاه علوم پزشکی و همچنین بهزیستی استان گزارشی در خصوص اجراي آموزش هاي مرتبط با مهارت هاي زندگی
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پیش ، حین و بعد از ازدواج و نیز راهکارهاي لازم به منظور رفع موانع موجود گزارشی ارائه کردند. 

ارائه گزارش از سوي مدیرکل ثبت احوال استان در خصوص آمارهاي مرتبط با ازدواج و طلاق جوانان و همچنین میزان کودك
همسري و ارائه آخرین سیاستگذاري ها در خصوص ازدواج توسط شوراي راهبردي جمعیت استان ، گزارش نماینده مرکز مشاوره
ازدواج استان در خصوص عملکرد و میزان اثرگذاري مراکز مشاوره دولتی و غیردولتی در تحکیم بنیان خانواده و کاهش طلاق در
استان ها و نیز ارائه گزارش فعالیت سازمان صمت و فنی و حرفه اي استان در خصوص اقدامات صورت گرفته در جهت کارآفرینی و

اشتغال جوانان از دیگر بخش هاي این جلسه بود. 
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ویژگی هاي مدیران امروز و فرداي سازمانهاي فعلی و آینده

منبع: فکر اقتصاديشماره خبر:  171  |  تاریخ: 1399/08/29

پایگاه خبري فکر اقتصادي :بهرام هاشمی کارشناس و مشاور ارشد  اقتصادي و صنعتی ارزشمندترین دارایی هاي یک سازمان
در قرن بیستم ابزار تولید وخدمات آن بود و در قرن حاضر مدیران فرهیخته و بهره وري آنها، چنین جایگاهی خواهد داشت.

به گزارش اقتصادسرآمد آنلاین؛ مدیریت می تواند در اشکال گوناگون، نمایان شود؛ ...

پایگاه خبري فکر اقتصادي :بهرام هاشمی کارشناس و مشاور ارشد  اقتصادي و صنعتی 

ارزشمندترین دارایی هاي یک سازمان در قرن بیستم ابزار تولید وخدمات آن بود و در قرن حاضر مدیران فرهیخته و بهره وري آنها،
چنین جایگاهی خواهد داشت. 

به گزارش اقتصادسرآمد آنلاین؛ مدیریت می تواند در اشکال
گوناگون، نمایان شود؛ اما زمانی می تواند جوابگوي دغدغه هاي
متدیّنین در جامعه اسلامی باشد و دستاوردهاي بزرگ مورد
انتظار آنان را تحقق بخشد که با صبغه اسلامی همراه گردد.
مدیریت اسلامی، نظام ارزشی ثابت و لایتغیري است که ریشه در
نیازهاي ثابت و جاودان انسان داشته، مبتنی بر فطرت و خلقت
بوده و توسط وحی و کتاب و سنت، تنظیم می گردد. تمایز این
نوع مدیریت با نظام هاي مدیریتی دیگر در این است که این نوع
مدیریت، ناشی از نظام ارزشی مبتنی بر فرهنگ و تمدن اسلامی

است 

تلاش بی وقفه در به کارگیري مؤثر و کنترل فعالیت هاي افراد،
مبتنی بر مبارزه در تمام عرصه هاي علمی، فرهنگی، سیاسی، اقتصادي و... با نیت الهی، جهت نیل به اهداف والاي جامعه و رفع موانع
موجود، «مدیریت جهادي» نام دارد که قسمت هاي از نظام اسلامی و کشور عزیزمان ایران در دفاع مقدس  و همچنین جهاد
سازندگی در گذشته و در حال حاضر نهادهاي انقلابی در محرومیت زدایی وعدالت محوري با مدیران جوان با دانش فنی وانقلابی به

نمایش بصورت عملیاتی و نه شعار به نمایش گذاشته اند و همچنان با شتاب و پیشی گرفتن از همه دنیا در حال ادامه راه می باشد. 

مقدمه فوق بر آن است تا  با یادآوري دوباره مطالبه رهبري معظم انقلاب، به تبیین شاخصه هاي مدیریت جهادي از نگاه معظم له
پرداخته ویادآور شود که همه بخشها درعملیاتی کردن اقتصاد مقاومتی وجهش تولید همه نظام اسلامی علی الخصوص بخشهاي
اقتصادي و صنعتی و خدماتی و در نهایت تولیدي در حال حاضر و رشد و رقابت پذیري سازمانهاي آینده چه در بخش دولتی ویا

بخش خصوصی نیاز به مدیریت چابکی وجهادي دارند. 
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آیا با مدیران سنتی و با مدارك تحصیلی بالا ( غیرمرتبط و بدون دانش و معمولا پولی ورابطه اي ) که ریاست سازمانها، شرکتها و
بنگاه هاي اقتصادي، صنعتی وتولیدي در کشور و استانها را تصرف کرده اند می توان به رشد ور قابت پذیري امید وار بود؟ 

آیا با مدیران هزینه اي که در خرج کردن  وهزینه کردن (چه رسد به درست خرج وهزینه کردن) مشکل دارن می توان جهش تولید
کرد و درآمدزا بود؟ 

« مدیران سنتی فعلی بصورت روشن فکر خود را در سازمانها و جامعه مطرح، صحبت وسخنرانی می کنند وعملکرد و نتیجه آنها
بصورت قرون وسطی بوده و نه تنها مسِئولیت پذیر نیستند و خبري از استعفا و معذرت خواهی در مقابل از بین بردن منافع سازمان
وجامعه از آنها دیده نمی شود » این فعل از رفتار مدیران سنتی می باشد که حاضر به ترك میز وپست خود به هیچ دلیلی وکم کاري

نمی باشند. 

اگرسازمان را به یک خودرو ودانش مدیریتهاي ناب و چابکی را به تکنولوژي رانندگی با خودروهاي بسیارحساس وهوشمند تعبیرکرد
می توان از مدیران سنتی که سازمان اقتصادي خدماتی و یا شرکت وبنگاه اقتصادي، صنعتی ویا تولیدي را در حال حاضر وآینده اداره
می کنند انتظار داشت فرمان یک بنز و خودر هوشمند را به آنها داد اینگونه رانندگان( مدیران سنتی ) نمی توانند باپیکان رانندگی
کنند و هر روز تصادف می کردند حالا به آنها خودرو بنز داد انها حتی نمی توانند آن را روشن کنند چه برسد به رانندگی. درحال
حاضر بدلیل نداشتن دانش تجربی ومسولیت پذیري پست ومقام خودرو بنز را طناب بسته اند و می کشند ویا از عقب بدون راننده هل

می دهند به همین دلیل سرعت بهروري و.... بشدت کم است. 

مراحل اداره سازمانها ازمدیریت سنتی(دستی) یک قرن تغییرکرده به مدیریت انبوه (مدیریت دسته اي یا گروهی ) ونیم قرن به
مدیریت ناب وچند سالی به مدیریت چابکی تغییر حالت و فرایند داده است. 

شاخص اصلی م دیریت ناب و چابکی انعطاف پذیري، تصمیم بهنگام وعملیاتی کردن، خودگردان سازي هوشمند،آندون کردن (درك
وضعیت سیستم بدون توقف )، پوکه یوکا (حرکت بدون اشتباه )، حرکت پیوسته ونهایتا نداشتن اتلاف، عدم تعادل و حرکت اضافی
بدون کارایی و انجام مهندسی هزینه همه فعالیت ها می باشد آیا با مدیران سنتی می توان مدیریت چابکی انجام داد، در حالیکه این
نوع مدیریت یک قرن ونیم پیش به پایان رسیده است. نتیجه کار عدم کارایی در خودرو سازي کشور وهمچنین عدم استفاده از

ظرفیت هاي بالقوه اقتصادي؛ پتانسیل هاي طبیعی؛ معدنی و صنعتی و نیروي انسانی جوان در کشور خواهد بود. 

از آنجا که آینده غیرقطعی است و ما به راهبردي تا حد امکان آینده گرا نیازمندیم. با یک بازبینی گسترده روندهاي جهانی، سرعت
فزاینده تغییرات محسوس است. اگرسازمان ها، شرکت ها و بنگاه هاي اقتصادي همچنان به صورت سنتی اداره شوند، نمی توانند به
صورت سریع و خلاقانه نسبت به نیازهاي آینده عکس العمل نشان دهند. از این رو آن ها بایستی مجهز به زیرساختارها، بسترها و
اندیشه هاي آینده گرایانه باشند تا به شیوه اي کنش گرانه و پیش دستانه به پیشواز تغییر بشتابند و حتی خود، عامل و کنشگر

تغییرات باشند. 

سازمان ها و شرکت هاي آینده، اطلاعات محور هستند. این سازمان ها نیاز مند هدفی ساده، روشن و مشترك هستند. لذا کسب و کار
مبتنی بر سازمان اطلاعات محور باید بر پایه هدفها و بازخورد ها شکل گیرد که هدفها و انتظارات مدیریت را براي سازمان و اعضاي
هر بخش و افراد متخصص به وضوح تعیین و تعریف می کند و بازخورد ها و نتایج عملکرد را با این انتظارات مقایسه می کند تا هر

عضو نظارت برخود را تجربه کند . 
در این سازمانها مسئولیت اخذ و جمع آوري اطلاعات بر عهده تمامی افراد است. لذا هر فردي از خود سئوال می کند براي انجام
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کارش به چه اطلاعاتی نیاز دارد ؟ تا کارش را انجام دهد و سهمی در رشد سازمان خود داشته باشد. مسئولان اجرایی و کارشناسان
حرفه اي باید فکر کنند به چه اطلاعاتی نیاز دارند ودر این رابطه چه اطلاعات خامی احتیاج خواهند داشت. در واقع ابتدا بداند چه می

کنند ؟ بعد چه باید انجام دهند؟ و در نهایت آنچه انجام می دهند را ارزیابی کنند . 
شبکه ها، راهی براي رسیدن به نتایج بهتر در سازمانها 

در سازمانهاي آینده، سازمان به صورت شبکه اي است. سازمان شبکه اي از شکل هرمی مبتنی بر سلسله مراتب ،کاغذ بازي و
تخصصی شدن کارها تبدیل به سازمان شبکه اي شده است. کار در سازمان شبکه اي تقسیم نمی شود بلکه در بین کارکنان علمی به
اشتراك گذاشته می شود. به گونه اي که افراد به شکل انفرادي و یا به عنوان عضو در یک گروه کاري فعالیت می کنند و نیز انتقال
تصمیم گیري به سطوح پایینی انجام می شود. سفارش بر حسب نیاز مشتري ویژه و روش تولید بهنگام شکل می گیرد. در سازمان
شبکه اي تیم مدیریت باید هدف مشترك سازمان و اصول عملیاتی را به وضوح تعریف کند ( اصول عملیاتی تعریف استانداردها و

کدهاي رفتار است) . این اصول کاربردي محلی دارد مثلا مشخص می کند براي رضایت مشتري چه رفتاري باید کرد. 
در این سازمانها ابتدا شناخت براي برنامه ریزي وطراحی زیربنایی کارها انجام می شود . مدیریت بر روي این نکته تاکید دارد که هدف
این کسب و کار چیست ؟ این کسب و کار برچه اساس و زیربنایی استوار است؟ و بایستی به کجا برویم  و چگونه می توانیم خود را با

سرعت به آنجا برسانیم؟ 
ایجاد سازمان شبکه اي براي ایجاد درك احساس اعتماد مشترك در یک سازمان است .در حقیقت نوع جریانهاي اطلاعاتی تعیین
کننده سرعت و دقت لازم براي تصمیم گیریها و به تبع آن کیفیت اجرا است. سئوال این است که چه کسی، چه نوع اطلاعاتی را در
چه زمانی دریافت می کند و چرا این افراد ( و نه افراد دیگر ) این اطلاعات را دریافت می کنند ؟ همزمانی دریافت اطلاعات براي
اعضاي شبکه و نه براي افراد منتخب موجب اعتماد همدردي و احساس مشترك و امنیت روابط می شود . اطلاعات و حقایق بی

طرفانه و نیز ارتباط اطلاعات به موضوع هر چه بیشتر باشد میزان عدم توافقها کمتر است . 

فناوري اطلاعات 
نگاه سازمان آینده به کسب و کار امروز از دیدگاه اطلاعات و ارتباطات یا تواناییها و مشتریان است. زیرا اینگونه پارامترها سازمان را به
یکدیگر متصل و مرتبط می سازند . امروزه استراتژي ایجاد داده ها توسط سازمانهاي بالا دستی و ایجاد ارزش افزوده بر روي این داده
ها و تحویل آنها به پایین دستی یعنی خریدار کهنه و قدیمی است. سازمانها سعی دارند تناسب و حالت اصلاح پذیري دائمی بین

استعدادها و تواناییها سازمان با نیازها و خواسته هاي مشتري برقرار سازند . 

منطق جدید ارزش 
امروزه فناوري اطلاعات و جهانی شدن و شیوه هاي جدید فرصت تازه اي براي خلق ارزش ایجاد کرده است. ارزش درسازمانهاي آینده
سه مفهوم دارد. ابتدا هدف به تنهایی ایجاد ارزش افزوده نیست در واقع شرکتها نیستند که با یکدیگربه رقابت می پردازند بلکه

خدمات و کالاهاي جدید هستند که براي زمان و پول و توجه مشتریان در رقابتند . 
دومین نکته این است که هر چه کالا و خدمات داراي تنوع و پیچیدگی می شوند ارتباط لازم براي ایجاد آنها نیز پیچیده تر و متنوع

تر می شود. 

ویژگی هفتگانه مدیران چابک درسازمانهاي فعلی و  سازمانهاي آینده     

1- کارآفرینی مکرربا ایجاد خلاقیت و نوآوري 

2- برانگیختن منابع انسانی و کارکنان سازمان 
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3- سرعت بخشیدن به تولید محصولات ویا ارائه خدمات 

4- طراحی مجدد مشاغل، گردش شغلی،گسترش شغلی و غناي شغلی باتوجه تغییر فعالیت ها وفرایند ها 

5- تاکید بر روي نرم افزار و مغز افرا به جاي سخت افزار (انعطاف پذیري باکمترین ویا بدون هزینه ) 

6- فرایند سیاست گذاري پویا و فعال در سازمان 

7- تغییر طرح سازمان و مهندسی مجدد سازمان باتوجه به نیازهاي فعلی 

- ارباب رجوع (مشتریان ) 
- مشاغل و عناوین مدیران آینده 

- مدیر جهانی سازي (ریسک) 
- مدیر ارشد عملیات(لجستیک وزنجیره تامین ) 

- مدیر ارشد شبکه سازي 
- مدیر دانش فنی(مدیریت دانش ) 

- مدیر ارشد ارتباط با مشتري 
- ویژگی هاي سازمانهاي آینده 

1- ساختارهاي تخت 

ساختارهاي تخت، از طریق حذف یک یا چند لایه مدیریت میانی در سازمان ایجاد می شوند. این امر موجب می شود تا کارکنان به
راحتی بتوانند با مدیران ارشد سازمان و نیز مشتریان ارتباط برقرار سازند نکته مهم این است که با تخت شدن ساختارها تعداد افراد

تحت سرپرستی مدیران عالی بیشتر می شودو این امر هماهنگی و کنترل را با مشکل مواجه می سازد. 

2- مرزهاي مبهم 

مرزهاي مبهم یعنی درنوردیدن ساختارهاي سلسله مراتبی مستحکم تا بتوان از سرعت، انعطاف پذیري لازم براي رویارویی یا
چالشهاي کنونی برخوردار شد. 

3- همکاري   

در سازمانهاي آینده، انجام کارها مبتنی بر همکاري است تا رقابت. در سازمانهاي آینده تفکر سیستمی در کارها حمکفرماست به
طوري که هر واحد از عملکرد واحد دیگر کاملاً اگاه بوده ، هنگام تولید یک محصول یا ارائه یک خدمت بصورت یکپارچه عمل می

نمایند. 

4- تمرکز بر قابلیتهاي اصلی 
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سازمانهاي آینده به منظور انعطاف و سرعت عمل، انجام بسیاري از خدمات و فعالیتهایی را که دیگران بهتر انجام می دهند و خود از
قابلیت اصلی در اجراي آن ها برخوردار نیستند، به دیگران واگزار می نمایند. 

استفاده از خدمات دیگران این فرصت را براي سازمانها فراهم می نماید که پیشگامی خود را حفظ نمایند. 

5- گروههاي کاري منعطف 

زمانی که سازمان با موضوع و یا معظلی روبرو است یک یا چند گروه به سرعت حول آن تشکیل شده و با حل موضوع و یا مشکل غالباً
این گروهها منحل می شوند. 

اعضاي گروه از مهارتهاي مختلفی برخوردارند و نکته مهم این است که این گروهها باید به صورت خودگردان عمل نمایند. 

6- مشارکت 

تشکیل ائتلاف هاي رابردي یکی دیگر از ویژگی هاي سازمانهاي آینده است 

سازمانهاي آینده به صورت فزاینده اي فرایندهاي و اثر بخشی سازمانی استفاده می کنند. 

7- اعتماد 

سازمانهاي آینده به جاي استفاده از سیستم هاي معمولی نظارت، بیشتر مبتنی بر اعتماد خواهند بود. 

منظور از اعتماد در سازمانها پذیرش شایستگی ها و قابلیتهاي افراد و تعهد آنها به اهداف مشترك سازمانی است. 

چارلز هندي از بزرگان اقتصاد جهان در کتاب "مدیریت خدایان" سبکهاي مدیریت را به شرح ذیل به خدایان یونانی تشبیه نموده
است: 

- زئوس: سبک مدیران مستبد و قوم و خویش نواز 
- آپولو: دنبال نظم و هماهنگی است و همانند مدیر گوسفندان تابع قوانین می باشند. 

- آتنا: در این سبک بهترینها در راس امور هستند که به عبارتی شایسته سالاري می توان گفت. 
- دیونیسوس: معتقد است که تو سازنده زندگی خود هستی. این خداي افراد حرفه اي ، متفکرین مستقل و محققین است که سازمانها
شدیداً به آنها نیاز دارد در حال حاضر با کوچک سازي در سازمانها، فرهنگ آپولو به آتنا در حال تغییر است و آي بی ام آپولویی ها را

اخراج و آتنا ها را استخدام نموده است. 

- ویژگی هاي مدیریت شایسته سالاري 
- خود مدیري 

- شناخت از سازمان 
- درك وضعیت مالی سازمان 



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 395/478

- انتقاد پذیري 

- ثمرات مدیریت شایسته سالاري 
- جلب رضایت مشتري 

- افزایش سطح بهره وري 
- ارتقاء کیفیت 

- حصول دستاوردهاي اقتصادي بیشتر 
- ایجاد اعتماد بین کارکنان و مدیریت 

- وفاداري کارکنان و تمرکز زدایی 

- ضرورتهاي مدیریت شایسته سالاري 
- درك و بصیرت کارکنان 

- کار آفرینی کارکنان 
- توجه به مهارتها و تقویت درك کارکنان 

تنها امتیاز رقابتی سازمانها در سده بیست و یکم، برخورداري از مدیران فرهیخته و ارزشمند است و بهره وري این مدیران بزرگترین
چالشی است که سیاستمداران ونمایندگان مجلس احزاب ودولت فعلی وآتی وکارفرمایان بخش خصوصی در این سده با آن روبرو

هستند. 

به راستی براي تربیت یک مدیر یا در واقع یک واحد نیروي کاري چه باید کرد؟ 

پیتر دراکر دانشمند بزرگ مدیریت معتقد است که در قرن 21 ، مدیران و کارکنان علمی جایگزین مدیران و کارکنان یدي و غیر
علمی سنتی خواهند شد و این امر یک ضرورت براي حفظ پایایی و پویایی سازمانها خواهد شد 

- ویژگی هاي مدیران و کارکنان علمی   

- علاقه مند و متهد بودن به دانش روز و برخورد علمی با مسائل 
- کار جمعی و سازمانی 

- پرسشگر بودن و بهره گیري از مهارتهاي ارتباطی 
- در حاي تفحص و تحقیق بودن 

- آزادي عمل در انجام کارها 
- چالشگر در رفتار، عملکرد ها و فعالیتهاي خود 

- آینده نگري 
- معتقد به وجود مسائل جدید 

- غیر قابل پیش بینی بودن 
- سریع عمل می کنند و گامها را سریع برمی دارند 

- ریسک پذیر می باشند 
- داراي تعهد سازمانی پایدار می باشند 
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- رشد و توسعه حرفه ایشان به همان اندازه رضایت مشتري براي آنها مهم است 

امروزه دست یابی به مدیران تحول آفرین، دغدغه بزرگ سازمانها به شمار می رود. مساله آنگاه پیچیده تر می شود که دریابیم
دانشگاهها به تنهایی با برنامه هاي معمول خود توفیق چندانی در پرورش و عرضه این مدیران برجسته نداشته اند. 

اما انچه مسلم است در ایران اسلامی مدیرانی که مباحث مهندسی را در دانشگاهها گذرانده و همزمان در بخش هاي انقلابی وجهادي
مشغول به فعالیت وروحیه انقلابی داشتند و دارند بهروري بالایی را در جهان به ثبت رساندن ومدیریت روز دنیا راکه مدیریت چابکی
می باشد به چالش کشیدن بنام مدیریت جهادي که این نوع مدیریت در تولید انواع موشک  سلولهاي بنیادي ساخت پالایشگاه با
کمترین هزمان وهزینه ساخت مسکن محرومین  خودکفایی بنزین  ساخت نیروگاه و سد   مدیریت بلایایی طبیعی سیل و زلزله و

بطور خاص قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا (ص) می توان اشاره کرد
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افتتاح اولین کافه کارآفرینی شهرستان شوشتر

منبع: خبرگزاري صدا و سیماشماره خبر:  172  |  تاریخ: 1399/08/29

کافه کارآفرینی ایده اي کشوري است که با مشارکت حوزه کارآفرینی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی و کانون هاي
کارآفرینی در سطح کشور شکل می گیرد.

به گزارش خبرگزاري صداوسیما مرکز خوزستان ، سرپرست اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شوشتر گفت: ایجاد شبکه سیال
براي خلق نوآوري، ایجاد تعاملات اجتماعی گسترده بین اجزاي اکوسیستم کارآفرینی و استفاده ازمصنوعات و فضا در تغییر رفتار و

ساختار از مهمترین وظایف کافه کارآفرینی است. 

ایمان بهداروند افزود: این کافه به همت مرکز مشاوره، خدمات و اطلاع رسانی
شهرستان شوشتر برگزار شد و اعتبار و بودجه اي دولتی براي کافه کارآفرینی

هزینه نشده است. 

وي ادامه داد: هدف از برگزاري کافه کارآفرینی، ایجاد فضایی صمیمی جهت
برقراري ارتباط بین کارآفرینان با سرمایه گذاران، دانشجویان، دولت، دیگر

کارآفرینان و سایر اعضاء اکوسیستم کارآفرینی به منظور شکل گیري شبکه هاي بسیار روان، بین افکار مختلف جهت خلق نوآوري
است. 

بیشتر بخوانید :اعلام برنامه هاي هفته جهانی کارآفرینی در خوزستان 
سرپرست اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شوشتر گفت: کافه کارآفرینی به طور کلی فضایی است که تیم ها و گروه هاي عضو می
توانند جلسات، گفتگو و پروژه هاي کاري و نوآورانه خود را در آنجا انجام دهند و یا برگزار کنند. اما علاوه بر این که محلی براي رفت و

آمد مسئولین دولتی و گروه هاي مختلف کارآفرینان خواهد بود
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بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را در اولویت اول خود قرار

دهد

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  173  |  تاریخ: 1399/08/29

خبرگزاري آریا - وزیر امور اقتصادي و دارایی در مجمع
عمومی عادي سالانه بانک کشاورزي ضمن اشاره به نقش و
ماهیت متفاوت بانک کشاورزي از نظر ذینفعان و مشتریان
و اهداف و ماموریت هاي این بانک و قدردانى از فعالیت
هاى این بانک در حمایت مالى از بخش کشاورزى، خواستار
بهبود فرآیندها به ویژه تسریع در جهت دیجیتالی کردن

امور و هوشمند سازي بانک کشاورزي شد. 
به گزارش خبرگزاري آریا به نقل از روابط عمومی بانک
رفاه؛ دکتر دژپسند در ابتداي این نشست و پس از استماع

گزارش عملکرد سالانه بانک توسط هیات مدیره، با اشاره به اهمیت بخش آب و کشاورزي در توسعه و آبادانی ایران گفت : از سال
1327 که اولین برنامه توسعه و عمران کشور تدوین و اجرا شد و تا امروز که بیش از 70 سال از آن می گذرد مسئله آب و کشاورزي

همواره جزو بخش هاي محوري برنامه هاي توسعه بوده است و اهمیت آن پس از انقلاب به مراتب بیشتر نیز شده است. 
وي در ادامه اظهار داشت: با توجه به افزایش رشد جمعیت کشور چاره اي جز افزایش بهره وري در استفاده از اراضی کشاورزي نیست

که این امر هم به تأمین مالی نیاز دارد و در این زمینه بانک کشاورزي باید نقش آفرین باشد. 
وزیر اقتصاد در ادامه گفت: امکانات و ظرفیت هاي کشور در بخش کشاورزي هم در حوزه مکانیزاسیون و هم نوسازي باید ارتقاء یابد و

بانک کشاورزي با جهت گیري مناسب، در این زمینه نقش قابل توجهی می تواند ایفاء کند. 
وي با اشاره به محدودیت ها و ظرفیت هایی که بانک کشاورزي دارد، تاکید نمود: بانک کشاورزي بهبود ساختارها و افزایش کارایی را

در اولویت اول خود قرار دهد. 
وزیر اقتصاد با تحسین اینکه بانک کشاورزي زودتر از بقیه بانک ها در زمینه برنامه حاکمیت شرکتی اقدام کرده است گفت: برنامه

حاکمیت شرکتی بطور کامل در اجزاي بانک کشاورزي عملیاتی شود تا شاهد افزایش کارایی هر چه بیشتر این بانک باشیم. 
دژپسند در ادامه با اشاره به سابقه این بانک در زمینه پژوهش، و ضرورت توسعه آن، اظهار داشت: بانک کشاورزي باید بانکی قدرتمند،

توانمند و کارا در تامین مالی بخش آب و کشاورزي کشور باشد. 
دژپسند ضمن تأکید بر استفاده از فناوري هاي نوین بانکی به منظور افزایش بهره وري در بانک کشاورزي گفت: دیجیتالی شدن امور

بانکی و هوشمند شدن فرآیندها و عملیات، یکی از حوزه هایی است که بانک کشاورزي باید در آن پیشتاز باشد. 
وزیر اقتصاد، در ادامه ضمن قدردانى از فعالیت هاى این بانک در حمایت مالى از بخش کشاورزى و اقدامات انجام شده در زمینه
توسعه مکانیزاسیون کشاورزى، توسعه گلخانه ها و اجراى طرح توسعه اشتغال روستایی، با اشاره به نقش تاثیرگذار این بانک در اقتصاد
کشور اظهار امیدوارى کرد، در سال جارى نیز در مسیر توجه به ارتقاى تولید ملى، قدمهاى مؤثرى از سوى بانک کشاورزى برداشته

شود. 
عباس معمار نژاد معاون امور بانکی، بیمه و شرکتهاي دولتی وزارت اقتصاد نیز در این مجمع با اشاره به اقدامات مناسب بانک
کشاورزي در پیاده سازي حاکمیت شرکتی گفت: بانک کشاورزي نخستین بانکی بود که برنامه حاکمیت شرکتی را در میان بانکهاي
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دولتی اجرایی کرد و در این زمینه پیش قدم بود. 
معمار نژاد گفت: بانک کشاورزي می تواند با تغییر مدل کسب و کار خود از زیر ساخت هاي موجود در کشور براي ارائه خدمات بانکی
خود به اقصی نقاط کشور استفاده کند. به طور مثال پست بانک با در اختیار داشتن 6 هزار واحد شعبه بانکی در کشور می تواند، در

ارایه خدمات بانکی توسط بانک کشاورزي مورد توجه قرار گیرد. 
در ادامه این جلسه روح اله خدا رحمی مدیر عامل بانک کشاورزي نیز به ارائه گزارشى از عملکرد این بانک در زمینه تجهیز منابع و
پرداخت تسهیلات به بخش کشاورزى، توسعه خدمات نوین از جمله راه اندازى سامانه بازارگاه و صدور کشاورز کارت و جایگاه خوب
بانک در زمینه پذیرندگى و صادر کنندگان ابزارهاى پرداخت نوین و همچنین طرحهاى آتى از جمله واگذاري واحدهاي اقتصادي

تحت مدیریت بانک کشاورزي از طریق بازار سرمایه در آینده خبر داد. 
بر اساس این گزارش در پایان این جلسه، صورت هاي مالی سال 1398 این بانک به تصویب اعضاي مجمع رسید.
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زمین گیر شدن تحریم ها در «اکباتان»/ بومی سازي دو کنتور وارداتی

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  174  |  تاریخ: 1399/08/29

 خبرگزاري فارس- همدان: طی چند سال گذشته شاهد
نامگذاري سال ها با عناوین اقتصادي از سوي مقام معظم رهبري هستیم تا اهمیت رشد اقتصادي و تقویت آن در کشور به همگان

 
گوشزد شود. 

 همین نامگذاري کافی است که بدانیم توسعه و پیشرفت کشور در گرو توجه به اقتصاد به ویژه تولید است به عبارت دیگر ما نیازمند
به یک جهش بزرگ در تولید هستیم تا بتوانیم در راه اهداف بزرگ تعریف شده در اسناد بالادستی کشور با قوت گام برداریم و به

 
موارد تأکید شده دست یابیم. 

 در این میان تولیدکنندگان با تمام مشکلاتی که امروز تحریم ها و بی ثباتی هاي داخلی در مسیر آنها قرار داده با تمام توان در حال
حفظ خط تولید و اشتغال هستند. این افراد را می توانیم ولایتمدارترین آحاد مردم بدانیم که در راه تولید ثروت و ایجاد شغل گام

 
برمی دارند. 

 یکی از این واحدهاي تولیدي، «کنترل گاز اکباتان» در همدان است که توانسته شعار «تبدیل تهدید به فرصت» را محقق کند به
طوري که با تحریم کشور و ایجاد برخی از محدودیت ها، این مجموعه انسجام خود را حفظ کرد و توانست وابستگی به قطعات خارجی

را در داخل کشور رفع و به مدد مهندسین و نیروي انسانی توانمند ایرانی به ساخت قطعات اقدام کند.  
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در شرایط فعلی برخی از واحدهاي تولیدي از ادامه حیات بازماندند و چرخ تولیدشان ایستاده است اما این مجموعه تعدیل نیرو که
نداشت هیچ، بیش از ظرفیت اسمی شرکت نیز به تولید پرداخته و در برهه هاي مختلف توسط نیروهاي جوان و زبده بسیاري از موانع

را از مسیر تولید کنار زده است. 

ظرفیت اسمی شرکت «کنترل گاز اکباتان» 500 هزار دستگاه در سال تعیین شده در حالی که امسال با توجه به شرایط تحریم و
مشکلات اقتصادي از این میزان عبور کرده و بیش از ظرفیت اسمی تولید داشته به طوري که مدیران و مهندسان این شرکت در سال

جاري تولید 720 هزار دستگاه را هدفگذاري کردند.  

 گفتنی است این واحد تولیدي 400 اشتغال به طور مستقیم  و چند صد اشتغال غیرمستقیم ایجاد کرده که در سه شیفت کاري حتی
در روزهاي تعطیل پاي کار هستند.  

 این شرکت با اتکا به ظرفیت داخل نه تنها به تأمین نیاز کشور می پردازد بلکه توانسته در بازارهاي خارجی نیز نفوذ یابد و سالانه
250 تا 300 هزار دلار معادل  20 تا 25 هزار دستگاه کنتور و 25 هزار دستگاه رگلاتور صادرات داشته باشد.  

گام اول 

مدیرعامل شرکت کنترل گاز اکباتان در گفت وگو با فارس می گوید: این شرکت یکی از تولیدکنندگان عمده کنتور و رگلاتور شهري
محسوب می شود چراکه ایران یکی از بزرگترین دارندگان منابع گازي دنیاست و در حال حاضر بزرگترین شبکه گاز را دارد و به تبع

آن نیاز به اقلام گاز شهري براي سرویس دادن به شهروندان در کشور احساس می شود. 

 
 

محمدرضا جعفري ادامه می دهد: از همین رو این واحد صنعتی توسعه داده شده و امروز به عنوان یکی از عظیم ترین تامین کنندگان

 
کالاهاي مورد نیاز شرکت ملی گاز ایران در بعُد توسعه گاز شهري فعال است. 

او معتقد است به دلیل وجود زیر ساخت هاي موجود در شرکت و توانایی علمی مهندسین  در جهت تولید قطعات خودرویی اقداماتی

 
انجام و از ظرفیت هاي موجود و بالقوه  به نحو احسن استفاده شده و آنها را به بالفعل بدل کرده است. 

این صنعتگر از توسعه تولید لوازم اندازه گیري در شرکت خبر می دهد و اضافه می کند: در سال هاي اخیر مبادرت به تولید کنتور آب

 
کردیم و در حال حاضر نیز در صف بهترین تولیدکنندگان در کشور قرار داریم.  
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او تأکید می کند: اگرچه بنا داریم در تولید کنتورهاي برق نیز ورود کنیم چراکه در کل دنیا مرسوم است لوازم اندازه گیري حتی با

 
کارکردهاي متفاوت اغلب توسط یک شرکت ساخته شود.  

 
با همت جوانان از تنگناها عبور می کنیم 

جعفري به تنگناهایی که در کشور ایجاد شده اعم از تحریم هاي ظالمانه دشمن اشاره می کند و می گوید: در برهه هاي مختلف

 
توسط نیروهاي جوان و زبده شرکت بسیاري از تنگناها و مشکلات را از مسیر تولید کنار زدیم. 

او با تأکید بر اینکه زمانی که دشمن به کشور ما فشار وارد کرده و ایرانیان به تواناهایی خودشان رجوع می کنند، ما خوشحال می
شویم  یادآور می شود: در حوزه صنعت مرسوم نیست تولید تمام قطعات و ملزومات از صفر تا صد توسط یک کشور و یا یک واحد

 
تولیدي ساخته شود اما خیلی از موارد ناچیز در صنعت به دلیل پولی که در اختیار بوده و یا فراوانی کالا مورد توجه قرار نگرفته است. 

 
ساخت کنتور MTX با تکیه بر توانمندي داخلی 

این صنعتگر از تولید کنتور MTX  براي اولین بار و بر اساس نیاز کشور توسط مهندسین تحقیق و توسعه شرکت خبر می دهد و می
افزاید: در این کنتور از کامپوزیت ها و پلیمر استفاده کردیم، در حقیقت مصرف مواد فلزي در این پروژه به شدت کاهش یافته و دقت

 
اندازه گیري به میزان چشمگیري افزایش یافته است. 

 
 

او با تأکید بر اینکه دیدگاه اصلی تولید این کنتور کاهش قیمت  تمام شده است عنوان می کند: موضوع قابل توجه در این پروژه امکان
صادرات است چراکه تکرارپذیري این کنتور بیش از موارد دیگر خواهد بود،  پرواضح است قالب هاي فلزي بیشتر و زودتر از قالب هاي
پلیمري صدمه می بینند از همین رو تغییر ابعاد کمتري در این قالب ها رخ خواهد داد پس از نظر تکنولوژي، کنتور با ثبات تري تولید
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می شود. 

به گفته جعفري اختراع جدیدي در این شرکت انجام نشده بلکه محصولات خوب دنیا مورد تحقیق و تفحص قرار گرفته و علاوه بر الگو
گیري، اقدامات نوآورانه اي توسط جوانان ایرانی انجام و در نهایت 99 درصد این مکانیز  داخل کشور شکل گرفته است. 

او به تلاش دو ساله و تحقیق و پژوهش جوانان در این پروژه اشاره می کند می گوید: با توانمندي هاي داخل نتیجه مطلوبی حاصل
شده و ظرف یکی دو ماه آینده این موتور به تولید انبوه می رسد. 

مدیرعامل شرکت کنترل گاز اکباتان با بیان اینکه قسمت تحقیق و توسعه شرکت کنترل گاز اکباتان با حضور بیش از 50 مهندس
خبره فعالیت می کند ادامه می دهد: در این کنتور جدید دو دیافراگم به عنوان قلب سیستم فعالیت می کند و کارایی بالایی دارد که
در حال حاضر به دلیل مشکلات واردات و عدم تحویل قطعه توسط خارجی ها وارد کشور نشده بنابراین پرده خام دیافراگم را وارد می

کنیم  و فرم دهی و پانچ این مورد در شرکت انجام و روزانه بیش از 5 هزار قطعه تولید می شود.  

 
 

 
تبدیل کمبودها به نقطه قوت 

او با تأکید بر شعار «ارائه محصول با کیفیت به ایرانی ها» یادآور می شود: نبودها و کمبودها شرکت را به سمت و سویی سوق داد که

 
براي تولید قطعات مبادرت ورزیم و مشکلات به وجود آمده از تحریم ها را با تقویت ظرفیت هاي داخلی، حل کنیم. 

به گفته جعفري سعی شده در این شرکت حداقل وابستگی را حتی به داخل وجود داشته باشد، به طوري که اگر تولیدکنندگان داخلی

 
محصول بدون کیفیت تحویل شرکت داده اند، تلاش کردند که خط تولید آن محصول را داخل واحد تولیدي راه اندازي کنند. 

 او در ادامه از همکاران و متولیان امر خواست استاندارد  ملی که نیاز اولیه هر محصول محسوب می شود را براي تمام کالاهاي ایرانی
تعریف کنند و تأکید می کند: یقینا با افتخار می گویم محصولی که در این شرکت به مشتریان ارائه شده با کیفیت بوده و این امر

 
باعث جذب بازار شده است. 

 
تولید انبوه کنتور MTX  به محض کسب استانداردهاي لازم 

کارشناس واحد تحقیق و توسعه شرکت کنترل گاز اکباتان در گفت وگو با فارس می گوید: محصول جدید شرکت به عنوان کنتور

 
MTX در مراحل پایانی ساخت و تولید انبوه است. 
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مرتضی تاج بخش با اشاره به اینکه این مکانیزم کاملا بومی سازي شده است بیان می کند: ویژگی منحصربه فرد این کنتور تعداد
قطعات کمتر، نحوه مونتاژ ساده تر و جنس 90 درصدي پلیمري آن است به طوري که در این کنتور ضایعات بسیار کمتري خواهیم

 
داشت و در نتیجه  قیمت تمام شده کاهش می یابد.  

او  خبر از جایگزینی این محصول جدید با کنتورهاي قدیمی می دهد و می افزاید: از ابتدا تا انتها ساخت این کنتور و حتی قالب
سازي در کشور  و طراحی این مکانیز در واحد آرندي شرکت انجام شده که به محض کسب استانداردهاي لازم در این حوزه تولید

 
انبوه آغاز می شود. 

کارشناس واحد تحقیق و توسعه شرکت کنترل گاز اکباتان  ادامه می دهد: با تکیه بر توان داخلی و شکستن تحریم ها قطعات این
کنتور را به عنوان آخرین تکنولوژي روز دنیا به سرانجام رساندیم و خوشوقتیم که اعلام کنیم  بیش از 95 درصد از اقدامات و قطعات

 
داخل کشور تولید شده است.  

 
گام دوم  

مدیرعامل شرکت کنترل گاز اکباتان در ادامه به فناوري روز دنیا و کنتور هوشمند اشاره می کند و می گوید: بی اغراق باید اعلام کنم
اولین کنتوري که خواسته هاي شرکت ملی گاز ایران را تأمین کرده و مطابق با فناوري روز دنیا با قابلیت ارسال دیتا است، تولید

 
کردیم. 

 
 

جعفري به تشریح زمان طولانی اجراي پروژه کنتور هوشمند می پردازد: بیش از 10 سال براي تولید این نوع کنتور زمان صرف شده و

 
امروز در دنیا نظیر ندارد چراکه بر اساس خواسته هاي کشور و شرکت ملی گاز ساخته شده است.  
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ساخت کنتور ضد انفجار در کنترل گاز اکباتان 

او در مورد ویژگی هاي منحصر به فرد این پروژه می گوید: یکی از ویژگی هاي منحصر به فرد این کنتور ضد انفجار بودن آن است که
سلامت مصرف کننده و آحاد مردم را تضمین می کند به طوري که گواهی هاي مورد نیاز در راستاي ضد انفجار صادر شده و

امیدواریم در آتیه بسیار نزدیک به بهره برداري برسد. 

این صنعتگر در ادامه درخواست خود را از مسؤولان بیان می کند و می افزاید: اگر این موضوع به گوش وزیر نفت و مدیرعامل شرکت
ملی گاز رسید، اجازه دهند در این قسمت به توانایی هاي بومی اتکا کنیم به دلیل اینکه آزمایشگاه ها و تست هاي داخلی بر اساس
استانداردهاي بین المللی انجام شده و در هفته گذشته زحمات همکاران ما در شرکت به ثمر نشسته و نتیجه آزمایش ها مقاومت در

برابر انفجار را تایید کرده است. 

همدان می تواند پایلوت کنتور هوشمند گاز شود 

او با ابراز امیدواري نسبت به آینده یادآور می شود: امید است مسؤولان اجازه دهند اولین پایلوت هزار عددي نصب کنتورهاي هوشمند
در کشور در محدوده دو شهرك مسکونی همدان اجرایی شود، طی این طرح شهرك مدرس و شهرك الوند به عنوان اولین پایلوت هزار

عددي کنتورهاي هوشمند خواهند بود. 

 
 

جعفري بیان می کند: این کنتور در کشورهاي اروپایی معادل 175 هزار یورو قیمت گذاري شده در حالی که با کمتر از نصف این

 
قیمت در داخل بدون هیچ وابستگی فنی تولید شد و در مجموع نرم افزار و سخت افزار این کنتورها ساخت داخل است.  

او به برنامه نویس ایرانی این کنتور اشاره و اضافه می کند: این پروژه به راحتی امکان هک شدن ندارد و در این شرایط کرونایی بسیار
ارزشمند است چراکه نیازي به بررسی و نوشتن ارقام کنتور درب منازل نیست، از همین رو کنتورهاي هوشمند قابلیت قرائت رقم

 
مصرف شده از راه دور را دارد و میزان مصرف گاز از طریق ایمیل و یا سیستم پیامک اعلام می شود. 

 
برنامه نویسی با توجه به امکانات موجود 

سرپرست الکترونیک واحد تحقیق و توسعه شرکت کنترل گاز اکباتان نیز در گفت وگو با فارس می گوید: در پروژه کنتور هوشمند

 
طراحی بخش الکترونیکی و برنامه نویسی به صورتی انجام شده که قطعات لازم در دسترس باشد. 
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حسین اسدي تشویق اضافه می کند: بخش منوي کنتور بنا بر درخواست شرکت ملی گاز به صورت فونت فارسی از ابتدا طراحی و

 
نوشته شده و کاربران به راحتی می توانند از روي منوي فارسی این کنتور حجم ماهانه، روزانه و دوره اي را رصد کنند. 

او از مشکلات در طول اجراي این پروژه از قبیل نبود قطعات در بازار می گوید: به منظور رفع مشکلات، طراحی بردها را از ابتدا  تغییر
دادیم و بر اساس منابع موجود طراحی لازم صورت گرفت، از طرفی در حوزه مصرف باتري نیز وارد لایه هاي پیشرفته برنامه نویسی

 
شدیم تا مصرف به میزان قابل توجهی کاهش یابد. 

سرپرست الکترونیک واحد تحقیق و توسعه شرکت کنترل گاز اکباتان  با بیان اینکه کنتور هوشمند تا پیش از این در کشور اجرا نشده
بود بیان می کند: این کنتورها در کشورهاي اروپایی با هزینه گزاف معامله می شود از همین رو شرکت کنترل گاز از صفر تا صد برد

 
کنتور هوشمند را به صورت انحصاري طراحی کرده است. 

 
 

او در ادامه به طراحی کنتور هوشمند توسط چند شرکت دانش بنیان اشاره می کند و می افزاید: تا کنون این پروژه با این وسعت
انجام نشده و در حال حاضر این کنتورها براي اولین بار توسط شرکت کنترل گاز تا مرحله عملیاتی پیش رفته و ساخته شده به طوري

 
که تست و آزمایش هاي لازم را نیز پاس کرده و قابل استفاده است. 

 اسدي تشویق  تأکید می کند: این پروژه از نظر بهینه سازي در مصرف باتري و فارسی سازي منو کنتور براي اولین بار در کشور اجرا

 
شده است.  
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تبلور جهش تولید 

مدیرعامل کنترل گاز اکباتان به نمونه دیگري از فعالیت هاي شرکت که معنا کننده جهش تولید است اشاره می کند و می گوید:
دستگاهی براي کالیبراسیون کنتورهاي گاز از آلمان به عنوان سرآمد تولید این دستگاه خریداري کردیم پس از گذشت دو سال قطعه
اي از این دستگاه خراب شد و  متاسفانه شرکت آلمانی قطعه معیوب را تحویل نداد بنابراین مهندسین شرکت با امکانات داخلی عیب

و عیوب دستگاه را رفع کرده اند اکنون این دستگاه بیش از دو سال به خط تولید بازگشته است. 

جعفري ادامه می دهد: اگر بخواهیم مشت محکم بر دهان دشمن بزنیم و در دنیا حرف براي گفت داشته باشیم باید کوشش و تلاش
را سرلوحه اقدامات خود قرار دهیم، خداوند در آیه 39 سوره «نجم» می فرماید: «لیس للانسان الا ما سعی؛ براي انسان چیزي جز

تلاش و کوشش او نیست». 

منویات مقام معظم رهبري نصب العین کنترل گاز اکباتان 

او با تأکید بر این آیه که مهر تاییدي بر اهمیت کار و تلاش از منظر اسلام است می گوید: لازمه  تحقق شعار سال و فرمایشات مقام
معظم رهبري تلاش و تلاش و تلاش است. 

 
 

این صنعتگر با بیان اینکه شرکت کنترل گاز اکباتان با حاشیه سود بسیار کم اما با تلاش نسبتاً زیاد در جهش تولید بهینه و مورد نیاز

 
کشور فعال است اضافه می کند:  فرمایشات رهبري در حوزه اقتصاد و تولید را از سال هاي گذشته نصب العین قرار داده ایم. 

او به یکی از ویژگی هاي شرکت که توسعه عمقی بوده است اشاره و بیان می کند: کماکان نیز به دنبال توسعه هستیم و در حد امکان

 
از وابستگی ها من جمله وابستگی به خارج از کشور کاسته و محصولات را داخلی سازي کرده ایم. 

جعفري اصلی ترین مشکلات صنعت امروز را بی ثباتی اقتصادي، نوسانات نرخ ارز، افزایش قیمت نهاده هاي اولیه تولید، تامین ارز و
عدم اعتماد به تولیدکننده می داند که باعث تحلیل رفتن سرمایه تولیدکننده خواهد شد. 

0:00
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او با تأکید بر اینکه امروز باید محصولات با قیمت روز در کنار یک سود عادلانه عرضه شود یادآور می شود: یکی دیگر از مشکلات
عمده صنعت خریداران دولتی است که با پیش پرداخت هاي اولیه و ناکافی به دنبال ثبات قیمت در دوسال گذشته هستند در حالی

که بیش از 70 درصد قیمت تمام شده محصول مواد اولیه است. 

 
 

 
افزایش قیمت بی رویه مواد اولیه بلاي جان تولید 

مدیرعامل شرکت کنترل گاز اکباتان از افزایش چند برابري قیمت نهادهاي تولید می گوید: طی مدت زمان کوتاهی مواد اولیه از  150

 
تا 400 درصد افزایش قیمت داشته پس این میزان در قیمت نهایی تولید تاثیرگذار است.   

او ادامه می دهد: نباید انتظار داشت کالا دو برابر قیمت قبل تولید و نصف قیمت تمام شده امروز عرضه شود که این نشان از ظلم

 
مضاعف به صنعت و تولیدکننده است. 

جعفري با تأکید بر اینکه تولیدکنندگان خواسته چندان بزرگی ندارند و 15 تا 20 درصد حاشیه سود تولید رقم قابل توجهی نیست
بیان می کند: مهمترین اقدام در این راستا آزادسازي اقتصاد است به طوري که اگر اقتصاد رها باشد بسیاري از مشکلات تولید و

 
صنعت حل خواهد شد.  

او در پایان سخنانش با تأکید بر لزوم حمایت از تولیدکننده گفت: در اغلب کشورها سیاسیون پشت سر فعالان اقتصادي حرکت می

 
کنند و به آنها اهمیت می دهند اما متاسفانه در بسیاري از مواقع این موضوع در کشور ما برعکس است. 

 
 

 
 -------------------------

 
سولماز عنایتی 

0:00
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 ------------------------

انتهاي پیام/89033/ي
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تمهیدات تامین اجتماعی براي عبور از شرایط کرونایی/ تعلیق یک ماهه

بازرسی هاي کارگاهی

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  175  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرگزاري فارس از بندرعباس به نقل از روابط
عمومی و امور فرهنگی اداره کل تامین اجتماعی هرمزگان،
عباس اکبري با اشاره به ابلاغ بخشنامه اي در این رابطه
اظهار داشت: در راستاي مصوبه اخیر ستاد ملی مقابله با
کرونا، برگزاري جلسات هیات هاي بدوي و تجدیدنظر
تشخیص مطالبات، کمیسیون هاي پزشکی و شوراهاي
پزشکی تامین اجتماعی در دوره زمانی یکم تا 30 آذرماه
99 به صورت موقت تعلیق و به وقت دیگري موکول شده

است. 

وي افزود: بر همین اساس فرآیند معرفی بیمه شدگان به کمیسیون پزشکی و مراجعه به پزشکان معالج و مراکز درمانی متوقف می
شود اما با توجه به الزامات قانونی متقاضیان باید نسبت به حفظ و ادامه بیمه پردازي اقدام کنند. 

به گفته اکبري، براي ادامه انعقاد قرارداد متقاضیان ادامه بیمه با ماهیت غیراجباري، رانندگان، کارگران ساختمانی و غیره، ضرورتی به
معرفی آنان جهت انجام معاینات پزشکی بدو بیمه پردازي در این دوره زمانی یکماهه نخواهد بود. 

مدیرکل تامین اجتماعی استان هرمزگان از تعلیق موقت فرآیند معرفی بیمه شدگان به مراجع پزشکی(پزشک معتمد، شورا و
کمیسیون پزشکی) در این دوره زمانی خبر داد و خاطرنشان کرد: علاوه براین، انجام کلیه بازرسی ها اعم از کارگاهی و موارد مرتبط با

بیمه شدگان(بیمه بیکاري، احراز اشتغال قالیبافان، کارگران ساختمانی و ...) نیز به صورت موقت متوقف می شود. 

اکبري از کارفرمایان، بیمه شدگان و بازنشستگان خواست در شرایط بحرانی فعلی براي حفظ سلامتی خود و سایر افراد جامعه تنها
براي انجام کارهاي ضروري به شعب تامین اجتماعی مراجعه کنند. 

وي تصریح کرد: سازمان تأمین اجتماعی همواره پاسخگوي مراجعات به شعب خود بوده است اما با توجه به شرایط اخیر چنانچه
مراجعه به شعب بیش از حد توان کارمندان شعب باشد؛ رسیدگی به امور فوري را در اولویت خود قرار خواهد داد و انجام کارهایی که

پیگیري آن در زمان دیگر، مشکلی ایجاد نمی کند را به وقت دیگري موکول می کند. 

مدیرکل تامین اجتماعی استان هرمزگان با بیان اینکه بخش قابل توجهی از خدمات سازمان تأمین اجتماعی به صورت غیرحضوري
قابل ارائه است، گفت: توسعه خدمات غیرحضوري تأمین اجتماعی نیز با جدیت درحال انجام است و طی ماه هاي آینده 70 درصد از

خدمات سازمان تأمین اجتماعی بدون نیاز به مراجعه حضوري به شعب قابل دریافت خواهد بود. 
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انتهاي پیام/ 88055
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دانشگاه هاي کارآفرین، حل معضلات جامعه و صنعت را در دستور کار دارند

منبع: ایرناشماره خبر:  176  |  تاریخ: 1399/08/29

یزد- ایرنا- رییس دانشگاه یزد با بیان اینکه امروز صحبت از دانشگاه هاي نسل سوم و چهارم است گفت: دانشگاه هاي
کارآفرین علاوه بر مسئولیت اجتماعی، حل معضلات جامعه و صنعت را در دستور کار خود دارند.

یزد- ایرنا- رییس دانشگاه یزد با بیان اینکه امروز صحبت از
دانشگاه هاي نسل سوم و چهارم است گفت: دانشگاه هاي
کارآفرین علاوه بر مسئولیت اجتماعی، حل معضلات جامعه

و صنعت را در دستور کار خود دارند. 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه یزد دکتر برید لقمانی در
آیین معارفه نودانشجویان دانشگاه که به همت معاونت
فرهنگی و اجتماعی این دانشگاه به صورت مجازي برگزار
شد با اشاره به رشد، شکوفایی و موفقیت هاي چشمگیر
دانشگاه یزد درعرصه هاي ملی و بین المللی گفت: استمرار
و ارتقاي این مسیر، نیازمند مراقبت، تلاش و همدلی بیشتر

همگان خصوصا دانشجویان بوده و اینک پرچم این حرکت مبارك تحویل دانشجویان نوورود داده می شود. 

وي ضمن توصیه نودانشجویان به یادگیري عمیق و نه حفظ کردن مطالب درسی، اظهارداشت: فرصت هاي شغلی و کارهاي اداري
بسیار کم و با درآمد ناکافی است لذا در گردونه رقابت کسی موفق است که با تکیه بر پایه علمی قوي خود و به محصول رساندن ایده
هاي نوآورانه در قالب شرکت هاي دانش بنیان، علاوه بر اشتغال و کارآفرینی براي خود و دیگران گره گشاي مشکلات کشور نیز باشد. 

وي اظهار داشت: درکارگاه هاي نوآوري دانشگاه یزد ضمن استقبال از ایده هاي فناورانه دانشجویان براي ساخت و به محصول رساندن
ایده ها کمک هاي بلاعوض نیز صورت می پذیرد. 

وي با تاکید بر لزوم تک بعدي نبودن دانشجویان، خواستار مشارکت آن ها در فعالیت هاي فوق برنامه دانشگاه شد و افزود: کانون هاي
فرهنگی، هنري، ورزشی و روابط عمومی دانشگاه از همکاري دانشجویان خلاق در زمینه هاي ایده پردازي، ساخت انیمیشن،

نویسندگی و گویندگی و همچنین همکاري با تیم هاي ورزشی و سایر فعالیت هاي فوق برنامه استقبال می کنند. 

دکتر لقمانی بیان داشت: دانشجویان نباید فرصت یادگیري حداقل یک زبان خارجی، نرم افزارها و دروس علمی مورد نیاز رشته خود
را از دست بدهند. 

وي با توجه به اینکه امروز صحبت از دانشگاه هاي نسل سوم و چهارم است اضافه کرد : دانشگاه هاي کارآفرین علاوه بر مسئولیت
اجتماعی، حل معضلات جامعه و صنعت را در دستور کار خود دارند. 
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وي درپایان از دانشجویان تحصیلات تکمیلی خواستار انتخاب موضوع پایان نامه و رساله درسی خود در راستاي تقاضاي واقعی جامعه
و صنعت و در جهت حل مشکلات کشور شد. 

در ادامه مراسم، حجت الاسلام و المسلمین محمدمهدي حرزاده رئیس دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبري در دانشگاه یزد با بیان
اینکه دانشجویان نوورود ضمن کسب علم و دانش باید کارآفرین نیز باشند، افزود: در کنار یادگیري علم و مهارت براي سعادتمندشدن

باید به سراغ ایمان نیز رفت. 

وي علم و ایمان را دو بال درکنار هم براي حرکت و پرواز انسان در رسیدن به مقصد و موفقیت توصیف کرد و اذعان داشت: اگر یکی
از این دو بال کوتاهی کند، انسان به سعادت نمی رسد و به هدفی که خداوند به عنوان معرفت، کمال و سعادت مشخص کرده است،

نخواهد رسید. 

ناطق با بیان اینکه علم به انسان توانایی می دهد اظهار داشت: کسی که علم را فرا می گیرد سلطه و برتري پیدا خواهد کرد و در غیر
این صورت دیگران بر او غلبه خواهند کرد. علم علاوه بر افزایش توانایی، هنر ساخت ابزار و جهاد بیرونی، ایمان، عشق، امید و گرمی به

انسان می بخشد. 

به گفته وي انسان در پرتو یادگیري علم از خرافات دنیوي دور می شود و انسانی که ایمان دارد دچار خرافه نخواهد شد. 

وي در پایان به معرفی اقدامات، فعالیت ها و زمینه هاي مشارکت دانشجویان در تحقق اهداف و برنامه هاي نهاد مقام معظم رهبري در
دانشگاه یزد پرداخت. 

در پایان این مراسم دکتر احمد ساویز پژوهشگر مسائل انسانی و اجتماعی طی پیام تصویري با موضوع امید در مسیر رشد براي
دانشجویان نوورود به سخنرانی پرداخت. 

پخش نماهنگ هاي معرفی دانشگاه یزد، معاونت ها و حراست و همچنین معرفی نهادهاي دانشجویی و تبیین آموزش مجازي از دیگر
برنامه هاي این مراسم بود. 

از حدود 2000 دانشجوي نو ورود، نزدیک به 1400 نفر به صورت مجازي در این مراسم حضور داشتند. 

برچسب ها 
- یزد 

- دانشگاه 
- تفت
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اعطاي تسهیلات قرض الحسنه 21 هزار میلیارد تومانی، به خانوارها

منبع: اقتصاد تهرانشماره خبر:  177  |  تاریخ: 1399/08/29

اقتصادتهران: مدیرکل اقتصادي بانک مرکزي گفت: 21 هزار میلیارد تومان تسهیلات یارانه اي و قرض الحسنه، در ایام کرونا
به 21 میلیون و 100 هزار خانوار اعطا شد. به گزارش مهر، سجاد مهدي زاده در نشست معاون اول رئیس جمهور با مدیران

ارشد شبکه بانکی، افزود: تا 20 آبان, به 357 هزار و 400 واحد کسب (...)

اقتصادتهران: مدیرکل اقتصادي بانک مرکزي گفت: 21 هزار میلیارد
تومان تسهیلات یارانه اي و قرض الحسنه، در ایام کرونا به 21 میلیون

و 100 هزار خانوار اعطا شد. 

به گزارش مهر، سجاد مهدي زاده در نشست معاون اول رئیس جمهور
با مدیران ارشد شبکه بانکی، افزود: تا 20 آبان, به 357 هزار و 400

واحد کسب و کار با اشتغال 599 هزار و 800 نفر, 7 هزار و 430 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت شد. 

وي اضافه کرد: کل تسهیلات پرداختی بانک ها سال گذشته 975 هزار میلیارد تومان بود که در 6 ماهه نخست امسال, حدود 700
هزار میلیارد تومان پرداخت شد که در مقایسه با 6 ماهه نخست سال گذشته, رشد 60 درصدي داشت. 

مهدي زاده گفت: بخش هاي کشاورزي 7 و 2 دهم درصد، صنعت و معدن 30 و 5 دهم درصد، مسکن 5 و 7 دهم درصد، بازرگانی 20
و 3 دهم درصد و خدمات 35 و یک دهم درصد, از تسهیلات پرداختی را به خود اختصاص دادند. 

وي افزود: براي خرید تصمین گندم, تا کنون 10 هزار و 400 میلیارد تومان و براي ذخیره سازي مرغ منجمد هزار و 300 میلیدرد
تومان پرداخت شد که در مجموع 11 هزار و 700 میلیارد تومان به بحث خرید تضمینی در بخش کشاورزي و وابسته به آن پرداخت

شد. 

مهدي زاده ادامه داد: در سال 98 تعداد 18 هزار و 300 واحد، 25 هزار و 400 میلیارد تومان از تسهیلات تأمین مالی در نظرگرفته
شده براي بنگاه هاي کوچک و متوسط برخوردار شدند. 

وي گفت: تا پایان مهر امسال, 502 هزار 400 فقره وام قرض الحسنه ازدواج به ارزش 26 هزار و 200 میلیارد تومان پرداخت شد.
مهدي زاده افزود: در بخش اشتعال پایدار روستایی 12 هزار و 400 میلیارد تومان تسهیلات پرداخت کردیم که به اشتغال 258 هزار

نفر منجر شد.
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اژدهاي هفت سر فساد

منبع: شهید نیوزشماره خبر:  178  |  تاریخ: 1399/08/29

یکی از مهم ترین بخش هاي زیرمجموعه مجلس شوراي اسلامی «مرکز پژوهش ها» است که براي مجلس پژوهش هایی را با
نظرات کارشناسان حوزه هاي مختلف تهیه و به نمایندگان مجلس ارائه می کند. 

حضور و نیاز این مرکز پژوهشی از همان دوره اول مجلس شوراي اسلامی احساس می شد اما سال 74 و در اواخر عمر مجلس چهارم
بود که هیئت رئیسه مجلس دستور داد نهادي مستقل و سازمان یافته به نام «مرکز پژوهش هاي مجلس شوراي اسلامی» تأسیس

شود. از آن سال تا به امروز چهار نفر ریاست این مرکز را برعهده داشته اند. 

محمدجواد لاریجانی در مجلس چهارم و پنجم ریاست را برعهده داشت و در مجلس ششم محمدرضا خاتمی بر آن کرسی نشسته بود.
احمد توکلی در مجالس هفتم و هشتم به ریاست مرکز پژوهش هاي مجلس رسید و در مجالس نهم و دهم، کاظم جلالی این سمت را

برعهده داشت و در مجلس یازدهم علیرضا زاکانی بعنوان رئیس این مرکز انتخاب شد. 

با توجه چهار رویکرد تحول در مجلس شفاف سازي، هوشمندسازي، مردمی سازي و کارآمدسازي از این رو خبرگزاري خانه ملت طی
گفتگویی با علیرضا زاکانی رئیس جدید مرکز پژوهاي مجلس به بررسی برنامه ها و رویکرد هاي این مرکز پرداخت در دوره جدید که

مشروح آن به شرح ذیل است : 

با توجه به رویکردهایی که مجلس در دوره جدید بر آن تاکید دارد، اولویت هاي شما براي تحول در مرکز پژوهش ها مجلس یازدهم
چیست؟ 

مرکز پژوهش هاي مجلس کانون فکر و اثر مجلس شوراي اسلامی است که بنا دارد تا در خدمت نمایندگان،کمیسیون هاي
تخصصی،اجزا و عناصري باشد که در مجلس اساس کار را در حوزه قانون گذاري و نظارت دنبال می کنند. به طبع با ویژگی هاي
ممتازي که مرکز پژوهش ها مجلس دارد و با انباشت دانش و تجربه اي که در 25 سال گذشته در این مرکز صورت گرفته امکان
خوبی را فراهم کرده تا بتواند در مجلس یازدهم با تغییر و تحول بزرگ هم خود انباشت دانشی را در خدمت بهتر به نمایندگان قرار
دهد و هم در مشارکت با خود نمایندگان به سمت و سویی ببرد که ماحصل آنچه در مرکز تولید می شود در مسیر قانون گذاري و
نظارت مورد استفاده حداکثري قرار بگیرد. لذا مرکز پژوهش ها بنا دارد با یک رویکرد فعال و مواجهه درست و منطقی با موضوعات
بتواند از یک دسته بندي درست فوریتی و اولویتی درباره مسائل کشور استفاده کند و در مواجهه با نظام مسائل ملی و محلی بتواند با
اعمال فوریت ها و اولویت و با همکاري هیئت رئیسه کمیسیون ها و هیئت رئیسه مجلس که هیئت امناي مرکز هستند مسیري را طی

کند که ماحصل تلاش آن دستاورد هاي جدي براي مجلس ریل گذاري جدي در حوزه قانون گذاري و نظارت داشته باشد. 

مرکز پژوهش ها از حالت پیمانکاري باید به کارفرمایی تبدیل شود 

به طبع از قبل صحبت هایی داشتیم که مرکز پژوهش ها باید از حالت پیمانکاري به کارفرمایی قرار بگیرد تا بتواند به همه دانشگاه ها
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و حوزه هاي علمیه و متخصصین در سراسر کشور تکیه کند تا بتواند بر مبناي توجه و تمسک به نظام شبکه نخبگان ملی و محلی یک
نظام ایده پردازي،فعالیت در حوزه قانون گذاري و نظارت تخصصی در یک مسیر درست تصمیم سازي در پیوستگی نخبگان با
حاکمیت و حکومت بر قرار کند. این اولویت جدي است که انشاالله باید در مرکز پژوهش باید مورد دقت قرار بگیرد و ما بتوانیم گام به
گام در مسیري حرکت کنیم که ماحصل این مسیر بهره مندي مجلس یازدهم و نمایندگان از ظرفیت نخبگان کشور باشد تا در جایگاه
ویژه و ممتازي قرار بگیرد که به تعبیر رهبر معظم انقلاب اسلامی این مرکز مرجع محل آرزو و امید مردم اگر قرار گرفت بتواند پاسخ

درست به جامعه بدهد. 

اگر شما بخواهید یک نگاه آسیب شناسانه به مرکز پژوهش هاي ادوار قبل داشته باشید، از نظر شما چه ضعف هاي می بینید که در
مرکز پژوهش ها وجود دارد که باید اصلاح شود ؟ 

بیشتر معتقدم که باید بگویم چه باید بکنیم حالا این که چه ضعف هایی دارد،مرکز پژوهش ها یک مرکز تخصصی است که دو ویژگی
بسیار ممتاز دارد. یک ویژگی ممتاز و بی نظیر آن مجموعه اندیشکده اي و فکري پیشرو که مستقیما حوزه دانش به بخشی از
حاکمیت و حکومت وصل می کند که مجلس است. از آنجایی که مجلس جایگاه ویژه و ممتازي دارد از این حیث و جایگاه مرکز
پژوهش ها فعالیت خود را دنبال می کند که تقریبا در کشور نظیر ندارد. یکی از ویژگی ممتاز مرکز پژوهش ها این است در حوزه
اقتصاد،فرهنگ،اجتماع،سیاست،امنیت و در تمام حوزه هاي مختلف جامعیت دارد و مرکز پژوهش ها برخوردار از مراکز فنی و
متخصص است که عمدتا جوانان با انگیزه و اهل علمی هستندکه زحمتشان براي ما بسیار مغتنم است. در ادوار گذشته تا به امروز
زحمت زیاد کشیده شده و بنده به اعتقاد خودم بجاي این که برگردم به گذشته نگاه کنم باید به آینده نگاه کنم بعد دست به دست
همین افراد و عزیزان دهیم،دایره را باز کنیم و براي سایر نخبگان و مجموعه فعالین عرصه هاي مختلف زمینه سازي کنیم تا در کنار

همدیگر یک فراز و افق بالاتري از یک حرکت را داشته باشیم. 

مرکز پژوهش ها حلقه واسط بین نخبگان و نمایندگان است، قرار است چگونه و چطور از ظرفیت نخبگان و دانشگاهیان براي ارتقاء
کار آمدي این مرکز استفاده کنید ؟ 

مرکز پژوهش ها ساختاري دارد که در درون خودش از چهار معاونت پژوهشی، هشت دفتر و 36 کار گروه برخوردار است که مبتنی بر
آن خدمات ارائه می دهد. به طبع یکی از ویژگی هایی که باید اتفاق بیفتد این است که وقتی نظام مسائل ملی و محلی استخراج می
کنیم بتوانیم بر مبناي فوریت و اولویت آن چیزي که اهم است بر اساس او میز هاي تخصصی تشکیل دهیم و مسیري را دنبال کنیم
که ما به ازاي آن مسائل کشور و آنچه که در باید مورد دقت نظر قرار بگیرد مورد اهتمام واقع شود. مبتنی بر این دسته بندي به طبع
باید برُش کمیسیونی خورده شود و نسبتی بر قرار کند با کمیسیون ها بگونه اي که در هر کمیسیون یا عمده مجلس بتواند این
موضوعات متولیانی از نمایندگان را پیدا کند به صورت مشخص پیشروي در حوزه فکر و اندیشه با اهتمام بر حوزه قانون گذاري و
نظارت با یکدیگر ترکیب شود. مجلس این امکان را باید فراهم کند تا بتوانیم هم از ظرفیت هاي مرکز پژوهش ها استفاده شود و هم
به ظرفیت محصور در چهار دیواري مجلس تکیه نکنیم. باید ظرفیت ها ارتقاء دهیم سپس مبتنی بر ارتقاء داده شده از یک موضع کار
فرمایی بتوانیم از سایر ظرفیت هاي دانشگاه ها و حوزه ها بهره بگیریم اما در موضوعاتی که مبتنی بر اولویت و فوریت دقیق تنظیم

شده دریابیم و به آن ها بپردازیم. 

اهم آن ها مرتبط با کمیسیون ها در تفاهم با هیئت رئیسه هر کمیسیون و اعضاي آن قرار دهیم و متولیان آن از درون خود کمیسیون
ها و در متن آیندگان باید باشند. باید بتوانیم شرایط به سمتی ببریم که تلفیقی از دانش و ظرفیت بالاي نمایندگان در مسیر حل
مسائل کشور دنبال کنیم و به صورت گام به گام مسیري را طی کنیم اگر بناست قدمی برداشته شود در راستاي حل مشکلات مردم و
پیشرفت کشور برداشته شود و بتواند شرایط را به سمتی پیش ببرد به صورت رضایت عمومی در متن جامعه و یک نقطه اتکا نسبت به
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نخبگان صورت بگیرد که ان شااالله در آینده نزدیک شاهد آن باشیم. 

لزوم ایجاد شبکه نخبگان ملی و محلی در مرکز پژوهش هاي مجلس 

نحوه برقراري ارتباط مرکز پژوهش ها از طریق کمیسیون ها یا دفاتر است ؟ نخبگان و دانشگاهیان نظرات خودشان چگونه می توانند
به این مرکز ارائه کنند ؟ 

طراحی اولیه شده که ما به ازاي دفاتري که در جلسه هیئت امناء مرکز پژوهش ها که همان هیئت رئیسه محترم مجلس هستند گام
هاي ده گانه اي را با اقداماتی که مبتنی بر این گام ها هستند در رویکرد هاي مرکز باید صورت بگیرد. بر اساس یکی ازاین گام ها می
بایست شبکه ملی از نخبگان و مراکز پژوهشی داشته باشیم،مرکز پژوهشی به این عنوان که امروز چند ده مرکز پژوهشی و اندیشکده
اي اقصا نقاط کشور فعالند حتما ظرفیت ها شناسایی کنیم ظرفیت هاي حوزه و دانشگاه دریابیم . بتوانیم با مکش این ظرفیت ها در
مرکز و مسیر نیاز کشور به بهترین نحو در دایره هاي حاکمیت متصل کنیم اما فقط نباید به این کتفا کرد. مسیر دوم این است که
خودمان ذیل دفاتر هشتگانه مرکز پژوهش ها یک لژُهایی از نخبگان ملی شکل دهیم تا در یک روش منطقی و چارچوب درست با
احرازي که صورت می گیرد این نخبگان ملی شناسایی شوند. در حقیقت ما به ازاي این در 202 حوزه انتخابیه باید بتوانیم شبکه
نخبگان محلی سامان دهیم به طبع اگر موضوعی داخل مجلس می آید و در درون مجلس منعکس می شود مرکز پژوهش ها طبق
ماده 142 آیین نامه داخلی کارگروه شکل دهیم. کارگروهی که می خواهیم شکل دهیم برخی از نخبگان ملی ما کسانی هستند که
ممحض در یک موضوع خاص هستند مثلا اگر در حوزه فرهنگ صاحب نظرند دریک موضوع خاص حوزه فرهنگ هم پیشروي و

پیشتازي آن ها کاملا آشکار است. 

از این نخبگان حوزه و دانشگاه باید دعوت شود ضمن این که در کنار آن از مسئولان کشور درخواست شود تا از شرایط نخبگی جامعه
و ظرفیت مسئولین کشور استفاده کنیم و در کنار هم قرار دهیم. ما به ازاي آن سندي که تولید می شود که برداشت اولیه است در
معرض دیدگاه تمام نخبگان ملی و محلی در حوزه تخصصی صورت بگیرد،کسی در تنظیم سند مشارکت دارد پرچم دار آن حوزه در
سطح ملی است که در کنار مسئولین، مجموعه مرکز پژوهش ها و سایر اجزا و توانمندي ها شکل می گیرد. اما آن چیزي که در
معرض دید و قضاوت دیگران و نخبگان ملی و محلی قرار می گیرد سند تولید شده است که از طریق فضاي مجازي و مسیري
هوشمند صورت می گیرد. با توجه به شناختی که از قبل راجع به نخبگان انجام شده براي هرکدامشان شناسنامه علمی و چارچوب

بندي منطقی تشکیل شده و در مختصاتشان اظهار نظر می کنند. 

اظهار نظر آن ها در هیئت داوري می آید و عملا امکان این را می دهد که اگر کسی در هیئت داوري درستی و صحت اظهار نظر را
تشخیص داد و اثر گذاشت تغییر آن قانون یا شرایط خاص امکانی را فراهم می کند. حتی ناظر به ارتقاء آن فرد و نخبه خواهد شد و
موجب برخوداري از امکان و شرایط لازم می شود که نهایتا اگر نخبه محلی است به نخبه ملی تبدیل شود یا در نخبه ملی در درجات
بالاتري از نظر اتکا و اعتنا قرار بگیرد. این شبکه نخبگی شکل می گیرد تا بتواند هم در حوزه قانون گذاري موثر واقع شود و هم در
حوزه نظارت تخصصی مورد اهتمام قرار بگیرد و هم در مسیر ایده پردازي بهترین ایده ها در این شرایط بتواند در درون حاکمیت
دریابد و از آن برخودار باشد. مجلس به عنوان راس امور و نهایتا یک نظام تصمیم سازي از پایین به بالا در کنار دقت نظر هایی که در
کارگروه ها در راس این نظام به خودش اختصاص می دهد تا از آن برخوردار باشیم و مسیري برویم که ظرفیت بی نظیر نخبگان

جامعه در خدمت رفع موانع و مشکلات کشور و پیشرفت ایران اسلامی قرار بگیرد. 

مجلس یازدهم بیشترین اشتیاق براي بهره گیري از ظرفیت نخبگانی کشور دارند 
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به طبع نمایندگان و مجلس شوراي اسلامی بیشترین مشتاقانی هستند که از این ظرفیت نخبگانی کشور بهره کافی و وافی ببرند اما
درباره این که چگونه و در چه شرایطی اتفاق بیفتد صحبت هایی است که در مرکز صورت گرفته نیاز به مقدماتی دارد که در آینده

نزدیک خدمت نخبگان عزیز و سروران گرامی اعلام خواهد شد. 

حرکت مرکز پژوهش ها باید در مسیر مشارکت پذیري نخبگان باشد 

اشاره کردید که باید 10 گام اساسی در مرکز پژوهش ها برداشته شود مهمترین این گام ها چیست ؟ 

آنجا مسائل مهمی را باید مورد دقت قرار دهیم که ناظر به 10 گامی بود در ارائه گزارش واقدامات ذیل آن براي هیئت امنا مطرح
کردم،فرمایشات آن ها را شنیدم تا بتوانیم گام ها را تنظیم کنیم،ارتقاء دهیم و اقدامات عملیاتی درست انجام دهیم. جنبه هاي
مختلفی دارد مثلا یکی از جنبه ها بتوانیم در راستاي نیاز جامعه کل حرکتمان در مسیر مشارکت پذیري نخبگان انجام دهیم براي آن
سیستم ها و ساز و کار ها و شرایط مختلف می خواهد. نسبتی که نخبگان خود مرکز پژوهش ها با سایر مراکز اندیشکده اي و

پژوهشی با متن نخبگان جامعه در حوزه و دانشگاه اقتضائاتی دارد که این یک محور خاص براي مجموعه بود. 

محور دیگري که موضوع بحث بود خود مجموعه مرکز پژوهش ها بتواند اصالتا با نگاه نخبگی ماموریت ها و اولویت هاي کشور را مد
نظر قرار دهد و از منظر ظرفیت هاي اختصاصی نظام اسلامی و ظرفیت هایی که در حوزه دین و دانشی ما وجود دارد بهره بگیرد.
طریق و مسیري را دنبال کند که ماحصل این مسیر کمک کند در زمینه مشارکت پذیر آنچه خواست جامعه و خواست مطلوب
نخبگان است و آن را اولویت و فوریت می بینند یک پاسخ معتبري در مجلس به او دهیم. ناظر به هوشمند سازي مسیر طی شده و
ایجاد شرایطی که خود مرکز متحول و کارآمد کنیم سلسه اولویتی هایی استخراج شده همچنین ناظر به این ماحصل شرایط مبتنی بر
کارآمدي و ظرفیت خلق شده و فوریت ها و اولویت ها حرکتی انجام می دهد با مشارکت جامعه نمایندگان و سایر مسئولین کشور و
اجزاي حکومت و ظرفیت هاي دولتی و خصوصی قرار بگیرد تا بتوانیم این مسیر طی کنیم. ایده هایی بود که در جلسه هیئت امنا

مرکز پژوهش ها مطرح شد تا نهایتا بتوانیم از طریق بازتاب آن به جامعه امید آفرینی اساسی ما در جامعه مشاهده کنیم. 

مرکز پژوهش ها به کانون مورد اتکاي اهل دانش و مردم تبدیل شود 

ماحصل آن تبدیل اعتماد و تغییر مسیري است که در جامعه تلاطم و بی ثباتی انسان مشاهده می کند کمک به یک لنگر ها و ثباتی
شود براي جامعه هم اطمینان باید حاصل شود هم مرکز پژوهش ها به یک نقطه کانونی تبدیل شود مورد اتکا اهل دانش و مردم قرار
می گیرد. با کمک نمایندگان عزیز و تکیه بر ظرفیت آن ها و کمیسیون ها بتوان این مسیر را طی کرد لذا این ابعادي بود که درباره
اش بحث شد و حدود 10 رویکرد بود با نزدیک به 40 اقدام که باید صورت بگیرد. امیدواریم این اتفاق رقم بخورد که نهایتا جامعیت

مرکز حفظ شود هم در حقیقت کیفیت مرکز و ظرفیت سازي آن بالا برود به فضل الهی در آینده تا از حسناتش استفاده کنیم. 

همانطور که می دانید مرکز پژوهش ها همراه اسناد کارشناسانه و پیوست هاي علمی از جمله طرح ها و لوایح بررسی می کند. شما
فکر می کنید مجلس یازدهم چقدر آمادگی دارد تا از مبانی علمی مرکز پژوهش ها قرار است ارائه دهد استفاده کند و به آن الویت

دهد ؟ 

اگر بخواهیم انتزاعی فکر کنیم که مرکز پژوهش ها و مجلس و نمایندگان براي خودشان کار می کنند ما هیچوقت نمی توانیم
پیوستگی و تعامل منطقی برقرار کنیم. یکی از ایراد هایی که در گذشته وجود داشته این است که نسبت منطقی برقرار نشده بطوري
که کارشناس کار کارشناسی خود را انجام داده اما نمایندگان ارتباط منطقی برقرار نمی کردند یا حداقل این ارتباط برقرار نمی شده
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است. به نظر می رسد ما از متن جامعه باید دو دریافت منطقی داشته باشیم تا از نیازها،فوریت ها اولویت بخشی به این نیاز ها
برخوردار بشویم خود کمیسیون هاي مجلس سهم هر بخش بهش برسند و مبتنی بر آن پی جویی کار کارشناسی موضوع خود

کمیسیون ها و نمایندگان عزیز در مرکز پژوهش ها داشته باشند و محور حرکت خودشان قرار بگیرند. 

نهایتا ظرفیت هاي مرکز پژوهش ها باید پاسخ معتبر علمی به نمایندگان و کمیسیون ها ارائه کند تا بتواند به صورت گام بندي شده
براي کل مجلس برنامه منطقی مبتنی بر برنامه هاي تخصصی هر کمیسیون داشته باشد. سهم فراکسیون براي تحلیل دقیق و درست
و هدایت درست مجلس به صحن معلوم شود و هیئت رئیسه محترم مجلس با هم به یک هم اتفاق نظر دقیق برسند تا کار صورت
بگیرد ما در سطح مدیریت هم اراده و فکر و برنامه بتوانیم سلسله سطوحی از هم داستانی ایجاد و تقسیم کار و نقش کنیم. آن موقع
این پیوستگی به راحتی بر قرار می شود و هرکسی هر کاري را که کار درست،منطقی و جامعی می داند انجام می دهد مانند دو

امدادي است بناست 400 متر راه دو نفر بدوند که هر کدام 100 متر بدوند. 

هر کسی سعی می کند 100 متر خود را خوب بدود چون تا پس از سوت پایان به پیروزي برسد اگر ما اینگونه نگاه کنیم و تیمی عمل
کنیم حتما مشکلاتی که می بینید که شاید امروز شاید مشاهده شود به هر حال زحمت پژوهش کشیده می شود و مورد دقت قرار

می گیرد اما اثرات مورد انتظارش را نمی بینیم بتوان جبران کرد. 

رویکرد مرکز پژوهش باید مانند کار کمیسیون ها تخصص مجلس باشد 

به نوعی کار ما همان کار نمایندگان و کمیسیون ها باید باشد کار ما باید همان کار هیئت رئیسه مجلس و کمیسیون ها و فراکسیون
ها باشد در واقع تفاوتی بین این کارها وجود نباید داشته باشد. مجلس هم برنامه برنامه مدون و مشخصی باید پیش ببرد این برنامه
مشخص چیزي است که نیاز جامعه ماست و درد مردم حل می کند و موجب پیشرفت کشور می شود تا امروز مجلس از آن برخوردار
نبوده است. اگر این هنر در مجلس یازدهم باشد به اعتقاد بنده هست و این ضرورت وجود دارد مجلس می تواند پاسخ معتبري به امید

مردم هم آرزوي آن ها به نقطه عمل و در اصل به مسیر درستی بدهد. 

فراتر از علایق سیاسی باید از همه ظرفیت هاي نخبگی جامعه استفاده کرد 

آیا شما از مشورت منتقدان خودتان در مرکز پژوهش ها استفاد خواهید کرد؟ 

مرکز پژوهش ها در واقع یک مجموعه داراي چارچوب اساسی به عنوان اندیشکده جامع در نظام پارلمانی و مجلس شوراي اسلامی
است به طبع فراتر از علایق سیاسی آنجا باید کاري دنبال کرد که از همه ظرفیت هاي نخبگی جامعه استفاده کرد. بار جامعه بر دوش
همه مورد حمل است نمی تواند بخشی از جامعه بار همه را بر دوش بکشد لذا باید سعه صدر داشت و میدان باز گذاشت و خلط نکرد
بین آنجایی که نیاز به حضور همه است، موضوع منافع ملی و مصالح انقلاب اسلامی است. در واقع نباید نگاه تنگ نظرانه باشد لذا

معتقد هستم که وظیفه ماست در این مسیر حرکت کنیم به صورت جامع و با همه دوستان و کسانی هستند باید کار کنیم. 

زمینه شکل گیري مفاسد باید در کشورمان سخت شود 

همانطور که استحضار دارید شما به عنوان چهره مبارزه در امر فساد می شناسند فکر می کنید مرکز پژوهش ها چه ظرفیتی در مقابله
با فساد دارد ؟ 
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مرکز پژوهش ها اگر می خواهد کار کارشناسی دقیق انجام دهد و نگاه سیستمی و شفافی به ظهور و بروز برساند خودش عملا
بزرگترین امکان و ظرفیت براي تحقق اجراي عدالت در جامعه فراهم می کند. این چیزي است که در مقابل فساد،ظلم و تبعیض است
و امیدوار هستیم با کار دقیقی صورت می گیرد و مسیر مشخصی که مرکز باید دنبال کرد بتوانیم این گلوگاه ها به صورت موانع جدي
تحقق اهدا انقلاب اسلامی و منافع ملی شناسایی کنیم. با نگاه کارشناسی و عبور از آن ها بتوایم شرایط جوري تسهیل کنیم که زمینه
شکل گیري مفاسد سخت شود و به نوعی انحصارها،رانت ها و شرایطی که در جامعه از آن رنج می بریم پرونده اش به سمت بسته

شدن برود. 

معتقد هستم اگر کاري دقیق، منطقی، انقلابی، علمی و کارشناسی بود آن موقع راه براي فساد باز نمی گذارد و با هر فسادي که در
مقابل تحقق اهداف انقلاب اسلامی و منافع مردم است باید کار کارشناسی و دقیق انجام دهد تا زمینه رفع موانع فراهم کند. 

سیاستگذاري غلط ،عدم نظارت و شفافیت علل مهم ایجاد فساد و رانت 

به عنوان رئیس مرکز پژوهش ها و شخصی که در امر مبارزه با فساد فعال بوده شما چه عواملی را منجر به ایجاد فساد و رانت می
دانید ؟ 

علل مختلفی وجود دارد که از عدم شفافیت گرفته تا نبود فرایند هاي منطقی و دقیق ضد فساد و ایجاد شرایطی که فرآیند هاي ناقص
معیوب ایجاد رانت می کند که در پرتو عدم شفافیت است این رانت ها کنار هم در اختیار یک عناصر و اجزاي خاصی قرار می گیرد تا
یک معضل فرهنگی و نگاه قبیلگی و دنیا طلبانه داشته باشند. عملا موارد و شرایطی که باعث می شود یک فساد شبکه و عناصر بهم
پیوسته در جامعه مشاهده کنید که بخش عمده آن مکنون است و مبتنی بر سیاست هاي غلطی که رقم می خورد این رانت تولید می
شود عده اي سر این گسل می نشینند و از آن بهره می برند. روز به روز عده اي از مردم جامعه زندگیشان سخت تر و عده اي دیگر
زندگیشان فربه تر می شود از این جهت معتقد هستم در مقام سیاست ورزي اگر کار کارشناسی دقیق کنیم بتوانیم با شناخت دقیق

نیاز ها مسیر درست رفع آن نیاز ها نسخه پیچی کنیم. 

اگر ما در مجلس اهتمام داشته باشیم عملا باعث خواهیم شد بسیاري از مواردي که امروز به عنوان رانت مطرح است و عده اي ان
دارند بهره می برند و از قِبَل او در جامعه نابسامانی دیده می شود ریشه اش باید خشک شود. علاوه بر این که با قاعده و قانوگذاري
درست هم می توان احکامی صادر کنیم و اجزا و عناصري به عنوان قانون در جامعه داشته باشیم که خود این قانون به رفع فساد و
حرکت درست از طرفی هم شرایط به سمتی ببرد که ماحصل آن بتوانیم ظرفیت هاي کشور در مسیر مورد نیاز خود سوق داده و

استفاده کنیم ضمن این که سیستم نظارتی تقویت کنیم. 

بخشی دیگر بخاطر سیاستگذاري غلط و عدم نظارت، شفافیت، اولویت بندي غلط است که مانند کلاف سردرگم می ماند اگر نقطه
کنونی و دقیق تر این کلاف بگیریم باز کنیم این کلاف خیلی راحت باز می شود و مسیر هموار می شود به شرط این که همه کسانی
که دغدغه دارند در کنار جبهه اي شکل دهند و بتواند بر ظرفیت مردم تکیه کنند و از عقلانیت بالا براي حل مشکلات بهره بگیرند تا

مسیري بروند که اژده هاي هفت سر فساد نتواند آن ها از پاي در بیاورد . 

همانطور که استحضار دارید مرکز پژوهش ها اتفاق فکر مجلس است،کشورمان در شرایط تحریم قرار دارد و در کنار آن با مشکل
شیوع ویرویس کرونا دست و پنجه نرم می کند این مرکز قرار است در این شرایط دولت چگونه یاري کند ؟ 

شروع کار این است که مبنا بر تخاصم نگذارند یعنی دولت، مجلس و دستگاه قضایی باید فکر کنند سه برادرند که می خواهند به
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مردم خدمت کنند این که هر کدام سمت دیگري از هم باشند نگاه غلطی است. مردم آن ها از یکدیگر تفکیک نمی دهند ما همه با
هم هستیم باید کار درست انجام دهیم بله حق نداریم اغماض کنیم و چشممان به اشتباهات ببنیدیم اما از طرفی حق نداریم آغاز
مسیر با دعوا شروع باشد. نکته دوم حس تفاهم است که حس مثبتی ایجاد می کند البته بارها عرض کردم مجلس برادر بزرگتر نسبت

به دولت و دستگاه قضایی است،نقطه آغاز مجلس با یک برنامه ایجابی شروع باید باشد. 

مجلس باید بتواند برنامه اي داشته باشد که این برنامه نسبتش با حل مشکلات مردم،پیشرفت کشور مشخص باشد و برنامه خودش به
صورت منطقی با اقتضائات امروز کشور هماهنگ کند یعنی خواسته فراي طاقت و شرایط موجود نداشته باشد بلکه خواسته منطقی از
خودش ارائه دهد. بعد هم تلاش کند تا دولت و دستگاه قضایی در کنار مجلس مسیر با هم طی کنند اگر نقشه راه و برنامه ایجابی
داشته باشیم و این حس دوستی و هماهنگی براي خودمان فراهم کنیم آن موقع اگر کسی بازي بهم زد و خواست برخلاف مصالح و
منافع ملی حرکت کند ملت متوجه خواهد شد و به طبع مجلس به وظیفه خود عمل خواهد کرد. مجلس شوخی ندارد اما نقطه آغاز
آن محترمانه و دوستانه و از صمیم قلب اما جدي و منطقی و درست است براي همین امروز به نظر می رسد نیازمند به چند گام

هستیم. 

حرکت اول این است ما بتوانیم شیب انتقال ثروت در جامعه و پاسخ درست به نیاز جامعه به سمتی سوق دهیم معیشت مردم تامین
شود ثانیا عموم مردم طی سالیان ظرفیت هایشان در جهت قشر خاصی تخلیه شده بتواند بازگشت منطقی درست و برعکس قاعده
هرم و عموم جامعه برخودار شود. این امر با سیاست هاي دقیق تنظیم گري و توزیع ثروت درکشور به ویژه در بخش بودجه ریزي و
اختصاص منابع و امکان به مجموعه هاي مختلفی از جامعه نوع بهره مندي از ابزار هاي مختلف مانند مالیات،تعرفه ها آغاز می شود.
شرایط باید به سمتی ببریم ماحصل آن بگونه اي باشد وقتی چوب فساد از لاي چرخ تولید بیرون کشیدیم و در مسیر درست انرژي
هم راستا دولت، مجلس و دستگاه قضایی در کنار هم این ماشین هل داند حرکت می کند و منجر به تولید می شود و هرکسی سهم

خود را انجام می دهد. 

تصویري که در ذهنم دارم مثل ماشینی است که ایستاده و دستگاه و مجموعه مسئولین در کشور دور تا دور این ماشین ایستاند دارند
هل می دهند،همه دارند یکدیگر را خنثی می کنند،ماشین سرجاي خودش است و همه دارند عرق می ریزند. ممکن است کسی کمتر
عرق بریزد و یکی بیشتر اما ظرفیت ها باید پشت ماشین بیاید در یک مسیر درستی هل دهد اما اگر کسی علاقه داشت جلوي ماشین
بایستد خودش دارد به فنا می دهد. به نظرم می رسد که امروز مسیر براي همکاري و همیاري فراهم است ما شاهد این خواهیم بود
در کشور با یک جدیتی کارها پیش خواهد رقت چون کشورمان دشمن قددار دارد، ما یک شیطان بزرگ و شیطانک هاي مختلفی

داریم این ها هم به دین اسلام و ایران عزیز و هم به ملت گرامی چشم طمع دارند تا این ها را له کنند. 

آسیبی که از قبل این خوردند را بتوانند جبران کنند دیگه لازم نیست خودمان باهم دشمنی کنیم، شکاف داشته باشیم بلکه همه باید
دست به دست هم دهیم تکیه کنیم به کارشناسی دقیق و یک اندیشه درست و اعتنا کنیم به آنچه ملت عزیز ایران و رهبري معظم

انقلاب اسلامی از ما طلب می کنند بتوانیم در این مسیر یکدل و یک رنگ رفع مشکلات با هم تجربه کنیم. 

از دید شما چه اقداماتی باید براي رفع مشکلات موجود کشور انجام شود و مرکز پژوهش براي بهبود وضعیت کنونی چه برنامه هایی
دارد ؟ 

این که مرکز پژوهشها چه برنامه اي خواهد داشت به طبع در نقطه شروع هستیم این کار باید با همراه و هماهنگی و هم فکري
اندیشمندانی که در این مرکز هستند با هم انجام دهیم. کار فکري دستوري نیست بلکه کار فکري مشارکتی است هم خودمان در
مرکز با هم صحبت کنیم و هم از همه ظرفیت هاي جامعه بهره ببریم تا بتوانیم مسیر آینده را معلوم کنیم. آن چیزي که به ذهن
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خودم فارغ از جایگاه می رسد و عرض می کنم بنده معتقدم حتما براي عموم مردم حد پایه اي از معیشت باید تامین شود. تمام
تلاطم هاي قیمتی که صورت می گیرد به هیچ وجه نباید آسیب بزند به نیاز هاي اولیه جامعه بلکه حکومت نیازهاي اولیه جامعه
تضمین کند. شیوه آن کارت تامین نیاز اولیه و پایه است و سایر روش هاي نوینی که می توان مبتنی بر آن حرکت هاي جدي و

اساسی را سامان داد. 

پیشنهاد اختصاص روزانه یک لیتر بنزین به خانواده هاي ایرانی 

نکته دوم اعمال سیاست هایی است که این سیاست ها امکانات در دست طرف خاصی از جامعه قرار ندهد بلکه امکان در اختیار عموم
مردم قرار می دهد. مثلا سیاست هاي توزیع بنزین که 81 میلیون نفر جمعیت هستند اگر روزي یک لیتر بنزین به آن ها اختصاص
داده شود که مبنا آن به ازاي این که یک لیتر بنزین اگر مصرف داشتند که هیچ غیر از این در خرید کالا ایرانی خانواده شان واقع

شود یا سایر بهره مندي از اختلاف بین قیمت پایه و آزاد حامل انرژي مانند بنزین براي مردم تسهیلات ایجاد شود. 

عملا 50درصد جامعه منتفع می شود که خودشان وسیله نقلیه ندارند و سیاست هاي از این دست یا نه ناظر به تعرفه گذاري و
استفاده پلکانی از تعرفه ها بگونه اي تنظیم شده کسی که کمتر مصرف می کند و از برخورداري کمتري در عموم جامعه برخودار است
بتواند از معافیت استفاده کند یا تسهیلات ویژه اعطا شود. می خواهم بگویم از طریق سیاست گذاري ها یا تغییر نوع بودجه ریزي و
شرایطی که در کشور وجود دارد بالغ بر بیش از 500 هزار میلیارد تومان بودجه عمومی کشورمان است. این 530 هزار میلیارد تومان
دقت کنید می بینید سیستم بودجه ریزي به نوعی است که عملا در واقع مرکزیت براي کل کشور تصمیم گرفته می شود و آن
مواردي به عنوان بودجه استانی مورد دقت قرار می گیرد و شوراي برنامه ریزي استان ناظر به آن صحبت می کند معمولا بین 15
درصد است. حدود 85درصد بودجه عملا شرایط جوري پیش می رود که ماحصل آن اثر بخشی اندکی دارد بر این اساس بگونه اي

تنظیم شود که بتوان مبتنی بر آن عموم مردم منتفعش شود نه این که ناکارآمدي آن صداي مردم در بیاورد. 

مسائل این چنینی سطحی از خواسته ها بر آورده می کند که خواسته هاي پایه است،در حوزه سلامت،رفاه و معیشت به این گونه
عمل می کند. مرحله بعد به میدان آوردن ظرفیت هاي جامعه براي ایجاد شتاب در مسیر تولید است که عرض کردم مانند ماشینی
است که دورش ایستادند و دارند هل می دهند. قواي سه گانه باید بیایند کنار همدیگر بنشینند و برنامه دقیقی داشته باشند این
ماشین را حرکت دهند چون کاملا قابل حرکت دادن است،ظرفیت هایی در جامعه اما وجود دارد متاسفانه مورد توجه کمتر و دقت
قرار می گیرد. باید به سمت تولید و جایی که امسال جهش تولید رهبر معظم انقلاب اسلامی از او یاد کرد که این ظرفیت اقتضائات
در جامعه ما وجود دارد. اگر ما اهتمام داشته باشیم تا نوع سیاستگذاري هاي کلان تغییر دهیم مثلا از امید بستن به غرب دست

بکشیم و حرکت ها به سمتی ببریم به همسایگان،مقاومت و شرق توجه بیشتري داشته باشیم. 

آمریکا همه دنیا نیست 

باید با غرب رفتار کاملا منطقی و دقیقی داشته باشیم و بدانیم همه دنیا آمریکا نیست لذا بنا نیست او همه دنیا شود و نباید همه
اقدامات نابخردانه آمریکا بگونه اي تفسیر شود که در مقابل همه دنیا هستیم. اولا او مقصر است دوم این که آمریکا همه دنیا نیست
اگر بتوانیم برنامه ریزي دقیقی کنیم در حال حاضر هزار و 147 میلیارد دلار وارادت 15 کشور حاشیه ماست که سهم ایران 32
میلیارد دلار است که نشان می دهد سهمی نداریم. در حالی که تولید کردن و صادرات کردن به این کشور ها توان و ظرفیت ملی بالا
می برد و آن حداقل تعیین شده در حوزه رفاه،معیشت،مسائل مختلف جاي خود را به مسیري بدهدکه ثروت عمومی درست در یک

شرایط درست خلق و توزیع می شود. 
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موانع موجود داخلی ارتباطی با خارج کشور ندارد 

به قدري در کشور براي خودمان مانع داریم کسی از خارج کشور برایمان درست نکرده اما به هر حال بروکراسی هاي غلط، اعمال
سلایق نادرست، بی حالی و تنبلی در کنار عدم شفافیت، ایجاد زمینه رانت خواري همه دست به دست هم دادند تا محصولش بگونه
اي است که شخصی بخواهد کاري انجام دهد تاوان کارکردنش باید بدهد. آن کسی حاشیه نشینی و استراحت می کند و پولش در
بازار هاي غیر تولیدي استفاده می کند روز به روز بر آورده اش افزوده شده نهایتا از ثروت افسانه اي برخوردار می شود. بایدکار، تلاش
و تولید در کشور ارج گذاشته شود و دوستی، تفاهم همدلی جاي خود را در کشور پیدا کند،نقطه آغاز و شروع آن مسئولین کشور
هستند که باید دست به دست هم دهند و گام هاي بلندي را بردارند که این شدنی است. اگر کسی نخواست یا نتوانست مردم و
نمایندگان از آن نخواهند گذشت و چشم پوشی نمی کنند لذا مسیري است که خواست رهبر معظم انقلاب اسلامی،مردم عزیز و عموم

و مسئولین امیدواریم رقم بخورد. 

راه نجات اقتصاد ایران رهایی از بند درآمد هاي نفتی است 

همانطور که می دانید یکی از لازمه هاي مهم تحقق جهش تولید تامین مواد اولیه است که بیشتر آن از خارج کشور تامین می شود.
براي این که در سال جهش تولید که از سوي مقام معظم رهبري نامگذاري شده چه اقدامتی براي رفع موانع تولید شود ؟ 

اگر می خواهیم نجات پیدا کنیم مسیري را باید برویم که ماحصل این مسیر بند ناف خودمان از نفت و آورده آن یعنی دلار قطع کنیم
یعنی اقتصاد معیوبی که طی ده ها سال امروز میراثش داریم باید جاي خود به شرایطی که در آن اقتصادي ما بر اساس مشارکت مردم
و با محور نخبگان بر اساس منافع ملی و مصالح انقلاب را بتوانیم پایه ریزي کنیم. همه مواد اولیه مورد نیاز از خارج وارد نمی شود
بلکه بسیاري از رویکرد هاي کشور در کشور می توانیم داشته باشیم به نیاز اصلی و پایه کشور پاسخ معتبر دهد. شما نگاه کنید در
استان قم هزار و 600 هکتار بافت فرسوده داریم در یک مسیري زلزله خیز قرار دارد،بافت هاي فرسوده با قدمت بالا داریم. در همین
استان حجم سرمایه گذاري بالاست و سرمایه مردم در بانک ها زیاد است،اقتضائاتی که استان قم دارد زیرساختی و شرایطش مهیاست
که عمده تولیداتش در یکی از ابعاد ساختمانی است. اگر منابع قم اختصاص بدید منابع قم را که مانند جارو برقی داخلش انداختند و

به تهران جاي دیگه می برند اگر به استان و 1600 هکتار اختصاص دهند مشکلات موجود حل می شوند. 

یکی مسیر درست نوسازي شهري مبتنی بر چارچوب هاي منطقی درست برقرار کنیم می بینید نه تنها در قم بیکار پیدا نمی کنید
بلکه استان هاي دیگر به قم هجوم خواهند آورد تا آن جا شاغل شوند. از طرفی دیگر 1600 هکتاري به عنوان معضل امروز مورد توجه
و آسیب بزرگ است تبدیل می شود به یک نقطه قوتی براي نوسازي شهري بایک تحول بر اساس کار که هم تولید ثروت می کند.
صاحبان این ثروت مردم هستند و هم اشتغال،کار و تلاش حرکت می کند براي این قم را مثال زدم چون شما از آن خبر دارید اما در
کنار می توانم ده ها مثال دیگر بزنم و در کنار آن هزاران مورد در هر استانی یاد کرد. متاسفانه به ظرفیت هاي داخلی کشور
نتوانستیم توجه کنیم ما امروز در صنعت ریلی که مشکلی نداریم چون تمامی زیر ساخت هایش را خودمان برقرار کنیم و می توانیم

این مسیر برویم. 

لزوم گسترش روابط با چین بر اساس منافع مشترك دو طرف 

البته کشور هایی مانند چین هستند خصوصا در موافقت نامه 25 ساله اي که از آن صحبت شده افق و شرایط جدیدي براي ما فراهم
می کند که نقطه قابل اعتنا و اتکایی است. نه فقط با چین، بلکه با کشور هاي دیگر می توانیم مراودت داشته باشیم چین به عنوان
غول بزرگ در شرق ظهور و بروز کرده به هرحال دو طرف منافعی دارند که باید به یکدیگر گره بزنیم تا بتوانیم بازي برد-برد به معنا
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درستش معنا کنیم. می توانیم از خیلی معضلات و مشکلات بگذریم اگر جایی نیاز به تکنولوژي بود باید ببینم باید از کجا آن را
دریابیم و چگونه چرخ اقتصاد کشورمان به فعالیت بندازیم. 

ظرفیت هاي متعددي در زمینه هاي مختلف از جمله کشاورزي، تولیدي، صعنتی و ژئوپولتیک داریم که بی نظیر است از جمله
دسترسی به آب هاي آزاد و سواحل ما یک امکان فوق العاده بالاست منابع انرژي و معدنی در کشور است،یک درصد جمعیت دنیا
داریم اما 7 درصد امکانات دنیا در کشورماست. چرا کشور اینطور است، باید همه بخواهیم و دست به دست هم دهیم این اتفاق می
افتند اما هر کسی به فکر قبیله خودش و اطرافیانش باشد کار پیش نمی رود. به اعتقاد من انقلاب اسلامی به ما یاد داد که از منافع
فردي براي مصلحت عموم جامعه بگذریم و خودمان فداي دیگران کنیم نه این که دیگران زیر پا له کنیم تا به قله اي برسد. نه به آن
قله می رسیم نه انصاف است که دیگران زیر پاي خودمان له کنیم بلکه باید هنر داشته باشیم سر پل پیروزي مردمان قرار بگیریم. یاد
بگیریم تیمی با یکدیگر کار کنیم و هر کدام وظیفه اي دارند اگر بخواهند هر 11 نفر با هم گل بزنند دروازه خالی می اند و گل می

خورند. 

به هر حال زمانی که از کوه بالا می رویم یک تیم هستیم حرکت می کنیم اما ممکن است یک نفر سر قله برسد ما مسئولین کشور
احساس باید این باشد که ما همه یک تیم هستیم و این تیم وظیفه دارد تا نوکري مردم و انقلاب کند اگر این را برخودمان وظیفه

دانستیم آن وقت مشکلات یکی پس از دیگري حل می شود.
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تفاهم نامه بنیاد و استانداري، گامی مهم در جهت اشتغال زایی ایثارگران است

شماره خبر:  179  |  تاریخ: 1399/08/29
منبع: بنیاد شهید و امور

ایثارگران

تفاهم نامه اي که بین بنیاد و استانداري مبنی بر ایجاد شغل براي یک هزار و یکصد ایثارگر استان قزوین منعقد شده، گامی
مهم در جهت اشتغال زایی این قشر معظم جامعه است.
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لزوم تفکیک بدهکاران دانه درشت بانکی از تولیدکنندگان واقعی

منبع: خبرگزاري مهرشماره خبر:  180  |  تاریخ: 1399/08/29

بندرعباس- رئیس کل دادگستري هرمزگان گفت: مدیران بانک ها باید با شناسایی بدهکاران دانه درشت و تفکیک آنان از
تولیدکنندگان واقعی، نسبت به تسویه بدهی آنان اقدام کنند.

بندرعباس- رئیس کل دادگستري هرمزگان گفت: مدیران
بانک ها باید با شناسایی بدهکاران دانه درشت و تفکیک
آنان از تولیدکنندگان واقعی، نسبت به تسویه بدهی آنان

اقدام کنند. 

به گزارش خبرگزاري مهر، علی صالحی در جلسه ستاد
پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی در
دستگاه قضائی استان هرمزگان بر لزوم برنامه ریزي دقیق و
اجراي به موقع مصوبات ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي
کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه قضائی استان، با هدف

اجراي منویات مقام معظم رهبري (مد ظله العالی) در خصوص حمایت از جهش تولید و ماده 31 سند امنیت قضائی ابلاغی از سوي
ریاست محترم قوه قضائیه تأکید کرد. 

وي یادآور شد: در راستاي حمایت از واحدهاي تولیدي در مقابله با جنگ اقتصادي دشمن و در شرایطی که وضعیت معیشتی مردم
تحت تأثیر تحریم هاي ظالمانه قرار گرفته است، جلسات کاربردي متعددي در کارگروه حقوقی و پژوهشی ستاد پیگیري اجراي
سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی در دستگاه قضائی استان با موضوع تعامل بانک ها برگزار شده و بسیاري از مشکلات سرمایه گذاران

و فعالین اقتصادي با رسیدگی خارج از نوبت مرتفع گردیده است. 

رئیس ستاد پیگیري اجراي سیاست هاي کلی اقتصاد مقاومتی دادگستري استان هرمزگان با تأکید بر اینکه مطالبات بانک ها، سرمایه
عموم مردم و بیت المال است، از مدیران بانک هاي استان خواست با تسریع در وصول معوقات و شناسایی بدهکاران دانه درشت که با

سو استفاده، سرمایه مردم را اخذ نموده و از پرداخت بدهی به طرق مختلف طفره می روند را در دستور کار ویژه خود قرار دهند. 

وي در ادامه افزود: شناسایی افرادي که هیچ برنامه اي براي تولید و کمک به اقتصاد کشور ندارند ضروري می باشد تا مطالبات به حق
مردم وصول و به دولت برگردانده شود و بتوانیم از این طریق با تفکیک و جداسازي افراد سودجو از تولید کنندگان واقعی که مستحق
حمایت جدي هستند، بخش تولید را مورد حمایت قرار دهیم و با در نظر گرفتن شرایط، نسبت به کمک و استمهال بازپرداخت بدهی

ها اقدام کنیم. 

رئیس شوراي قضائی استان هرمزگان، کمک به تولید را در سرعت بخشیدن به بازگشت مطالبات بانک ها مؤثر دانست و تأکید کرد:
چرخ واحد تولیدي باید در حرکت باشد تا بتواند ضمن درآمد زایی، از ورشکستگی رهایی یافته و اشتغال کارگران نیز پایدار بماند، لذا

هیچ واحد تولیدي فعالی نباید به علت بدهی به بانک ها تعطیل شود. 
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صالحی همچنین از بانک ها خواست با شناسایی افرادي که اعلام ورشکستگی کرده اند ضمن پیگیري سریع در این رابطه، زمینه هاي
لازم را به شکلی ایجاد نمایند که اینگونه افراد نتوانند بلافاصله از بانک دیگري تسهیلات دریافت نمایند تا از سوءاستفاده هایی از این

دست جلوگیري به عمل آید. 

نظارت جامع بر شیوه پرداخت تسهیلات، اتخاذ تدابیر پیشگیرانه جهت جلوگیري از وقوع تخلفات و اصلاح قراردادها بر اساس رأي
وحدت رویه دیوان عالی کشور مبنی بر اینکه سود مازاد از تعرفه بانک مرکزي قابل مطالبه نیست، از دیگر محورهاي سخنان رئیس

شوراي قضائی استان هرمزگان بود و علی صالحی بر همین اساس خواستار تنظیم قراردادهاي جدید طبق سیاست هاي ابلاغی شد.
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حسینیه ها نقاهتگاه بیماران کرونایی شدند

منبع: رساشماره خبر:  181  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه هاي جهادي و شبکه طلاب «عملیات حاج قاسم سلیمانی» براي مشارکت در عرضه محصولات و همچنین نظارت بر
قیمت هاي مصوب فروش آماده اند.

 گروه هاي جهادي و شبکه طلاب «عملیات حاج قاسم سلیمانی» براي
مشارکت در عرضه محصولات و همچنین نظارت بر قیمت هاي مصوب فروش آماده اند. 

به گزارش خبرگزاري رسا، سازمان تبلیغات اسلامی در این روزها که اغلب مردم دغدغه ویروس کرونا را دارند و بسیاري نیز با این
بیماري دست و پنجه نرم می کنند، با کمک جهادگران انقلابی به میدان آمدند تا لبیک مجدد به فرمایش رهبر انقلاب داشته باشند. 

روح االله عبداللهی مسئول اطلاع رسانی عملیات حاج قاسم سلیمانی سازمان تبلیغات اسلامی استان تهران در گفت و گویی با بیان
اینکه در این طرح عملیاتی، نیروهاي جهادي مختلف با حمایت و کار ستادي سازمان تبلیغات اسلامی در سراسر کشور به منظور
جلوگیري از موازي کاري، بسیج شده و در حال خدمت رسانی اند، گفت: نیروهاي، مؤمن، صالح، بسیجی، هیأتی، دانشجویی، جهادي،

طلاب، مبلغین و کارمندان و ظرفیت هاي نهادهاي مختلف در این طرح بسیج شده اند که از تمامی آن ها تشکر و قدردانی داریم. 

حضور 2 هزار نیروي جهادي در 12 بیمارستان تهران 

وي گفت: هم اکنون 2 هزار نیروي جهادي در 12 بیمارستان استان تهران مشغول خدمت رسانی اند که در تمامی زمینه ها کمک به
کادر درمان را انجام می دهند. این نیروهاي جهادي تاکنون 60 هزار ساعت شیفت کاري در بیمارستان ها خدمت رسانی داشته اند. 

عبداللهی اضافه کرد: در پایان هرهفته حدود 50 تا 100 نیروي جهادي که مصاحبه اولیه را گذارنده اند، دوره هاي آموزشی لازم براي
حضور در بیمارستان ها را می گذارنند تا در هفته پس از آن به بیمارستان ها اعزام شوند. مصاحبه اولیه ما متفاوت از مصاحبه هاي
استخدامی است و ما تنها بررسی می کنیم نیروي داوطلب بیماري زمینه اي نداشته باشد یا در خانواده اش فردي با این ویژگی نباشد

تا آسیبی به آن ها وارد نشود. 
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مسئول اطلاع رسانی عملیات حاج قاسم سلیمانی سازمان تبلیغات اسلامی استان تهران گفت: حضور و خدمت رسانی جهادي ها در
jsalamat.ir بیمارستان ها با مدیریت قرارگاه جهادي نرجس خاتون اجرایی می شود و داوطلبان نیز می توانند با مراجعه به سایت
براي حضور در بیمارستان ها ثبت نام کنند. از تمامی هیأتی ها، جوانان، دانشجویان و طلاب درخواست داریم براساس بیانات مقام

 
معظم رهبري در این موج سوم شیوع کرونا به میدان بیایند تا بار دیگر بتوانیم بر آن غلبه کنیم. 

 
تولید 12 هزار گان و 125 هزار ماسک توسط جهادي ها 

وي با اشاره به تلاش جهادي ها در عرصه جهاد دوزندگی تصریح کرد: در این زمینه نیروهاي جهادي به خصوص خواهران فعال شده

 
اند و تاکنون 12 هزار گان (لباس مخصوص کادر درمان)، 125 هزار ماسک و ... را دوخته اند. 

عبداللهی با اشاره به اینکه یکی از طرح هایی که ذیل این مجموعه براي خدمت رسانی ایجاد شده است، پیک سلامت است، تصریح

 
کرد: جهادگرانی با موتورهاي خود اقلام مورد نیاز سالمندان و معلولان را تهیه می کنند تا مانع حضور آن ها در خیابان ها شوند. 

 
ارائه خدمات مشاوره تلفنی سلامت و خانواده 

مسئول اطلاع رسانی عملیات حاج قاسم سلیمانی سازمان تبلیغات اسلامی استان تهران با بیان اینکه ارائه خدمات مشاوره اي بخش
دیگري از خدمات ما است، تصریح کرد: این خدمات مشاوره اي هم در زمینه سلامت و هم خانوادگی به افراد ارائه می شود که براي
این امر به صورت تلفنی می توانند خدمات مدنظر خود را دریافت کنند. 2 گروه جهادي هم اکنون براي 20 بیمارستان تهران به

 
صورت روزانه آبمیوه طبیعی تهیه می کنند. 

 
ایجاد غسالخانه تخصصی براي کرونایی ها 

عبداللهی گفت: غسل اموات کرونایی نیز توسط طلاب و شبکه مبلغین در حال اجراست که این افراد در برخی از شهرستان هاي تهران

 
یک غسالخانه تخصصی براي کرونایی ها ایجاد کرده اند و از تشییع، تغسیل، نماز، تدفین و تسلی کنار خانواده متوفی هستند. 
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جهادي ها آماده مشارکت در امر نظارت بر قیمت کالاها 

مسئول اطلاع رسانی عملیات حاج قاسم سلیمانی سازمان تبلیغات اسلامی استان تهران با بیان اینکه در شهریار با همکاري دستگاه
هاي ذي صلاح غرفه عرضه محصولات تنظیم بازار راه اندازي کرده ایم، گفت: به مسئولین امر اعلام می کنیم که نیروهاي جهادي و

 
شبکه طلاب ما براي نظارت بر عرضه محصولات با قیمت هاي مصوب و همچنین مشارکت در عرضه آن ها آماده اند. 

وي ادامه داد: جهادگران در سالروز میلاد پیامبر(ص) و امام صادق(ع) در چهار بیمارستان تهران مراسم جشن براي کادر درمان و

 
بیماران کرونایی برگزار کردند تا ضمن قدردانی از تلاش این مدافعان سلامت، موجب ارتقاي روحیه آنان و بیماران شوند. 

 
جهادي هایی که بام خانه ها را قیرگونی می کنند 

عبداللهی گفت: باتوجه به برودت هواي کشور، جهادي ها در زمینه تهیه بسته هاي حمایتی و اقلام مورد نیاز زمستان از قبیل البسه،
لوازم گرمایشی و ... براي شهرستان هاي استان تهران و مناطق محروم فعال شده اند. جمعی از طلاب به صورت خودجوش و جهادي
که کمتر هم علاقه دارند رسانه اي شوند، در این مناطق در قیرگونی کردن بام منازل و برطرف کردن مشکلات ساختمانی نیازمندان

 
تلاش می کنند. 

 
توزیع 831 هزار بسته معیشتی توسط هیأت هاي تهران 

مسئول اطلاع رسانی عملیات حاج قاسم سلیمانی سازمان تبلیغات اسلامی استان تهران تصریح کرد: در موج اول و دوم شیوع ویروس
کرونا هیأت هاي مذهبی استان تهران، 831 هزار بسته معیشتی تهیه و میان نیازمندان استان توزیع کردند. از ابتداي عملیات حاج
قاسم سلیمانی ( از 13 آبان تا امروز) به دلیل عدم برگزاري جلسات، هیأت ها در هر مناسبت، هزینه هاي خود را به تهیه بسته ارزاق
اختصاص دادند که در مجموع 3 هزار و 400 بسته حمایتی، 54 هزار ماسک و 5 هزار غذاي گرم توزیع کرده اند. علاوه براین 30 تن
اقلام تنظیم بازار نیز توسط شبکه مبلغین در شهرستان هاي استان تهران توزیع شده است. در روز گذشته نیز همزمان با شروع ماه

 
ربیع الثانی، گوشت قربانی و مرغ میان نیازمندان از سوي جهادي ها و هیأتی ها توزیع شد. 

 
حسینیه ها نقاهتگاه بیماران کرونایی شدند 
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وي ادامه داد: تعدادي از حسینیه هاي استان تهران هم اکنون محل غربالگري بیماران کرونایی و یا حتی به نقاهتگاه جمعی آنان
تبدیل شده است. آشپزخانه هیأت ها نیز براي تهیه سوپ و غذاي مورد نیاز بیماران کرونایی فعال شده است که جاي تقدیر و قدردانی

دارد. 

عبداللهی افزود: در روزهاي آینده طی جلساتی با معاون اشتغال کمیته امداد امام خمینی(ره) بنا داریم براي افرادي که در این ایام
کرونایی، شغل خود را از دست داده اند، برنامه ریزي داشته باشیم. 

 
 

مسئول اطلاع رسانی عملیات حاج قاسم سلیمانی سازمان تبلیغات اسلامی استان تهران گفت: تعدادي از پزشکان جهادگر نیز این
روزها بیماران غیرکرونایی را که به دلیل شرایط خاص کنونی امکان حضور در بیمارستان را براي طی کردن روند درمان خود ندارند در

 
منزل مورد معاینه قرار می دهند. 

 
شیرخشک و پوشک به سبدکالا نیازمندان اضافه شد 

وي تصریح کرد: این روزها همان طور که مقام معظم رهبري در سخنان خود اشاره فرمودند شرایط گرانی برخی کالاها مانند پوشک
براي خانواده ها دردسرساز شده است اما جهادي ها و هیأتی ها از این امر غافل نشده اند و شیرخشک و پوشک را به سبدکالاي

 
خانواده هاي داراي نوزاد تحت پوشش خود اضافه کرده اند. 

عبداللهی در پایان خاطرنشان کرد: توزیع نان صلواتی و صفرکردن حساب دفتري نیازمندان به خصوص در شهرستان هاي استان
تهران جریان دارد و خیرین از هرطریقی که می توانند براي گره گشایی از مردم تلاش می کنند. امید است با پاي کار بودن همه مردم

و احساس تکلیف نسبت به مشکلات همشهریان، بتوانیم کرونا را به فضل الهی شکست بدهیم.
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پرداخت تسهیلات بانکی با هدف حمایت از تولید

منبع: شبستانشماره خبر:  182  |  تاریخ: 1399/08/29

عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون تأکید کرد: پرداخت تسهیلات به مشتریان باید با هدف حفظ اشتغال موجود، حمایت از
تولید و ایجاد اشتغال جدید انجام شود.

عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون تأکید کرد: پرداخت تسهیلات به مشتریان باید با هدف حفظ اشتغال موجود، حمایت از
تولید و ایجاد اشتغال جدید انجام شود. 

به گزارش خبرگزاري شبستان به نقل از روابط عمومی بانک
توسعه تعاون، عباس نجفی عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون
که به همراه حججی رئیس اداره کل اعتبارات و امیري رئیس
اداره کل بازاریابی و ارتباط با مشتریان این بانک به استان البرز
سفرکرده، ضمن بازدید از اداره شعب و شعب استان، از صنایع و

کارخانه هاي فعال و مولد استان البرز نیز بازدید نمود. 

در جریان این سفر، نجفی طی جلسه بررسی عملکرد استان البرز
ضمن ابراز خرسندي از عملکرد مطلوب استان، اظهار داشت: عملکرد استان البرز به عنوان الگویی براي همه استان ها است. 

وي افزود: با توجه به اینکه بخشی از نیاز اساسی کشور توسط شبکه بانکی تأمین می گردد، گفت: شبکه بانکی همواره پشتیبان رونق
تولید و اشتغال بوده و باوجود همه مشکلاتی که ظالمانه در اثر تحریم ها به بانک ها تحمیل شده، تمام توان خود را در این مسیر به

کار بسته است. 

عضو هیات مدیره بانک توسعه تعاون بابیان این موضوع که ایجاد اشتغال سبب کاهش آسیب هاي اجتماعی و به تبع آن کاهش فساد
می گردد، عنوان کرد: باید ببینیم هر حرکتی که می کنیم چه تأثیري بر زندگی مردم می گذارد. 

نجفی همچنین ضمن بازدید از شعب شهید رجایی، هشتگرد و نظرآباد، از شرکت هاي تولیدي شکلات سازي باراکا، موکت پارس و
شرکت فروکتوز ناب نیز بازدید نمود. در این بازدیدها به دستور عضو هیات مدیره بالغ بر 100 میلیارد تومان تسهیلات جهت سرمایه

ثابت و سرمایه در گردش براي این شرکت ها مصوب گردید. 

گفتنی است در مجموعه شکلات سازي باراکا بیش از 1200 نفر به طور مستقیم مشغول به فعالیت هستند. همچنین تسهیلات
پرداختی بانک توسعه تعاون به دو شرکت موکت پارس و فروکتوزناب نیز زمینه تثبیت بیش از 900 فرصت شغلی را در این مجموعه

هاي تولیدي فراهم خواهد ساخت.
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ارائه خدمات اینترنتی به مددجویان کمیته امداد مازندران

منبع: ایسناشماره خبر:  183  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل کمیته امداد مازندران گفت: با توجه به شیوع گسترده بیماري کرونا در استان، به منظور کاهش خطر ابتلاي افراد
تحت حمایت به این بیماري ، مددجویان می توانند درخواست هاي خود را از طریق درگاه اینترنتی ثبت و پیگیري کنند.

بشیر عالیشاه اظهارکرد: مددجویان مازندرانی می توانند
خدماتی مانند مسکن، بهداشت و درمان،کمک هزینه
ازدواج، حمایت هاي خاص، تسهیلات
کارگشایی،دانشجویی، فرهنگی، اشتغال و مشاوره را از

طریق درگاه اینترنتی ثبت و پیگیري کنند. 

وي افزود: مددجویان می توانند از طریق آدرس اینترنتی
e.emdad.ir با استفاده از رایانه شخصی، گوشی همراه و
یا دفاتر خدمات اینترنتی در روستاها و شهرها و بدون
مراجعه به دفاتر کمیته امداد و درج کد ملی و شماره

شناسنامه وارد سامانه شده و نسبت به ثبت و ارسال درخواست خود اقدام کنند. 

مدیرکل کمیته امداد مازندران تصریح کرد:پس از ثبت درخواست توسط مددجو ،حداکثر بعد از یک ساعت درخواست هاي ثبت شده
به صورت هوشمند به کارتابل مددکار خانواده در سیستم جامع خدمات حمایتی این نهاد منتقل می شود. 

حجت الاسلام عالیشاه خاطر نشان کرد:83هزار خانوار در مازندران تحت حمایت کمیته امداد قرار دارند و از خدمات این نهاد بهره مند
هستند. 

انتهاي پیام
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باشگاه کارآفرینان نوجوان در قزوین راه اندازي می شود

منبع: ایسناشماره خبر:  184  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون اشتغال و کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قزوین با اعلام افتتاح باشگاه کارآفرینان نوجوان گفت:
متأسفانه امروزه تب مدرك گرایی و استخدام براي دیگران در کشور بالا گرفته و فارغ التحصیلان دانشگاهی به خودباوري

نرسیدند که خودشان می توانند بنگاهی اقتصادي داشته باشند.

وحید انتظاري در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: از 26 آبان
تا چهار آذر هفته جهانی کار است و در این هفته تلاش
داریم کارآفرینی را در بطن جامعه فرهنگ سازي کنیم و

رویکرد افراد را نسبت به کارآفرینی تغییر دهیم. 

وي ادامه داد: کارآفرینی با اشتغال زایی اشتباه گرفته می
شود کارآفرین با سرمایه شخصی فعالیتی را آغاز می کند و
با تغییر ارزش ها ارزش آفرینی می کند که یکی از

محصولات کارآفرین ایجاد اشتغال است. 

معاون اشتغال و کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه
اجتماعی استان قزوین بیان کرد: در این هفته برنامه هاي

متنوع و خوبی را اجرایی خواهیم کرد که یکی از آن ها راه اندازي مجازي باشگاه کارآفرینان نوجوان در روز شنبه اول آذر است. به
همین منظور تفاهم نامه اي را با بخش خصوصی منعقد کردیم؛ هدف ما از راه اندازي این مرکز تغییر رویکرد و فرهنگ مهم و افراد

فعال جامعه است تا نگرش خود را نسبت به کارآفرینی تغییر دهند. 

وي خاطرنشان کرد: یکی از راه هاي نجات اقتصاد کشور ترویج فرهنگ کارآفرینی است؛ متأسفانه امروزه تب مدرك گرایی و استخدام
براي دیگران در کشور بالا گرفته و فارغ التحصیلان دانشگاهی به خودباوري نرسیدند که خودشان می توانند بنگاهی اقتصادي داشته

باشند. 

انتظاري اشاره کرد: طی دهه گذشته بر اساس سیاست هایی آموزش کسب و کارهاي مختلف و توانمندسازي در دستور کار قرار گرفت
و درآن افراد بالاي 20 سال آموزش دیدند و بعد از یک دهه به این نتیجه رسیدیم که آموزش و فرهنگ سازي را به دوره نوجوانی

منتقل کنیم. 

وي اضافه کرد: در باشگاه کارآفرینان نوجوان 100 دانش آموز توسط 18 مربی آموزش خواهند دید البته مربیان نیز آموزش هاي لازم
را طی یک سال گذشته دیدند. 

معاون اشتغال و کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قزوین در پایان یادآور شد: بر اساس آئین نامه ستاد کرونا
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برگزاري جلسه با بیش از 15 نفر امکان پذیر نیست به همین منظور جشنواره امتنان از کارآفرینان نیز در چهارم آذر با حضور 15 نفر
از اعضاي اکوسیستم کارآفرینی به صورت حضوري در سالن شهید امامی برگزار خواهد شد و طی آن از سه کارآفرین برتر تجلیل می

شود. 

انتهاي پیام
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گام بزرگ هسته اي تایید شد/ بودجه با دلار 11 هزار بسته شد

منبع: حوزه نیوزشماره خبر:  185  |  تاریخ: 1399/08/29

حوزه/ چشم انداز برترین اخبار ایران و جهان در 24 ساعت گذشته، با گزینش اهمّ رویدادهاي سیاسی، اجتماعی، اقتصادي،
فرهنگی از رسانه هاي مختلف در بسته ي خبري صبحگاهی تقدیم حضور کاربران محترم «خبرگزاري حوزه» می گردد،انتظار

داریم با ارائه نظرات ارزشمند شما فرهیختگان گرامی، پویش روزافزون آن را شاهد باشیم.

گزیده اخبار ایران و جهان/اخبار داخلی گام بزرگ هسته اي تایید شد/ بودجه با دلار 11 هزار بسته شد 

حوزه/ چشم انداز برترین اخبار ایران و جهان در 24 ساعت
گذشته، با گزینش اهمّ رویدادهاي سیاسی، اجتماعی، اقتصادي،
فرهنگی از رسانه هاي مختلف در بسته ي خبري صبحگاهی
تقدیم حضور کاربران محترم «خبرگزاري حوزه» می گردد،انتظار
داریم با ارائه نظرات ارزشمند شما فرهیختگان گرامی، پویش

روزافزون آن را شاهد باشیم. 

گام بزرگ هسته اي تایید شد 

کاظم غریب آبادي در حساب کاربري خود در توئیتر، نوشت:
مدیرکل آژانس بین المللی انرژي اتمی با انتشار گزارشی نیم صفحه اي در روز گذشته، اعلام کرد بازرسان آژانس در تاریخ 14 نوامبر
(24 آبان)، آغاز تزریق گاز UF6 به یک زنجیره 174 تایی سانتریفیوژهاي آي. آر.ام دو در کارخانه غنی سازي سوخت در نطنز را
راستی آزمایی کردند. پیش از این، خبرگزاري رویترز گزارش داده بود: آژانس بین المللی انرژي اتمی در گزارشی به اعضاي این نهاد

بین المللی گفته است ایران فرایند تزریق گاز UF6 را به سانتریفیوژهاي نسل دوم در سایت غنی سازي نطنز آغاز کرده است. 

بودجه با دلار 11 هزار بسته شد 

محمدباقر نوبخت در حاشیه جلسه امروز هیات دولت اظهار کرد: لایحه بودجه1400 در دولت مطرح شد و پس از بحث و بررسی،
مورد تایید قرار گرفت و از شنبه کار تبصره ها را آغاز می کنیم و بودجه را قبل15 آذر تقدیم مجلس می کنیم. وي درباره قیمت ارز و
نفت در بودجه تصریح کرد: نرخ ارز را به گونه اي محاسبه کرده ایم که بین 11هزار تومان تا11 هزار و 500 تومان باشد. قیمت نفت
هنوز نهایی نشده، اما برآورد اولیه ما40 دلار است. رییس سازمان برنامه و بودجه همچنین با بیان اینکه در لایحه بودجه تلاش شد که
محورهاي قابل اجرا از اصلاحات ساختاري بودجه گنجانده شود، افزود: اگر احیانا مواردي از اصلاح هم باقی مانده است، نمایندگان می
توانند در بررسی بودجه آن را اعمال کنند پس جاي نگرانی براي نمایندگان وجود ندارد. نوبخت با اشاره به اجراي قرنطینه از روز
شنبه، گفت: نمایندگان دنبال کمک معیشتی به مردم بودند که در طرح دولت، به نیمی از این افراد در چهار ماه آینده کمک معیشتی
می شود. اگر نمایندگان خواستند که کمک ها را ادامه دهند، می توانند در بودجه پیش بینی کنند. وي در ادامه تصریح کرد: از338
هزار میلیارد تومان درآمد پیش بینی شده فقط 290هزار میلیارد تومان دریافتی داشته و با عدم تحقق منابع مواجه ایم.از 338هزار
میلیارد تومان هزینه هم 302 هزار میلیارد تومان هزینه شده است یعنی 36هزار میلیارد تومان به اجبار صرفه جویی شده است با این
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حال مطالبات گندمکاران، ایثارگران و حقوق و مزایا پرداخت و اجراي همسان سازي حقوق انجام شده است. طبق قانون می توانستیم
38 هزار میلیارد تومان از تنخواه گردان بانک مرکزي نزد خزانه استفاده کنیم که فقط 12 هزار میلیارد تومان را استفاده کرده ایم.
نوبخت با بیان اینکه فروش نفت، دریافت مالیات و فروش اوراق مالی منبع درآمدي دولت براي سال آینده خواهد بود، خاطرنشان کرد:
سال آینده اوراق کمتري نسبت به امسال واگذار شده و طبق قانون برنامه ششم توسعه عمل می شود. ظرفیت مالیاتی کشور هم به
گونه اي است که اجازه می دهد به ما بجاي اتکا به نفت، از محل مالیات درآمد کسب کنیم. در مورد نفت هم براساس میزان صادرات
امسال تا صادرات در شرایط مطلوب برنامه ریزي کرده ایم و هرچه درآمد مازاد بدست بیاوریم صرف طرح هاي بزرگ، دولت

الکترونیک، شرکت هاي دانش بنیان، طرح هاي نیمه تمام و تقویت طرح تحول سلامت شده و صرف هزینه هاي جاري نمی شود. 

ظریف پالس مثبت به واشنگتن داد 

وزیر امورخارجه ایران در پیام توییتري نوشت : اگر ایالات متحده آمریکا خواهان پیوستن دو باره به برجام باشد، آماده ایم تا در
خصوص شرایط احیاي عنوان «مشارکت کننده در برجام» براي ایالات متحده مذاکره کنیم.اداره کل اطلاع رسانی و سخنگویی وزارت
امور خارجه، محمدجواد ظریف در این پیام تصریح کرد: ایالات متحده هنوز عضو سازمان ملل متحد است. اگر تعهداتش را آنطور که
در قطعنامه 2231 شوراي امنیت آمده اجرا کند ما هم تعهداتمان ذیل برجام را اجرا می کنیم. وزیر امورخارجه ایران در این پیام
توئیتري تصریح کرد : اگر ایالات متحده تعهداتش را آنطور که در قطعنامه 2231 شوراي امنیت آمده اجرا کند ما هم تعهداتمان ذیل

برجام را اجرا می کنیم. 

ایران بازهم براي تحریم قربانی داد 

در ادامه مواضع خصمانه واشنگتن علیه تهران، وزارت خزانه داري آمریکا امروز چهارشنبه چندین شخص و نهاد ایرانی را به فهرست
تحریم هاي خود اضافه کرد. دفتر کنترل دارائیهاي خارجی (OFAC) وابسته به وزارت خزانه داري آمریکا در این خصوص از تحریم
چند فرد، از جمله وزیر اطلاعات ایران و چندین نهاد و یک کشتی به بهانه هاي مختلف در ارتباط با ایران خبر داد و اعلام کرد که آنها
را در فهرست SDN (فهرست خاص اشخاص و اتباع تحریم شده) وزارت خزانه داري قرار داده است. در بیانیه صادره از سوي دفتر
کنترل دارائی هاي خارجی آمریکا در این باره آمده است که «سید پرویز فتاح» رئیس بنیاد مستضعفان، شرکت هاي مرتبط با بنیاد
مستضعفان و «سید محمود علوي» وزیر اطلاعات ایران در لیست تحریم هاي جدید قرار گرفته اند. تحریم 9 فرد و 49 نهاد ایرانی
جدید از سوي آمریکا/موافقت بحرین با افتتاح سفارت اسرائیل در منامه/ اعلام آمادگی ایران براي مذاکره بر سر شرایط بازگشت آمریکا
به برجام/ بازگشایی گذرگاه مرزي عربستان و عراق پس از 30 سالافرادي که در فهرست SDN (فهرست خاص اشخاص و اتباع تحریم
شده) وزارت خزانه داري آمریکا قرار گرفته اند عبارتند از: سید محمود علوي، وزیر اطلاعات ایران پرویز فتاح، رئیس بنیاد مستضعفان
محسن علیخانی و محمد اسکندري از شرکت سرمایه گذاري سینا سید محمد اتابک مرتبط با شرکت توسعه صنایع معدنی کاوه پارس
امیرمنصور برقعی، جواد قناعت، خسرو مختاري و محمد علی یزدان جو به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان سید ضیاء ایمانی به بهانه
ارتباط با بانک سینا جواد اوجی مدیر عامل شرکت توسعه انرژي سیناشرکت هایی که در فهرست SDN (فهرست خاص اشخاص و
اتباع تحریم شده) وزارت خزانه داري آمریکا قرار گرفته اند عبارتند از: شرکت سهامی الیاف به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب
اسلامی ایران شرکت فولاد کاوه اروند به بهانه ارتباط با شرکت گسترش صنایع معدنی کاوه پارس شرکت به تام روانکار به بهانه ارتباط
با شرکت نفت بهران شرکت نفت بهران به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت بازرگانی بهران به بهانه ارتباط
با شرکت نفت بهران شرکت راه آهن شرقی بنیاد به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت نمایندگی هاي
کشتیرانی بنیاد به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت پالایش قطران ذغال سنگ به بهانه ارتباط با بنیاد
مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت معدنی دماوند به بهانه ارتباط با شرکت گسترش صنایع معدنی کاوه پارس شرکت دي به بهانه
ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت نساجی حجاب شهرکرد به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی
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ایران شرکت INTERNATIONAL TRADE AND INDUSTRIAL TECHNOLOGY ITRITEC GMBH (در آلمان)
به بهانه ارتباط با شرکت گسترش صنایع معدنی کاوه پارس شرکت گسترش الکترونیک ایران به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان
انقلاب اسلامی ایران شرکت تولیدي ایران تایر، مستقر در ایران، به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران بنیاد
مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت آلومینیوم کاوه خوزستان به بهانه ارتباط با شرکت گسترش صنایع معدنی کاوه پارس شرکت
گسترش صنایع معدنی کاوه پارس به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت فولاد شرق کاوه به بهانه ارتباط با
شرکت گسترش صنایع معدنی کاوه پارس شرکت ملی ساختمان به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت
حفاري شمال شرکت عمران و مسکن ایران شرکت صنعت چوب شمال به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت
عمران و مسکن ایران به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت حفاري و اکتشاف انرژي گستر پارس به بهانه
ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت صنایع تجهیزات پارس سارایه به بهانه ارتباط با شرکت گسترش صنایع معدنی
کاوه پارس شرکت کاشی پارس به بهانه ارتباط با شرکت صنایع کاشی و سرامیک سینا شرکت سیاحتی و مراکز تفریحی پارسیان به
بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران پایا سامان پارس به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت
پایندان به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت پیوند تجارت آتیه ایرانیان به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان
انقلاب اسلامی ایران شرکت بازرگانی پیشگامان گسترش افق تجارت ایرانیان به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران
شرکت مالی و سرمایه گذاري پیشرو ایران به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت ره نگار خوار میانه پارس به
بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت رامان به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت
صنعتی دوده فام به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت تولیدي کارخانجات ریسندگی و بافندگی سلک باف
به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران گروه صنایع شیشه و گاز به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی
ایران شرکت صرافی سینا به بهانه ارتباط با بانک سینا شرکت انرژي گستر سینا به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی
ایران شرکت مادر تخصصی مالی و سرمایه گذاري سینا به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایران شرکت گسترش پایا
صنعت سینا به بهانه ارتباط با بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی ایرانشرکت توسعه خدمات دریائی و بندري سینا به بهانه ارتباط با بنیاد

مستضعفان انقلاب اسلامی ایران 

دولت به هر تعرضی هشدار کوبنده داد 

سخنگوي دولت جمهوي اسلامی ایران در واکنش به گزارش برخی رسانه هاي غربی در مرود بررسی طرح حمله به مراکز هسته اي
ایران در روزهاي اخیر توسط ترامپ و واکنش ایران به این موضوع هم با اشاره به اینکه منشأ این خبرها مشخص نیست، گفت: ما هر
گاه به تعادل اقتصادي نزدیک می شویم فوراً یک سري عملیات روانی به راه می افتد که صهیونیست ها در رأس آن هستند. آقاي
«علی ربیعی» در نشست خبري خود تصریح کرد: در راس ناراضیان از نتیجه انتخابت آمریکا و تغییرات در حال رخ دادن در این
کشور، رژیم صهیونیستی و سپس مخالفان کلاسیک جمهوري اسلامی هستند که 40 سال است براي سقوط آن تلاش می کنند و به
چنین اخبار و شایعاتی دامن می زنند. سخنگوي دولت با بیان اینکه دستگاه هاي دیگر مثل وزارت امور خارجه باید در این باره
واکنش نشان دهند گفت: نظر شخص من اینست که چنین اتفاقی محتمل و ممکن نیست که آمریکایی ها بخواهند امنیت منطقه و
جهان را به خطر بیندازند زیرا پاسخ ایران به هر تعرضی کوبنده و شدید خواهد بود. شایان ذکر است روزنامه "نیویورك تایمز" اخیراً
در گزارشی مدعی شده که «دونالد ترامپ» رئیس جمهور تروریست آمریکا از مشاورانش خواسته نظر خود درباره یک حمله به

تأسیسات هسته اي ایران را بیان کنند که این درخواست با مخالفت مشاوران نظامی و امنیتی او مواجه شده است. 

وزیر بهداشت براي کرونا خط و نشان کشید 

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی حمهوري اسلایم ایران با تاکید براینکه در حال رقم زدن یکی از طلایی ترین ایام سرزمین در
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زمینه تامین نیازهاي کشور در داخل هستیم، گفت: در مدت کوتاهی به جاي مصرف کننده به تولیدکننده ونتیلاتور و ماسک و بعد
صادرکننده آن تبدیل شدیم و توانستیم رمدیسیویر و فاویپیراویر را دو ماهه در کشور تولید کنیم، در عرصه تولید واکسن نیز خواهید
دید که با همت جوانان این کشور چه معرکه اي رقم می زنیم. دکتر «سعید نمکی» در نشستی با رؤساي مراکز درمانی استان اصفهان،
اظهار کرد: بدون مدیریت ویژه به عنوان یک ایمونولوژیست و کسی که 30 سال سابقه فعالیت در بخش بهداشت کشور را دارد، در فاز
اول در باتلاق کرونا مانده بودیم، به طوري که اگر افسار کار را به گروهی که فکر می کردند می توانند راهگشا باشند سپرده بودم کار
تمام بود. وي با بیان اینکه در اتاقم همیشه به روي دانشمندان باز است چون معتقدم دولت مردي موفق است که راه را به روي
خردمندان باز کند، افزود: برخی از این افراد گمانه زنی هاي نادرستی داشتند، به عنوان نمونه گفتند با شروع گرما کرونا تمام می
شود، گفتم ان شااالله درست است اما باید با بدبینانه ترین حالت ممکن کار را جلو ببریم چون آنچه در این ویروس می بینم متفاوت از
تمام ویروس هاي قبلی است. وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه به خاطر ماهیت متفاوت ویروس کرونا، تابستان
بدتر از بهار را پیش بینی می کردم که متاسفانه اتفاق افتاد، گفت: معتقدم تحقیقات باید گره اي از مشکلات باز کند نه اینکه هزینه
هاي کشور را هدر دهد. وي به فعالیت 5 هزار و 100 شرکت دانش بنیان اشاره و تصریح کرد: با ممنوع کردن واردات هرآنچه می
توانستیم در داخل کشور تولید کردیم و با تسهیل امور و حمایت از تولیدکننده داخلی انقلابی رخ داد. نمکی با بیان اینکه در سال 98
توانستیم یک میلیارد دلار پول کمتر هزینه کنیم، توضیح داد: با وجود سیلاب هاي بهاره، زائران اربعین، اغتشاشات خیابانی و مسائل
بهداشتی آن، آنفلوآنزا و آخر سال کرونا، سال گذشته یک میلیارد کمتر خرج کردم چون نگذاشتم تولید داخلی لگدمال شود، این
موضوع باعث شد 25 درصد واردات کمتر و 30 درصد تولیدات داخلی بیشتر شود. وي با یادآوري اینکه طی 60 روز به جاي یک
مصرف کننده به یک تولیدکننده ونتیلاتور و ماسک و بعد صادرکننده آن تبدیل شدیم، ادامه داد: توانستیم رمدیسیویر و فاویپیراویر را
دو ماهه در کشور تولید کنیم و در مجموع می توان گفت یکی از طلایی ترین ایام سرزمین در زمینه تامین نیازهاي کشور در داخل را
رقم می زنیم.وزیر بهداشت تاکید کرد: خواهیم دید که در عرصه تولید واکسن نیز با همت جوانان این کشور چه معرکه اي رقم می
زنیم. وي در ادامه با بیان اینکه به عنوان وزیر عمل گرا روي حرف مفت غش نمی کنم، گفت: اگر مقاله اي امروز مفید نبود کنار
گذاشته می شود، اما باید بدانم فردا و فرداها می تواند مفید باشد. پولی که کشورهاي دیگر براي تحقیقات می گذارند خیلی بیشتر از
ما است، ولی یک بخش خصوصی هم در کنار آنها است تا تحقیقات کاربردي باشد، بنابراین از جامعه تحقیقاتی کشور انتظار دارم
تحول بنیادین در نگاه به پژوهش داشته باشند که اگر این اتفاق نیفتاد این مقالات بی نتیجه است. نمکی در ادامه با تصریح براینکه
براي مدیریت بیماري کووید هیچ راهی جز کاهش بستري نداریم تا از باتلاق کنونی خارج شویم، توضیح داد: اولین راه براي کاهش
بستري بالا بردن تست و موارد سرپایی است. همان کاري که 30 سال پیش به عنوان مسئول بهداشت کشور انجام دادم و طرحی که
به خوبی اجرا شد و توانستیم مالاریا را شکست دهیم، امروز هم با 300 هزار اکیپ و با استفاده از سامانه 4030 با همین روش تلاش
کردیم تا موارد ابتلا را شناسایی کنیم. وي با یادآوري اینکه امروز یکی از موثرترین زیرساخت هاي خدمت را به نام نظام شبکه اي
داریم، گفت: با استفاده از همین ظرفیت توانستیم موج اول کرونا را کنترل کنیم. وزیر بهداشت با اشاره به اینکه در کشور 1.6 تخت به
ازاي هزار نفر جمعیت داریم، خاطرنشان کرد: این درحالی است که در کشوري مثل فرانسه تعداد تخت 6.6 به ازاي هزار نفر جمعیت
است ولی همین کشور در مقطعی مجبور شد بیمار را در پارك نگهداري کند. وي تاکید کرد: ما زیرساخت گسترده داریم و تنها کشور
منطقه ایم که در دورترین نقطه روستا بهورز و در حاشیه شهر مراقب سلامت داریم، با اجراي کامل طرح هر خانه یک پایگاه سلامت،
بهترین نوع خدمت در جهان را خواهیم داشت. نمکی با یادآوري اینکه در یک مقطع زمانی در عرض 57 روز میزان مرگ و میر کووید
به 30 مورد و بستري به یک پنجم رسید، تصریح کرد: بخش سلامت مدبرانه ترین نوع مدیریت را ارائه کرد و قدمی بدون برنامه
برنداشت ولی کووید مشکل نظام سلامت نیست. وي با بیان اینکه پاندمی کرونا در تمام جهان اقتصاد را تحت تاثیر قرار داد، گفت: این
درحالی بود که در کشور ما جور کوچک شدن 3 و نیم درصد اقتصاد کشور را نظام سلامت کشید. در همه دنیا اقتصاد تحت تاثیر
بیماري قرار گرفت اما برعکس تمام کشورها، اینجا وزارت بهداشت به اقتصاد کمک کرد تا ببینیم چطور در شرایط همه گیري می
توان از بخش اقتصادي کشور حمایت کرد. وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با تاکید براینکه کالبدشکافی گذشته مشکلی را حل
نمی کند مگر اینکه براي آینده عبرت بگیریم، خاطرنشان کرد: اولین گام باید کاهش بستري با بیماریابی، درمان سرپایی در کنار
آموزش همگانی، قرنطینه موارد مثبت و پیدا کردن ارتباطات نزدیک باشد. باید مراکز سرپایی را توسعه دهید و طرح محله محور را
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گسترش دهید، در عین حال که مدیریت را از دست ندهید. وي با تصریح براینکه مدیریت نظام سلامت نباید به کسی سپرده شود،
اظهار کرد: ممکن است نظارت بر پروتکل ها، حمایت از خانواده در قرنطینه و ... را به دیگران بسپرید ولی مدیریت را نباید از دست
بدهید وگرنه بازي را باخته اید. با هیچ کسی هم تعارف نکنید، فرمانده عملیات در کشور بنده هستم و حکم می کنم مبادا به دلیل
ملاحظات منطقه اي، قسمتی از کار از دست شما دربیاید، مدیریت با ما است و سلامت را تفویض نمی کنیم. نمکی توضیح داد:
خدمت و فعالیت را با هم تقسیم می کنیم نه پهنه جغرافیایی و اگر در جایی غیر از این ببینم برخورد می کنم، بنابراین باید توجه
داشته باشید که محوریت کار در اعمال محدودیت ها و طرح جامع محله محور بر عهده وزارت بهداشت است. وي با اشاره به اینکه می
خواهیم روزي 100 هزار تست در کشور انجام دهیم، بیان کرد: تست پی سی آر قسمتی از کار ما است اما از این به بعد با تست رپید
کار را پیش می بریم و به اندازه کافی تست به شما می رسانیم، بنابراین پی سی آر را فقط براي تایید موارد مشکوك بگذارید. وزیر
بهداشت اضافه کرد: فاز بعدي قرنطینه است که باید وقت زیادي روي آن بگذارید و همینطور رصد فرد داخل قرنطینه چون اگر قرار
باشد تست بگیریم ولی فرد ناقل در جامعه تردد و همه را آلوده کند بی فایده است، بنابراین باید قرنطینه را به صورت جدي اجرا
کنیم. آنها که ظرفیت قرنطینه در خانه دارند در خانه و براي آنهایی که امکان ندارند فضاهایی در نظر بگیرید. همچنین افرادي که سن
بالاي 65 سال و بیماري زمینه اي دارند باید قرنطینه معکوس شوند و اجازه ندهید از منزل بیرون بیایند. وي مراقبت در منزل را براي
کاهش بار بیمارستان بسیار مهم دانست و افزود: باید کپسول اکسیژن در اختیار بیمارانی قرار دهیم که می توانند در منزل دوران
درمان خود را طی کنند و مرتب رصد شوند و بعد از آن درمان سرپایی را هم باید پیگیري کنید. وزیر بهداشت، درمان و آموزش
پزشکی با اشاره به اینکه بعد از گذشت 9 ماه ویروس کرونا هنوز جزو ناشناخته هاي جهان است و ابعاد ناشناخته اي رو خواهد کرد
که هنوز نمی دانیم، تصریح کرد: ویروس مرتب با ما شطرنج بازي می کند اما تاکنون هیچکدام از درمان ها به شکل واقعی موثر نبوده،
براین اساس می خواهیم با تجویز داروهاي مختلف ضد ویروس، ویروس مقاوم ایجاد نکنید و پروتکل درمانی را به دقت دنبال کنید.
وي با پذیرش مشکل نبود پروتکل درمانی یکنواخت، تاکید کرد: باید واقعا به یک جمع بندي برسیم اما در عین حال بحث افکار
عمومی را هم نباید نادیده بگیریم. نمکی با تاکید براینکه به جز اکسیژن و مراقبت هیچ چیز به کار بیمار کووید نمی آید، اظهار کرد:
اکسیژن کم و زیاد هر دو بیمار را می کشد، بنابراین نیازمند کمیته اکسیژن تراپی در بیمارستان ها هستید. همچین علاوه بر تشکیل
کمیته مرگ و میر، اطلاعات را با یکدیگر به اشتراك بگذارید. وي با بیان اینکه معتقدم حتما باید به آموزش بهیاري در کشور بها
دهیم، اظهار کرد: پوشش بیمه اي داروها خوشبختانه انجام شد و بار سنگینی از دوش مردم و بیمارستان ها برداشته شد. وزیر
بهداشت با اشاره به اینکه هم اکنون با دو اندیشه در کشور روبرو هستیم، توضیح داد: طب مدرن که کلا طب سنتی را زیر سوال می
برد و طب سنتی که طب مدرن را زیر سوال می برد، درحالی که این دو طیف افراط گرا ضربه زیادي به کشور زده اند. ما باید حد
وسط را در نظر بگیریم، به طوري که داروي گیاهی باید مسیر خود را طی کند و سپس از این داروها در پروتکل درمانی استفاده کنیم
ولی دچار توهم هم نشویم، بلکه از این ظرفیت بی بدیل در کنار بقیه درمان ها استفاده کنیم وي در ادامه خاطرنشان کرد: اگر
جمهوري اسلامی ایران کرونا را خوب مدیریت کند آبرویش حفظ می شود اما اگر خداي نکرده شکست بخوریم آبرویی براي هیچ
کسی نمی ماند و همه در یک کشتی هستیم. بنابراین در این برهه حساس تاریخی همه با هم کمک کنیم و اجازه ندهیم فشار روي
گروهی بیاید چون روزهاي سختی داریم. نمکی با اشاره به تکالیف غیرکرونایی بخش درمان، تصریح کرد: سیستم ارجاع و پزشک
خانواده را جدي بگیرید. در حال حاضر فرصتی نداریم و دقیقه 90 را هم رد کرده ایم، درحالی که اگر در باتلاق کرونا بمانیم باخته
ایم. وي با بیان اینکه بدون پرونده الکترونیک سلامت، موفقیت ممکن نیست، گفت: سوار بر این موج شوید و طرح هر خانه یک پایگاه
سلامت را جدي بگیرید، چون اگر در هر خانه یک سفیر سلامت داشتیم دیگر به مردم التماس نمی کردیم سفر نروید. در حال حاضر
هم در جایی که سفیر سلامت ندارید از طرح محله محور استفاده کنید. وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با تاکید براینکه نباید
واکسیناسیون و مسائل دیگر را به خاطر کرونا فراموش کنید وگرنه از کرونا در می آیید و در سیاه چاله هاي دیگري می افتید، افزود:
در بحث درمان باید حتما بخش هاي غیرکرونایی را حفظ کنید و به عنوان نمونه نباید دو طبقه بیمارستان کرونا و دو طبقه غیر
کرونایی شود چون وقتی آزمایشگاه و بخش هاي مشترك دارید قطعا دچار مشکل می شوید، پس باید حتما دو بخش کامل مجزا
داشته باشید. وي همچنین با تاکید براینکه کرونا نباید باعث غفلت ما در بخش آموزش شود، توضیح داد: نمی توانیم همه آموزش هاي
پزشکی را مجازي کنیم و نباید کیفیت آموزش را فداي شرایط کرونایی کنیم، همچنین در مسائل رفاهی، زیرساختی و فرهنگی
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دانشجویی هم باید اقدامات و دستاوردهایی داشته باشیم. نمکی با اظهار امیدواري از اینکه باید با اعمال محدودیت ها و نظارت مستمر
از آخرین فرصت هاي این مبارزه نهایت استفاده را ببریم، تاکید کرد: از هیچ کسی جز خدا واهمه نداشته باشید و محکم بایستید، شما

حامی بی نظیري مثل مقام معظم رهبري دارید و شرایط فراهم است. امیدواریم هرچه زودتر این بحران را پشت سر بگذاریم. 

گروسی بازهم آتش هسته اي علیه ایران روشن کرد 

آژانس بین المللی انرژي اتمی مدعی شد، ایران تزریق «هگزافلوراید اورانیوم» به سانتریفیوژهاي پیشرفته IR-2m را آغاز کرده است.
خبرگزاري «رویترز» نوشت؛ آژانس اتمی در گزارشی که روز سه شنبه به کشورهاي عضو ارائه داده و امروز به دست رویترز رسیده،
نوشته است: «در تاریخ چهاردهم نوامبر 2020، آژانس تایید کرد که ایران تزریق UF6 به آبشار 174 سانتریفیوژ IR-2m که اخیرا
در تاسیسات غنی سازي نطنز نصب شده را آغاز کرده است.» هنوز جزئیات بیشتري از این گزارش منتشر نشده است. مدیر کل
آژانس: ایران باید در مورد فعالیت هاي هسته اي اعلام نشده شفاف سازي کند«رافائل گروسی»، مدیرکل آژانس بین المللی انرژي
اتمی طی یک کنفرانس خبري از ایران خواست تا درباره فعالیت هاي اعلام نشده هسته اي خود به آژانس شفاف سازي کند. امروز
(چهارشنبه) مدیرکل آژانس بین المللی انرژي اتمی طی یک کنفرانس خبري به سؤالات خبرنگاران درباره کووید-19، ایران و
موضوعات دیگر پاسخ داد. وي با توجه به برخی ادعاها مبنی بر وجود ذرات اورانیوم در مکانی در ایران که به آژانس اعلام نشده، گفت:
«ایران همچنان باید کامل و به سرعت درباره فعالیت هایی که در مکان اعلام نشده به آژانس انجام می دهد، توضیح دهد تا نگرانی ها
درباره صحت و کامل بودن توافقات پادمانی برطرف شود».آژانس بین المللی انرژي اتمی در گزارش پیشین خود ـ که چهارشنبه هفته
پیش منتشر شد ـ ادعا کرده بود ایران نخستین آبشار سانتریفیوژهاي پیشرفته IR-2m را در تأسیسات هسته اي نظنز نصب کرده،
اما هنوز تزریق اورانیوم را انجام نداده است. آژانس علاوه بر این گزارش داده بود که ایران همچنان به غنی سازي ایران در سطح 4.5
درصد ادامه می دهد که از سقف 3.67 درصد تعیین شده در توافق هسته اي برجام بالاتر است. این سازمان همچنین مدعی شد،
میزان ذخایر اورانیوم غنی شده ایران به 2443 کیلوگرم افزایش یافته است. با این حال، چندي پیش «رافائل گروسی»، مدیر کل
آژانس بین المللی انرژي اتمی به «همکاري خوب» میان ایران و بازرسان این نهاد بین المللی در بازرسی از دو سایت در ایران اشاره
کرده بود. در همین رابطه، نشریه آلمانی «دي ولت» در مطلبی که روز جمعه 13 نوامبر (23 آبان) منتشر شد، می گوید: تازه ترین
گزارش آژانس بین المللی انرژي اتمی درباره ایران "موج شوك آوري" به کشورهاي منطقه خاورمیانه ارسال کرده است. روزنامه
آلمانی می نویسد، این شوك در زمانی به برخی کشورهاي منطقه وارد شده که آن ها نگران ازسرگیري مماشات ایالات متحده با
جمهوري اسلامی پس از ورود جو بایدن، رقیب پیروز دونالد ترامپ در انتخابات ریاست جمهوري سوم نوامبر، به کاخ سفید هستند.
این روزنامه به نقل از محافل دیپیلماتیک اسرائیلی نوشته است: «ما نگرانیم، اما عربستان کاملا وحشت زده شده است.» نماینده
روسیه در وین گفت، موضوع فعالیت پادمانی آژانس بین المللی انرژي اتمی در ایران در دستور کار جلسه بعدي شوراي حکام این نهاد
سازمان ملل نخواهد بود. میخائیل اولیانوف، نماینده روسیه در سازمان هاي بین المللی در وین در پیامی توییتري درباره دستورکار
جلسه بعدي شوراي حکام آژانس بین المللی انرژي اتمی نوشت: شوراي حکام آژانس دستور کار جلسه ماه نوامبر را تایید کرد. این بار
این جلسه شامل موضوع پادمانی در ایران نمی شود. به دلیل این که مشکلات دسترسی بازرسان آژانس به دو محل در ایران طی سفر
مدیر کل آژانس به ایران در ماه آگوست با موفقیت حل و فصل شد. اظهارات اولیانوف در پی این مطرح می شود که طی توافق انجام
شده میان رافائل گروسی مدیرکل آژانس و مقامات کشورمان، بازرسان آژانس دسترسی لازم براي بازرسی و نمونه برداري از دو محل
تعیین شده توسط آژانس در ایران ایجاد شد و این نمونه برداري هاي محیطی که در ماه سپتامبر انجام شد، در حال بررسی و تحلیل

است. 

ایران خط تولید «کیت تشخیص فوري کرونا» را افتتاح کرد 

با تلاش محققان دارویی ستاد اجرایی فرمان امام، ایران از امروز در زمره سه کشور جهان که فناوري تولید «کیت تشخیص سریع
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ویروس کوید 19» را دارند، قرار گرفت. صبح امروز در مراسمی با حضور جهانگیري معاون اول رئیس جمهور، مخبر رئیس ستاد
اجرایی فرمان امام، ستاري معاون علمی رئیس جمهور، رئیسی معاون وزیر بهداشت و معاونان و مدیران مجموعه ستاد اجرایی، خط
تولید کیت هاي تشخیص فوري کرونا به صورت ویدئوکنفرانسی به بهره برداري رسید. در این مراسم که در محل نمایشگاه
دستاوردهاي ستاد اجرایی فرمان امام برگزار شد، اسحاق جهانگیري، معاون اول رئیس جمهور پس از افتتاح خط تولید این کیت ها
گفت: کشور به این محصول بزرگ دانش بنیان نیاز داشت و دسترسی به آن، دغدغه مشترك مسئولان نظام طی این ماه ها بود و لذا
این دستاورد بزرگ ستاد اجرایی فرمان امام را باید به رهبر معظم انقلاب و همه مردم و جامعه سلامت تبریک بگویم. وي افزود: برادر
عزیزم آقاي دکتر مخبر از مدیران بزرگ و ارزشمند کشور هستند و در تمام این سال ها هر جا در کشور خلأ و نیازي پیش آمده،
ایشان و مجموعه ستاد با ریسک پذیري بالا وارد میدان شدند و تا حصول نتیجه پاي کار ایستاده اند. معاون اول رئیس جمهور
خاطرنشان کرد: دستیابی به فناوري و تولید این کیت، در راستاي جهش توسعه علمی و فناوري و یک دستاورد ملی است که بابت آن
از تمام مجموعه ستاد اجرایی و محققان جوان آن قدردانی می کنم. جهانگیري با اشاره به موضوع بیکاري و آسیب ویروس کرونا به
اشتغال گفت: باید در دولت راهکار و منابع مالی پیدا کنیم که ظرف روزهاي آینده بتوانیم کمک هاي معیشتی بین مردم به ویژه در
مناطق محروم و آسیب دیدگان این بحران توزیع کنیم؛ هرچند نهادهاي عمومی مخصوصا ستاد اجرایی فرمان امام در مقاطع مختلف
با فرمان رهبر معظم انقلاب، کمک هاي خوبی در این مناطق به آسیب دیدگان کرونا رسانده اند. محمد مخبر رئیس ستاد اجرایی
فرمان امام نیز در این مراسم با اشاره به مشخصات کیت تشخیصی جدید گفت: دستیابی به دانش ساخت این کیت، قدم بزرگی براي
مهار کرونا در کشور است و ارزش دستیابی به آن کمتر از واکسن کرونا نیست، چون ازاین طریق می توان به غربالگري و قطع زنجیره
انتقال تسریع بسیار بالایی بخشید. وي افزود: استفاده از این کیت جدید، دیگر نیاز به محیط آزمایشگاهی و حضور پزشک ندارد و بر
خلاف کیت هاي پی سی آر فعلی که 48 ساعت براي نشان دادن نتیجه زمان لازم دارد، در هر محیط و منطقه اي میتوان در کمتر از
20 دقیقه ابتلاي فرد به کوید19 را متوجه شد. مخبر با اشاره به گران بودن کیت هاي فعلی مورد استفاده در سیستم درمانی و
پزشکی افزود: قیمت کیتهاي ساخته شده توسط ستاد اجرایی فرمان امام، 40 درصد ارزان تر از کیت هاي فعلی و نهایتا 200هزار
تومان است. رئیس ستاد اجرایی با اشاره به اقدام جهادي نیروهاي دانش بنیان ستاد در دستیابی به این کیت ها گفت: در کمتر از 22
روز جوانان دانشمند ما توانستند خط تولید این کیت ها را راه اندازي کنند و از امروز می توانیم روزانه 200 هزار کیت تولید و تحویل
جامعه سلامت بدهیم. وي افزود: ستاد اجرایی با تمام قدرت و شبانه روزي در تمام حوزه هاي مقابله با کرونا از قبیل تولید واکسن
کوید 19، تولید کیت تشخیص و داروهاي مورد نیاز، ماسک و محلول ضدعفونی و تجهیزات پزشکی و کمک به آسیب دیدگان کرونا از
طریق توزیع بسته هاي معیشتی و بهداشتی و هرچیزي که مردم و جامعه سلامت در این مسیر نیاز داشته باشند، فعال است و از هیچ
تلاشی دریغ نخواهیم کرد. در ادامه این برنامه، سورنا ستاري، معاون علمی رئیس جمهورنیز در سخنانی کوتاه ضمن قدردانی از
اقدامات ستاد گفت: از دکتر مخبر و مجموعه ستاد اجرایی فرمان امام تشکر می کنم که گرایش به سمت "دانش بنیان" ها را به یک
فرهنگ تبدیل کردند. وي افزود: همین فرهنگ دانش بنیانی باعث شد جوانان ما در حوزه تولید کیت، ماسک، دارو و انواع تجهیزات به
خودشان جرأت ورود به میدان بدهند و در زمره برترین هاي جهان قرار بگیریم. گفتنی است، در ابتداي این برنامه، معاون اول رئیس
جمهور طی بازدیدي از نمایشگاه دستاوردهاي ستاد اجرایی فرمان امام، از نزدیک در جریان بخشی از خدمات و دستاوردهاي
زیرمجموعه هاي ستاد مانند بنیادهاي برکت، احسان، گروه اقتصادي تدبیر، سامانه 4030، کاروان سلامت و تله مدیسین، گروه

کشاورزي و ... قرار گرفت. 

هنر تعطیل شد 

سید عباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در حاشیه جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران با اشاره به تعطیلی چاپخانه ها و
وضعیت رسانه هاي مکتوب، اظهار کرد: در محدودیت هاي دو هفته آینده، چاپخانه ها جزو گروه یک حساب شدند بنابراین فعالیت
خودشان را خواهند داشت و طبیعتا روزنامه ها و کارهایی که با حوزه چاپ سروکار دارند مشکلی نخواهند داشت. صالحی در پاسخ به
سوالی مبنی بر اینکه آیا امکان برگزاري کنسرت ها قبل از ساعت 18 وجود دارد؟، گفت: در دو هفته آینده کلیه فعالیت هاي
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غیرضروري به جز مشاغل گروه یک، تماما تعطیل هستند که مجموعه فعالیت هاي هنري و سینمایی که جزو مشاغل گروه 3 هستند،
تعطیل خواهند بود. وي ادامه داد: سالن هاي هنري و موسیقی بر مبناي اینکه فاصله هاي شان را به صورت 50 درصد ترتیب دهند،

مجاز به فعالیت بودند، اما این به قبل از محدودیت هاي جدید مربوط می شود. 

حمله گازي سایبري تکذیب شد 

شهریار حیدري نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شوراي اسلامی، با اشاره به انتشار اخباري به نقل از وي
در برخی از سایت ها مبنی بر حمله سایبري به شرکت ملی گاز ایران، گفت: از اساس چنین اتفاقی نیفتاد و چنین حمله اي به شرکت
ملی گاز ایران انجام نشده است. وي در همین راستا افزود: اگر چنین اتفاقی افتاده بود و بخشی از گاز کشور از مدار خارج می شد، گاز
مناطقی از کشور قطع می شد که تاکنون گزارشی درباره قطعی گاز منتشر نشده و وجود ندارد. نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی
مجلس تصریح کرد: بنده با هیچ سایت و خبرگزاري درباره حمله سایبري به شرکت ملی گاز ایران مصاحبه نکرده ام و مصاحبه اي که
به نقل از بنده منتشر شده را تکذیب می کنم و اصلا چنین حمله اي هم صورت نگرفته است. اخیرا مصاحبه به نقل از نایب رئیس
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس منتشر شده که در آن به حمله سایبري به شرکت ملی گاز ایران و خارج شدن بخشی
از گاز کشور از مدار اشاره شده است. محمد عسگري، سخنگوي شرکت ملی گاز ایران، هر نوع حمله سایبري به شرکت ملی گاز ایران
را شایعه و کذب دانست و گفت: هیچ حمله سایبري به شرکت ملی گاز ایران نشده است. وي افزود: شبکه گازرسانی کشور در آمادگی
کامل براي گازرسانی در فصل سرما بوده و تمامی تأسیسات شرکت ملی گاز ایران در اقصی نقاط کشور در مدار بهره برداري است و

هم اکنون گاز با کیفیت و فشار مناسب در دسترس مردم عزیزمان قرار دارد. 

سیگنال کاهش نرخ ارز آزاد صادر شد 

اعلام نرخ ارز محاسباتی در بودجه1400 و تأکید وزیر صمت بر حذف ارز 4200تومانی نشان دهنده عزم جدي دولت براي تک نرخی
شدن ارز در ارقام بسیار پایین تر از نرخ ارز آزاد است. زمان اندك باقی مانده تا انتخابات سال 1400 این تصمیم مهم را حساسیت
برانگیزتر کرده است.روز گذشته وزیر صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد، تفاوت قیمتی ارز آزاد و ارز دولتی فسادزاست و دولت نیز در
شرایط کنونی آماده حذف ارز 4200تومانی است. این اظهارنظر رزم حسینی از این باب اهمیت دارد که وي در خصوص موضوع
ترخیص کالاهاي رسوبی تصمیماتی مؤثر و عملیاتی گرفته است و حالا که تفاوت نرخ ارز آزاد و دولتی بسیار زیاد شده است، به نظر
می رسد مجموع عوامل اقتصادي و سیاسی دست به دست هم داده اند تا شرایط براي تک نرخی شدن ارز آماده شود. از طرف دیگر
محمدباقر نوبخت رئیس سازمان برنامه و بودجه در حاشیه جلسه امروز هیئت دولت در جمع خبرنگاران درباره نرخ ارز و نفت در
بودجه 1400 گفت: نرخ ارز را در لایحه بودجه سال آینده حدود 11هزار و 500 تومان در نظر گرفتیم و برآوردهاي اولیه براي نفت
نیز براي هر بشکه 40 دلار است. ذکر این نکته ضروري است که دقیقاً یک سال قبل در همین روزها موضوع حذف ارز 4200تومانی و
افزایش نرخ محاسباتی ارز در بودجه بسیار جدي شد و حتی تا جلسه نهایی هیئت دولت نیز بر اساس همین رویه کار پیش رفته بود
که در نهایت با مخالفت برخی مجدداً مقرر شد در بودجه 1399 نیز ارز 4200 پابرجا باشد. اما حالا گمانه زنی هاي جدي در خصوص
حذف ارز دولتی مطرح شده است که در این خصوص باید به این نکته توجه کرد که تک نرخی شدن ارز باید در قیمت ارزي در بازار
آزاد انجام شود که فاصله زیادي با نرخ هدف دولت نداشته باشد اعلام نرخ ارز محاسباتی در بودجه 1400 و تأکید وزیر صمت بر حذف
ارز 4200 نشان دهنده عزم جدي دولت براي تک نرخی شدن ارز در ارقام بسیار پایین تر از نرخ ارز آزاد است. زمان اندك باقی مانده
تا انتخابات سال 1400 این تصمیم مهم را حساسیت برانگیزتر کرده است. تعیین نرخ 11500تومانی در بودجه سال 1400 با احتساب
نرخ میانگین موزون براي واردات کالاهاي اساسی و واسطه اي به نوعی بیانگر این موضوع است که نرخ ارز در بازار آزاد نیز باید کاهش
بسیار چشمگیري داشته باشد تا تک نرخی شدن ارز در قیمت هدف محقق شود، در غیر این صورت تنها قیمت ارز در بودجه بالا می
رود و با گران تر شدن ارز واردات کالاهاي اساسی، دارو و تجهیزات پزشکی شاهد رشد بیشتر قیمت این اقلام خواهیم بود. در این
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حوزه بایستی بررسی هاي دقیق تري انجام شود چراکه نرخ ارز محاسباتی در قانون بودجه به تنهایی یک عنصر مؤثر در قیمت گذاري
ها نیست اما به هرحال اعلام این نرخ یک سیگنال مؤثر براي بازار محسوب می شود. گفتنی است، در سنوات قبل نیز تسعیر نرخ ارز
نفت و فرآورده هاي صادراتی کشور، براي واردات کالاهاي اساسی و واسطه اي بر اساس ارزش میانگین موزون و با توجه به هدف
گذاري هاي وارداتی براي آنها صورت می گرفت، حالا بر اساس اعلام رئیس سازمان برنامه و بودجه این نرخ تقریباً دو برابر می شود و

به این ترتیب شرایط براي تک نرخی شدن ارز بازار آزاد و دلارهاي نفتی واردات کالاهاي اساسی مهیاتر خواهد شد. 

لبنیات روي دور صعودي رفت 

سخنگوي انجمن صنایع لبنی ایران از افزایش قیمت مصوب محصولات لبنی مشمول نرخ گذاري دستوري خبر داد؛ این محصولات در
مقایسه با قبل 40درصد گران شده اند. سید محمدرضا بنی طبا، سخنگوي انجمن صنایع لبنی اظهار کرد: با توجه به افزایش هزینه
هاي تولید از جمله قیمت شیر خام، قیمت مصوب محصولات لبنی نیز افزایش یافت. وي افزود: قیمت شیر خام درب دامداري 4150
تومان تعیین شد و به ازاي هر دهم چربی بالاتر از 3/2 درصد 60 تومان نیز به این نرخ اضافه می شود و در صورتی که کمتر از 3/2
درصد چربی باشد 60 تومان کسر می شود. سخنگوي انجمن صنایع لبنی ادامه داد: این تغییرات قیمت در چند روز آینده و با نامه
سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان به تشکل هاي مربوطه ابلاغ خواهد شد و سپس تغییرات قیمت محصولات لبنی
قابل اجرا خواهد بود. وي تصریح کرد: نظارت بر این قیمت هاي مصوب باید بر کل زنجیره صورت گیرد و فقط بر محصول لبنی نباشد؛
یعنی باید قیمت شیر خام فروخته شده دامداران به کارخانه ها نیز توسط سازمان هاي ناظر بر بازار رصد و با هرگونه گرانفروشی

برخورد شود. 

مبتلایان کرونا در کشور از 800 هزار نفر عبور کرد 

دکتر سیما سادات لاري امروز چهارشنبه در خصوص آخرین وضعیت ویروس کرونا در کشور گفت: از دیروز تا امروز 28 آبان 1399 و
بر اساس معیارهاي قطعی تشخیصی، 13 هزار و 421 بیمار جدید مبتلا به کووید19 در کشور شناسایی شد که دو هزار و 837 نفر از
آنها بستري شدند. سخنگوي وزارت بهداشت ادامه داد: مجموع بیماران کووید19 در کشور به 801 هزار و 894 نفر رسید. دکتر لاري
گفت: متاسفانه در طول 24 ساعت گذشته، 480 بیمار کووید19 جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماري به
42 هزار و 941 نفر رسید. او افزود: خوشبختانه تا کنون 576 هزار و 983 نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده
اند. به گفته وي: 5712 نفر از بیماران مبتلا به کووید19 در وضعیت شدید این بیماري تحت مراقبت قرار دارند. همچنین تا کنون پنج
میلیون و 626 هزار و 631 آزمایش تشخیص کووید19 در کشور انجام شده است. دکتر لاري در خصوص وضعیت استان هاي کرونایی
کشور نیز اظهار داشت: استان هاي تهران، اصفهان، قم، آذربایجان شرقی، خراسان جنوبی، سمنان، قزوین، لرستان، اردبیل، خوزستان،
کرمانشاه، کهگیلویه و بویراحمد، گیلان، بوشهر، زنجان، ایلام، خراسان رضوي، مازندران، چهارمحال و بختیاري، البرز، آذربایجان غربی،
مرکزي، کرمان، خراسان شمالی، همدان، یزد و کردستان در وضعیت قرمز قرار دارند. استان هاي هرمزگان، فارس، گلستان و سیستان

و بلوچستان نیز در وضعیت نارنجی و زرد قرار دارند. 

رهبر انقلاب به مجمع تشخیص پیام تسلیت فرستاد 

حضرت آیت االله خامنه اي در پیامی درگذشت همشیره دکتر احمد توکلی، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام را تسلیت گفتند. متن
پیام رهبر معظم انقلاب اسلامی به شرح زیر است: بسم االله الرحمن الرحیم جناب آقاي احمد توکلیدرگذشت همشیره مکرمه را به

جنابعالی و سایر بازماندگان محترم تسلیت می گویم و رحمت و مغفرت واسعه ي الهی را براي ایشان مسألت می نمایم. 
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کانادا به ایران و روسیه پیام «تهدید آمیز» تلگراف کرد 

کانادا روز چهارشنبه براي نخستین بار اعلام کرد که برنامه هایی سایبري و تحت حمایتِ دولت در چین، روسیه، ایران و کره شمالی
تهدیدهاي اصلی براي جرائم سایبري هستند و مدعی شد که بازیگران خارجی احتمالاً درصدد ایجاد اختلال در شبکه تأمین برق این
کشور هستند. مؤسسه امنیت ارتباطات کانادا (CSE) در اشاره اي ظریف خطاب به نهاد اطلاعاتی این کشور خاطرنشان کرد که این
برنامه هاي (سایبري) بزرگترین تهدید راهبردي علیه کانادا بشمار می روند. مؤسسه فوق الذکر در دومین برآورد خود از تهدید

سایبري ملی اعلام کرد که «فعالیت سایبري تحت پشتیبانِ دولتی معمولاً پیچیده ترین نوع تهدید است». 

بحرین براي برجام بعدي پیش شرط گذاشت 

«عبداللطیف بن راشد الزیانی» وزیر امور خارجه بحرین در گفتگویی اختصاصی با خبرنگار آکسیوس گفت: «ظرف چهار سال گذشته
وضعیت در خاورمیانه دگرگون شده و دینامیک منطقه دستخوش تغییر شده است». وي در ادامه مدعی شد: «ما اطمینان داریم که
منافع ایالات متحده در برخورداري از یک منطقه امن و با ثبات براي همگان است و امیدواریم که ایران به یک تبعه مسئول در منطقه
تبدیل شود!» این دیپلمات بحرینی همچنین تأکید کرد که هرگونه توافق جدید (ایالات متحده) با ایران مستلزم آنست که نه تنها
موضوع برنامه هسته اي ایران بلکه رفتار منطقه اي و همچنین برنامه موشک بالستیک این کشور را نیز دربر گیرد. الزیانی با اشاره به
شرکاي ایالات متحده در منطقه خلیج فارس افزود: «چنانچه ایالات متحده به دنبال یک چنین توافقی با ایران باشد، لازم است که ما
(شرکاي واشنگتن در منطقه) طرف مشورت و رایزنی قرار گیریم».وزیر خارجه بحرین همچنین گفت که این کشور با رژیم
صهیونیستی و سایر شرکاي خود در منطقه خلیج فارس پیرامون گام بعدي در قبال ایران در حال مشورت و رایزنی است. وي ادعا
کرد: «هر کشوري که نگران تجاوز ایران (!) است، باید و حتماً این موضوع را مطرح کند. ما دیدگاه هاي خود را به طور حتم اعلام می
کنیم. ما با ایالات متحده گفتگویی نزدیک و صریح داریم، بنابراین مطمئنم که سایر کشورهاي منطقه نیز نگرانی هاي خود را با

صراحت بیان خواهند کرد». 

راي پرونده هفت سنگان صادر شد 

پرونده هفت سنگان از مهم ترین پرونده هاي جاري قوه قضائیه است. بدین جهت که بخشی از متهمین اصلی پرونده از مقامات قضایی
سابق استان قزوین هستند. امروز خبري به نقل از روابط عمومی قوه ضائیه در رسانه ها منتشر شد مبنی بر اینکه راي بدوي این
پرونده صادر شده است. در این خبر هیچ اشاره اي به نام محکومین نشده است که احتمالا به دلیل محدودیت هاي قانونی بوده است.
اما در کمال تعجب شاهدیم هیچ اشاره اي به مجازات متهمین نشده است. فراتر از این در بند بعدي تلاش شده مجددا دامن
دادگستري را از این موضوع پاك کند. البته همانگونه که در این خبر نوشته شده است تعاونی مسکن کارکنان دادگستري قزوین
شخصیت حقوقی مستقلی از دادگستري قزوین دارد اما نمی توان منکر شد که تعدادي از متهمین از مسئولین عالی رتبه قضایی
استان بوده اند. به نظر می رسد متاسفانه رویکرد قوه قضائیه درباره این پرونده صحیح نیست. این پرونده احتمالا در کنار پرونده طبري
دو پرونده مهم از تخلفات در خود دستگاه قضایی است و اگر بنا باشد به جاي آنکه با افتخار به این پرونده رسیدگی شود پنهانکاري

صورت پذیرد حتما حق به حقدار نخواهد رسید و عدالت پایمال خواهد شد. 

سکه وارد خط 11 شد 

قیمت هر قطعه سکه تمام بهار آزادي طرح جدید، امروز با افت 600 هزار تومانی به 11 میلیون و 700 هزار تومان رسید. همچنین
سکه طرح قدیم نیز 11 میلیون و 500 هزار تومان، نیم سکه 6 میلیون و 300 هزار تومان، ربع سکه 4 میلیون و 450 هزار تومان و
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سکه یک گرمی 2 میلیون و 500 هزار تومان است. هر اونس طلا در بازارهاي جهانی 1879 دلار و 52 سنت و هر گرم طلاي 18 عیار
نیز یک میلیون و 128 هزار و 856 تومان است. 

سرکرده «جیش الظلم» به هلاکت رسید 

در عملیات شب گذشته نیروهاي پاکستانی در منطقه بلوچستان، «عمر شاهوزهی» معروف به «ملا عمر» سرکرده گروه تروریستی
«جیش الظلم» به همراه دو پسرش به هلاکت رسید. برخی رسانه هاي پاکستانی با اعلام این خبر، از درگیري شب گذشته نیروهاي
مرزي این کشور با این تروریست و همراهانش در منطقه مرزي تربت در ایالت بلوچستان خبر دادند که در اثر آن، شاهوزي به همراه
دو پسر خود به هلاکت رسید. این درگیري و تبادل آتش در منطقه اي معروف به شهرك ماهواره رخ داد. در حال حاضر جست وجو
براي یافتن همدستان این تروریست آغاز شده و منطقه محاصره شده است. به شهادت رساندن 14 مرزبان ایران در سراوان، ربودن 5
مرزبان ایرانی در سال 92، ربودن 12 مرزبان ایرانی در سال 97 و حمله به بالگرد در سروان و حمله به پایگاه بسیج در نیکشهر از

جمله اقدامات تروریستی این گروه در جنوب است. 

حادثه قطار بدون فوتی تمام شد 

قدرت االله مهدیخانی، مدیرکل مدیریت بحران استانداري قزوین در قزوین در رابطه با برخورد قطارهاي مسافربري و باري در محدودهٔ
ایستگاه یزدرود گفت: ساعت 19:23 امروز قطاري که از سمت استان گیلان با 150 مسافر به سمت مشهد در حرکت بود، پس از
ایستگاه یزدرود بنا به دلایلی از مسیر خود منحرف شده و به یک قطار باري متوقف برخورد می کند. وي افزود: خوشبختانه این حادثه
خسارت جانی در پی نداشته است و 5 مصدوم حادثه توسط همکاران هلال احمر و اورژانس به بیمارستان منتقل شدند که وضعیت
عمومی آن ها مناسب است. این مسؤول ادامه داد: چند نفر از مصدومان نیز به صورت سرپایی در محل حادثه مداوا شدند. مهدیخانی
در پایان اظهار کرد: مسافرین این قطار با قطار دیگري جابه جا شدند و اکنون قطار به سمت تهران در حرکت است، علت حادثه نیز در
دست بررسی است. روابط عمومی راه آهن شمالغرب نیز در خبري شایعهٔ واژگونی دوواگن از قطار را در این حادثه تکذیب کرده است.

بسیج به کادر درمان اعلام آمادگی کرد 

محمد مهدي ایمانی در رابطه با کارهاي انجام گرفته در ایام کرونا توسط بسیج دانشگاه علوم پزشکی زنجان اظهار کرد: تولید تجهیزات
براي کادر درمان از قبیل شیلد، آستین یکبار مصرف و لباس هاي مخصوص کار و خدمات رسانی براي بیماران کرونایی از جمله
اقدامات بسیج دانشجویی بوده است. مسؤول بسیج دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی استان زنجان با اشاره به ارائه
خدمات به مردم تصریح کرد: در ایام کرونا خدماتی مانند تهیه و توزیع بسته هاي معیشتی و بهداشتی در بین محرومان و افراد کم
برخوردار استان زنجان، از اقدامات بسیج دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی استان بوده است. وي در رابطه با
غربالگري کرونا در استان زنجان گفت: در بحث غربالگري کرونا نیز ما آمادگی داریم تا در مناطق مختلف شهر خصوصا حاشیه شهر که
مناطق محرومی هستند این کار را انجام دهیم و هر کمکی که بتوانیم در این مدت انجام می دهیم و درخصوص کمک به کادر درمان
نیز هر جا که مسؤولان دانشگاه علوم پزشکی احساس نیاز کنند، ما آماده یاري هستیم. مسؤول بسیج دانشگاه علوم پزشکی و خدمات
بهداشتی درمانی استان زنجان در شرح ادامه این همکاري ها گفت: ما در مورد بازرسی هاي اماکن نیز اعلام آمادگی کرده ایم و
صحبت هایی هم انجام شده که در این حوزه از دانشجویان بهداشت محیط و سایر رشته هاي داراي تخصص استفاده شود. ایمانی
ادامه داد: ما توانایی تولید و توزیع بسته هاي بهداشتی براي مردم و کادر درمان را نیز داریم. مسؤول بسیج دانشگاه علوم پزشکی و
خدمات بهداشتی درمانی استان زنجان با بیان اینکه کادر درمان در ایام شیوع کرونا زحماتی زیادي کشیده اند، تصریح کرد: ما آماده و
مشتاق هستیم که مستندي در مورد زحمات کادر درمان در این ایام سخت تهیه و پخش کنیم. وي در خصوص اعلام آمادگی براي
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کمک به کادر درمان در بیمارستان ها و نقاهتگاه ها گفت: ما در زمینه کمک به کادر درمان آمادگی خود را اعلام می کنیم و طبق
نظر مسؤولین در هر بخشی که نیاز به همیاري باشد ما در صحنه خواهیم بود. 

شوراي نگهبان مصوبه مجلس را به میز دولت برگرداند 

شوراي نگهبان مصوبه مجلس شوراي اسلامی براي الزام دولت به پرداخت یارانه کالاهاي اساسی را تایید کرد. مصوبه قبلی مجلس در
این باره، با 2 ایراد شوراي نگهبان مواجه شده بود؛ ایراد اول عدم روشن بودن مشمولان طرح و ایراد دوم مربوط به اصل 75 قانون
اساسی و عدم تأمین منابع مالی لازم و بار مالی آن براي دولت بود که نمایندگان مجلس در نشست علنی روز گذشته خود، هر دو

ایراد را رفع کردند. 

تهران گران تر از قبل شد 

زوریخ گران ترین و دمشق ارزان ترین شهر بزرگ جهان در سال 2020 معرفی شدند. به گزارش ایسنا، واحد اطلاعات اکونومیست
امسال نیز مانند سال هاي گذشته اقدام به رتبه بندي شهرهاي بزرگ جهان از نظر هزینه هاي زندگی کرد که این رتبه بندي 131
شهر در جهان را تا بر اساس داده هاي هزینه زندگی تا پایان ماه سپتامبر در بر می گیرد. واحد اطلاعات اکونومیست با اشاره به شیوع
کرونا در جهان می نویسد: همه گیري کرونا تاثیر غیرقابل انکاري روي قیمت کالا و خدمات در سراسر جهان داشته است. در ادامه
خلاصه زتبه بندي امسال آمده است. توضیح آن که شاخص قیمتی اکونومیست، متوسط قیمت ها در شهر نیویورك را معیار قرار می
دهد و قیمت سایر شهرها را بر حسب عددي به نسبت آن نشان می دهد براي مثال عدد 103 بیانگر آن است که متوسط قیمت ها در
آن شهر سه درصد بیشتر از نیویورك است یا 78 بدان معناست که متوسط قیمت ها در شهر فوق معادل 78 درصد متوسط قیمت ها
در نیویورك است. گران ترین شهرها1- زوریخ- سوییسشاخص قیمتی اکونومیست: 103 واحدتغییر رتبه نسبت به سال قبل: چهار
رتبه افزایش2- پاریس- فرانسهشاخص قیمتی اکونومیست: 103 واحدتغییر رتبه نسبت به سال قبل: چهار رتبه افزایش3- هنگ
کنگشاخص قیمتی اکونومیست: 103 واحدتغییر رتبه نسبت به سال قبل: بدون تغییر4- سنگاپورشاخص قیمتی اکونومیست: 102
واحدتغییر رتبه نسبت به سال قبل: سه رتبه کاهش5- تل آویو- اسراییلشاخص قیمتی اکونومیست: 101 واحدتغییر رتبه نسبت به
سال قبل: دو رتبه افزایشارزان ترین شهرها1- دمشق- سوریهشاخص قیمتی اکونومیست: 22 واحدتغییر رتبه نسبت به سال قبل:
بدون تغییر2- تاشکند- ازبکستانشاخص قیمتی اکونومیست: 29 واحدتغییر رتبه نسبت به سال قبل: بدون تغییر3- لوزاکا-
زامبیاشاخص قیمتی اکونومیست: 30 واحدتغییر رتبه نسبت به سال قبل: سه رتبه کاهش4- کاراکاس- ونزویلاشاخص قیمتی
اکونومیست: 30 واحدتغییر رتبه نسبت به سال قبل: دو رتبه کاهش5- آلماتی- قزاقستانشاخص قیمتی اکونومیست: 33 واحدتغییر
رتبه نسبت به سال قبل: دو رتبه افزایشتهران و سایر شهرها1- تهران- ایرانشاخص قیمتی اکونومیست: 62 واحدرتبه در بین گران
ترین شهرهاي جهان: 79تغییر رتبه نسبت به سال قبل: 27 رتبه افزایش2- آمستردام- هلندشاخص قیمتی اکونومیست: 77 واحدرتبه
در بین گران ترین شهرهاي جهان: 32تغییر رتبه نسبت به سال قبل: 11 رتبه افزایش3- رم- ایتالیاشاخص قیمتی اکونومیست: 72
واحدرتبه در بین گران ترین شهرهاي جهان: 32تغییر رتبه نسبت به سال قبل: 11 رتبه افزایش4- استانبول- ترکیهشاخص قیمتی
اکونومیست: 47 واحدرتبه در بین گران ترین شهرهاي جهان: 111تغییر رتبه نسبت به سال قبل: 15 رتبه کاهش5- مسکو-
روسیهشاخص قیمتی اکونومیست: 52 واحدرتبه در بین گران ترین شهرهاي جهان: 106تغییر رتبه نسبت به سال قبل: 20 رتبه

کاهش 

اتوبوس هاي برقی دوباره به خیابان هاي پایتخت برگشتند 

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی تهران با بیان اینکه کارهاي مطالعاتی براي زنده کردن اتوبوس هاي برقی در پایتخت انجام شده
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است، گفت: طرحی در این خصوص آماده شده که در صورت موافقت سازمان برنامه و بودجه از محل تبصره 19 اقدام به خریداري
اتوبوس هاي برقی کنیم. محمود ترفع با بیان اینکه در گذشته اتوبوس هاي برقی در تهران استفاده می شد، توضیح داد: تکنولوژي آن
مدل اتوبوس ها، قدیمی است و تقریبا در دنیا منسوخ شده چراکه براي حرکت به خطوط برق بالاسري وصل بود و تنها در مسیر ویژه
اي قابلیت حرکت داشت. وي ادامه داد: هم اکنون دنیا به سمت اتوبوس هاي فول الکترونیک رفته که فقط با باطري کار می کند و در
این مدل اتوبوس ها این آزادي عمل وجود دارد تا در تمامی خطوط تهران بکار گرفته شود. به گفته ترفع، طرحی براي خرید چند
دستگاه اتوبوس برقی از محل تبصره 19 تهیه کردیم و این طرح را به سازمان برنامه و بودجه ارسال کردیم تا در صورت موافقت آنها،
این کار انجام شود. وي درمورد روند این کار نیز توضیح داد: اگر طرح به تایید سازمان برنامه برسد، مناقصه اي برگزار و با استفاده از
توان سرمایه گذاران بخش خصوصی اتوبوس ها را تامین می کنیم و پس از بکارگیري آنها، سرمایه گذار از محل تبصره 19 پول خود
را دریافت می کند. ترفع افزود: چند سرمایه گذار تاکنون تمایل خود را به شرکت در این مناقصه اعلام کرده اند و امیدواریم با
همکاري وزارت صمت بتوانیم اتوبوس هاي برقی را وارد کنیم. وي در مورد اینکه آیا شرکت هاي داخلی توان تولید اتوبوس هاي برقی
را دارند، نیز گفت: تلاش هایی در این خصوص انجام شده اما تاکنون اتوبوس برقی تولید داخل نداشته ایم. مدیرعامل شرکت واحد
اتوبوسرانی تهران یادآور شد: کشور چین بیشترین تولید اتوبوس برقی را در دنیا دارد و در صورتی که فرآیندي که اشاره کردم درست
انجام شود، می توان ار این کشور به سرعت اتوبوس برقی وارد کرد. ترفع همچنین در پاسخ به این سوال که اتوبوس و مینی بوس هاي
خریداري شده از ایران خودرو چه زمانی در خطوط استفاده می شود، گفت: این اتوبوس ها چند روز پیش رونمایی شد و اکنون کار
شماره گذاري آنها، نصب GPS و دستگاه کارت خوان و چسباندن استیکر در حال انجام و قرار است این 100 دستگاه در مناطق
مختلف تهران بکارگیري شود. وي ادامه داد: مینی بوس هاي جدیدي را هم که از ایران خودرو خریدیم قرار است در خطوط کم
مسافر و خطوطی که معابر کم عرضی دارد، استفاده کنیم. ترفع خاطرنشان کرد: طبق قرارداد با ایران خودرو 150 دستگاه اتوبوس و
مینی بوس دیگر هم به تدریج تا پایان سال به ناوگان تزریق می شود که البته این اتوبوس ها همه از یک مدل و کارخانه است. این
مقام مسئول یادآور شد: یک مناقصه هم به منظور تامین 80 دستگاه اتوبوس 2 کابین براي تقویت خطوط تندرو برگزار کردیم که
یکشنبه هفته آینده پاکت هاي مناقصه باز می شود و در صورت تامین این 80 دستگاه اتوبوس، وضعیت خطوط تندروي ما بهبود می

یابد. تهران حدود 6 هزار دستگاه اتوبوس دارد. 

هکر اینترنتی ناکام ماند 

فرمانده انتظامی سمیرم از شناسایی و کشف کلاهبرداري اینترنتی به مبلغ 780 میلیون ریال از حساب یکی از شهروندان این
شهرستان خبر داد. سرهنگ سهراب قرقانی اظهارداشت: با شکایت یکی از شهروندان مبنی بر اینکه فردي ناشناس اقدام به حک
حساب بانکی و رمز دوم بانکی وي کرده و مبلغ زیادي از حسابش برداشت کرده، موضوع در دستور کار پلیس فتاي این فرماندهی قرار
گرفت. به گفته وي شاکی مدعی بود با دریافت پیامکی از برداشت غیرمجاز مبلغ 780 میلیون ریال از حساب وي توسط هکر اینترنتی
مطلع شده است. رییس پلیس سمیرم ادامه داد: با مراجعه وي به پلیس فتا بلافاصله اقدام هاي تخصصی و فنی انجام و حساب بانکی
هکر شناسایی و توقیف شد. سرهنگ قرقانی به شهروندان توصیه کرد، رمز دوم خود را در اختیار دیگران قرار ندهند و به صورت دوره
اي رمزهاي بانکی خود را تغییر دهند. فرمانده انتظامی شهرستان سمیرم در ادامه همین پیوند، از کشف 700 کیلوگرم ذغال و چوب
بلوط و توقیف 2 دستگاه خودرو از قاچاقچیان طبیعت در این رابطه خبر داد. رییس پلیس سمیرم تصریح کرد: ماموران ایست بازرسی
شهید رئیسیان شمال سمیرم حین کنترل خودروها در محور 2 دستگاه خودروي سواري حامل ذغال و چوب بلوط را شناسایی و

توقیف کردند. سرهنگ قرقانی ارزش زغال و چوب کشف شده توسط کارشناسان را 450 میلیون ریال اعلام کرد.
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آیت االله مدرسی یزدي درگذشت

منبع: خبر آنلاینشماره خبر:  186  |  تاریخ: 1399/08/29

آیت االله سید عباس مدرسی یزدي از اساتید خارج فقه و اصول حوزه علمیه قم دارفانی را وداع گفت.

آیت االله سید عباس مدرسی یزدي از اساتید خارج فقه و
اصول حوزه علمیه قم دارفانی را وداع گفت. 

شفقنا نوشت: آیت االله سیدعباس مدرسی زاده یزدي 26
جمادي الاولی 1362 هجري قمري در خانواده اي روحانی
و اهل علم در شهر نجف اشرف بدنیا آمد. در سن شش
سالگی به مدت پنج سال خط و نوشتن و خواندن ریاضی
در نزد مرحوم شیخ عبداالله نیشابوري بیاموخت که مکتب و
معلم خصوصی بود براي جمله اي از فضلاء و در سن ده

سالگی معمم شده وارد حوزه علمیه نجف شد. 

او در سن ده سالگی معمم شده و وارد حوزه علمیه نجف شد، ادبیات را مقداري نزد (مرحوم والد قدس سره) و مرحوم حجه الاسلام
والمسلمین، سیدحسین مدرسی دایی مکرم خود گذراند. و لمعتین را نزد مرحوم حجه الاسلام والمسلمین حاج سیدمهدي مدرسی
دایی و ابوالزوجه گرامی شان گذراند و مکاسب را نزد حضرت آیت االله حاج سیدمحمد باقر محلاتی باتمام رساند و نیز جلد اول کفایه
را در خدمت آیت االله سیدمرتضی فیروزآبادي تلمذ نمود و جلد دوم کفایه را در درس آیت االله سید مرتضی خلخالی حضور پیدا کرد و
بعضی اساتید دیگر و در مدتی کوتاه مقدمات و سطوح متوسطه و سطوح عالیه را گذراند و در دروس خارج مراجع و اساتیدي بزرگوار

شرکت کرد که عبارتند از: 

1- آیت االله حاج سیّد محسن حکیم که در دروس فقه ایشان شرکت می کرد. 

2- آیت االله حاج سیّدابولقاسم خوئی که عمده خارج فقه را از ایشان فرا گرفت. 

3- آیت االله حاج سیّدمحمود شاهرودي که فقهاً و اصولاً در این دروس شرکت داشتند و حتی رساله از تقریرات ایشان در نکاح به چاپ
رسیده است. در نموذج فی الفقه الجعفري. 

4- آیت االله حاج میرزا هاشم آملی که در دروس اصول و فقه شان حضور داشت. 

5- آیت االله حاج میرزا حسن بجنوردي که در یک دروه و نیم اصول ایشان حضور داشت. 

6- آیت االله حاج میرزا باقر زنجانی که یک دوره و نیم اصول و مقداري فقه از ایشان استفاده کرد. 
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7- آیت االله حاج شیخ حسین حلّی که در درس فقه ایشان حضور پیدا می کرد. 

8- آیت االله مرحوم والد معظم له که مقداري فقه حاضر شد… 

او در جوانی از حضرات آیات همچون آیت االله حاج میرزا هاشم آملی اجازه اجتهاد مطلق داشت. او در نجف اشرف علاوه بر استفاده از
علماي اعلام مشغول به تدریس سطوح متوسطه و عالیه و دروس خارج بود و از وقتی که از نجف اشرف به قم، مهاجرت کرد، اشتغال

به تدریس خارج فقه و اصول به عربی و فارسی داشت. 

6262/
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امضاي تفاهم نامه همکاري بین دانشگاه هاي روسیه و ترکمنستان

منبع: خبرگزاري فارسشماره خبر:  187  |  تاریخ: 1399/08/29

به گزارش خبرنگار دفتر منطقه اي خبرگزاري فارس،
ترکمنستان و روسیه جهت افزایش تعامل و همکاري در
زمینه آموزش میان دانشگاه هاي دو کشور تفاهم نامه

همکاري امضا کردند. 

این تفاهم نامه میان انستیتوي ارتباطات مهندسی، فنی و
حمل و نقل ترکمنستان و انستیتوي حمل و نقل دریایی و
رودخانه اي خزر به نام «دریادار ژنرال آپراسکین» امضا شد.

انستیتوي ارتباطات مهندسی، فنی و حمل و نقل ترکمنستان به دستور «قربانقلی بردي محمداف» رئیس جمهور ترکمنستان سند
همکاري را امضا کرده است. 

ترکمنستان در دوره شوروي یکی از جمهوریهایی بود که تکلم به زبان روسی در آن بسیار رایج بوده است. به خصوص در نتیجه
اقدامات رییس جمهور این کشور در حال حاضر استفاده از زبان روسی امروزه در این جمهوري بسیار کاهش یافته است. 

در حالی که در سال 1989 تقریبا 70 درصد جمعیت به زبان روسی آشنایی داشتند 27 درصد جمعیت زبان روسی را زبان مادري
خود می دانستند، امروزه از آنجا که شرط آشنایی به زبان ترکمنی براي استخدام و اشتغال در ترکمنستان اجباري است این درصد

نسبت به دیگر کشورهاي عضو جامعه کشورهاي مستقل مشترك المنافع در سطح پایینی است. 

انتهاي پیام/.
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تاکید استاندار گیلان بر اهتمام بر تکمیل 61 طرح نیمه تمام عمرانی

منبع: ایرناشماره خبر:  188  |  تاریخ: 1399/08/29

رشت – ایرنا- استاندار گیلان گفت : 61  طرح نیمه تمام عمرانی در استان مشخص شده که بخشی از آنها تا پایان سال
جاري و بخشی دیگر تا تابستان سال 1400 مورد بهره برداري قرار می گیرد و نقش فرمانداران در رصد ، پایش مستمر و

تسریع اجراي آن ها حائز اهمیت است.

رشت – ایرنا- استاندار گیلان گفت : 61  طرح نیمه تمام
عمرانی در استان مشخص شده که بخشی از آنها تا پایان
سال جاري و بخشی دیگر تا تابستان سال 1400 مورد بهره
برداري قرار می گیرد و نقش فرمانداران در رصد ، پایش

مستمر و تسریع اجراي آن ها حائز اهمیت است. 

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداري گیلان؛ ارسلان
زارع در نشست با فرمانداران، با بیان اینکه به هیچوجه
نباید امور مردم معطل بماند، افزود: توجه به اجراي طرح
هاي ملی در شهرستان هاي مختلف و همچنین پیگیري

تحقق تفاهم نامه هاي منعقد شده با بنیاد مسکن، ستاد اجرایی فرمان حضرت امام (ره) و نهادهاي دیگر مورد تأکید است. 

وي آزادسازي سواحل را یکی از موارد مورد تأکید وزیر کشور در نشست با استانداران عنوان و فرمانداران شهرستان هاي ساحلی استان
را موظف به پیگیري مستمر کرد. 

وي افزود: 10 درصد واحدهاي نیمه فعال و غیرفعال و نیز 30 درصد واحدهاي تولیدي تملک شده از سوي بانک ها باید براساس
اولویت و با پیگیري جدي تا پایان سال جاري به چرخه تولید بازگردند. 

نماینده عالی دولت در گیلان با بیان اینکه همه باید نسبت به گیلان همیت، غیرت و تعلق خاطر داشته باشیم، افزود: فرمانداران با
تعامل و همکاري با دیگر نهادها ضمن اشراف بر شرح وظایف خود به عنوان نماینده نظام و دولت در شهرستان ها ، نسبت به اطلاع

رسانی اقدامات اهتمام ورزند. 

وي جایگاه نخست گیلان در پرداخت تسهیلات به مشاغل آسیب دیده از کرونا را نشانگر مشارکت جمعی فرمانداران و دستگاه هاي
ذیربط دانست و با تأکید بر تعمیم دادن این تلاش و جدیت به بخش هاي دیگر اظهار داشت: در راستاي جذب سرمایه گذاران بومی و

غیربومی به ویژه در ظرفیت هاي موجود گردشگري، انتظار تحرك و جدیت بیشتري دارم. 

وي بر ضرورت صرفه جویی در هزینه هاي جاري، انرژي و سوخت نیز تأکید و تصریح کرد: توسعه دولت الکترونیک و توجه به بهره
گیري از اتوماسیون هاي اداري و شبکه دولت، مورد انتظار است. 
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وي با تأکید بر لزوم برگزاري منظم کارگروه هاي پیشگیري از تخلفات ساختمانی با نظارت بخشداران و شهرداران و فعال سازي پلیس
ساختمان افزود: با توجه به قرارگرفتن در آستانه فصل سرما و تشدید بارش ها و حوادث طبیعی، برگزاري مستمر جلسات ستاد بحران
و بررسی زیرساخت ها، پیش بینی امکانات مورد نیاز اجراي طرح زمستانی به منظور پیشگیري از تخریب ابنیه و پل ها، در دستور کار

باشد. 

زارع به اجراي طرح هایی در حوزه بهداشت کشور همچون همدلی و کمک مومنانه اشاره و بر ضرورت همراهی فرمانداران براي تحقق
اهداف پیش بینی شده تأکید کرد. 

وي همچنین حفظ کرامت انسانی مردم و تکریم ارباب رجوع را یک ضرورت براي مدیران عنوان و اظهار کرد: تکریم مردم صرفاً در
گفتار محدود نمی شود بلکه با بازدیدهاي سرزده و بررسی شکایت هاي مردمی و به دور از هر اقدام احساسی و جانبداري، باید تجلی

پیدا کند. 

وي حفظ امنیت و آرامش اجتماعی را مهمترین اولویت فرمانداران عنوان و خاطرنشان کرد: در تأمین امنیت و آرامش هیچ عاملی مهم
تر از مردم وجود ندارد و آنان از مجموعه هاي مدیریتی؛ خدمت خالصانه، تکریم و گره گشایی از مشکلات را انتظار دارند. 

نماینده عالی دولت در گیلان ایجاد پویایی، نشاط اجتماعی و امیدآفرینی در جامعه را یک اصل بسیار مهم عنوان و تصریح کرد: با
توجه به اینکه در برابر مردم وظیفه انسانی، شرعی، قانونی و اخلاقی داریم؛ باید در جهت تقویت اعتماد عمومی و ارتقاء شاخص هاي

سرمایه اجتماعی در پیگیري امور با تلاشی مجدانه اهتمام ورزیم. 

وي افزود: در راستاي اقناع افکار عمومی و تقویت اعتماد از ظرفیت نخبگان، روحانیون، ائمه جمعه و جماعات، گروه هاي سیاسی و
مرجع، فرهنگیان، سازمان هاي مردم نهاد به ویژه جوانان و بانوان باید استفاده اي شایسته کرد. 

وي با اشاره به بروز مشکلات اقتصادي در پی تحریم هاي غیرقانونی افزود: مردم در این مسیر با استقامت، مقاومت و همکاري با نظام
اسلامی، ثابت کردند همانطور که دولت هاي استکباري در جنگ نظامی نتوانستند ما را وادار به شکست کنند در جنگ اقتصادي نیز

نمی توانند و این ، پیام مهمی ست که مخابره شده است. 

استاندار گیلان با بیان اینکه شیوع کرونا در دنیا رشد اقتصادي را مورد هدف قرار داده و به بخش هایی از اشتغال، اقتصاد، معیشت و
خدمات آسیب وارد کرده؛ اظهار کرد: شرایط کنونی جامعه نیازمند همت بلند، مدیریت جهادي ، شبانه روزي و تلاش مضاعف است. 

زارع با اشاره به ابلاغ طرح جامع مدیریت هوشمند محدودیت ها متناسب با وضعیت و روند بیماري کووید 19 در شهرهاي کشور از
سوي وزارت کشور گفت: لازم است فرمانداران با همکاري مردم، دستگاه ها و نهادها نسبت به اجراي این طرح، اقدامات لازم را با

قاطعیت و شفافیت انجام دهند. 

وي در بخش دیگري از سخنانش گفت: معاونان استانداري با همراهی مدیران دستگاه هاي اجرایی، براي بررسی مشکلات موجود در
شهرستان ها و رفع آن با هماهنگی فرمانداران حضور می یابند. 

زارع با اشاره به در پیش رو بودن انتخابات سال 1400 یادآور شد : از هم اکنون باید تمهیدات لازم براي برگزاري شایسته و زمینه
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سازي براي مشارکت بالاي مردم در این رویداد سیاسی - اجتماعی اندیشیده شود. 

در این جلسه معاونان سیاسی، امنیتی و اجتماعی، هماهنگی امور اقتصادي، هماهنگی امور عمرانی و توسعه مدیریت و منابع استاندار
نیز به بیان موضوعاتی در حوزه هاي مختلف پرداخته و هریک از فرمانداران نیز نقطه نظرات خویش را مطرح کردند. 

برچسب ها 
- توسعه اقتصادي 

- اشتغال زایی 
- گیلان
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حقیقت و منطق بسیج تبدیل تهدیدها به فرصت است

منبع: ایرناشماره خبر:  189  |  تاریخ: 1399/08/29

کرمان - ایرنا - فرمانده سپاه شهرستان رفسنجان گفت: بسیج زمانی که هر بخشی از کشور دچار تهدید شود وارد عمل می
شود و به کمک مردم آن منطقه می شتابد و با رفع محرومیت، تهدید را تبدیل به فرصت می کند.

کرمان - ایرنا - فرمانده سپاه شهرستان رفسنجان گفت:
بسیج زمانی که هر بخشی از کشور دچار تهدید شود وارد
عمل می شود و به کمک مردم آن منطقه می شتابد و با

رفع محرومیت، تهدید را تبدیل به فرصت می کند. 

به گزارش ایرنا، سرهنگ محمد پساوند روز پنجشنبه در
نشست خبري افزود: زمانی امام خمینی (ره) در پنجم آذر
1358 دستور تشکیل بسیج سازندگی را صادر کرد کسی

باور نمی کرد که بزرگترین تشکل مردمی، فرهنگی، اجتماعی و نظامی شکل بگیرد که مدافع انقلاب اسلامی و کشور ایران باشد. 

وي با اشاره به اینکه رهبر معظم انقلاب اسلامی نیز فرمودند، بسیج نیروي کارآمدي براي تمام دوران ها است تصریح کرد: سپهبد
شهید سلیمانی نیز طی یک سخنرانی در بیت الزهراي کرمان بیان کرد که ما بزرگترین پیروزي ها را از دل تحریم ها کسب کردیم و

آینده روشن انقلاب اسلامی را نوید داریم. 

وي افزود: حقیقت و منطق اصلی بسیج رفع تحریم ها و تبدیل آن به فرصت ها است لذا بسیاري از دشمنان متحیر ماندند که دلیل
اصلی موفقیت بسیج چیست؟ و خودشان هم اذعان دارند که مردمی بودن بسیج و محدود نبودن آن به قشر خاص رمز این موفقیت

است. 

سرهنگ پساوند با اشاره به اینکه در شهرستان رفسنجان نیز هر جا نیاز به حضور بسیج احساس شد مجموعه بسیج و سپاه محکم پاي
کار بودند؛ بیان کرد: بسیجیان ما در بحث امنیت در قالب گشت هاي رضویون در سطح این شهرستان فعالیت دارد و در زمینه سرقت
هایی که در محله ها اتفاق می افتاد به خصوص سرقت سیم کابل برق، این بسیجیان بودند که با گشت زنی در محله ها به بحث

امنیت پایدار به نیروي انتظامی کمک کردند. 

تبدیل تهدید به فرصت در بحران کرونا توسط بسیج مشهود است 

وي خاطرنشان کرد: شاخص ترین فعالیت بسیج در زمینه مبارزه با بیماري منحوس کرونا است که در راستاي تبدیل تهدید به فرصت،
بسیج از اولین ارگان هایی بود که وارد عمل و یک قرارگاه زیستی در سطح سپاه و کشور و استان کرمان تشکیل و در رفسنجان نیز

قرارگاه زیستی سپاه راه اندازي شد. 
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وي ادامه داد: این قرارگاه از روز اوّل در بحث کنترل این ویروس، با حضور در مبادي ورودي و خروجی شهر و کنترل خودروها،
گندزدایی و ضدعفونی معابر شهرستان، تولید ماسک، توزیع بسته معیشتی و غیره فعالیت هاي ارزنده اي را انجام داد. 

پساوند افزود: بسیج 40 کارگاه تولید ماسک در رفسنجان را راه اندازي کرد و بیش از 500 هزار ماسک و 30 هزار دستکش یکبار
مصرف را تولید کرد؛ ضمن اینکه 15 هزار نفر روز از بسیجیان عضو گروه هاي جهادي براي مقابله با کرونا در امر ضدعفونی کردن

معابر و سرکشی از اصناف و تذکر به رعایت پروتکل هاي بهداشتی شرکت کردند. 

مراحل اول و دوم رزمایش مواسات در رفسنجان تشریح شد 

وي تصریح کرد: طی پنج ماهه نخست سال جاري در مرحله نخست رزمایش مواسات توزیع 20 سري جهیزیه به ارزش سه میلیارد
ریال، توزیع کمک هاي مومنانه شامل اعطاي یک هزار و 846 بسته معیشتی، یکهزار کارت هدیه سه میلیون ریالی، توزیع 80 هزار
پرس غذاي گرم بین نیازمندان و توزیع یکهزار و 40 بسته کمک آموزشی و لوازم التحریر با کمک کمیته امداد به ارزش 13 میلیارد و

492 میلیون ریال انجام شده است. 

سرهنگ پساوند در تشریح اجراي مرحله دوم رزمایش مواسات در رفسنجان اظهار داشت: در مرحله دوم کمک هاي مومنانه شامل
یکهزار کارت هدیه سه میلیون ریالی و چهار هزار بسته معیشتی به ارزش هر کدام سه میلیون ریال و 552 کارت هدیه به مبلغ 2

میلیون ریال و 2 هزار و 598 بسته معیشتی توزیع کردیم که ناشی از هم افزایی بین خیریه ها، مسئولین، بسیج و مردم بوده است. 

اجراي مرحله سوم رزمایش مواسات در رفسنجان با گام هاي محکم تر بسیج 

وي تصریح کرد: در مرحله سوم رزمایش و کمک هاي مومنانه در رفسنجان علاوه بر روند پیش گرفتن توزیع سبدهاي معیشتی 9
کمیته نیز تشکیل شد که در قالب این کمیته ها کل بسیج و سپاه شرکت کرده تا هرجا محرومیتی وجود داشته باشد رفع شود. 

پساوند توضیح داد: کمیته ها شامل کمیته تهیه و توزیع سبد معیشتی طبق روال قبل، کمیته آزادسازي زندانیان جرائم غیرعمد و
کمیته بهداشت و درمان است. 

فرمانده سپاه رفسنجان ادامه داد: همچنین در بحث کمک به بهداشت و درمان، نقاهتگاه شهداي سلامت راه اندازي و 30 تخت براي
بستري بیمار کرونایی تجهیز شد که براي پذیرش 100 بیمار مبتلا به کرونا آماده است. 

وي کمیته اشتغال را از دیگر کمیته هاي تخصصی بسیج در دوران کرونا عنوان کرد و گفت: در این راستا نیز تفاهم نامه اي با کمیته
امداد امام خمینی (ره) منعقد شده و سپاه پاسداران نیز آمادگی واگذاري بیش از 70 فقره تسهیلات اشغالزایی به مددجویان آسیب

پذیر تحت پوشش کمیته امدا د را دارد. 

وي تصریح کرد: کمیته دیگر نیز در زمینه آموزشی و لوازم التحریر است که با کمک دوستان آموزش و پرورش امیدواریم بتوانیم تبلت
و لوازم کمک آموزشی را تهیه و بین بازماندگان از تحصیل ارائه دهیم. 

وي کمیته مسکن و کمیته ادیان الهی و کمیته آموزش و پرورش را هم از دیگر کمیته هاي تخصصی 9 گانه سپاه و بسیج عنوان کرد
و گفت: هدف کمک به قشر ضعیف جامعه است تا از هر ناحیه اي که دچار آسیب شده اند بتوانیم آن ناحیه را ترمیم کنیم و جامعه
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اي پویا و آباد داشته باشیم. 

پساوند آغاز کمک هاي مرحله سوم رزمایش مواسات و کمک هاي مومنانه در رفسنجان را از ماه ربیع الاول اعلام کرد و گفت این
کمک ها تا تا پایان ماه شعبان و عید ادامه دارد. 

برچسب ها 
- خبرگزاري جمهوري اسلامی 

- کرمان 
- رفسنجان 

- سازمان بسیج مستضعفان
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ادعاي معاون کلانتري درباره اقدامات سازمان محیط زیست براي احیاي

دریاچه ارومیه

منبع: تسنیمشماره خبر:  190  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون محیط زیست دریایی و تالاب هاي سازمان حفاظت محیط زیست ادعایی درباره اقدامات این سازمان در جهت احیاي
دریاچه ارومیه مطرح کرده است.

معاون محیط زیست دریایی و تالاب هاي سازمان حفاظت
محیط زیست ادعایی درباره اقدامات این سازمان در جهت
احیاي دریاچه ارومیه مطرح کرده است. - اخبار اجتماعی -
به گزارش گروه اجتماعی خبرگزاري تسنیم، احمدرضا
لاهیجان زاده معاون محیط زیست دریایی و تالاب هاي
سازمان حفاظت محیط زیست در دومین جشنواره
محصولات و ایده هاي نوآورانه گفت: از سال 84 طرح
حفاظت از تالاب ها با همکاري ارگان هاي بین المللی در
سازمان محیط زیست آغاز شد که در زمان آغاز این برنامه

ها توانستیم سه تالاب را احیا کنیم، اما امروزه حداقل طرح جامع 18 تالاب رو به اتمام است. 

وي با اشاره به دریافت کمک هاي بین المللی از اتحادیه اروپا براي احیاي تالاب ها، افزود: حدود شش سال قبل با دریافت کمک هاي
بین المللی اولیه و دریافت کمک مالی از دولت ژاپن برنامه ها در خصوص دریاچه ارومیه آغاز شد، از تجارب تلخ می توان به خشک
شدن دریاچه اشاره کرد، اما احیاي مجدد و جلوگیري از خسارات منطقه اي آن افتخاري است که با همت دولت هاي یازدهم و

دوازدهم انجام شد. 

معاون محیط زیست دریایی و تالاب هاي سازمان حفاظت محیط زیست گفت: علی رغم نظر برخی کارشناسان که معتقد بودند براي
فعالیت جهت احیاي دریاچه ارومیه، دیر شده است، اما تدابیر و برنامه هاي خوبی که با همکاري تمام وزارت خانه ها از جمله وزارت
جهاد کشاورزي با سازمان محیط زیست انجام شد، توانستیم دریاچه ارومیه را در مسیر احیا پیش ببریم که تا بهمن سال جاري طرح

هاي زیرساختی مربوط به احیاي تالاب افتتاح می شوند. 

تفاهم نامه محیط زیست و وزارت جهاد کشاورزي براي حفاظت از تالاب ها 
مرگ 85 درصد تالاب هاي جهان در 50 سال اخیر 

ادعاي جدید کلانتري درباره افزایش عمق دریاچه ارومیه 
کلانتري مدعی شد: وضعیت مطلوب امسال دریاچه ارومیه! 

لاهیجان زاده با اشاره به فعالیت هاي انجام شده در حاشیه روستاهاي دریاچه ارومیه، گفت: از نتایج استمرار این فعالیت ها می توان
به تحت پوشش قرار دادن 12 هزار کشاورز محلی، تحت آموزش قرار دادن 1800 نفر و همکاري با 300 متخصص دانشگاهی و

دستگاهی اشاره کرد که منجر به افزایش 49 درصدي بهره وري آب سطح کشاورزي شد. 
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وي با تأکید بر جلب مشارکت مردم در حفاظت و احیاي تالاب هاي کشور، اظهار کرد: فعالیت هاي انجام شده در راستاي احیاي
دریاچه ارومیه منجر به اشتغال 350 نفر در مباحث مربوطه، آموزش ویژه 750 نفر از زنان روستایی و اشتغال 500 نفر از آنان از طریق

صندوق خرد اعتبارات روستایی شد که می توان گفت این نوع فعالیت ما به نوعی الگو تبدیل شده است. 

به گفته لاهیجان زاده، از جمله فعالیت هاي انجام شده در دولت می توان به آگاهی بخشی جامعه محلی اشاره کرد که در همین راستا
طرح برگزاري جشنواره محصولات و ایده هاي نوآورانه در جهت جذب شرکت هاي دانش بنیان و مشارکت مردم شکل گرفت،

همچنین این جشنواره از سال 98 شروع به کار کرد و 70 ایده به این جشنواره راه یافتند. 

معاون محیط زیست دریایی و تالاب هاي سازمان حفاظت محیط زیست در پایان خاطرنشان کرد: افراد فعال در حوزه تالاب ها نظیر
محققین و مسئولین استان ها در قالب تورها می توانند از طرح هاي حوزه دریاچه ارومیه به عنوان ایده بازدید کنند. 

جدیدترین خبرها و تحلیل هاي ایران و جهان را در کانال اینستاگرامی تسنیم بخوانید. (کلیک کنید) 

جدیدترین خبرها و تحلیل هاي ایران و جهان را در کانال تلگرامی تسنیم بخوانید. (کلیک کنید)



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 460/478

مرمت قلعه چرام بااعتبار700میلیون ریال انجام شد/حمایت از سرمایه گذاران

گردشگري درروستاهاي شهرستان چرام

منبع: کبنا نیوزشماره خبر:  191  |  تاریخ: 1399/08/29

مدیرکل میراث فرهنگی و صنایع دستی و گردشگري در دیدار با امام جمعه چرام بیان کرد از سرمایه گذاران بخش
گردشگري روستایی حمایت می شوذ

کبنا ؛مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی
کهگیلویه و بویراحمد امروز با امام جمعه چرام دیدار کرد. 

به گزارش کبنا از چرام ؛مدیر کل میراث
فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد
گفت: « 700میلیون ریال براي مرمت قلعه تاریخی

شهرستان چرام هزینه شده است.» 

مجید صفایی صبح امروز پنجشنبه (29آبانماه 99) در
نشست امام جمعه مرکز شهرستان چرام، با بیان اینکه شهرستان چرام نگین سبز گردشگري در شهرستان هاي گرمسیري استان

است،تصریح کرد: « مناطق گردشگري چشمه بلقیس و طسوج چرام از جاذبه هاي بینظیر گردشگري در جنوب کشور است.» 

صفایی با بیان اینکه در شهرستان چرام جاذبه هاي طبیعی خوبی در فهرست آثار ملی کشور ثبت شده است افزود: « چشمه کورسا و
چشمه بلقیس از مهم ترین جاذبه هاي ثبت شده ملی در این شهرستان است.» 

او با بیان اینکه سیاست دولت حمایت از توسعه گردشگري در روستاها است،بیان کرد: « هرگونه سرمایه گذاري گردشگري در
روستاهاي شهرستان چرام حمایت ویژه می شود.» 

صفایی با اشاره به اهمیت مرمت آثار تاریخی اظهار کرد: « قله تاریخی چرام با 700میلیون ریال اعتبار مرمت شده است.» 

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد گفت: « ایجاد کارگاههاي بزرگ صنایع دستی، ایجاد
بومگردي در روستاها و مرمت آثار تاریخی از مهم ترین برنامه هاي أین اداره در شهرستان چرام است.» 

حجت الاسلام سید نوراالله افشار امام جمعه مرکز شهرستان چرام نیز در این دیدار با اشاره به اهمیت میراث فرهنگی،گفت: « میراث
فرهنگی یادگار گذشتگان است که باید به نسل هاي آینده بیشتر معرفی شود.» 

حجت الاسلام سید نوراالله افشار با اشاره به اینکه ظرفیت هاي گردشگري شهرستان چرام تصریح کرد: « توسعه گردشگري در این
شهرستان زمینه ساز اشتغال و در آمد زایی براي مردم است.» 
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او با تقدیر از فعالیت هاي انجام شده حوزه گردشگري این شهرستان ادامه داد: « توسعه بیشتر میراث فرهنگی،گردشگري و صنایع
دستی شهرستان چرام نیازمند برنامه ریزي جامع توسط مسئولان استانی است.»
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طرح جامع احیاي 18 تالاب رو به اتمام است

منبع: باشگاه خبرنگاران جوانشماره خبر:  192  |  تاریخ: 1399/08/29

لاهیجان زاده گفت: با تدابیر و برنامه هاي خوبی که با همکاري تمامی وزارتخانه ها انجام شد، توانستیم دریاچه ارومیه را در
مسیر احیا پیش ببریم.

به گزارش گروه اجتماعی باشگاه خبرنگاران جوان،
احمدرضا لاهیجان زاده معاون محیط زیست دریایی و
تالاب هاي سازمان حفاظت محیط زیست در دومین
جشنواره محصولات و ایده هاي نوآورانه گفت: از سال 84
طرح حفاظت از تالاب ها با همکاري ارگان هاي بین المللی
در سازمان محیط زیست آغاز شد که در زمان آغاز این

برنامه ها توانستیم سه تالاب را احیا کنیم، اما امروزه حداقل طرح جامع 18 تالاب رو به اتمام است. 

لاهیجان زاده با اشاره به دریافت کمک هاي بین المللی از اتحادیه اروپا جهت احیا تالاب ها، افزود: حدود شش سال قبل با دریافت
کمک هاي بین المللی اولیه و دریافت کمک مالی از دولت ژاپن برنامه ها در خصوص دریاچه ارومیه آغاز شد. از تجارب تلخ می توان
به خشک شدن دریاچه اشاره کرد، اما احیاي مجدد و جلوگیري از خسارات منطقه اي آن افتخاریست که با همت دولت یازدهم و

دوازدهم انجام شد. 

وي گفت: علیرغم نظر برخی کارشناسان که معتقد بودند براي فعالیت جهت احیاي دریاچه ارومیه دیر شده است، اما تدابیر و برنامه
هاي خوبی که با همکاري تمامی وزارتخانه ها از جمله وزارت جهاد کشاورزي با سازمان محیط زیست انجام شد، توانستیم دریاچه

ارومیه را در مسیر احیا پیش ببریم که تا بهمن سال جاري پروژه هاي زیر ساختی مربوط به احیاي تالاب افتتاح می شوند. 

معاون محیط زیست دریایی و تالاب ها سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به فعالیت هاي انجام شده در حاشیه روستا هاي
دریاچه ارومیه، گفت: از نتایج استمرار این فعالیت ها می توان به تحت پوشش قرار دادن 12 هزار کشاورز محلی، تحت آموزش قرار
دادن 1800 نفر و همکاري با 300 متخصص دانشگاهی و دستگاهی اشاره کرد که منجر به افزایش 49 درصدي بهره وري آب سطح

کشاورزي شد. 

وي با تأکید بر جلب مشارکت مردم در حفاظت و احیاي تالاب هاي کشور، اظهار کرد: فعالیت هاي انجام شده در راستاي احیاي
دریاچه ارومیه منجر به اشتغال 350 نفر در مباحث مربوطه، آموزش ویژه 750 نفر از زنان روستایی و اشتغال 500 نفر از آنان از طریق

صندوق خرد اعتبارات روستایی شد که می توان گفت این نوع فعالیت ما به نوعی الگو تبدیل شده است. 

به گفته وي، از جمله فعالیت هاي انجام شده در دولت می توان به آگاهی بخشی جامعه محلی اشاره کرد که در همین راستا طرح
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برگزاري جشنواره محصولات و ایده هاي نوآورانه در جهت جذب شرکت هاي دانش بنیان و مشارکت مردم شکل گرفت. همچنین این
جشنواره از سال 98 شروع به کار کرد و 70 ایده به این جشنواره راه یافتند. 

معاون محیط زیست دریایی و تالاب ها سازمان حفاظت محیط زیست در خاتمه اظهار کرد: افراد فعال در حوزه تالاب ها نظیر محققان
و مسئولان استان ها در قالب تور ها می توانند از طرح هاي حوزه دریاچه ارومیه به عنوان ایده بازدید کنند. 

بیشتر بخوانید 

- پیشنهاد تخصیص اعتبار براي احیاي تالاب زریوار 
- توافق محیط زیست با وزارت نیرو براي دریافت حق آبه تالاب ها تا پایان سال 

- آخرین وضعیت تالاب هاي کشور/ زاینده رود، رودخانه دائمی که در فصل تابستان خشک می شود منبع: ایسنا
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متقاضیان وام کروناي گردشگري بخوانند

منبع: شما نیوزشماره خبر:  193  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از پنجشنبه، 29 آبان ماه خبر داد.

معاون گردشگري از آغاز ثبت نام دریافت تسهیلات جدید کرونا ویژه گردشگري از پنجشنبه، 29 آبان ماه خبر داد. 

تسهیلات جدید مطابق مصوبه هفتم مهرماه ستاد ملی مقابله با
کرونا، به تمام کسب و کارهاي گردشگري با توجه به نوع فعالیت،
بزرگی و کوچکی واحد، درجه و ستاره اختصاص می یابد. بر این
اساس، تاسیسات گردشگري می توانند از حداقل 16 میلیون
تومان تا 900 میلیون تومان وام بانکی با نرخ سود 12 درصد و با

دوره تنفس حدود شش ماه بهره مند شوند. 

مبلغ این وام به تفکیک براي راهنمایان گردشگري 20 میلیون
تومان، دفاتر خدمات مسافرتی بین 150 تا 300 میلیون تومان،

شرکت هاي حمل ونقل گردشگري 80 میلیون تومان، موسسات آموزش گردشگري 60 میلیون تومان، شرکت هاي عامل تطبیق 50
میلیون تومان، ارزیابان و عوامل تطبیق 16 میلیون تومان، اقامتگاه هاي بومگردي و سنتی براساس تعداد اتاق، مساحت و درجه واحد
بین 80 تا 200 میلیون تومان، هتل ها بر حسب ستاره و تعداد اتاق از 200 تا 900 میلیون، و هتل آپارتمان ها، متل ها و

مهمانپذیرها به تفکیک درجه و تعداد اتاق از 200 تا 350 میلیون تومان تعیین شده است. 

همچنین سفره خانه هاي سنتی و واحدهاي پذیرایی بین راهی، مراکز سرگرمی و تفریحی، مجتمع هاي گردشگري و آب درمانی
داراي مجوز فعالیت از وزارت میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی براساس نوع و درجه واحد بین 100 میلیون تا 350 میلیون

تومان می توانند دریافت کنند. 

پیش تر دولت تسهیلاتی به مبلغ 6 تا 16 میلیون تومان براي حمایت از مشاغل آسیب دیده از ویروس کرونا اختصاص داده بود که
بسیاري از فعالان گردشگري و صنایع دستی این وام را با توجه به حجم خسارت واردشده به این بخش ها، ناکارآمد توصیف کرده اند
که مسبب بدهکاري بیشتر خواهد شد. علاوه بر این بسیاري از فعالان گردشگري از جمله صاحبان بومگردي ها و راهنمایان گردشگري
با توجه به این که فاقد کد بیمه کارگاهی هستند واجد شرایط براي دریافت آن تسهیلات شناخته نشدند و هیچ نوع حمایتی دریافت

نکردند. 

اینک معاون گردشگري با اشاره به مصوبه لازم الاجراي ستاد ملی مقابله با کرونا، خبر داده است: برابر با هماهنگی انجام شده با معاون
توسعه کارآفرینی و اشتغال وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تاریخ 29 آبان ماه، تمام تاسیسات و فعالان گردشگري که قبلا
اطلاعات خود را در سامانه هاي وزارت گردشگري ثبت کرده اند می توانند با مراجعه به سامانه کارا Kara.mcls.gov.ir و از قسمت

باکس مخصوص «تسهیلات گردشگري»، درخواست خود را براي دریافت وام جدید ثبت کنند. 
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ولی تیموري اظهار کرد: آن دسته از فعالان گردشگري که از تسهیلات مرحله قبل استفاده کرده اند باید تا روز دوشنبه، سوم آذرماه
براي ثبت نام و درخواست مابه التفاوت این تسهیلات، منتظر بمانند. 

ثبت نام تسهیلات جدید درحالی آغاز شده است که بانک ها همچنان زیر بار اجراي این مصوبه نمی روند و برخلاف مصوبه پیشین
ستاد ملی مقابله با کرونا، اقساط تسهیلات قبلی را درحالی که تا پایان سال آینده باید به تعویق اندازند، کسر و حتی مشمول جریمه
تاخیر در پرداخت کرده اند. این درحالی است که در مصوبه جلسه سی و نهم ستاد ملی کرونا درخصوص تسهیلات کسب و کارهاي
آسیب دیده در حوزه گردشگري تصریح شده است: این تسهیلات از محدودیت هاي متعارف در تسهیلات بانکی {شامل بدهی
غیرجاري متقاضی و ذي نفعان، رعایت نسبت مالکانه، مفاد «دستورالعمل رعایت شاخص هاي مالی در اعطاي تسهیلات سرمایه در
گردش به اشخاص حقیقی و حقوقی توسط بانک هاي دولتی به منظور بهره مندي از تسهیلات، ارائه استعلام مالیاتی موضوع تبصره
(1) ماده (186) قانون مالیات هاي مستقیم و چک هاي برگشتی متقاضی و ذي نفعان (که از تاریخ 1399/1/20 لغایت 1399/3/31
ایجاد شده است) مقرر در ماده (5) مکرر الحاقی به قانون صدور چک} (به استناد مصوبه جلسه مورخ 1398/12/26 ستاد ملی مبارزه

با کرونا) مستثنا خواهد بود. 

بانک مرکزي نیز پنجم آبان ماه در دستورالعملی به 20 بانک ابلاغ کرد: «براي کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري موضوع
ابلاغیه شماره 9689 مورخ 1399/2/7 (زیررسته هاي مصوب کارگروه مقابله با پیامدهاي اقتصادي ناشی از شیوع ویروس کرونا)

تسهیلات ذیل فراهم می شود: 

1- بازپرداخت تسهیلات بانکی قبلی دریافت شده تا پایان سال 1399 امهال می شود. 

2- با پرداخت تسهیلات به کسب و کارهاي آسیب دیده حوزه گردشگري براساس بنگاه محوري، مطابق دستورالعمل مصوب کارگروه
اقتصادي مقابله با پیامدهاي ناشی از شیوع ویروس کرونا موافقت شد. متقاضیان مجازند تا پایان آذرماه امسال ثبت نام کنند.
بازپرداخت اقساط این تسهیلات از اول اردیبهشت ماه سال 1400 خواهد بود. بنگاه هایی که با دستورالعمل قبل تسهیلات دریافت

کرده اند نیز مجاز به دریافت مابه التفاوت تسهیلات طبق دستورالعمل جدید خواهند بود.» 

محمد نهاوندیان، معاون اقتصادي رئیس جمهوري نیز 14 آبان ماه دستورالعمل اجرایی «پرداخت تسهیلات به فعالیت ها و واحدهاي
کسب و کارهاي بیشتر آسیب دیده از ویروس کرونا در حوزه گردشگري بر اساس شیوه بنگاه محوري» را به وزیر کار، تعاون و رفاه

اجتماعی، وزیر میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی و رئیس کل بانک مرکزي ابلاغ کرد. 

ماده 4 این دستورالعمل تصریح می کند: اشخاصی که قبل از ابلاغ این دستورالعمل (به استناد دستورالعمل قبلی) از تسهیلات مربوط
به مشاغل و رسته هاي آسیب دیده از کرونا استفاده کرده اند، چنان چه دوباره درخواست دریافت تسهیلات داشته باشند، پرداخت

مابه التفاوت مبلغ درخواستی در قالب تسهیلات مطابق این دستورالعمل امکان پذیر خواهد بود. 

در ماده 5 نیز آمده است: به منظور حمایت از فعالان حوزه گردشگري، بازپرداخت تسهیلات بانکی موضوع این دستورالعمل تا
اردیبهشت سال 1400 مشمول دوره تنفس خواهد بود. 

از سویی، برخی فعالان گردشگري اعتراض هایی را نسبت به کم کاري و همکاري نکردن اداره هاي میراث فرهنگی، گردشگري و
صنایع دستی استان ها در بررسی و تایید پرونده هاي درخواست تسهیلات مطرح کرده اند. ولی تیموري، معاون گردشگري وزارت
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میراث فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی که آغاز ثبت نام این تسهیلات را مطابق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به مدیران میراث
فرهنگی، گردشگري و صنایع دستی اطلاع داده، از آنها خواسته است با توجه به اهمیت موضوع، نسبت به اطلاع رسانی به تمام
تاسیسات و فعالان گردشگري تحت پوشش، اقدام کنند. او پیش تر نیز از مدیران استان ها خواسته بود در رسیدگی به پرونده هاي

مربوط به تسهیلات حمایتی خسارت هاي کرونا، سرعت عمل و همکاري بیشتري داشته باشند. 

منبع: ایسنا
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پیگیري نحوه ارائه تسهیلات براي حل مشکل تامین گاز مایع سیستان و

بلوچستان

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  194  |  تاریخ: 1399/08/29

جلسه هماهنگی ارائه تسهیلات براي حل مشکل ناوگان
حمل گاز مایع با حضور مدیر شرکت پرسی ایران گاز
استان در صندوق کارآفرینی امید سیستان و بلوچستان

برگزار شد. 

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید سیستان
و بلوچستان، فلاح پور مدیر شرکت پرسی ایران گاز
سیستان و بلوچستان در دیدار با مدیر صندوق کارآفرینی

امید استان گفت: فرسودگی ناوگان حمل گاز مایع به استان موجب شده است هر ساله در فصل سرما با مشکل تامین گاز مایع مصرفی
روبرو شویم که نیاز است این ناوگان تقویت شود. 

ادریس دینارزهی مدیر صندوق استان در این جلسه گفت: با هماهنگی هاي صورت گرفته، صندوق تلاش خود را براي واگذاري
تسهیلات خرید کامیون کشنده و نیسان براي حمل گاز مایع به استان انجام خواهد داد. 

دینارزهی افزود: افراد معرفی شده از طرف شرکت پرسی ایران گاز استان براي دریافت تسهیلات، حدود 80 درصد میزان هزینه خرید
نیسان یا کامیون کشنده را در قالب وام قرض الحسنه دریافت خواهند کرد. 

وي با تاکید بر اینکه اولویت دریافت این تسهیلات با مددجویان کمیته امداد است که از طرف شرکت پرسی ایران گاز استان معرفی
می شوند اظهار داشت: صندوق کارآفرینی امید سعی دارد تا کمترین میزان ضمانت را براي این وام گیرنده ها در نظر بگیرد. 

انتهاي پیام/



11/19/2020 روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید

news.karafariniomid.ir/news/print.aspx 468/478

جلسه اي براي حل مشکل حمل آرد گندم به روستاهاي سیستان و بلوچستان

منبع: صندوق کارآفرینی امیدشماره خبر:  195  |  تاریخ: 1399/08/29

با حمایت صندوق کارآفرینی امید، قرار است مشکل حمل
آرد گندم به روستاهاي سیستان و بلوچستان رفع شود. 

به گزارش روابط عمومی صندوق کارآفرینی امید سیستان
و بلوچستان، مدیر صندوق استان در جلسه با روساي
اتحادیه تعاونی روستایی و عشایري سیستان و بلوچستان
گفت: با توجه به وسعت سیستان و بلوچستان و پراکندگی
مناطق روستایی، همیشه مشکل رسیدن به موقع آرد گندم

به دست مردم روستاها با مشکل روبرو بوده که اکنون قرار است با حمایت صندوق کارآفرینی امید این مشکل برطرف شود. 

ادریس دینارزهی افزود: صندوق کارآفرینی امید در تلاش است تا تسهیلات قرض الحسنه را براي خرید تعدادي کامیون و کشنده به
متقاضیان پرداخت کند. 

وي اظهار داشت: بر اساس تصمیم گیري، صندوق کارآفرینی امید 80 درصد خرید کامیون و کشنده را در قالب تسهیلات چهار درصد
در اختیار متقاضیان معرفی شده از طرف اتحادیه تعاونی روستایی و عشایري استان قرار می دهد. 

همچنین مدیر صندوق کارآفرینی امید استان با اشاره به درخواست روساي اتحادیه تعاونی روستایی و عشایري استان در خصوص
تسهیل شرایط دریافت ضمانت گفت: صندوق در تلاش است تا کمترین میزان ضمانت را در نظر بگیرد تا مشکل رسیدن آرد گندم به

دست مردم در روستاها در سریعترین زمان برطرف شود. 

انتهاي پیام/
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قرارگاه شهید سلیمانی به منظور مقابله با کرونا در لرستان راه اندازي می شود

منبع: تسنیمشماره خبر:  196  |  تاریخ: 1399/08/29

گروه استان ها- معاون هماهنگ کننده سپاه لرستان گفت: قرارگاه شهید سلیمانی با همکاري وزارت بهداشت و درمان در
راستاي کنترل و مقابله با کرونا در حوزه ردیابی، بیماریابی و قرنطینه بیماران کرونایی راه اندازي می شود.

گروه استان ها- معاون هماهنگ کننده سپاه لرستان گفت:
قرارگاه شهید سلیمانی با همکاري وزارت بهداشت و درمان
در راستاي کنترل و مقابله با کرونا در حوزه ردیابی،
بیماریابی و قرنطینه بیماران کرونایی راه اندازي می شود. -

اخبار استانها - 
به گزارش خبرگزاري تسنیم از خرم آباد ، سرهنگ مجید
سوري ظهر امروز در نشست خبري با اصحاب رسانه که در
سالن جلسات فرماندهی سپاه استان لرستان برگزار شد با
بیان اینکه امروزه بسیج مستضعفین به الگویی براي ملت

هاي منطقه تبدیل شده است اظهار داشت: هر جا ملتی از بسیج مستضعفین الگو گرفته در برابر همه ناملایمتی موجود و استکبار
مقاوم شده است. 

وي با اشاره به آغاز هفته بسیج با شعار بسیج پیشرو خدمت و امید آفرین افزود: مقاومت اثر بخش و موثر مهمترین درسی که بسیج به
عنوان یک الگوي موفق به مردم منطقه داده است و در داخل کشور نیز در هر صحنه اي که نظام، ملت و حاکمیت نیازمند کمک بوده

شاهد حضور موثر بسیج از ابتداي انقلاب تاکنون هستیم. 

معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان با بیان اینکه نقش آفرینی بسیج در همه عرصه ها و گستردگی بسیج نیز در
میان کلیه اقشار جامعه است عنوان کرد: امروز در حوزه عرصه هاي محرومیت زدایی شاهد حضور موثر بسیج هستیم چرا که توجه به
محرومان و زدودن چهره محرومیت از محلات محروم یکی از رسالت هاي عظیم بسیج است که در همین راستا در استان لرستان از

سال گذشته تاکنون بالغ بر 834 پروژه در مناطق محروم استان توسط بسیج اجرا شده است. 

طرح "شهید سلیمانی" در استان گلستان اجرا می شود؛ ورود دوباره جهادگران بسیجی براي مقابله با کرونا 
نماز جمعه کاشان فردا به دلیل شیوع ویروس کرونا برگزار نمی شود 

محدودیت هاي سخت کرونایی در شهرضا؛ قرنطینه 2 هفته اي در انتظار این شهرستان 
وي بیان کرد: بسیج با حضور در حوادثی همچون سیل سال گذشته بی نظیر بود و شاید اگر بسیج نبود هنوز درگیر پاکسازي منازل
مردم سیل زده از سیلاب بودیم و در ایام شیوع ویروس کرونا نیز به جرات می توان گفت پس از کادر درمان گروه هاي جهادي با ضد

عفونی معابر، رزمایش مومنانه و ردیابی و کنترل بیماران جهت مقابله با ویروس کرونا در شبانه روز در حال فعالیت هستند. 
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سوري با اشاره به نقش بسیج در حوزه هاي کار آفرینی، اشتغال و اقتصادي گفت: بسیج با راه اندازي کارگاه هاي کوچک و زود بازده
در سطح شهرستان ها و محلات و رفع مشکلات واحدهاي تولید متضرر از کرونا شاهد نقش آفرینی بسیج در حوزه هاي کارآفرینی،

اشتغال و اقتصاد در استان هستیم. 

وي با اشاره به اقدامات بسیج در حوزه هاي امنیتی تصریح کرد: بسیج استان لرستان در راستاي ارتقا امنیت محلات اقدام به راه
اندازي گشت هاي رضویون در سطح محلات کرده که تاکنون بالغ بر 214 سرقت کشف و 347ممانعت از سرقت توسط این گشت ها

انجام شده است. 

سوري با اشاره به اجراي طرح شهید سلیمانی در هفته بسیج گفت: قرارگاه شهید سلیمانی با همکاري وزارت بهداشت و درمان در
راستاي کنترل و مقابله با کرونا در حوزه ردیابی، بیماریابی و قرنطینه بیماران شناسایی شده در استان همزمان به سراسر کشور اجرا
می شود، ایجاد نقاهتگاه در سراسر استان براساس نیاز دانشگاه علوم پزشکی و همچنین راه اندازي گشت هایی جهت تذکر لسانی به

افرادي که از ماسک استفاده نمی کنند از جمله اهداف این طرح در استان لرستان است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان خاطر نشان کرد: استفاده از ظرفیت بسیج جامعه پزشکی براي تقویت کادر
درمان،کمک به نیروي انتظامی در بحث کنترل ایاب و ذهاب، معرفی گروه هاي جهادي براي انجام کارهاي خدماتی در بیمارستان
هاي درگیر کرونا، ضد عفونی هوشمند به درخواست شبکه بهداشت از دیگر اهداف اجراي طرح شهید سلیمانی در استان لرستان است.

وي اظهار داشت: اعزام تیم هاي بهداشتی به مناطق محروم، راه اندازي پویش نذر خون با توجه به کمبود ذخابر بانک خون در استان،
سرکشی مسئولان و فرماندهان سپاه از بیمارستان ها و قدردانی از زحمات کادر درمان، اجراي مرحله سوم کمک مومنانه که تا پایان
سال با توزیع بسته هاي معیشتی بهداشتی، بسته هاي آموزشی، ساخت مسکن محرومان، ایجاد اشتغال، تامین جهیزیه براي زوج هاي
محروم و کمک به واحدهاي تولیدي متضرر از کرونا، آزاد سازي زندانیان بدهکار ناچیز از دیگر برنامه هاي هفته بسیج در استان

لرستان است. 

سوري افزود: در مراحل اول و دوم اجراي رزمایش مومنانه در استان لرستان بالغ بر 50 میلیارد تومان در سراسر استان در قالب 112
هزار بسته معیشتی، 10 هزار کارت هدیه، اهدا 237 سري جهیزیه، 10 هزار لوازم تحریر و توزیع 185 هزار بسته معیشتی از ابتداي

کرونا تاکنون توسط سپاه در سراسر استان توزیع شده است. 

معاون هماهنگ کننده سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان در رابطه با اجراي طرح 17 ربیع در استان عنوان کرد: طرح 17 ربیع در
راستاي مقابله با گران فروشی و احتکار با کمک تعزیرات حکومتی و سازمان صمت اجرا و با محتکران برخورد می شود در همین راستا
تاکنون بالغ بر 34 انبار احتکار کالا شناسایی و ضبط شده، نظارت بر توزیع کالاهاي اساسی تنظیم بازار و همچنین مامور کردن

بسیجیان جهت مقابله با گران فروشی از جمله اهداف طرح 17 ربیع در استان لرستان است. 

وي با اشاره به اجراي برنامه هاي هفته بسیج در فضاي مجازي بیان کرد: با توجه به شیوع ویروس کرونا جشنواره هاي فرهنگی و
هنري، جشنواره جهادگران علم و فناوري، برگزاري کارگاه هاي مختلف سبک زندگی و کاهش آسیب هاي اجتماعی و همچنین اجراي

پویش هاي مختلف از جمله اقدامات سپاه حضرت ابوالفضل (ع) لرستان در فضاي مجازي به مناسبت هفته بسیج است. 

انتهیا پیام/645/ح 
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احیاي دریاچه ارومیه افتخار دولت است

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  197  |  تاریخ: 1399/08/29

خبرگزاري آریا - معاون محیط زیست دریایی و تالاب هاي سازمان حفاظت محیط زیست با بیان اینکه احیاي دریاچه ارومیه
افتخاریست که با همت دولت یازدهم و دوازدهم انجام شد، گفت: علیرغم نظر برخی کارشناسان که معتقد بودند براي احیا دریاچه
ارومیه دیر شده است اما با تدابیر و برنامه هاي خوبی که با همکاري تمامی وزارت خانه ها انجام شد، توانستیم دریاچه ارومیه را در

مسیر احیا پیش ببریم. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سازمان حفاظت محیط زیست، احمدرضا لاهیجان زاده در اختتامیه دومین جشنواره محصولات و ایده
هاي نوآورانه که امسال در تبریز برگزار شد، گفت: طرح حفاظت از تالاب ها با همکاري ارگان هاي بین المللی در سازمان محیط

زیست از سال 84 آغاز شد، در آن زمان توانستیم سه تالاب را احیا کنیم اما امروز، طرح جامع 18 تالاب رو به اتمام است. 
لاهیجان زاده گفت: حدود شش سال قبل با دریافت کمک هاي بین المللی اولیه و دریافت کمک مالی از دولت ژاپن برنامه ها در

خصوص دریاچه ارومیه آغاز شد و احیاي آن افتخاریست که با همت دولت یازدهم و دوازدهم انجام شد. 
معاون محیط زیست دریایی سازمان حفاظت محیط زیست گفت: برخی کارشناسان معتقد بودند که احیاي دریاچه ارومیه دیر شده
است اما تدابیر و برنامه هاي خوبی که با همکاري تمامی وزارت خانه ها از جمله وزارت جهاد کشاورزي با سازمان محیط زیست انجام
شد، توانستیم دریاچه ارومیه را در مسیر احیا پیش ببریم که تا بهمن سال جاري پروژه هاي زیر ساختی مربوط به احیا تالاب افتتاح

می شوند. 
وي با تاکید بر جلب مشارکت مردم در حفاظت و احیاي تالاب هاي کشور، اظهار کرد: فعالیت هاي انجام شده به منظور احیاي
دریاچه ارومیه منجر به اشتغال 350 نفر در مباحث مربوطه، آموزش ویژه 750 نفر از زنان روستایی و اشتغال 500 نفر از آنان از طریق

صندوق خرد اعتبارات روستایی شد که می توان گفت این نوع فعالیت ما به نوعی الگو تبدیل شده است. 
لاهیجان زاده ادامه داد: یکی از مهمترین دستاورد هاي دولت آگاهی بخشی جوامع محلی بوده که براي همین منظور، جشنواره
محصولات و ایده هاي نوآورانه براي جذب شرکت هاي دانش بنیان و مشارکت مردم شکل گرفت. همچنین این جشنواره از سال 98

شروع به کار کرد و 70 ایده به این جشنواره راه یافتند.
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فعالیت 2500 دامداري در جویبار/ اشتغال 3100 نفر

منبع: آریا نیوزشماره خبر:  198  |  تاریخ: 1399/08/29

خبرگزاري آریا- مدیرجهاد کشاورزي شهرستان جویبار
،این شهرستان داراي 2 هزار و 500 واحد دامداري صنعتی

و سنتی است. 

به گزارش خبرنگارآریادفترمازندران درشهرستان جویبار،
غلامرضا سعیدي با بیان اینکه شهرستان جویبار داراي 2
هزار و 500 واحد دامداري صنعتی و سنتی است، گفت:
سالانه 26 هزار و 500 تن گوشت قرمز و شیر خام در این

شهرستان تولید می شود. 

مدیر جهاد کشاورزي شهرستان جویبار ادامه داد: از این مقدار، 3 هزار تن گوشت قرمز و 23 هزار و 500 تن شیر خام است که سهم
بري 5 درصدي از تولیدات دامی استان را شامل می شود. 

وي با اشاره به اینکه صنعت دام و طیور از پتانسیل هاي بالایی در اشتغالزایی این شهرستان برخوردار است، تصریح کرد: این صنعت 3
هزار و 100 نفر اشتغالزایی مستقیم در این شهرستان دارد.
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تأسیس مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش در پایتخت کفش ایران

منبع: خبرگزاري هنرشماره خبر:  199  |  تاریخ: 1399/08/29

طی روزهاي اخیر خبري مبنی بر راه اندازي مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش در تبریز باهدف افزایش توان رقابتی این
محصول با مشابه خارجی و ایجاد اشتغال و افزایش بهره وري و ارزآوري منتشر شده است.

سرویس مد و لباس هنرآنلاین: هرقدر که بخواهیم به
احیاي بسیاري از صنایع در ایران امیدوار باشیم و فارغ از
مقولاتی همچون تحریم، نوسانات نرخ ارز و کمبود بسیاري
از تکنولوژي هاي روز در هر کدام از این صنایع به
سرنوشت آن ها امیدوار باشیم اما نباید از موضوع مهم و
حیاتی کمبود نیروي انسانی ماهر و زبده در بسیاري از این
بخش ها غافل شد و به بهانه مشکلات موجود، جریان

آموزش را از چرخه مدیریت صنایع حذف کرد. 

یکی از مهم ترین صنایع در کشور، به عرصه چرم و کفش بازمی گردد که آن هم از رکود فعلی مستثنا نبوده و به ویژه در شهرهایی
همچون تبریز که خود را پایتخت این عرصه در ایران معرفی کرده اند، باید با عزم و توان بیشتري به اصلاح وضع موجود پرداخت. 

بر این اساس، طی روزهاي اخیر خبري مبنی بر راه اندازي مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش در تبریز باهدف افزایش توان رقابتی این
محصول با مشابه خارجی و ایجاد اشتغال و افزایش بهره وري و ارزآوري منتشرشده و دانشگاه آزاد اسلامی تبریز پس از مدت ها
تحقیق و بررسی بر آن شد تا در سال جهش تولید، در راستاي عمل به منویات رهبر معظم انقلاب و به منظور رفع موانع تولید در سال
جاري، با اخذ مجوز راه اندازي مدرسه عالی مهارتی چرم و کفش از سازمان مرکزي دانشگاه آزاد اسلامی به شعار پیوند دانشگاه و
صنعت جامه عمل پوشانده و در کنار فعالان اقتصادي و بازوان توانمند در عرصه تولید قرار گیرد و با آموزش مهارت هاي نوین و

موردنیاز صنعت چرم و کفش به تربیت نیروي کار ماهر بپردازد. 

عزیز جوان پور رئیس دانشگاه آزاد اسلامی تبریز با اعلام خبر راه اندازي این مرکز آموزشی به دنیاي اقتصاد گفته است پس از ایجاد
نخستین مرکز علمی، مهارتی و عمومی روباتیک و بهره برداري موفق از آن، دومین مدرسه علمی و مهارتی چرم و کفش در واحد

تبریز براي تسریع در عملیاتی کردن طرح ها به زودي راه اندازي می شود. 

به گفته او، بیش از 700 زمینه تحقیقاتی در مورد چالش هاي صنعت چرم و کفش در قالب برنامه پایش احصا شده که دانشجویان
دانشگاه آزاد اسلامی، پایان نامه ها و رساله هاي پژوهشی خود را در این زمینه انجام دهند. همچنین مهارت هاي مربوط به صنعت
چرم و کفش همچون ساخت و دوخت چرم، طراحی و قالب سازي انواع کفش هاي زنانه، مردانه، پوتین، چکمه، ورزشی، صندل و
ماکاسین، آموزش مهارت هاي مدیریتی و فروش و بازاریابی و حسابداري بهاي تمام شده محصول ازجمله رشته هاي آموزشی این

مدرسه مهارتی است. 
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رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد تبریز با تأکید بر اینکه براي ثبت نام در این مدرسه مهارتی محدودیت سنی و تحصیلاتی وجود
ندارد، امیدوار است با برنامه ریزي هاي انجام شده در سال جاري، بالغ بر یک هزار و 200 نفر از سراسر کشور داوطلب بهره گیري از

موضوعات آموزشی این مرکز باشند.
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طرح جامع 18 تالاب رو به اتمام است

منبع: میزانشماره خبر:  200  |  تاریخ: 1399/08/29

معاون محیط زیست دریایی و تالاب هاي سازمان حفاظت محیط زیست، گفت: علیرغم نظر برخی کارشناسان که معتقد
بودند براي احیا دریاچه ارومیه دیر شده است، اما با تدابیر و برنامه هاي خوبی که با همکاري تمامی وزارت خانه ها انجام شد،

توانستیم دریاچه ارومیه را در مسیر احیا پیش ببریم.

خبرگزاري میزان - احمدرضا لاهیجان زاده در دومین جشنواره محصولات و ایده هاي نوآورانه گفت: از سال 84 طرح حفاظت از
تالاب ها با همکاري ارگان هاي بین المللی در سازمان محیط زیست آغاز شد که در زمان آغاز این برنامه ها توانستیم سه تالاب را

احیا کنیم، اما امروزه حداقل طرح جامع 18 تالاب رو به اتمام است. 

لاهیجان زاده با اشاره به دریافت کمک هاي بین المللی از اتحادیه اروپا جهت احیا تالاب ها، افزود: حدود شش سال قبل با دریافت
کمک هاي بین المللی اولیه و دریافت کمک مالی از دولت ژاپن برنامه ها در خصوص دریاچه ارومیه آغاز شد. از تجارب تلخ می توان
به خشک شدن دریاچه اشاره کرد، اما احیا مجدد و جلوگیري از خسارات منطقه اي آن افتخاریست که با همت دولت یازدهم و

دوازدهم انجام شد. 

- بیشتر بخوانید: 
- بی میلی به برخورد با عرضه غیرمجاز پرندگان در بازار فریدونکنار وي گفت: علیرغم نظر برخی کارشناسان که معتقد بودند براي
فعالیت جهت احیا دریاچه ارومیه دیر شده است، اما تدابیر و برنامه هاي خوبی که با همکاري تمامی وزارت خانه ها از جمله وزارت
جهاد کشاورزي با سازمان محیط زیست انجام شد، توانستیم دریاچه ارومیه را در مسیر احیا پیش ببریم که تا بهمن سال جاري پروژه

هاي زیر ساختی مربوط به احیا تالاب افتتاح می شوند. 

معاون محیط زیست دریایی و تالاب ها سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به فعالیت هاي انجام شده در حاشیه روستا هاي
دریاچه ارومیه، گفت: از نتایج استمرار این فعالیت ها می توان به تحت پوشش قرار دادن 12 هزار کشاورز محلی، تحت آموزش قرار
دادن 1800 نفر و همکاري با 300 متخصص دانشگاهی و دستگاهی اشاره کرد که منجر به افزایش 49 درصدي بهره وري آب سطح

کشاورزي شد. 

وي با تاکید بر جلب مشارکت مردم در حفاظت و احیاي تالاب هاي کشور، اظهار کرد: فعالیت هاي انجام شده در راستاي احیاي
دریاچه ارومیه منجر به اشتغال 350 نفر در مباحث مربوطه، آموزش ویژه 750 نفر از زنان روستایی و اشتغال 500 نفر از آنان از طریق

صندوق خرد اعتبارات روستایی شد که می توان گفت این نوع فعالیت ما به نوعی الگو تبدیل شده است. 

به گفته وي، از جمله فعالیت هاي انجام شده در دولت می توان به آگاهی بخشی جامعه محلی اشاره کرد که در همین راستا طرح
برگزاري جشنواره محصولات و ایده هاي نوآورانه در جهت جذب شرکت هاي دانش بنیان و مشارکت مردم شکل گرفت. همچنین این

جشنواره از سال 98 شروع به کار کرد و 70 ایده به این جشنواره راه یافتند. 
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معاون محیط زیست دریایی و تالاب ها سازمان حفاظت محیط زیست در خاتمه اظهار کرد: افراد فعال در حوزه تالاب ها نظیر
محققین و مسئولین استان ها در قالب تور ها می توانند از طرح هاي حوزه دریاچه ارومیه به عنوان ایده بازدید کنند. 

انتهاي پیام/
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